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Armenian autotranslation - Cure For Cancer - Rick Simpson 
Protocol by Jindrich Bayer

Երկրորդ հրատարակություն

Հեղինակային իրավունք © Jindřich Bayer, 8 հունիսի, 2015 
թ

Բոլոր իրավունքները պաշտպանված են.

Jindřich Bayer- ը պնդել է, որ հեղինակ լինելու իրավունք 
ունի `համաձայն հեղինակային իրավունքի, դիզայնի և 
արտոնագրերի մասին օրենքի 1988 թ .: Բոլոր 
իրավունքները պաշտպանված են: Այս հրապարակման ոչ 
մի մաս չի կարող վերարտադրվել, պահպանվել կամ 
մուտքագրվել որոնման համակարգում կամ փոխանցվել 
որևէ ձևով կամ որևէ եղանակով (էլեկտրոնային, 
մեխանիկական, պատճենահանման, ձայնագրման կամ 
այլ կերպ) ՝ առանց հեղինակի Jindřich Bayer- ի 
նախնական գրավոր թույլտվության:

Ես կցանկանայի այն, ինչ ներդրել եմ այս գրքում, նվիրել 
մայրիկիս և հորս հիշատակին, ովքեր, ամենայն 
հավանականությամբ, այսօր մեզ հետ կլինեին, եթե այն 
ժամանակ իմանայի այն, ինչ այժմ գիտեմ: Ես միայն հույս 
ունեմ, որ այս տեղեկատվությունը կխոչընդոտի մյուս 
ընտանիքներին անցնել այն, ինչ մերոնք պետք է կրեին:

Շնորհակալ եմ հետևյալ մարդկանց ՝ ինձ օգնելու համար 
այս գիրքը հրատարակելու համար ՝ Յանա Կոպլիկովա, 
Լիա Կիլեն, etանեթ Սվինի, ennեն Jեքսոն, Ռիկ Սիմփսոն 
և նրա ընտանիքը, Քրիստիան Լաուրետ, Քրիս 
Հարրիգան, Մարեկ Պինոս, Մարտին inեյներ և շատ 
ուրիշներ: Deeplyանկանում եմ խորապես 
շնորհակալություն հայտնել Լումար Հանուշին և 
Ռաֆայել Մեչուլամին իրենց աջակցության և 
հսկայական աշխատանքի համար, որոնք նրանք 
կատարել են կանեփի և անանդամիդի 
հետազոտությունների ոլորտում:

Շատ առանձնահատուկ շնորհակալություն քրոջս ՝ 
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Դիտա Պոդաջսկիին, նրա ամուսնուն ՝ Միրոսլավ 
Պոդաջսկային, և Պոդաջսկու և Բայերի ամբողջ 
ընտանիքին:

Jindřich Bayer, 8 հունիսի, 2015 թ

Էլեկտրոնային նամակներից և ֆեյսբուքյան 
խոսակցություններից տեքստերի, գաղափարների և 
կարծիքների այս հավաքածուի նպատակն է ներկայացնել 
բժշկության մեջ կանեփի յուղերի/քաղվածքների 
օգտագործման վերաբերյալ գիտելիքների ներկայիս 
ստատուս քվոն: Ամբողջ տեղեկատվությունը 
ներկայացվում է միայն կրթական նպատակներով, և այն 
չի ներկայացվում վտանգավոր կախվածություն 
առաջացնող թմրամիջոցների օգտագործումը խթանելու 
նպատակով, ընդհակառակը: Մենք 
պատասխանատվություն չենք կրում այս գրքում 
ներառված տեղեկատվության չարաշահման համար: 
Մենք պատասխանատվություն չենք կրում այն ամենի 
համար, ինչ տեղի կունենա կամ կարող է առաջանալ ՝ 
կապված այս գրքում նավթի կամ տեղեկատվության 
օգտագործման հետ: Բուժման արդյունքները կարող են 
տարբեր լինել:

Կազմեց ՝ Jindřich Bayer

Գրքի արվեստ Vlasta Samohrdová & Jan Pospíšil
Տպագրման դասավորություն Մարեկ Պինոս
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ԽԵ CԳԵՏԻՆԻ 
ԲURՇԿՈՄ

Ռիկ Սիմփսոնի 
արձանագրությունը
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Jindřich Bayer
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Բովանդակություն
Դեղաչափի մասին տեղեկություններ.................................................................................................................

Ինչու՞ են պահպանման դոզաներն այդքան կարևոր:.......................................................................................

Այլ բնական բաներ, որոնք կարող եք անել, որոնք կարող են օգնել................................................................

Լրացուցիչ խորհուրդներ թոքերի քաղցկեղով հիվանդների համար.............................................................

Կառավարման ուղիներ................................................................................................................................

Տեղական օգտագործումը................................................................................................................................

Կարո՞ղ եք համատեղել նավթի կառավարման տարբեր տեսակներ:............................................................

Կանեփի ծխելը ....................................................................................................................................................

Ինչի՞ վրա պետք է կենտրոնանա հետազոտությունը:....................................................................................

Կանեփի յուղ արտադրելու Ռիկ Սիմփսոնի գործընթացը .............................................................................

Արդյունահանման այլ ձևեր ...............................................................................................................................

Հնարավոր ամենաբարձր որակի յուղերի արտադրություն ...........................................................................

Կանեփ, թե՞ մարիխուանա: ...............................................................................................................................

Ո՞ր շտամը կամ շտամները պետք է օգտագործեմ յուղը պատրաստելու համար: ................................

Ինչպե՞ս որոշել, թե որ սկզբնական նյութը գնել:..............................................................................................

Cannabis Sativa ընդդեմ Cannabis Indica ............................................................................................................

Բացօթյա ընդդեմ ներսի................................................................................................................................

Արհեստական լույսի ո՞ր տեսակի շնորհիվ եք լավագույն արդյունքը ստանում: .........................................

Ի՞նչ պետք է իմանան հիվանդները կանեփ աճեցնելու համար: ................................................................

Կա՞ն շտամներ, որոնք արդյունավետ չեն քաղցկեղի դեմ: .............................................................................

Պահեստավորում................................................................................................................................................

Ավելի լավ կամ անվտանգ կլինի՞ յուղ արտադրել սննդամթերքի ալկոհոլի 
օգտագործմամբ: .................................................................................................................................................

Լուծիչներ և վճարունակ մնացորդներ նավթի մեջ..........................................................................................

Բարձր THC կամ բարձր CBD նավթ:................................................................................................................

Արդյո՞ք անվտանգ է նավթի օգտագործումը: ................................................................................................

Դեղերի փոխարինում.........................................................................................................................................

Յուղով քաղցկեղ բուժելը ................................................................................................................................

Կարո՞ղ է յուղը օգտագործվել քիմիաթերապիայի և ճառագայթման հետ 
մեկտեղ:................................................................................................................................................................

Հաջողությո՞ւն քաղցկեղով հիվանդների համար: ...........................................................................................

Երբևէ արդյո՞ք ուշ է սկսել նավթի օգտագործումը: ........................................................................................

Արդյո՞ք ոմանք ավելի դժվար են բուժել, քան մյուսները: ...............................................................................

Լեյկոզ ................................................................................................................................................................

Մաշկի քաղցկեղի բուժում ................................................................................................................................

Ապացույցներ ......................................................................................................................................................

Մաշկի այլ հիվանդությունների բուժման մասին տեղեկություններ.............................................................

Այրվում է..............................................................................................................................................................
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Սպիներ ................................................................................................................................................................

Խոցեր, գորտնուկներ, խալեր............................................................................................................................

Քրոնիկ ցավ.........................................................................................................................................................

Մեջքի ցավ, սկոլիոզ............................................................................................................................................

Շաքարային դիաբետ..........................................................................................................................................

Սիրտ, արյան ճնշում...........................................................................................................................................

Ասթմա................................................................................................................................................................

Մոմեր................................................................................................................................................................

Վիրահատություն, թե՞ յուղ: ............................................................................................................................

PMS, դաշտանադադար ................................................................................................................................

Մարմնի քաշի կարգավորում...........................................................................................................................

Անհանգստություն, Պարանոյան....................................................................................................................

Դեպրեսիա.........................................................................................................................................................

Multրված սկլերոզ (MS)................................................................................................................................

Քնել, անքնություն ............................................................................................................................................

Գլաուկոմա, վերականգնում է տեսողությունը..............................................................................................

Հազվագյուտ կամ ոչ այնքան տարածված հիվանդություններ և 
հիվանդություններ............................................................................................................................................

Կենդանիներ - վկայություններ .......................................................................................................................

Կյանքի որակը...................................................................................................................................................

Ինչու՞ է այն կոչվում RSO: ................................................................................................................................

Ռիկ Սիմփսոնի արձանագրությունը

«Սկսեք մարդկանց փոքր չափաբաժիններով ՝ չոր կարճահատիկ բրնձի կես 
հատիկի չափով: Թեև յուղն անվնաս է, բայց ավելի քիչը ավելի լավն է, քան 
ավելին բուժում սկսողների համար: Սկզբում վերցրեք այս զարմանահրաշ 
նյութի ընդամենը մի փոքր մասն ամեն ութ ժամում, այնուհետև կանոնավոր 
կերպով ավելացրեք ձեր դեղաչափը չորս օրը մեկ, և շուտով ձեր 
հանդուրժողականությունը կբարձրանա: Եթե մարդն ասում է, որ ինքը չի 
զգացել դրա հետևանքները կամ որ դրանք միայն փոքր -ինչ զգացել են, ես դա 
լավ դեղաչափ կհամարեի սկսնակների համար: Դուք պարզապես ցանկանում 
եք մի փոքր դեղ ստանալ իրենց համակարգում, որպեսզի նրանք սկսեն վարժվել 
դրան:

Դուք երբեք հստակ չգիտեք, թե ինչպես կարձագանքի մարդը, ուստի դանդաղ 
ընթացեք և ավելացրեք նրա դեղաչափը յուրաքանչյուր չորս օրը մեկ, մինչև որ 
հիվանդը կարողանա ընդհանուր առմամբ մեկ գրամ ընդունել ամեն 24 ժամվա 
ընթացքում: Դա իրականացնելու լավագույն միջոցն այն է, որ նրանք ընդունեն 
դոզաներ, որոնք հավասար են գրամի մոտ մեկ երրորդին յուրաքանչյուր ութ 
ժամը մեկ, երբ նրանք սովոր են դրա օգտագործմանը: Այնուամենայնիվ, 
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դժվարություններ ունեցողներին պետք է հիշեցնեմ, որ իրենց դեղաչափը կարող 
է ավելի դանդաղ բարձրացվել, սակայն լավագույն արդյունքների համար այն 
պետք է հնարավորինս արագ ընդունվի:

Սրանք այն դեղաքանակի ցուցումներն են, որոնք խորհուրդ է տալիս Ռիկը, եթե 
հիվանդը կարողանա բավականաչափ արագ զարգացնել իրենց 
հանդուրժողականությունը: Եթե այս արձանագրությունը պահպանվի, շատ 
հիվանդներ կարող են իրենց ճանապարհը հասցնել մինչև երեք շաբաթվա 
ընթացքում, որ նրանք կարող են ուտել գրամի մեկ երրորդը յուրաքանչյուր 8 
ժամվա ընթացքում: Բայց միջին հաշվով սովորաբար հիվանդների 
մեծամասնությունը տևում է չորսից հինգ շաբաթ, մինչև նրանք կարողանան 
ընդունել այս չափաբաժինը մեկ դեղաչափի համար, որից հետո նրանք կարող են 
շարունակել օրական մեկ գրամ ընդունել մինչև բուժվելը կամ նրանց վիճակը 
վերահսկողության տակ դնելը:

Ռիկը սիրում է այս դեղամիջոցը մատակարարել պլաստիկ ներարկիչներով, 
որոնք չունեն ասեղներ, փոխարենը կա ընդամենը մի փոքր բացվածք, որի 
միջոցով կարելի է սեղմել յուղը: Նա ասում է, որ յուղն այս եղանակով 
տրամադրելը հեշտացնում է հիվանդի չափաբաժինը և կանխում է օտարերկրյա 
նյութերի կողմից դեղամիջոցների աղտոտումը:

Շատերի համար ամենահեշտ ձևը հասկանալու համար, թե ինչ չափաբաժին 
պետք է ընդունեն, համեմատել այն կարճահատիկ չոր բրնձի պես մի բանի հետ: 
Սկսնակի դոզան պետք է լինի բրնձի այս հատիկներից մեկի չափի կամ 
երկարության մոտ մեկ ութերորդ դյույմի երկարությունը, այդ գումարը 
հավասար կլինի կաթիլի մոտ մեկ քառորդին: Որոշ դեպքերում, շատ ցածր 
հանդուրժողականություն ունեցողները կարող են նույնիսկ պարզել, որ դա 
նրանց համար չափազանց մեծ է սկզբնական շրջանում հարմարավետ վարվելու 
համար, ուստի, անհրաժեշտության դեպքում, նրանք կարող են սկսել նույնիսկ 
ավելի քիչով:

Նման չափաբաժինները պետք է ընդունվեն օրական երեք անգամ ՝ վաղ 
առավոտյան, կեսօրից հետո և հիվանդից քնելուց մոտ մեկ ժամ առաջ: 
Սկսնակին մնում է միայն պլաստիկ ներարկիչից քամել չոր բրնձի համարժեք կես 
հատիկը, և դա նրանց դոզանն է: Թեև մենք խոսում ենք շատ փոքր քանակի 
մասին, և դա ոչ մի վնաս չի հասցնի հիվանդին, սակայն իր հզորության 
պատճառով այս նյութը պետք է օգտագործվի հարգանքով:

Այս դեղաչափի ընդունումից չորս օր հետո այն կրկնապատկվում է այն 
չափաբաժիններով, որոնք հավասար են բրնձի հատիկի չափին կամ դոզաներին, 
որոնք ներարկիչից քամելիս մոտ մեկ քառորդ մատնաչափ երկարություն ունեն: 
Այնուհետև, չորս օր անց, դեղաչափը կրկին կրկնապատկվում է, և դա 
շարունակվում է յուրաքանչյուր չորս օրը մեկ, մինչև հիվանդը կարողանա 
ընդունել մեկ դոզան համարժեք տասնվեց հատիկ բրինձ: Այս գումարը 
հավասար է մոտ ութից ինը կաթիլ յուղի մեկ դոզայի վրա, ինչը մոտավորապես 
կազմում է գրամի մեկ երրորդը:

Մեկ մլ -ն ընդամենը մի փոքր ավել է, քան մեկ գրամ քաշը, ուստի հիվանդների 
ցանկության դեպքում նրանք կարող են օգտագործել այս չափումը `իրենց 
դեղաչափը որոշելու համար: Այդ պահին հիվանդները սովորաբար 
շարունակում են այս դեղաչափը, մինչև նրանք չեն հասնում ցանկալի արդյունքի 
իրենց բժշկական վիճակով: Կլինեն հիվանդներ, ովքեր չեն կարողանա այդքան 
արագ մեծացնել իրենց դեղաքանակը, բայց Ռիկը նրանց կոչ է անում ընդունել 
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հնարավորինս արագ, որպեսզի նավթը կարող է թեթևացնել նրանց 
տառապանքը: Բացի այդ, կլինեն նրանք, ովքեր կարող են ավելի արագ ընդունել 
այս դեղամիջոցը, և Ռիկը դրա հետ խնդիր չունի, քանի դեռ հիվանդը հարմար է 
ավելի արագ ընդունել այն, դա պարզապես նշանակում է, որ նրանք ավելի 
արագ կբուժվեն:

Իրականում, Ռիկը կարծում է, որ այս դեղամիջոցի օգտագործման դեպքում 
հիվանդները պետք է մնան իրենց հարմարավետության գոտում: Բայց նա դեռ 
կարծում է, որ որևէ ծանր հիվանդություն ունեցող անձ չպետք է խաղա այս 
նյութի հետ, քանի որ եթե այն ճիշտ չօգտագործվի, այն կարող է չկարողանալ 
հաղթահարել այն վիճակը, որի բուժման համար նախատեսված էր:

Քանի որ այս դեղամիջոցն այնքան անվտանգ է օգտագործման համար, մենք 
սովորաբար ճշգրիտ չափումներ չենք կատարում, բայց նրանց համար, ովքեր 
սիրում են ճշգրիտ չափումներ և ունեն բավականաչափ ճշգրտության կշեռքներ, 
սկսեք մոտ 0,01 գ (10 մգ) կամ օրական երեք անգամ ավելի քիչ չորս օր: 
Այնուհետև, եթե կարող եք, այն կրկնապատկեք մինչև 0,02 գ (20 մգ) չորս օր, 
այնուհետև մինչև 0,04 գ (40 մգ) չորս օր, 0,08 գ (80 մգ) չորս օր, 0,16 գ (160 մգ) 
չորս օր , իսկ հետո 0.32 գրամի (320 մգ): Սա կլինի դոզավորման իդեալական 
ժամանակացույց նրանց համար, ովքեր կարող են արագ ընդունել այս նյութը: 
Նաև լավ է իմանալ, որ 1-5 մգ դեղաչափերը սովորաբար հանդուրժվում են 
առանց ախտանիշների:

Երբ դուք կարող եք աշխատել Indica bud- ի բարձրորակ շտամների հետ 
աշխատելու համար, արտադրվող յուղը չափազանց հանգստացնող կլինի: Սա 
այն ազդեցությունն է, որը կունենա նավթը, եթե դուք արտադրել եք իսկական 
«Ռիկ Սիմփսոնի յուղը», և անհանգստանալու համար քիչ բան կա: Հիվանդները 
պարզապես քնում են և, ի վերջո, նրանք կարթնանան: Ոմանք կարող են 
սկզբում մի փոքր քարկոծվել, բայց նրանք անվնաս կլինեն, և սովորաբար 
արթնանալուց հետո մեկ ժամվա ընթացքում այդ քնկոտ զգացողությունը 
անհետանում է: Եթե յուղը արտադրվում է կանեփի սաթիվայի սորտերից, 
սպասեք դժվարությունների և երկարատև էներգետիկ էներգիայի: Դուք չեք 
ցանկանում, որ քաղցկեղի նման լուրջ խնդիրներ ունեցող մարդիկ փորձեն յուղ 
օգտագործել այս ազդեցությամբ, և հիվանդը չի ստանա այն բուժիչ օգուտները, 
որոնք կարող են ապահովել լավ ցուցիչները: Ոչ բոլորին է դուր գալիս բարձր 
լինելը և դեղամիջոցը իմաստ չունի չափազանց քարկոծվել այս նյութի վրա:

Բանն այն է, որ օրական երեք անգամ դեղը պացիենտի մեջ մտնես: Հիվանդը 
պարզապես կարող է այն դնել մատի վրա, այնուհետև քերել այն ատամներին: 
Այնուհետև մի բաժակ սառը ջուր կամ թեյ խմեք, և նրանք պետք է կուլ տանելը: 
Որոշ շտամներ արտադրում են էքստրակտ, որը հաճելի համ չունի, բայց դրանով 
հեշտ է զբաղվել: Պարզապես հիվանդների դոզան դրեք մի փոքր կտոր հացի 
վրա և ծալեք այն, այնուհետև դրեք նրանց բերանը և խմեք ջուր: Նույնը կարելի 
է անել նաև բանանի կամ այլ տեսակի մրգերի օգտագործման դեպքում: 
Գաղափարն այն է, որ յուղը հնարավորինս արագ ներթափանցվի հիվանդի մեջ, 
բայց Ռիկը դեռ սիրում է տեսնել, որ նրանք մնում են իրենց 
հարմարավետության գոտում:

Բոլորն էլ տարբեր են, և այս դեղորայքի նկատմամբ մեր 
հանդուրժողականությունը կտարբերվի անձից անձ, այնպես որ վստահ եղեք, 
որ հիվանդը իրեն հարմար է այն չափաբաժնով, որը նրանք ընդունում են: Շատ 
լուրջ պայմանների դեպքում հիվանդների համար կարևոր է արագ ընդունել այս 
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դեղամիջոցը, այնպես որ նրանք կարող են գոյատևելու ավելի լավ 
հնարավորություն ունենալ: Ինչպես արդեն նշեցի, չնայած որ նավթն անվնաս է, 
բայց եթե չափից շատ է ընդունվում, հաճախ հիվանդներին դա դուր չի գալիս: 
Այսպիսով, դանդաղ աշխատեցրեք նրանց դեղաչափը. այդ կերպ նրանք 
հարմարավետ կդառնան դրա օգտագործմամբ:

Այնուամենայնիվ, ինչպես մենք սիրում ենք ասել, ագրեսիվ հիվանդությունները 
պետք է ագրեսիվ բուժվեն, այնպես որ, եթե ես ունենայի կյանքին սպառնացող 
ինչ-որ բան, ես հնարավորինս կարճ ժամանակահատվածում կներծծեի այնքան 
քաղվածք, որքան կարող էի: Կարծում եմ, որ պատրաստ լինելը վճարում է, 
ուստի նրանք, ովքեր կարող են, պետք է սկսեն որքան հնարավոր է շուտ 
ընտելանալ նավթի ազդեցությանը, որովհետև նրանք կիմանան, թե ինչ է 
սպասվում, եթե երբևէ կարիք լինի ավելի մեծ չափաբաժիններ ընդունել:

Ստանդարտ բուժում `ձեր մարմինը լավ առողջական վիճակի վերականգնելու 
համար` երեք ամսվա ընթացքում ընդունված 60 գրամ բարձրորակ յուղ: Նրանց 
համար, ովքեր քիմիաթերապիա և ճառագայթում են ընդունել, լավ գաղափար է 
հնարավորինս շուտ 120-180 գրամ ձեթ ընդունել: Սովորաբար, 60 գ -ը կարող է 
բուժել լուրջ քաղցկեղ, սակայն բժշկական համակարգի կողմից վնասվածների 
համար հաճախ ավելի շատ բան է պահանջվում ՝ քաղցկեղի վերադարձը 
կանխելու և այդ բուժումից հետո մնացած վնասը վերացնելու համար:

Երբ հիվանդը նորից առողջանա, կարող եք դեղաքանակը նորից իջեցնել 
ամսական մեկ կամ երկու գրամի կամ այնքան, որքան հիվանդը սիրում է 
ընդունել: մեր տեսանկյունից, որքան շատ, այնքան լավ: Մի բաց թողեք 
պահպանման չափաբաժինը, քանի որ դրանք կարևոր են լավ առողջության 
պահպանման համար: Երեկոյան աշխատանքից մեկ ամիս կամ օրական մի 
կաթիլ շատ բան չի հնչում, բայց, ըստ Ռիկի, այն պետք է բավարար լինի ձեր 
մարմինը առողջ պահելու համար:

Բացի այդ, նա սիրում է, որ հիվանդները յուղով բուժման հետ մեկտեղ 
օգտագործեն այլ բնական իրեր, ինչպիսիք են խնձորի սերմերը և ցորենի խոտը: 
Իմ փորձից ելնելով ՝ ես նաև հիվանդներին կանեփի սերմեր ուտեի, քանի որ 
դրանց մեջ պարունակվող յուղն այնքան սննդարար է և օգտակար օրգանիզմի 
համար:

Ռիկը նաև կարծում է, որ հիվանդները պետք է փորձեն հնարավորինս արագ 
բարձրացնել իրենց մարմնի pH- ը ՝ ուտելով այնպիսի բաներ, ինչպիսիք են 
ձմերուկը կամ կիտրոնի հյութը և այլն:

Հիվանդները պետք է նաև սկսեն ավելի շատ հում մրգեր և բանջարեղեն ուտել և 
ավելի քիչ միս ուտել, հատկապես մշակված սորտերը, որոնք ավելի շատ 
տոքսիններ են պարունակում: Ռիկը շատ հավատում է հյութագործ 
մեքենաների օգտագործմանը և կարծում է, որ վիտամին C- ի մեծ 
չափաբաժինները նույնպես կարող են մեծ օգուտ բերել:

Սա Ռիկ Սիմփսոնի արձանագրությունն է, և դա է պատճառը, որ նրա անունը 
հավերժ հայտնի կլինի: Դա, հավանաբար, բոլոր ժամանակների ամենակարևոր 
հայտնագործությունն է և այն, ինչ մեզ տվել է այս մարդը, չի կարող 
գերագնահատվել: Ի՞նչ օգուտ ունի ժամանակակից բժշկությունն ու 
տեխնոլոգիան, երբ այն չի գործում: Եթե ցանկանում եք արդյունքներ տեսնել, 
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փորձեք Ռիկի բուժման մեթոդը:

Մեզ քննադատության են ենթարկում այս յուղը բուժիչ միջոց անվանելու 
համար, բայց ուրիշ ի՞նչ կարող եք անվանել մի նյութ, որը հաջողությամբ կարող 
է օգտագործվել այդքան բժշկական խնդիրների բուժման համար: Ոմանք 
կարծում են, որ բուժիչ բառերը նշանակում են, որ այս յուղը հավիտենական 
կյանք կապահովի, բայց դա Ռիկի մտադրությունը չէր: Իհարկե, այս 
դեղամիջոցը կարող է երկարացնել ձեր կյանքը, և դուք կարող եք շատ ավելի 
երկար ապրել դրա օգտագործման դեպքում, դրա մեջ կասկած չկա: 
Այնուամենայնիվ, դա չի նշանակում, որ այն կապահովի հավիտենական կյանք:

Այս յուղը դեռևս օրինականորեն հասանելի չէ մեծամասնության համար, ուստի 
շատ երկար ժամանակ կպահանջվի `որոշելու, թե քանի լրացուցիչ տարի այն 
կարող է ապահովել: Առայժմ, մենք այս դեղամիջոցին չենք դիտարկում որպես 
անմահության էլիքսիր և համոզված ենք, որ այն ձեզ գնդակապաշտպան չի 
դարձնում: Այնուամենայնիվ, ինչպես ասում է Ռիկը, եթե մենք երբևէ գտնենք 
անմահության բանալին, նա վստահ է, որ կանեփը լինելու է հիմնական 
բաղադրիչը:

Խնդրում ենք մի կարծեք, որ այն օգտագործելիս չեք կարող վիրուսով վարակվել: 
Դուք դեռ կարող եք վարակվել գրիպով, բայց դրա հետևանքները կարող են 
զգալիորեն նվազել, և դուք շատ ավելի արագ կապաքինվեք: Համաճարակի կամ 
նման մի բանի դեպքում, եթե դուք կուլ եք տալիս կամ արդեն ընդունում եք այս 
բույսի հիանալի յուղը, ապա ձեր գոյատևման հնարավորությունը անպայման 
մեծապես կավելանա »: Jindrich Bayer, Phoenix Tears: The Rick Simpson Story

Դեղաչափի մասին տեղեկություններ

Կա՞ բուժման արձանագրություն:

«Կա արձանագրություն, որին պետք է հետևել ՝ բուժման արդյունավետությունն 
ապահովելու համար: Փոքր քանակությամբ յուղ կարող է օգտագործվել մաշկի 
քաղցկեղի և այլ հիվանդությունների բուժման համար, կամ այն կարող է 
գոլորշիանալ և ներշնչվել ՝ թոքերի հիվանդությունների բուժման համար: Յուղը 
կարող է նաև ներծծվել օրգանիզմի մեջ, եթե օգտագործվում է մոմի տեսքով 
կամ, իհարկե, այն կարող է ուղղակիորեն ներթափանցվել բերանով: Ներքին 
քաղցկեղները բուժելու համար հիվանդը պետք է հնարավորինս արագ ընդունի 
յուղը: Ընդհանրապես, դուք միշտ ցանկանում եք այս դեղամիջոցը հասցնել այն 
տարածքին, որն առաջացնում է խնդիրը ամենախելամիտ ձևով: Օրինակ, եթե 
դուք բուժում եք աղիքների քաղցկեղը, բուժման ամենաարդյունավետ միջոցը, 
ամենայն հավանականությամբ, կլինի յուղը մոմերի ընդունումը:

Միջին հիվանդը կարող է քաղցկեղի 60 գրամանոց ամբողջական բուժում 
ընդունել մոտ 90 օրվա ընթացքում: Մարդիկ, ովքեր ենթարկվել են 
ճառագայթման և քիմիաթերապիայի վնասների, կամ այն հիվանդները, ովքեր 
տարիներ շարունակ տառապել են MS- ով և այլ լուրջ հիվանդություններով, 
որոշ դեպքերում կբացահայտեն, որ իրենց բժշկական խնդիրները կարող են 
բավականին երկար բուժվել:

Նրանք, ովքեր լուրջ վնասներ են կրել բժշկական համակարգից և նոր են սկսում 

10



բուժումը, պետք է գիտակցեն, որ այս բնական յուղը ակնթարթային բուժում չի 
տալիս: Հաճախ նման հիվանդները շատ ավելի շատ յուղ են պահանջում, և այն 
պետք է ավելի երկար տևի: Այդպիսի հիվանդները պետք է փորձեն վեց ամսվա 
ընթացքում 120-180 գրամ ուտել ՝ չեզոքացնելու քիմիաթերապիայի և 
ճառագայթման հետևանքով թողած վնասը և այլ երկարաժամկետ 
հիվանդություններից առաջացած վնասը և այն բուժելու համար օգտագործվող 
վնասները վերականգնելու համար: Երբ հիվանդը բուժվի և ամբողջ վնասը 
չեղարկվի կամ վիճակը վերահսկողության տակ դրվի, ես խորհուրդ եմ տալիս, 
որ նրանք շարունակեն ամսական 1 -ից 2 գրամ յուղի պահպանման 
չափաբաժինը վերցնել ՝ լավ առողջություն պահպանելու համար: 
Մեծահասակների համար դա հավասար կլինի օրական մեկ կաթիլի, և երբ 
նրանք սովոր են դրա օգտագործմանը, նրանք նույնիսկ չեն զգում դրա 
հետևանքները, ուստի ես իսկապես չեմ կարող պատկերացնել, որ սա 
չափազանց բարձր գին է լավ առողջության համար վճարելու համար »: Ռիկ 
Սիմփսոն, կանեփ. Ամենաբուժիչ բույսը

Ինչու՞ են պահպանման դոզաներն այդքան 
կարևոր:

«Բոլորը պետք է ընդունեն պահպանման չափաբաժիններ` իրենց օրգանիզմը 
թունավորված պահելու և լավ առողջ վիճակում պահելու համար: Այն ամենը, 
ինչ պահանջվում է, ամսական 1 -ից 2 գրամ յուղ է, պարզապես գիշերը մի կաթիլ 
խմեք քնելուց մոտ մեկ ժամ առաջ: Սա թույլ կտա ձեզ լավ քնել և նույնիսկ 
որոշակի պաշտպանություն կապահովի Japanապոնիայից և այլուր ծագող 
ճառագայթումից:

Յուղը աշխատում է ձեր մարմնի հետ ՝ ձեզ առողջ պահելու և առողջության 
բազմաթիվ խնդիրներից պաշտպանություն ապահովելու համար: Ես նույնիսկ 
թույլ չեմ տա, որ իմ երեխան վերցնի այս սարսափելի պատվաստանյութերն ու 
կրակոցները, որոնք Բիլ Գեյթսի նման մարդիկ փորձում են մեր կոկորդը խոթել: 
Եթե ես ուզում եմ իմ երեխաներին պաշտպանել գրիպից, ես իմ վստահությունը 
կդնեմ ճիշտ արտադրված կանեփի յուղի վրա, քանի որ գիտեմ, որ այն 
արդյունավետ է և ոչ մի վնաս չի պատճառի:

Ես առաջարկում եմ, որ հիվանդները սկսեն օրական երեք չափաբաժնով `մոտ 
չոր հատիկավոր չոր բրնձի չափի: Նման դոզան հավասար կլինի մոտավորապես 
¼ կաթիլին, այնպես որ, ինչպես տեսնում եք, շատ դեպքերում սկսնակները 
պետք է սկսեն շատ փոքր չափաբաժիններով:

Միակ անգամը, երբ ես խորհուրդ կտայի, որ հիվանդները սկսեն ավելի մեծ 
չափաբաժիններով, դա կլիներ նրանց արագ հանել կախվածություն 
առաջացնող և վտանգավոր դեղամիջոցներից, կամ եթե նրանք մահվան դռան 
մոտ էին: Երբ այդպիսի դեղամիջոցներ օգտագործող մարդիկ սկսում են յուղով 
բուժումը, նրանք սովորաբար իրենց դեղամիջոցները կիսով չափ կրճատում են: 
Նպատակն այն է, որ բավականաչափ յուղ ներծծվի ՝ ցավը բուժելու համար և 
օգնի հիվանդին ազատվել այդ վտանգավոր կախվածություն առաջացնող 
դեղագործական դեղամիջոցների օգտագործումից: Յուղը վերցնելը շատ ավելի 
հեշտացնում է հիվանդի կատարումը այս առաջադրանքը, և նրանք ավելի քիչ 
խնդիրներ կունենան դուրս գալու հետ կապված խնդիրների պատճառով, քանի 
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որ յուղը հիանալի է գործում կախվածությունը թուլացնելու համար:

Նրանց համար, ովքեր գտնվում են այս իրավիճակում, ես կարծում եմ, որ նրանց 
առաջին դոզան պետք է լինի մոտ երկու անգամ ավելի, քան սովորական 
սկսնակը կլաներ: Հետո նրանք պետք է հնարավորինս արագ բարձրացնեն 
իրենց դեղաչափը, մինչև չհասնեն այն կետին, երբ ցավը վերահսկելու համար այլ 
դեղամիջոցներ չեն պահանջվում: Մարդկանց, ինչպիսիք են մորֆինը, 
հեռացնելուց, կարող եք հանդիպել որոշ խնդիրների: Երբեմն յուղը և մորֆինը 
խառնելիս դա կարող է էլ ավելի ընդգծել մորֆինի ազդեցությունը, և հիվանդը 
կարող է սկսել հալյուցինացիա ունենալ:

Սա միայն կարճաժամկետ թերություն է, քանի որ քանի որ հիվանդի կողմից 
մորֆինի ընդունումը նվազում է, հալյուցինացիաները կնվազեն, մինչև դրանք 
այլևս տեղի չունենան: Շատ դեպքերում, հիվանդներից այս նյութերից 
հեռացնելը քիչ խնդիրներ է առաջացնում, ուստի մի ակնկալեք, որ շատ 
դժվարություններ կունենաք: Քանի որ նրանք շարունակում են մեծացնել իրենց 
դեղաքանակը, հիվանդը կզարգանա ավելի բարձր հանդուրժողականություն, և 
շուտով նրանք այլևս չեն զգա նավթի ազդեցությունը: Երբ դա տեղի ունենա, 
նրանք այնուհետև կարող են շատ արագ ուտել ցանկացած քանակությամբ յուղ, 
մինչև որ դրանք բուժվեն:

Սկսնակ դեղաչափի ընդունումից չորս օր անց, մարդկանց մեծամասնությունը 
կարողանում է մեծացնել այն, ինչ ընդունում է: Ես առաջարկում եմ, որ դա տեղի 
ունենա մոտ չորս օրը մեկ, քանի որ դա հնարավորություն է տալիս հիվանդին 
ժամանակ կառուցել իրենց հանդուրժողականությունն այս նյութի նկատմամբ: 
Միջինից չորսից հինգ շաբաթ է պահանջվում, որպեսզի հասնի այն կետին, 
որտեղ կարող է օրական մեկ գրամ ուտել: Սա նշանակում է, որ հիվանդը 
յուրաքանչյուր ութ ժամվա ընթացքում կլանում է բարձրորակ յուղի 8 -ից 9 
կաթիլ: Երբ նրանք հասնեն այս դեղաչափին, հիվանդը կարող է շարունակել այս 
տեմպերով, մինչև վիճակը անհետանա կամ վերահսկվի:

Շատ հիվանդներ շատ արագ են հանդուրժում այս դեղամիջոցի նկատմամբ և 
կարող են յուղը վերցնել շատ ավելի արագ: Եթե դուք պատահում եք այս 
մարդկանցից մեկը, խնդրում ենք ազատ զգալ այս նյութը որքան հնարավոր է 
շուտ, քանի որ վերջնական արդյունքը կլինի այն, որ դուք շատ ավելի արագ 
կբուժեք: Ես միշտ զգուշացնում եմ հիվանդներին, որ այս դեղորայքի 
օգտագործմամբ մնան իրենց հարմարավետության գոտում, բայց եթե նավթն 
ավելի արագ ընդունվի, ապա դա հիվանդին գոյատևելու ավելի մեծ 
հնարավորություն է տալիս:

Այս մեթոդը թույլ է տալիս մարմնին դանդաղ զարգացնել իր 
հանդուրժողականությունը, և չորսից հինգ շաբաթ անց մարդկանց 
մեծամասնությունը խնդիր չունի օրական մեկ գրամ ուտելու կամ որոշ 
դեպքերում նույնիսկ ավելին: Միջին անձի համար, ով ավելացնում է դեղաչափը 
յուրաքանչյուր չորս օրը մեկ, սովորաբար քիչ խնդիրներ են հանդիպում: 
Իրականում, ես ունեմ զեկույցներ այն մարդկանցից, ովքեր վերցրել են յուղը, 
որտեղ նշվում է, որ բուժման ընթացքում նրանք նույնիսկ բարձր չեն եղել: Մենք 
բոլորս տարբեր հանդուրժողականություն ունենք ցանկացած դեղորայքի 
նկատմամբ, ուստի ես կարծում եմ, որ ամենալավն այն է, որ հիվանդը թույլ տա 
որոշել, թե այս նյութի ինչ չափաբաժնով է իրեն հարմար ընդունում:

Ձեր չափսերն ու մարմնի քաշը քիչ կապ ունեն կանեփի յուղի նկատմամբ ձեր 
հանդուրժողականության հետ: Ես տեսել եմ, որ սկսնակները, ովքեր շատ մեծ 
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մարդիկ էին, վերցնում էին այս յուղի մեկ կաթիլը և մեկ ժամվա ընթացքում 
նրանք նույնիսկ չէին կարողանում դուրս գալ Չեսթերֆիլդից: Մինչդեռ նրանց 
կանայք, ովքեր շատ ավելի փոքր էին, կարող էին ընդունել նույն դոզան և 
ընդհանրապես ոչինչ չզգալ: Այսպիսով, ինչպես տեսնում եք, չափերը կարևոր 
գործոն չեն, երբ խոսքը վերաբերում է հիվանդի տևողության որոշմանը, դա 
իսկապես ավելի շատ հիվանդի մասին է:

Այս դեղորայքով բուժում սկսելիս տեղյակ եղեք, որ դա կնվազեցնի ձեր արյան 
ճնշումը: Եթե դուք ներկայումս արյան ճնշման դեղեր եք ընդունում, հաճախ 
ստուգեք ձեր ճնշումը, քանի որ շատ հավանական է, որ ձեր ճնշումը վերահսկող 
յուղից բացի այլ բանի կարիք այլևս շատ կարճ ժամանակում չլինի: Բացի այդ, 
եթե հիվանդը շաքարային դիաբետով հիվանդ է, նա պետք է վերահսկի արյան 
շաքարը: Շատ դեպքերում նրանց ինսուլինի կարիքը կնվազի, իսկ ոմանք 
ընդհանրապես նյութ չեն պահանջում:

Երբ մարդիկ վերցնում են յուղը, ես սիրում եմ տեսնել, որ նրանք մնում են իրենց 
հարմարավետության գոտում, բայց ճշմարտությունն այն է, որ որքան արագ 
նրանք կարողանան այն վերցնել, այնքան ավելի մեծ է գոյատևելու 
հնարավորությունը:

Ես ունեի ծայրահեղ ցածր հանդուրժողականության ունեցող մի տղամարդու 
յոթ ամիս ժամանակ `60 գ բուժումը ընդունելու համար: Դա իսկապես բուժեց 
նրա տերմինալ լիմֆոման, բայց ես շատ կնախընտրեի այն, եթե նա ավելի արագ 
անցներ ամբողջ բուժումը:

Բարեբախտաբար, ես հազվադեպ եմ հանդիպում հիվանդների, որոնց բուժման 
համար այդքան երկար ժամանակ է պահանջվում, բայց դա տեղի է ունենում: Ես 
նույնիսկ տեսել եմ հիվանդների, ովքեր մեկ ամսվա ընթացքում անցել են 
ամբողջ բուժումը և կարողացել են բուժել իրենց վերջնական քաղցկեղը: 
Հետևաբար, նավթի ընդունման արագությունը մեծ մասամբ կախված է հենց 
հիվանդներից և այն բանից, թե որքան արագ են նրանք կարողանում 
զարգացնել իրենց հանդուրժողականությունը:

Բուժման ավարտից հետո մարդկանց մեծ մասը շարունակում է յուղը վերցնել, 
բայց շատ ավելի նվազեցված արագությամբ: Ինչպես նշեցի նախկինում, 
ամսական մոտ մեկ -երկու գրամ, որը հավասար է յուրաքանչյուր գիշեր քնելուց 
առաջ մեկ կաթիլ յուղի, լավ պահպանման դոզա կլինի:

Ես չեմ սիրում տեսնել, որ մարդիկ չափից շատ են ընդունում յուղը, բայց չափից 
մեծ դոզան ոչ մի վնաս չի տալիս, այնպես որ մի խուճապի մի մատնվեք, եթե դա 
տեղի ունենա: Այս դեղամիջոցի հիմնական կողմնակի ազդեցությունը քունն ու 
հանգիստն է, որը կարևոր դեր է խաղում բուժման գործընթացում: Սովորաբար, 
դոզան վերցնելուց հետո մեկ ժամվա ընթացքում, նավթը հուշում է ձեզ պառկել 
և հանգստանալ: Մի պայքարեք քնկոտ զգացողության դեմ, պարզապես 
հարմարավետ եղեք և թույլ տվեք, որ յուղը ձեզ տա ձեզ անհրաժեշտ մնացածը: 
Շատ դեպքերում, մեկ ամսվա ընթացքում, այս բուժման հետ կապված 
ցերեկային հոգնածությունը մարում է, բայց հիվանդը շարունակում է գիշերը 
շատ լավ քնել:

Ես քաղցկեղից մահացող հիվանդներին ասում եմ, որ յուղը կանի երկու 
բաներից մեկը. Այն կամ կբուժի նրանց քաղցկեղը, և նրանք կշարունակեն 
ապրել, կամ այն դեպքերում, երբ բուժման վրա ազդելը շատ ուշ է, յուղը 
կհեշտանա նրանց ելքը, և նրանք կարող են գոնե մահանալ առանց մեծ 
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տառապանքի և պահպանել իրենց արժանապատվությունը:

Կանեփի յուղը շատ բարձր հաջողությունների է հասնում քաղցկեղի բուժման 
մեջ և շատերը հակված են գոյատևել: Unfortunatelyավոք, շատ մարդիկ, ովքեր 
գալիս են ինձ մոտ, շատ են տուժել բժշկական համակարգից իրենց 
քիմիաթերապիայի և ճառագայթման միջոցով և այլն: Բայց մի հուսահատվեք, 
քանի որ նույնիսկ եթե դուք շատ եք վնասվել, այս յուղը դեռ 70-80% 
հաջողություն ունի:

Եթե արտադրվի և ճիշտ օգտագործվի, կանեփի դեղամիջոցը այս մոլորակի 
ամենամեծ բնական բուժիչն է: Անկախ նրանից, թե ինչից է մարդը տառապում, 
նա պետք է փորձի նավթը և տեսնի, թե ինչ կարող է դա անել իրեն օգնելու 
համար: Եթե դուք իսկապես հոգնել եք տառապանքներից, ապա արձակուրդ 
տվեք ինքներդ ձեզ և փորձեք մի բան, որն իսկապես աշխատում է: Երբ դուք 
զգաք, թե ինչ կարող է անել այս դեղամիջոցը, դուք կհասկանաք, թե ինչու է 
պատմությունը և ես երկուսն էլ կանեփի դեղամիջոցը անվանում ենք բուժիչ 
միջոց »: Ռիկ Սիմփսոն, կանեփ. Ամենաբուժիչ բույսը

Այլ բնական բաներ, որոնք կարող եք անել, որոնք 
կարող են օգնել

«Երբ հիվանդները գալիս են ինձ մոտ յուղ ստանալու համար, իրենց քաղցկեղը 
բուժելու համար, առաջին բանը, որ ես ասում եմ նրանց, դա փոխել են իրենց 
սննդակարգը: Փորձեք հնարավորինս հեռու մնալ կենդանական 
սպիտակուցներից, քանի որ այս տեսակի սպիտակուցը նպաստում է քաղցկեղի 
աճին: Ձեռք բերեք հյութի մեքենա և սկսեք ուտել որքան հնարավոր է շատ հում 
մրգեր և բանջարեղեն, քանի որ բուսական սպիտակուցը պայքարում է 
քաղցկեղի աճի դեմ: Դադարեցրեք շաքարի օգտագործումը և դրա 
օգտագործումը փոխարինեք բնական քաղցրացուցիչներով, ինչպես հում մեղրը:

Հիվանդի pH- ն հնարավորինս արագ բարձրացրեք ՝ այնուհետև ընդունելով 
այնպիսի բաներ, ինչպիսիք են ձմերուկը և կիտրոնի հյութը և այլն:

Տասնամյակներ առաջ հետազոտողները մեծ արդյունքներ ունեցան քաղցկեղը 
բուժելով վիտամին C- ի մեգա դոզաներով, որը ներարկվում էր հիվանդի արյան 
մեջ նույն կերպ, ինչպես բժիշկները ներարկում են քիմիաթերապիան, բայց 
առանց կործանարար կողմնակի ազդեցությունների, որոնք կարող են հիվանդի 
մահը պատճառ դառնալ: Հետևաբար, ես կարծում եմ, որ վիտամինների մեծ 
չափաբաժինը կարող է մեծ օգուտ տալ քաղցկեղով հիվանդ ծանր 
հիվանդություններով տառապող հիվանդներին:

Նաև հանձնարարեք հիվանդին սկսել ամեն օր երկու խնձորի սերմեր ուտել, ինչը 
նրանց կտա լավ օրական B17 դոզան, որը նաև հայտնի է որպես լաետրիլ: 
Տարիներ առաջ շատ էր քարոզվում այս վերաբերմունքի անվտանգ չլինելու 
վերաբերյալ, սակայն այդ պնդումները կեղծ էին: Իրականում B17- ն ունի 
բավականին լավ փորձառություն քաղցկեղի բուժման գործում: Կան նաև այլ 
բնական իրեր, ինչպիսիք են ցորենի խոտը և կապույտ կանաչ ջրիմուռները, 
որոնք նույնպես կարող են օգտակար լինել: Մի քանի տարի առաջ Իտալիայի 
բժիշկը նույնիսկ քաղցկեղի որոշ տեսակներ էր բուժում խմորի սոդայի 
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օգտագործմամբ, ուստի մենք պետք է մեր միտքը բաց պահենք բոլոր 
հնարավորությունների համար:

Շատ մարդիկ, ովքեր օգտագործել են յուղը իրենց քաղցկեղը բուժելու համար, ոչ 
մի բան չփոխեցին, բայց նավթը դեռ իր կախարդական ազդեցությունն ունեցավ 
և նրանք բուժվեցին: Այնուամենայնիվ, եթե դուք ունեք քաղցկեղի նման լուրջ 
հիվանդություն, ես կարծում եմ, որ լավ գաղափար է վերցնել այլ բնական իրեր, 
որոնք կարող են օգնել նավթն արմատախիլ անել քաղցկեղը և ձեզ ավելի լավ 
հնարավորություն տալ գոյատևել:

Ամենակարևորն այն է, որ մարդիկ պետք է գիտակցեն, որ մեծ մասամբ այն, ինչ 
տրամադրում է բժշկական համակարգը, ավելի շատ վնաս է հասցնում, քան 
օգուտ: Դա է պատճառը, որ ես ասում եմ ինձ հետ կապ ունեցող մարդկանց, որ 
եթե նրանք ցանկանում են գոյատևել, ապա ավելի լավ է հնարավորինս հեռու 
մնալ բժշկական համակարգից:

Դա այն տխուր վիճակն է, որում այսօր գտնվում է մեր բժշկական համակարգը, 
և այն չի փոխվի, մինչև այն մարդիկ, ովքեր աշխատում են այս համակարգի 
ներսում, վերջապես գիտակցեն, որ քիմիական նյութերն ու թույնը չեն բուժվում: 
Ինչ վերաբերում է ինձ, այն, ինչ այսօր անում են բժիշկների մեծ մասը, դժվար թե 
համարվեր որպես դեղամիջոց: Շատ ավելի ճշգրիտ կլիներ այն անվանել իր 
իսկական անունով ՝ խելագարություն:

Իմ տեսանկյունից, քաղցկեղով հիվանդ ցանկացած մարդ պետք է անի 
հնարավոր ամեն ինչ `գոյատևման իր հնարավորությունները օպտիմալացնելու 
համար: Այսպիսով, անպայման վերցրեք կանեփի յուղ ձեր քաղցկեղը բուժելու 
համար, բայց ես կարծում եմ, որ լավագույնը կլինի նաև այլ բնական օգտակար 
բուժում ներառել »: Ռիկ Սիմփսոն, կանեփ. Ամենաբուժիչ բույսը

Լրացուցիչ խորհուրդներ թոքերի քաղցկեղով 
հիվանդների համար

Այս մեկը որոշ ժամանակ յուղի վրա էր և դեռ պետք է ցավազրկողներ 
օգտագործեր, ուստի մենք ավելի շատ ուղիներ էինք փնտրում, թե ինչպես օգնել 
հիվանդին: 

Ա .1) Պատրաստեք յուղի մեկ այլ խմբաքանակ և փորձեք այն խառնել ձեր 
ունեցածի հետ, փնտրեք հնարավորինս ամենաանհանգստացնող յուղը, դուք չեք 
ցանկանում էներգիա հաղորդել հիվանդին: 

2) Փորձեք յուղը արտադրել միաժամանակ մեկից ավելի շտամներից, եթե 
հնարավոր է, դա սովորաբար ավելի լավ գորգի ազդեցություն է ունենում այդ 
կերպ: Կրկին փնտրեք սկզբնական նյութի և յուղի ամենադաժան և 
հանգստացնող ուժը:

3) Ավելի լավ կլիներ, եթե նա դադարի օգտագործել յուղը պարկուճներում: Դուք 
դրա մի մասը ցանկանում եք նրա բերանում լրացուցիչ ենթալեզվային կլանման 
համար (դա ավելի լավ ցավազրկող ազդեցություն ունի այդ կերպ)

4) Կակաոյի կարագով պատրաստեք 0.3-0.5 գ մոմեր և հանձնարարեք նրան 
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օգտագործել դրանք օրական առնվազն երկու անգամ, նա կարող է օգտագործել 
այն ինչպես անալոգային, այնպես էլ այլ կերպ: 

5) Թող նրան օրական մի քանի անգամ գոլորշիացնի յուղը. Ցանկալի է հազ, նա 
պետք է հազի այն, ինչը չի պատկանում իր թոքերին, ներառյալ այդ ուռուցքները 
(դրանք պարզապես կծկվեն, այնուհետև կքանդվեն, և նա կբացահայտի 
դրանք): 

6) Ալկոհոլով պատրաստեք յուղի թուրմ (20-30-50% ՝ կախված այն բանից, թե 
որքան յուղ ունեք, 1-2 մլ յուղ ՝ 4 մլ 96-99% ալկոհոլի մեջ) և քսեք այն 
վիրահատության վայրին: աչքի կաթիլով կամ կաթիլով - սովորաբար դա անում 
է մեկ կամ երկու կաթիլ, և այս կերպ կարող եք շատ յուղ խնայել: Իհարկե, 
կարող եք նաև մի քիչ յուղ քսել անմիջապես տեղում և ծածկել վիրակապով և 
կրկնել այն երեք օրը մեկ կամ վիրակապն ընկնելուց հետո:

7) Շի կարագով աղցան պատրաստեք կամ մի քիչ յուղ լուծեք կանեփի սերմի 
յուղի կամ բարձրորակ լրացուցիչ կույս ձիթապտղի յուղի մեջ և օրական մի 
քանի անգամ շփեք այն տարածքի վրա: Սա պետք է օգնի վերացնել նրա կողերի 
ցավը, և այն կարող եք օգտագործել նաև մահճակալի վերքերի և նրա մաշկի 
վրա եղած որևէ բանի համար:

8) Նրա սննդակարգում ներառեք կանեփի սերմեր, կանեփի սրտեր և կանեփի 
սերմի յուղ `առնվազն մի բուռ սերմեր/սրտեր կամ 1-3 ճաշի գդալ կանեփի սերմի 
յուղ: 

9) Բարձրացրեք նրա մարմնի pH- ը ձմերուկի և կիտրոնի հյութի հետ և այլն: 
Թող նրան ամեն օր երկու խնձորի սերմեր ուտեն (B17): 

10) Փորձեք որքան հնարավոր է շուտ փոխարինել ցավազրկողներն ու 
կարկատանները յուղով: Եթե դուք սկսեք յուղը քսել տեղական, ապա դա պետք 
է մեծապես օգնի: Մոմերը նաև հրաշքներ են գործում թոքերի 
հիվանդությունների դեպքում: Որքան շատ յուղ նա կուլ տա և որքան արագ դա 
անի, այնքան լավ: Նա պետք է օրական մեկ գրամ կամ ավելի մնա մինչև 
հիվանդությունը հաղթահարելը, այնուհետև պահպանի 1-2 գ ամսական 
պահպանման դոզան: Կարդացեք և հետևեք նաև մեր կայքում մնացած բոլոր 
հրահանգներին: Լավագույն մաղթանքներով ՝ JB և RS

Կառավարման ուղիներ

Յուղի կառավարման ո՞ր ուղիներն եք խորհուրդ տալիս և որո՞նք են դրանց 
համապատասխան առավելությունները:

«Ես միշտ հիվանդներին առաջարկում եմ, որ ներքին պայմանների համար 
նրանք պետք է ընդունեն յուղը բերանից, կամ պարզապես վերադարձնեն իրենց 
մարմինը լավ առողջական վիճակի: Մի քանի տասնամյակ մեր առօրյա 
կյանքում տոքսինների ենթարկվելուց հետո, նույնիսկ նրանք, ովքեր իրենց 
առողջ են համարում, պետք է մտածեն իրենց օրգանիզմը թունավորելու համար 
ամբողջական 60 գ բուժում ընդունելու մասին, նախքան այդ նյութերը կարող են 
խնդիրներ առաջացնել իրենց առողջության համար:

Շատ հիվանդություններ բուժելու համար, ինչպիսիք են թութքը կամ աղիների 
քաղցկեղը և այլն, լավագույնը կարող է լինել յուղը օգտագործել մոմի տեսքով: 
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Մարդկանց մեծամասնությունը դա չի գիտակցում, բայց այդ եղանակով յուղը 
մարմնին հասցնելը առաջադրանքը կատարելու ամենաարդյունավետ 
միջոցներից մեկն է:

Կարծում եմ, որ հիվանդին ձեռնտու է, որ յուղը հնարավորինս մոտ լինի 
ուռուցքին կամ այն, ինչ բուժվում է: Հետևաբար, եթե դուք ունեք աղիքների 
խնդիրներ, ամենայն հավանականությամբ, մոմերը լավագույնս կաշխատեն, 
բայց եթե դուք ունեք կոկորդի քաղցկեղի նման մի բան, ապա ես յուղը կլանեմ 
բերանից:

Տարիներ շարունակ բժիշկներն ու հետազոտողները լաբորատոր կենդանիների 
մեջ ուռուցքներ են ներարկում THC և նրանք լավ արդյունքների են հասել: 
Այնուամենայնիվ, ցավոք, նրանք նույնը չեն անի մահացող քաղցկեղով հիվանդի 
նկատմամբ, այնպես որ սա ևս մեկ անգամ ընդգծում է մեր բժշկական 
համակարգի ձախողումը `անել այն, ինչ ճիշտ է հիվանդի համար: Եթե 
բժիշկները միայն ճանաչեին այս զարմանահրաշ դեղամիջոցն այնպիսին, 
ինչպիսին այն կա և սկսեն ճիշտ աշխատել այս նյութի հետ, ապա շատերը, 
ովքեր այժմ մահանում են, կարող էին փրկվել:

Հաճախ հիվանդները գալիս են ինձ մոտ թոքերի քաղցկեղով և թոքերի այլ 
հիվանդություններով: Նման մարդկանց համար ես խորհուրդ եմ տալիս 
օգտագործել գոլորշիացնող սարք, ի հավելումն յուղը կլանելուն: Այս 
դեղամիջոցի գոլորշիացումը դրա ընդունման հետ մեկտեղ կարող է շատ 
օգտակար ազդեցություն ունենալ թոքերի քաղցկեղով կամ թոքերի այլ 
հիվանդություններով տառապողների համար: Հիվանդին մնում է միայն 
ընդունել իրենց սովորական դոզան, այնուհետև տաքացնել գոլորշիացուցիչը և 
գոլորշիացած կանաբինոիդները ներշնչել թոքերի մեջ: Դա կարելի է անել 
յուրաքանչյուր ութ ժամը մեկ, երբ նրանք ընդունում են իրենց սովորական 
դեղաչափը, և դա կպահանջի հիվանդին միայն մի քանի անգամ յուրաքանչյուր 
պարամետրում ներշնչել գոլորշիացված կանաբինոիդները: Այս մեթոդի 
կիրառմամբ թոքերի քաղցկեղը ենթարկվում է հարձակման երկու 
ուղղություններից և դա կարող է մեծապես բարձրացնել բուժման 
արդյունավետությունը:

Շատ դեպքերում ուռուցքները պարզապես անհետանում են, բայց ես լսել եմ, որ 
որոշ հիվանդներ իրականում հազում են ուռուցքների մահացած կտորներով, 
որոնցով նրանք տառապում էին: Համոզված եմ, որ սա այնպիսի փորձ չէ, որը 
կարելի է վայելել, բայց դա բնական ճանապարհն է, որով մեր թոքերն ազատվում 
են այն իրերից, որոնք չպետք է այնտեղ լինեին:

Բացի այդ, ես ճանաչում եմ հիվանդների, ովքեր աղիքների շարժումների 
ժամանակ ուռուցքներ են անցել, բայց, իհարկե, սա նույնպես բնական է: Որոշ 
դեպքերում այս փակված ուռուցքները կարող են վիրահատական ճանապարհով 
հեռացվել, եթե դրանք չափազանց մեծ են բնական միջոցներով անցնելու 
համար, ուստի նման իրավիճակում բժիշկ է պահանջվելու:

Դատելով նրանցից, ում ես տրամադրել եմ յուղը, ովքեր տառապում էին 
քաղցկեղի տարբեր ձևերով, ես չգիտեմ որևէ տեսակի քաղցկեղի մասին, որը այս 
յուղը արդյունավետ չլիներ բուժել: Ինձ համար քաղցկեղի բոլոր ձևերը բուժելի 
են, անկախ այն բանից, թե որտեղ է նա նախընտրում դրսևորվել ձեր մարմնում: 
Որքան քիչ հիվանդը ստանա բժշկական համակարգից, այնքան ավելի մեծ կլինի 
նրա ապաքինման հնարավորությունը, այնպես որ, իմ կարծիքով, նրանք, ովքեր 
ցանկանում են բուժել իրենց քաղցկեղը, պետք է օգտագործեն այս 

17



ապացուցված բնական մեթոդը »: Ռիկ Սիմփսոն, կանեփ. Ամենաբուժիչ բույսը

Տեղական օգտագործումը

«Տեղական օգտագործման համար յուղը կարելի է խառնել մաշկի քսուքների, 
արևի լոսյոնների և այլնի հետ: Այնուամենայնիվ, մաշկի լուրջ 
հիվանդությունների դեպքում ես խորհուրդ եմ տալիս օգտագործել միայն յուղը` 
իր ամենամաքուր տեսքով: Յուղը որևէ բանի հետ խառնելը կնվազեցնի այս 
դեղամիջոցի հզորությունը: Այնուամենայնիվ, կանեփի այս թուլացած ձևերից 
շատերը կարող են բավականին արդյունավետ լինել մաշկի խնդիրները բուժելու 
համար:

Հաճախ մաշկի շատ վատ պայմաններ ունեցող մարդկանց համար, որոնք 
տարածված են իրենց մարմնի մեծ տարածքներում, ես խորհուրդ եմ տալիս 
կանեփի թուրմ: Թուրմը պարզապես յուղ է, որը խառնվում է ալկոհոլի կամ 
նման կրիչի հետ: Երբ աչքի կաթիլն օգտագործում են մաշկի վիճակի վրա թուրմ 
քսելու համար, ալկոհոլը պատճառ է դառնում, որ մեկ կաթիլը տարածվի 
բավականին մեծ տարածքի վրա: Ալկոհոլը գոլորշանում է ընդամենը մի քանի 
վայրկյանում ՝ թողնելով տարածքը ծածկված յուղի բարակ թաղանթով:

Թուրմերը ծախսարդյունավետ միջոց են յուղը մեծ տարածքներում քսելու 
համար, և հիվանդներն իրենք կարող են հարմարեցնել նման թուրմի ուժը 
`իրենց կարիքներին համապատասխան: Եթե մեկը ցանկանում է, որ թուրմն 
ավելի ամուր լինի, պարզապես ավելացրեք ավելի շատ յուղ. եթե նրանք 
ցանկանում են թուլացնել այն, ապա պարզապես ավելացրեք ավելի շատ 
ալկոհոլ:

Ի՞նչ եք կարծում, կանեփի թուրմերը կարող են նույնքան հզոր լինել, որքան 
ձեր կանեփի յուղը:

Ըստ ծավալի, անհնար կլիներ, որ կանեփի թուրմը մաքուր յուղի պես հզոր 
լիներ: Հիվանդը կարող էր խմել ալկոհոլի հետ խառնած իր չափաբաժինները, 
բայց այս դեղորայքը ալկոհոլով ընդունելը ի՞նչ օգուտ կբերի հիվանդին: Յուղը 
դեղամիջոց է, և այն, իմ կարծիքով, ալկոհոլի կամ նման այլ կրիչների հետ 
խառնելը ոչ մի օգուտ չի բերում ներքին օգտագործման համար:

Ներկայումս կա դեղագործական ընկերություն, որը վաճառում է կանեփի վրա 
հիմնված թուրմ, որը կոչվում է Sativex, որը ցողում են լեզվի տակ ՝ ցավը 
թեթևացնելու համար և այլն: հետագայում պետք է գնել Sativex- ը, քանի որ 
նրանք գտան, որ իմ տրամադրած յուղն ավելի արդյունավետ էր: Տեղական 
պայմանների դեպքում թուրմը կարող է օգտագործվել յուղը ավելի առաջ 
տանելու համար, բայց մաշկի լուրջ հիվանդության կամ վարակի դեպքում ես 
կնախընտրեի, որ դրա բուժման մեջ օգտագործվեր մաքուր յուղ:

Որո՞նք են տեղական կիրառման հիմնական կիրառումները և ականատես 
եղե՞լ եք որևէ յուղի ալերգիկ ռեակցիաների:

Ես գտել եմ, որ թուրմերն արդյունավետ են մաշկի բազմաթիվ 
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հիվանդությունների բուժման համար, և յուղն այս եղանակով օգտագործելը 
կարող է շատ ավելի վատնել: Մարդկանց համար, ովքեր մտահոգված են իրենց 
դեմքի գույնով, պարզապես յուղը խառնելով իրենց սիրած դեմքի կրեմի հետ և 
լավ դեմք տալը կարող է ունենալ կտրուկ արդյունքներ:

Հերպեսը, մաշկի քաղցկեղը, գորտնուկները, խալերը և մաշկի այլ 
հիվանդությունները կարող են բուժվել մաքուր յուղով ՝ առանց իմ իմացած 
ալերգիկ ռեակցիաների: Իրականում, միակ արձագանքը, որին ես ականատես 
եմ եղել, երբ յուղը տեղական է օգտագործվում, առաջացել է այն ծածկելու 
համար օգտագործվող վիրակապերի պատճառով: Երբ երկար ժամանակ 
վիրակապ եք օգտագործում, դա կարող է գրգռել վիրակապի կպչուն հատվածով 
ծածկված տարածքը: Պարզապես պետք է մեկ -երկու օր դադարեցնել 
վիրակապերի օգտագործումը, և վիճակը կվերանա:

Մեկ այլ բան, որը պետք է նշեմ, այն է, որ յուղը թույլ չի տալիս վիրակապերը 
կպչել բուժվող վերքին կամ վարակին: Սա կարող է չափազանց կարևոր չհնչի, 
բայց եթե երբևէ անցել եք վերքը կպած վիրակապը հանելու տանջանքի միջով, 
կհասկանաք, թե ինչ նկատի ունեմ:

Երբ ես Կանադայում էի, ես հաճախ խառնում էի տարբեր սորտերի յուղեր, 
քանի որ դրանք կարող են շատ տարբեր լինել իրենց բժշկական 
հատկություններով: Դրանով ես պարզեցի, որ այս խառնած յուղերն ավելի լավ 
ընդհանուր բուժիչ ազդեցություն ունեն բազմաթիվ պայմանների վրա, այնպես 
որ, եթե դուք պլանավորում եք ավելի մեծ մասշտաբով յուղ արտադրել, կարող 
եք մտածել նույնը անելու մասին »: Ռիկ Սիմփսոն, կանեփ. Ամենաբուժիչ բույսը

Կարո՞ղ եք համատեղել նավթի կառավարման 
տարբեր տեսակներ:

«Յուղի կառավարման բոլոր տարբեր եղանակները կարող են զուգակցվել 
առանց վնասակար կողմնակի ազդեցությունների, և դա անելը կարող է մեծ 
օգուտ բերել որոշ իրավիճակներում: Օրինակ, եթե ես թոքերի քաղցկեղ 
ունենայի, ես կարող էի համատեղել յուղի ընդունումը մոմերի օգտագործման 
հետ, ինչպես նաև այն գոլորշիացնել, որպեսզի այն ներթափանցվեր անմիջապես 
իմ թոքերի մեջ: Թե՛ բանավոր ընդունումը, և՛ մոմերը լավ են աշխատում թոքերի 
քաղցկեղի բուժման համար, և յուղի գոլորշիացումը նույնպես կարող է 
օգտակար լինել նրանց համար, ովքեր տառապում են այս վիճակից:

Գիտական գրականությունն ասում է, որ մարմինը չի կարող մշակել THC, 
եթե այն չլուծվի կենդանական ճարպի մեջ: Ավելի արդյունավետ չէ՞ր լինի այդ 
յուղն օգտագործել:

Ես իսկապես քիչ եմ մտահոգվում այն մասին, թե ինչ է ասում գիտական 
գրականությունը, և ես չեմ կարծում, որ կենդանական ճարպը լավ է այն 
հիվանդների համար, ովքեր տառապում են քաղցկեղի նման պայմաններից: Իմ 
փորձից ելնելով, նավթն արդյունավետ լինելու համար պարտադիր չէ որևէ բանի 
հետ խառնվել: Քանի որ ես այն բազմիցս ընդունել եմ առանց սննդի և դեռ զգում 
եմ դրա հետևանքները, ես կարծում եմ, որ մեծ հավանականություն կա, որ այն, 
ինչ մեզ ասել են, սխալ է: Եթե մարմինը չի կարող մշակել THC- ն առանց 
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կենդանական ճարպի հետ խառնվելու, ինչո՞ւ ես դեռ կարող եմ զգալ յուղի 
ազդեցությունը: Բացի այդ, երբ կանեփը ծխում են, հոդում կենդանական ճարպ 
չկա, ուստի ինչպե՞ս են մարդիկ բարձրանում:

Օգտագործելով THC- ն կենդանական ճարպի, կարագի, ճարպի և այլնի մեջ 
լուծարող գործընթացներ, ես զգում եմ, որ դեղամիջոցի հզորությունը նվազում 
է: Դա յուղն է, որը բուժում է, ոչ թե կարագը կամ կենդանական ճարպը, ուստի 
կարծում եմ, որ այս դեղամիջոցը պետք է օգտագործվի ամենամաքուր տեսքով 
`առավելագույն արդյունավետության հասնելու համար: Եթե ես վերցնեի մի 
մարդու, ով ուներ մաշկի երկու քաղցկեղ, և ես մեկը բուժում էի մաքուր յուղով, 
իսկ մյուսը ՝ կենդանական յուղի յուղով, ես կասկած չունեմ, որ մաքուր յուղով 
բուժվող քաղցկեղը շատ ավելի արագ և արդյունավետ կբուժվեր »: Ռիկ 
Սիմփսոն, կանեփ. Ամենաբուժիչ բույսը

Կանեփի ծխելը

Կարո՞ղ եք համեմատել ծխելու և կանեփ ուտելու բժշկական արժեքը:

«Երբ մարդը հոդ է ծխում, բուսական նյութի բուժիչ հատկությունների ավելի 
քան 90% -ը պարզապես ծխում է: Ինձ համար հեգնական է տեսնել այն 
հիվանդներին, ովքեր քիմիաթերապիա են ընդունել, կանեփ են ծխում ՝ 
սրտխառնոցը նվազեցնելու համար, քանի որ նրանք ծխում են հենց այն նյութը, 
որը ճիշտ ընդունելու դեպքում կարող է բուժել նրանց:

Ինձ համար քիչ է կամ ընդհանրապես համեմատություն չկա կանեփ ծխելու և 
այս բույսից եթերայուղ ընդունելու միջև ՝ բժշկական վիճակը բուժելու համար: 
Եթե դուք պարզապես մի փոքր ազատում եք ձեր վիճակից, կանեփ ծխելը 
կարող է ինչ -որ օգուտ տալ: Բայց եթե ցանկանում եք պատշաճ կերպով բուժել 
վիճակը, ապա յուղը կուլ տալը դա անելու լավագույն միջոցն է: Հարց չկա, որ 
նույնիսկ կանեփի ծխելը որոշակի բուժիչ առավելություններ ունի, բայց մի 
ակնկալեք, որ այս եղանակով կբուժեք լուրջ վիճակը:

Ինչի՞ համար է օգտակար ծխած մարիխուանան բժշկական տեսանկյունից:

Բժշկական տեսանկյունից, կանեփի կանեփի ծխելը սահմանափակ բժշկական 
նշանակություն ունի `համեմատած յուղի ընդունման հետ: Potխող կաթսան 
հաճախ կարող է ազդեցություն ունենալ շաքարախտով հիվանդների արյան մեջ 
շաքարի մակարդակի վրա և կարող է նաև նվազեցնել աչքի ճնշումը 
գլաուկոմայով տառապող մարդկանց համար: Մենք բոլորս գիտենք կանեփի ՝ 
սրտխառնոցը նվազեցնելու ունակության մասին և այս նյութը ծխելը հաճախ 
կօգնի պայքարել բազմաթիվ բժշկական պայմանների հետ կապված ցավերի 
դեմ:

Նույնիսկ պարզապես Indica- ի լավ շտամ ծխելը հակված է մարդուն 
հանգստացնել, ինչն ինքնին կարող է բավականին ձեռնտու լինել: Potխող 
կաթսան կարող է օգնել նվազեցնել բազմաթիվ հիվանդությունների 
ախտանիշները, ինչպիսիք են MS- ը և հաճախ շատ ձեռնտու է սպազմոդիկ 
հիվանդություններ ունեցողներին: Չկա ապացույցների պակաս, որոնք հստակ 
ցույց են տալիս, որ նույնիսկ կանեփ ծխելը կարող է շատ բան օգնել ամբողջ 
աշխարհում անհամար մարդկանց բարեկեցությանը: Բայց, իմ տեսանկյունից, 
ինչու՞ պարզապես նվազեցնել ախտանիշները, երբ բուժումը կամ խնդրի ավելի 
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լավ վերահսկողությունը հնարավոր է, եթե դեղը ճիշտ ընդունվի յուղի տեսքով:

Քիչ համեմատություն կա կանեփ ծխելու և կանեփի յուղ ընդունելու միջև: 
Smխելը կանեփը որպես դեղամիջոց օգտագործելու ամենաարդյունավետ 
մեթոդն է: Կանեփի բուժիչ ուժը մեծանում է բազմիցս, երբ արտադրվում է 
կանեփի բույսի կենտրոնացված եթերայուղը: Եթե ցանկանում եք տեսնել այս 
դեղաբույսի մեջ իրական բուժական կախարդանքը, սկսեք ուտել բարձրորակ 
կանեփի յուղ: Երբ մարդը սկսում է կուլ տալ չմշակված THC- ն և դրա հետ 
կապված կանաբինոիդները, հաճախ բժշկական հրաշքները արդյունք են 
տալիս »: Ռիկ Սիմփսոն, կանեփ. Ամենաբուժիչ բույսը

Ինչի՞ վրա պետք է կենտրոնանա 
հետազոտությունը:

«Մոտ ապագայում ամենակարևորը հնարավորինս լավագույն բուժիչ շտամների 
աճեցումն է, որպեսզի մենք կարողանանք որոշել նրանց իսկական բժշկական 
արժանիքները: Քանի որ այս դեղամիջոցն անվնաս է, մենք կարող ենք անել 
ցանկացած հետազոտություն, երբ պահանջվում է բուժել մարդկանց:

Կանեփի որոշ տեսակներ շատ ավելի արդյունավետ են, քան մյուսները ՝ 
տարբեր բժշկական իրավիճակներում: Կարճ ժամանակում մենք պետք է 
կարողանանք որոշել ցանկացած պայմանի բուժման լավագույն շտամները, ինչը 
թույլ կտա այդ խանգարումները ավելի արդյունավետ բուժել: Բացի այդ, մենք 
պետք է հնարավորինս արագ ներդնենք որակի վերահսկման որևէ ձև և 
մշակենք չափանիշներ, որոնց մատակարարները պետք է հետևեն: Ներկայումս 
հիվանդները պատկերացում չունեն յուղերի որակի կամ արդյունավետության 
մասին, որոնք նրանք գնում են ուրիշներից: Իրոք, դեռ շատ 
հետազոտություններ պետք է արվեն այս բույսի բուժիչ հատկությունների 
վերաբերյալ, բայց եթե մենք դրա մասին ճիշտ գնանք, կարճ ժամանակում ես 
կարծում եմ, որ մենք կարող ենք շատ բան սովորել »: Ռիկ Սիմփսոն, կանեփ. 
Ամենաբուժիչ բույսը

«Իմ 28 տարեկան ընկերուհին այսօր վիրահատվել է կրծքագեղձի քաղցկեղի 
պատճառով, նրանք ասում են, որ քաղցկեղը հեռացված է, բայց դեռ ուզում են 
քիմիոթերապիա անել նրա վրա: Մենք նախկինում խոսել ենք, և ես նրան 
ասացի, որ հրաժարվի քիմիաթերապիայից և պարզապես ընդունի RSO: 
Correctի՞շտ եմ այս հարցում: Այն, ինչ ես կարդացել եմ Phoenix Tears- ում, ես 
կարծում եմ, որ սա ճիշտ է, բայց կցանկանայի ձեր օգնությունը պատասխանել 
դրան: Շնորհակալություն »: Justասթին

- Լավ արեց, Justասթին: Ոչ քիմիաթերապիա և ոչ մի սկանավորում: 
Վիրահատությունն ավելորդ էր: Առաջիկա վեց ամսվա ընթացքում նրան 
հանձնարարեք ուտել 120-180 գ յուղ և հետևեք մեր կայքի հրահանգներին: JB

«Պատկերացրեք, որ փորձում եք մարդկանց սովորեցնել, թե ինչպես հագնել 
շալվարը ... Թվում է, թե դա հեշտ է: Ի՞նչ կլիներ, եթե մարդիկ ամեն օր ձեզ 
հաղորդագրություններ ուղարկեին ՝ հարցնելով, թե ինչպես հագնել շալվարը: 
(ծանրացուցիչ) Դա նման է խոզուկի օրվան: Եթե ես հագնում եմ շալվարս և դա 
արվում է ճիշտ, ապա սա այն ճանապարհն է, որը ես ցույց կտամ մեկ ուրիշին: 
Ես կարող եմ ծիծաղել այն մարդկանց վրա, ովքեր ցանկանում են փորձել 
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շալվարը հետ պահել և ասել. «Հե, (Այն աշխատում էր Խրիս Կրոսի համար) »:

JB- ն պարզապես մեզ ասում է այն, ինչ աշխատում է և այլ կերպ չի ասի, քանի 
որ այլ եղանակների կարիք չկա: Հետևեք ցուցումներին կամ շրջեք ձեր 
շալվարով դեպի հետ, բայց մի խելագարվեք JB- ի վրա, երբ գիտակցեք, որ նա 
պարզապես ցույց է տալիս դա անելու ճիշտ ճանապարհը: Մենք չենք փորձում 
գրքի տեքստը փոխել, այլ այլ գրքեր ենք ուսումնասիրում »: Չադ

- Շնորհակալություն, Չեդ, սա հիանալի բացատրություն էր, և այո, դու ճիշտ ես: 
RSO- ի այս ամբողջ թողարկումը այնքան վիրավորական պարզ է, որ 
իրականում այն ավելի է բարդացնում: Մարդկանց համար չափազանց պարզ է 
հավատալ դրան, այն է ՝ երբ իրենք չեն կարող փորձել դեղամիջոցը և ստիպված 
են միայն կարդալ դրա մասին:

Եվ ամբողջն այն է, որ մարդկանց կյանքը վտանգված է: Ես անձամբ եմ խոսում 
նրանց հետ, տեսնում եմ նրանց դեմքի ցավը, մի՛ հարցրեք ինձ, թե ինչ է դա 
անում ինձ հետ այսքան տարի անց: Ինձ համար այստեղ իմպրովիզացիայի 
համար շատ տեղ չկա, երկար բեբոփ մենակատարների կամ ազատ ջազի 
ժամանակ չկա: Սա ամուր հին ժամանակի տասներկու բլյու բլյուզ է և 
տասներկու բար է: Ռիկը մեզ ուղղություններ տվեց, որ հետևենք, բայց բոլորը 
ցանկանում են անիվը նորից հորինել ՝ էգոյի որոշ խնդիրների կամ այն լինելու 
պատճառով:

Այս ամենի մասին ես ասում եմ. Սկզբում RSO- ն, այնուհետև կանեփի 
դեղամիջոցի բոլոր այլ (պակաս հզոր) ձևերը: Քանի որ հզորությունը կարևոր է: 
Որքան ավելի հզոր և հանգստացնող յուղը, այնքան լավ հիվանդի համար: 
Պարտադիր չէ ներքին վիճակի վրա փորձարկել, նախ փորձեք մաշկի վրա և 
հետևեք, թե արդյոք այն ավելի արագ կբուժվի իսկական շատ ուժեղ և 
հանգստացնող RSO- ով 95-98% THC- ով կամ որևէ այլ բանով, որը պետք է 
պատասխանի ձեզ: Հետո իմացեք, որ նույնը, ինչ կատարվում է ձեր մաշկի վրա, 
տեղի է ունենում ձեր մարմնի ներսում, երբ դուք ընդունում եք այս դեղը:

Երբ դա անեք, դուք հիմնականում կկորցնեք հետաքրքրությունը կանեփի 
դեղերի ավելի քիչ հզոր ձևերի նկատմամբ: Ոչ այն պատճառով, որ նրանք չեն 
կարող օգնել որոշ դեպքերում, այլ որովհետև ինչու՞ թռչել երկրորդ կամ երրորդ 
կարգի, երբ կարող ես թռչել առաջին կարգի նույն գումարով և միևնույն 
ժամանակ փրկել քո կյանքը ավելի արագ և հուսալի:

RSO- ն պրեմիում դեղամիջոց է, և մնացած բոլորի տեսքը պրեմիում դեղամիջոց 
չէ: Եվ ես ուզում եմ պրեմիում դեղամիջոցներ, ինչու՞ ես իրական բանի 
փոխարեն նոսրացած դեղամիջոց կուզենայի: Որքան դաժանորեն 
հանգստացնող և հզոր յուղը, այնքան ավելի լավ է այն գործում որպես 
դեղամիջոց, և դա երբեք չի փոխվի »: JB

«Լավագույն RSO- ն 95-98% THC է և չափազանց հզոր և հանգստացնող: 
Դրանից այլ բան (կանեփ, հյութեր, ուտելիքներ, բարձր CBD յուղեր, ոչ 
դեկարբոքսիլացված BHO, թուրմեր, թրծիչներ, եփուկներ, մացերատներ, դուք 
դա անվանում եք) կանեփի դեղամիջոցների ավելի քիչ հզոր ձև է: Կանեփի 
դեղորայքի բոլոր ձևերը, իհարկե, ինչ -որ չափով ձեռնտու են, բայց ձեր կյանքը 
խաղադրույք մի արեք կանեփի դեղամիջոցների ավելի քիչ հզոր ձևերի վրա »: JB

Կանեփի յուղ արտադրելու Ռիկ Սիմփսոնի 
22



գործընթացը

«Ես սովորաբար աշխատում եմ շատ հզոր բարձրորակ ցուցիչներից կամ 
ցուցամատից գերիշխող սատիվա խաչերից մեկ ֆունտ կամ ավելի բողբոջով: 
Մեկ ունցիա լավ բողբոջը սովորաբար կարտադրի 3-ից 4 գրամ բարձրորակ յուղ, 
իսկ արտադրված յուղի քանակը տարբերվում է լարումից: Դուք երբեք իսկապես 
վստահ չեք, թե որքան նավթ կստանաք, մինչև չմշակեք այն նյութը, որի հետ 
աշխատում եք: Միջին հաշվով, մեկ կիլոգրամ լավ բողբոջը սովորաբար 
կարտադրի մոտ 60 գրամ բարձրորակ յուղ, և երբեմն նույնիսկ որոշ սորտերից 
կարող եք զգալիորեն ավելին ստանալ:

Թվում է, թե շատերը կարծում են, որ յուղը պետք է սաթ լինի, և որ դուք պետք է 
կարողանաք տեսնել դրա միջով: Հաճախ իմ արտադրած յուղերն իսկապես 
ցուցադրում էին այդ հատկությունները, բայց ոչ միշտ: Ձեր արտադրած յուղի 
գույնը և հյուսվածքը մեծապես կախված են այն լարումից, մեթոդից և լուծիչից, 
որոնք օգտագործում եք նավթի արտադրության համար: Մի անհանգստացեք, 
եթե ձեր արտադրած յուղը ավելի մուգ գույն ունենա, դա չի նշանակում, որ 
այդպիսի յուղը հզոր դեղամիջոց չէ: Իրոք, իմ երբևէ արտադրած ամենաուժեղ 
յուղերը մուգ գույն ունեին, բայց դրանք դեռ ունեին ցանկալի բուժիչ 
ազդեցություն:

Կարծում եմ, որ այս հրահանգները պետք է հեշտացնեն այս յուղի 
արտադրությունը որևէ մեկի համար, բայց նախքան սկսելը, համոզվեք, որ դուք 
ունեք այն ամենը, ինչ ձեզ հարկավոր կլինի դա ճիշտ կատարելու համար: 
Պահանջվում է միայն սկզբնական նյութը, վճարունակը, փայտի երկարությունը, 
երկու պլաստմասե դույլը, ձագարներով և սուրճի ֆիլտրերով մի քանի փոքր 
տարա, բրնձի էլեկտրական կաթսա, օդափոխիչ, չժանգոտվող պողպատից 
չափիչ բաժակ, սուրճի տաքացուցիչ և ներարկիչներ:

Գործընթացը, որը ես պատրաստվում եմ նկարագրել, ներառում է սկզբնական 
նյութը երկու անգամ լավ լուծիչով լվանալը, ինչպիսին է մաքուր թեթև 
ալիֆատիկ նաֆթան կամ 99% իզոպրոպիլ սպիրտ `բուսական նյութից առկա 
խեժը հեռացնելու համար: Թեթև նաֆթան իրեն ապացուցել է, որ շատ լավ 
լուծիչ է յուղ արտադրելու համար, այն նաև բավականին էժան է գնել, եթե 
համեմատում ենք այլ լուծիչների արժեքի հետ: Այն գալիս է տարբեր ձևերով և 
տարբեր անուններով, բայց իմ օգտագործած լուծիչը Կանադայում կոչվում է 
թեթև նաֆթա, իսկ Եվրոպայում այն հաճախ կոչվում է benzin (e): Այն 
վաճառվում է բազմաթիվ անուններով, բայց եթե գնում եք վառելիքի 
մատակարար, չպետք է շատ դժվարություններ ունենաք որոշներին գտնելու 
համար, եթե խնդրեք հիդրոմշակված թեթև ալիֆատիկ լուծիչ նավթա/նավթային 
եթեր/բենզին/ածխաջրածնային լուծիչ ՝ 40 -ից մինչև 40 -ը 100 ° C (140-212 ° F), 
CAS համար 64742-49-0:

Թեթև նաֆթան ունի բազմաթիվ արդյունաբերական օգտագործում և հաճախ 
օգտագործվում է շարժիչի մասերի կամ բարակ ներկերի յուղազերծման համար, 
այնպես որ ես վստահ եմ, որ դուք քիչ դժվարություններ կունենաք ՝ գտնելու 
այն, ինչ ձեզ հարկավոր է: Պարզապես ձեզ պատկերացնելու համար դրա 
բազմաթիվ օգտագործման մասին, դա նույն նյութն է, որն օգտագործվում է 
Coleman լամպերի և վառարանների վառելիքի համար: Բայց, ցավոք, Coleman- ի 
վառելիքին ավելացվում են ժանգի արգելիչները, ուստի ես խորհուրդ չեմ տալիս, 
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որ այս վառելիքը օգտագործվի նավթ արտադրելու համար: Աշխարհի շատ 
երկրներում առկա է նաև բժշկական դասի նաֆթա (հեքսան), բայց դա մի փոքր 
ավելի թանկ է և սովորաբար ավելի դժվար է ձեռք բերել, և ես որևէ էական 
տարբերություն չեմ գտել մաքուր թեթև նաֆթայի և դրա բժշկական կարգի 
տարբերակի միջև: .

Բութանը կարող է նավթ արտադրել, բայց ես խորհուրդ չեմ տալիս այն 
օգտագործել որպես լուծիչ այս դեղամիջոցը արտադրելու համար, քանի որ այն 
շատ անկայուն է և վտանգը չեզոքացնելու համար կպահանջի թանկարժեք 
սարքավորումների օգտագործում: Բացի այդ, յուղի արտադրության համար 
բութանի օգտագործումը չի պատրաստում կարբոքսիլացման պատրաստի 
արտադրանքը, ուստի այս եղանակով արտադրված յուղերը ավելի քիչ 
արդյունավետ կլինեն բժշկական օգտագործման համար, եթե լրացուցիչ 
ժամանակ չի պահանջվում դրանք ճիշտ դեկարբոքսիլացնելու համար:

Միակ լուծիչներն, որոնց հետ ես մինչ այժմ անմիջական փորձ ունեի, էթերն են, 
թեթև ալիֆատիկ նաֆթան և 99% իզոպրոպիլային սպիրտը: Եթերն իմ 
անձնական սիրելին է, և դա շատ արդյունավետ լուծիչ է, բայց թանկ է և այն 
ստանալը կարող է բավականին դժվար լինել: Կարծում եմ, որ եթերի 
օգտագործումը ավելի հարմար է փակ թորման սարքերի համար, քանի որ այն 
շատ անկայուն է, և դրա գոլորշիները վտանգավոր են դարձնում դրա հետ 
աշխատելը:

Եվ եթերը, և թեթև նաֆթան իրենց բնույթով ավելի ընտրովի լուծիչներ են, ինչը 
նշանակում է, որ ալկոհոլը այնքան էլ արդյունավետ չէ, որքան լուծիչը, բայց 
այնուամենայնիվ այն լավ է գործում: Ալկոհոլը ավելի շատ քլորոֆիլ կլուծի 
սկզբնական նյութից, և դրա շնորհիվ ալկոհոլով արտադրվող յուղերը 
սովորաբար ավելի նկատելիորեն մուգ գույն կունենան:

Որպեսզի լուծիչը արդյունավետ լինի, այն պետք է լինի 100% մաքուր, իսկ 100% 
մաքուր ալկոհոլը թանկ է և բավականին դժվար է գտնել: Մյուս կողմից, թեթև 
նաֆթան ձեռք բերելը բավականին էժան է և սովորաբար այն գտնելը շատ 
դժվար չէ: Եթեր օգտագործելու կողքին, մաքուր թեթև ալիֆատիկ նաֆթան իմ 
ընտրած լուծիչն է:

Այս բոլոր լուծիչները, ներառյալ ալկոհոլը, թունավոր են, բայց եթե հետևում եք 
այս հրահանգներին, պատրաստի յուղի լուծիչների մնացորդը մտահոգիչ չէ: Այն 
բանից հետո, երբ պատրաստի արտադրանքը սառչում է սենյակային 
ջերմաստիճանի, այն ավելի շուտ յուղոտ նյութ է, քան յուղ, և այն այնքան 
թունավոր է, որքան կարող եք ստանալ: Նույնիսկ եթե մնացել է վճարունակ 
մնացորդի մի փոքր հետք, նավթն ինքը կազդեր դրա վրա ՝ չեզոքացնելու 
ցանկացած վնասակար թունավոր ազդեցություն: Ըստ էության, այն ամենը, ինչ 
դուք անում եք, լվանում է բուժիչ խեժերը բողբոջ նյութից: Այնուհետև, լուծիչի 
յուղի խառնուրդը զտելուց և լուծիչը եռացնելուց հետո, ձեզ մնում են խեժերը 
իրենց ամենաբուժական տեսքով:

Լավագույն արդյունքի հասնելու համար մեկնարկային նյութը պետք է 
հնարավորինս չորանա: Համոզվեք, որ ձեր աշխատավայրը լավ օդափոխված է, 
և տարածքում ոչ մի կայծ, բաց կրակ կամ շիկացած տարրեր չկան:

Սկզբնական նյութը տեղադրեք լավ խորության տարայի մեջ, որպեսզի լվացքի 
ընթացքում յուղի լուծիչի խառնուրդը չթափվի: Այնուհետև խոնավեցրեք 
բողբոջը օգտագործվող լուծիչով, իսկ բողբոջ նյութը մանրացրեք փայտի 
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երկարությամբ, օրինակ ՝ 2 × 2 կտորով:

Այն մանրացնելուց հետո ավելացրեք ավելի շատ լուծիչ, մինչև նյութը 
ամբողջությամբ ընկղմվի լուծիչի մեջ: Theիլերի նյութը մոտ երեք րոպե մշակեք 
այն փայտի երկարությամբ, որն օգտագործել եք այն մանրացնելու համար: 
Այնուհետև լուծիչի յուղը դանդաղ թափեք մեկ այլ մաքուր տարայի մեջ ՝ 
թողնելով սկզբնական նյութը սկզբնական տարայի մեջ, որպեսզի այն 
կարողանա լվանալ երկրորդ անգամ:

Կրկին ավելացրեք թարմ լուծիչ սկզբնական նյութին, մինչև այն նորից չընկղմվի 
լուծիչի մեջ, այնուհետև այն աշխատեք ևս երեք րոպե ձեր օգտագործած փայտի 
երկարությամբ: Այնուհետև լուծիչի յուղը լցրեք նույն տարայի մեջ, որը պահում 
է վճարունակ յուղի խառնուրդը ձեր առաջին լվացումից:

Բուսական նյութի վրա երրորդ լվացումն անելը շատ քիչ յուղ է արտադրում, և 
դա որպես դեղամիջոց քիչ օգուտ կամ ոչ մի օգուտ չի բերի: Առաջին լվացումը 
լուծում է առկա խեժի 70 -ից 80% -ը սկզբնական նյութից; երկրորդ լվացումը 
այնուհետև հեռացնում է այն ցանկացած խեժը, որն օգտակար է, որը մնում է:

Առաջին լվացումից ստացված յուղերն ամենաուժեղն են բժշկության մեջ, բայց 
եթե օգտագործվում են բարձրորակ սկզբնական նյութեր, երկրորդ լվացքի յուղը 
նույնպես օգուտներ ունի: Եթե ինչ -ինչ պատճառներով ստիպված եք աշխատել 
այնպիսի նյութի հետ, որն այնքան էլ հզոր չէ, որքան պետք է լիներ, ապա 
ամենալավն այն է, որ յուղն օգտագործել առաջին լվացումից միայն ներքին 
օգտագործման համար, այնուհետև սկսել աճել կամ փնտրել սկզբնական նյութ 
ավելի լավ որակ: Հիշեք, որակը ավելի կարևոր է, քան քանակը և որքան լավ է 
սկզբնական նյութը, այնքան ավելի լավ է դեղամիջոցը:

Օգտագործեք այնպիսի բան, ինչպիսին է մաքուր ջրի տարաները վերևում փոքր 
բացվածքով և ձագարներ տեղադրեք բացվածքների մեջ, այնուհետև 
ձագարների մեջ դրեք սուրճի մեծ ֆիլտրեր: Առաջին և երկրորդ լվացումներից 
լուծիչի յուղը լցրեք սուրճի ֆիլտրերի մեջ և թույլ տվեք, որ լուծիչ յուղի 
խառնուրդը հոսի ֆիլտրերի միջով ՝ հեռացնելու ցանկացած անցանկալի 
բուսական նյութ: Որքան շատ ձագարներ և տարաներ օգտագործեք, այնքան 
ավելի արագ այն կզտվի: Երբ լուծիչ յուղի խառնուրդը զտվում է, այն այժմ 
պատրաստ է լուծիչը եռացնել:

Եթե դուք արդեն չունեք այն, կարող եք գնել էժան ավելի մեծ բրնձով կաթսա 
բաց տապակով, որն ունի ինչպես բարձր, այնպես էլ ցածր ջերմության 
կարգավորումներ `լուծիչը յուղից եռացնելու համար: Համոզվեք, որ բրնձի 
կաթսան տեղադրված է լավ օդափոխվող տարածքում և մոտակայքում 
տեղադրեք օդափոխիչ, որը հեռացնում է գոլորշիները, քանի որ լուծիչը եռում է: 
Սա կանխելու է գոլորշիների խտացումը և վտանգ առաջացնելը: Բրնձի 
կաթսաները նախատեսված են բրնձը եփելիս չայրելու համար: Inերմաստիճանի 
տվիչները, որոնք ներկառուցված են, ինքնաբերաբար կվերադարձնեն օջախը 
ցածր ջերմության պարամետրերին, եթե կաթսայի ներսում ջերմաստիճանը 
սկսի չափազանց բարձրանալ:

Յուղ արտադրելիս, եթե ջերմաստիճանը հասնի 300 ° F- ից (148 ° C) մի փոքր 
ավելի, այն կսկսի գոլորշիացնել կաննաբինոիդները յուղից և, իհարկե, դուք չեք 
ցանկանում, որ դա տեղի ունենա: Եթե բրնձի կաթսան ճիշտ է աշխատում, այն 
ինքնաբերաբար դուրս կգա բարձր ջերմաստիճանից մոտավորապես 230 ° F 
(110 ° C) ջերմաստիճանում, որը ջերմաստիճանից բարձր է, որտեղ 
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դեկարբոքսիլացումը տեղի է ունենում և դեռ շատ ցածր է THC- ի և այլ 
կաննաբինոիդները գոլորշիանալու են: Ահա թե ինչու ես խստորեն խորհուրդ եմ 
տալիս բրնձի կաթսայի օգտագործումը նրանց, ովքեր նախկինում երբեք յուղ չեն 
արտադրել, քանի որ այն վերացնում է տվյալ նավթին վնասելու ցանկացած 
վտանգ: Բացի այդ, ստացված յուղը դեկարբոքսիլացվում է, ինչը նույնպես 
կարևոր է, ուստի այն կարող է հասնել իր լիարժեք բուժիչ ազդեցություններին:

Ես առաջարկում եմ, որ մարդիկ չփորձեն նավթ արտադրելու համար 
օգտագործել կաթսաներ և նմանատիպ տեխնիկա: Երբ ես առաջին անգամ 
փորձեցի արտադրել նավթը, ես օգտագործեցի ամանը և քանի որ չգիտեի, թե 
որքան ջերմություն կարող են արտադրել այս սարքերը, նավթը գերտաքացավ և 
քայքայվեց: Այսպիսով, ես կարծում եմ, որ ողջամիտ է, որ սկսնակը պետք է սկսի 
բրնձի կաթսա օգտագործելուց և ուշադիր հետևի մեր հրահանգներին: Այդպես 
վարվելը կարող է նրանց շատ վիշտ փրկել:

Թորման սարք կարող է օգտագործվել նաև այս դեղամիջոցն արտադրելու և 
օգտագործվող վճարունակը հետ ստանալու համար: Այս մեթոդը իսկապես 
ավելի իմաստալից է, քան բրնձի կաթսայի օգտագործումը, բայց 
լուսանկարները, որոնք նախատեսված են լուծիչներն անվտանգ եռացնելու 
համար, թանկ են, և մարդկանց մեծ մասը չգիտի, թե ինչպես պետք է ճիշտ 
աշխատել այս սարքերից մեկը: Եթե մեկը մատչելի է, ես նախընտրում եմ 
օգտագործել ինքս լուսանկարիչ, բայց որոշ երկրներում կրակոտ պահելը 
օրենքին դեմ է: Եթե մեկը լուրջ է և ցանկանում է մեծ քանակությամբ նավթ 
արդյունահանել, ապա նայեք թորման և ինքներդ ձեզ սովորեք այս 
սարքավորումների ճիշտ օգտագործման մեջ:

Միշտ համոզվեք, որ բրնձի կաթսան լցնելիս կամ լուծիչը եռացնելիս տարածքում 
կայծեր, բաց բոցեր կամ տաքացնող տարրեր չկան, քանի որ լուծիչներից 
արտադրվող գոլորշիները շատ դյուրավառ և թունավոր են: Ես օգտագործել եմ 
այս նույն գործընթացը հազարավոր անգամներ և երբեք վթարի չեմ ենթարկվել, 
բայց ձեր իսկ անվտանգության համար հետևեք հրահանգներին և համոզվեք, որ 
տարածքը լավ օդափոխված է: Ես նաև զգուշացնում եմ ձեզ, որ խուսափեք 
լուծիչների արտադրած գոլորշիների շնչառությունից, քանի որ դրանք կարող են 
տհաճ ազդեցություն ունենալ մոտակա բոլորի վրա:

Համոզվեք, որ օդափոխիչն աշխատում է և արտադրում է այնքան օդի հոսք, որ 
կարող է փչել գոլորշիները, այնուհետև լցրեք բրնձի կաթսան, մինչև այն լցվի 
մոտ երեք քառորդով: Սա հնարավորություն է տալիս լուծիչի յուղի խառնուրդին 
եռալ առանց թափվելու: Բրնձի կաթսան դրեք բարձր ջերմության վրա և սկսեք 
լուծիչը եռացնել: Երբեք մի փորձեք դա անել առանց օդափոխիչի 
օգտագործման, քանի որ գոլորշիները կարող են խտանալ, և եթե նրանք շփվեն 
ջեռուցման տարրի հետ, դա կարող է հրդեհ առաջացնել:

Քանի որ բրնձի կաթսայի մակարդակը նվազում է, շարունակեք մանրակրկիտ 
ավելացնել լուծվող յուղի մնացորդը, մինչև որ ձեզ ոչինչ չմնա: Երբ բրնձի 
կաթսայի մակարդակը վերջին անգամ իջնում է և իջեցվում մինչև լուծիչի յուղի 
մնացորդի մոտ երկու սանտիմետր, ավելացրած մոտ 10 -ից 12 կաթիլ ջուր 
ավելացրեք վճարունակ յուղի խառնուրդին: Այս փոքր քանակությամբ ջուրը 
թույլ է տալիս մնացած լուծիչին ավելի հեշտ եռալ կաթսայում մնացած յուղից:

Երբ կաթսայի մեջ շատ քիչ բան է մնում, ես սովորաբար հագնում եմ մի զույգ 
ձեռնոց, այնուհետև վերցնում եմ կաթսան և սկսում պտտել դրա 
պարունակությունը: Դա արվում է օդափոխիչի օդային հոսքի միջոցով, որը դեռ 
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հեռացնում է գոլորշիները, և դա կարող է մի փոքր արագացնել հարդարման 
գործընթացը: Կարճ ժամանակում կաթսան ինքնաբերաբար սկսում է իր բարձր 
ջերմության կարգավորումը, այնուհետև անցնում ցածր ջերմության: Քանի որ 
լուծիչի վերջին բաղադրությունը եռում են, դուք կլսեք կաթսայի մեջ մնացած 
յուղից ճռռացող ձայն և կտեսնեք, որ մնացորդի յուղում բավականին քիչ 
պղպջակներ են տեղի ունենում: Բացի այդ, դուք կնկատեք, թե ինչ տեսք ունի 
փոքր քանակությամբ ծխի կամ գոլորշու արտահոսքը նավթից բրնձի 
կաթսայում, բայց մի անհանգստացեք, քանի որ դա հիմնականում գոլորշի է, որը 
արտադրվում է ձեր ավելացրած ջրի մի քանի կաթիլից: Այն բանից հետո, երբ 
բրնձի կաթսան ինքնաբերաբար անցավ իր ցածր ջերմության կարգավորմանը, 
Սովորաբար ես թողնում եմ, որ այն սառչի, մինչև այն նորից միացվի բարձր 
ջերմության պարամետրին: Այն բանից հետո, երբ կաթսան երկրորդ անգամ 
ինքնաբերաբար անցում է թույլ կրակի, ես ներքին կաթսան հանում եմ 
կաթսայից և դրա բովանդակությունը լցնում չժանգոտվող պողպատից չափիչ 
բաժակի մեջ:

Կաթսայի մեջ կմնա մի փոքր քանակությամբ յուղ, որից դուրս գալը գրեթե 
անհնար կլինի, եթե չօգտագործեք չոր հացի նման բան ՝ յուղը կլանելու համար, 
մինչդեռ այն դեռ տաք է: Հետո, այս հացից փոքր քանակությամբ կարելի է ուտել 
որպես դեղամիջոց, բայց հիշեք, որ երբեմն դա կարող է տևել մեկ ժամ կամ 
ավելի, մինչև զգաք դրա ազդեցությունը: Ուստի զգույշ եղեք, թե որքան եք 
օգտագործում այսպիսի հացը, քանի որ նույնիսկ շատ փոքր քանակությունը 
կարող է ձեզ մի քանի ժամով քնել այնպես, ինչպես հում յուղն ինքն իրեն կանի: 
Կաթսայի մեջ մնացած յուղը մաքրելու ևս մեկ լավ միջոց է կաթսան լվանալ 
փոքր քանակությամբ ալկոհոլով ՝ կանեփի յուղի թուրմ արտադրելու համար:

Այսպիսի թուրմը կարող է շատ արդյունավետ լինել մաշկի հիվանդությունների 
բուժման համար և մի փոքր կարող է երկար ճանապարհ անցնել, ինչը կարող է 
ձեզ գումար խնայել: Քանի որ ես ամեն դեպքում սիրում եմ մի քանի շտամների 
յուղ խառնել, ես սովորաբար մնացած յուղը կաթսայի մեջ եմ թողնում մինչև 
հաջորդ անգամ: Տարբեր շտամների յուղեր խառնելով ՝ դուք ստանում եք այս 
բոլոր տեսակի յուղերի բուժիչ օգուտները, և ես գտա, որ նման յուղերն 
արդյունավետ են ամեն ինչի բուժման համար: Եթե ձեր տրամադրության տակ 
կան լավ կանեփի տարբեր տեսակներ, ես կարծում եմ, որ յուղերը խառնելը լավ 
գաղափար է, բայց եթե դա չես անում, ես հավատում եմ, որ միայն մեկ շտամայի 
յուղը, հավանաբար, կբավարարի ձեր կարիքները:

Վերցրեք յուղը, որը լցրել եք չժանգոտվող պողպատից չափիչ բաժակի մեջ և 
դնել այն տաքացնող մեղմ սարքի վրա, ինչպիսին է սուրճի տաքացուցիչը, 
որպեսզի այն գոլորշիանա յուղի մնացորդից: Շատ հաճախ, մնացած ջուրը 
գոլորշիացնելը տևում է ընդամենը կարճ ժամանակ, բայց նաև որոշ շտամներ 
արտադրում են ավելի բնական տեռպեններ, քան մյուսները: Այս տեռպենները 
կարող են հանգեցնել այն բանին, որ սուրճի տաքացուցիչի վրա առկա յուղը 
բավականին երկար ժամանակ պղպջակի, և կարող է որոշ ժամանակ 
պահանջվել, որպեսզի այդպիսի յուղերը դադարեցնեն այս գործունեությունը: 
Երբ սուրճի տաքացուցիչի յուղը դադարում է բզբզել, և ակտիվությունը քիչ է 
կամ ընդհանրապես չի երևում, հանեք սուրճի տաքացուցիչից յուղը և թույլ 
տվեք, որ այն մի փոքր սառչի: Յուղը առանց սուրճի տաքացուցիչ 
օգտագործելու ավարտելու մեկ այլ եղանակ է յուղը 130 ° C ջերմաստիճանում 
դրված ջեռոցում մոտ մեկ ժամ դնելը: Սա կվերակարկոբիլացնի պատրաստի 
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յուղը և լուծիչի մնացորդը չպետք է խնդիր լինի:

Այնուհետև, օգտագործելով պլաստիկ ապլիկատորներ կամ ներարկիչներ 
առանց ասեղների, որոնք առկա են ձեր տեղական դեղատանը, օգտագործեք 
մխոցը `տաք յուղը դանդաղորեն ներարկիչների մեջ քաշելու և թույլ տալու 
համար, որ սառչի: Կարճ ժամանակում խեժը կդառնա հաստ քսուքանման 
նյութ:

Երբեմն խեժն այնքան հաստ է, որ սառեցնելու դեպքում դժվար է նրան դուրս 
հանել ներարկիչներից: Եթե նման բան տեղի ունենա, պարզապես ներարկիչը մի 
բաժակ տաք ջրի մեջ դրեք կարճ ժամանակում, և դուք կկարողանաք ավելի 
հեշտությամբ դուրս հանել ձեր դեղաքանակը: Երբեմն հիվանդը ստիպում է 
չափազանց մեծ քանակությամբ յուղ դուրս հանել, բայց եթե դա տեղի ունենա, 
պարզապես ետ քաշեք ներարկիչի մխոցը և ավելորդ յուղը սովորաբար կարող է 
հետ քաշվել ներարկիչի մեջ ՝ առանց ավելորդ դժվարության:

Միջին հաշվով, չոր ֆունտ նյութը կպահանջի մոտ 2 գալոն (8-9 լիտր) լուծիչ 
`երկու անհրաժեշտ լվացումներ կատարելու համար: Եթե նախատեսում եք յուղ 
արտադրել քիչ թե շատ սկզբնական նյութից, պարզապես կատարեք 
մաթեմատիկան ՝ մոտավորապես որոշելու համար, թե որքան լուծիչ 
կպահանջվի: Սկզբից մինչև վերջ, սովորաբար ամբողջ գործընթացը ավարտելու 
համար պահանջվում է երեքից չորս ժամ, իսկ հետո դեղամիջոցը նստած է 
այնտեղ պատրաստ օգտագործման համար:

Պետք է նաև նշել, որ այս յուղն ունի չափազանց երկար պահպանման ժամկետ: 
Բայց երկարաժամկետ պահպանման համար ես այն դնում էի մուգ շշի մեջ ՝ 
ամուր կափարիչով կամ չժանգոտվող պողպատից տարայով: Եթե պահվում է 
զով մութ տեղում, երբ պահվում է, այն կարող է տարիներ պահպանել իր բուժիչ 
հզորությունը:

Սկզբում ոմանց համար կարող է սարսափելի թվալ սեփական դեղամիջոց 
արտադրելը, բայց իրականում այս գործընթացը չափազանց պարզ է: Մնում է 
միայն ուշադիր հետևել հրահանգներին և մի քանի անգամ այս դեղամիջոցը 
արտադրելուց հետո դուք կգտնեք, որ դրա պատրաստումը շատ ավելի դժվար 
չէ, քան մեկ գավաթ սուրճը: Երբ դուք պատրաստում եք ձեր սեփական 
դեղամիջոցը, այն հանում է բժշկության ողջ առեղծվածը, և դուք ստիպված չեք 
լինի շատ դեպքերում ապավինել բժիշկներին, այժմ դուք դարձել եք ձեր 
սեփական բժիշկը »: Ռիկ Սիմփսոն, կանեփ. Ամենաբուժիչ բույսը
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Հ. Ինչու՞ է չոր նյութի մանրացումը հանգեցնում THC- ի կորստի: Սրա համար 
կա՞ բացատրություն:

Ա. Երբևէ հիմնավորե՞լ եք իսկապես հզոր բողբոջի: Եթե դա արել եք, ապա 
պետք է իմանաք, թե ինչու: Այդ սպիտակ փոշին, որը սեղանի շուրջն է, այն 
մանրացնելուց հետո, THC է (կամ տրիխոմներ) և այն, ինչ պետք է մնար յուղի 
մեջ: Բացի այդ, երբ այն մանրացված է, այն շատ նուրբ է, և դուք կզրկեք այն 
շատ բաներից, ինչ իրականում չէիք ցանկանում պոկել ձեր յուղի մեջ:

Մշակեք ոսկորով չորացած ամբողջ բողբոջները դրանք թրջելուց հետո 
նաֆթայով կամ ձեր նախընտրած լուծիչով, բայց մի՛ շոշափեք այն մշակելուց 
առաջ, որովհետև ամեն անգամ դիպչելիս մի քանիսը կկորցնեք: Աղացած 
նյութերից ստացված յուղերը զգալիորեն ավելի քիչ հզոր են, քան այն 
բողբոջներից ստացված յուղը, որոնք թրջվելուց հետո տրորվել են:

Առաջին արագ լվացումը ամենաուժեղն է և շերտազատում է THC- ի մոտ 70% -
ը, երկրորդը `մոտ 20% -ը, իսկ երրորդը` մոտ 5% -ը: Երբ այն մանրացնում եք, 
ձեր յուղի մեջ ստանում եք բոլոր երեք լվացքները (իրականում չորսը) և դա չեք 
ցանկանում: Որակը քանակի նկատմամբ: JB

«Ողջույն JB. Ո՞րն է ամենակարճ ժամանակը, որը կարող եք թողնել բողբոջը 
չորացնելու համար, եթե այն անհապաղ անհրաժեշտ լինի: Շնորհակալություն »: 
Պրիսցիլա

- Մինչև ոսկորը չորանա: Բայց ես կասեի միայն արագ չորացնել 5-7 գ բողբոջ, 
որը ձեզ կտա մոտ մեկ գրամ յուղ, որը բավական է սկզբից, և այնուհետև կարող 
եք ավարտել այն, երբ այն ճիշտ չորանա, մոտ մեկ շաբաթվա ընթացքում: 
Որքան քիչ եք գործածում սկզբնական նյութը մշակելուց առաջ, այնքան ավելի 
քիչ խեժ եք վատնելու: Այսպիսով, ամենալավն այն է, որ սկզբնական նյութը 
չաղազերծվի (ինչպես GW- ն անում է առանց որևէ պատճառի, յուղը 
տաքացնելով կարող եք ավելի քիչ խնդիրներով յուղազերծել, ինչը, 
այնուամենայնիվ, պետք է անեք լուծիչի մնացորդը հեռացնելու համար): 
Լավագույնն այն է, որ բողբոջը դնել մի դույլի մեջ ՝ անմիջապես չորացման 
սենյակում ՝ հնարավորության դեպքում առանց լրացուցիչ մշակման: Որքան քիչ 
եք դիպչում բողկին, այնքան լավ: JB

1.) Ես ոսկորով չորացած բողբոջները մանրացրել եմ միայն ձեռքերով, սրիչ չի 
օգտագործվել: Մեկնարկային նյութը նման էր շատ փոքր բողբոջների 
`մոտավորապես: 5 -ից 10 մմ տրամագծով, այնպես որ հիմնականում փոշի չկա: 
Քանի որ ես այժմ ունեմ իմ «խոհարարության» փորձը, ես լիովին համաձայն եմ 
ձեզ հետ բոլոր կետերում, բացառությամբ C. կետի: Ես տեսել եմ ալկոհոլով 
պատրաստված յուղեր, որոնք սովորաբար շատ ավելի մուգ են, քանի որ 
ալկոհոլի մեջ ջուրը լուծարում է քլորոֆիլները: Ես պատրաստել եմ իմ նավթը 
լաբորատոր դասի մաքուր նավթային եթերով: Այս յուղը շատ ավելի պայծառ 
գույն ունի (ոսկե-դարչնագույն) և ունի հիանալի, համեղ կծու համ ՝ ի համեմատ 
այն ալկոհուղի, որը ես հնարավորություն ունեցա փորձել: Իմ ասելիքն այստեղ 
այն է, որ ես կարծում եմ, որ Նեֆթան չի մաքրում այնքան տեռպեններից և 
քլորոֆիլներից, որքան ալկոհոլը: Այն նաև շատ ավելի վերահսկվող և 
կառավարելի է, ինչպես ալկոհոլը: Այսպիսով, իմ հարցն այստեղ է.

- Նախ մի մանրացրեք նյութը: Չոր բողբոջի նյութի հետ ցանկացած 
գործածության արդյունքում դուք կազատվեք THC- ից և այլ կանաբինոիդներից 
(սեղանի մանր փոշին այն է, ինչ պետք է մնա դույլի մեջ): Այո, մանրացնելը և 
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նաֆթան «ավելի լավ» կլինեին, քան մանրացնելն ու ալկոհոլը.

Տեղադրեք բողբոջը դույլի մեջ, թրջեք այն նաֆթայով, երկու-երեք րոպե 
մանրացրեք փայտով, յուղով լուծիչ խառնուրդը լցրեք դույլի մեջ: Եթե դուք 
աշխատում եք լավ որակի նյութով, կատարեք երկրորդ լվացում և առաջին 
խառնուրդով լցրեք երկրորդ խառնուրդը դույլի մեջ: Եթե դուք չեք օգտագործում 
այդ լավ նյութը, օգտագործեք առաջին լվացումը միայն ներքին նպատակների 
համար (և շարունակեք լավ նյութեր փնտրել):

Եթերը հիանալի յուղեր է արտադրում (մենք սաթի յուղերն ավելի լավ ենք 
սիրում, քան մուգ յուղերը, բայց հիշեք, որ որոշ շտամներ արտադրում են ավելի 
մուգ յուղեր, քան մյուսները): Մենք նաև սաթի յուղեր ենք սիրում գործնական 
պատճառներով. Ո՞վ է ուզում ունենալ սև ատամներ ՝ քլորոֆիլի հետքերով: 
Բայց մենք այս պահին դա շատ չենք առաջարկում, քանի որ էթերի հետ 
աշխատելը բավականին վտանգավոր է, դժվար է այն ստանալ աշխարհի շատ 
մասերում, և մենք շատ մտահոգված ենք նավթի արտադրողների 
անվտանգությամբ: Այն կարող է շատ հեշտ բումանալ համեմատաբար ցածր 
ջերմաստիճաններում: Այսպիսով, մարդկանց մեծ մասի համար թեթև 
ալիֆատիկ նաֆթան լավ կաշխատի: Մենք սովորաբար օգտագործում ենք 
նաֆթա, բայց եթերը կլինի մեր ընտրած լուծիչը:

Լուծիչների ներկայիս ցանկը, որ մենք անձամբ կօգտագործեինք, հետևյալն է. 
Երբ աշխատում եք 96% ալկոհոլով, մնացած 4% -ը սովորաբար ջուր է: 10 
լիտրից 4% -ը 4dcl է, գրեթե մեկ լիտր ջուր, որը պետք է եռացնել, և ժամանակ է 
պահանջվում, որ ավելի խելամիտ ծախսես:

2.) Ես նաև վերջնական 60 ° C տաք յուղը 1,5 ժամ վակուումի տակ դրեցի, 
որպեսզի ամբողջությամբ հեռացնեմ վճարունակ մնացորդները: Ինչպես գրել էի 
ձեզ, ես յուղը դեկարբոքսիլացրեցի 35 գրամ ավելի ուշ ... Յուղի համը 
դեկարբոքսիլացումից առաջ շատ ավելի սուր էր, ավելի վատ չէի ասի, բայց 
ծղրտալու հարցում ճիշտ եք:

- Ինչպես ասացի անցյալ անգամ, ծռմռոցը մնացորդ ջրից էր: Եվ ջուրը այնտեղ 
էր `ձեր օգտագործած« գիտական »ցածր ջերմաստիճանի պատճառով: Ամեն 
դեպքում, անհրաժեշտ է յուղի դեզերբոքսիլացում, այնպես որ 110 ° C- ով 
փակվող բրնձի կաթսան լավ է աշխատում: Կամ, իհարկե, ամենալավ բանն այն 
կլինի, որ օգտագործվի, բայց նորից, շատերը չունեն դրանք և չգիտեն, թե ինչպես 
գործել դրանք, և պայթյունի վտանգը միշտ առկա է: Երբ դեռ պայթում է, այն 
սովորաբար քանդում է ամբողջ տունը: Երբ բրնձի կաթսայի պարունակությունը 
պայթում է, այն ընդամենը երկու -երեք մետր բարձրություն ունեցող բոց 
կստեղծի, որի հետ վարվելը բավականին հեշտ է:

Ինչ վերաբերում է վակուումին, իհարկե, ինչու ոչ: Եթե ունեք սարքավորումներ 
և գիտեք, թե ինչպես ճիշտ օգտագործել այն, վատ գաղափար չէ դրա մեջ յուղը 
վերջացնելը, եթե ցանկանում եք 100% -ով վստահ լինել, որ դրա մեջ լուծիչների 
մնացորդ չկա, կամ եթե ցանկանում եք փակել բերանը նրանց, ովքեր դեմ են 
նավթաքիմիական լուծիչներին: Ոմանք այն օգտագործում են մեծ 
հաջողությամբ, և ես դեմ չեմ դրան: Բայց ինչպես գիտեք, մարդկանց 
մեծամասնությունը չունի այս սարքավորումները, և մեր հիվանդներից շատերը 
չեն կարող կամ չեն կարող նույնիսկ բրնձի կաթսա և օդափոխիչ գնել, ուստի 
մենք խորհուրդ չենք տալիս վակուումը որպես անհրաժեշտություն:

Նայեք, թե որքան հեշտ և պարզ է Ռիկի մեթոդը և քանի հարցերի դեռ պետք է 
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պատասխանել: Հիմա պատկերացրեք, թե ինչ կլինի, երբ տեղեկություններ 
ավելացնենք նավթի արտադրության այլ մեթոդների մասին: Դա միայն 
շփոթություն կառաջացնի, և ես ստիպված կլինեմ օրեր և շաբաթներ 
անցկացնել ՝ փորձելով պատասխանել «շփոթված» մարդկանց հարցերին, ինչը 
ես, այնուամենայնիվ, երկար չեմ պատրաստվում անել:

3.) Խնդրում եմ բացատրել, թե ինչու՞ եք առաջարկում նավթը ներթափանցել 
անմիջապես խողովակից, անմիջապես բերանի մեջ, առանց պարկուճների: 
Կլանման ինչ -որ խնդիր? Ես յուղի մեծ մասն ուտում եմ ծխախոտի թղթի վրա, 
բայց հազվադեպ եմ օգտագործում որոշ պարկուճներ, եթե ստիպված լինեմ 
ավելի շատ ժամով տնից դուրս գալ: Բացի այդ, ես չեմ սիրում այն ունենալ 
ամբողջ ատամներիս վրա, քանի որ իսկապես դժվար է իջնելը ...

- Մի քանի պատճառներով: Հիմնականը այն է, որ ընդունման այս մեթոդը 
ապացուցել է, որ ամենաարդյունավետն ու շահավետն է հիվանդների համար: 
Այն բարելավում է բերանի հիգիենան, քանի որ այն նաև ախտահանում է 
բերանը, այնուհետև օգնում է մարսողական համակարգի կամ ձեր կոկորդի 
ցանկացած վիճակի և այլնի: Իրականում, երբ կոկորդս ցավում է, ես փորձում 
եմ յուղը քսել բերանիս հետևում, այնուհետև պահել: այն իմ բերանում է այնքան 
ժամանակ, որքան կարող եմ դիմանալ: Շատ դեպքերում գրիպը կամ կոկորդը 
(կամ դրա ախտանիշները) խնամվում են մեկ գիշերվա ընթացքում:

Ինչպես ասում եք, որոշ յուղեր մնում են ձեր ատամների վրա և ձեր լեզվի տակ, 
ուստի ընդունման այս մեթոդը իրականում համատեղում է յուղի 
ենթալեզվական մշակումը (ala Sativex և այլ լեզվական լակի և թուրմեր, որոնք 
օգտագործում են մարդիկ) և վերամշակումը ստամոքսում և աղիքներ: 
Հիմնական բանը `ստամոքսի մեջ յուղ ստանալն է: Այսպիսով, եթե ունեք ոչ 
այնքան լավ համով յուղ, կարող եք մի կտոր հաց կամ բանան և այլն (կամ 
ծխախոտի թուղթ, եթե սիրում եք դրա մեջ քիմիական նյութեր ուտել), ծալել և 
կուլ տալ հաբ և լվանալ այն ջրով կամ թեյով կամ այն, ինչ ձեզ դուր է գալիս: 
Մոտ տասը րոպե հետո ատամները լվացեք յուղով, դա նույնպես կօգնի բերանի 
խոռոչի հիգիենային: Շատ յուղեր ունեն համեղ համ (հատկապես, երբ 
սկզբնական նյութը մանրացված չէ, և երբ ալկոհոլը չի օգտագործվում յուղ 
արտադրելու համար):

Պարկուճներ - ա) դուք պետք է դրանք գնեք Big Pharma- ից, որոնցով դուք 
նրանց աջակցում եք ձեր գումարով, բ) որոշ մարդիկ ալերգիկ են դրանց 
նկատմամբ, գ) ոմանք լուծարվում են ձեր աղիքներում և ոչ թե ստամոքսում, դ) 
դիլերները հաճախ դնում են ավելի քիչ յուղ պարկուճում, քան պետք է լիներ, ե) 
դրանք այնքան էլ լավ չեն աշխատում այսքան պայմանների դեպքում, զ) դժվար 
է դրանցից յուղ դուրս բերել, երբ ցանկանում եք հոդ պատրաստել կամ 
գոլորշիացնել թոքերի հիվանդությունների դեպքում կամ երբ ցանկանում եք 
յուղը օգտագործել տեղական: Ես չեմ ասում, որ դուք չեք կարող օգտագործել 
պարկուճներ, ես միայն ասում եմ, որ ավելի լավ է սովորել յուղը օգտագործել 
անմիջապես խողովակից: Ավելի շատ պրակտիկա ստանալուց հետո դուք 
կսովորեք, թե ինչպես օգտագործել յուղը ՝ առանց որևէ անհարմարության: Ես 
անձամբ սիրում եմ ուտել ձեթը անմիջապես բրնձի կաթսայից, ուղղակի մատս 
թաթախում եմ դրա մեջ և վերցնում այնքան, որքան կարծում եմ, որ կարող եմ 
վերցնել: Մտածիր, սա շատ «նավթատար» է, և դուք սովորաբար ավելին եք 
վերցնում, քան ներարկիչից: Երբ յուղը լավ լինի, «չափից մեծ դոզա» -ն ձեզ 
միայն քնեցնելու է, մեծ գործարք: Բայց, իհարկե, ես կարող եմ դա անել իմ 
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փորձի և հանդուրժողականության շնորհիվ, ես դա խորհուրդ չեմ տա և չեմ 
խորհուրդ տա սկսնակներին կամ նրանց, ովքեր չունեն այդքան փորձ: Քեզ 
նույնպես ամենայն բարիք, Ստեֆան: Indինդրիչ »

«Եթե ձեզ անհանգստացնում է ծախսը, դա շատ ավելի էժան է, քան քաղցկեղի 
դեղերի մեծ մասի համավճարը, իսկ որոշների դեպքում, եթե քաղցկեղի դեմ 
տանը ընդունվող դեղերը ապահովագրված չեն: Եթե իմ ընտանիքում ինչ -որ 
մեկին քաղցկեղի համար անհրաժեշտ լիներ այս յուղը, ես միջոց կգտնեի: 
Հաջողություն!!!!" Լիզա

- «Համաձայն եմ, Լիզա, նավթը շատ ավելի էժան բուժում է, երբ մեկը մյուս բոլոր 
ծախսերն ու ծախսերը հաշվի է առնում: Բացի այդ, դա անհամեմատ ավելի 
անվտանգ է, քան որևէ այլ բան, ինչ բժշկական համակարգը կապահովեր, էլ չենք 
ասում, որ այն աշխատում է շատ ավելի արդյունավետ և հուսալի, և դա, 
անկասկած, ավելի հաճելի է, քան թույնը կամ ճառագայթումը »:

Հ. Ես գիտեմ, որ դուք խորհուրդ եք տալիս RSO- ն ինքներդ պատրաստել, բայց 
ամբուլատորիան ունի որոշ տեղական, և ես պարզապես մտածում էի, թե որն է 
դրա արդար գինը: 

A. Մեկ գրամ յուղ արտադրելու համար անհրաժեշտ է 4-7 գ բարձրորակ բողբոջ, 
որպեսզի դա լինի «ճիշտ գինը»: Եկեք չքննարկենք կանեփի ծիծաղելի գները, ինձ 
համար 60 գ դեղաչափի ճիշտ գինը 50-100 ԱՄՆ դոլար է (կամ ավելի քիչ, եթե 
այն օրինականորեն աճեցվել է դրսում): Ես չեմ ասում, որ ես գիտեմ, թե 
որտեղից կարող եմ այն ձեռք բերել այս պահին, ամենաբարձր որակի նավթն 
արժե այն, ինչ արժի բարձրորակ նյութը, որտեղ դուք ապրում եք: JB

Արդյունահանման այլ ձևեր

Դուք գտե՞լ եք յուղ պատրաստելու այլ եղանակներ:

«Յուղը արտադրելու շատ եղանակներ կան, և ես չեմ պնդում, որ իմ մեթոդը 
անպայման լավագույնն է, բայց իմ տեղեկություններով այն միակն է, որը 
հաջողվել է հազարավոր դեպքերում:

Իրոք, այն մեթոդը, որը մենք ցույց տվեցինք աշխարհին, լավագույն դեպքում 
կհամարվեր կոպիտ, բայց այս դեղորայքի շատ մաքուր ձևը կարող է 
արտադրվել այս կերպ: Իմ մտադրությունն էր ներկայացնել մատչելի 
սարքավորումներով նավթի արտադրության մեթոդը, այնպես որ, 
անհրաժեշտության դեպքում, գրեթե բոլորը կարող էին պարզ դեղամիջոցներ 
արտադրել:

Մինչև 2005 թ. Հարձակման ենթարկվելը, ես թորման գործընթացներ էի 
կիրառում դեղամիջոց արտադրելու և լուծիչները հետ ստանալու համար: Այս 
մեթոդը շատ ավելի քիչ վտանգավոր է և ավելի «երկրասեր» է, քանի որ լուծիչը չի 
վատնում: Բայց ոստիկանությունն առգրավեց իմ սարքավորումները, ինչը 
ստիպեց ինձ սկսել առաջադրանքը կատարելու համար օգտագործել բրնձի 
կաթսաներ:

Արդյունահանման ի՞նչ այլ ձևեր կարող են օգտագործվել այդ ժամանակ:

Կրկին, կան արդյունահանման մի շարք մեթոդներ, և ես չեմ պնդում, որ նման 
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բաների մասնագետ եմ: Գիտական մեթոդների խնդիրը, ինչպիսիք են 
ազնվական գազի արդյունահանումը և այլն, այն է, որ մարդկանցից շատերը 
չունեն սարքավորումներ և գիտելիքներ նման արդյունահանումներ կատարելու 
համար: Ահա թե ինչու մենք հանրությանը ցույց տվեցինք այս դեղորայքն 
ինքնուրույն արտադրելու հնարավոր ամենապարզ միջոցը:

Կան նաև սառը ջրի արդյունահանման մեթոդներ, որոնք կարող են 
օգտագործվել խեժերը արդյունահանելու համար: Ես ընդամենը մի քանի 
անգամ եմ փորձել այս տեսակի արդյունահանում կատարել, և արդյունքները 
այնքան էլ լավ չէին, որքան սպասվում էր: Այնուամենայնիվ, ես գիտեմ 
մարդկանց, ովքեր ասում են, որ իրենք բարձրորակ յուղ են արտադրել այս 
եղանակով: Ակնհայտ է, որ սառը ջուրը չի կարող հրդեհվել կամ պայթել, ուստի 
սառը ջրի արդյունահանման մեթոդները, անշուշտ, կարող են տարբերակ լինել, 
բայց պետք է համոզվել, որ նավթը դեկարբոքսիլացվել է նախքան այն տալը 
հիվանդին:

Ի՞նչ է դեկարբոքսիլացումը:

Դեկարբոքսիլացումը տեղի է ունենում, երբ նավթի մեջ գտնվող մոլեկուլները 
ջերմության օգտագործմամբ պտտվում են դեպի դելտա 9 դիրքը, որպեսզի 
նրանք դառնան ավելի դեղորայքային ակտիվ: Theերմաստիճանը, որի դեպքում 
դա տեղի է ունենում, վիճելի է, քանի որ այս թեմայի վերաբերյալ բազմաթիվ 
զեկույցներ համաձայն չեն: Կատարելով այն, ինչ ես առաջարկել եմ, նավթը 
տաքացվում է այնքան բարձր ջերմաստիճանից, քան ասում են, որ 
դեկարբոքսիլացում է տեղի ունենում: Կարբոքսիլային խումբը հեռացվում է, որն 
այնուհետև թույլ է տալիս մոլեկուլներին տեղավորվել մեր էնդոկաննաբինոիդ 
համակարգի CB1 և CB2 ընկալիչների մեջ և թույլ է տալիս անցնել ուղեղի 
արգելքը:

Կա՞ միջոց յուղը ավելի հզոր դարձնելու համար:

Նավթի հզորությունը բարձրացնելու մի քանի եղանակ կա, բայց կրկին, այս 
մեթոդներից շատերը պահանջում են մասնագիտացված սարքավորումներ և 
գիտելիքներ, որոնք միջին մարդը չունի: Նախկինում ես նման յուղեր էի 
արտադրում և համարում եմ, որ դրանք ավելի հզոր և բուժիչ են, բայց 
գոյություն ունեցող օրենքներով և անհրաժեշտ սարքավորումներով, ինձ համար 
անհնար էր որևէ քանակությամբ արտադրել:

Կարո՞ղ եմ ինչ -որ բան անել, երբ իմ արտադրած կամ գնված յուղը 
բավականաչափ հզոր չէ:

Եթե նավթը արտադրելու համար օգտագործվում է լավ սկզբնական նյութ, ապա 
այս խնդրին չպետք է հանդիպել, բայց վստահ եմ, որ կլինեն: Seriousանր 
հիվանդությունը բուժելիս միայն լավագույնը կանի, այնպես որ, եթե ձեր 
ունեցած ձեթը չբավարարի ձեր առջև դրված խնդիրը, ես կստանամ ևս մի քանի 
բողբոջ նյութ և այն ճիշտ արտադրեմ: Ինչ -որ մեկի կյանքը 
հավասարակշռության տակ մնալով, այս ժամանակը չէ ցածր որակի յուղով 
խաղալու համար: Եթե դուք լինեիք տուժողը, չէի՞ք ցանկանա հնարավորինս 
լավագույն դեղորայքը: Ուստի խնդրում ենք նույնը տրամադրել ուրիշներին »: 
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Ռիկ Սիմփսոն, կանեփ. Ամենաբուժիչ բույսը

Հնարավոր ամենաբարձր որակի յուղերի 
արտադրություն

«Հասարակ մարդկանց թույլ տալու համար արտադրել հնարավորինս 
ամենաբարձր որակի և առավել բուժիչ յուղեր, ես գտա մի պարզ մեթոդ, որը 
գրեթե բոլորին հնարավորություն կտա արտադրել նույնիսկ ավելի 
արդյունավետ բուժիչ արժեքներով յուղեր, քան ես ցույց տվեցի նախկինում 
հանրությանը: . Այն, ինչ իրականում պետք է անեք, մի քանի քայլ ավելացրեք 
այն գործընթացին, որը մենք արդեն ցույց տվեցինք ձեզ, բայց այս եղանակով 
նավթ արտադրելուց հետո, կարծում եմ, դուք կհամաձայնվեք, որ այն իսկապես 
հսկայական փոփոխություն է կատարում:

Եթե աշխատելու համար ունեք բարձրորակ բուժիչ բողբոջ, դուք պետք է 
կարողանաք շատ բարձր կաննաբինոիդների մակարդակով յուղեր արտադրել ՝ 
պարզապես օգտագործելով լավ լուծիչ և բրնձի կաթսա: Այս եղանակով 
արտադրվող յուղերը սովորաբար ցույց էին տալիս THC- ի 95% կամ ավելի 
մակարդակ, ինչպես նաև այլ կաննաբինոիդների և բուսական մոմերի տարբեր 
մակարդակներ: Նման յուղերի բուժիչ ուժը այն է, ինչ վերջապես կանեփի 
կանեփի բույսին տվեց իր արժանի բժշկական ճանաչումը, բայց ես դեռ պարզել 
եմ, որ այս նյութի բուժիչ ուժը կարելի է հասցնել բոլորովին նոր մակարդակի ՝ 
առանց որևէ դժվարության:

Մնում է միայն վերցնել յուղը և դնել այն ջեռուցման սարքի մեջ, որը կարող է 
բռնել կանաբինոիդները, քանի որ դրանք գոլորշիանում են, և դա կարտադրի 
ավելի բարձր որակի և մաքրության յուղեր: Չնայած սովորական 
գոլորշիացուցիչը կարող է կատարել այս խնդիրը, իրականում դրանք պատշաճ 
կերպով նախատեսված չեն այս դերը կատարելու համար, քանի որ այդքան 
երկար ժամանակ կպահանջվի որևէ քանակությամբ դեղորայքի 
արտադրություն, իսկ առկա գոլորշիացնողներից շատերը հակված են 
արտահոսքի:

Ավելի մեծ մասշտաբով նավթ արտադրելու համար անհրաժեշտ կլինի շատ 
ավելի մեծ գոլորշիացնող սարք, որը հերմետիկ էր, և դա նաև կպահանջեր շատ 
ավելի մեծ գմբեթի օգտագործումը, որը տեղադրված է անկյան տակ, այնպես որ 
երբ կաննաբինոիդները կսկսեն հավաքվել, նրանք կսկսեն վազում են դեպի 
գմբեթի ամենացածր կետը, որտեղ դրանք կարող են հավաքվել ջրահեռացման 
փոքր անցքից `բարձր մաքրված յուղի տեսքով: Mechanանկացած մարդ, ով 
մեխանիկական հակում ունի, չպետք է չափազանց դժվարանա այս խնդիրը 
կատարելու համար միավոր հավաքելիս, բայց սարքը հավաքելու համար 
կպահանջվի մի փոքր ժամանակ և ջանք:

Յուղի քանակությունը, որը կարելի է հավաքել գոլորշիանալուց հետո, կախված 
է նրանից, թե քանի կաննաբինոիդային զանգվածը կշռում է սկզբնական 
սկզբնական յուղը: Եթե ձեր օգտագործած յուղն ունեցել է 99% 
կաննաբինոիդներ ըստ քաշի, ապա գոլորշիացումից հետո պետք է 
մոտավորապես այդ գումարը հետ ստանալ:

Նաև պետք է նշեմ, որ սա հիանալի միջոց է բարելավել ցածրորակ յուղերի 
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որակը, որոնք ունեն շատ կեղտոտ նյութեր, ուստի դրանք կարող են 
օգտագործվել որպես ավելի հզոր և արդյունավետ դեղամիջոց: Նույնիսկ 
կաննաբինոիդների շատ ավելի ցածր պարունակությամբ յուղը կարող է 
արժանապատիվ դեղամիջոց արտադրել, եթե կաննաբինոիդները 
գոլորշիացվեն, իսկ կեղտը մնա ամանի մեջ: Դուք կարող եք այնքան դուրս չգալ, 
որքան ներդրել եք, բայց գոնե կհայտնվեք մի յուղով, որը շատ ավելի բուժիչ է, 
քան այն, ինչ սկսել եք: Ինչ վերաբերում է բուժմանը, դեղամիջոցի մաքրությունն 
ու արդյունավետությունը հիվանդի համար նշանակում են ամեն ինչ, ուստի, եթե 
ցանկանում եք արտադրել հնարավորինս շատ բուժիչ յուղեր, կարծում եմ, որ 
պետք է լուրջ ուշադրություն դարձնեք իմ ասածին:

Առայժմ ես չեմ կարող բացատրել, թե ինչու են այս եղանակով արտադրված 
յուղերն այդքան ավելի շատ բուժիչ ակտիվ, քան նույնիսկ այլ մեթոդներով 
արտադրված լավագույն յուղերը: Քանի որ իմ գոլորշիացրած յուղերը 
դեկարբոքսիլացվել էին դեռևս գոլորշիացնողի մեջ մտնելը, դա պետք է 
նշանակեր, որ դրանք արդեն հնարավորինս դեղորայքային ակտիվ էին, ուստի 
կարելի էր ակնկալել, որ հզորության մեջ փոքր տարբերություն կլինի այն բանից 
հետո, երբ յուղը հավաքվում է գոլորշիացուցիչից: Երբ կաննաբինոիդները 
գոլորշիանում են այս բարձրորակ յուղերից, գոլորշիացնողի ամանի մեջ մնում է 
միայն անցանկալի բուսական մոմեր և այլ աղտոտիչներ: Այս անցանկալի 
նյութերը թողնելով ամանի մեջ, ձեր հավաքած յուղը շատ ավելի մաքուր կլինի, 
բայց քանի որ այս յուղերը դեռևս գոլորշիացնողի մեջ դնելուց առաջ քիչ 
խառնուրդներ ունեին, դա քիչ բան է բացատրում, թե ինչու է այժմ նավթն 
այդքան ավելի հզոր: .

Կաննաբինոիդները գոլորշիացնում են յուղը 300-400 աստիճանի սահմաններում 
և այս ջերմաստիճանը շատ ավելի բարձր է, քան այն, ինչ մեզ ասել են, որ 
պահանջվում է դեկարբոքսիլացման համար: Կա մի բան, որը մենք դեռ չենք 
հասկանում դեկարբոքսիլացման մասին, որն առաջացնում է այս հզորության 
զարմանալի աճը, կամ այն ամբողջ լրացուցիչ ջերմությունը, որը պահանջվում է 
կաննաբինոիդները գոլորշիացնելու համար, կարող է ինչ -որ բան անել այն յուղի 
համար, որի մասին մենք նախկինում տեղյակ չենք եղել: .

Ես խոսում էի այս նոր գործընթացի մասին վերջին մի քանի շաբաթների 
ընթացքում, երբ հարցազրույցներ էի տալիս, և այժմ կան որոշ անձինք, ովքեր 
սկսել են այս կերպ յուղեր արտադրել և, ինչպես ինձ ասացին, նրանք ցնցված էին 
հզորության տարբերությունից: Իմ փորձից ելնելով, նույնիսկ թորման 
սարքավորումների կամ բրնձի կաթսայի միջոցով արտադրված ամենաբարձր 
որակի յուղերը չեն կարող համեմատվել այն յուղերի հետ, որոնք հավաքվում են 
կաննաբինոիդների գոլորշիացումից հետո: Նրանք կարող են ինչ -որ չափով 
նույն տեսքը ունենալ, բայց ես կարծում եմ, որ գոլորշիացված յուղերը շատ 
անգամ ավելի ուժեղ են և, իրոք, դա նրանց ավելի հարմար կդարձնի լուրջ 
հիվանդություններ ունեցող մարդկանց բուժելու համար:

Ոմանք պարզապես բուսական նյութը գցում են գոլորշիացնողի մեջ, այնուհետև 
կանաբինոիդները յուղի տեսքով հավաքում գոլորշիացողի գմբեթից ՝ բուսական 
նյութը տաքացնելուց հետո: Օգտագործելով հում բուսական նյութը կարելի է 
արտադրել արժանապատիվ յուղ, սակայն փորձարկումները ցույց են տվել, որ 
այդ յուղերը չեն հավասարվում բրնձի կաթսայում արտադրվող յուղերի 
հզորությանը, և դա է պատճառը, որ ես մարդկանց հրահանգում եմ նավթ 
արտադրել իմ մեթոդներով: Եթե բարձրորակ յուղ եք լցնում գոլորշիացնողի մեջ, 
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ապա ստացված յուղը, որը կարտադրվի կաննաբինոիդների գոլորշիացումից 
հետո, շատ ավելի ուժեղ կլինի, քան նույնիսկ ամենալավ յուղերը, որոնք կարող 
են գոլորշիացվել բարձրորակ բողբոջի նյութից: Այսպիսով, եթե ցանկանում եք 
տեսնել հիանալի արդյունքներ, դրանք կարելի է հասնել պարզապես 
հնարավորինս լավագույն յուղը գոլորշիացնելով, և դա ձեզ դեղ կտա, որը, 
կարծում եմ, անհամեմատելի է:

Անկախ նրանից, կառավարություններին դա դուր կգա, թե ոչ, մոտ 
ժամանակներս մեզանից շատերը արտադրելու են մեր սեփական դեղերը, և 
քանի որ այդ յուղերն այնքան արդյունավետ են նման լայնածավալ բժշկական 
խնդիրների դեպքում, ես ակնկալում եմ, որ այս պարզ ժողովրդական 
դեղամիջոցը կտեսնվի ամենուր, նրանք, ովքեր գումար չունեն դեղագործական 
ընկերությունների հետ խաղեր խաղալու համար: Ապագայում ես վստահ եմ, որ 
դեղագործական ընկերությունները կփորձեն ասել, որ իրենք են միայն այդ 
դեղամիջոցը արտադրող իրավասուները, բայց մենք բոլորս գիտենք, որ այն, ինչ 
այս հանցագործները պատրաստ են տրամադրել, շատ թանկ կլինի: և քանի որ 
գրեթե յուրաքանչյուր ոք կարող է արտադրել այս նյութը, ես կարիք չեմ տեսնում, 
որ դեղագործական ընկերությունները նույնիսկ դեր խաղան:

Պահանջվող պարզ հետազոտությունից հետո մենք կկարողանանք խառնել 
տարբեր բնական կաննաբինոիդներ և արտադրել յուղեր, որոնք հատուկ 
նախագծված են տարբեր հիվանդությունների բուժման համար, բայց չնայած 
այս նոր յուղերը կունենան զարմանալի բուժիչ ունակություններ, այն յուղերը, 
որոնք մենք ինքներս կարող ենք արտադրել, միշտ ունեն իրենց տեղը մեր 
բժշկության կաբինետներում: Երբեք չեմ փորձել արտոնագրել իմ հայտնաբերած 
մեթոդներից որևէ մեկը, քանի որ կարծում եմ, որ այս գիտելիքը պետք է 
հասանելի լինի բոլորին, ովքեր ընտրում են այն օգտագործել, և ոչ ոք իրավունք 
չունի հետ պահել այն, ինչը կարող է փրկել ինչ -որ մեկի կյանքը, և իրականում, 
ես կարծում եմ, որ դա շատ ավելի լավ աշխարհ կլիներ, եթե մենք ընդհանրապես 
նման արտոնագրեր չունենայինք:

Չնայած նրանք, ովքեր ցանկանում են արգելել այս դեղորայքի օգտագործումը, 
ինչպես դեղագործական ընկերությունները, նախկինում ապացուցել են, որ 
ավելի քան ուրախ են մեզ թունավորել և սպանել իրենց տրամադրած աղբով, 
վստահ եմ, որ նրանք կփորձեն մեզ ասել, որ նրանք միակն են, ովքեր կարող են 
ճիշտ արտադրել այս դեղամիջոցը: Օգտագործելով նոր նկարագրածս մեթոդը ՝ 
յուրաքանչյուրը կարող է արտադրել այնպիսի դեղամիջոցներ, որոնք նույնքան 
մաքուր են, որքան որևէ դեղամիջոց արտադրող ընկերությունը: Բացի այդ, ես 
կարծում եմ, որ դեղամիջոցները, որոնք մենք ինքներս կարող ենք արտադրել, 
շատ ավելի արդյունավետ կլինեն, քան այն, ինչ կառաջարկեր դեղագործական 
ընկերությունը, քանի որ ի տարբերություն նրանց, մենք փողի համար չենք, և 
մեր նպատակը պարզապես ինքներս մեզ բուժելն է:

Այժմ չկա ողջամիտ պատճառ, թե ինչու մենք չենք կարող արտադրել մեր 
սեփական դեղերը, և երբ մեր գնած և վճարված կառավարությունները փորձում 
են խանգարել մեզ դա անել, դա կլինի ևս մեկ օրինակ, թե ինչու մենք պետք է 
ազատվենք իրենց կոռուպցիայից և մեկ անգամ և բոլորի համար ՝ ազատել 
մարդկությանը իրենց ճիրաններից: Մինչ այժմ պետք է ավելի քան ակնհայտ 
լինի, որ դեղագործական ընկերությունները և մեր կառավարությունները քիչ 
կամ գրեթե ոչինչ չեն մտածում մեր առողջության և բարեկեցության մասին, 
ուստի եկեք ողջամտությանը և մայր բնությանը հնարավորություն տանք 
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տեսնել, թե ինչ կարող են նրանք անել մեր ընդհանուր առողջությունը 
բարելավելու համար, և մեկ անգամ մենք դա անում ենք, ես վստահ եմ, որ մենք 
այլևս չենք ընդունի այն, ինչ եղել է անցյալում »: Ռիկ Սիմփսոն, կանեփ. 
Ամենաբուժիչ բույսը

Կանեփ, թե՞ մարիխուանա:

«Պատմության ընթացքում կանեփը միշտ հայտնի է եղել որպես կանեփ նրանց 
կողմից, ովքեր հազարավոր տարիներ այն աճեցրել են որպես բերք: Մեծ 
դրամական միջոցների և նրանց վերահսկած կառավարությունների կողմից 
մանիպուլյացիաների արդյունքում խեժի բարձր պարունակությամբ կանեփի 
տեսակները վերանվանվեցին մարիխուանա և վատաբանվեցին լայն 
հանրության համար: Դեռևս այն ժամանակաշրջանում, երբ դա տեղի ունեցավ, 
լայն հասարակությունը մեծ մասամբ գաղափար չուներ, թե ինչ է նույնիսկ 
մարիխուանան: Նրանց միայն ասել են, որ մարիխուանան վտանգավոր 
կախվածություն և մահացու թմրանյութ է: Մենք բոլորս համոզվեցինք, որ 
համատեղ ծխելը ամենաոչնչացնող և վնասակար բանն է, որ մենք կարող ենք 
անել ինքներս մեզ համար: Իհարկե, այս ամենը պարզապես սուտ փաթեթ էր, 
բայց այն ժամանակ հասարակությունը միջոցներ չուներ այլ բան պարզելու 
համար:

Եթե հասարակությունը իմանար, երբ իրենց կառավարությունները փորձում 
էին օրենքով արգելել այս գործարանը, որ հիմնադիր հայրերից և ԱՄՆ -ի 
նախկին նախագահներից շատերը կարիերայի ընթացքում բավականին մեծ 
չափով կանեփ էին ծխում, գուցե նրանք կուլ չտային այդ նոր 
սահմանափակումները, որոնք նրանց այդքան հեշտությամբ էին 
պարտադրվում: . Գոյություն ունեն բազմաթիվ փաստագրված 
պատմություններ, որոնք բավականին վառ նկարագրում են շատ հայտնի 
պետական այրերի ծխելու գործելակերպը և նույնիսկ այն, թե ինչպես էին 
Աբրահամ Լինքոլնի նման նախագահները վայելում այն ժամանակը, երբ նա 
ծխում էր իր պատշգամբում նստած կանեփ ծխելով:

Դատելով այդ ժամանակաշրջանի ստեղծած որոշ փաստաթղթերից, ինչպիսիք 
են Անկախության հռչակագիրը և Սահմանադրությունը, կարծում եմ, որ կարելի 
է վստահորեն ասել, որ իրականում նրանք շատ հստակ մտածողներ էին: Թվում 
է, թե իրենց ծխած մարիխուանայի սարսափելի հետևանքները, որոնց մասին 
այժմ հանրությանը ասում էին, այնքան վնասակար է, որ ընդհանրապես որևէ 
ազդեցություն չի ունեցել նման անհատների կամ ռացիոնալ մտածելու 
ունակության վրա: Այնուամենայնիվ, տասնամյակներ անց, երբ 1900 -
ականների սկզբին դրվեցին կանեփի օգտագործումը սահմանափակող 
օրենքները, շատ քչերը գիտեին նման բաների մասին:

Կանեփի դեղագործական օգտագործումը պատմության ընթացքում լեգենդար 
է: Այն օգտագործվում էր գործնականում բոլոր տեսակի հիվանդությունների և 
վնասվածքների բուժման համար: Միայն վերջին մի քանի տասնամյակների 
ընթացքում կանեփի դեղորայքի օգտագործումը մերժվել է հանրությանը: 
Կանեփի բույսն իրականում ճանաչելու համար մեզ մնում է միայն 
առանձնացնել փաստը գեղարվեստական գրականությունից:

Համակարգը վիրավորեց կանեփը հանրությանը ՝ անվանափոխելով այն 
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մարիխուանա: Լրատվամիջոցներն ու կինո լրատվամիջոցները մեր ծնողներին 
և պապիկներին ասացին, որ մարիխուանա և (կամ) կանեփ բույսը մահացու, 
վտանգավոր և կախվածություն առաջացնող թմրանյութ է: Ոչինչ չէր կարող 
ճշմարտությունից ավելի հեռու լինել, բայց այդ ժամանակաշրջանում 
հասարակության համար գրեթե անհնար էր ինքնուրույն պարզել փաստերը:

Նրանք, ովքեր այս ծիծաղելի քարոզչությունն են իրականացրել, վաղուց արդեն 
մահացած են: Պատասխանը պարզ է `փող: Մենք տառապում և մահանում ենք, 
քանի որ դեղագործական ընկերությունները և այլ խոշոր դրամական շահեր 
ցանկանում են բարելավել իրենց շահույթի մարժաները: Որպեսզի նրանք 
շարունակեն դա անել, նրանք պետք է ապահովեն, որ կանեփը պահվի 
անօրինական և հասարակությունից հեռու ՝ բժշկական օգտագործման և այլ 
նպատակների համար:

Եթե նայենք այս ամենի հիմքում ընկած պատմությանը, ապա կգտնենք, որ դա 
D.ոն Դ. Ռոքֆելերն ու նրա հարուստ ընկերներն են, ինչպես նաև այդ անցյալ 
դարաշրջանի կառավարությունների ներգրաված կոռուպցիան, որը մեզ տվեց 
այսօրվա բժշկական համակարգը: Հարուստների և հզորների 
ֆինանսավորմամբ բժշկական դպրոցներում բժիշկներին սովորեցնում էին 
ալոպաթիկ բժշկություն, այսինքն `քիմիական նյութերից և թուններից 
դեղամիջոց: Liesամանակի ընթացքում նրանց ստերն ու խաբեությունները 
համոզեցին ոչ միայն բժիշկներին, այլև լայն հասարակությանը, որ քիմիական 
նյութերն ու թույները օգտակար են բժշկական պայմանների համար: Այլ կերպ 
ասած, այս, այսպես կոչված, բժշկական դպրոցները ինչպես բժիշկներին, այնպես 
էլ լայն հասարակությանը ուղեղը լվացել են ՝ կարծելով, որ սևը սպիտակ է »: 
Ռիկ Սիմփսոն, կանեփ. Ամենաբուժիչ բույսը

Ո՞ր շտամը կամ շտամները պետք է օգտագործեմ 
յուղը պատրաստելու համար:

«Սա բավականին դժվար է պատասխանել, քանի որ իրականում մենք բոլորս 
սերմերի առևտրականների ողորմածության մեջ ենք, քանի որ նրանք են, ովքեր 
վերջին խոսքն են ասում այն, ինչ մենք աճում ենք:

Խնդիրն այն է, որ եթե պատվիրեք White Widow- ի նման մի տեսակ հինգ 
տարբեր սերմերի մատակարարներից, երբ դրանք աճեցնեք, ամենայն 
հավանականությամբ կավարտեք հինգ բոլորովին տարբեր տեսակի բույսեր: 
Սպիտակ այրիի տեսակը, որը ես աճում էի Կանադայում, շատ ծանր 
հանգստացնող ազդեցություն ունեցավ, ինչպես Indica- ի լավ տեսակը, և այն 
լավագույն ցավազրկողներից մեկն էր, որին ես երբևէ հանդիպել եմ: Բայց եթե 
ես փորձեի պատվիրել նույն սերմերը այն ընկերությունից, որտեղից ես դրանք 
գնել էի, այսօր նրանք, ամենայն հավանականությամբ, ինձ կուղարկեին 
բոլորովին այլ բուժական արժեքներով սերմեր:

Եվրոպայում տեսած Սպիտակ այրին շատ ավելի էներգետիկ է, քան այն, ինչ ես 
աճեցնում էի Կանադայում, ուստի թվում է, որ այստեղ առկա սերմերը պետք է 
ավելի հագեցած լինեն: Unfortunatelyավոք, մեծ մասամբ այն չուներ այն բուժիչ 
արժեքները, որոնք ես փնտրում էի, որպեսզի առաջացնեի ծանր քնկոտ 
ազդեցություն, ինչպես Սպիտակ այրին, որը ես աճում էի Կանադայում:
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Որոշ շտամներ ավելի լավ են ցավազրկելու համար, իսկ մյուսներն ավելի 
արդյունավետ կլինեն շաքարախտով հիվանդների արյան շաքարի մակարդակը 
վերահսկելու կամ գլաուկոմայով տառապողների համար աչքի ճնշումը 
նվազեցնելու համար: Մեզ անհրաժեշտ է սերմերի մշտական պաշար, որոնք 
ունեն բուժական արժեքներ, որպեսզի սովորական մարդը իմանա, թե ինչ է 
աճեցնում: Մեզ անհրաժեշտ է միայն ազատություն ՝ աճեցնելու երկրի վրա 
ամենաբուժիչ շտամները, այնուհետև օգտագործելով պարզ վերացման 
գործընթացը, մենք կարող ենք որոշել, թե որ շտամներն են արտադրում 
լավագույն յուղը տարբեր բժշկական պայմանների բուժման համար:

Դա անելուց հետո այս սերմերի կայուն մատակարարումը կարող է հասանելի 
լինել հանրությանը, և դրանք կարող են աճեցնել իրենց բժշկական կարիքներին 
համապատասխանող շտամներ: Բայց քանի դեռ այդ օրը չի եկել, ես իսկապես 
չեմ կարող խորհուրդ տալ որոշակի տեսակի կամ սերմացու վաճառողի և ասել, 
որ «սա մեկն է քեզ համար» և «երաշխավորված էֆեկտներ» ունի:

Որոշ սերմնաբուծական ընկերություններ տեղեկություններ ունեն իրենց 
վաճառվող շտամների բուժիչ արժեքների մասին: Այսպիսով, լավ գաղափար 
կլիներ, որ ձեր գնումները կատարելուց առաջ նայեք այս տեղեկատվությանը:

Այդ դեպքում ի՞նչ շտամներ պետք է փնտրեն հիվանդները:

Այս պահին այն ամենը, ինչ կարող եմ անել, հասարակությանը ասելն է, որ 
պատվիրեն ուժեղ և շատ հանգստացնող indica կամ indica dominant sativa 
խաչեր, որոնց յուղը արտադրելու համար կա 20% THC կամ ավելի: Բացի այդ, 
մարդիկ միշտ ինձ հարցնում են, թե որտեղից կարող են սերմեր ձեռք բերել, և 
դա կարող է իսկական խնդիր լինել նրանց համար, ովքեր ապրում են որոշ 
երկրներում, որոնք թույլ չեն տալիս դրանք վաճառել: Եթե գնաք ինտերնետ և 
կգտնեք բազմաթիվ սերմնաբուծական ընկերություններ, որոնք կապահովեն 
կանեփի սերմեր և որոշ նավեր ամբողջ աշխարհում: (Հուշում. Google- ում գրեք 
մարիխուանայի սերմեր բառերը ամբողջ աշխարհում և կտեսնեք առցանց 
խանութների ընտրանի, որոնք կարող են բավարարել ձեր կարիքները):

Ինչի՞ վրա պետք է ուշադրություն դարձնել նավթի արտադրության 
գործարաններ ընտրելիս կամ գնելիս:

Կանեփի հետ փորձ չունեցող մարդկանց համար նրանք պետք է զգույշ լինեն, 
քանի որ շատ աճեցնողներ և դիլերներ պարզապես կփորձեն ձեզ վաճառել այն, 
ինչ ունեն: Նրանց համար, ովքեր երբեք կանեփ չեն ծխել, ես առաջարկում եմ, որ 
նրանք գնումներ կատարելիս իրենց հետ տանեն փորձառու մեկին:

Դուք միշտ չեք կարող գնալ տեսքով և հոտով `որոշելու կանեփի հզորությունը: 
Ես տեսել եմ բողբոջներ, որոնք փայլփլում էին խեժով և գեղեցիկ հոտ էին 
առնում, բայց դրանք զուրկ էին լավ դեղամիջոցներ արտադրելու 
ունակությունից: Այսպիսով, ավելի լավ է պարզել, թե որքան հզոր է նյութը մեծ 
քանակություն գնելուց առաջ:

Երբ ինչ -որ մեկը ֆունտ է բերում դեղամիջոց արտադրելու համար, ես առաջին 
հերթին ստուգում եմ դրա ազդեցությունը իմ վրա: Ես փոքր -ինչ կտրեցի 
բողբոջը և դրա հետ մի գլան գլորեցի: Եթե կանեփը լավն է, երբ ես հոդի կեսը 
ծխել եմ, ես զգում եմ դրա հետևանքները: Այն, ինչ ես փնտրում եմ, ծանր 
քնկոտություն է, որը ձեզ ստիպում է պառկել: Եթե ես ծխում եմ լավ ցուցիչ կամ 
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ցուցիչ գերիշխող սատիվա խաչ, սովորաբար այդպիսի սորտերը կցուցադրեն 
այդ ազդեցությունները:

Ես պարզել եմ, որ կանեփի գրեթե բոլոր սորտերը, որոնք առաջացնում են այս 
ծանր, քնկոտ զգացումը, շատ բուժիչ են: Սրանք այն սորտերն են, որոնք ես 
այդքան մեծ հաջողությամբ օգտագործել եմ քաղցկեղի և ներքին այլ լուրջ 
խնդիրների բուժման համար յուղեր արտադրելիս »: Ռիկ Սիմփսոն, կանեփ. 
Ամենաբուժիչ բույսը

Ինչպե՞ս որոշել, թե որ սկզբնական նյութը գնել:

«Ամենահեշտ ձևը որոշելու համար, թե ինչ հատկություններ ունի բողբոջ նյութը 
դրա մեջ, դա պարզապես ծխելն է և տեսնել, թե ինչ ազդեցություն է այն 
ունենում ձեզ վրա: Երբ մարդիկ ինձ մոտ կանեփ են բերում այս դեղամիջոցը 
արտադրելու համար, ես գլանակ եմ գլորում: Մինչև դրա կեսը ծխելը, ես գիտեմ, 
արդյոք այն ունի հանգստացնող ազդեցություն, որը ես փնտրում եմ, և ես 
այդպես եմ ընտրում օգտագործվող նյութը:

Եթե դուք պատրաստվում եք կանեփ գնել դեղորայք արտադրելու համար և 
ինքներդ չեք ծխում, վերցրեք ինչ -որ մեկին, ով փորձառու ծխող է և 
հանձնարարեք նրան փորձել այն որոշ նյութեր, որոնք դուք մտածում եք գնել: 
Ասացեք նրանց, որ դուք հանգստացնող ազդեցություն եք փնտրում և չեք 
ցանկանում գնել ինչ -որ բան, որը բարձրացնում կամ էներգիա է հաղորդում:

Նաև վատ գաղափար չէ գրպանային խոշորացույց բերել, այնպես որ կարող եք 
զննել բուդը, որը մտադիր եք գնել: Լավ բողբոջը կարծես սառնամանիքով է 
ծածկված, ժամանակի մեծ մասը այն կարելի է տեսնել նույնիսկ անզեն աչքով: 
Երբ դուք վարժվեք նավթի արտադրությանը, հաճախ կարելի է բավականին լավ 
պատկերացում կազմել, թե որքան յուղ կարող է արտադրել մեկ կիլոգրամը ՝ 
միայն խոշորացույցով նայելով բողբոջանի նյութին: Խեժը, որը դուք դիտում եք, 
դեղամիջոց է և, ընդհանրապես, որքան ավելի շատ լինի բողբոջ նյութի վրա, 
այնքան ավելի մեծ քանակությամբ յուղ կստանա:

Ինչո՞ւ եք խորհուրդ տալիս, որ մարդիկ նավթը պատրաստեն մեկ ֆունտից 
կամ ավելի սկզբնական նյութից: Կարո՞ղ էին դրանք արտադրել մեկ ունցիա 
չորացրած կանեփից »:

Այո, իհարկե, նավթը կարող է արտադրվել նաև ավելի փոքր քանակությամբ: 
Մեկ ունցիա լավ չոր կանեփի բողբոջը պետք է արտադրի 3-ից 4 գրամ 
բարձրորակ յուղ, և միայն մոտ 16 հեղուկ ունցիա լուծիչ կպահանջվի երկու 
լվացումներ կատարելու համար:

Բայց կան պատճառներ, որոնք ես առաջարկում եմ, որ հիվանդները, 
հնարավորության դեպքում, յուղը արտադրեն ֆունտից, և դրանք ենթադրում 
են հիվանդին դյուրացնել դրա օգտագործումը: Կարծում եմ, որ նույնիսկ նրանք, 
ովքեր համեմատաբար առողջ են, պետք է ընդունեն ամբողջական 60 գրամ 
բուժում ՝ իրենց օրգանիզմը թունավորելու և լավ առողջական վիճակի բերելու 
համար: Այսքան յուղ արտադրելու համար սովորաբար պահանջվում է մոտ մեկ 
ֆունտ բողբոջ, և կարծում եմ, որ հիվանդի համար դա ավելի հեշտ է, եթե նրանք 
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չփորձեն յուղեր արտադրել տարբեր սորտերից:

Յուրաքանչյուր շտամ արտադրում է տարբեր էֆեկտներով յուղեր, այնպես որ, 
եթե հիվանդը մի շտամից անցնում է մյուսին, նրանք երբեք չգիտեն, թե ինչ 
սպասել: Նրանց համար, ովքեր հեշտությամբ են օգտվում այս դեղորայքի 
օգտագործումից, յուղերի փոխարկումը փոքր խնդիրներ են առաջացնում կամ 
ընդհանրապես խնդիրներ չունեն: Բայց այն հիվանդների համար, ովքեր 
առաջին անգամ են զգում դրա հետևանքները, կարծում եմ, որ ամենալավն այն 
է, եթե նրանք միայն մեկ տեսակի յուղ են ընդունում:

Որքա՞ն ուժեղ և հզոր են այն բույսերը, որոնք օգտագործում եք յուղը 
պատրաստելու համար:

Ես միշտ պատրաստում եմ դեղը ինձ հասանելի ամենաուժեղ և հանգստացնող 
նյութից, և հաճախ այն շտամները, որոնց հետ ես աշխատում եմ, նույնպես 
էյֆորիկ ազդեցություն են թողնում: Այս հատկանիշներով շտամներից 
արտադրվող յուղերն ունեն շատ հաճելի ազդեցություն, և հիվանդները հակված 
են հաճույք ստանալ դրանց ընդունումից:

Տեղականում շատ կաթսաներ ծխողները բողոքում են, որ ես գնում եմ ամբողջ 
լավ կանեփը դեղորայքի համար և ոչինչ չեմ թողնում ծխել ցանկացողների 
համար: Ես դրան մեծ ուշադրություն չեմ դարձնում, քանի որ կյանքեր փրկելը 
շատ ավելի կարևոր եմ համարում, քան հիվանդների կարիքները:

Ես միշտ փնտրում եմ շտամներ, որոնք ցուցադրում են խեժի ծանր 
պարունակություն և համապատասխան բուժիչ արժեքներ: Բժշկության 
արտադրության համար օգտագործվող նյութի մեծ մասը գալիս է սորտերից, 
որոնք ենթադրաբար պետք է լինեն 20% THC տիրույթում: Իհարկե, եթե այդ 
շտամները իրականում պարունակեին այդքան THC, մեկ ֆունտ ստերլինգը 
կարտադրեր 90 -ից 100 գրամ յուղ: Կան մարդիկ, ովքեր իրականում աճեցնում 
են այս որակի բուժիչ կանեփը, բայց վերցրեք այն ինձանից, նման կանեփը 
կարող է շատ թանկ լինել և դժվար գտնել:

Ինձ հասանելի եղջյուրների մեծ մասը կարտադրեր մոտ 60 գրամ բարձրորակ 
յուղ մեկ չոր ֆունտի համար. այնպես որ, անկասկած, որակը կարող էր ավելի 
լավ լինել: Իրականում ես այդ հարցում շատ քիչ ընտրություն ունեի: Եթե ես 
պետք է փրկեի հիվանդների կյանքը, ես պետք է օգտագործեի եղածը: Մարդիկ 
իսկապես պետք է իմանան, որ յուրաքանչյուր լարում կտարբերվի իր 
արտադրած յուղի քանակով, և այդ յուղերը կտարբերվեն նաև բուժական 
արժեքով:

Բացի այդ, կանեփի աճեցման համար օգտագործվող մեթոդները մեծապես 
կապված են այն բանի հետ, թե որքան THC- ն առկա է չոր բողբոջի նյութում: 
Մշակվող լարը կարող է ունակ լինել արտադրել բողբոջներ, որոնք կարող են 
պարունակել 20% THC կամ նույնիսկ ավելին, սակայն շատ աճեցնողներ չունեն 
դրան հասնելու համար անհրաժեշտ հմտություններ կամ սարքավորումներ: Ես 
աշխատել եմ այն շտամների հետ, որոնք 90 գրամ յուղ են արտադրել մեկ չոր 
կիլոգրամ բողբոջից և երբեմն նույնիսկ մի փոքր ավելի: Unfortunatelyավոք, այս 
որակի կանեփը բավականին հազվադեպ է, այնպես որ, եթե կանեփի բողկի չոր 
ֆունտից կարող եք ստանալ 60 գրամ լավ յուղ, երջանիկ եղեք: Մեկնարկային 
նյութ գնելիս միշտ փնտրեք հնարավոր ամենաուժեղ կանեփը. ինչ -որ մեկի 
կյանքը կարող է կախված լինել դրանից »: Ռիկ Սիմփսոն, կանեփ. Ամենաբուժիչ 
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բույսը

Cannabis Sativa ընդդեմ Cannabis Indica

Ո՞րն է բուժման մեջ կանեփի սաթիվայի և կանեփի ցուցիչի հիմնական 
տարբերությունը:

«Ինձ դուր չի գալիս տեսնել, որ ինչ -որ մեկը կուլ է տալիս սաթիվայի յուղը, 
որպեսզի փորձի բուժել քաղցկեղը և այլ լուրջ հիվանդություններ: Իհարկե կա 
հավանականություն, որ լավ սաթիվայից պատրաստված յուղը կարող է բուժել 
քաղցկեղը, սակայն այս յուղի էներգետիկ ազդեցությունը չի նպաստում 
բուժման: Իհարկե, ես չէի վարանի մաշկի քաղցկեղը դրսից բուժել նման յուղով, 
բայց sativa սորտերից յուղերի ընդունումը կարող է վատ ազդել հիվանդի քնի 
ռեժիմի վրա: Նաև նման յուղերը շատ արդյունավետ եմ համարում 
դեպրեսիայով տառապող մարդկանց բուժման համար: Որոշ դեպքերում, 
դեպրեսիայով տառապողները կարող են օգուտ քաղել, եթե մահճակալից վեր 
կենալիս այս յուղի մի փոքր չափաբաժին ընդունեն: Սա կուժեղացնի նրանց և 
կբարձրացնի նրանց տրամադրությունը, բայց եթե շատ բան ընդունվի, ապա 
սաթիվայի որոշ ուժեղ յուղեր կարող են չափազանց էներգետիկ լինել, և 
մարդկանց մեծամասնությանը դուր չի գալիս այդ ազդեցությունը:

Չնայած նրան, որ սաթիվաներից ստացված յուղերը կարող են օգտակար լինել 
որոշ իրավիճակներում, մեծ մասամբ ես փորձում եմ խուսափել դրանց 
օգտագործումից: Հաճախ այդ յուղերը չափազանց էներգետիկ են, և ես չեմ 
ուզում տեսնել, որ ինչ -որ մեկը քաղցկեղով հիվանդ կամ այլ լուրջ 
հիվանդություններով փորձում է նկարել գոմը: Որոշ հիվանդներ լավ չեն 
վերաբերվում էներգիայի էներգետիկ յուղերի ազդեցությանը, ինչը հաճախ 
կարող է դրանք շատ անհանգիստ դարձնել: Իմ փորձից ելնելով, հիվանդը շատ 
ավելի լավ կպատասխանի, եթե յուղը արտադրվի հանգստացնող շտամներից 
`իմ նշած հատկանիշներով:

Լրացուցիչ քունը, որը կզգա հիվանդը, շատ թարմացնող է և տրամաբանական 
է, որ լավ հանգստացած հիվանդը ավելի լավ կբուժվի, քան նա, ով քնի 
դժվարություններ է ունենում: Բժշկական պայմանների մեծ մասի բուժման 
համար ներքին օգտագործման համար ես կտրականապես առաջարկում եմ 
օգտագործել indica շտամները կամ indica dominant sativa խաչերը: Ինդիկաները 
հանգստացնում են մարդուն և ապահովում նրան ավելի շատ հանգիստ, քուն և 
մտքի հանգստություն:

Ես նաև պարզեցի, որ indica գերիշխող շտամներից արտադրվող յուղերն 
արդյունավետ են դեպրեսիայի և առողջության հետ կապված այլ խնդիրների 
բուժման համար: Իմ տեսանկյունից, լավ ինդիկայի շտամներից արտադրվող 
յուղերն ավելի դեղորայքային ցանկալի են, քան սաթիվայից ստացված յուղերի 
մեծ մասը:

Ես փորձել եմ յուղեր բազմաթիվ շտամներից և շտամների 
համակցություններից: Հիշում եմ մի յուղ, որը քիչ էր մնում ինձ նիրվանա 
տա: Ինչպե՞ս կբնութագրեք իդեալական յուղը, որը հիվանդներին կստանար 
ամենահաճելի փորձը:
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Նիրվանա հասնելը անհրաժեշտ չէ, երբ այս յուղն օգտագործում եք ձեր 
մարմինը արդյունավետ բուժելու համար, բայց նույնիսկ եթե դուք չափից ավելի 
շատ վերցնեք և հասնեք այս վիճակին, ձեզ վնաս չի լինի: Իրականում, նրանց 
համար, ովքեր մահվան մոտ են քաղցկեղից, բարձրորակ յուղի մեծ 
չափաբաժինը կբարձրացնի նրանց գոյատևման հավանականությունը:

Հիվանդը կարող էր դա անել տանը, բայց եթե յուղը թույլատրվեր, ես կարծում 
եմ, որ դա կարող էր շատ ավելի լավ կատարվել հիվանդանոցային 
պայմաններում: Եթե հիվանդը մոտ չէ մահվան, ես ասում եմ նրան, որ հետևեն 
մեր դեղաչափերի ցուցումներին, բայց նրանց համար, ովքեր իրենց կյանքին 
վտանգ են սպառնում, ես խորհուրդ եմ տալիս, որ նրանք հնարավորինս արագ 
ընդունեն այս դեղամիջոցը:

Շատերը, ովքեր նախկինում կանեփ են ծխել, այս նյութից չեն վախենում, և ես 
տեսել եմ, որ վերջնական քաղցկեղով մի քանի մարդ բուժում են իրենց վիճակը 
մեկ ամսվա ընթացքում: Իրականում, դա հիվանդն է, թե որքան արագ է 
ընդունվում այս դեղամիջոցը: Երբ հանրությանը հայտնի դառնա, թե որքանով է 
անվտանգ ուտելը, ես ակնկալում եմ, որ ավելի շատերը կփորձեն այն ավելի 
արագ ընդունել:

Indica, Sativa, թե Ruderalis:

Բարեբախտաբար, թվում է, որ մեծ մասամբ կանեփի indica լավ շտամները 
արդյունավետ բուժում են քաղցկեղի բոլոր տեսակների համար: Այժմ կան 
հազարավոր տարբեր տեսակի կանեփներ, որոնք առաջացել են տարբեր 
ցեղատեսակների բուծողների պատճառով: Այս բույսի երեք հիմնական սորտերն 
են կանեփի ինդիկան, կանեփի սաթիվան և կանեփի ռուդերալիսը: Մաքուր 
ցուցումները արտադրում են շատ հանգստացնող դեղամիջոց, որն 
արդյունավետ է շատ հիվանդությունների բուժման համար:

Լավ ցուցիչ շտամները, որոնք հատվել են sativa կամ ruderalis- ով, նույնպես 
կարող են ունենալ այս ծանր հանգստացնող բուժիչ ազդեցությունը: 
Այնուամենայնիվ, դա մեծապես կախված է այն ցուցումների տոկոսից, որոնք 
առկա են այս նոր խաչերում, թե որքանով դրանք արդյունավետ կլինեն որպես 
դեղամիջոց: Ընդհանրապես, որքան բարձր է ցուցիչի պարունակությունը, 
այնքան ավելի հանգստացնող և արդյունավետ կլինեն այս խաչերը որպես 
դեղամիջոց:

Մաքուր սատիվան, ընդհակառակը, արտադրում է էներգետիկ ազդեցություն, 
որը շատ դեպքերում չի նպաստում բուժմանը և կարող է խանգարել նրանց քնի 
ռեժիմին, ովքեր փորձում են այն օգտագործել որպես դեղամիջոց: Մաքուր sativa 
կամ sativa dominant indica կամ ruderalis խաչերից ստացված դեղամիջոցները 
կարող են օգտակար լինել դեպրեսիայով տառապող կամ մաշկի 
հիվանդությունների բուժման համար, որոնք կարող են տեղական բուժվել:

Կուլ տալու նպատակով սաթիվայից և սաթիվայից գերիշխող խաչերից 
ստացված յուղերը պետք է զգուշությամբ օգտագործվեն: Նման յուղերը կարող 
են անհավատալիորեն էներգետիկ լինել, երբ դրանք կուլ են տալիս, և այս 
ազդեցությունը, իմ կարծիքով, չի նպաստում բուժման գործընթացին:

Վերջին մի քանի տարում կանեփի ռուդերալիսը մեծ ուշադրություն է գրավում 
կանեփի աշխարհում: Ինչպես հասկանում եմ, ռուդերալիսը հատվում է 
ցուցիչներով և սատիվաներով `այդ շտամներն ավելի դիմացկուն և բորբոսին 
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դիմացկուն դարձնելու համար: Բացի այդ, ruderalis սորտերը բարձր են CBD- ով 
և ոմանք կարծում են, որ դա կարող է մեծ նշանակություն ունենալ, բայց դա դեռ 
ապացուցված է: Ես չեմ կարող կարծիք հայտնել, թե որքանով արդյունավետ 
կլիներ այս բազմազանությունից արտադրվող դեղամիջոցները դեղորայքային 
առումով: Քանի որ ես ruderalis սորտերի հետ աշխատելու փորձ չունեմ, այս 
պահին ես որակավորված չեմ զգում իմ տեսակետներն առաջարկելու համար:

Այդուհանդերձ, լավագույն արդյունքների համար ես այս դեղամիջոցը 
արտադրելու համար կօգտագործեի մաքուր indica կամ indica dominant sativa 
խաչեր, քանի որ դրանք արդեն իսկ ապացուցված են որպես արդյունավետ:

Ըստ իմ փորձի, գործնականում բոլոր ցուցիչ գերակշռող շտամները կարող են 
արտադրել դեղամիջոց, որն արդյունավետ բուժում է բազմաթիվ բժշկական 
պայմանների համար: Նույնիսկ դեպրեսիայով տառապող մարդիկ կարող են 
օգուտ քաղել լավ ցուցիչներից ստացված յուղերի ազդեցությունից: Այսպիսով, 
ավելի լավ է հեռու մնալ sativas- ից ՝ ներքին նպատակների համար դեղ 
արտադրելու համար: Այնուամենայնիվ, եթե ցանկանում եք մաշկի 
հիվանդությունը կամ մաշկի քաղցկեղը բուժել տեղայնորեն, կարծում եմ, դուք 
կգտնեք, որ սաթիվայի սորտերից արտադրված յուղերը կարող են բավականին 
արդյունավետ լինել նման բաների բուժման մեջ: Հարց չկա, որ որոշ շտամներ 
արտադրում են շատ ավելի հզոր դեղամիջոց, քան մյուսները ՝ տարբեր 
բժշկական պայմանների դեպքում: Հետագայում այդտեղ պետք է կատարվի 
հետազոտությունը »: Ռիկ Սիմփսոն, կանեփ. Ամենաբուժիչ բույսը
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Բացօթյա ընդդեմ ներսի

Կա՞ն տարբերություններ փակ և արտաքին բույսերի յուղերի միջև:

«Ես արտադրել եմ կանեփի յուղ, որը աճեցվել է ինչպես ներսում, այնպես էլ 
դրսում ՝ լավ արդյունքներով: Ես նախընտրում եմ աշխատել կանեփի հետ, որը 
աճեցվել է դրսում, քանի որ միջինում բարձրորակ բարձրորակ կանեփը, որը 
աճեցվում է դրսում, լավ աճող շրջանում կարող է լինել ավելի հզոր և հաճախ 
ավելի շատ խեժ է արտադրում: Ես դա հիմնականում վերագրում եմ արևին, 
քանի որ չեմ հավատում, որ ներքին լուսավորման համակարգերի մեծ մասը 
կարող է մրցել լույսի այս աղբյուրի հետ: Բացի այդ, բնության մեջ կան նաև այլ 
սթրեսներ և գործոններ, որոնք կարող են ազդել աճող լարումի հզորության վրա, 
որին չեն հանդիպում տնային պայմաններում աճեցված բույսերը:

Կանեփը, որը աճեցվում է փակ տարածքներում, իհարկե, կարող է շատ հզոր 
լինել և լավ դեղամիջոց արտադրել, սակայն փակ աճեցման հետ կապված 
բազմաթիվ թերություններ կան: Ներսում աճեցված բույսերը սովորաբար շատ 
ավելի փոքր հասակով են, քան դրսում աճածները: Բացի այդ, ներքին 
տեղադրման դեպքում խնդիրներ են առաջանում հոտի, օդի շարժման, 
վարակների և ջերմության հետ կապված: Փակ աճեցման համակարգերը 
սովորաբար արտադրում են մեծ քանակությամբ ավելորդ ջերմություն, և 
հաճախ ներխուժումներն ու բույսերի աճը վերահսկվում են քիմիական նյութերի 
կիրառմամբ:

Չեմ կարող ասել, որ ես հանդիպել եմ փակ մշակաբույսերից դեղ արտադրելու 
որևէ խնդրի. այնպես որ, եթե այլընտրանք չունեք, սա լավ միջոց է ինքներդ ձեզ 
մատակարարելու համար: Նրանց համար, ովքեր չեն ապրում գյուղական 
վայրերում, ես առաջարկում եմ կառուցել կամ գնել փոքր ներքին աճեցման 
համակարգ, որտեղից նրանք կարող են ապահովել իրենց ամբողջ ընտանիքի 
բժշկական կարիքները: Ներկայումս կան բազմաթիվ տարբեր տեսակի ներքին 
աճեցման խցիկներ, կամ, եթե ցանկանում եք, միշտ կարող եք կառուցել ձեր 
սեփականը: Այնուամենայնիվ, իմ տեսանկյունից, կանեփը ճիշտ աճեցնելու 
միայն մեկ տարբերակ կա, և դա բացօթյա մեծ վայրերում է: Պահանջվում է բաց 
գետնին լավ դրենաժով և համապատասխան pH- ով: Սա շատ արևի, ձիու 
գոմաղբի և առատ քանակությամբ ջրի հետ միասին կարող է զարմանալի բերք 
տալ:

Ես ոչ մի տարբերություն չեմ նկատել փակ կամ արտաքին բույսերից ստացված 
կանեփի յուղի մեջ, բացի այն փաստից, որ փակ բույսերը կարծես մի փոքր 
ավելի քիչ հզոր են: Բայց կարող է լինել մի քանի պատճառ, թե ինչու դա տեղի 
ունեցավ, և, հավանաբար, պատշաճ պայմաններում փակ բույսերը կարող են 
լինել նույնքան ուժեղ, որքան դրսում աճածները:

Կանադայում երբևէ արտադրած ամենահզոր յուղերը գալիս են բացօթյա 
բույսերից: Փակ բույսերը կարող են արտադրել մի փոքր ավելի քիչ հզոր յուղեր, 
սակայն դրանք դեռևս բարձր արդյունավետություն ունեն որպես դեղամիջոց: 
Այսպիսով, ներկայումս ես կաշխատեի ամենահզոր հանգստացնող բողբոջի 
հետ, որը կարող ես ձեռք բերել ՝ անկախ այն բանից, թե դա գալիս է ներսից կամ 
դրսից »: Ռիկ Սիմփսոն, կանեփ. Ամենաբուժիչ բույսը
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Արհեստական լույսի ո՞ր տեսակի շնորհիվ եք 
լավագույն արդյունքը ստանում:

«Ես լավագույն արդյունքների եմ հասել ներսում` օգտագործելով բարձր ճնշման 
լույսերի համադրություն: Մենք օգտագործեցինք 1000 Վտ բարձր ճնշման 
նատրիում և 1000 Վտ մետաղական հալոգեն `նույն աճեցման պալատում` 
արտադրելու համար երբևէ եղած ամենամեծ բողբոջները: Թեև ես երբեք չեմ 
օգտագործել 600 Վտ բարձր ճնշման նատրիում ներսի աճեցման համակարգում, 
այն, ինչ կարող եմ հավաքել, նման լամպերն ամենաարդյունավետն են, քանի որ 
մեկ վտ-ի դիմաց արտադրում են առավելագույն լումեն: Բարձր ճնշման 
լուսավորման համակարգերի հիմնական խնդիրը նրանց արտադրած 
ջերմությունն է և սպառվող էներգիան, ուստի ես ուսումնասիրել եմ 
լուսավորման այլ ձևեր, որոնք կօգնեն լուծել այդ խնդիրները:

Ստանդարտ 4 ոտնաչափ սառը սպիտակ ծաղկաբույլ լամպերը կանեփը 
բավականին գեղեցիկ կաճեն վեգետատիվ վիճակում; բայց սկսելու համար ես 
խորհուրդ կտայի շատ ավելի լույսի ինտենսիվություն: Այսօր առկա են բարձր 
ինտենսիվության LED և կոմպակտ լյումինեսցենտ հարմարանքների բազմաթիվ 
ձևեր, որոնք արտադրողները ինձ ասել են, որ հասնում են լավ արդյունքների: 
Այս տեսակի լուսավորությունը շատ քիչ ջերմություն է արտադրում, ունի ցածր 
էներգիայի սպառում, և այդ հարմարանքներն ունեն երկար կյանքի 
տևողություն:

Վերջին մի քանի տարիների ընթացքում լուսավորման այս տարբեր ձևերի 
արժեքը կտրուկ նվազել է, ուստի այս սարքավորումներն այժմ գտնվում են 
գների սահմաններում, որոնք շատ արտադրողներ կարող են իրենց թույլ տալ: 
Ներքին աճեցման արվեստում նորեկների համար, ես կարծում եմ, որ 
լուսավորման այս ձևը `լյումինեսցենտ սարքերի օգտագործման հետ մեկտեղ, 
լավ միջոց է սկսելու համար և կարող է վերացնել բարձր ճնշման լուսավորման 
համակարգերի հետ կապված բազմաթիվ խնդիրներ:

Չնայած լուսադիոդային և լյումինեսցենտային հարմարանքները կարող են 
աճեցնել գեղեցիկ ներքին բերք, այն լույսի աղբյուրը, որով ես ամենից շատ 
ոգևորված եմ, պլազմայի լուսավորությունն է: Ինչ ես հասկանում եմ, դա շատ 
էներգաարդյունավետ է ցածր ջերմային հզորությամբ և այն լույսի քանակով, 
որը կարող է տալ միայն մեկ 1000 Վտ լամպը, գրեթե անհասկանալի է: 
Պարզապես մեկ նման լամպի օգտագործումը կարող է վերացնել 1000 Վտ 
բարձր ճնշման նատրիումի օգտագործման անհրաժեշտությունը: Ավելի մեծ 
արտադրողների համար դա կարող է օգնել լուծել իրենց ջերմության խնդիրները 
և կտրուկ նվազեցնել էներգիայի և էլեկտրագծերի ծախսերը: Ներկայումս նման 
լուսավորությունը բավականին թանկ է, բայց, ինչպես լուսադիոդային սարքերը, 
գինը շուտով կնվազի:

Կարծում եմ, որ պլազմայի տեղադրումը նույն լուսային սպեկտրում, ինչ մեր 
արևը ձեր աճեցման սենյակում, լավ ներդրում կլինի լուրջ արտադրողների 
համար: Կարճ ժամանակում ես ակնկալում եմ, որ կոմպակտ 
լյումինեսցենտները, լուսադիոդային և պլազմային հարմարանքները կփոխեն 
փակ տարածքի երեսը ընդմիշտ և ամեն ինչ կդարձնեն ավելի քիչ բարդ բոլոր 
նրանց համար, ովքեր զբաղվում են կանեփի կանեփի աճեցմամբ »: Ռիկ 
Սիմփսոն, կանեփ. Ամենաբուժիչ բույսը
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Ի՞նչ պետք է իմանան հիվանդները կանեփ 
աճեցնելու համար:

«Կանեփի աճեցում սկսած յուրաքանչյուրի համար այս թեմայով լավ գիրք կամ 
տեսանյութ անհրաժեշտություն է: Պարզապես գնացեք կանեփի 
հրապարակումներից մեկը առցանց կամ գնեք այս հրապարակումներից մեկը 
տեղական խանութում, որտեղ դուք ապրում եք: Սովորաբար այս ամսագրերը 
ձեզ կասեն, թե որտեղ են մատչելի լավ գրքեր այդ թեմայով: Իմ անձնական 
ֆավորիտը Խորխե Սերվանտեսի «Ներքին բացօթյա բուժիչ աճեցնողի 
Աստվածաշունչն է»: Բացի այդ, Էդ Ռոզենթալը և շատ ուրիշներ այս թեմայով 
հիանալի գրքեր ունեն:

Նրանց համար, ովքեր կցանկանային ավելին իմանալ կանեփի և դրա 
բազմաթիվ օգտագործման մասին, ես խստորեն առաջարկում եմ կարդալ 
Jackեք Հերերի «Կայսրը հագուստ չի հագնում» գիրքը կամ դիտել Jackեքի 
«Կանեփի կայսր» տեսահոլովակը:

Հայտնաբերման ճամփորդությունից հետո այս բույսն ինձ տարավ, անկախ ձեր 
բժշկական խնդրից, ես զգում եմ, որ եթե այս դեղամիջոցը ձեզ չի օգնի, ապա ես 
կարծում եմ, որ շատ քիչ հավանական է, որ դուք կարողանաք գտնել որևէ բան, 
որը կամենա: Ես հիմնավոր պատճառներ ունեմ բնության այս հրաշքը 
անվանելու բույս հազար տարբեր դեղորայքային պրոֆիլներով: Երբ 
փորձարկեք տարբեր շտամներից արտադրվող յուղերի բժշկական 
ազդեցությունները, դուք հստակ կհասկանաք, թե ինչ նկատի ունեմ »: Ռիկ 
Սիմփսոն, կանեփ. Ամենաբուժիչ բույսը

Հ. Արդյո՞ք Աֆղան Կուշը նավթ պատրաստելու համար համապատասխան 
նյութ է: Ես մի քիչ յուղ եմ պատրաստել փողոցային իրերից և օգտագործում եմ 
այն վերջին երկու շաբաթվա ընթացքում, քանի որ խնդիրներ ունեի քնի հետ, 
այժմ ես քնում եմ երեխայի պես և արթնանում առավոտյան լավ հանգստացած: 
Խնդիրն այն է, որ Լոնդոնում դժվար է լավ ապրանքներ ձեռք բերել, այդ իսկ 
պատճառով ես պատվիրեցի AK, պարզապես ձեր կարծիքն է պետք հիմա: Շատ 
շնորհակալություն.

Ա. Ես իսկապես չեմ կարող անվանել շտամի անունով: Եթե այն ուժեղ է և ձեզ 
քնում է, ապա դա կարող է լավ դեղամիջոց արտադրել: Ինչպես գիտեք, մենք 
խորհուրդ ենք տալիս ամենաուժեղ և հանգստացնող շտամները (ցանկալի է 
20% THC և ավելի) և լավագույն յուղերը արտադրվում են մի քանի շատ ուժեղ և 
հանգստացնող շտամների համակցությունից, ուստի ես կփորձեի պատվիրել մի 
քանի հանգստացնող շտամներ, եթե ընդհանրապես հնարավոր է, դա 
իդեալական կլինի: Բայց նույնիսկ մեկուսիչ յուղերը կարող են հրաշքներ գործել, 
ես ասում եմ, որ լավագույն յուղերը սովորաբար արտադրվում են մի քանի 
շտամների համակցությունից: Լավագույն մաղթանքներով, JB

«Ողջույն, ինձ ընկեր Բոբբին ինձ ուղարկեց ... Ես խնամող/աճեցնող եմ RI- ում և 
ես նոր իմացա, որ հայրս քաղցկեղ ունի, ուստի բնականաբար, Ռիկ Սիմփսոնի 
յուղ պատրաստելը դարձել է առաջնահերթություն: Ես արագ հարց ունեմ 
նավթի պատրաստման համար օգտագործվող նյութի մասին ...

Արդյո՞ք այն միշտ պետք է լինի indica գերիշխող: Ինձ հասանելի են բազմաթիվ 
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A+ նյութեր, բայց դրանց մեծ մասը sativa գերիշխող է, քանի որ ես ինդի գլուխ 
չեմ ... արևելյան ափ թթու դիզել, chemdog d, chemdog 4, chemdog քույր, 
հապալաս sativa clone, աղջիկ սկաուտ թխվածքաբլիթներ, OG Kush և այլն: ... 
Բոլորը ավելի շատ թեքվելով դեպի սատիվայի սպեկտրը ... Անհրաժեշտության 
դեպքում ես կարող եմ ձեռք բերել ավելի շատ ցուցիչ գերիշխող նյութ ... 
Շնորհակալ եմ այն ամենի համար, ինչ անում ես ... «Սեմ

- Սեմ, դու ուզում ես, որ յուղը արտադրվի ամենաանհանգստացնող նյութից, 
սաթիվաները չափից ավելի էներգիա կհաղորդեն հիվանդին, և նրանք չունեն 
այն ճիշտ բուժիչ ազդեցությունները, որոնք մենք փնտրում ենք: Այսպիսով, 
ընտրեք ամենաանհանգստացնող բողբոջները, պատրաստեք մի քանի գրամ 
յուղ, որպեսզի նա սկսի բուժումը և շարունակեք փնտրել ճիշտ սկզբնական 
նյութը: Լավագույն մաղթանքներով, JB
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Կա՞ն շտամներ, որոնք արդյունավետ չեն 
քաղցկեղի դեմ:

«Ի ուրախություն մեզ, եթե յուղը պատշաճ կերպով արտադրվում է 
հանգստացնող սորտերից, ապա այն, կարծես, շատ լավ է գործում քաղցկեղի 
բոլոր տեսակների բուժման մեջ: Ինչպես արդեն նշեցի, ես սովորաբար 
արտադրում եմ այս յուղը ՝ օգտագործելով ուժեղ ցուցամատյանային սորտեր, 
բայց indica գերիշխող sativa խաչերը հաճախ կարող են նաև գերազանց 
արդյունքներ տալ »: Ռիկ Սիմփսոն, կանեփ. Ամենաբուժիչ բույսը

«35 տարեկանում կնոջս քաղցկեղից կորցնելուց և եղբորս հետ վերջին հինգ 
տարիներին քաղցկեղի պատճառով լյարդի փոխպատվաստումից հետո, ես 
ամբուլատորիաներում RSO էի փնտրում: Այն գինը տատանվում է 100 $/գ -ի 
միջև մինչև 30 գ մինչև Վաշինգտոն նահանգ: Այսպես կոչված RSO վայրերից 
մեկում յուղը չաստված 7% THC- ով ավելի բարձր CBD- ով էր, արդյո՞ք դա արժե 
այն: Դա 30 գ յուղն էր: Հարյուր դոլար գրամ ձեթը 90 -ից բարձր էր, կարծում եմ ՝ 
92%: Ո՞րն է երեք հոգեակտիվ քիմիական նյութերի կատարյալ 
հավասարակշռությունը »: Հիթ

-Հիթ, լավագույն RSO- ն կազմում է 95-98% THC, սովորաբար մոտ 1% CBD և 
չափազանց հզոր և հանգստացնող, շեշտը դնելով հզոր և հանգստացնող 
բառերի վրա (բազմոցի կողպում, այն ձեզ ստիպում է շատ քնկոտ և 
հանգստացնել, երբ կուլ եք տալիս): Երբ դա այդպես չէ, փորձեք մեկ այլ 
խմբաքանակ և պահեք էներգիան ակտիվացնող յուղը տեղական 
օգտագործման համար):

Ինչ վերաբերում է «բարձր CBD» յուղերին ՝ 7% THC- ով, ապա գոնե այժմ դուք 
գիտեք, թե ինչու ենք մենք դեմ նման յուղերին. Ներկայումս մատակարարվող 
բարձր CBD յուղերի մեծամասնությունը հոմանիշներ են այն բանի համար, ինչ 
մենք անվանում ենք աղբ, քանի որ մենք գիտենք բարձրորակության 
տարբերությունը: նավթ և հիմնականում մնացած ամեն ինչ:

Իրոք, ամենալավն այն է, որ հնարավորության դեպքում պարզապես ինքներդ 
ձեթ պատրաստեք: Դիսպանսերներից վերցրեք բողբոջը, գնեք լավագույնը, 
ինչից հետո պատրաստեք յուղը, դրանում իսկապես ոչինչ չկա: Ես ինքս ոչ ոքից 
չէի գնի այդ ձեթը, ես միշտ իմն էի պատրաստում: Դուք ցանկանում եք լինել ձեր 
սեփական որակի վերահսկողը, չեք ցանկանում կախված լինել որևէ մեկից: Եթե 
կարող եք մի բաժակ սուրճ կամ մոխիտո պատրաստել, ապա կարող եք 
պատրաստել նաև յուղը: JB

Պահեստավորում

Որքա՞ն ժամանակ կարող է պահվել յուղը:

«Իմ փորձից ելնելով, կանեփի դեղորայքի պահպանման վերաբերյալ« մինչ օրս 
լավագույնը »չկա: Կան երեք բան, որոնք կարող են ազդել կանեփի յուղի 
հզորության վրա ՝ օդը, լույսը և ջերմությունը: Ես մարդկանց ասում եմ, որ այս 
դեղամիջոցը պահեն սառը, մութ տեղում, բայց այն սառեցում չի պահանջում: 
Սա լուծում է լույսի և ջերմության հետ կապված ցանկացած խնդիր: Ինչ 
վերաբերում է դժվարություններ առաջացնող օդին, ապա յուղը հաստ ճարպ է, 
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ուստի օդը չի կարող մտնել դրա մեջ, հետևաբար նավթը կարող է պահվել 
տասնամյակներ շարունակ և դեռ պահպանել իր հզորությունը:

Գործնական պատճառներով ես սովորաբար յուղը ներարկիչներով եմ 
մատակարարում, որպեսզի հիվանդների համար ավելի հեշտ լինի չափել իրենց 
դոզաներն ու կանխել վարակումը: Յուղը երկար ժամանակ պահելու համար ես 
կառաջարկեի չժանգոտվող պողպատից տարա կամ մուգ գույնի շիշ ՝ սեղմված 
կափարիչով: Եթե նավթը ճիշտ է պահվում, ապա դրա արտադրության 
ամսաթվի մասին մտահոգությունը կարող է անտեսվել շատ երկար ժամանակ »: 
Ռիկ Սիմփսոն, կանեփ. Ամենաբուժիչ բույսը

Ավելի լավ կամ անվտանգ կլինի՞ յուղ արտադրել 
սննդամթերքի ալկոհոլի օգտագործմամբ:

«Հաճախ մարդիկ ինձ ասում են, որ կնախընտրեին ձեթը արտադրել 
հացահատիկի սպիրտ օգտագործելով: Չգիտես ինչու, նրանք կարծես կարծում 
են, որ հացահատիկի սպիրտն ավելի անվտանգ կլինի օգտագործել, բայց 
իրականում այն դեռ թույն է, ինչպես ցանկացած այլ լուծիչ: Հացահատիկի 
ալկոհոլի հիմնական խնդիրներից մեկն այն է, որ շատ դժվար է գտնել այնպիսի 
ալկոհոլ, որը 99 կամ 100% մաքուր է: Շատ դեպքերում դժվար է գտնել 95 % -ից 
բարձր ալկոհոլ, և սովորաբար մնացած 5 % -ը ջուր է: Քանի որ այս ջուրն առկա 
է, այն սպիրտը դարձնում է ավելի քիչ արդյունավետ որպես լուծիչ, և 
գործընթացի վերջում նավթի մեջ բավականին քիչ ջուր կմնա, որը պետք է 
գոլորշիացվի:

Իմ փորձից ելնելով, ես հացահատիկի սպիրտի օգտագործումը որևէ ավելի 
անվտանգ չեմ համարում, քան իզոպրոպիլային սպիրտը կամ թեթև նաֆթան 
`յուղ արտադրելու համար: Անկախ նրանից, թե ինչպես եք դրան նայում, 
ալկոհոլը թույն է, և երբ ալկոհոլ եք օգտագործում, այն մեծ քանակությամբ 
թույն է արտադրում, որը ազդում է ձեր շարժիչ հմտությունների վրա, և դա 
հայտնի է որպես հարբած: Ես չեմ ասում, որ բարձրակարգ յուղը չի կարող 
արտադրվել հացահատիկի սպիրտ օգտագործելով: Ավելի շուտ, ես ասում եմ, որ 
դուք պետք է տեղյակ լինեք, որ այս նյութն ավելի լավ կամ անվտանգ չէ, քան իմ 
օգտագործած այլ լուծիչներն ու ինչ -որ առումով այնքան էլ լավ չի գործում:

Հաճախ ինձ են դիմում մարդիկ, ովքեր ցանկանում են յուղը արդյունահանել ՝ 
օգտագործելով կարագ կամ ձիթապտղի յուղ և այլն: իմ մեթոդը: Պատասխանը 
ոչ է: Ես այս կերպ արված արդյունահանումները համարում եմ պարզապես 
թուլացած կանեփի դեղամիջոցներ: Ըստ ծավալի, հնարավոր չէ, որ նման 
դեղամիջոցը ունենա նույն հզորությունը, ինչ իմ արտադրած դեղամիջոցը: Եթե 
դուք լուրջ քաղցկեղ ունենայիք, կցանկանա՞ք բուժել այն ինչ-որ կերպ ջրածածկ 
կանեփի դեղամիջոցով, թե՞ ավելի շուտ իրականը կօգտագործեիք ձեր բուժման 
մեջ:

Կարո՞ղ է կանեփի յուղը օգտագործել ալկոհոլի հետ միասին:

Ես տեսել եմ, որ շատ մարդիկ, ովքեր ալկոհոլի պատճառով շատ էին 
բարձրաձայնում, հանգստանում էին հոդերը ծխելուց անմիջապես հետո: 
Կասկած չկա, որ ալկոհոլը այս մոլորակի ամենաավերիչ բաներից մեկն է, բայց 
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մարդիկ կլինեն մարդիկ, և շատերին դուր է գալիս նրանց խմիչքը: Մեր փորձից 
թվում է, որ կանեփի յուղը վտանգ չի ներկայացնում խմողի համար և իսկապես 
հաճախ կարող է նվազեցնել այդ վնասակար նյութի ընդունումը: Հաճախ 
ալկոհոլ օգտագործողները, ովքեր բուժում էին կանեփի յուղը, հայտնում են, որ 
ալկոհոլի ծարավը զգալիորեն նվազել է, և ոմանք նույնիսկ ամբողջությամբ լքել 
են խմելը »: Ռիկ Սիմփսոն, կանեփ. Ամենաբուժիչ բույսը

Լուծիչներ և վճարունակ մնացորդներ նավթի մեջ

«Տարիներ շարունակ ինձ հետ կապ են հաստատել մի շարք մարդիկ, ովքեր 
մտահոգված են եղել այն հնարավորության վրա, որ պատրաստի յուղի մեջ 
կարող են մնացել վճարունակ մնացորդներ: Իմ փորձից ելնելով, ես զգում եմ, որ 
նավթ սպառելու վտանգ չկա, եթե կատարվեն այն ցուցումները, որոնք մենք 
հասանելի ենք դարձրել յուղը ճիշտ արտադրելու համար: Ես ինքս այս տիպի 
յուղ եմ ընդունում մոտ տաս տարի, առանց վատ հետևանքների: Բացի այդ, ես 
այս յուղը հասանելի եմ դարձրել հազարավոր մարդկանց և շատ քիչ բողոքներ 
եմ ստացել: Եթե ինչ -որ մեկը խնդիր ունի յուղի համի հետ, ապա դա չի 
առաջանում վճարունակ մնացորդներից: Դրա փոխարեն պատճառը բնական 
տեռպեններն են, որոնք պարունակում է յուղը: Որոշ յուղեր շատ քիչ համ ունեն, 
իսկ մյուսները կարող են տհաճ համ ունենալ, բայց որքանով որ ես գիտեմ, 
բժշկությունը, ամեն դեպքում, չպետք է լավ համ ունենա, ուստի ես քիչ եմ 
մտահոգվում նման բաներով:

Իմ արտադրած յուղերի վրա կատարված լաբորատոր փորձարկումներում 
վճարունակ մնացորդ չի հայտնաբերվել: Ինձ անհեթեթ է թվում, որ որևէ մեկին 
անհանգստացնեն յուղում վճարունակ մնացորդների մասին, եթե հաշվի առնեք, 
թե ինչ է բժշկական համակարգը կերակրում հասարակությանը: Լյարդի 
թունավոր քիմիական նյութեր, թունավորումներ, քիմիաթերապիա, 
ճառագայթում, պատվաստանյութեր և այլն: Ինձ թվում է, որ թունավորված 
լինելու համար անհանգստացած անձը պետք է ավելի շատ մտահոգվի 
բժշկական համակարգի մատակարարած նյութերով, այլ ոչ թե ամբողջությամբ 
լուծարված լուծիչից:

Եթե ինչ -որ մեկը խնդիրներ ունի յուղը վերցնելու հետ, դա սովորաբար այն 
պատճառով է, որ նյութը արտադրելու համար օգտագործվել է էներգիա 
հաղորդող էներգիա: Բացի այդ, այլ խնդիրներ կարող են ծագել, եթե հիվանդը 
փորձում է դեղամիջոցներ ընդունել նավթի բուժմանը զուգահեռ, կամ եթե նա 
դա ճիշտ չի օգտագործում: Իդեալական իրավիճակում ընտանիքի մյուս 
անդամները կարող էին հիվանդի հետ միասին վերցնել յուղը: Սա կօգնի նրանց 
հասկանալ յուղի ազդեցությունը, և նրանք այդ ժամանակ այնքան էլ չեն 
անհանգստանա հիվանդի վրա դրա ազդեցության մասին: Քանի որ նրանք 
չգիտեն, թե ինչ պետք է ակնկալեն յուղի օգտագործումից, ընտանիքի 
անդամները հաճախ հակված են չափազանց արձագանքի, եթե հիվանդը չափից 
շատ է ընդունում: Բայց հետևանքները կարճ ժամանակում կվերանան, և 
հիվանդը կմնա անվնաս: Հետևաբար, ես կարծում եմ, որ ընտանիքի մյուս 
անդամները նույնպես պետք է ձեթը փորձեն փոքր չափաբաժիններով,

Բարձրորակ կանեփի յուղը կարող է փոխարինել շատ դեղամիջոցների 
օգտագործումը, բայց երբ հիվանդը փորձում է դեղամիջոցներ վերցնել յուղի 
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հետ միասին, երբեմն խնդիրներ կարող են առաջանալ փոխազդեցությունների 
պատճառով: Բժիշկների տրամադրած շատ նյութեր թունավոր են, և յուղին դուր 
չի գալիս հիվանդի մարմնում նման բաների առկայությունը: Սովորաբար, 
հիվանդի ՝ դեղագործական դեղամիջոցների օգտագործումը դադարեցնելուց 
կարճ ժամանակ անց, ցանկացած խնդիր, որին նրանք հանդիպում էին, 
պարզապես անհետանում է »: Ռիկ Սիմփսոն, կանեփ. Ամենաբուժիչ բույսը

«Նաֆթան» նավթի առևտրային անունն է, այնպես որ փորձեք և որոնեք, որ 
ընտանի կենդանու եթերն ունի բազմաթիվ արդյունաբերական 
կիրառություններ, յուղազերծող միջոցներ ՝ ներկեր ներկելու համար »: Ալ

«Հիշեք, որ THC- ն և CBD- ն ոչ բևեռային են ... և քլորոֆիլն ու H2O- ն բևեռային 
են ... Այսպիսով, լավագույն յուղը պատրաստված է ոչ բևեռային լուծիչով ... այն 
մաքուր է ... առանց քլորոֆիլի»: Մայքլ

«Իմ քիմիկոս ընկերը պարզեց ինձ համար ամբողջ պատմությունը և բացատրեց 
ինձ, թե ինչու է նաֆթան ավելի լավը (չնայած նա էականորեն չի կարծում). 
Նաֆթան ոչ բևեռային լուծիչ է, ուստի այն ոչ բևեռային մոլեկուլներն ավելի 
հեշտ և արդյունավետ է արդյունահանում (THC և CBD- ն հիմնականում ոչ 
բևեռային մոլեկուլներ են) և դուրս է թողնում բևեռային մոլեկուլներ:

Իզոպրոպիլային ալկոհոլը (և այդ դեպքում էթերը) թույլ բևեռային լուծիչ է, 
ուստի այն շատ լավ է այս նպատակի համար, բայց գուցե մի փոքր ավելի քիչ, 
քան նաֆթան. Խմբագրել. Օ, այո, ես գրեթե մոռացել էի. Նա նաև ասաց, որ 
վախ չկա, որ վերջնական արտադրանքի մեջ մնա նաֆթա (կամ իզո), եթե 
հետևեք Ռիկ Սիմփսոնի տված բաղադրատոմսին (իմ ընկերը, սակայն, 
չօգտագործեց պլաստիկ դույլ), բայց մի բաժակ կամ չժանգոտվող պողպատ) և 
եթե վստահ չեք, պարզապես արեք այն, ինչ JB- ն միշտ ասում է ՝ ավելացրեք մի 
քիչ ջուր և դրեք այն ջեռոցում, որպեսզի այն ամբողջովին գոլորշիանա: Նա, 
այնուամենայնիվ, կօգտագործեր իզոպրոպիլային սպիրտ, քանի որ վստահ եք, 
որ դա այն է, ինչ ենթադրվում էր ... »Սանդրա

- Սանդրա, այն մեթոդը, որը Ռիկը ցույց տվեց աշխարհին, ամենահիմնականն է, 
առանց բարդությունների և մատչելի: Դա գրեթե անխելք է, երբ մեկը հետևում է 
ցուցումներին T. Ապակին լավ է, բայց այն կոտրվում է, և դու չես ուզում, որ դա 
տեղի ունենա, երբեք: Չժանգոտվողը, իհարկե, նորմալ է: 99.9% iso- ն լավ է 
աշխատում, բայց մենք, հնարավորության դեպքում, դեռ ինքներս 
կօգտագործենք թեթև ալիֆատիկ նաֆթա: JB

«Ես նաև խորհուրդ եմ տալիս ամեն ինչ հնարավորինս սառը դարձնել նախքան 
արդյունահանումը: Շատերը ալկոհոլը, կանեփը, տարաները, արդյունահանման 
հետ կապված ամեն ինչ դնում են սառնարանում 24-48 ժամ: Այդ կերպ դուք 
կստանաք շատ ավելի մաքուր արտադրանք: Ձեր եկամտաբերությունն ավելի 
ցածր կլինի, բայց ձեզ այդքան պետք չի լինի: Կներեք տառասխալների կամ բաց 
թողնված բառերի համար, MS- ն անհեթեթ է, և ես դեղեր չունեմ, լոլ: Օրհնիր »: 
Չակ

- Չակ, սառեցումը ամեն ինչ լավ է և լավ, բայց դա անհրաժեշտ չէ դա անել, երբ 
աշխատում ես որակյալ լուծիչներով և սկզբնական նյութով: Բացի այդ, մենք 
չենք սիրում մեր ձեռքերը սառչել, սենյակային ջերմաստիճանը մեզ մոտ լավ է 
աշխատում և մի քանի ամիս կամ տարիներ շարունակ բողկի սառեցումից հետո 
արթրիտի հետ խնդիրներ չենք ունենա: Բացի այդ, հաճախ նավթը 
պատրաստվում է այնպիսի վայրերում, որտեղ հարյուրավոր կիլոմետրեր հեռու 

52



սառցարաններ չկան: Այո, եթե ցանկանում եք, կարող եք սառեցնել այն, բայց 
մենք ինքներս դա չենք անի:

Ես ինքս չեմ սիրում սառեցված բանջարեղենը, հնարավորության դեպքում 
խուսափում եմ դրանք ուտելուց, ուստի չեմ տեսնում, թե ինչու պետք է 
բացառություն անեմ և սառեցնեմ այն բանջարեղենը, որն ինձ ամենից շատ է 
դուր գալիս: Բայց այո, դա կարող է օգնել, երբ պետք է ալկոհոլ օգտագործել 
յուղը հանելու համար, այնպես որ ես լիովին դեմ չեմ դրան:

Պարզապես մենք ինքներս ալկոհոլ չենք օգտագործում որպես վճարունակ (կամ 
ավելի լավ. Դա մեր առաջին ընտրության լուծիչ չէ), ես չեմ տեսնում մի 
պատճառ, թե ինչու ես պետք է պետությանը վճարեմ լրացուցիչ վճար վճարող 
վճարողի համար ամեն դեպքում գոլորշիանալու է (եթե չօգտագործեք անշարժ, 
ինչը մենք կանեինք հնարավորության դեպքում): Ես կարող եմ գնել մեկ լիտր 
թեթև նաֆթա մոտ 3 - 4 դոլարով, 99% ալկոհոլի մեկ լիտր կարժենա մոտ հինգ 
անգամ ավելի և դա ավելի քիչ նավթ կարտադրի, և այդ յուղը, ամենայն 
հավանականությամբ, այնքան լավը չի լինի, որքան թեթև նաֆթան կամ 99.9: % 
iso- ն օգտագործվել է: Բացի այդ, դուք կստանաք ավելի քիչ յուղ:

Այսպիսով, որտե՞ղ է ալկոհոլը որպես վճարունակ օգտագործելու 
առավելությունը: Ես չեմ կարող տեսնել մի ողջամիտ պատճառ, թե ինչու 
ալկոհոլը պետք է գերադասվի մաքուր ցածր եռացող թեթև ալիֆատիկ 
նաֆթայից, այն է ՝ երբ հաշվի առնենք, որ յուղում չկա վճարունակ մնացորդ, որի 
մասին պետք է անհանգստանալ, երբ նավթը ճիշտ արտադրվի: Երբ այն 
պատշաճ կերպով չի արտադրվում, յուղում կա կամ կարող է լինել վճարունակ 
մնացորդ: Բայց մեզ մի մեղադրեք այն յուղերի համար, որոնք ճիշտ չեն 
արտադրվել, մենք իսկապես չենք կարող պատասխանատվություն կրել 
ուրիշների կողմից մատակարարվող յուղերի որակի բացակայության համար: 
Դա նույնքան պարզ է, որքան դա: «JB

«Շատ պարզ բացատրություն անվերջանալի հարցի համար ... Ես անձամբ 
օգտագործել եմ նաֆթա ... իզո ալկոհոլ ... և բութան յուղ պատրաստելու 
համար ... և մինչ այժմ ամենալավը ... ամենամաքուրը ... ամենաուժեղը ... և 
լավագույնը յուղը համտեսելը նաֆտայից էր ... Ես չեմ հասկանում, թե ինչն է 
մարդկանց դուր չի գալիս ... fuelիշտ կատարման դեպքում ընդհանրապես 
վառելիք չի մնա ... և նաֆթան, կարծես, ավելի է պոկում նաև բույսերից ... ավելի 
արագ ... Այնքան մաքուր յուղ ... (ոսկի) ... »Պետրոս

«Թեթև նաֆթան այն մասն է, որը եռում է 30 ° C (86 ° F) և 90 ° C (194 ° F) 
սահմաններում և բաղկացած է 5 - 6 ածխածնի ատոմ ունեցող մոլեկուլներից: 
Nանր նավթը եռում է 90 ° C (194 ° F) և 200 ° C (392 ° F) սահմաններում և 
բաղկացած է 6 - 12 ածխածնով մոլեկուլներից:

Նաֆթան հիմնականում օգտագործվում է որպես առաջին հումք բարձր 
օկտանային բենզին արտադրելու համար (կատալիտիկ բարեփոխման 
գործընթացի միջոցով): Այն օգտագործվում է նաև բիտումի 
հանքարդյունաբերության մեջ ՝ որպես նոսրացնող նյութ, նավթաքիմիական 
արդյունաբերությունը ՝ գոլորշու կոտրիչներում օլեֆիններ արտադրելու համար, 
իսկ քիմիական արդյունաբերությունը ՝ վճարունակ (մաքրման) կիրառման 
համար: Նրա հետ պատրաստված սովորական արտադրանքը ներառում է 
ավելի թեթև հեղուկ, վառելիք վառարանների համար և որոշ մաքրող 
լուծիչներ »:
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«Նաֆթան ունի CnH2n+2 քիմիական բանաձևը: Թեթև նաֆթան ունի 5 և/կամ 6 
ածխածնի ատոմ, որը իջնում է մինչև C5H12 և C6H14, որոնք հայտնի են նաև 
որպես Պենտան և Հեքսան: Այսպիսով, այն, ինչ դուք փնտրում եք, նաֆթա է, 
որը զուտ պենտանի և հեքսանի խառնուրդ է »: Wouter

«Ես պարզապես ուզում էի ինչ -որ բան տեղադրել լուծիչների մասին: Ես գնացի 
իմ ընկերոջ մոտ, ով քիմիայի մի քանի ասպիրանտուրա և մագիստրոսներ ունի, 
և նրան հարցրեցի, թե ինչ կարող եմ անել, որպեսզի նավթից նավթն 
ամբողջությամբ հեռացվի: Նա ասաց. Այն գոլորշիանալու է և իր հետ կտանի 
նաֆթան: Թունավոր լուծիչը դառնում է ոչ թունավոր լուծիչ: Սա իմ իսկական 
անունը չէ, ամոթ է, որ ես չեմ կարող օգտագործել իմ իսկական հաշիվը ՝ 
վախենալով աշխատանքից ազատվել կամ որպես բուժքույր աշխատանքի 
ընդունվել »: Բոբի

«Մեծ Բրիտանիայում Նաֆթային գտնելու համար փնտրեք« վահանակի 
սրբում »կամ« վահանակի արագ սրբում »: Այն արտադրանք է, որն 
օգտագործվում է մեքենայի մարմնի աշխատանքի վերանորոգման համար ՝ 
մետաղը մաքրելու և մնացորդ չթողնելու համար: Դժվարությունը ճշգրիտ 
բաղադրիչների մանրամասն ցուցակ գտնելն է, քանի որ դրանք կարող են 
տարբեր լինել: 99.9% Isopropanol- ը պետք է հեշտությամբ գտնվի »: Էմ

«Ռիկ Սիմփսոն, մենք հետևել ենք ձեր գործընթացին ՝ օգտագործելով VM&P 
Naphtha, և ամեն ինչ ընթանում էր ըստ պլանի, բացառությամբ առաջին զույգ 
ներարկիչների խաղարկությունների, որոնք դուրս եկան մի փոքր ավելի հեղուկ, 
քան մենք սպասում էինք: Ես մի երկու կաթիլ ջուր ավելացրի և նորից փորձեցի, 
և թվում է, թե լավ է: Իմ միակ մտահոգությունը/հարցը համն է: Այն դեռ 
վճարունակ համ ունի: Դա լա՞վ է, թե՞ ես պետք է որևէ այլ բան անեմ: Սրա 
ստացողը մոտ 12 ժամ քնում է ամեն անգամ, երբ նա վերցնում է յուղը: Արդյո՞ք 
դա ճիշտ է, մինչև նա հանդուրժողականություն չզարգացնի: Helpանկացած 
օգնություն մեծապես գնահատելի է »: Պամելա

- VM&P- ը, կարծես, լավ լուծիչ չէ (չնայած որոշ MSDS- ներ ասում են, որ այն 
պետք է լինի նույն նյութը, ինչ մենք կցանկանայինք օգտագործել): Թվում է, թե 
դա ծանր նավթ է, և այն կարծես թե ամբողջությամբ չի եռում, և թվում է, որ 
լրացուցիչ խնամք է պահանջում:

Ես մի քիչ ջուր կավելացնեի և այն կդնեի 130 ° C (266 ° F) էլեկտրական 
ջեռոցում մի քանի ժամ, գուցե ամբողջ գիշեր, կամ մինչև լուծիչը 
ամբողջությամբ չվերանա, ոմանք ասում են, որ լուծիչի մնացորդը հեռացնելը 
տևում է չորս օր: . Եթե յուղը ճիշտ է արտադրվում, և յուղը չպետք է հեղուկ լինի, 
այն պետք է ավելի շատ նման լինի քսուքի: Համոզվեք, որ յուղն իսկապես ճիշտ է 
զտված, քանի որ վճարունակ մնացորդները հակված են մնում բուսական 
նյութերին:

Պարզապես մատների թեստ արեք այն լուծիչով, որը ցանկանում եք 
օգտագործել: Ձեր մատը թաթախեք դրա մեջ և տեսեք, արդյոք այն ամբողջովին 
գոլորշիացնու՞մ է 30 վայրկյանի ընթացքում կամ ավելի արագ: Որքան արագ 
գոլորշիանա ՝ ֆիլմ չթողնելով, այնքան լավ:

Եթե դուք չեք կարող մաքուր թեթև ալիֆատիկ նաֆթա ստանալ (Եվրոպայում 
նաև անվանում են բենզին, խնդրեք CAS համար 64742-49-0: Այն վաճառվում է 
տարբեր անվանումներով: Դա ոչ թե մեքենաներում որպես վառելիք 
օգտագործվող տեսակն է, այլ այն տեսակը, որն օգտագործվում է որպես 
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վճարունակ կամ ներկի նոսրացնող կամ յուղազերծող), ես կընտրեի 99% կամ 
նույնիսկ ավելի լավ ՝ 99,9% իզոպրոպիլային սպիրտ, որը, թվում է, հնարավոր է 
գտնել աշխարհի գրեթե ցանկացած վայրում:

Այս պահին մենք նախընտրում ենք թեթև ալիֆատիկ (ցածր եռման, 
հիդրոգենացված) նաֆթա, չնայած այն ավելի լավ և ավելի հզոր յուղեր է 
արտադրում, քան ներկայումս օգտագործվող այլ լուծիչներից շատերը: Որքան 
քիչ են բուսական նյութերը և քլորոֆիլը յուղի մեջ, այնքան ավելի լավ է այն 
աշխատում որպես դեղամիջոց, այնքան ավելի լավ է համը և ավելի հզոր: 
Ամբողջ հնարքը կայանում է նրանում, թե որքան հզոր և հանգստացնող է յուղը: 
Որքան ուժեղ և հանգստացնող, այնքան լավ: JB

«Theիշտ նավթան ԱՄՆ -ում ՉԻ վաճառվում Not Tractor Supply- ում կամ Home 
Depot- ում կամ Lowes- ում կամ նույնիսկ Շերվին Ուիլյամսում: 
Այնուամենայնիվ, այն դեռ վաճառվում է Կանադայում: Ես ունեմ մի ընկեր, որն 
այն թորում է մինչև 100 ° F և պահպանում է այն լուծիչը, որը դուրս է գալիս ՝ 
օգտագործելու յուղ պատրաստելու համար »: Սթիվ

«Եթե դուք ապրում եք ԱՄՆ -ում, ապա դուք չեք ստանա ճիշտ Նաֆթան, 
ԱՄՆ -ում արտադրված բոլոր նաֆթաներին չի կարելի վստահել այս տեսակի 
լուծիչի բաղադրիչների չամրացված կանոնակարգի պատճառով: ԱՄՆ -ում 
երբեք չեք ստանա մաքուր նաֆթա, նույնիսկ VM&P- ն կարող է ամբողջովին 
անհամապատասխան լինել մեկ շշից մյուսը և նույնիսկ չի գովազդվում որպես 
մաքուր: Կանադայում նրանք պատրաստում են մաքուր նաֆթա, և դա 
լավագույն լուծիչն է, որն օգտագործվում է ISO- ի կամ Grain ալկոհոլի 
համեմատ, մի՛ արեք հսկայական սխալ և մի վատնեք դեղամիջոցները, կամ 
նույնիսկ ավելի վատը ՝ ինքներդ ձեզ կամ մեկ ուրիշին էլ ավելի հիվանդացնեք 
սխալ լուծիչ օգտագործելով: Warnedգուշացեք, որ նաֆթան ԱՄՆ -ում նույնիսկ 
յուղ կստանա, որն ամբողջովին պետք է տեսնի, բայց ձեզ շատ կհիվանդացնի »: 
Հալածել

-Այն, որ մաքուր ալիֆատիկ նաֆթան կարծես թե ամենուր չի վաճառվում ԱՄՆ-
ում, չի նշանակում, որ մաքուր ալիֆատիկ նաֆթան CAS համարով 64742-49-0 
և եռման կետով 60-80 ° C- ի սահմաններում գոյություն չունի, կամ որ կա 
պատշաճ օգտագործման դեպքում չի արտադրում ավելի լավ յուղ, քան մյուս 
լուծիչներից շատերը: Եթե դուք չեք կարող մաքուր թեթև նավթ ստանալ, ապա 
99% կամ նույնիսկ ավելի լավ ՝ 99,9% իզոպրոպիլ սպիրտ կլինի մեր երկրորդ 
ընտրությունը:

Բայց ես դեռ չէի հրաժարվի. Թեթև նաֆթան (բենզոլ) կամ նմանատիպ 
լուծիչներն օգտագործվում են բույսերից յուղեր հանելու համար, ուստի ես 
բուսական յուղ արտադրողների հետ կապ կհաստատեի և կտեսնեի, թե դրանք 
ինչ են օգտագործում: Այնտեղ, որտեղ ես ապրում եմ Եվրոպայում, ես կարող եմ 
լուծիչ գնել գրեթե ցանկացած տեխնիկայի կամ ներկի խանութում, դա 
ամենատարածված տեխնիկական հեղուկներից է, որը ես հիշում եմ իմ 
մանկությունից, մենք այն օգտագործում էինք հեծանիվների շղթաները 
յուղազերծելու համար և այլն: դրանից ՝ տանը: Այսպիսով, լուծիչների 
վերաբերյալ այս ամբողջ անվերջ բանավեճը ինձ մի փոքր ծիծաղելի է թվում: 
Երբ դուք օգտագործում եք ճիշտ թեթև նաֆթան, չկա վճարունակ մնացորդ, 
որի համար պետք է անհանգստանար, գուցե մի քանի ppm, ճիշտ այնպես, 
ինչպես շատ էժան բուսական յուղերում, որոնք հաճախ արտադրվում են գրեթե 
նույն լուծիչով, ինչ խորհուրդ ենք տալիս: JB
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«Թեթև ալիֆատիկ նաֆթան հիանալի համ ունեցավ, իմ յուղում լուծիչի ոչ մի 
նշույլ չի մնացել: Եթե դուք հետևեք Ռիկսի հրահանգներին, ապա պետք է որևէ 
խնդիր չունենաք »: Ռիկ

«Գոյություն ունի նաֆթայի 2 հիմնական կատեգորիա ՝ թեթև և ծանր: Թեթև 
նաֆթան ՉԻ պարունակում բենզոլ, ինչը նկատի ուներ Ռայնան (ոչ հեքսան): 
Թեև ես խորհուրդ չեմ տա նույնիսկ թեթև նաֆթային, եթե կանեփի քաղվածքը 
չստուգվի այն պատրաստելուց հետո, այն կարող է օգտագործվել, եթե դա այն 
ամենն է, ինչ կարող եք ձեռք բերել վճարունակության համար: Հիմնական բանը 
համոզվելն է, որ քաղվածքը եփում եք հաստ քսուքի վրա. Այդ պահին նաֆթայի 
մեծ մասը պետք է անհետանա: Թորման սարքավորումների օգտագործումը 
ամենամաքուր, առանց վճարունակ յուղ պատրաստելու միջոցն է, բայց միջին 
վիճակագրական մարդկանց մեծամասնության սահմաններից դուրս: Հուսով եմ, 
որ դա օգնում է »: նշագծել

«Ռայնա, ես չեմ պատրաստվում վիճել քեզ հետ: Վիքիպեդիայից. «Նավթային 
եթերը, չնայած բենզինի հոմանիշին, չպետք է շփոթել բենզոլի կամ բենզինի հետ, 
ոչ էլ պետք է շփոթել բենզինի հետ, չնայած շատ լեզուներ դա անվանում են 
բենզինից ստացված անունով, օրինակ ՝« Բենզին »(գերմաներեն) կամ« benzina »
(իտալերեն): Նավթային էթերը ալկանների, օրինակ ՝ պենտանի, հեքսանի և 
հեպտանի խառնուրդ է, մինչդեռ բենզոլը ցիկլային, անուշաբույր ածխաջրածին 
է ՝ C6H6: Նմանապես, նավթային էթերը չպետք է շփոթել էթեր կոչվող 
օրգանական միացությունների դասի հետ, որոնք պարունակում են RO-R 
'ֆունկցիոնալ խումբ: Իմ ծագումը մանրէաբանությունն է, որտեղ ես սովորել եմ 
օրգանական քիմիա, որոշ կենսաքիմիա / որոշ անօրգանական քիմիա ... ես, 
իհարկե, այդ ամենը չգիտեմ, բայց մի փոքր գիտեմ: Թեթև նաֆթան ՉԻ 
պարունակում բենզոլ - շրջան: Անտեսեմ քո մեկնաբանությունը, «Բոլորին 
ձեռնտու կլինի, եթե գիտական տվյալներից դուրս պնդումներ չանեք»: նշագծել

«Ի՞նչ կցանկանայիք տալ ձեր հորը: Լավագույններից լավագույնը, թե՞ մի բան, 
որը նման է, բայց պարզապես չունի համապատասխան էֆեկտներ: Երբ դուք 
պատրաստում եք դեղը ըստ Ռիկի ցուցումների, բուժման ընթացքում 
ձախողման հավանականությունը շատ ցածր է: Երբ դուք պատրաստում եք 
յուղը «փորձագետների և գիտնականների» ցուցումների համաձայն, դուք այլ 
արտադրանք եք պատրաստում: Եվ մեր փորձի հիման վրա, այն կարող է 
այնքան էլ լավ չանել այն աշխատանքը, ինչ մենք խորհուրդ ենք տալիս:

Այսպիսով, կցանկանա՞ք, որ ես լռեմ և թույլ տամ, որ նրանք մատակարարեն 
ցածրորակ աղբ: Թե՞ նախընտրում եք սովորել ինձանից/մեզանից և իմանալ, թե 
ինչպես դա անել ճիշտ, որպեսզի ունենաք նույն արդյունքները, որոնց մասին 
խոսում են մեր հիվանդները »: JB

«Ես օգտագործում եմ 99% իզոպրոպիլային սպիրտ, դա այն է, ինչ ինձ համար 
ամենաարդյունավետն էր: Ես օգտագործում եմ իմ մշակաբույսերի սերուցքը ՝ 
100% օրգանական աճեցված և առանց թունաքիմիկատների, լավ խնամված և 
չորացած ոսկորներով: Ես այն խառնում եմ բազմաթիվ ցուցիչ շտամների հետ: 
Ես բուժում էի Հոջկինի լիմֆոմայով հիվանդին, նա 4 -րդ փուլում էր և յուղը ըստ 
ցուցումից վերցնելուց 6 ամսվա ընթացքում, այժմ քաղցկեղից ազատ է: 
Շնորհակալություն Ռիկ Սիմփսոնին այն զոհողությունների համար, որ դուք 
կատարեցիք այս տեղեկատվությունը բոլորին հասանելի դարձնելու համար: 
Քիչ առաջ ինձ օգնության համար մոտեցավ 4 -րդ փուլի քաղցկեղով հիվանդը: 
Նրա երիկամներից մեկի ուռուցքն անգործունակ է: Աղոթք ՝ անընդմեջ երկու 
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հաստատված բուժում ստանալու համար: Աստված օրհնի ձեզ Ռիք Սիմփսոնին 
և B.Բ. -ին, շարունակեք տարածել խոսքը և մարդկանց կրթել այս հրաշալի 
բուժիչ կանեփի յուղի մասին »: GrowGoddess

- Մի քանի շտամների խառնումը միշտ լավ գաղափար է: Պարզապես նայեք 
դրան, դուք չգիտեք, թե կոնկրետ ինչն է հատկապես օգտակար, այնպես որ, երբ 
մի քանի շտամներ խառնում եք, շատ ավելի լավ գորգի ազդեցություն եք 
ստանում: Բացի այդ, նման յուղերը ձեզ շատ ավելի բարձր կտանեն. Նրանք, 
ովքեր զամբյուղ են ծխում «զվարճալի», կիմանան, թե ինչի մասին եմ խոսում: 
Պատկերացրեք, որ նստել եք ձեր ընկերների հետ և նրանցից յուրաքանչյուրը 
ներկայացնում է իր լավագույն բուդը: Մի քանի ժամից դուք շատ բան չեք 
կարողանա անել: Եվ դա այն ազդեցությունն է, որն անհրաժեշտ է լավագույն 
արդյունքների համար, ուստի կրկին, շտամների խառնումը ճանապարհն է: 
Լավագույն մաղթանքներով և շնորհակալությամբ, GrowGoddess, ես միշտ 
ուրախ եմ լսել այն մարդկանց մասին, ովքեր պարզապես հետևում են 
ցուցումներին և ստանում այն արդյունքները, որոնց մասին մենք խոսում ենք: 
JB

«Ողջույն, JB, ես խնդիր ունեմ բրնձի կաթսայի հետ, այն, ինչ ես տեսել եմ, իջնում 
է մինչև 100 ° C, ես նայեցի շուկայում առկա բոլոր ապրանքանիշերին, և դրանք 
բոլորը ունեն մի ջերմաստիճան, որն անջատվում է, երբ բովանդակությունը 
հասնում է ջերմաստիճանը: Ինչ խորհուրդ կտաք?" Քրիստինա

- Քրիստինա, կոնկրետ ո՞րն է խնդիրը: Դուք միշտ կարող եք յուղը դնել 130 ° C 
ջերմաստիճանում աշխատող էլեկտրական ջեռոցում և թողնել այնտեղ մոտ մեկ 
ժամ և այդպես դեկարբոքսիլացնել: JB

«Երբ ջերմաստիճանը հասնում է 100 ° C- ի, էլեկտրական բրնձի կաթսան 
անջատվում է: Լուծիչը չի հասնում 110 ° C ջերմաստիճանի »: Քրիստինա

- Լուծիչը չի կարող իսկապես հասնել այդ ջերմաստիճանին, քանի որ այն, 
կարծում եմ, կբարկանա: Շարունակեք եռացնել լուծիչը, մինչև կաթսան առաջին 
անգամ անջատվի (մի քանի կաթիլ ջուր ավելացրեք վերջին խմբաքանակին): 
Այնուհետև թողեք սառչի և նորից միացրեք այն: Դա այն ամենն է, ինչ մենք 
անում ենք: JB

«Միանում է նորից, և թողնում եփվի, մինչև այն վերադառնա՞ Հետո անջատվում 
է, և յուղն արդեն ավարտվա՞ծ է »: Քրիստինա

- Միացրեք բրնձի կաթսան, եռացրեք մինչև առաջին անգամ կանգ առնելը, 
այնուհետև սպասեք հինգ րոպե, մինչև այն սառչի, նորից միացրեք այն և 
սպասեք, մինչև այն երկրորդ անգամ անջատվի: Այնուհետև յուղը լցրեք 
չժանգոտվող պողպատի բաժակի մեջ և դրեք այն մեկ ժամ 130 ° C 
ջերմաստիճանում դրված ջեռոցում և ձեր յուղը պատրաստ է: JB

- Շնորհակալություն JB, դու փրկեցիր իմ կյանքը: Քրիստինա

«Դուք շնչում եք Նաֆթան, երբ պատրաստում եք յուղը: Դուք շնչում եք 
ԹՈONՆ, երբ այդպես եք պատրաստում: Եթե զգում ես դրա հոտը, դու արդեն 
մահացած ես: Ես հարյուրավոր անգամներ զգացել եմ Coleman ճամբարի 
վառելիքի, zippo թեթև վառելիքի և նաֆտայի հոտը, որոնք օգտագործվել են 
մասնակի մաքրման և արդյունաբերական ծրագրերում ... Դեռ մահացած չեմ: 
Լոլ

Լուրջ ... Եթե դուք օգտագործում եք մաքուր լուծիչ (առանց հավելումների), և 
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լուծիչը պատշաճ կերպով եռացնում եք այն ջրով, որի վերջում ավելացված է 
ավելի բարձր եռման կետ, լինի դա իզո, ալկոհոլ կամ նաֆթա, ապա այն 
կստանաք: բոլորը դուրս Դուք շատ ավելի շատ նաֆթա եք ներմուծում ձեր 
մեքենայի մեջ մեկ տարվա ընթացքում, քան կստանաք ճիշտ պատրաստված 
յուղի ողջ կյանքի ընթացքում »: Մատթեոս

«Ողջույն, Ռիկ (կամ նրանք, ովքեր կարդում են այս նամակը), առաջին հերթին 
ես ուզում եմ ասել ձեզ, որ դուք հիանալի աշխատանք եք կատարում ՝ 
նպաստելով այս կախարդի տպավորությանը: Ես ապրում եմ Նորվեգիայում և 
ունեմ Քրոնի հիվանդության ախտորոշում: Ես նաև շատ մտերիմ ընկեր ունեմ, 
ով քաղցկեղով հիվանդ է: Բժիշկները դադարել են բուժել, քանի որ ավելին անել 
չեն կարող: Այս երկու պայմաններում էլ ես ուզում եմ ձեթը փորձել:

Ես մի հարց ունեմ նավթի պատրաստման վերաբերյալ: Այստեղ ՝ Նորվեգիայում, 
շատ դժվար է մաքուր նաֆտա գտնել (գոնե իմ փորձից հետո), ուստի լավ 
այլընտրանքներ եմ փնտրում: Տարիներ առաջ ես գնեցի «մեղվի 
արդյունահանող» (գլան, որը լցնում եք ոսկորով չոր խոտաբույսերով և յուղը 
հանելու համար օգտագործում եք բութանի գազ): Արդյո՞ք սա նույնքան լավ է, 
որքան նավթը նավթով եփելը:

Իսկ ինչպե՞ս է այն օգտագործում ոգին: Ո՞րն է պարունակում ավելի քան 90% 
ալկոհոլ: Ես ունեմ որոշ ընկերներ, ովքեր ստեղծում են իրենց սեփական ոգին, և 
դա ինձ համար շատ թանկ տարբերակ չէ: Արդյո՞ք սա ավելի լավ է, քան 
բութանը: Ես ծխեցի «մեղրի արդյունահանումը», երբ վերջին անգամ 
պատրաստեցի այն և մտածում էի, թե արդյոք դա լավ դեղամիջոց է այս 2 
պայմանների համար, որոնց մասին ես նշում եմ, եթե այն ուտում եմ: Եթե ոչ 
բութանը կամ ալկոհոլը լավ տարբերակ են, կարո՞ղ եք առաջարկել այլ 
տարբերակներ, որոնցից կարող եք իմանալ, որ հեշտ է ձեռք բերել 
Նորվեգիայում կամ Շվեդիայում: Շատ շնորհակալություն! Ես իսկապես 
անհամբերությամբ սպասում եմ, որ յուղը փորձեմ իմ հիվանդության վրա: 
Հարգանքներով ՝ Հենրի »

«Հարգելի Հենրի, ես մեղուների արդյունահանման փորձ չունեմ, բայց չեմ 
կարծում, որ այս մեթոդը նույնքան արդյունավետ կլինի, որքան իմ 
օգտագործած մեթոդները: Նավթը արտադրելիս ես տաքացնում եմ յուղը 
այնպիսի ջերմաստիճանի, որը պատրաստում է դեկարբոքսիլացում 
պատրաստի արտադրանքը ՝ յուղը հնարավորինս հզոր դարձնելով: Այս 
ջեռուցման գործընթացը մոլեկուլները պտտեցնում է դելտա 9 դիրքի, ինչը 
նավթն ավելի ուժեղ է դարձնում: Եթե դժվարանում եք գտնել ճիշտ լուծիչ, 
կարող եք փորձել ացետոն: Երբեք ինքս ինքս ացետոն չեմ փորձել արտադրել 
յուղը, բայց ես պատճառ չեմ տեսնում, որ դեղամիջոցը արտադրելու համար 
ացետոնը չի աշխատի այնքան լավ, որքան ալկոհոլը կամ նաֆտան: Դուք պետք 
է կարողանաք թեթև ալիֆատիկ նաֆթա ստանալ ներկ մատակարարող 
խանութներից, քանի որ դրանք սովորաբար վաճառում են այն որպես ներկի 
նոսրացուցիչ:

Պատշաճ պատրաստված յուղը պետք է հոգա ձեր խնդիրները, ինչպես նաև 
քաղցկեղով հիվանդ ընկերոջը գոյատևելու հնարավորություն տա: 90% 
պարունակող ալկոհոլը կլինի ավելի քիչ արդյունավետ լուծիչ, քանի որ մնացած 
10% -ը սովորաբար ջուր է, իսկ ավարտելու ընթացքում դուք կունենաք շատ 
ավելորդ ջուր, որը գոլորշիանալու է: Լավագույն մաղթանքներ, Ռիկ Սիմփսոն »

«Decիշտ դեկարբոքսիլացումը կատարյալ յուղ պատրաստելու շատ կարևոր 
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մասն է, քանի որ հում բույսն ապահովում է ոչ այնքան մաքուր դելտա 9-THC և 
CBD, այլ թթուները նշանակում են THCA և CBDA: Կարբոքսիլային խումբը 
հեռացնելու համար ջեռուցման կարգն է: Դա արեք շատ ուշադիր, որպեսզի ձեր 
արժեքավոր մոլեկուլները չայրվեն: «Journal of Chromatography» ամսագրում ես 
գտա մի լավ նշում, որը պետք է լինի անհրաժեշտ ջերմաստիճանը և ժամանակը 
յուղը տաքացնելու համար, քանի որ կախված բրնձի կաթսայից, ջերմաստիճանը 
կարող է անբավարար լինել: Այսպիսով, լավ գաղափար է, որ ձեր յուղը 
տաքացվի նվազագույնը 27 րոպե: 122 աստիճան elsելսիուս: Միշտ ստուգեք ձեր 
ջեռուցման ափսեի ջերմաստիճանը թվային չափիչ սարքով, որպեսզի 
խուսափեք յուղի գերտաքացումից: Ստորև բերված աղյուսակում դուք տեսնում 
եք հիմնական կանաբինոիդների եռման կետերը, որոնց երբեք չպետք է հասնեք, 
հակառակ դեպքում դրանք եփում եք: Լրացուցիչ նշում եմ, որ ճիշտ է այն, ինչ 
ասում էր Ռիկը անընդհատ իր տեսահոլովակներում, մի տաքացրեք յուղը, բայց 
բուժումը անհրաժեշտ է բուժիչ յուղ պատրաստելու համար: Նվազագույն 106,2 
աստիճան ջերմաստիճանը անհրաժեշտ է գծապատկերում նշված մեկ ժամվա 
ընթացքում դեկարբոքսիլացման ճիշտ գործընթացի համար: Եթե ձեր յուղն ունի 
միայն THCA և CBDA թթվային ձև, ապա դա այնքան էլ արդյունավետ չէ, քանի 
որ թթուները շատ լավ չեն տեղավորվում CB1 և CB2 ընկալիչների համար: 
Այնպես որ, հոգ տարեք, որ դա անեք ճիշտ ձևով, քանի որ այն, ինչ ասել է Ռիկը, 
ճշմարիտ է, միայն ամենալավ պատրաստված յուղը կարող է անել աշխատանքը, 
երբ կախված է կենդանի կյանքը: (…) Եթե ձեր յուղն ունի միայն THCA և CBDA 
թթվային ձև, ապա դա այնքան էլ արդյունավետ չէ, քանի որ թթուները շատ լավ 
չեն տեղավորվում CB1 և CB2 ընկալիչների համար: Այնպես որ, հոգ տարեք, որ 
դա անեք ճիշտ ձևով, քանի որ այն, ինչ ասել է Ռիկը, ճշմարիտ է, միայն 
ամենալավ պատրաստված յուղը կարող է անել աշխատանքը, երբ կախված է 
կենդանի կյանքը: (…) Եթե ձեր յուղն ունի միայն THCA և CBDA թթվային ձև, 
ապա դա այնքան էլ արդյունավետ չէ, քանի որ թթուները շատ լավ չեն 
տեղավորվում CB1 և CB2 ընկալիչների համար: Այնպես որ, հոգ տարեք, որ դա 
անեք ճիշտ ձևով, քանի որ այն, ինչ ասել է Ռիկը, ճշմարիտ է, միայն ամենալավ 
պատրաստված յուղը կարող է անել աշխատանքը, երբ կախված է կենդանի 
կյանքը: (…)

Այո, նայեք և մեկնաբանեք այս գիտական դիագրամը `հասկանալու համար, որ 
դեկարբոքսիլացման գործընթացը շարունակվում է ամբողջ ժամանակ, երբ դուք 
տաքացնում եք բրինձի կաթսայում կանաբինոիդների լուծիչ հեղուկի 
խառնուրդը: Այսպիսով, գծապատկերները ցույց են տալիս, որ շատ լավ է 
ջերմաստիճանը հասցնել degreesելսիուսի 130 աստիճանի այնքան երկար, որ 
առավելագույն դեկարբոքսիլացում ստանալու համար: Բոլորը ջերմաստիճանի 
և ժամանակի հարց են `լավագույն մակարդակին հասնելու համար:

Եթե դուք օգտագործում եք թվային ջերմաստիճանի չափման գործիք և ամբողջ 
գործընթացի ընթացքում այն դնում բրնձի կաթսայի մեջ `լուծիչն գոլորշիացնելու 
համար, ապա դա տեսնում եք միայն գործընթացի վերջին փուլում, երբ ջրի 
կաթիլները վերջնական փուլում գալիս են: կաթսա, ջերմաստիճանը մոտ 
100-110 ° C է: Բայց ժամանակն այս միջակայքում հիմնականում բավական 
երկար չէ դեկարբոքսիլացման ամբողջ գործընթացի համար: Դրանից հետո դուք 
տաքացնում եք յուղը մի փոքր պողպատե կաթսայում ջեռուցման ափսեի վրա 
ավելի երկար ժամանակ: Այսքան ժամանակ ոչ մի գործունեություն (այլևս գազի 
պղպջակներ) չեք տաքացնում և սպասում: Վերահսկեք ջերմաստիճանը և ավելի 
լավ է մոտ կես ժամ չանցնել 130 աստիճանից բարձր: Հիշեք, որ THC- ն ունի 157 

59



աստիճան C եռման ջերմաստիճան: Այսպիսով, խնդրում ենք ռիսկի չգնալ 
գերտաքացումից, հակառակ դեպքում ձեր ուզած կանաբինոիդները 
գոլորշիանալու և քամու ուժգնությամբ կհեռանան ...

Հիմնականում կարևոր չէ դեկարբոքսիլացման գագաթնակետին հասնելը, 
այնքան երկար ժամանակ հետագայում բավականաչափ յուղ կստանաք ձեր 
մարմնում: Հետաքրքիր է մեկ գրամի արժեքը օրական կամ ավելի, որը դուք 
պետք է ընդունեք: Իհարկե, որքան յուղ է ձեզ հարկավոր, կախված է նրանից, թե 
իրականում քանի՞ delta9THC է նավթի մեջ, նշանակում է, թե որքան 
արդյունավետ էր դեկարբոքսիլացումը: Եթե հետևեք Ռիքսի առաջարկությանը 
և համոզվեք, որ յուղը բավական երկար տաքացվի մինչև 130 ° C - ամեն ինչ լավ 
կլինի: Անկախ է, թե որ լուծիչն ես օգտագործում »: Ստեփան

«Ողջույն, JB, ես գտա այս Նեֆթային իմ տարածքում ... (հղում) Այն չի ասում 
Light Naphtha ... սա դեռ կաշխատի՞: Կրկին շնորհակալություն ձեր բոլոր 
օգնության և գերծանրքաշային տեղեկատվության համար »:

- Այն պետք է լինի թեթև ալիֆատիկ նաֆթա. Ստուգեք MSDS- ը ՝ պարզելու 
համար, թե արդյոք դա մաքուր թեթև նավթ է ՝ առանց հավելումների), շալլիտ 
Ավստրալիայում, (տեխնիկական կամ արդյունաբերական) բենզին Եվրոպայում 
(բենզին, ոչ բենզոլ, և ոչ որպես օգտագործվող տեսակը): վառելիք 
մեքենաներում): Այն վաճառվում է բազմաթիվ տարբեր անուններով: Այն 
օգտագործվում է որպես ներկի նոսրացնող, լուծիչ, ճարպազերծիչ, այն եղել է 
շատ տարածված լուծիչ կամ տեքստիլ ճարպազերծիչ, այն կարող է 
օգտագործվել նաև որպես թեթև հեղուկ և այլն: Եռման կետ 60-80 ° C- ի 
սահմաններում, որքան ցածր, այնքան լավ .

Քսել մի փոքր Petri- ի ամանի վրա կամ մատը թաթախել դրա մեջ, և եթե այն 
գոլորշիանա երեսուն վայրկյանի ընթացքում և չթողնի յուղոտ մնացորդներ, 
ապա օգտագործելը լավ կլինի: Կան շատ մատակարարներ, ես չեմ կարող ձեզ 
ասել, թե որն է լավագույնը կամ ինչ խորհուրդ կտանք այս պահին, ուստի մենք 
տալիս ենք միայն ընդհանուր ցուցումներ:

CAS համար 64742-49-0, մաքուր, նավթաթորված, հնարավորության դեպքում 
առանց հավելումների, իսկ եռման կետը պետք է լինի հնարավորինս ցածր: Շատ 
նավթավերամշակման գործարաններ այն արտադրում են, պարզապես հարցրեք 
նրանց, թե ինչ խորհուրդ կտան բուսական քաղվածքների համար:

Երկրորդ տարբերակը 99% կամ 99.99% իզոպրոպիլ սպիրտ է կամ սննդամթերքի 
շատ թանկ 99% ալկոհոլ: Իզոպրոպիլային ալկոհոլը և սննդամթերքի սպիրտը ոչ 
այնքան արդյունավետ են, որքան լուծույթը, ինչպես նաֆթան, և նրանք ավելի 
շատ բուսական նյութեր և քլորոֆիլ են քսում յուղի մեջ ՝ դարձնելով այն ավելի 
քիչ հզոր և համեղ, այդ իսկ պատճառով խորհուրդ ենք տալիս օգտագործել 
հնարավորինս նաֆթա, երբ դա հնարավոր է/մատչելի է: Լավագույն 
մաղթանքներով, JB »

Հ. Ռիկ, Մեքսիկայում «նաֆթա» -ն միայն դաֆթայի տեսակի ապրանքների 
անուններից մեկն է: Aակատագրական սխալից խուսափելու համար, խնդրեմ, 
կստանայի՞ք ձեր օգտագործած «նաֆթայի» գիտական անունը:

A. Փնտրեք մաքուր թեթև նաֆթա ՝ առանց լրացուցիչ բաղադրիչների: Այն 
հիմնականում նույնն է, ինչ Coleman- ի վառելիքը, որը կարող եք տեսնել ստորև 
ներկայացված լուսանկարում, բայց փնտրեք նաֆթա ՝ առանց ժանգի դեմ 
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հավելումների, որոնք ավելացվում են Coleman- ի վառելիքին:

Եթե պարզում եք, որ թեթև ալիֆատիկ նաֆթան արգելված է ձեր երկրում 
(ինչպես դա եղավ օրինակ Հոնդուրասում), փնտրեք 99% կամ ավելի լավ ՝ 99.9% 
իզոպրոպիլային սպիրտ, այն պետք է հեշտությամբ գտնվի: 99% ալկոհոլը 
երրորդ լուծիչն է, որը մենք կօգտագործեինք, բայց կանեինք ամեն ինչ, որպեսզի 
այն չօգտագործվի, քանի որ այն քայքայում է քլորոֆիլը և այլ անցանկալի 
բուսական նյութերը: Ոմանք սիրում են սառեցնել լուծիչը և սկզբնական նյութը, 
երբ որպես լուծիչ օգտագործում են իզոպրոպիլային սպիրտ կամ սպիրտ: Մենք 
անձամբ չենք օգտագործում այդ լուծիչները, եթե ստիպված չենք և չենք սիրում 
ձեռքերը սառած դուրս գալ, ուստի մենք իրականում չենք նպաստում դրա 
սառեցմանը, բայց ոմանք ասում են, որ դա օգնում է բարելավել նավթի որակը: 
Երբ դուք օգտագործում եք ոչ բևեռային մաքուր թեթև նաֆթա ցածր եռման 
կետով, ձեզ հարկավոր չէ որևէ բան սառեցնել, և, այնուամենայնիվ, լավ 
արտադրանք կստանաք, եթե հետևեք հրահանգներին: JB

«Hey JB, իսկ եթե ալերգիա կա՞ Naptha- ի օգտագործման նկատմամբ: Մենք 
ունենք ընտանիքի անդամ, ով խիստ ալերգիկ ռեակցիաներ ունի ամեն փոքր 
բանի, հատկապես լուծիչների նկատմամբ: Մենք ցանկանում ենք նրա համար 
յուղ պատրաստել, բայց պետք է օգտագործել օրգանական լուծիչ: Մենք 
մտածեցինք օրգանական «լուսնի» պատրաստման մասին, որը մի քանի անգամ 
թորած էր մաքրություն ձեռք բերելու համար, բայց ի՞նչ կարծիք ունեք այս 
մասին: Ո՞րն է ձեր խորհուրդն այդքան խիստ ալերգիայի դեպքում: Նա 
ընդհանրապես չի կարող դեղորայք ընդունել, քանի որ ալերգիկ է կապող 
միջոցների նկատմամբ, նա շատ է տառապում ամեն ինչի նկատմամբ ալերգիայի 
պատճառով: Նախապես շնորհակալություն!" Սառա

- Դե, կարող ես 99% ալկոհոլ օգտագործել, մենք երբեք չենք ասել, որ չես կարող: 
Պարզապես մեր փորձով ոչ բևեռային լուծիչներով արտադրվող յուղերը մի 
փոքր ավելի հզոր են և սովորաբար պարունակում են ավելի քիչ բուսական 
նյութեր: Ոմանք սառեցնում են ալկոհոլը և բողբոջում ՝ վերամշակելուց առաջ, 
որպեսզի ստանան ավելի սաթե յուղ: Այսպիսով, ես ենթադրում եմ, որ դա քո 
ճանապարհն է, Սառա:

Բարձր THC կամ բարձր CBD նավթ:

«Ես մի տեսակ շփոթված եմ: Իմ ընկերը 4 -րդ փուլի երիկամների քաղցկեղ ունի 
և թոքերի քաղցկեղ: Ավելի լավ է տալ բարձր CBD յուղ կամ THC յուղ: CBD 
նավթը միայն THC- ի հետք ունի՞: Ես նրան տաս գրամանոց խողովակ ստացա, 
և այն ունի 18% CBD և 1% -ից պակաս THC: Արդյո՞ք ես սխալ ճանապարհով եմ 
դա անում: «Ռիչարդ

Մայքես. Այո, դա այդպես չէ, դուք պետք է ձեռք բերեք իսկական RSO- ն:

-95-98% THC- ը 18% CBD չէ, այնպես չէ՞: Ով ձեզ այն մատակարարեց, ասեք, որ 
դադարեք դա անել: CBD- ի շուկայավարման բարձր աղմուկը, ինչպես թվում է, 
կսպանի շատ չկասկածող հիվանդների, դա տխուր է: Ինչու՞ նրանք չեն կարող 
պարզապես հետևել այն հրահանգներին, որոնք իսկապես աշխատում են: 
Բարձր CBD յուղերի օգտագործումը շատ սահմանափակ է, դրանք այնքան էլ 
լավ չեն գործում նույնիսկ մաշկի պայմաններում, ես իսկապես չեմ հասկանում, 
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թե ինչու են բոլորը այդքան գանգ-հո վերաբերվում այդ CBD անհեթեթությանը: 
Այո, դա նույնպես հզոր դեղամիջոց է, բայց դրա օգտագործումը իսկապես 
սահմանափակ է միայն իրական RSO- ի համեմատ:

95-98% THC, 1-2% CBD, չափազանց հզոր և հանգստացնող և էյֆորիկ; դա ձեր 
լավագույն յուղն է, և դա այն է, ինչ ավելի լավ կաշխատի: Փորձեք սա առաջինը: 
Երբ դա անեք, դուք չեք դիպչի կամ մոտենաք այդ բարձր CBD յուղին և 
կիմանաք տարբերությունը, և ոչ ոք ձեզ չի պոկի: RSO առաջինը: JB

«Ես իսկապես վայելում եմ այս էջը և այն տեղեկությունները, որոնք կարող եմ 
սովորել դրանից: Այնուամենայնիվ, այնքան հիասթափեցնող է լսել, որ THC- ից 
բացի այլ կանաբինոիդներ երկրորդական են համարվում: Այս աղջիկը և նրա 
ծնողները CBD- ն երկրորդական չեն համարում: Դա տվել է նրա կյանքը: THC- ն 
չէ՞ր դա անում, դա CBD- ն էր: Խնդրում եմ, թողեք ամբողջը խայտառակելը: 
Դուք հուսահատեցնում եք մարդկանց ՝ փորձելով բարձր CBD շտամներ, երբ 
նրանց իսկապես կարող է օգնել: Բարձր THC- ն ամեն ինչի պատասխանը չէ, և 
դրա համար էլ գործարանում կան մեկից ավելի կաննաբինոիդներ »: Թինա

«JB- ն պատասխանեց թոքերի քաղցկեղի, այլ ոչ թե Dravet համախտանիշի 
մասին, ոչ ոք ոչնչի վրա չի նեղվում: Քաղցկեղի դեպքում հիվանդների 
զեկույցները և գիտական ուսումնասիրությունները ցույց են տալիս, որ THC- ն 
այն է, ինչը սպանում է քաղցկեղը: Կան որոշ ուսումնասիրություններ, որոնք 
ասում են, որ CBD- ն ձեռնտու է քաղցկեղի որոշ տեսակների համար, սակայն 
քչերն են համեմատած THC- ի հետ կատարված ուսումնասիրությունների հետ: 
Այժմ դուք փնտրում եք առգրավումներ և որոշ այլ պայմաններ, որոնք ունեն 
բարձր CBD »: Քելին

- Քելին և Թինա, մեր օգտագործած յուղերը նույնպես աշխատում են նոպաների 
վրա: Եվ հիվանդները անհամեմատ ավելի լավ արդյունքներ կստանային, եթե 
օգտագործեին իրականը և փորձեին բուժել պատճառը և ոչ միայն 
ախտանիշները:

Ես CBD- ն չեմ դնում, դա ինքնին իսկապես հզոր դեղամիջոց է, և ես կարծում 
եմ, որ այն հիանալի է, օրինակ, երեխաների համար մաստակ ծամելու և այլն: 
Բայց եթե ցանկանում եք իրական հզորություն, ձեզ հարկավոր է 
ամենադաժանորեն հզոր RSO- ն և շատ THC: Դա իմ հեռանկարն է, և այն չի 
փոխվի:

Պարզապես փորձեք այն մաշկի պայմանների դեպքում և տեսեք, թե արդյոք 
այրվածքը կամ վերքը ավելի արագ կբուժվեն իրական RSO- ով կամ դրա 
ցածրորակ բարձր CBD տարբերակով: Ես դա տեսել եմ իմ աչքերով, ինձ համար 
կարիք չկա փորձարկել բարձր CBD յուղեր: Ես ցանկանում եմ լավագույնը 
ինչպես ինձ, այնպես էլ իմ հիվանդների համար:

Շատ բարձր CBD յուղեր երկրորդական որակի են `համեմատած լավագույն և 
թմրամիջոցներով ամենաուժեղ և հանգստացնող RSO- ի հետ` 95-98% THC:

Ձեր հիմնական խնդիրն այն է, որ դուք ներմուծեցիք կաննաբինոիդների միակ 
տեսությունը, որին դրդում է Big Pharma- ն, որպեսզի նրանք կարողանան 
շահույթ ստանալ կանեփի դեղամիջոցներից: Դուք իսկապես չեք ցանկանում 
դեղամիջոցներ, որոնք հիմնված են միայնակ կանաբինոիդների վրա, դուք 
ցանկանում եք ամենադաժանորեն հզոր և հանգստացնող յուղը `լավագույն 
արդյունքի համար:
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Եվ դուք կարող եք ինքնուրույն աճեցնել բույսերը, ինչպես նաև ինքներդ 
պատրաստել յուղը, իսկապես պետք չէ այն գնել մեծ դեղագործական 
ընկերություններից, որոնք կփորձեն հսկայական գին դնել դեկարբոքսիլացված 
կանեփի խեժի վրա ՝ առանց որևէ այլ պատճառի: . 

Ձեզ և, ամենայն հավանականությամբ, մի օր անհրաժեշտ կլինի մեկ կիլոգրամ 
յուղ ՝ ձեր կամ ձեր ընտանիքի համար, որքան եք ցանկանում վճարել մեկ գրամի 
դիմաց: Բուկը չափազանց շատ է, եթե բույսերը աճեցվել են դրսում և մեծ 
մասշտաբով: Այսպիսով, ոչ մի հատուկ հարկ, ոչ մի նման բան: 100% 
օրինականացումը միակ ճանապարհն է, և դա պետք է արվի հիմա, ոչ մի 
պատճառ չկա, որ հարյուր միլիոնավոր հիվանդներ տառապեն ամբողջ 
աշխարհում:

Ազատորեն վիճեք դրա մասին; բայց դա այն ամենն է, ինչ ամեն դեպքում կարող 
ես անել դրա մասին: Լավագույն մաղթանքներով, JB

«Խնդրում եմ, շարունակեք բացատրել այնպես, ինչպես դուք ունեք, ես մեկ առ 
մեկ գրառումներ եմ կատարում և հնարավորինս շատ բան սովորում ձեզանից 
այն մասին, թե ինչն է լավ ինչի համար և այլն, ես ուզում եմ պատրաստ լինել և 
պատրաստ լինել ինձ համար անհրաժեշտ գիտելիքներով և իմը… Վիկի

«Ռիկը միշտ պնդում էր, որ THC- ի բարձր մակարդակը, որն անհրաժեշտ է ձեզ 
տալ լավագույն հնարավորությունը, ակնհայտորեն դա այն է, ինչ նա ունեցել է 
լավագույն արդյունքները: Կան շատ բաներ, որոնց համար CBD- ն կարող է 
ավելի լավ լինել, այն սովորաբար օգտագործվում է երեխաների համար ՝ 
Դրավետի համախտանիշի, ADHD- ի և ծանր մոլուցքային խանգարման 
դեպքում, քանի որ շատերը դեռ վախենում են երեխաներին բարձրացնելուց: 
THC- ն այն է, ինչը ձեզ բարձրացնում է: Ես գտա որոշ մարդկանց, ովքեր 
օգտագործում են բարձր THC յուղ `մարդկանց մեծամասնությանը բուժելու 
համար, բայց եթե հիվանդը չի արձագանքում այնպես, ինչպես հույս ունեին, 
նրանք անցել են բարձր CBD- ին, և դա ավելի լավ է աշխատել:

Կարծում եմ, որ բոլորը տարբեր են, և յուրաքանչյուր քաղցկեղ ՝ տարբեր: Բայց 
քանի դեռ թույլ չեն տրվել կատարել բոլոր անհրաժեշտ հետազոտությունները, 
հավանաբար ամենալավն այն է, որ հավատարիմ մնանք Ռիկի մեթոդին: Բարձր 
THC, գերիշխող ցուցումներ արձանագրությանը հաջորդող: Ասում են, որ եթե 
նրանք սկսում են փոքր և կրկնապատկել յուրաքանչյուր 4 օրը մեկ անգամ, 
հիվանդը կարող է արագ զարգացնել հանդուրժողականություն, և ուժեղ 
քնկոտությունը որոշ ժամանակ անց կնվազի յուղի վրա: Ռիկի յուղը 95-8% THC 
է, բայց հոգեակտիվ ազդեցությունները ձեզ չեն վնասի:

Եվ երբ փորձում եմ որոշել, թե ում մեթոդին պետք է հետևել, ես չեմ հավատում, 
որ որևէ մեկը ավելի մեծ փորձ ունի այս դեղամիջոցից, քան Ռիկը: Ես տեսել եմ 
հոլանդական մեթոդը և մտածում եմ, որ եթե ինչ -որ մեկը մահանում է, ինչո՞ւ եք 
դեղամիջոցը նոսրացնում »: Նիկ

«Քանի որ ես լսել եմ բարձր CBD յուղերի մասին, որոնք օգնում են 
առգրավումներին, ես միշտ մտածել եմ, որ եթե այդ ծնողները իրենց երեխային 
տային հիբրիդ, բայց գերակշռող ինդիկայի յուղ, երեխան կբուժեր: Ես գիտեմ, որ 
CBD յուղերը վերահսկում են առգրավումները և ես այնքան ուրախ եմ, որ ինչ -
որ բան կարող է օգնել Շառլոտայի նման երեխաներին, բայց պատկերացրեք 
բուժումը, որը կարող է տեղի ունենալ, եթե տրվի THC- ն և գործարանի 
կաննաբինոիդների այլ սպեկտրը: Այսպիսով, ձեր երեխան շատ է քնում THC- ի 
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պատճառով, նրանց մարմինները կհարմարվեն դոզային: Ես պարզապես 
կարծում եմ, որ լիարժեք բույսն ամենաօգտակարն է, ոչ թե 
կանանաբինոիդներից մեկը »: Սառա

«Լրատվամիջոցները շարունակում են կենտրոնանալ կաննաբինոիդների 
տարանջատման վրա, բայց ապացուցված է, որ THC- ն և CBD- ն սպանում են 
քաղցկեղը և փոքրացնում ուռուցքները: Cannabis Indica- ից պատրաստված Rick 
Simpson Oil- ը այն դեղամիջոցն է, որը բուժում է Landon և Brave Mykayla- ն և 
շատ ուրիշներ, և յուրաքանչյուրը կարող է այն պատրաստել: Թույլ մի տվեք, որ 
լրատվամիջոցները ձեզ ստիպեն մտածել, որ պետք է սպասել այս բուժմանը կամ 
առանձնացնել CBD- ն: THC- ն նույնպես աշխատում է մեր էնդոկաննաբինոիդ 
համակարգի հետ: Իմացեք այն բուժման մասին, որը յուրաքանչյուրը կարող է 
բուժել »: Հանան

Արդյո՞ք անվտանգ է նավթի օգտագործումը:

«Այս դեղամիջոցի անվտանգությունն անհամեմատելի է, և այն, ինչ ես 
ականատես եմ եղել, ավելի վտանգավոր չէ, քան մեկ բաժակ քաղցր ջուր խմելը: 
Նույնիսկ եթե մարդը վատ է չափից մեծ դոզա ունենում, նավթի հետևանքները 
չքանալուց հետո նրան ոչ մի վնաս չի պատճառվում: Ամենատարածված 
կողմնակի ազդեցությունը, որը մենք նկատել ենք այն մարդկանց մոտ, ովքեր 
իրենց առողջության համար ընդունում են կանեփի յուղ, մեծ հանգիստն ու 
ժպիտն է դեմքին:

Ինչպես ցանկացած այլ հզոր դեղամիջոց, եթե որոշ անհատներ չափից շատ են 
ընդունում, դա կարող է առաջացնել անցանկալի կողմնակի բարդություններ: 
Չնայած այն հետևանքները, որոնք կարող են առաջացնել այս յուղը, վտանգ չեն 
ներկայացնում, կան այնպիսիք, ովքեր չեն սիրում չափից մեծ դոզա ստանալուց 
հետո: Թեև այս դեղամիջոցն անվտանգ է և շատերը դրա օգտագործման հետ 
կապված խնդիրներ չունեն, պետք է նաև հաշվի առնել, որ կլինեն 
դժվարություններ:

Դա է պատճառը, որ ես բոլորին հրահանգում եմ սկսել շատ փոքր 
չափաբաժիններով, այնուհետև ավելացնել իրենց ընդունած գումարը 
յուրաքանչյուր չորս օրը մեկ: Դրանով այն հնարավորություն է տալիս այն 
մարդուն, ով օգտագործում է այս նյութը, բարձրացնել իրենց 
հանդուրժողականությունը, և շատ հիվանդներ հայտնել են, որ բուժման 
ընթացքում նրանք նույնիսկ չեն բարձրացել: Եթե կանեփի յուղը պատշաճ 
կերպով արտադրվում է կանեփի ինդիկայի շատ ուժեղ հանգստացնող 
շտամներից, կամ հաճախ, երբ այն արտադրվում է որոշ տիպի ինդիկա-
գերիշխող սատիվա խաչերից, կարելի է պարզել, որ նման յուղերի 
ազդեցությունը կնպաստի քնկոտության և քնի, որոնք ակնհայտորեն բուժման 
գործընթացի կարևոր մասը:

Հիվանդները պետք է տեղյակ լինեն, որ այս յուղը կարող է նվազեցնել նաև 
արյան ճնշումը, աչքի ճնշումը և արյան շաքարի մակարդակը: Եթե անհատները 
դեղեր են ընդունում այս խնդիրները բուժելու համար, ապա նրանք պետք է 
կարողանան նվազեցնել այն դեղերի օգտագործման իրենց կարիքը, որոնք շատ 
դեպքերում շատ արագ օգտագործում են: Արյան ճնշման դեղեր ընդունող 
հիվանդներին պետք է տեղեկացնեմ, որ յուղը սկսելուց հետո հաճախ արյան 
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ճնշման հետ կապված խնդիրներն այլևս դեղորայքի օգտագործում չեն 
պահանջի, և դա վերաբերում է նաև շաքարախտով հիվանդներին և 
գլաուկոմայով տառապողներին:

Խնդրում ենք նկատի ունենալ, որ եթե յուղը պետք է ընդունվի այլ 
հիվանդությունների բուժման համար և այն ընդունվի արյան ճնշման 
դեղամիջոցների հետ միասին, դա որոշ դեպքերում կարող է հիվանդի արյան 
ճնշումը շատ ցածր իջեցնել: Չնայած ես չգիտեմ որևէ մեկի, ով զգացել է դա, ով 
որևէ իրական վնաս է կրել, ես դեռ զգում եմ, որ պետք է հնարավորության 
դեպքում խուսափել այս իրավիճակից: Այսպիսով, հաճախակի ստուգեք ձեր 
արյան ճնշումը, և եթե դեղամիջոցներն այլևս չեն պահանջվում, մի՛ ընդունեք 
դրանք:

Որոշ անհատների կարող է անհավատալի թվալ, որ նրանք կարող են 
դադարեցնել նշված դեղերի օգտագործումը: Այնուամենայնիվ, երբ որևէ մեկը 
գիտակցի այս բնական բժշկության բուժիչ ներուժը, նրանք շուտով կհասկանան, 
որ այս զարմանահրաշ յուղը կարող է փոխարինել գործնականում բոլոր 
դեղամիջոցների օգտագործումը:

Ինչպե՞ս է սովորաբար հանդուրժվում յուղը:

Մենք բոլորս տարբեր հանդուրժողականություններ ունենք հզոր 
դեղամիջոցների նկատմամբ, ուստի ես խրախուսում եմ հիվանդներին մնալ 
իրենց հարմարավետության գոտում, երբ որոշում են, թե ինչ դեղաչափ են 
ընդունելու: Մարդկանց մեծամասնության հանդուրժողականությունը շատ 
արագ է ձևավորվում և, միջին հաշվով, նորմալ մարդուն սովորաբար տևում է 
մոտ 90 օր 60 գրամանոց բուժումը ընդունելու համար: 60 գրամ ճիշտ 
արտադրված յուղը, կարծես, ի վիճակի է բուժել քաղցկեղից շատերը, եթե 
հիվանդը ծանր վնասված չէ բժշկական համակարգի կողմից `քիմիաթերապիայի 
և ճառագայթման միջոցով և այլն:

Քիմիաթերապիայի և ճառագայթահարման հետևանքով տառապող 
հիվանդները ավելի շատ յուղ են պահանջում բուժական համակարգի թողած 
վնասը վերացնելու համար: Մեծ մասամբ, երբ մարդը վարժվում է յուղերի 
ազդեցությանը, հիվանդները կարծես հաճույք են ստանում այդ նյութից: Բայց 
այս դեղամիջոցի ոչ կախվածության պատճառով, հաճախ նրանք, ովքեր 
օգտագործում են այդ նյութը, մոռանում են ճիշտ ընդունել իրենց դեղաչափերը: 
Այնպես չէ, որ նավթը նրանց մոռացման պատճառ է դառնում, այլ պարզապես 
այն պատճառով, որ նրանց մարմինները չեն զգում դրա առկայության կարիքը, 
և դա միայն ընդգծում է այն փաստը, որ նյութն իսկապես կախվածություն չի 
առաջացնում: Եթե դա չլիներ, դժվար թե հիվանդը մոռանար իր դեղաչափը 
վերցնելը, քանի որ եթե դա կախվածություն առաջացներ, ութ ժամ հետո նրանց 
մարմինները կաղաղակեին այդ նյութի համար:

Կա՞ն կողմնակի բարդություններ, որոնցից պետք է անհանգստանալ:

Որոշ հիվանդներ հայտնել են, որ այս դեղամիջոցի օգտագործմամբ 
անհանգստություն կամ պարանոյա են զգացել: Այս հարցով զբաղվելու 
ուղիները կքննարկվեն, երբ հարցը մի փոքր առաջ գա այս գրքում:

Կանեփի յուղի հիմնական կողմնակի ազդեցությունները, որոնք ինձ հաղորդվել 
են, լավ առողջություն, երջանկություն և լավ գիշերային քուն են, ուստի ավելին 
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ի՞նչ կարող է որեւէ մեկը խնդրել իրենց օգտագործած դեղամիջոցից:

Շատերն ամեն օր մեծ քանակությամբ դեղամիջոց են ընդունում: Կարո՞ղ է 
դա լավ լինել մարմնի համար:

Ես գաղափար չունեմ, թե ինչու են նրանք, ովքեր ալոպաթիկ դեղամիջոցների 
վտանգավոր կողմնակի ազդեցությունները տեսնում են թմրամիջոցների 
գովազդում, դեռ մտածում էին այդ դեղերը ընդունելու մասին: Թվում է, թե 
անզգուշաբար շատ անհատներ կանեն այնպես, ինչպես բժիշկն է պատվիրում, և 
նույն այդ մարդկանցից շատերը հակված են մերժել կանեփի դեղորայքի 
օգտագործումը: Պարզապես ստի պատճառով նրանք ասել են իրենց 
կառավարությունները և նրանք, ովքեր ստվերում են դեղագործական 
արդյունաբերության հետևում: Կանեփի դեղորայքի օգտագործումից ոչ ոք չի 
մահանում, և ոչ մի վնաս չի պատճառվում: Կցանկանայի, որ ես նույնը ասեի այն 
ամենի համար, ինչ բժիշկներն են մեզ նշանակում, բայց ցավոք, դա հազիվ թե 
այդպես լինի:

Երբեմն այս այսպես կոչված դեղամիջոցների պատճառած տարբեր 
փոխազդեցությունները բավական են մեզ վաղ գերեզմանի մեջ դնելու համար: 
Բայց նույնիսկ եթե մենք անմիջական խնդիրներ չենք ունենում, դրանց 
օգտագործումը դեռ վտանգ է ներկայացնում: Timeամանակի ընթացքում այս 
դեղերի պարունակող քիմիական նյութերն ու թույները կուտակվում են մեր 
մարմնում, և դա կարող է հանգեցնել մեր առողջության լուրջ խնդիրների, որոնք 
հաճախ կարող են հանգեցնել մահվան: Նույնիսկ այնպիսի պարզ բաները, 
ինչպիսիք են ասպիրինի հաբերն, ամեն տարի հազարավոր մարդկանց մահվան 
պատճառ են դառնում: Այնպես որ, ես չեմ կարծում, որ մեզանից որևէ մեկը 
պետք է վստահի դեղագործական արդյունաբերությանը կամ նրանց 
տրամադրած որևէ բանի: Եթե ցանկանում եք տեսնել իրական բուժիչ ուժ, ապա 
դիմեք մայր բնությանը, քանի որ դեղահաբերի գործարանում շատ քիչ բան 
կգտնեք, որը շատ օգուտ կտա:

Ինչպե՞ս են հիվանդները համեմատում կանեփի յուղի կողմնակի 
ազդեցությունները քիմիական դեղամիջոցների հետ:

Իրական համեմատություն չկա կանեփի յուղի և բժշկական համակարգի 
տրամադրած թունավոր քիմիական նյութերի կողմնակի ազդեցությունների 
միջև: Այս նյութերը, որոնք մատակարարում են բժիշկները, այն են, ինչ մենք 
չպետք է ունենանք մեր մարմնում, քանի որ դրանք թունավոր են լյարդի համար: 
Սա նշանակում է, որ այս, այսպես կոչված, դեղամիջոցները չպետք է ընդունվեն, 
քանի որ դրանք կթունավորեն մեր լյարդը և կխաթարեն նրա գործառույթը: 
Բացի այդ, դրանց օգտագործումը կարող է առաջացնել մի շարք այլ 
առողջական խնդիրներ, որոնք կարող են խուսափել, եթե փոխարենը կանեփի 
յուղ օգտագործվեր:

Քիմիական դեղամիջոցների օգտագործմամբ մենք հաճախ ինքներս մեզ 
ենթարկվում ենք կողմնակի ազդեցությունների, որոնք կարող են նույնիսկ ավելի 
վատ լինել, քան այն, ինչ ի սկզբանե բուժվում էր: Որոշ հիվանդներ, ինչպիսիք են 
քաղցկեղը և շաքարախտը և այլն, նույնիսկ ինձ ասացին, որ իրենց վիճակը 
պայմանավորված է այն դեղամիջոցներից, որոնք բժիշկները մատակարարում 
էին: Այսպիսով, պարզ է դառնում, որ հաճախ բժիշկներն իրենք են մասամբ 
պատասխանատու հիվանդի ներկա բժշկական վիճակի համար: Շատ 
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հիվանդներ ինձ մանրամասն նկարագրել են այն սարսափելի կողմնակի 
ազդեցությունները, որոնց հանդիպել են դրանք իրենց նշանակած 
դեղամիջոցներից, ուստի ես կփորձեի հնարավորության դեպքում խուսափել 
դրանց օգտագործումից:

Քանի որ մեր մարմինների քիմիան և մեր հանդուրժողականությունը շատ այլ 
նյութերի նկատմամբ շատ տարբեր են: Հաճախ բժիշկները պատկերացում 
չունեն, թե ինչ ազդեցություն կարող է ունենալ տարբեր քիմիական 
դեղամիջոցների կուտակումը մեր առողջության և բարեկեցության վրա: 
Մեզանից ոչ մեկը նույնը չէ, և տարբեր դեղամիջոցներ, իրարից ոչ պակաս, քան 
թունավոր քիմիական կոկտեյլ են, որոնք որոշ դեպքերում կարող են բոլորովին 
անսպասելի հետևանքներ ունենալ առողջության համար: Այսպիսով, ինչպե՞ս 
կարող է ցանկացած բժիշկ հաշվի առնել բոլոր անհայտները `որոշելու, թե որն է 
անվտանգ և ինչը անընդունելի:

Ես անկեղծորեն կարծում եմ, որ Ալցհեյմերի և շատ այլ հիվանդությունների 
նման պայմանները հաճախ առաջանում են իրենց բժիշկների կողմից 
նշանակված քիմիական նյութերի խառնուրդից: Շատ հիվանդներ պատմել են 
ինձ այն խնդիրների մասին, որոնց բախվել են դեղագործական միջոցների 
օգտագործման հետ, բայց երբ նրանք դադարել են ընդունել այդ նյութերը և 
սկսել են ուտել յուղը, խնդիրները վերացել են: Ամփոփելով ամեն ինչ ՝ եթե 
կանեփի դեղամիջոցները ճիշտ են արտադրվում, դրանք չափազանց անվտանգ 
և անվնաս են օգտագործման համար, սակայն այն, ինչ տրամադրում են 
բժիշկները, դա չէ:

Հնարավո՞ր է համեմատել ալոպաթիկ և էմպիրիկ բժշկության հետևանքները:

Ինչ վերաբերում է ինձ, ապա համեմատություն չկա ալոպաթիկ բժշկության և 
էմպիրիկ բժշկության միջև: Ալոպաթիկ դեղամիջոցը մեծ մասամբ ընդամենը 
վնասակար քիմիական նյութերի և թույների խառնուրդ է, որը ոչ ոք չպետք է 
ընդունի: Էմպիրիկ դեղամիջոցը (դեղամիջոց բույսերից) օգտագործվում է 
հազարավոր տարիներ, իսկ կանեփից ստացված դեղամիջոցներն 
անհամեմատելի են անվտանգության հարցում: Կանեփի խեժերի բուժիչ 
արդյունավետ և անվնաս բնույթը, որից ստացվում է յուղը, կանեփի բույսը 
դարձնում է «բոլոր էմպիրիկ բժշկության թագուհի»:

Տարիների ընթացքում ես շփվել եմ բազմաթիվ հիվանդների հետ, ովքեր վերցրել 
են այն ամենը, ինչ հասանելի էր իրենց պայմանները բուժելու համար, և այն 
բանից հետո, երբ ամեն ինչ ձախողվել էր, նրանք հետո եկան ինձ մոտ: Կարծում 
եմ, որ այն հիվանդները, ովքեր օգտագործել են և՛ ալոպաթիկ, և՛ էմպիրիկ 
դեղամիջոցներ, ավելի իրավասու են իմ փոխարեն խոսել քիմիական 
դեղամիջոցների և կանեփի յուղի տարբերության մասին: Sadավոք, շատերը դեռ 
վախենում են առաջ գալ, այնպես որ ես կարող եմ փոխանցել միայն այն, ինչ 
նրանք հայտնել են:

Այս հիվանդներից շատերն ուղղակիորեն ինձ ասացին, որ շատ ավելի շուտ 
կանեփի յուղ կօգտագործեն, քան իրենց բժիշկների տրամադրած 
դեղամիջոցները: Պարզապես այն պատճառով, որ այն շատ ավելի լավ էր 
աշխատում, ոչ մի տհաճ կողմնակի ազդեցություն չուներ, և կարճ ժամանակում 
շատերը կարող էին վերադառնալ սովորական կյանքին: Նրանք չեն զգացել այս 
ընդգծված բուժիչ ազդեցությունները ալոպաթիկ դեղամիջոցների 
օգտագործման դեպքում և շատերը կարծում են, որ այդ դեղամիջոցները մեծ 
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վնաս են հասցնում: Կարծում եմ, սա խոսում է այն մասին, թե ինչու ես հիմա չէի 
էլ մտածի ալոպաթիկ դեղամիջոցների կիրառման մասին, և մոտ ապագայում, 
կարծում եմ, շատերը կսկսեն նույնը զգալ:

Կա՞ որևէ պատճառ անհանգստանալու THC- ից կախվածությունից:

Կանեփի բույսից քաղվածքները կարող են օգտագործվել նաև այն մարդկանց 
համար, ովքեր վտանգավոր նյութերից կախվածության մեջ դյուրին են 
դարձնում դրանց օգտագործումից հրաժարվելը: Համակարգը մեզ ասում է, որ 
մարիխուանան ունի դարպասի ազդեցություն, ինչը կդրդի այն 
օգտագործողներին դեն նետել իրենց կյանքը և կախվածություն ձեռք բերել 
ծանր թմրամիջոցներից: Նման հայտարարությունները բացարձակ 
անհեթեթություն են: Ինչպե՞ս կարող է կախվածությունը կոտրելու համար 
օգտակար դեղամիջոցը պատճառ դառնալ, որ ինչ -որ մեկը կախվածություն 
ունենա նույն վտանգավոր նյութերից, որոնք առաջացնում են խնդիրը:

Ես կհամաձայնվեի, որ կանեփի յուղը թմրանյութ է, բայց դա հետադարձ 
դարպաս է այն մարդկանց համար, ովքեր տառապում են կախվածությունից, և 
այն օգտագործողներին չի տանում դեպի կործանում, ինչպես մեր 
կառավարություններն էին հավատում: Երբ դուք իսկապես իմանաք, թե ինչ 
կարող են անել այս գործարանից արտադրվող դեղամիջոցները, դուք կիմանաք, 
որ դրա դեղորայքի օգտագործումը անսահմանափակ է:

Այժմ եկեք նայենք կանեփի յուղի չափազանց մեծ չափաբաժնի «կործանարար» 
հետևանքներին: Այս դեղամիջոցը առաջացնում է կիսակոմատոզ վիճակ, որը 
կոչվում է քուն և, երբ արտադրվում է ճիշտ շտամներից, այն նաև շատ ավելի 
արդյունավետ ցավազրկող է, քան մորֆինը: Եթե սովորական մարդը 
չափազանց շատ բաներ ընդուներ, անկասկած, նա բավականին երկար 
ժամանակ քնելու էր, բայց երբ արթնանում էր, նա անվնաս կլիներ և 
կախվածություն չէր ունենա:

Ես այս դեղամիջոցը տրամադրել եմ բազմաթիվ հիվանդների, սակայն ես 
չգիտեմ որևէ պայման, որը կխանգարի հիվանդին այս նյութը օգտագործել ի շահ 
առավելություն. այնուամենայնիվ, ժամանակի ընթացքում կարող ենք պարզել, 
որ կան նրանք, ովքեր չեն կարող: Ես միայն ասում եմ, որ ես չգիտեմ որևէ 
դեղամիջոց, որն ավելի արդյունավետ և անվտանգ է օգտագործման համար, և 
վստահ եմ, որ բժշկական համակարգը չի օգտագործում այն, ինչի մասին նրանք 
կարող են նույնը ասել: Այժմ նայեք կանեփի յուղի հետևանքներին և նայեք, թե 
ինչ ազդեցություն ունի բժշկական համակարգը: Կարծում եմ, դուք 
կհամաձայնվեք, որ կանեփից մեծ քանակությամբ դեղամիջոցներ օգտագործելը 
հենց այն ամենաթեթև արդարացումն է, որը նրանք կարող էին գտնել, երբ 
հաշվի առնեք այն նյութերի վնասակար և վտանգավոր բնույթը, որոնք նրանք 
այժմ օգտագործում են դրա տեղը զբաղեցնելու համար:

Այս դեղամիջոցը կարող է ներծծվել, օգտագործվել տեղական, գոլորշիացվել, 
կամ կարող եք նաև օգտագործել այն մոմերի տեսքով ՝ լավ արդյունքներով: Երբ 
սկսում եք ուտել յուղը, սկզբում ամենալավն են փոքր չափաբաժինները, որոնք 
վերցված են մոտ ութ ժամ ընդմիջումով: Եթե դուք տառապում եք լուրջ 
հիվանդությամբ և ուժեղ ցավազրկող դեղեր եք ընդունում, հնարավորինս արագ 
ավելացրեք ձեր դեղաչափի չափը և փորձեք դադարեցնել այս վտանգավոր 
նյութերի օգտագործումը:
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Նրանց համար, ովքեր կարծում են, որ իրենք առաջնորդության կարիք ունեն, 
քանի որ ձեր բժիշկն էր, ով ձեզ առաջին հերթին կիրառեց այս բոլոր 
կախվածության տհաճ քիմիական նյութերը, խնդրեք նրանց խորհուրդները, թե 
ինչպես լավագույնս դադարեցնել այս նյութերի օգտագործումը: Եթե ձեր 
սեփական բժիշկը չի ցանկանում օգնել, խորհրդատվության համար դիմեք 
բնապաշտ կամ հոմեոպաթ բժիշկ: Անցյալում շատ դեպքերում ես տեսել եմ, որ 
մարդիկ ինքնուրույն հրաժարվում են անհարկի դեղերից ՝ առանց որևէ մեկի 
խորհրդի:

Յուղով բուժումը սկսելուց հետո, շատ հիվանդներ, ովքեր ընդունում են օփիոզի 
վրա հիմնված դեղամիջոցներ, կարող են ակնթարթորեն կիսով չափ կրճատել 
այդ վտանգավոր նյութերի օգտագործումը: Շատ դեպքերում, մեկից երկու 
շաբաթվա ընթացքում հիվանդը կարող է ամբողջությամբ լքել այս դեղերը, և 
նրանք ավելի քիչ կտուժեն դուրսբերման ախտանիշներից:

Այս դեղամիջոցը, իրոք, ոչ թե ձեզ բարձրացնելու, այլ այն է, որ թույլ տաք 
ինքներդ ձեզ բուժվել բնական նյութով, որը վնաս չի պատճառի: Հիմա ինչո՞ւ 
մենք, որպես մարդիկ, պետք է թույլ տանք, որ ուրիշները շարունակեն մերժել 
մեզ այս դեղամիջոցի օգտագործումը: Կանեփի անվճար դեղորայքի 
օգտագործումը մեր ժամանակների ամենակարևոր խնդիրն է, և քանի որ 
այդքան շատերն անօգուտ մահանում են, մնացած բոլոր մտահոգությունները 
համեմատությամբ գունատ են: Կանեփը դեղամիջոց է այն զանգվածների 
համար, որոնք գործնականում ցանկացած մարդ կարող է աճեցնել և 
արտադրել: Այժմ ամբողջ աշխարհում անհամար մարդիկ արտադրում են իրենց 
սեփական դեղամիջոցները և նրանք հասնում են նույն արդյունքներին, ինչ մենք 
նկարագրել ենք մեր տեղեկատվության մեջ: Փոփոխությունների ժամանակը 
մոտեցել է: Խնդրում ենք միանալ մեզ `օգնելու վերջ տալ այսքան մարդկանց 
տառապանքներին և հույս բերել այլապես անհույս աշխարհում:

Կանեփի բույսը դրվեց այս երկրի վրա, որպեսզի մենք բոլորս ազատորեն 
օգտագործենք սննդի, մանրաթելերի, դեղամիջոցների, էներգիայի և բազմաթիվ 
այլ ծրագրերի համար: Վերջին հաշվարկով ՝ այս զարմանահրաշ գործարանից 
կարելի է արտադրել ավելի քան 50,000 տարբեր իրեր: Երբ այդ անօրինական 
սահմանափակումները հանվեն, դա մարդկանց հետ կդնի այն հողում, որտեղ 
նրանք պատկանում են: Եվս մեկ անգամ նրանք կկապվեն բնության հետ և շատ 
ավելի ինքնաբավ կդառնան: Այնուհետև միլիոնավոր աշխատատեղեր կլինեն 
այնտեղ ՝ կանեփի վրա հիմնված արդյունաբերական ձեռնարկություններ 
վերցնելու համար, և կարճ ժամանակում մենք կարող ենք ունենալ կանեփի վրա 
հիմնված տնտեսություն »: Ռիկ Սիմփսոն, կանեփ. Ամենաբուժիչ բույսը

«Երբ ես առաջին անգամ սկսեցի օգտագործել յուղը, ես ունեի« Սարսափելի »
կողմնակի ազդեցություններ, ես պետք է կերած լինեի կես տուփ բլիթ !!! Հա Հա 
Հա !!! Երանի մի քիչ էլ հրաշալի քնեի: Ամեն օր անհամբերությամբ էի սպասում 
գիշերին, որպեսզի կարողանայի քնել: Ես յուղ էի վերցնում 7: 00 -ին քնում մոտ 
9: 30 -ին և քնում մինչև 8: 30 -ը: Հրաշալի !!! ”… Թոմ

«Iավեշտալի է, որ մենք ամեն օր լսում ենք կանեփի խտանյութ ընդունող 
մարդկանց մասին պատմություններ ՝ առանց սարսափելի պատմությունների, 
առանց կախվածության, առանց կողմնակի բարդությունների կամ հարակից 
մահերի, բայց տեղական իրավապահները պայքարում են մարիխուանայի 
մշակման, օգտագործման և վաճառքի դեմ ՝ ի շահ հանրության»: 
անվտանգության մտահոգություններ », ինչը քողարկում է Big Pharma- ին 
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նրանց հավատարմության և« Booze-Baron- ի ֆինանսական 
կաշառակերությունը ՝ սահմանափակելու ԱՄՆ-ում կանեփի 
արդյունաբերության աճը ... »Ռաֆայել

«Այս շաբաթ սկսեցի ձեթ տալ հորս: Շագանակագեղձի առաջադեմ քաղցկեղ, 
որը տարածվել է ոսկորների որոշ բծերի վրա: Առայժմ նա շատ է քնում և 
վերականգնել է իր ախորժակը: Նա ոչինչ չէր ուտում կոկորդի ճառագայթային 
ցավի պատճառով: Նաև նրա անհանգստության մի մասը վերածվել է թվացյալ 
ուրախ շարժումների:

Նա դեռ հիվանդանոցում ցավազրկող դեղամիջոցներ է ստանում, որոնք 
օգտակար են սուր ցավերի համար, մինչև որ իրավիճակը վերահսկողության 
տակ չլինի: Փաստաթղթերը չգիտեն նավթի մասին: Մենք նույնիսկ 
ակնարկեցինք յուղը դեղամիջոցների հետ համատեղելու գաղափարի մասին, 
բայց բժիշկները վերադարձան հրեշավոր կողմնակի ազդեցությունների 
հերյուրանքներով: Wantանկանում էի խնդրել նրանց ցույց տալ մեզ 
ուսումնասիրությունները, բայց չցանկանալ վտանգել հայրիկի ազատ 
արձակումը, քանի որ մեզ «դժվար» են համարում `կասկածի տակ դնելով 
չափազանց վատթարացնող դեղամիջոցների անհրաժեշտությունը:

Ես չէի ցանկանա հիվանդանոցում քաղցկեղի բուժում իմ ամենավատ 
թշնամուն: Ես լսել էի սարսափելի պատմությունները, բայց ես ենթադրում եմ, 
որ ինչ -որ մակարդակով մտածում էի, որ հայրիկի համար ամեն ինչ այլ կերպ 
կլինի: Անկեղծորեն հույս ունեմ, որ ուշ չէ »: Էդմունդ

- Էդմունդ, նրանք ճիշտ էին հավանական կողմնակի ազդեցությունների 
վերաբերյալ, բայց դրանք կառաջանան քիմիական նյութերից, որոնք տալիս են 
նրան, այլ ոչ թե յուղից: Որքան շուտ նրան տուն վերադարձնեք և յուղով լցնեք, 
այնքան ավելի լավ հնարավորություն կստեղծվի: Երբեք ուշ չէ նավթով սկսելը, 
միակ հարցն այն է, թե արդյոք ուշ չէ, որ այն հիվանդությունից առաջ անցնի: 
Բայց դա ուղղակիորեն կապված է այն բանի հետ, թե որքան նավթ կհաջողվի 
մտնել նրա մեջ և որքան արագ:

Սրանով ես չեմ ասում, որ չպետք է հետևել արձանագրությանը կամ որ պետք է 
սկսել հսկայական չափաբաժիններով: Վերցրեք նրան տուն, հետևեք 
արձանագրությանը և թույլ տվեք հույս ունենալ լավագույնի վրա: JB

«Ողջույն, indինդրիչ, ուզում եմ կիսվել յուղի որոշ« կողմնակի 
ազդեցություններից »: Սկզբում ես արդեն որոշ ժամանակ ինքս եմ 
պատրաստում, ինչպես նաև մի քանիսը գնում եմ դիսպանսերում (ինչպես իմը ՝ 
ավելի լավը), ես որևէ հատուկ պայման կամ հիվանդություն չունեմ, 
հավանաբար 2012 թ -ից մոտ 30 մլ եմ ընդունել, այնպես որ ...

* այլևս չեմ կարող ալկոհոլ խմել ... մեկ բաժակ գինի, և ես դուրս եմ եկել: Ես չէի 
փորձում դադարեցնել խմելը, բայց իրականում իմ մարմինն ամբողջությամբ 
մերժում է այն, և իսկապես հաճելի է, որ գլուխը պարզ լինի !!

* Աչքերիս ծիածանը ամբողջովին կանաչ է ... այլևս ոչ մի փոքր շագանակագույն 
կետեր այստեղ և այնտեղ (եթե դուք գիտեք իրիդոլոգիան, այդ փոքրիկ կետերը 
օրգանների անսարքության կամ նույնիսկ մահվան նշան են), ուստի պարզ 
աչքերը նշանակում են մեծ առողջություն: 

* Նույն ազդեցությունը իմ 10 տարեկան հովիվ շան պարզ աչքերի և շատ 
էներգիայի վրա: (Նա ունեցել է մոտ 6 դեղաչափ): Յուղը և բոլոր անսպասելի 
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կողմնակի ազդեցությունները !! Շնորհակալ եմ ձեզ և Ռիկին այս դեղը 
աշխարհին կիսելու ձեր բոլոր ջանքերի համար: Շատ սեր, Էստել »

«Ես կարող եմ ձեզ ասել, որ իմ աղջիկ-շունը (Հովիվ շունը) կաթնագեղձի 
քաղցկեղ ուներ, մեծ ուռուցքներ: Ես նրան օրական 2 կաթիլ էի տալիս գիշերից 
առաջ: 3 շաբաթվա ընթացքում ԲՈԼՈՐԸ ՄԵԻ !!! (Դա նման է կրծքագեղձի 
քաղցկեղի մարդկանց `զգայուն էստրոգենի նկատմամբ): ԵՎ դա փրկեց 
ընկերուհուս կյանքը, նա միզապարկի քաղցկեղ ուներ. ՇԱՏ ԵՐPԱՆԻԿ, որ 
կարողանամ օգնել մարդկանց և կենդանիներին »: Դոլի

«Ես իմ երեք շներին էլ օրական մեկ կաթիլ ձեթ եմ տալիս ՝ որպես քաղցկեղի 
կանխարգելում ՝ նախկինում քաղցկեղից յուրաքանչյուր շուն կորցնելուց հետո»: 
Ռոջեր

«Ես պարզապես գրել էի անցյալ շաբաթ նավթի վրա փսխման մասին: Ես 
վերջապես կանգ առա և դեռ օգտագործում եմ նույն նավթի խմբաքանակը: 
Հիմա ինձ հիանալի եմ զգում: Կարծում եմ, որ ես իմ համակարգից դուրս էի 
հանում բոլոր դեղագործական դեղերը: Դա տխուր փորձ էր, բայց դետոքսինգը 
երբեք հաճելի չէ »: Ռոբին

«Հաստատ չգիտեմ, բայց իմ ենթադրությամբ կլինի, որ դուք շատ շուտ 
վերցրեցիք: Կա այնպիսի բան, ինչպիսին է չափազանց բարձրացումը, և դա 
կարող է ստիպել որոշ մարդկանց փսխել: Ես դա գիտեմ անձնական փորձից: 
(Ես պարզապես հասկացա, որ հնչում էր ինչ -որ կերպ նվաստացուցիչ, ես դա 
այդպես չէի ուզում): »Թինա

«Թինա, ես նույնպես մտածեցի դրա մասին և շատ հարցեր ունեի, թե ինչու եմ 
այդքան հիվանդ: Ես իսկապես հավատում եմ, որ դա դետոքս էր, քանի որ այն, 
ինչ ինձ հետ պատահեց անցյալ դեկտեմբերին: Իմ ուռուցքաբանը ինձ ասաց, որ 
ես գտնվում եմ «վերջին փուլերում», որ ես վերջացել եմ յուղով և ունեմ 
ometոմետայի IV դեղամիջոց, որն օգնում է ամրացնել իմ ոսկորները: Պարզվեց, 
որ յուղն աշխատում էր որպես ալերգիայի հաբ և ինձ փրկում էր ometոմետայի 
ազդեցությունից: Յուղից դուրս եկա, ես անորեքսիկացա, շատ ցավ ունեի, քանի 
որ «ometոմետան» մտնում էր ոսկորներս և փսխում, դողում և հոսպիտալացվել:

Այդ դեպքից ի վեր ես նույնիսկ չէի կարող նստել հնդկական ոճով, քանի որ 
հոդերս ու ազդրերս շատ են ցավում: Երբ նորից սկսեցի յուղը, սկզբում ես լավ 
էի, բայց հետո աստիճանաբար հիվանդացա: Հետո ես իսկապես հիվանդացա, և 
երբ օրերով փսխում էի և թշվառ, ինչ -որ տարօրինակ բան տեղի ունեցավ, իմ 
բոլոր հոդերը մաքրվեցին, և ես 6 ամսից հետո այլևս համատեղ ցավ չունեմ: Ես 
կրկին ճկուն եմ: Ես կարող եմ միայն հավատալ, որ նավթը հանել է իմ հոդերը, 
որը կարող է ձեզ հետ մնալ մեկ տարի »: Ռոբին

«Շատ կարևոր է հնարավորինս շուտ տերմինալ հիվանդի հասցնել 
հնարավորինս շատ: Տերմինալ հիվանդներից շատերը ենթարկվել են 
քիմիաթերապիայի/ճառագայթման, ցավազրկողների և այլն: Համոզվեք, որ այն 
պատրաստված է ճիշտ և սկսեք որքան հնարավոր է շուտ, և ես չեմ դադարեցնի 
այն գոնե մինչև քաղցկեղի լիակատար անհետացումը »: Բոնի

«Երբ ձեր բժիշկները ձեզ ասում են ՝« դուք վերջնական եք », չէ՞ք ցանկանա 
փորձել այն, ինչ կա այնտեղ: Մտածեք դրա մասին ... Նման ախտորոշումից 
հետո ի՞նչ ունեք կորցնելու: Ես մի զարմուհի ունեմ, որն այսօր ողջ է ... այս յուղի 
պատճառով ... Ավելին ասելու կարիք ունե՞մ »: Քերոլ
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«Դա ես եմ նրա զարմուհին: Դա իսկապես աշխատեց »: Anոաննա

«Ես կիսամարաթոն եմ անցկացրել, 5000 դոլար եմ հավաքել քաղցկեղի 
հետազոտության համար: Ես չգիտեի, որ արդեն գոյություն ունի անպիտան 
բուժում, և նրանք դա ինձ չեն տա: Նրանք ինձ երկու անգամ իսկապես ուժեղ 
քիմիաթերապիա տվեցին: Նրանք փչացրին իմ լյարդը; նրանք փչացրին 
երիկամներս: Նրանք ինձ տուն ուղարկեցին մահանալու անցյալ տարվա 
ապրիլին: Նրանք ասացին, որ ես չեմ ապրի վեց շաբաթ: Եվ ահա ես այսօր եմ, 
դեռ կենդանի, քանի որ ես իմացա, թե ինչպես պատրաստել իմ սեփական 
դեղամիջոցը, որպեսզի կարողանայի այսօր այստեղ լինել:

Մենք պետք է բոլորին պատմենք այս բուժման մասին: Բոլորը պետք է իմանան. 
Կան իրական բժշկական մարիխուանա ապրանքներ, որոնք կօգնեն ձեզ ապրել 
և կօգնեն ձեր ընկերներին ապրել քաղցկեղով: Բոլորը պետք է իմանան. Ոչ ոք 
չպետք է մահանա քաղցկեղից: Կա բուժում, միշտ եղել է բուժում: Նրանք 
պարզապես ... Big Pharma- ն թույլ չի տա մեզ ունենալ: Ինչպե՞ս են նրանք 
համարձակվում: Քաղցկեղի հետազոտությունը բազմամիլիարդանոց 
արդյունաբերություն է ... Իսկ ինչո՞վ են նրանք զբաղված: Նրանք իմ նմաններին 
սպանում են իրենց թմրանյութերով: Դա հիմարություն է: Կա բուժում: Phoenix 
Tears նավթը գործում է: Ասա բոլորին: Խնդրում եմ »: Anոաննա

«Բարև, ես հավատում եմ յուղին և այժմ այն օգտագործում եմ քաղցկեղով 
հիվանդ մայրիկիս համար, բայց մի հարց ունեմ, դուք ասում եք, որ այն պետք է 
սպառվի 2 ունցիա երեք ամսվա ընթացքում, բայց մայրիկս հիվանդության 
պատճառով շատ թույլ է և վերցված է ընդամենը մեկ ունցիայի դիմաց և 
պատրաստվում է հանդիպել երեք ամիս, բայց դեռ ընդունում է այն, և ես ուզում 
եմ իմանալ, արդյոք դա նույն ազդեցությունն է, քանի որ դուք ասել էիք, որ դա 
պետք է լինի երեք ամսից: Խնդրում եմ պատասխանեք ինձ 
հաղորդագրությանը, քանի որ անհանգստացած եմ »: Էսմերալդա

«Շատ մի անհանգստացեք, թե որքան է նա վերցրել մինչ այժմ: Պարզապես 
շարունակեք նրան ստիպել մի փոքր ավելի ուտել: Ասա նրան, որ ավելի մեծ 
կտոր ուտի, քան երբևէ ուներ, երբ գիշերը քնի, կամաց -կամաց կկարողանա 
ավելի շատ ուտել: Համոզվեք, որ նա ավելի մեծ չափաբաժին է ուտում գիշերը, և 
նա ավելի արագ կբարձրացնի հանդուրժողականությունը: Հայրս նույն բանն 
արեց առաջին երեք ամիսներին: Նրանից երկար ժամանակ պահանջվեց, մինչև 
նա կարողանար ուտել օրական կես գրամից ավել, և քաղցկեղը անհետանում էր 
նույնիսկ այն ժամանակ, երբ նա հազիվ ուտում էր օրական 1/4 գրամ (ուռուցքը 
փոքրանում էր): Այժմ նա օրական մոտ մեկ գրամ է և 10 ամսվա ընթացքում 
կերել է ավելի քան հարյուր գրամ: Հաջողություն!" Joseոզե

Դեղերի փոխարինում

«Յուղի հետ ունեցած իմ փորձով ես անձամբ չգիտեմ մի դեղագործական 
դեղամիջոց, որը ես պատրաստ կլինեի օգտագործել: Ես դրա համար մի քանի 
պատճառ ունեմ, բայց հիմնականն այն է, որ դրանք անհրաժեշտ չեն: Ձեր 
մարմինը կարող է մշակել միայն այն, ինչ ձեր նախնիները նախկինում ուտում 
էին. պատրաստ չէ մշակել ցանկացած տեսակի քիմիական նյութեր, և 
քիմիական նյութերի սպառումը, ի վերջո, դժվարությունների կհանգեցնի: 
Նրանք կարող են օգնել այն վիճակի հետ, որից դուք այժմ տառապում եք, բայց 
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գինը հետագայում կվճարեք: Յուղը ռեզոնանսվում է մարդու ԴՆԹ -ի հետ և 
օգնում է վերածնել և երիտասարդացնել բջիջները ամբողջ մարմնում: Յուղը 
ընտրովի է գործում և հարձակվում է այն ամենի վրա, ինչը վատառողջ է ձեր 
մարմնում: Բացի այդ, նավթը չի արտադրում վնասակար կողմնակի 
բարդություններ: Մի փոքր չափազանցված, մենք սիրում ենք ասել, որ յուղի 
օգտագործման միակ կողմնակի ազդեցությունը քունն է, երջանկությունը և 
առողջությունը: Չի կարելի ասել, որ հիվանդը չի զգա մարմնի և մտքի անսովոր 
վիճակներ, հատկապես, երբ նրանք ավելի շատ յուղ են ընդունում, քան սովոր 
էին ընդունել: Բայց նույնիսկ եթե դա անում են, եթե նրանք օգտագործում են 
բարձրորակ կանեփի յուղ, նրանք պարզապես կգնան քնելու և քնելու: Նավթի 
հետևանքների դեմ պայքարելու իմաստ չկա, ավելի լավ է պարզապես թողնել, որ 
այն աշխատի և հոսի դրա հետ միասին: «JB

«Լավ, ես պետք է կիսվեմ սա: Ես նավթ եմ ստացել մեկ այլ նահանգի 
ընկերներիցս: Առաջին նյութը, որ վերցրեցի, դիսպանսերից էր, և ես զգացի, որ 
այն այն չէ, ինչ պետք է լիներ: Ես բավականին լավ չափի դոզա էի ընդունում 
ամեն մի քանի ժամը մեկ, և թվում էր, թե դա շատ բան չէր անում: Երբ երեկ 
ընկերոջիցս ստացա իրերը, ես մտածեցի, որ կարող եմ վերցնել նույնքան 
գումար, որքան դիսպանսերի պարագաներից: Տղա՛ս, ես սխալվեցի: Բոլորը չեն 
կատակում, երբ ասում են ՝ դանդաղ սկսիր: Երբ ունես իսկական իրեր, դա 
հաստատ հզոր է: Unfortunatelyավոք, ես ընդհանրապես լավ փորձ չունեի, 
հիմնական պարանոյան և ամբողջ գիշեր քնել չկարողացա: Իրականում որդիս 
պետք է մոտենար և ինձ «դաստիարակեր»: Ես այսօր շատ հոգնած եմ և դեռ 
զգում եմ դրա հետևանքները, ուստի, հավանաբար, որևէ մեկը այսօր չեմ 
ընդունի, և եթե դա անեմ, դա կես բրնձի պակաս կլինի: Կարծում եմ, լավ 
կողմերից ես այս առավոտ ցավ չունեմ:

- Քեյսի, լոլ: Հավանաբար, նոր խմբաքանակի մեջ կա որոշ սատիվա, այնպես որ 
փորձեք ձեռք բերել ևս մեկը: Մեր առաջարկած նավթից ստացված նավթը դա չի 
անում: Ես կփորձեի ձեր վերցրածի նոր խմբաքանակը կամ կեսը: Այս տհաճ 
զգացումները երբեմն կարող են առաջանալ ինչ -որ մեկի մոտ, բայց երբ 
սովորեք, թե ինչպես վարվել դրա հետ, դա մեծ խնդիր չի ներկայացնում, ինչպես 
հավանաբար կարող է հաստատել ձեր դայակը:

Բայց նորից, ինչպես ասում եմ, հավանաբար յուղի մեջ ինչ -որ էներգիա 
հաղորդող սատիվա կա: Բայց գուցե այն ավելի լավ ցավազրկող ազդեցություն 
ունի, քան նախորդ յուղը: Փորձեք ավելի քիչ վերցնել և տեսեք, թե ինչպես է այն 
աշխատում: Եթե դա ձեզ դուր չի գալիս երկրորդ անգամ, տվեք ձեր որդուն 
հանգստյան նպատակով կամ օգտագործեք այն տեղական (գեղեցկության և 
այլնի համար) և խնդրեք նրան ստանալ ինչ -որ ավելի հզոր և հանգստացնող 
բան, որը կհամապատասխանի մեր մեջ նշված պահանջներին: 
«Ուղղություններ»: Լավագույն մաղթանքներով, JB

«Այն աշխատում է բոլոր տեսակի հիվանդությունների և հիվանդությունների 
դեպքում: Եթե դուք այն ընդունում եք, զգույշ եղեք կալիումի մակարդակից, 
քանի որ այն կարծես նվազում է որոշ մարդկանց մոտ: Երիկամների, լյարդի և 
սրտի խնդիրներ ունեցող բոլորի համար վերականգնող ազդեցության համար 
դիտեք գեղձային հավելումներ ՝ RSO- ի և q10- ի հետ միասին »: Մատթեոս

«Միայն կանաբինոիդները կարգավորում են բջիջները: Վերքերի համար 
նախատեսված քսուքների/նյութերի մեծ մասն ախտահանիչ են և միայն 
փորձում են իդեալական իրավիճակ ստեղծել մարմնի բուժման համար: 
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Կաննաբինոիդները հակաբակտերիալ / հակասնկային / հակավիրուսային են և 
այլն: Այլ կերպ ասած, ավելի քիչ հավանական է, որ վերքերի վրա 
կաննաբինոիդների օգտագործման սպիներ լինեն, քանի որ բջիջները 
կարգավորվում են հետևյալ տրամաբանությամբ.

Մի փոքր վնասվա՞ծ եմ: - Այո = Բջիջի վերամշակման/վերանորոգման 
ինքնաֆագիա: Շա՞տ եմ վնասվել: - Այո = բջիջների ծրագրավորված մահ 
(ապոպտոզ)

Արդյո՞ք ես անցել եմ ըստ ամսաթվի - Այո = ծրագրված բջջային մահ 
(ապոպտոզ)

Արդյո՞ք ես չափազանց վնասված եմ: Այո = նեկրոզ: Երբ վնասն այնքան ուժեղ է, 
եթե կաննաբինոիդները չեն կիրառվում այդ տարածքի վրա, արյան մեջ էնդոգեն 
կաննաբինոիդները սովորաբար չեն կարողանում հասնել բջիջներին և 
կարգավորել դրանք, և դա կհանգեցնի փտած մարմնի / նեկրոզի:

Սովորաբար քաղցկեղը առաջանում է վնասված բջիջից, որը մնում է 
չկարգավորված, քանի որ դրա CB ընկալիչները չեն գործում վնասների 
պատճառով:

Այն նյութերը, որոնք հայտնի են, որ առաջացնում են քաղցկեղ, սովորաբար այն 
նյութերն են, որոնք դանդաղ են դուրս գալիս մարմնից և բջջային մշտական 
վնաս են պատճառում իրենց ճանապարհորդության ընթացքում:

Որքան հաճախ են բջիջները վնասվում, այնքան մեծ է հավանականությունը, որ 
բջիջը գոյություն կունենա ՝ առանց գործող CB ընկալիչների »: Սքոթ

Յուղով քաղցկեղ բուժելը

Դատելով ձեր բուժած հիվանդների թվի դիտարկումներից ՝ արդյո՞ք յուղն 
արդյունավետ է քաղցկեղի բոլոր տեսակների համար, թե՞ տեղյակ եք 
քաղցկեղի որևէ տեսակի մասին, որը դա չի օգնի:

«Յուղը արդյունավետ է մաշկի բոլոր տեսակի քաղցկեղների բուժման համար և, 
որքանով որ ես գիտեմ, նույնը վերաբերում է ներքին քաղցկեղին և այլ 
բժշկական պայմաններին: Բոլոր տեսակի բժշկական խնդիրներով տառապող 
հիվանդների հետ տարիների փորձից հետո: Ազնվորեն կարող եմ ասել, որ ես 
չգիտեմ որևէ պայմանի մասին, որի դեպքում յուղը արդյունավետ բուժում չէ:

Բարձրորակ կանեփի յուղը, երբ պատրաստված է և օգտագործվում է իմ 
հրահանգների համաձայն, կարծես աշխատում է քաղցկեղի բոլոր տեսակների 
վրա, և ես տեղյակ չեմ որևէ տեսակի քաղցկեղի մասին, որը բուժելը 
արդյունավետ չէր լինի: Որոշ ժամանակ առաջ ես լսել էի մի ուսումնասիրության 
մասին, որը պնդում էր, որ THC- ն կարող է որոշակի տեսակի քաղցկեղ 
առաջացնել, բայց ես կարծում եմ, որ սա ավելի շատ քարոզչություն էր, որը 
ուղղված էր հասարակությանը ճշմարտությունը չսովորելուն: Կարող եմ միայն 
ասել, որ այս ուսումնասիրությունը պետք է թերի լինի, և ես այժմ կբացատրեմ, 
թե ինչու եմ եկել այս եզրակացության:

Պարզ ասած ՝ հետազոտությունների մեծ մասն ասում է, որ քաղցկեղը 
պարզապես մուտացիայի ենթարկվող բջիջներ են, որոնք թույլատրվել են 
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բազմապատկվել հիվանդի մարմնում առկա հիմնախնդրի պատճառով: THC- ն 
սպանում է մուտացիայի ենթարկված բջիջները: Այսպիսով, ինչպե՞ս կարող է 
THC- ն արտադրել հենց այն բջիջները, որոնք այն այնքան լավ է ոչնչացնում:

Եթե դուք փնտրում եք բուժումներ, որոնք կարող են քաղցկեղ առաջացնել, մի՛ 
նայեք քիմիաթերապիայից և ճառագայթումից: Այս երկու, այսպես կոչված, 
«բուժումները» շատ քաղցկեղածին են, ուստի, այլ կերպ ասած, դրանք կարող են 
և առաջացնում են քաղցկեղ: Նույնիսկ CT սկանավորումն է մարմինը 
ենթարկվում ճառագայթման զանգվածային դոզայի: Radառագայթումը 
հանգեցնում է բջիջների մուտացիայի, և դա այն է, ինչ մեզ բոլորիս ասել են, որ 
քաղցկեղը մուտացիաների բջիջներն են »: Ռիկ Սիմփսոն, կանեփ. Ամենաբուժիչ 
բույսը

Կարո՞ղ է յուղը օգտագործվել քիմիաթերապիայի 
և ճառագայթման հետ մեկտեղ:

«Երբ հիվանդներն ինձ տալիս են այս հարցը, ես ասում եմ, որ այո, նավթը կարող 
է օգտագործվել քիմիաթերապիայի և ճառագայթման հետ մեկտեղ: Ես կասկած 
չունեմ, որ այս յուղի օգտագործումը շատ օգտակար կլինի և դա նրանց ավելի 
լավ հնարավորություն կտա գոյատևել նման բուժման հետևանքներից: 
Այդուհանդերձ, ինչո՞ւ ճիշտ մտածողներից մեկը նույնիսկ մտածում է 
քիմիաթերապիա և ճառագայթում ընդունելու մասին:

Քիմիան և ճառագայթումը չեն բուժում քաղցկեղը, դրանք առաջացնում են այն, 
իսկ նախկինում ես հրաժարվել եմ նավթ տրամադրել այն մարդկանց, ովքեր 
նախատեսում են նման բուժում իրականացնել: Ինչու՞ ես պետք է ռիսկի դիմեմ 
բանտ նստել ՝ յուղ արտադրելու համար այն մեկի համար, ով նախատեսում է 
նման բուժումներ ձեռնարկել բժշկական համակարգից: Եթե մարդը որոշում է 
քիմիաթերապիա կամ ճառագայթում վերցնել, անպայման դա իր ընտրությունն 
է: Բայց իմ տեսանկյունից ես կարծում եմ, որ հիմարություն կլինի իմ կողմից 
բուժում տրամադրելը, եթե այդ անձինք այնքան մտադիր են թույլ տալ, որ 
բժշկական համակարգը թունավորի նրանց: Դա նման է հակաթույն 
մատակարարելուն ՝ հիվանդի երակներում թույն մղելիս:

Նախկինում ես այս դեղամիջոցը տրամադրել եմ այն հիվանդներին, ովքեր 
ցանկանում են արդյունավետ բուժում, որը չի վնասի և նրանց ապրելու շատ լավ 
հնարավորություն է տալիս: Բայց ես համարում եմ, որ այն, ինչ տրամադրում է 
բժշկական համակարգը, ավելի շատ վերաբերում է սպանությանը, քան 
բժշկությանը: Դա է պատճառը, որ ես ասում եմ լուրջ բժշկական պայմաններ 
ունեցող մարդկանց վերցնել յուղը և հեռու մնալ բժշկական համակարգից և 
իրենց բժիշկներից:

Եթե բժշկական մասնագետները չսկսեն ռացիոնալ վարվել քաղցկեղի բուժման 
նկատմամբ, ես կարծում եմ, որ հիվանդը ավելի լավ է ընդհանրապես չխնդրի 
նրանց խորհրդատվությունից: Այն, ինչ բժշկական համակարգն ի վերջո տալիս 
է, սովորաբար շատ ավելի մեծ վնաս է հասցնում, քան օգուտը և նվազեցնում է 
հիվանդի գոյատևման հնարավորությունը: Քիմիոթերապիայի և 
ճառագայթման հետևանքով պատճառված և թողած վնասը շատ դեպքերում 
կհանգեցնի հիվանդի մահվան, եթե նրանք մեծ քանակությամբ յուղ չեն 
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ընդունում իրենց թունավորվելու համար: Մարդկանց ճնշող 
մեծամասնությունը, ովքեր քիմիաթերապիա և ճառագայթում են ընդունում, 
մահանում են այն հետևանքներից, որոնք առաջացնում են այս բուժումները և 
ոչ թե այն քաղցկեղից, որի համար նրանք բուժվում էին:

Ինչպես ասացի, իմ փորձից իբր յուղը գործում է քաղցկեղի բոլոր տեսակների 
վրա, բայց ես ունեցել եմ մի քանի հոգի, ովքեր ձեռք են բերել բուժումը, իսկ 
հետո հրաժարվել են այն ընդունելուց: Ես չեմ կարող այլ կերպ բացատրել նրանց 
վարքագիծը, քան ասել, որ ի վերջո, թվում է, թե նրանք պատրաստ չէին խզել 
բժշկական համակարգը: Միայն քչերն են եղել, ովքեր դա արել են և, որքանով 
տեղյակ եմ, ի վերջո այս բոլոր հիվանդները մահացան: Մաղթում եմ, որ ես 
կարողանայի բացատրել, թե ինչու են մարդիկ անում այն, ինչ անում են, և ինչու 
են այդքան անխոհեմ իրենց կյանքում: Բայց եթե նրանք պատրաստ չեն 
ինքնակրթվել այն մասին, թե ինչ է նախատեսում իրենց բժշկական համակարգը, 
ես ակնկալում եմ, որ դա կշարունակվի »: Ռիկ Սիմփսոն, կանեփ. Ամենաբուժիչ 
բույսը

Հաջողությո՞ւն քաղցկեղով հիվանդների համար:

«Երբ մարդիկ գալիս են ինձ մոտ քաղցկեղի ախտորոշմամբ, և նրանք 
հրաժարվում են քիմիաթերապիա կամ ճառագայթում ընդունելուց, գրեթե 
տրված է, որ նրանք կարող են բուժվել, եթե չսպասեն մինչև մահվան դռան մոտ 
բուժում անցնեն, կամ նրանք հրաժարվեն յուղը ճիշտ ընդունեք:

Բժշկական համակարգի կողմից վատ վնասվածների մոտ 75% -ի դեպքում 
քաղցկեղը կարող է հակադարձվել, եթե նրանք ճիշտ ընդունեն յուղի բուժումը: 
Այնուամենայնիվ, կան մոտավորապես 4 -ից 1 -ը, ովքեր այնքան վատ են 
վնասվել, որոնցից լավագույնը կարելի է հուսալ, դա նրանց կյանքի ավելի լավ 
որակ տալն է, քանի դեռ նրանք մեզ հետ են: Բայց այս իրավիճակում գտնվող 
հիվանդների համար նավթի ընդունումը դեռ լավ իմաստ ունի, քանի որ դա 
մեծապես կթեթևացնի նրանց տառապանքը և հաճախ նրանք կապրեն 
սպասվածից շատ ավելի երկար:

Նույնիսկ եթե դուք կարող եք բուժել քաղցկեղը, ի վերջո քիմիաթերապիայի և 
ճառագայթման հետևանքով վնասը հաճախ կհանգեցնի հիվանդի մահվան, եթե 
պատճառված վնասը չվերականգնվի: Այս անձինք չեն մահանում քաղցկեղից. 
նրանք իրականում մահանում են այսպես կոչված «բժշկական բուժումներից», 
որոնք նրանք ստացել են բժշկական համակարգից: Ինչպես տեսնում եք, 
կանեփի յուղն իսկապես զարմանալի հաջողության մակարդակ ունի, 
հատկապես, երբ բժիշկներ ներգրավված չեն: Բայց եթե բժշկական համակարգը 
սկսեր խելամիտ վարվել և օգտագործել այս դեղամիջոցը, ինչպես հարկն էր, ես 
կարծում եմ, որ գոյատևման մակարդակը կարող է էլ ավելի բարձրանալ:

Ձեր իմացած քանի՞ հոգի է բուժվել յուղով:

2003 թ. -ից ես այս յուղը տրամադրել եմ մոտ 5000 մարդու, ովքեր տառապում 
էին բոլոր տեսակի բժշկական խնդիրներով: Այս հիվանդներից շատերը ունեին 
մի շարք բժշկական խնդիրներ, որոնց անհրաժեշտ էր ուշադրություն դարձնել, 
սակայն մեծամասնությունը հսկողության տակ էին վերցվել կամ բուժվել այս 
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յուղի օգտագործմամբ: Այս դեղամիջոցի անօրինական կարգավիճակի 
պատճառով ես գրառումներ չեմ պահել, բայց վստահ եմ, որ տեսել եմ 
հարյուրավոր մարդկանց, ովքեր բուժվել են արտաքին և ներքին քաղցկեղով, 
գումարած բազմաթիվ այլ պայմաններ:

Բացի այդ, ես ամեն շաբաթ ստանում եմ հսկայական թվով էլ. Նամակներ 
ամբողջ աշխարհից ՝ ասելով, թե որքանով է այս յուղը օգնել հեռավոր 
երկրներում գտնվող հիվանդներին: Երբ մենք տեղադրեցինք հրահանգները մեր 
կայքում և դուրս բերեցինք «Փախիր բուժումից» վավերագրական ֆիլմը, որտեղ 
ամենուր բացատրում էինք անհատներին, թե ինչպես են նրանք կարող իրենց 
բուժել, դա մեծ ուշադրություն գրավեց, և շատերն օգտագործեցին այս 
տեղեկատվությունը ՝ կարիքավորներին դեղորայք տրամադրելու համար: որ 
աշխատեց: Քանի որ այս յուղն այնքան հեշտ է արտադրվում, աշխարհում 
արդեն անհայտ թվով մարդիկ զգացել են դրա օգուտները, և ես հույս ունեմ, որ 
մոտ ապագայում մենք բոլորս կունենանք նույնը անելու ազատությունը »: Ռիկ 
Սիմփսոն, կանեփ. Ամենաբուժիչ բույսը

Երբևէ արդյո՞ք ուշ է սկսել նավթի 
օգտագործումը:

«Երբեք ուշ չէ սկսել այս զարմանահրաշ դեղամիջոցի օգտագործումը: Նույնիսկ 
այն մարդիկ, ովքեր շատ են տուժել բժշկական համակարգից, դեռևս 
ապաքինվելու մեծ հնարավորություն ունեն: Մենք թոքի քաղցկեղով մի պարոն 
ունեինք, ով հիվանդանոցում էր, և բժիշկները նրան քսանչորս ժամ կյանք էին 
տվել: Չնայած բժշկական համակարգի հակառակությանը, որդին նրան մեծ 
չափաբաժին յուղ տվեց, և նա հաջորդ օրը դուրս եկավ հիվանդանոցից: Մոտ 
տասնհինգ ամիս անց այս 83-ամյա վետերանը, իրոք, մահացավ, բայց ոչ թոքերի 
քաղցկեղից, նա մահացավ սրտի արդեն գոյություն ունեցող հիվանդության 
պատճառով, որը տառապում էր տարիներ շարունակ: Ապրած լրացուցիչ 
ամիսների ընթացքում նա վայելում էր կյանքի լավ որակը և մահանում էր քնում ՝ 
առանց ցավերի: Մի՞թե դա ավելի լավ չէ, քան հիվանդանոցում մահանալը, 
թոքերի քաղցկեղից սեփական հեղուկի մեջ խեղդվելը:

Մենք մեծ արդյունքներ ենք գրանցել 4 -րդ փուլի քաղցկեղով հիվանդների 
բուժման մեջ, որոնցից կյանք չէր սպասվում: Իհարկե, մենք չէինք կարող փրկել 
բոլորին, բայց մի բան հաստատ է, որ մենք փրկեցինք շատ ավելին, քան 
բժշկական համակարգը կարող էր նրանց խելագար վերաբերմունքով և 
գոյատևման անմխիթար տեմպերով: Ինչպես ավելի վաղ նշեցի, այս յուղն 
արդյունավետ է քաղցկեղի բոլոր տեսակների բուժման համար, սակայն թոքերի 
քաղցկեղով և լեյկեմիայով տառապողների մոտ այն արդյունքները, որոնք 
իսկապես ապշեցուցիչ էին: Հաճախ, քաղցկեղի այս տեսակները շատ կտրուկ են 
արձագանքում յուղի բուժմանը և հիվանդների համար անսովոր չէ, որ ամեն օր 
իրենց պայմանների բարելավումներ են նկատվում:

Ես միշտ խրախուսում եմ նրանց, ովքեր նավթ են ընդունում, որքան հնարավոր 
է արագ այն ներթափանցել իրենց համակարգ: Գաղափարն այն է, որ որքան 
արագ նրանք կարողանան իրենց օրգանիզմ ներթափանցել THC- ով բեռնված 
յուղը, այնքան ավելի արագ նրանք կարող են բուժել իրենց քաղցկեղը և այլ 
հիվանդություններ: Սա կապահովի, որ հիվանդը գոյատևելու շատ ավելի մեծ 
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հնարավորություն ունենա, բայց միևնույն է, նրանք չեն տուժի:

Կյանքին սպառնացող լուրջ պայմաններ ունեցողներին ասում եմ. «Յուղը կամ 
կփրկի ձեր կյանքը, կամ կթեթևացնի ձեր ելքը»: Նույնիսկ եթե հիվանդը 
իսկապես մահանա, նրանք դա կանեն արժանապատվորեն, և բոլոր այդ 
սարսափելի ցավազրկող դեղամիջոցների ազդեցությունից կարելի է խուսափել: 
Մեր նպատակն է փրկել որքան հնարավոր է շատ, բայց նրանցից, ովքեր 
օգնության չեն հասնում, դեռ հաճելի է իմանալ, որ նրանք ստիպված չեն լինի 
անցնել ցավալի տանջալից մահվան միջով, ինչպես մյուսները, ովքեր նույն 
պայմաններով պետք է դիմանան հիվանդանոցներում »: Ռիկ Սիմփսոն, կանեփ. 
Ամենաբուժիչ բույսը

Արդյո՞ք ոմանք ավելի դժվար են բուժել, քան 
մյուսները:

«Մարդիկ, ովքեր ամենադժվարն են բուժվում, նրանք են, ովքեր թույլ են տվել 
իրենց լուրջ վնաս հասցնել բժշկական համակարգի կողմից: Քիմիաթերապիան 
և ճառագայթումը երկուսն էլ քաղցկեղածին բուժում են, այլ կերպ ասած `դրանք 
քաղցկեղ են առաջացնում: Եթե հիվանդը կարողանա գոյատևել այսպես կոչված 
բուժումներից, ապա նա կարող է ականատես լինել ուռուցքի չափի նվազմանը: 
Բայց, ի վերջո, այս բուժումներն այնքան են թունավորում մարմինը, որ նրանց չի 
մնում պաշտպանելու իմունային համակարգ: Սա բուժման հետ կապված 
քաղցկեղածին ազդեցությունների հետ մեկտեղ օգնում է քաղցկեղը տարածել 
մարմնի այլ վայրերում:

Քանի որ հիվանդն այլևս չունի իմունային համակարգ, որը պատշաճ կերպով 
գործում է նրանց պաշտպանելու համար, նրանք այժմ ի վիճակի չեն 
պաշտպանվել իրենց բազմաթիվ մահկանացու բժշկական խնդիրներից: 
Rationանկացած բանական մարդ չպետք է խնդիրներ ունենա հասկանալու, թե 
ինչու բժշկական համակարգի կողմից տրամադրվող բուժումները չեն գործում: 
Այնուամենայնիվ, բժիշկները շարունակում են մեզ ասել, որ արդյունավետ 
բուժման այլ ձևեր չկան: Կարծում եմ, սա ապացուցում է, որ եթե դուք 
բավականաչափ գումար եք վճարում բժիշկներին և այլ մասնագետներին `ինչ -
որ բան չհասկանալու համար, շատ դեպքերում նրանք հաճույքով են կատարում:

Պետք է նշեմ նաև այն փաստը, որ բավականին հաճախ հիվանդներն արդեն 
ընդունում են դեղամիջոցներ, որոնք արգելափակում են իրենց 
կաննաբինոիդային ընկալիչները կամ խանգարում են էնդոկաննաբինոիդ 
համակարգի աշխատանքը: Նման դեղամիջոցները ներառում են Remonabant, 
Surinabant, Taranabant և Ibipenabant, ընդամենը մի քանիսը նշելու համար: Քանի 
որ առաջին հերթին բժիշկներն էին սահմանում այդ նյութերը, ես կարծում եմ, որ 
սա մի բան է, որը պետք է քննարկվի նրանց հետ: Սա պատճառներից մեկն է, որ 
ես հիվանդներին ասում եմ, որ հնարավորինս շուտ հրաժարվեն քիմիական 
դեղերից: Եթե ձեր կաննաբինոիդ ընկալիչների գործառույթը խաթարված է, 
ապա նման մարդկանց բուժելը շատ ավելի դժվար կամ անհնար է դարձնում:

Այսօր թվում է, որ շատ անհատներ կարծում են, որ մեր մտքի ուժը մեծ կապ 
ունի լուրջ հիվանդություններից ապաքինվելու հետ: Նրանք հաճախ վստահ են 
զգում, որ բուժման նկատմամբ դրական վերաբերմունքը և ուժեղ հավատը շատ 
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կարևոր են բուժման հարցում: Բայց ինձ մոտ եկածներից շատերը չէին 
հավատում, երբ բուժում էին սկսում, որ այս յուղը որևէ օգուտ կբերի: Այսպիսով, 
չնայած ես համաձայն եմ, որ դրական մտածողության ուժը կարող է օգտակար 
լինել, այն մարդկանց ճնշող մեծամասնությունը, որոնց ես վերաբերվում էի, 
թվում էր, թե կարող են առանց դրա լավ բուժել:

Ես հակված եմ հաջողությամբ վերաբերվել բուժմանը, քանի որ ավելի շատ կապ 
ունի օգտագործվող համապատասխան դեղամիջոցների հետ, քան հիվանդի 
մտքի վիճակի: Ես ակնկալում եմ, որ շատերը, ովքեր հավատում են այս նոր 
դարաշրջանի հռետորաբանությանը, հակված կլինեն չհամաձայնել, բայց ես 
պատճառ չունեմ շեղելու այն փաստերը, ինչին ես ականատես եմ: Բացի այդ, 
մեր ընտանի կենդանիները և այլ կենդանիներ ունեն իրենց մարմնում 
կաննաբինոիդային ընկալիչներ, այնպես որ նրանք նույնպես կարող են օգուտ 
քաղել այս յուղի ազդեցությունից: Ես բուժել եմ շատ կենդանիներ, և չնայած այս 
արարածներից ոմանք բավականին խելացի էին, բայց ես վստահ եմ, որ այս 
յուղի հրաշքները ոչ մի կապ չունեն դրական մտածողության հետ »: Ռիկ 
Սիմփսոն, կանեփ. Ամենաբուժիչ բույսը

Լեյկոզ

«Եթե լեյկոզով հիվանդ մեկին բուժում եք կանեփի յուղով, դա հաճախ շատ 
արագ արդյունք է տալիս: Լեյկոզը, իմ փորձից ելնելով, ներքին քաղցկեղներից 
ամենահեշտ բուժվողներից է, և մենք տեսել ենք այս յուղի օգտագործման 
տպավորիչ արդյունքներ: Առաջին տեղը, որտեղ THC- ն գնում է մարմին 
մտնելուց անմիջապես հետո, արյան մեջ է: Եթե արյան մեջ քաղցկեղ կա, ապա 
այն, ամենայն հավանականությամբ, երկար ժամանակ չի լինի: Ես տեսել եմ, որ 
լեյկոզով տառապողների մեջ լեյկոցիտների քանակը կտրուկ նվազել է երկու 
օրվա ընթացքում և, իմ կարծիքով, ես զգում եմ, որ այս հիվանդությամբ 
տառապողների համար ավելի լավ բուժում չկա »: Ռիկ Սիմփսոն, կանեփ. 
Ամենաբուժիչ բույսը

Մաշկի քաղցկեղի բուժում

«Եթե յուղը ճիշտ արտադրվի, ապա այն անպայման կաշխատի մաշկի 
քաղցկեղը բուժելու համար, և սովորաբար առաջադրանքը կատարելու համար 
ընդամենը փոքր քանակությամբ յուղ է պահանջվում: Քսեք յուղը այն խնդրին 
պատճառող տարածքին և ծածկեք այն վիրակապով, այնուհետև երեք -չորս օրը 
մեկ նորից քսեք թարմ յուղ և նոր վիրակապ, և քաղցկեղը շուտով կվերանա:

Ես միշտ ասում եմ հիվանդներին շարունակել բուժումը մինչև քաղցկեղը 
չվերանա, այնուհետև շարունակեք բուժել տարածքը ևս մոտ երկու շաբաթ, 
ճիշտ այնպես, ասես քաղցկեղը դեռ այնտեղ է: Դա անելով կապահովվի, որ 
քաղցկեղի բոլոր բջիջները մահացած լինեն, և ես երբեք չեմ տեսել, որ մաշկի 
քաղցկեղը վերադառնա, եթե իմ հրահանգներին հետևեն:

Եթե դուք բավականին երկար ժամանակ ունեցել եք մաշկի քաղցկեղ, և 
քաղցկեղը լավ հաստատված է, բուժումը կարող է տևել որոշ ժամանակ, բայց 
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սովորաբար նույնիսկ բավականին ծանր դեպքերում մաշկի քաղցկեղը կվերանա 
մեկ ամսից պակաս ժամանակում: Extremeայրահեղ դեպքում դա կարող է ավելի 
երկար տևել, բայց եթե այո, ապա շարունակեք բուժումը մինչև այն 
ամբողջությամբ բուժվի: Շատ մարդիկ կարող են իրենց մաշկի քաղցկեղը բուժել 
անհապաղ, բայց ամեն ինչ կախված է ձեր սեփական ապաքինման 
արագությունից և քաղցկեղի խորքային խորացման աստիճանից:

Քանի՞ մարդ է բուժել մաշկի քաղցկեղը ՝ օգտագործելով ձեր կանեփի յուղը:

Ես յուղը տրամադրել եմ մաշկի քաղցկեղով հիվանդ հարյուրավոր մարդկանց: 
Սովորաբար երեք շաբաթվա ընթացքում քաղցկեղը անհետանում է, և մնում է 
միայն առողջ վարդագույն մաշկը: Ես իսկապես չեմ կարող ձեզ գնահատական 
տալ, թե քանի հիվանդ է օգտագործել իմ բուժման մեթոդը նման քաղցկեղներ 
բուժելու համար: Այնուամենայնիվ, քանի որ սա այնքան հայտնի է դառնում, ես 
ակնկալում եմ, որ այս պահին հարյուր հազարավոր մարդիկ, եթե ոչ միլիոնավոր 
մարդիկ, այս կերպ իրենց բուժել են այս վիճակից:

Կարո՞ղ եք համեմատել այս բուժումը ստանդարտ ընթացակարգերի հետ:

Չկա համեմատություն կանեփի յուղով մաշկի քաղցկեղը բուժելու և այն, ինչ 
բժշկական համակարգը հակված է անվանել համապատասխան բուժում: Շատ 
հաճախ վիրահատություն է կատարվում, և երբեմն նրանք հաջողությամբ 
հեռացնում են առկա քաղցկեղային բջիջները: Բայց դատելով նրանցից, ում ես 
հանդիպել եմ, ովքեր ստիպված էին նորից ու նորից վերադառնալ այն 
հեռացնելու համար, ես կասեի, որ դա բավականին հազվադեպ է: Չափից շատ 
դեպքերում հիվանդները պետք է վերադառնան իրենց բժիշկներին, որպեսզի այդ 
վիրահատությունները նորից ու նորից կրկնվեն:

Նույնիսկ երբ այդ վիրահատությունները կատարվում են մի քանի անգամ, 
բժշկական համակարգը հաճախ չի կարողանում արմատախիլ անել խնդիրը: 
Բժիշկները նաև օգտագործում են մաշկի քաղցկեղի այլ բուժումներ, օրինակ ՝ 
հեղուկ ազոտ և քիմիաթերապիա պարունակող քսուքներ: Այս բուժումները 
սովորաբար ցավոտ են, և շատ դեպքերում քաղցկեղը պարզապես շարունակում 
է վերադառնալ և հակված է շատ ավելի վատթարանալ:

Երբ կանեփի յուղն օգտագործվում է մաշկի քաղցկեղի բուժման համար, այն 
սպանում է միայն մուտացիայի ենթարկված քաղցկեղի բջիջները, և վիճակը 
սովորաբար արագ բուժվում է: Այս անվնաս արդյունավետ բուժումը ոչ մի վնաս 
չի հասցնում առողջ բջիջներին և, իմ փորձից ելնելով, ես կարծում եմ, որ դա այս 
վիճակի բուժման ամենաիմաստուն միջոցն է: Բժշկական համակարգի կողմից 
կիրառվող մեթոդները համեմատության մեջ ամենաքիչը տհաճ են, և պետք չէ 
անհանգստանալ վարակների կամ այլ բարդությունների մասին, երբ 
օգտագործվում է նավթը »: Ռիկ Սիմփսոն, կանեփ. Ամենաբուժիչ բույսը
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Յուղն ընդդեմ քիմիաթերապիայի

Որո՞նք են այս բուժման հիմնական առավելությունները `համեմատած 
քիմիաթերապիայի, ճառագայթման կամ այլ քիմիական դեղամիջոցների հետ:

«Կանեփի յուղն ունի երեք հիմնական առավելություն այսպես կոչված 
ավանդական բուժման նկատմամբ: Նախ, կանեփի յուղը ոչ մի վնաս չի 
հասցնում, երկրորդը ՝ այն գործում է, և երրորդը ՝ հիվանդին չի սպանում: 
Քիմիոթերապիան, ճառագայթումը և այլ թունավոր քիմիական դեղամիջոցները 
մեծ վնաս են հասցնում մարմնին և շատ դեպքերում նվազեցնում են 
գոյատևման մեր հնարավորությունները: Բացի այդ, նման բուժում կրող 
հիվանդները հաճախ ունենում են այլ բուժական խնդիրներ, որոնք առաջանում 
են հենց այդ բուժումներից:

Ես իսկապես չեմ կարող կանեփի դեղամիջոցը համեմատել բժշկական 
համակարգի տրամադրածի հետ, քանի որ այն, ինչ մեզ տալիս են, ես դեղ չեմ 
համարում: Քիմիական դեղամիջոցները թունավոր են լյարդի համար: Ինչը 
պետք է որևէ մեկի համար ակնհայտ դարձնի, որ նման քիմիական նյութեր 
չպետք է լինեն մեր մարմնում, քանի որ դրանք թունավոր են և վտանգ են 
ներկայացնում հիվանդի համար:

Քիմիաթերապիան և ճառագայթումը երկուսն էլ քաղցկեղածին են, ինչը 
նշանակում է, որ այս բուժումները ոչ միայն թունավոր են, այլ նաև կարող են 
քաղցկեղ առաջացնել: Հաճախ ուռուցքի չափը կարող է կրճատվել 
քիմիաթերապիայի կամ ճառագայթման օգտագործմամբ, սակայն շատ 
դեպքերում դա պարզապես թույլ է տալիս քաղցկեղը տարածվել: Նման 
բուժման քաղցկեղածին ազդեցության և դրանց թունավոր բնույթի 
պատճառով նրանք քայքայում են ձեր իմունային համակարգը, երբ դրա 
կարիքը ամենից շատ ունեք: Իմ կարծիքով, ծիծաղելի է քիմիաթերապիան կամ 
ճառագայթումը բուժում համարել քաղցկեղի կամ ցանկացած այլ 
հիվանդության դեպքում, երբ ակնհայտորեն դրանք ընդհանրապես չպետք է 
օգտագործվեն:

Կարո՞ղ է յուղի օգտագործումը փոխարինել ռադիոթերապիան:

Ռադիոթերապիա տերմինը բավականին բարենպաստ է հնչում: Թվում է, թե 
հիվանդին մնում է միայն ռադիոյով երաժշտություն լսել, և նրանք առողջանան: 
Իհարկե, քանի որ մեզանից շատերն արդեն գիտեն, որ դա հեռու է այն ամենից, 
ինչ իրականում տեղի է ունենում, ուստի եկեք այն անվանենք այն, ինչ 
իրականում ճառագայթային թերապիա է:

Չեմ կարծում, որ ճառագայթային թերապիան ավելի լավ է, քան 
քիմիաթերապիան, քանի որ այս երկու բուժումներն էլ թունավոր են և 
քաղցկեղածին: Կանեփի դեղամիջոցը պետք է լինի քաղցկեղի և մյուս բոլոր 
հիվանդությունների դեմ պաշտպանության առաջին գիծը, այլ ոչ թե բուժումը, 
որը կարող է հանգեցնել մեր մահվան կամ վատթարացնել մեր պայմանները:

Որքանով որ ես տեսնում եմ, թույլ տալ, որ բժշկական համակարգը նման 
կործանարար գործողություններ կատարի մեր մարմնի վրա, պարզապես 
մահանալու ավելի արագ միջոց է: Ոմանց համար քիմիաթերապիան և 
ճառագայթումը գործում են որպես հետաձգման մարտավարություն, բայց, ի 
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վերջո, այս բուժումը ձեր մարմնին հասցնելը սարսափելի է: Եթե դուք ինչ -որ 
մեկն եք, ով ապրել է նման բուժումներով և դրանց երկարատև հետևանքներով, 
հաշվեք ձեր հաջողակ աստղերին, քանի որ ճնշող մեծամասնությունն այնքան էլ 
բախտավոր չեն: Բացի այդ, ես ուզում եմ նախազգուշացնել մարդկանց, որ 
ավելի լավ է հեռու մնալ տոմոգրաֆիկ հետազոտություններից և նման բաներից, 
քանի որ դրանք նաև հիվանդներին ենթարկում են ճառագայթման հսկայական 
չափաբաժնի, որը կրկին կարող է քաղցկեղ կամ առողջական այլ խնդիրներ 
առաջացնել:

Կանեփի յուղը թունավոր չէ մարմնի համար և երբ այս յուղը օգտագործվում է 
քաղցկեղի կամ որևէ այլ հիվանդության բուժման համար, այն չի վնասում 
առողջ բջիջներին: Կանեփի յուղ վերցնելուց հետո այն հիվանդին դնում է շատ 
հանգիստ վիճակում, որպեսզի նրանք կարողանան ավելի շատ հանգստանալ և 
քնել, ինչը նպաստում է բուժմանը:

Իմ տեսանկյունից, քիմիական դեղամիջոցների և կանեփի յուղի միջև 
համեմատություն չկա: Քիմիական նյութերն ու թույները վնաս են պատճառում 
և ազդում ձեր բարեկեցության վրա. դրանք կարող են նաև ունենալ ծանր 
կողմնակի բարդություններ և նույնիսկ կարող են հանգեցնել մահվան: Կանեփի 
յուղն անվնաս է և խրախուսում է լավ առողջությունը և արագ բուժումը: Ես 
սիրում եմ ասել, որ այս նյութը նպաստում է կյանքին և դրա օգտագործման իմ 
փորձից ես կարող եմ փաստացի հայտնել, որ դա այդպես է:

Կարո՞ղ եք նկարագրել, թե ինչպես է THC- ն գործում քաղցկեղի բջիջների և 
առողջ բջիջների վրա:

Նախ, THC- ն չի վնասում առողջ բջիջներին, բայց կարող է կործանարար 
ազդեցություն ունենալ քաղցկեղածին բջիջների վրա: Մարդկանց 
մեծամասնությունը քիչ գիտելիքներ ունի այն մասին, թե ինչպես են այդ 
բջիջներն իրենց պահում, բայց իրականում քաղցկեղի բջիջները փորձում են 
ինքնասպան լինել, և սա լավ փաստագրված փաստ է: Բայց եթե մեր իմունային 
համակարգը խաթարվել է, մենք չենք կարող արտադրել այնքան բնական 
կանաբինոիդներ, որոնք կարող են կանգնեցնել դրանց աճը: Երբ բջիջները 
դառնում են քաղցկեղ, նրանք իրականում ավելի շատ կաննաբինոիդ ընկալիչներ 
են արտադրում, ինչը թույլ է տալիս մեր մարմնից արտադրվող բնական 
կանաբինոիդները ավելի հեշտությամբ ներթափանցել: Այս նույն ընկալիչները 
նույնպես կընդունեն կանաբինոիդներ, ինչպիսիք են THC- ն, որոնք արտադրում 
է կանեփի բույսը, և դա կարող է մեծ օգուտ տալ հիվանդին: Այսպիսով, եթե ձեր 
մարմինը բավականաչափ չի արտադրում այս բնական նյութերը `քաղցկեղի աճը 
դադարեցնելու համար,

Կանեփի յուղ ընդունելով ՝ այն առատորեն ապահովում է այս կանաբինոիդները, 
այնուհետև հիվանդությունը կարող է վերահսկողության տակ դրվել և բուժվել: 
Մեր մարմիններն ամեն օր քաղցկեղային բջիջներ են արտադրում, ուստի, ըստ 
էության, մենք բոլորս ունենք քաղցկեղ, բայց եթե մեր իմունային համակարգը 
ճիշտ է գործում, ապա այդ բջիջները քիչ կամ ոչ մի վտանգ չեն ներկայացնում 
մեր բարեկեցության համար: Երբ մեր իմունային համակարգը թուլանում է, 
հաճախ հենց այդ ժամանակ քաղցկեղը հայտնի կդարձնի իր ներկայությունը: 
Բայց եթե մարդը բավականաչափ իմաստուն է ՝ կանեփի յուղ ընդունելու 
համար, որպեսզի իմունային համակարգը խթանի, այլ ոչ թե գնա բժշկական 
համակարգ, ապա դրա առկայությունը երկար չի զգացվի:
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Մենք ուսումնասիրել ենք թեմայի վերաբերյալ հետազոտական հոդվածներ, և 
ես հիմա ձեզ գիտական բացատրություն կտամ, թե ինչու է THC- ն 
արդյունավետ քաղցկեղի բուժման մեջ: Երբ կանեփի յուղը ընդունվում է որպես 
քաղցկեղի դեղամիջոց, յուղի մեջ THC- ն առաջացնում է կերամիդ կոչվող 
ճարպային մոլեկուլի կուտակում: Երբ կերամիդն առնչվում է քաղցկեղի 
բջիջների հետ, այն առաջացնում է ծրագրավորված բջիջների մահ, մինչդեռ ոչ 
մի վնաս չի հասցնում առողջ բջիջներին: Այսպես է բացատրվում մեր 
ուսումնասիրած գիտական հետազոտություններում, բայց ես երբեք չեմ 
դադարել այլ բացատրություններ փնտրել:

Բատյա Սթարկ անունով հիանալի տիկնոջ օգնությամբ ես մշակեցի նոր 
տեսություն, որը ներառում է մեր սոճու գեղձը և դրա արտադրած մելատոնինը: 
Ֆտորը և շատ քիմիական նյութեր, որոնք բժիշկները տրամադրում են, ինչպես 
նաև այլ բաներ, որոնց հետ մենք շփվում ենք, հաճախ խաթարում են սոճու 
գեղձի ՝ մելատոնին արտադրելու ունակությունը: Մելատոնինը մարդուն 
հայտնի ամենամեծ հակաօքսիդիչն է և այն ուղևորվում է մեր մարմնի 
յուրաքանչյուր բջիջ: Սոճու գեղձը և նրա արտադրած մելատոնինը կարող են 
շատ մեծ դեր խաղալ լավ առողջության պահպանման գործում և իսկապես շատ 
բան ունի մեր ընդհանուր բարեկեցության զգացման հետ:

Սոճու գեղձի ֆունկցիայի խանգարմամբ, մելատոնին արտադրելու նրա 
ունակությունը զգալիորեն նվազում է: Պարզվել է, որ տարիքի հետ մելատոնինի 
մակարդակը նվազում է, և ես կարծում եմ, որ այս նվազումը կարող է նաև 
ազդեցություն ունենալ քաղցկեղի զարգացման վրա: Գիտականորեն 
ապացուցված է, որ միայն կանեփ ծխելը կարող է մեծապես բարձրացնել 
մելատոնինի մակարդակը: Թերեւս սա մեկն է այն պատճառներից, թե ինչու 
կանեփ ծխողներն ավելի ցածր քաղցկեղով հիվանդ են, քան նրանք, ովքեր չեն 
ծխում: Այժմ պարզապես մտածեք, թե ինչ կարող է անել հում չայրված յուղի 
ընդունումը մելատոնինի մակարդակի համար:

Ինչ կարող եմ հասկանալ, նավթի կաննաբինոիդները առաջացնում են սոճու 
գեղձի գերլարում և հետագայում մելատոնինի մակարդակի կտրուկ աճ: Սա, 
գոնե մասամբ, այն է, ինչ մենք կարծում ենք, որ առաջացնում է այս դեղամիջոցի 
հրաշալի ազդեցությունը բազմաթիվ պայմանների վրա, ներառյալ քաղցկեղը: 
Եթե սոճին գեղձը արտադրում է հսկայական քանակությամբ մելատոնին, դա ոչ 
մի վնաս չի հասցնում մարմնին, բայց դա կարող է կործանարար ազդեցություն 
ունենալ այն հիվանդության վրա, որից հիվանդը տառապում է: Երբ 
մելատոնինի մակարդակը մնում է բարձր, հիվանդությունը կամ 
հիվանդությունը, որը տառապում էր հիվանդին, հաճախ կարող է 
վերահսկողության տակ դրվել կամ նույնիսկ ամբողջությամբ բուժվել: 
Իրականում ես բժիշկ չեմ և չունեմ որակավորումներ, որոնք անհրաժեշտ են այն 
դառնալու համար, բայց ես դեռ զգում եմ, որ մենք պետք է մեր միտքը բաց 
թողնենք այլ բացատրությունների համար: Եթե ես ճիշտ եմ համարում 
մելատոնինի կարևորությունը, ապա դա կարող է մեզ տալ հիվանդության 
վերահսկման նոր եղանակ և կարող է օգնել բացատրել այս դեղորայքի 
արտադրած հակածերացման հետևանքները »: Ռիկ Սիմփսոն, կանեփ. 
Ամենաբուժիչ բույսը

Քաղցկեղի վկայություններ
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Նշանաբան. Քաղցկեղի ինքնաբուխ թողությունը, կարծես, զարմանալիորեն 
հաճախ տեղի է ունենում կանեփի յուղի առկայության դեպքում

«Ընկերը ոսկորների քաղցկեղ ունի: Անցյալ շաբաթ նավթը նոր սկսեց, ցավն 
անցավ, նա իրեն ավելի լավ է զգում: Ուռուցքաբան բժիշկները ցնցված են »: Eո

«Երեկ մի փոքր հիանալի նորություն: Մի մարդ, որին մենք հենց նոր տվեցինք, 
իր բժշկին հարկադրեց, երբ մի քանի շաբաթ անց պարզվեց, որ նրա թոքերի 
ուռուցքները, ինչպես նաև լյարդի վրա գոյացած ուռուցքները հեռացել էին 
միայն մի կետից: Մեկ փոքր խողովակ: Մենք մի քանիսին ունենք ճանապարհի 
վրա, և նրանք բոլորն էլ իրենց լավ են զգում: Հուսով եմ, որ ամեն ինչ լավ է: 
Phoenix Tears- ը ողջ է և առողջ »: Քրիս

«Թարմացում. Իմ 81 -ամյա ընկերը դեմքի (մաշկի քաղցկեղ) սկավառակային 
բջջային քաղցկեղից միասին անցավ 3 ուռուցք: Նրանք շանս չունեին աշխարհի 
լավագույն դեղամիջոցների դեմ: 5 շաբաթ նավթի վրա, և նա իրեն ավելի լավ է 
զգում, քան զգում էր 15 տարվա ընթացքում: Նրա ախորժակը վերադարձել է: 
Նա հաղթում է ճակատամարտում !!! Մենք հաղթում ենք ճակատամարտում: 
Joseոզե

Սթիվ. Նա կուլ էր տալիս յուղը և արդյո՞ք այն օգտագործում էր նաև տեղական:
Joseոզե: Երկուսն էլ
Սթիվ. Ֆանտաստիկ: amazingարմանալի չէ՞ իմանալ, որ մենք կարող ենք ինչ -որ 
մեկի կյանքում նման փոփոխություն կատարել
Խոսե. Նա սկսեց ձիթապտղի յուղի և կոկոսի յուղի հետ խառնված THC յուղի 
68% -ը քսել այտին 2 շաբաթ առաջ, մինչև այն հայտնվի: Նա նաև կուլ է տալիս 
այն առանց ձիթապտղի յուղի այն այտից ներս քսելուց հետո:
Խոսե. Նրա բժիշկը երեկ զանգահարեց ինձ և ասաց, որ նա նաև մաշկի 
քաղցկեղ ունի և կցանկանար, որ ինչ -որ Յուղ փորձեր իրեն:
Սթիվ. Հիմա դա ֆանտաստիկ նորություն է այն մասին, որ բժիշկը օգնություն է 
ուզում: Լավ արեց իմ ընկեր !!!! Եվ ես ուրախ եմ, որ ձեր 81 -ամյա ընկերը կրկին 
վերադարձել է կյանքը վայելելու:
:Ոզե. Այո, դա իսկապես զարմանալի է: Դոկտոր Պ-ն, որին մենք կանվանենք, մի 
քանի գրքերի հայտնի հեղինակ է և հիանալի բժիշկ-բուժիչ և բժիշկ: Նա վերջին 5 
շաբաթվա ընթացքում ինձ է ուղարկել իր 5 հիվանդներին: Բոլոր տերմինալ 
քաղցկեղով հիվանդները »:

«Երկու շաբաթ առաջ ես մաշկի/կոկորդի քաղցկեղով հիվանդ մեկ այլ 
ընկերոջ/ընկերոջս մի քանի բուժիչ յուղ տվեցի ներսից օգտագործելու և մի փոքր 
կոկոսի յուղի հետ միասին օգտագործելու համար: Երեքշաբթի նա ասաց ինձ, որ 
իր այտի մաշկը բացվել է, և ուռուցքը բացահայտվել է: Ես նրան ասացի, որ 
շարունակի քսել յուղը, բայց, առանց կոկոսի յուղի, պարզապես մաքուր բուժիչ 
յուղը: Նա անմիջապես բուժիչ յուղը դրեց մերկացած ուռուցքի վրա և ասաց. Այն 
քսելուց հետո սկսեց արտահոսել: Այն դուրս է հոսել, յուղը քաղցկեղը դուրս է 
բերել սալորի պես »: Քաղցկեղային ուռուցքն այնտեղ էր, հիմա այն չկա ... Երկու 
շաբաթ !!! »: Joseոզե

«Ընտանիքի անդամներից մեկի մոտ կոկորդի քաղցկեղի գոլֆի գնդակի չափի 
ուռուցքներ են եղել 48 ժամվա ընթացքում: Փաստաթղթավորված է: Օգնում է 
նաև կանանց խնդիրներին: Ոչ մեկին չի հետաքրքրում բուժում կամ օգնություն 
գտնելը, որը միայն սինթետիկ ձիու հորմոններ է տալիս, հետո զարմանում, թե 
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ինչու են կանայք խենթանում »: Դեբրա

«Ողջույն, Ռիք Սիմփսոն և indինդրիչ Բայեր, ես ուզում էի կիսվել մի շատ 
երջանիկ նորությամբ: Մայրիկի սքաները ցույց են տվել լյարդի և 
ենթաստամոքսային գեղձի ԲՈԼՈՐ ուռուցքների չափի «չափելի» նվազում: 
Ինչպես նաև, նրա թոքի ուռուցքն այժմ ԼԻՎԱ,, 100% Ա GԵԼ Է !!!

Շատ շնորհակալ եմ շրջել, բայց թիվ մեկ մարդը, ով արժանի է առավելագույն 
սիրո, Ռիկն է `այս տեղեկատվությունն այսքան բացահայտորեն կիսելու համար 
աշխարհին ի սկզբանե:

Շնորհակալություն indինդրիչին այն ամենի համար, ինչ անում եք, ներառյալ ձեր 
աջակցող բարությունն ու ցուցումները: Ես գիտեմ, որ մենք դեռ քայլում ենք ձվի 
կեղևների վրա ՝ նրա ախտորոշմամբ/կանխատեսմամբ, բայց եթե իրավիճակը 
շարունակվի բարելավվել (ուռուցքները փոքրանում կամ «լուծվում» են, ինչպես 
իրենք են անվանում ՝ առանց հետագա մետաստազների): Ես, ի վերջո, ձեզ 
կուղարկեմ նրան բժշկական զեկույցներից առաջ և հետո, որպեսզի տեսնեք, որ 
դուք օգնեցիք փրկել անհավատալի, սիրող, ակտիվ, նվիրող կնոջ կյանքը, ով 
դրսում տնկում է իր խոտաբույսերը, ինչպես ես եմ գրում: : o): Շատ սեր, 
Բարբարա »

-Ողջույն, Բարբարա, շնորհակալություն, դու ստեղծեցիր մեր օրը քո էլ. 
Փոստով: Ողջույն մայրիկին մեզ համար և համոզվեք, որ նա չի գնում որևէ այլ 
սկանավորման կամ ռենտգեն հետազոտության կամ այլ քաղցկեղածին 
անհեթեթությունների: Թող նա գնա իր զգացմունքների համաձայն, նա պետք է 
վեց ամսից 120-180 գ յուղ ուտի կամ ավելի քիչ: Եթե ես նրա փոխարեն լինեի, 
ապա ամեն դեպքում ամբողջ կյանքս կերեի այդ յուղը, քաղցկեղը շատ քիչ 
հավանականություն ունի, երբ մարմնում առկա է յուղ: Պահպանման 
չափաբաժինները այս մեթոդի չափազանց կարևոր մասն են: Լավագույն 
մաղթանքներով, indինդրիչ

«Մայրս բուժեց իր 3 -րդ փուլի փոքր բջիջների թոքերի քաղցկեղը յուղով: J 
Արդյո՞ք ես նշեցի, որ նա քաղցկեղից ազատ էր ախտորոշումից միայն չորս ամիս 
անց: Դե, այդպես էլ եղավ: J »Dawn

«Հայրս նաև ենթաստամոքսային գեղձի քաղցկեղ ունի, որը քիմիոթերապիայի 
ժամանակ տարածվել է նրա լյարդի և թոքի վրա, այնուհետև նորից տարածվել 
է: Նա շատ վատառողջ էր և արագ վատթարանում էր: Նա յուղը սկսել է 3 ամիս 
առաջ `երկուշաբթի օրը կատարված վերջին սկանավորումից, որը ցույց է 
տալիս, որ բոլոր 7 կետերն անհետացել են, իսկ ենթաստամոքսային գեղձի 
քաղցկեղը կրճատվել է: Յուղը իսկապես զարմանալի է »: Լիզա

«Իմ հայրիկը նույնպես ենթաստամոքսային գեղձի քաղցկեղի յուղի վրա է, որը 
տարածվել է յոթ այլ կետերի վրա: Նա 5 ամիս շարունակ յուղի մեջ է եղել, 
քիմիաթերապիայի ընթացքում հայտնված բոլոր յոթ կետերը անհետացել են 
յուղը սկսելուց ի վեր, իսկ ենթաստամոքսային գեղձի քաղցկեղը կրճատվել է, 
յուղը պահպանվել է: նրա կյանքը »: Լիզա

«Բարև, ես պարզապես ուզում էի թարմացնել ձեզ: Հայրս 5 ամիս առաջ յուղը 
սկսելուց ի վեր հերթական հետազոտությունն է կատարել ենթաստամոքսային 
գեղձի քաղցկեղի հայտնաբերման համար: Վերջին հետազոտությունը ցույց 
տվեց, որ ենթաստամոքսային գեղձի քաղցկեղը փոքրացել է, իսկ մնացած 7 
կետերը, որոնք հայտնվել էին քիմիոթերապիայի ընթացքում, անհետացել էին 
յուղը սկսելուց հետո: Նոր արդյունքները ցույց են տալիս, որ 
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ենթաստամոքսային գեղձի քաղցկեղը կրկին նվազել է, և արյունոտ 
ֆանտաստիկ այլ բծեր չկան ՝ հաշվի առնելով դրա պատճառը, որ 
ենթաստամոքսային գեղձի քաղցկեղն այդքան մահացու է իր տարածման 
արագության պատճառով: Այսպիսով, նավթի հայրը օգտագործած այդ 5 
ամիսների 8 ամիսների ընթացքում հիանալի է, իրականում նա այժմ իրեն ավելի 
լավ է զգում, քան այն ժամանակ, երբ առաջին անգամ ախտորոշվել էր: Եվս մեկ 
անգամ շնորհակալություն Ռիկին, BԲ -ին և բոլոր նրանց, ովքեր օգնում են այս 
տեղեկատվությունը պարզել, եթե նավթը չլիներ, ես հայրիկս չէի ունենա »: Լիզա

«Հայրս նույնպես ենթաստամոքսային գեղձի քաղցկեղ էր 4 -րդ փուլում: Նա 
նաև ուներ 10 բիծ լյարդի վրա ... դա 2012 թվականի նոյեմբերի վերջին էր: Այժմ 
նա ունի 1 բիծ լյարդի վրա (.08) և 1 կետ ենթաստամոքսային գեղձի վրա (8 մմ): 
Մենք սա ծեծում ենք: Նրա բժիշկները ցնցված են: Նա գիրանում է և ընդհանուր 
առմամբ իրեն հիանալի է զգում: Կանեփի ներարկված յուղը նույնպես լավ է »: 
Էնջի

- Մի խաղա նոսրացած դեղամիջոցների հետ, Էնջի: Այն լավ է տեղական 
օգտագործման համար, բայց դուք չեք ցանկանում քաղցկեղով հիվանդներին 
կանեփի ներծծված յուղեր տալ, որպես նրանց միակ բուժում: Ամբողջ 
հզորությամբ լիարժեք սպեկտրի հարձակումը լավագույնս է աշխատում:

Հատկապես նրանց համար, ովքեր «ստիպված» են գնալ, սկան անել «նույնպես 
տեսեք», թե ինչպես է այն բուժվում: Նման մարդիկ պետք է ավտոմատ կերպով 
ավելացնեն արձանագրության մեջ ևս 60 գ նավթ, քանի որ նրանք պարզապես 
անհարկի անցել են խիստ քաղցկեղածին ընթացակարգի ՝ «տեսնելու» իրենց 
ինքնազգացողությունը: Հետաքրքրասիրությունը գումար է պահանջում, 
կներեք դրա համար:

Շնորհավորում եմ և մաղթում ամենալավը: Հիանալի է տեսնել այն մարդկանց 
հաջողությունները, ովքեր այլ կերպ են մտածում: JB

«Ես փաստացի ապացույց եմ, որ RSO- ն անմիջական ազդեցություն ունի 
MPNST- ի և NF1- ի վրա: Բժշկական գրառումները, MRI, PET, CAT 
սքանավորումներն ապացուցում են ուռուցքի չափի և ինքնատիրապետման 
զգալի նվազում »: Քրիստին

«Լավ, իմ սիրելիներ: Այսօր այն օրն է, որի մասին ես միայն հույս ունեի, որ երբևէ 
տեղի կունենա: Բիոպսիայի արդյունքները ներսում են: ԵՍ ԵՄ ԽԵCԳԵՏԻՆ 
ԱՆՎԱՐ !!!!! Նույնիսկ որևէ դիսպլազիա, էլ չենք ասում մեծ C.

Իմ անհավատալի, զարմանահրաշ ընկերներին, ովքեր միասին 
պատասխանատու էին, որ ես ունեմ դեղամիջոց թույլ տալու համար = 
բացարձակապես բառեր չկան նկարագրելու, թե որքան երախտապարտ եմ 
ձեզանից յուրաքանչյուրին: Դուք բոլորդ զարմանալի եք:

Հիզերին, ով ինձ առաջին անգամ ուղարկեց ՎԱUNԱՌՔԻ-. Այդ տեսանյութը 
բառացիորեն փոխեց իմ կյանքը: Ո՞վ կխփեր, հե? Ես սիրում եմ քեզ! Ռիկ 
Սիմփսոնին, řինդիչ Բայերին իմ սրտի խորքից ... ՇՆՈՐՀԱԿԱԼՈ yourԹՅՈՆ 
գիտելիքների և աջակցության համար: Ես այսօր ողջ եմ ձեր բոլորի պատճառով: 
Ես իսկապես օրհնված եմ, որ ունեմ այդպիսի զարմանալի ընտանիք և 
ընկերներ »: Կորի

Ողջույն, indինդրիչ, պարզապես մի կարճ նշում, որպեսզի ձեզ տեղյակ պահեմ, 
որ այսօր տեսել եմ իմ բժշկին: Theեկույցում ասվում է, որ քաղցկեղը (անալ 
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ջրանցքի քաղցկեղը) այլևս չի հայտնաբերվում: Անցյալ աշնանը ինձ ասացին, որ 
ես 2-4 ամիս ունեմ, եթե ճառագայթում չանեմ: Ես որոշեցի ճառագայթում չանել 
և փոխարենը փորձել RSO- ն: Ակնհայտ է, որ դա աշխատեց: Իմ սրտի խորքից, 
շնորհակալություն, շնորհակալություն, ՇՆՈՐՀԱԿԱԼՈԹՅՈՆ Ռիկին և 
ինքներդ ձեզ !!!! »: Կորի

«Իմ վերջին հաջողության պատմությունը: Սա 50 -ականների վերջի մի կին է, 
որի մոտ ախտորոշվել է 3 -րդ փուլ, բայց շատ մոտ է 4 -րդ փուլի թոքերի 
քաղցկեղին: Այսօր ես ստացա հետևյալը. Ամբողջովին անհետացել է: Նրա 
բժիշկը կարդաց դրանք և ասաց, որ ավելի մեծ զանգվածը պարզ է, և ոչինչ չի 
մնում ...

Նա դեռ ունի COPD, բայց մենք կաշխատենք դրա և նրա ծխելու ուղղությամբ: 
Շատ շնորհակալ եմ այն բոլոր խորհուրդների և գիտելիքների համար, որոնց 
մասին մենք երբեք տեղյակ չենք եղել: Ամեն ինչ հավաքվեց մի պատճառով, և 
մենք այնքան երջանիկ ենք: Աստված օրհնի ձեզ և ձեր ընտանիքին »: Կորի

- Թոքերի քաղցկեղի ինքնաբուխ թողությունը, կարծես, զարմանալիորեն 
հաճախ տեղի է ունենում կանեփի յուղի առկայության դեպքում: JB

«Լավ, իմ բոլոր հիասքանչ Peeps, սա երկար կարդալու է, բայց ես կարծում եմ, որ 
երևի երեկ հարվածել եմ PAYDIRT- ին: Անցյալ սեպտեմբերից ատամնաբույժիս 
չեմ տեսել: Այդ ժամանակ ես պայքարում էի իմ կյանքի համար: Իմ 
ատամնաբույժին այդ պահին ասացին, որ ես քաղցկեղ ունեմ: Մենք սովորական 
զրույց ունեցանք, որտեղ ես նրան ասացի, որ ես ճառագայթում չեմ անում և 
«այլընտրանքային բուժում» եմ կատարում: Այդ ժամանակ նա հարցրել էր, թե 
ինչ եմ անում: Ես վարանում էի նրան ասել, քանի որ նա հայտնի էր իր 
«կոշտությամբ», բայց ասացի, որ նա պետք է դիտի «Run from the Cure» - ը: 
Իրականում նա զանգահարեց ինձ այն դիտելուց հետո: Նա ասաց, որ որպես 
բժիշկ մասնագետ, նա հակված էր լինել արկղի մեջ, որ նա ուներ եղբայր (բժիշկ) 
և մեկ այլ եղբայր (դեղագետ), և ինչպես երբեմն նրանք «չունեն բոլոր 
պատասխանները»:

Շտապեք դեպի երեկ: Նա ապշեց ՝ տեսնելով, թե ինչքան լավ տեսք ունեմ, և 
ակնթարթորեն անխոս, երբ նրան ասացի, որ կանեփի յուղն աշխատել է: Նա 
սկսեց ամեն տեսակ հարցեր տալ: Նրանցից շատերը «գիտական հարցեր» էին, 
որոնց ես չկարողացա պատասխանել: Նա հարցրեց կլինիկական 
փորձարկումների մասին, տարբ. Կանեփով բուժվող հիվանդություններ և այլն: 
Նա ցանկանում է եղբոր հետ խոսել իմ մասին, ինչպես նաև կանեփը որպես 
քաղցկեղի «բուժում», և նաև ցանկանում է, որ իր եղբայրը կանեփը հետազոտի 
որպես դեղամիջոց: Լավ կլինե՞ր, եթե նա վերցներ իմ բջջային համարը և էլ. 
Հասցեն:

Ահա թե որտեղ է այն մեծանում: Նրա եղբայրը ՝ դոկտոր akeեյք Թեյսենը, 
նախկինում եղել է դեկան և առաջատար է եղել Վաթերլոյի համալսարանի 
դեղագործության ծրագրում: Նա այժմ դեղագործական ընկերությունների 
խորհրդատու է և մասնագիտանում է «Նոր մոտեցումներ քաղցկեղի բուժման 
մեջ»: Նա խիստ կապված է Կանադայի քաղցկեղի միության հետ: (Բացի այդ, 
նա է նրան, ում կառավարությունը խնդրել է ղեկավարել քիմիաթերապիայի 
սկանդալի հետաքննությունը): Ինչ -որ բնական, այլ ոչ թե քիմիական: Ես նրան 
ասացի, որ «այլևս մի նայիր»: Կանեփը «բնական բան է»:

Մատները հատեցին իմ Peeps- ը: Այս ազդեցիկ մեկին «մեր կողմից» լինելը 
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կարող է սարսափելի հսկայական լինել: Janանեթ Սվինի, Ռոբերտ Մելամեդ, 
Պիտեր Օ'Թուլ, Լեսթեր Գրինսփուն, Գերշ Էյվերի, Ռիկ Սիմփսոն: Cannabis 
Science, տղերք կլինե՞ք, եթե անհրաժեշտության դեպքում ինձ օգնեք, և լավ 
կլինե՞ք, եթե ես ձեր ատամնաբույժին կամ նրա եղբորը ձեզ ուղղորդեմ:

Շնորհակալություն Peeps- ը կարդալու համար: Շարունակեք տարածել ... 
CANNABIS OIL KILLS CANCER! »: Կորի

Հ. Երբևէ տեսե՞լ եք, որ RSO- ն օգնի բուժել շագանակագեղձի քաղցկեղը: 

Ա. Իհարկե: Հետեւեք հրահանգներին `լավագույն արդյունքի հասնելու համար: 
Ահա մի օրինակ, թե ինչպես է այն աշխատում, և Դենիսը նաև որոշակի 
գիտական բացատրություն է տալիս, թե ինչպես է աշխատում նավթը: 
Այնուամենայնիվ, հետևեք Ռիկի հրահանգներին, ուտեք յուղը ըստ ցուցումների 
(ցածր դեղաչափերը, ինչպիսիք են Դենիսի օգտագործած դեղամիջոցները, 
կարող են բավարար չլինել այլ հիվանդների համար) և օգտագործեք յուղը 
մոմերի տեսքով: Լավագույն մաղթանքներով, JB

«2013 թվականի սկզբին ինձ մոտ շագանակագեղձի քաղցկեղ ախտորոշեցին ՝ 
ստանալով Gleason 9 գնահատականը: Որպես իմ առաջին տարբերակ ՝ ես 
որոշեցի փորձել Ռիկ Սիմփսոնի կանեփի յուղը: Քաղցկեղի մեծ մասն 
անհետացել է 90 օր անց ՝ երկրորդ բիոպսիայով, սակայն ուռուցքը դեռ այնտեղ 
էր: Ես որոշեցի, որ իմ չափաբաժինը չափազանց փոքր էր, որը կազմում էր 
օրական մեկ տասներորդ գրամ, ուստի որոշեցի նորից դա անել ևս 90 օր: Այս 
անգամ ես ավելացրեցի դեղաչափը մինչև օրական 3 տասներորդ գրամ ՝ 
առաջին 60 օրվա ընթացքում և 5 տասներորդ գրամ ՝ վերջին երեսուն օրվա 
համար, բացառությամբ վերջին օրվա լրիվ գրամ ընդունելու: Հաջորդ բիոպսիան 
ցույց տվեց, որ ուռուցքն արդեն չկա: Եվ ավելի լավ, իմ քաղցկեղը 99.9% -ով 
անհետացել էր: Շնորհակալ եմ Աստծուն, որ ինձ առաջնորդեց կանեփի ուղիղ 
ուղղությամբ:

Մինչև իմ քաղցկեղը ես շատ էի դեմ մարիխուանայի ցանկացած ձևին, բայց երբ 
դու կանգնած ես սարսափելի ճառագայթման և քիմիաթերապիայի մահվան 
հետ, ես հասկացա, որ կորցնելու ոչինչ չունեմ: Իմ ուրոլոգն ասաց, որ ինքը 
երբեք նման բան չէր տեսել, այն ամբողջովին դուրս էր գծից »: Ուիլյամ

«Ես հենց հիմա ուրոլոգի հետ հեռախոսազրույց ունեցա: Ամուսինս տարիներ 
առաջ շագանակագեղձի քաղցկեղից հետո բազմաթիվ բժշկական խնդիրներ է 
ունեցել: Նա մոտ 2 ամիս առաջ ուղարկվեց բիոպսիայի, սակայն երիկամից 
միզապարկ խողովակի մեջ առաջացած խնդիրների պատճառով նրանք 
չկարողացան կատարել ամբողջական բիոպսիա: Նրանք, այնուամենայնիվ, 
բավականաչափ հյուսվածք են ստացել, որպեսզի տեսնեն, որ շագանակագեղձի 
քաղցկեղը վերադարձել է, և այժմ նրա միզապարկի պատերին քաղցկեղային 
բջիջներ են հայտնվել: Նրանք ստիպված էին նրան բուժել այլ հարցերի համար, 
նախքան նրանք կկարողանային վերադառնալ և վերսկսել բիոպսիան ՝ այլ 
բժշկական խնդիրների պատճառով: Մեծ դժվարությամբ, դա հաջողվեց այսօր: 
Հենց նոր բժշկի հետ հեռախոսազրույց ունեցա, և չնայած նա երիկամների հետ 
կապված խնդիրներ ունի ճառագայթման հետևանքով և, հնարավոր է, երիկամը 
կորցնի, նրան ավելի շատ տարակուսեց 2 ամիս առաջ հայտնաբերած քաղցկեղի 
բջիջների բացակայությունը: Ոչ մի ապացույց քաղցկեղի մասին, և նա 
պարզապես չի կարող դա պարզել: Առաջին բիոպսիայից հետո ես անմիջապես 
փյունիկի արցունքներ թափեցի: Մենք երկուսս էլ բավականին լավ 
հանդուրժողականություն ունենք, ուստի մեկ շաբաթից 10 օրվա ընթացքում ես 
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նրան ընդունեցի 1 գրամ դեղաչափով: Մեկ ամիս անց մենք քաղցկեղ չունենք: 
Ես հիմարացած եմ, չնայած երբեք չեմ կասկածել ամենակարող մոլախոտի 
հրաշագործ ուժերին: Ես նույնպես ունեմ աուտոիմուն հիվանդություն, որը 
հազվադեպ է լինում (նույնը, ինչ դերասան Հարոլդ Ռեմիսը): Ես ինձ ամեն օր 
զարմացնում եմ, քանի որ ավելի քան 3 տարի ռեմիսիայի մեջ եմ եղել, ինչը, 
ենթադրաբար, բավականին հազվադեպ է: Չգիտեմ ինչու, բայց գուցե իմ 
ամենօրյա սպառումը նույնպես կարող էր ինչ -որ կապ ունենալ դրա հետ: Իմ 
բժիշկներից 2 -ը տեղյակ են իմ բուժման մասին և 100% աջակցում են: 
Այսպիսով, ես շնորհակալ եմ պարոն Սիմփսոնին: Շնորհակալություն, որ 
առաջնորդեցիք ճանապարհը: Ես պարզապես ուզում էի ձեզ ուղարկել իմ 
վկայությունը, քանի որ ես շատ շնորհակալ եմ: Ես նվիրատվություն կանեմ ձեր 
գործին, երբ նա տանը լինի, և ես նրան հաստատեմ: Կրկին շնորհակալ եմ իմ 
սրտի խորքից: Հարգանքներով ՝ DKS »

«Ես ունեմ նույն հիվանդությունը, որը Հարոլդ Ռեմիսը մահացել է անցյալ 
ամիս ... վասկուլիտից: Ես այն ունեի ավելի քան 15 տարի, բայց իրականում 
վերջապես ախտորոշվեց մոտ 4 տարի առաջ, երբ ախտանշաններն այնքան 
սարսափելի էին, որ ես նույնիսկ քայլել չէի կարողանում: Ես արդեն 3 տարի է, 
ինչ գտնվում եմ ռեմիսիայում, ցիտոքսանի (քիմիաթերապիայի) և պրեդնիզոնի 
սկզբնական բուժման օրվանից: Հետո իմուրանի վրա `սպասարկման համար: 
Ես ուզում էի հրաժարվել բոլոր դեղերից, քանի որ ինձ համար դրանց կողմնակի 
ազդեցությունները ավելի վատ էին, քան հիվանդությունը: Բժիշկս ասաց ՝ ոչ: 
Այնպես որ, ես արեցի այն, ինչ կաներ ցանկացած այլ կոշտ, համառ մարդ ... ես 
ինձ հանեցի նրանց իմ սեփական թույլտվությամբ !!! Հեհե Ստերոիդներ 
օրական մինչև 2 մգ օրական: Դժվար է նրանց թողնել !!! Վերջին բժշկի այցը, 
քանի որ ես շատ լավ էի անում, իմ բժիշկը վերջապես ինձ հանեց այն 
դեղամիջոցներից, որոնք ես թողել էի նախկինում (նա երբեք չգիտեր, որ ես 
թողել եմ տարիներ առաջ): Չգիտեմ, բայց արդեն 3 տարի է, ինչ գտնվում եմ 
ռեմիսիայում:

Մարդիկ, ովքեր տառապում են այս հիվանդությամբ, մշտապես ունենում են 
այդքան շատ խնդիրներ, բայց ես ինձ զգում եմ որպես սովորական մարդ, միայն 
մի քանի խնդիրներով, որոնցից սկզբում ստեղծված հիվանդությունը նման է 
ոտքերի և ձեռքերի նյարդաբանության: Բացի այդ, ես լավ եմ: Մարզվեք ամեն 
օր և վազեք: Ես միայն գիտեմ, որ որպես կանեփի ամենօրյա օգտագործող, ես, 
կարծես, շատ հաջողակ մարդ եմ ՝ համեմատած այս հիվանդությամբ տառապող 
շատ այլ մարդկանց հետ, ովքեր մի քանի սարսափելի դեղահատեր են 
օգտագործում ՝ իմունային համակարգը ճնշելու և հիվանդությունը վերահսկելու 
համար: Միակ բանը, որ հաստատ գիտեմ, այն է, որ կանեփը ինձ օգնել է 
այնպես անել, որ ես այսօր զգում եմ: Ես 100% աջակցություն ունեմ իմ 
բազմաթիվ բժիշկներից 2 -ի կողմից, որոնցից մեկը իմ նյարդաբանն է:

Շատ հեշտ է պատրաստել ձեր սեփական RSO- ն: Սկզբում նյարդայնանում էի, 
ուստի փորձեցի սկզբում փոքր գումար վաստակել: Հրաշալի ստացվեց, ուստի 
այդ գիտելիքներով ես ավելին արեցի: Ես պարզապես հետևեցի Ռիկի 
բաղադրատոմսին ՝ ընկերոջ փոքրիկ օգնությամբ: Ինչ վերաբերում է իմ վերջին 
ֆեյսբուքյան գրառմանը (ես դուրս եմ եկել այս հրաշք դեղաբույսից), ես 
բազմաթիվ անձնական հաղորդագրություններ եմ ունեցել այն մասին, թե ինչ 
հաջողությունների է հասել իմ ընտանիքը: Ես պատրաստվում եմ իմ առողջ 
չափահաս երեխաներին խնամքի ենթարկել, որպեսզի նրանք աղետալի բան 
ստանալու ավելի քիչ հնարավորություն ունենան: Ես սիրում եմ սա!!! Շատ 
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շնորհակալ եմ պարոն Սիմփսոն !!! Ձեր նվիրումը բոլորին մեծապես 
գնահատում է այս Կալիֆոռնիայի աղջիկը !!! »: Դեբորա

«Ամուսինս կատարեց Phoenix Tears ծրագիրը, երբ նա ուներ միզապարկի 
քաղցկեղի 4 -րդ փուլ: Վիրահատությունից հետո անցած ուղին (որը նա չէր 
ունենա, եթե մենք ավելի մեծ հավատ ունենայինք ծրագրի նկատմամբ) 
բացարձակապես քաղցկեղ չէր ցույց տալիս: Ես պատրաստ չեմ Ալցհեյմերի 
հիվանդության դեպքում հաջողության հասնել, բայց քաղցկեղի դեպքում 
բացարձակապես ավելի լավ տարբերակ չկա »: Կարեն

«Կրկին բարև Ռիկ: Հուսով եմ, որ այս էլ. Փոստը ձեզ լավ կգտնի: Ես այսօր 
գրում եմ ձեզ հարցնելու, թե որքա՞ն պետք է հիվանդը մնա յուղի վրա: Մենք 
ունենք հսկայական ուռուցքով հիվանդ: Նա սկսել է մարտի 15 -ից և մինչ այժմ 
40 գրամ քաշ է հավաքել: 2 -րդ օրվանից նա օրական 1,5 գրամ կամ ավել է 
օգտագործել: Արդյո՞ք կանգ եք առնում 60 գրամ թերապևտիկ դոզայի վրա: Այս 
հիվանդի համար փողը գործոն է: Նա մինչ այժմ ոչինչ չի վճարել իր դեղորայքի 
համար: Նրանց խնամողը նվիրաբերել է առաջին 60 գրամ ձեթը, սակայն չի 
կարող անվերջ անվճար դեղամիջոց տալ: Շնորհակալություն ներդրման 
համար: Ես գնահատում եմ ձեր խորաթափանցությունը: Հարգանքներով ՝ 
Janանեթ »

«Հարգելի Janանեթ, դուք ասում եք, որ երկրորդ օրվանից նա օրական 1,5 գրամ 
կամ ավելի է օգտագործել: Իմ արտադրած յուղն այնքան ամուր է, որ միջին 
վիճակագրական մարդուց սովորաբար պահանջվում է մոտ 5 շաբաթ, որպեսզի 
հասնի այն կետին, որտեղ նա կարող է օրական 1 գրամ կուլ տալ: Կարող է 
խնդիր լինել այն լարի հետ, որն օգտագործվել է այս յուղի կանեփի շտամների 
արտադրության համար, կարող է մեծապես տարբերվել նրանց բուժիչ 
կարողությունների մեջ, ուստի խնդիրը կարող է լինել լարվածությունը: 
Սովորաբար, երբ հիվանդը 60 գրամ յուղ է ընդունել, քաղցկեղը անհետանում է: 
Բայց եթե դա չլինի, ես կշարունակեի նրանց ձեթ տալ մինչև այն: Itամանակը և 
պահանջվող յուղի քանակը կարող են շատ տարբեր լինել անձից մարդուն: Մենք 
բոլորս տարբեր ենք, և ոմանք շատ ավելի արագ են բուժվում, քան մյուսները: 
Սովորաբար այն մարդիկ, ովքեր շատ են վնասվել քիմիաթերապիայի և 
ճառագայթման հետևանքով, կպահանջեն ավելի երկար բուժում և ավելի շատ 
յուղ: Յուղը պետք է վերացնի ամբողջ վնասը, որը թողել են այս, այսպես կոչված, 
բուժումները: Իմ խորհուրդն է լինելու փորձել ձեթը արտադրել մեկ այլ ուժեղ 
ինդիկայի շտամից, բայց անպայման պահել նրան յուղի վրա, դա միակ բանն է, 
որ ես կարող եմ փրկել նրա կյանքը: Լավագույն մաղթանքներ, Ռիկ Սիմփսոն »

«Ես վստահ չեմ, որ սա հաջողություն է, բայց ես դա հաստատ համարում եմ 
մեկը: Եթե որևէ մեկին հետաքրքրում է, թե ինչու եմ տղամարդկային ձայն 
ունեմ, դա ոչ թե ծխախոտ ծխող կամ որևէ այլ բան էր. Ես երբեք չէի ծխում, այլ 
այն պատճառով, որ հեռացրել էի վահանաձև գեղձս: Ես 51 (և կես տարեկան եմ) 
և 20 -ական թվականներից օգտագործում եմ յուղ: Ինձ համար միշտ հաճելի էր 
գոլորշիանալ: Մի քանի տարի առաջ- ես սկսեցի կուլ տալու դժվարություն, և իմ 
բժիշկները վահանաձև գեղձի վրա հանգույցներ գտան: Վահանաձև գեղձի 
հանգույցներ, որոնք ես ստիպված էի գնալ քաղցկեղի թեստավորման: Երբ 
նրանք դա անում են, նրանք պարզապես մի մեծ էշի ասեղ են կպցնում կոկորդիդ 
և մտնում թեստավորման ենթակա հանգույցների մեջ: Նրանք ձեզ ոչինչ չեն 
տալիս- ոչ մի անզգայացուցիչ- գտնվելու վայրի պատճառով: Այսպիսով, դա 
արեք մի քանի անգամ և տեսեք, թե արդյոք կարող եք հանգիստ նստել: Ինչևէ, 6 

90



անգամ դանակի հարվածից և իմ վահանաձև գեղձն այնքան մեծանալուց հետո 
կուլ տալու և շնչելու հետ կապված խնդիրներ ունեի: Ես հեռացրեցի վահանաձև 
գեղձը: Իմ ընտանիքի բոլոր քաղցկեղներով `ես մտածեցի, որ խաղից առաջ 
կլինեմ: Ոչ քաղցկեղ: Ոչ ոք. Ես իմ ընտանիքում միակն եմ, ով մինչ այժմ փրկվել է 
քաղցկեղից: Ես նավթով եմ զբաղվում 20 տարեկանից: Ես ընտանեկան 
պատմության պատճառով քաղցկեղի գրեթե բոլոր թեստերն եմ անցկացրել 
այնտեղ, և մինչ այժմ փառք Աստծո: Դուք մաթեմատիկա եք անում :-) »Janանեթ

«Բարև Ռիկ! Էմին մահացել է այսօր առավոտյան: Էմին դադարեց օգտագործել 
յուղը, երբ նրա թվերը տարօրինակ դարձան: Դուք ասացիք, որ ինչ-որ բան հոտ 
չի գալիս: բժիշկները խեղաթյուրեցին նրա լաբորատորիայի արդյունքները, և 
դրանք վատ էին: Էմին այնքան հոգնած էր (ճառագայթման 23 փուլ, 
քիմիաթերապիայի 3 կամ 4 փուլ): Նա պարզապես հանձնվեց: Ես չեմ 
կատակում. Նա մեզանից այնքան շատ էր անցել, որ զգաց, որ իր ժամանակը 
եկել է: Նա ճիշտ էր: Առանց յուղի- ամեն ինչ ավարտված էր: Նախորդ շաբաթ նա 
այնքան հիանալի տեսք ուներ: Երդվում եմ: Նա ցանկանում էր օրական երկու 
գրամ բարձրացնել և իսկապես հարվածել դրան: Հետո այդ անիծյալ թեստերը 
վերադարձան, և նա ավարտվեց: Ես աղաչեցի նրան շարունակել վերցնել այն: 
Ինչպե՞ս եք վերաբերվում դրան: Ես ավերված եմ: Janանեթ »

«Հարգելի Janանեթ, ես գիտեմ, թե ինչ եք զգում, սիրելիս, ինձ մոտ նույնը 
պատահել է մի քանի հոգու հետ, ինչ ես բուժվում էի, և դա լավ զգացողություն 
չէ: Առնվազն մենք կարող ենք սրտապնդել այն փաստը, որ այն, ինչ մենք անում 
էինք, օգնեց, և մենք չէ, որ վնաս պատճառեցինք: Հաճախ շատ դժվար է 
չխառնվել նրանց հետ, ում հետ մենք վերաբերվում ենք, և երբ նման բան է 
պատահում, դա ինձ միշտ ստիպում է խեղդել պատասխանատուներին: Ինձ չի 
հետաքրքրում, թե որքանով են այդ ապուշ բժիշկները մտածում իրենց և իրենց 
մասնագիտության մասին, սպանությունը սպանություն է, և մինչ սա 
կավարտվի, հասարակությունը կտեսնի նրանց բոլորին այնպիսին, ինչպիսին 
կան: Ես դրան նայում եմ Janանեթ, մենք չենք կարող փրկել բոլորին, բայց այն, 
ինչ մենք անում ենք, թեթևացնում է անհամար մարդկանց տառապանքը: 
Այսպիսով, այն ամենը, ինչ մենք կարող ենք անել, շարունակելն է, մինչև մենք 
կարողանանք այս աշխարհը խելքի բերել: Դուք հիանալի կին եք ՝ հսկայական 
սրտով, և այն, ինչ անում եք, այդքան մեծ նշանակություն ունի տառապող 
զանգվածների համար: Այսպիսով, փորձեք կենտրոնանալ ձեր արած բոլոր 
բարիքների վրա և ինքներդ ձեզ չմեղադրեք ուրիշների անկարողության համար: 
Մեզ նման մարդիկ են, ովքեր տարբերություն են ստեղծում և նրա նման 
մարդիկ, ովքեր կփոխեն այս աշխարհը, ուստի խնդրում եմ թույլ մի տվեք, որ 
որևէ բան ձեզ շեղի ձեզ այն ճանապարհից, որով մենք երկուսս էլ գնում ենք: 
Լավագույն մաղթանքներ, Ռիկ Սիմփսոն »

«Ես բազմիցս կիսվեցի Ռիկ Սիմփսոնի Phoenix արցունքներով իմ ֆեյսբուքյան 
պատին ... այնուհետև մի օր իմ ընկերը Լիմֆոմայի հետ մահվան մահճակալին 
էր: Երբ նա տեսավ իմ գրառումները յուղի վրա, նա անմիջապես սկսեց վերցնել 
յուղը և այժմ քաղցկեղից ազատ է: Նրա բժիշկները զարմացած են, որ նրան ասել 
են, որ նա դեռ երեք ամիս ժամանակ ունի ... ՍԽԱԼ ԵՆ »: Jamեյմի

«Հարգելի պարոն Սիմփսոն, ես ԱՄՆ -ում ունեմ հիվանդ, ով վերջերս սկսել է 
Phoenix Tears- ը: Մեր նահանգում դա օրինական է: Նա մոտ մեկ ամիս է, ինչ 
ծրագրում է, բայց երկրորդ շաբաթից օրական մեկ գրամից ավել գումար է 
պահանջում: Արդյո՞ք օրական մեկ գրամից ավելին օգուտ է բերում: Ես անվճար 
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վերցրեցի այս հիվանդին, և ես զգում եմ, որ նա ինձ մի փոքր խաղում է: Նա 
ուզում էր օրական մեկ գրամ երկրորդ շաբաթից, այնուհետև օրական երկու 
գրամ, և դա չափազանց հզոր է: Ես շրջվում եմ մեկ քառորդ գրամի վրա: Մենք 
օգտագործում ենք Բուդդան `100% ցուցիչ` THC- ի ավելի քան 15% 
պարունակությամբ: Ինչպե՞ս եք վերաբերվում այն հիվանդներին, ովքեր 
ցանկանում են ավելի ու ավելի շատ: Շնորհակալություն, Georgeորջ »

«Հարգելի բժիշկ, ես խրախուսում եմ բոլորին, ովքեր ունեն ծանր 
հիվանդություն, որքան հնարավոր է արագ վերցնել յուղը: Որքան արագ նրանք 
կարողանան տանել այն, այնքան ավելի արագ կարող են բուժվել: Ես տեսել եմ, 
որ մի քանի մարդ մեկ ամսվա ընթացքում ընդունում են ամբողջ 60 գրամ 
բուժումը և բուժում իրենց վերջնական քաղցկեղը: Բայց նման մարդիկ 
հազվադեպ են լինում և ավելի քան հնարավոր է, որ այս տղան քեզ խաղա: Ես 
մի քանի հոգու փորձեցի դա անել ինձ հետ, և ես վազեցի նրանց մոտ: Ես դեմ չեմ 
նավթ մատակարարել նրանց, ովքեր դրա կարիքն ունեն դեղորայքի համար, 
բայց ես այն չեմ մատակարարի այն հիմարներին, ովքեր դուրս են եկել 
խաբեություն հանելու համար: Եթե զգում եք, որ այս տղան փորձում է խաբել, 
պարզապես ասեք նրան, որ ինքը պետք է գնի կանեփի հետ ՝ դեղ արտադրելու 
համար: Եթե նա իրական է, նա, ամենայն հավանականությամբ, կփորձի դա 
անել, եթե ոչ, ապա, հավանաբար, այլևս այլևս չեք լսի նրա մասին: Դուք չունեք 
այս նավթի անվերջ պաշար, և այն պետք է գնա այնտեղ, որտեղ դա 
առավելագույն օգուտ կբերի: Շարունակեք ձեր աշխատանքը: Լավագույն 
մաղթանքներ, Ռիկ Սիմփսոն »

«Ես բուժում եմ մի կնոջ, ով ունի cancerԱՄԱՆԱԿԱՅԻՆ քաղցկեղ, RS կանեփի 
յուղով, և նա վերջապես լավանում է: ԱՇԽԱՏՈՒՄ Է!" voodootattooo

«Հիմա նույն բանն անել: 25% THC SKYWALKER OG, վերջին OG յուղը իմ PSA-
ն 160 էր: Այսօր 100 գրամից հետո նրա 7 -ը »: Իմի

«Բարև Քրիս, թարմացրու ... քաղցկեղը հեռանում է ... նա երեկ առավոտյան 
զանգահարեց իր շփոթված ուռուցքաբանից: Սովորաբար մենք հանդիպում ենք 
դեմ առ դեմ, բայց նա այս անգամ զանգահարեց նրան ՝ նրան տեղեկացնելու մի 
քանի շաբաթ առաջ կատարված բոլոր հետազոտությունների արդյունքների 
մասին:

Լյարդ - քաղցկեղն այլևս չի երևում: Թոքերի քաղցկեղը, մեկը թոքերի քաղցկեղը 
վերացել է, իսկ մյուսը ՝ թոքերի քաղցկեղը զգալիորեն նվազել է: Կրծքագեղձ - նա 
չմեկնաբանեց ... Նա չասաց կրծքի մասին մտածելու մասին ... ուստի մայրիկը 
նրան հետ է կանչում մի քանի հարցերի և նշանակելու, որ մենք գնանք, խոսենք 
նրա հետ և տեսնենք անցյալը: և վերջին սկանավորում: Ես վախենում եմ, որ նա 
մի փոքր ցնցված էր, երբ դոկտորը սկսեց խոսել իր լյարդի և թոքերի քաղցկեղի 
անհետացման մասին, որովհետև նա մոռացավ հարցնել իր կրծքի տարածքի 
մասին:

Բոլոր սկանավորումներն ուղղված էին նոր հորմոնալ թերապիայի հետագծի 
նախնական ցուցադրման ... մահացող

Մենք լուսնի վրա ենք նավթի արդյունքներով !!! Երբ ես մոտ մեկ ամիս առաջ 
խոսեցի Ռիկի հետ մորս մասին, նա առաջարկեց, որ նա պետք է գնա 2 -րդ 90 -
օրյա բուժում, ուստի մենք դա պլանավորում ենք սեպտեմբերի սկզբին: Այդ 
ընթացքում մենք նրան խնամքի դոզա կդնենք:

Վա! Նա բուժման սկզբից գիտեր, որ յուղն աշխատում է իր ուռուցքների վրա, 
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նա զգում էր, որ դրանք փոքրանում և հեռանում են: Մենք բոլորս այնքան 
շնորհակալ ենք, որ դուք ինձ ներկայացրեցիք ձեր վավերագրական գաղափարը 
և կիսեցիք այս վերաբերմունքը: Այս գիշեր ես տանը եմ, եթե ժամանակ ունենաք 
զրուցելու: Հավերժ երախտապարտ, Սինդի »

«Ողջույն, հարգելի Կորի ... Ուղղակի ուզում էի քեզ տեղյակ պահել, որ ես 
մայրիկիս յուղը տվեցի ընկերոջ ընկերոջս, ով կրծքագեղձի քաղցկեղ ունի: 
մահացած ուռուցքի մեջ ... Եվ բժիշկը ապշած էր և դրական և, ըստ երևույթին, 
եթե հաջորդ անգամ ավելի լավ արդյունքներ ունենա, նա կսկսի ինչ -որ բան 
անել յուղի հետ կապված: Ես այնքան երջանիկ եմ և շնորհակալ եմ Աստծուն, որ 
թույլ տվեց ինձ կարողանալ այս կնոջը տալ կանեփի յուղի մասին այդ 
տեղեկությունները: :)) Այնպես որ, մայրիկս ամեն օր յուղ վերցներ ... »:

«Ողջույն, Ռիկ, ես մի լավ նորություն ունեմ: Մայրս հոգեբանորեն այլևս չէր 
դիմանում այն գիտակցությանը, որ կրծքագեղձի մեջ քաղցկեղ է, ուստի նա 
վիրահատվեց: Այնուամենայնիվ, նա ուտում էր 30 գ չափաբաժինը, և նա խմում 
էր ինչ -որ տղայի բուսական թեյեր, որն ունի բոլոր տեսակի բժշկական 
դեղաբույսեր, և նա դրեց նաև այս դեղաբույսերի վիրակապերը: Ինչևէ, երբ 
բժիշկները դուրս բերեցին այդ քաղցկեղը, այն 7 մմ -ից ոչ ավելի մեծ էր և 100% 
հյուսվածքով, միայն 1% -ն էր ակտիվ և չարորակ և մահամերձ փուլում էր: 3 
բժիշկներ նայում էին դրան, և նրանք ասում էին, որ երբեք նման բան չեն 
տեսել ... Այսպիսով, եթե նա մեկ կամ երկու շաբաթ ավելի գնա առանց 
վիրահատության, ամեն ինչ կվերանա: Այժմ նա ամեն օր յուղ է ընդունում 1 ու 
կես գրամով և այժմ հասկանում է, որ վիրահատությունը բոլորովին ավելորդ էր:

Այնուամենայնիվ, նա այժմ շատ ավելի հանգիստ է, քան հիմա, քանի որ նա 
սարսափում էր, ուստի մենք չէինք կարող նրան վիրահատությունից հանել ... 
Ինչևէ, հիմար բժիշկները նրան տվեցին 23 ռադիոթերապիա, բայց նա ասաց, որ 
դա չի անի, և բժիշկը տողերի միջև ասաց, որ նա ճիշտ է: Անհավատալի է, թե 
որքան հեռու են գնում այս բժիշկները: Բոլորը բարևում են, Ռիկ: Շատ 
շնորհակալ եմ առաջարկության համար և մեկ անգամ ևս մեծ 
շնորհակալություն հայտնեք indինդրիչին »: Սասա

«Ռիկ ... ընկերոջը գլխից նոր հեռացրեցին ուղեղի ուռուցքը ... նա թոքերի վրա 
բծեր ունի ... նրանք ցանկանում են, որ նա քիմիաթերապիա և ճառագայթում 
ունենա ... արդյոք քիմիաթերապիայի ընթացքում յուղը թափոն կլիներ: 
ճառագայթում? Ուղեղի ուռուցքի հեռացումից հետո տեսնելը, թե ինչպիսին է 
նա, 80 % -ով ավելի լավն է, քան անցյալ շաբաթ, այդ բանը գլխում ... Ես ուզում 
եմ ասել նրան, որ քիմիաթերապիա և ճառագայթում չանի և յուղ չանի, բայց դա 
այդպես չէ: իմ ընտրությունը ... »: Շերոն

- Շերոն, դա կբարձրացներ նրա գոյատևման հնարավորությունները: 
Իրականում քիմիաթերապիան միայն պատճառ կդառնա, որ նա ստիպված 
կլինի ուտել 120-180 գ յուղ հետո միայն վնասը վերացնելու համար: Իհարկե, դա 
այն դեպքում, եթե նա ողջ մնա թունավորումից: Լավագույն մաղթանքներով, JB

«Բոլոր նրանց համար, ովքեր կարծում են, որ Ռիկ Սիմփսոնը խաբեբա է, դուք 
պետք է իմանաք, որ Միշել Օլդրիչը պարզապես բուժեց իր թոքերի 3 -րդ փուլը 
կանեփի յուղով, որը տրամադրել են Վալերի Կորալը և WAMM- ը: Ինչու՞ 
լրատվամիջոցներն ու բժիշկները չեն կարողանում մեկ անգամ ճշմարտությունն 
ասել: Կանեփը քաղցկեղ է բուժում, անիծյալ !!! Եվ անպատասխանատու 
մարդիկ նրանք են, ովքեր փորձում են թաքցնել այս իրականությունը, այլ ոչ թե 
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ինձ և Թոմիի նման մարդիկ, ովքեր ցանկանում են, որ աշխարհն իմանա 
կանեփի և քաղցկեղի մասին ճշմարտությունը »: Սթիվեն

«Բարև բոլորին, ես հիանալի նորություն ունեմ: Կինը ստացել է իր PET 
սկանավորման արդյունքը երկուշաբթի: Նա 5 տարի շարունակ քաղցկեղ ուներ 
քիմիաթերապիայի և մեկ ցողունային բջիջների փոխպատվաստումից հետո, 
այնուհանդերձ այն նորից վերադարձավ: 6 ամիս առաջ նա պետք է նորից 
փոխպատվաստեր աներ, սակայն այն չեղարկվեց, քանի որ դոնոր չգտան: 
Այսպիսով, նա սկսեց նավթը: Երկուշաբթի բժիշկը մեզ ասաց, որ քաղցկեղը 
անհետացել է: Շնորհակալություն նավթի համար, Ռիկ: Դուք տղամարդ եք, 
շնորհակալություն »: Լյուկ

-Շնորհակալ եմ, Լյուկ: Բժշկական փաստաթղթերն ավելի քան ողջունելի 
կլինեին: Նա պետք է մնա պահպանման չափաբաժնի տակ, հնարավորության 
դեպքում ես որքան հնարավոր է շատ յուղ կուտեի: Հնարավորության դեպքում 
նրան թույլ տվեք հեռու մնալ ավելի շատ սկանավորումներից: Youtube- ի վիդեո 
վկայությունը հիանալի կլիներ: Լավագույն մաղթանքներով, JB

«2013 թվականն արդեն անցել է, և ես ուրախ եմ, որ կարող եմ տեսնել 2014 
թվականը, որը բժիշկները չէին կարծում, որ ես կարող եմ տեսնել 2013 
թվականը: Բայց այստեղ ես դեռ ողջ եմ և առողջ: Մի քանի հոգի, որոնց ես մի 
քանի տարի չէի տեսել, ասացին ՝ վայ, դու դեռ ողջ ես: Այո, ես դեռ ողջ եմ, քանի 
որ ես օգտագործում էի ճիշտ բուսական դեղամիջոց (Կանեփի յուղ) ՝ իմ 
անբուժելի GBM ուղեղի քաղցկեղը սպանելու համար:

Այսպիսով, շնորհակալ եմ Աստծուն, որ ինձ ցույց տվեցիր բուժման ուղին: 
Դոկտոր Թիու Հանը ՝ Կռանիոտոմիայի ձեր հմտությունների համար, ինչպես 
նաև Ռիկ Սիմփսոնը ՝ այս Աստծո ուղարկած նավթի մասին ձեր գիտելիքները 
փոխանցելու համար, և իմ կինը ՝ iminինիմին Մանսուրը, ինձ խնամելու համար, 
և իմ Հրեշտակները ՝ ձեր խոնարհ օգնության համար, և ընկերներն ու իմ 
ընտանիքը ՝ իրենց հիանալի լինելու համար: աջակցություն և սեր: Առանց ձեր 
բոլորի, անհնար է ինձ նորից առողջ տեսնել: Ես ինձ այնքան բախտավոր և 
օրհնված եմ զգում: Եվ այո, ես հավատում եմ Հրեշտակներին:

Ամենայն բարիք 2014 -ի համար, աշխատեք չլարվել, երջանիկ լինել և առողջ 
մնալ »: Էլիա

«Ես կցանկանայի շնորհակալություն հայտնել (xxx) այն յուղի համար, որը 
նվիրաբերվել էր իմ քաղցկեղի համար !! Այս պահի դրությամբ իմ մարմնում 
քաղցկեղ չկա: Մարդիկ իսկապես աշխատում են, ապացույցն իմ բժշկական 
փաստաթղթերում է: Շնորհակալ եմ բոլորիդ և մեծ աջակցություն 
Արցունքներին !!! »: Բեքի

«Հարգանքներս Jինդրիչին, նա միանգամայն իրավացի էր, որ տեղական 
կիրառումը կիրառվում էր ոչ թե վիրակապի, այլ ուղղակիորեն մաշկի վրա: 
Տարբերությունը նման էր գիշերվա և ցերեկի »: Ռոլանդ

-- Իհարկե. 20-30-50% յուղով թուրմերը նույնպես հիանալի են գործում, քանի որ 
դրանք հեշտությամբ անցնում են մակերեսի տակ: Որոշ դեպքերում կանեփի 
սերմի յուղը (կամ շի կարագը) և կանեփի յուղի խառնուրդները նույնպես շատ 
օգտակար են: Բայց տրամաբանորեն, ինչքան շատ յուղ ճարես հենց վերքի վրա, 
այնքան լավ: JB

«Ես նախկինում գրել էի, որ մենք հաջողություններ ունեցանք կրծքի քաղցկեղի 
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բուժման գործում: Այժմ բժիշկները հիվանդին ասացին, որ նրա արդյունքները 
այնքան լավն են, որ նա ստիպված է աշխատանքի գնալ: Հիվանդն ասաց, որ 
«ՇՆՈՐՀԱԿԱԼ ԵՆ ԱՍՏՎԱ», իսկ բժիշկն ասաց, որ նա պետք է 
շնորհակալություն հայտներ նրան ոչ թե Աստծուն: .

Բայց մենք այն բարձրացրինք հաջորդ մակարդակի, մենք ինչ -որ մեկի դեմքն 
ենք բուժում, քանի որ այն 5 տարի առաջ ոչնչացվել էր դեղահատերով: Այս անձը 
մեծ խնդիրներ ուներ աղիների հետ, և նրանք կարծում են, որ դա սկզբում 
քաղցկեղ էր, և նրան տալիս են մի քանի ուժեղ հաբեր, որոնք քայքայում էին նրա 
դեմքը: Հետո ասացին, որ դա կարող է լինել Քրոնի հիվանդություն և այլն, և 
այլն:

Իմ ասելիքն այն է, որ այս անձը 5 տարի փորձում էր բուժել իր դեմքը, բայց 
անհաջող: Նա 5 անգամ կանեփի յուղ քսեց իր դեմքին, և կրկին չենք կարող 
հավատալ, թե ինչպիսի տեսք ունի այժմ նրա մաշկը: OMG նա այնքան երջանիկ 
է, որ այժմ կարող է կրկին իրենը լինել:

Փորձում եմ որոշ լուսանկարներ անել, բայց ամեն 3 օրը մեկ, բայց մաշկն 
այնքան արագ էր լավանում, որ չեմ կարող ցույց տալ, թե ինչ տեսք ուներ նրա 
դեմքը նախկինում, բայց նրա թույլտվությամբ հաջորդ օրերին մենք 
կցուցադրենք նրա հին նկարները (միայն դեմքի մաշկը) և նորը, որպեսզի դուք 
մարդիկ տեսնեք տարբերությունը ... »Jասմին

«Ես 39 տարեկան կին եմ, 2 տարեկան և հանդիպել եմ կրծքի քաղցկեղ: Այս 
յուղը իմ դեղն ու բուժումն է: Այս մարդիկ այնքան ագահությամբ են լցված: 
Նրանք պատկերացում չունեն, թե ինչ ցավ ու տառապանք ենք ապրում մենք և 
մեր ընտանիքները: Ուղղակի եսասիրական ագահություն: Կարմա »: Սալլին

«Դե, երկու շաբաթ ... Բժիշկն ասաց, որ միզապարկի մեջ 2-3 սմ ուռուցք ունեմ: 
Wantանկանում էր ինձ ուղղակիորեն տանել ՕՐ: Այն անհետացավ 14 օրից 
պակաս ժամանակում: Հաստատված է CT սկանով: Ախտորոշվել է 2/15 -ին, CT 
սկան արվել է 2/29 -ին »: Գերշ

«Այս տոմոգրաֆիան կատարվել է միզապարկի մեջ 2-3 սմ ուռուցք նկատվելուց 
14 օր անց ՝ շրջանակի միջոցով: Ընդամենը 14 օրվա ընթացքում, օգտագործելով 
միայն կանեփի էական յուղ, միզապարկի մեջ ուռուցք չի նկատվում: Կանեփը 
միայն… 14 օր ... չկա: Օրենսդիրները խնդրում եմ դա հասկանալ: Մի վերցրու իմ 
դեղերը: Սա ոչ միայն հարբած լինելու այլ միջոց է: Այս դեղամիջոցը փրկում է իմ 
կյանքը »: Գերշ

«Լավ ... ես ստացա պաթոլոգիայի զեկույցը: Միզապարկիս ուռուցքը փոքրացել 
էր նախքան այն հանելը: Վերջին անգամ, երբ բժիշկը դա տեսել է, այն չափել է 
մոտ 2,5 սմ: Երբ նրանք հեռացրին այն, այն փոքրացել էր մինչև 0,5 սմ: 
Հետաքրքիր է, ինչ կասի այդ մասին այդ բժիշկը »: Գերշ

«Սիրելի՛ Ռիկ, Աստված օրհնի քեզ: Ես տարիների ընթացքում քաղցկեղից 
կորցրել եմ մայրիկիս, տատիկիս, սիրելի մորաքույրերիս և քեռիներիս և 
ընկերներիս: Բայց ինձ ամենից շատ հարվածեց իմ շքեղ, խելացի, հրաշալի 
քույրը `Քիմը: Նրա ախտորոշվել է թոքերի քաղցկեղի 4 -րդ փուլ 2010 թվականի 
հուլիսին ՝ 42 տարեկան հասակում, իսկ 2011 թվականի փետրվարին նա 
մահացել էր: Ես չգիտեմ, թե ինչ բուժումներ է նա կիրառում, քանի որ 
ընտանիքում ոչ ոքի չի ասել, որ մահանում է մինչև ուշ երեկո, և նրա նախկին 
ամուսինը ՝ թմրամոլը, անցել է նրա խնամքին և կողպել ընտանիքին: Ես մինչև 
վերջին ամիսը չիմացա նավթի մասին, և այդ ժամանակից ի վեր ես շատ եմ 
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ուսումնասիրում: Սկզբում ես մտածեցի, որ դա օձի յուղ է, ինչպես շատ այլ իրեր, 
բայց մինչ այժմ ես թվարկել եմ 27 մարդու, ովքեր պնդում են, որ բուժել կամ 
զգալիորեն նվազեցրել են իրենց քաղցկեղը դրա միջոցով: 27 մարդ !!! Եվ դա 
միայն YouTube- ում և առցանց բլոգերում: Երանի այս մասին իմանայի դեռ 
1997-ին, երբ մայրս ախտորոշվեց, կամ 2000 թ. -օրենքի մոտ ախտորոշվել էր 
բերանի և կոկորդի քաղցկեղ: Նրա դեմքի կեսը պետք է հեռացվեր և 
վերականգնվեր: Բայց հիմա ես դա անում եմ, քո շնորհիվ: Աստված օրհնի ձեզ և 
բոլոր նրանց, ում սիրում եք, և շնորհակալություն, որ այսքան ջանքեր 
գործադրեցիք ՝ այս հրաշալի դեղամիջոցը հասանելի դարձնելու բոլորին »: 
Դենիս և շնորհակալ եմ, որ այդքան աշխատեցիք այս հրաշալի դեղամիջոցը 
բոլորին հասանելի դարձնելու համար »: Դենիս և շնորհակալ եմ, որ այդքան 
աշխատեցիք այս հրաշալի դեղամիջոցը բոլորին հասանելի դարձնելու համար »: 
Դենիս

-Հարգելի՛ Դենիս, ի՞նչ ասեմ: Նրանք իմ մայրիկին քիմիոթերապիայի 
ենթարկեցին ՝ թոքերի փոքր բջիջների վաղ քաղցկեղի պատճառով, այնպես որ 
ես հստակ գիտեմ, թե ինչ ես զգում: Ոչ մի հաճելի բան: Ամբողջ ժամանակ 
դեղամիջոցը պետք է հասանելի լիներ և միայն այն պատճառով չէր, որ ինչ -որ 
մեկը ցանկանում է գումար աշխատել: C'est la vie, բայց ոչ բոլորը դա 
պարզապես կուլ կտան այնպես խաղաղ, որքան ես: Դա շատ տրավմատիկ փորձ 
է, երբ իմանում ես, թե ինչ կարող է բուժել կամ վերահսկել ամբողջ յուղը և ինչն է 
օգտագործվել դրա փոխարեն:

Խնդրում եմ, ուղարկեք ինձ այդ առցանց ցուցմունքների ցանկը, այն կարող է 
հետաքրքիր և օգտակար լինել մյուսների համար, ովքեր ուղեղը լվացել էին 
այնպես, ինչպես ես, նախքան Ռիկին հանդիպելը և «ավանդական բժշկության» 
ոլորտում իրական վիճակի մասին իմանալը:

Շնորհակալություն ձեր աջակցության համար և օգնեցիք մեզ տարածել այս 
դեղամիջոցի մասին: Ռիկի հետ երկուսուկես տարի աշխատելուց հետո միայն 
կարող եմ ասել, որ ճիշտ արտադրված և օգտագործված յուղն անում է այն, ինչ 
ինքն է ասում: JB

«Ողջույն, Կորի: AMարմանալի նորություն ևս մեկ անգամ: Իմ ընկեր ***** 
*****, որի հետ դուք խոսեցիք և ուղարկեցիք *** Լոս Անջելեսում: Դե, նա մոտ 
2 ամիս է ինչ գտնվում է կանեփի յուղի վրա և այսօր գնաց բժշկական զննումներ 
կատարելու: նրա մարմնում ԱՎԵԼԻ Խեցգետին չկա !!!!!!! ԱՄԵՆ ԻՆՉ ՊԱՐԶ 
Է!!!!!!! Նա անչափ երախտապարտ է ձեզ ինձ համար, որ պատմել եք նրան ձեր 
մասին, և անչափ շնորհակալ է, որ պատմել եք նրան **** -ի մասին !!!

ՇՆՈՐՀԱԿԱԼՈ foreverԹՅՈՆ ընդմիշտ: Դուք այնքան լավն եք, որ օգնում եք 
այս բոլոր մարդկանց, ում նույնիսկ չեք ճանաչում և կյանքեր եք փրկում ամբողջ 
աշխարհում: Ես պատրաստվում եմ մեքենայով իջնել Լոս Անջելես ՝ **** -ի հետ 
աշխատելու և փորձելու եմ դադարեցնել իմ բոլոր լուծերը և ինձ զուգարանից 
հանել, որ ես չմեկնեմ օրական 60-80 անգամ: Ի՞նչ կասեք այս մասին մեկ այլ 
զարմանալի զեկույցի մասին: Մենք շատ ենք սիրում սա !! »

«Ես ուզում եմ այսօր կիսվել իմ բժշկի մեկնաբանությամբ: Ես երկար ժամանակ 
միզապարկի վարակ ունեի, և բժիշկը բուժում էր վարակը: Այսօր նա առաջին 
հայացքով նայեց տեսախցիկով (շատ զվարճալի չէ) ԵՎ թվում է, որ ես ունեմ 
միզապարկի զանգվածի (ուռուցքի) մնացորդներ, որոնք տեղում մահացել են 
(նրա խոսքերը իմը չեն) և առաջացնում են վարակի տևողությունը:
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Դարձյալ! ՆՐԱ ԽՈՍՔԵՐԸ ԻՄ ՉԵՆ; Բժիշկն ասաց. «Ես ավելի քան 40 տարի 
զբաղվում եմ բժշկությամբ և երբեք չեմ տեսել, որ ուռուցքը տեղում մահանա 
առանց արտաքին միջամտության»: Ես նավթը հանում և սկսում եմ մարտից, 
բայց քանի որ բերքս եկավ, ես մոտ 6 շաբաթ կրկնակի չափաբաժնով յուղ էի 
օգտագործում: Հոկտեմբեր 8 -ին մի փոքր մաքրման վիրահատություն անելու 
համար `համոզվելու համար, որ զանգվածը անհետացել է (եթե մինչ այդ 
չանցնեմ): Ես որոշ կասկածներ ունեի նավթի մասին, բայց OLՈOLՈՎՐԴՆԵՐ 
ԱՎԵԼԻ ԿԱՐOUՈՄ ՉՈՆԵՄ:

Ես ունեմ բավականաչափ բուդի նյութ ՝ մոտ 5 կամ 6 ունցիա յուղ կազմելու 
համար: Օգտագործված նյութը Sativa Blend Pineapple Kush է, 25% THC: Չեմ 
կարող ասել, թե որքան գոհ եմ մինչ այժմ գրանցված արդյունքներից: Ես դեռ 
ոչինչ չեմ ասել իմ բժշկին, քանի որ FLa- ում ինչ -որ բժիշկ այդ ժամանակ 
կհրաժարվի ձեզ բուժելուց: Այնպես որ, առայժմ նա ոչինչ չգիտի »: Johnոն

- Բայց դու ավելին գիտես, Johnոն: Շնորհավորում եմ: Ես կշարունակեի վերցնել 
յուղը և վիրահատությունը կթողնեի ավելի ուշ: Հնարավորության դեպքում 
այլևս սկանավորում չկա: Եվ ես նույնպես յուղը կվերցնեի մոմի տեսքով, դուք 
միշտ ցանկանում եք յուղը հնարավորինս մոտեցնել ցավոտ վայրին: Նաև, 
հնարավորության դեպքում, փորձեք յուղը պատրաստել մեկից ավելի 
շտամներից: Լավագույն մաղթանքները ձեզ, JB

«Լիարժեք համաձայնություն այնտեղ JB. Եվ ընդգծեք վիրահատության 
հետաձգումը: Մարմնի ցանկացած ինվազիվ աշխատանք թույլ է տալիս 
վարակներ ներթափանցել ձեր համակարգ: Դաժան սովորությունների և իրենց 
իսկ հրաշք դեղամիջոցների նկատմամբ լիակատար անհարգալից 
վերաբերմունքի պատճառով մենք այժմ ունենք հակաբիոտիկակայուն միս 
ուտող բակտերիաներ, որոնք տարածված են հիվանդանոցների մեծ մասում: 
RSO- ն կկարգավորի այդ մեկը, բայց ի՞նչ կասեք վիրաբուժական «բոտ-
աշխատանքի» մասին: Run From the Cure- ն ամեն ինչ ասում է »: Տիելման

«3 օր առաջ մենք RSO- ով բուժեցինք ընկերոջ բազալ բջիջների քաղցկեղը: Մենք 
այսօր ստուգեցինք այն և այն գրեթե անհետացել էր: Մենք նորից դիմեցինք 
RSO- ին և ծածկեցինք վիրակապով: Մենք դա ստուգելու ենք ևս 3 օրից և 
ակնկալում ենք, որ այն կվերանա ՝ դատելով նախորդ 3 օրվա արդյունքից: Այս 
մեկն իր աջ ձեռքի վրա է: Նախկին քաղցկեղները, որոնց մենք բուժել էինք, նրա 
ձախ ձեռքի վրա էին: Ուռա, աշխատում է »: նշագծել

-- Այո. Մենք չէինք անի այն, ինչ անում ենք, եթե դա չաներ: JB

«Իմ անունը Georgeորջ է, և ես կցանկանայի ձեզ տալ իմ վկայությունը: 82 
տարեկանում, 2010 թվականի դեկտեմբերի 22 -ին, ինձ մոտ ախտորոշվեց 
կերակրափողի քաղցկեղ: Ինձ ասացին, որ ինձ 6 ամսից 2 տարի է մնալու և, 
հնարավոր է, ճառագայթային բուժումից հետո ինչ -որ պահի իմ կոկորդում 
տեղադրման կարիք ունենա, որը կօգնի կուլ տալուն:

Նախքան իմ ախտորոշումը, ես շնչառության և սնունդ կուլ տալու 
դժվարություններ ունեի, ուռած էի երկու ոտքիս և հոգնած էի թեթև 
ակտիվությունից: Ես 2011 -ի սկզբին ճառագայթային բուժման էի ենթարկվել: 
2011 -ի սեպտեմբերին ես դժվարությամբ էի կուլ տալիս և ծամում պինդ 
սնունդը: Ես զգում էի, որ խեղդվում եմ: Իմ սնունդը պետք է կտրվեր փոքր 
կտորների: Ես նախընտրեցի ուտել մշուշոտ սնունդ, իսկ դրա փոխարեն Boost 
shakes: Նաև ստամոքսումս ուժեղ գազ էի զգում: Գազը որոտի ու կայծակի պես 
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պատռվեց որովայնիս մեջ: Ես սկսում էի գլխապտույտ դրվագներ ապրել 
շնչառության դժվարությամբ, շնչահեղձությամբ և քրտինքով: Իմ 
հավասարակշռությունը վատն էր, և ես չէի կարողանում շատ լավ շրջել: Դժվար 
էր մթերային ապրանքներ տեղափոխել իմ հավաքածու ՝ առանց շնչառության և 
քրտինքի:

Հետագայում գլխապտույտի ծանր դրվագը ինձ ուղարկեց հիվանդանոց, և 
բժիշկը դրեց արյան ճնշման երկրորդ հաբը: Իմ հիվանդանոցում մնալուց կարճ 
ժամանակ անց մի անծանոթ մարդ մոտեցավ ինձ և կանեփի յուղ առաջարկեց 
քաղցկեղս բուժելու համար և լրացուցիչ տեղեկությունների համար ուղղեց 
Phoenix Tears կայք: Սկզբում ես անհանգիստ էի և սարսափում էի կանեփի յուղ 
վերցնելուց, ես միշտ մտածում էի, որ կանեփը թմրամիջոց է, որը 
կախվածություն կառաջացնի և կտանի ինձ դեպի այլ ծանր թմրանյութեր: Ռիկ 
Սիմփսոնի կանեփի յուղը հետազոտելուց հետո ես որոշեցի, որ պատրաստվում 
եմ բուժվել: Ես հասկացա բուժման ընթացքում և դրանից հետո, որ կանեփի 
կամ կանեփի յուղը «դարպաս» է դեպի ավելի լավ առողջություն:

Կանեփի յուղի իմ առաջին դոզայից -1/2 բրնձի հատիկից հետո ես անմիջապես 
նկատեցի, որ այն գործում է իմ մարմնում:
⦁ Feltգացի, որ այն մարմնով հոսում է մատներիցս դեպի մատներիս: 
⦁ Ես զգացի հանգստության, երջանկության և իմ հումորի բարձրացման 

զգացում: 
⦁ Ոտքերս ռետինե զգացին, որը 6 ժամ անց մարեց: 
⦁ Հանգստանալիս և նաև քնելիս շնչառությունն ավելի հանգիստ էր 
⦁ Օրերից/շաբաթներից հետո.
⦁ Իմ կույտերը/հեմոռոյն անհետացան: 
⦁ Ուսի ցավը նվազեց 
⦁ Շնչառության պակասը նվազեց: 
⦁ Երկրորդ օրվանից գազերի և ստամոքսի անհանգստության կուտակումը 

մեղմացավ և դարձավ ավելի կանոնավոր և շարունակեց բուժումը: 

⦁ Ես նվազեցրի և դադարեցի արյան ճնշման դեղահատեր ընդունել, քանի որ 
իմ ճնշումը չափազանց ցածր ցուցանիշներ էր ստանում: Արյան ճնշման 
հաբերից հետո արյան ճնշումը նորմալացավ

⦁ Երկու ոտքերի և կոճերի այտուցը զգալիորեն նվազել է: 
⦁ Curսպեց իմ ախորժակը և կարգավորեց իմ քաշը. Ես մինչ այժմ նիհարել եմ 

26 կիլոգրամ: 
⦁ Մաշկի գույնը բարելավվեց 
⦁ Գլխապտույտը անհետացավ 
⦁ Սրտի բաբախյունը թվում է ավելի կանոնավոր և ոչ այնքան 

անհանգստացնող, հաշվի առնելով, որ ես ծնունդից ի վեր սրտի անկանոն 
բաբախում ունեմ 

⦁ Աղիքների շարժումները դարձան ավելի կանոնավոր 
⦁ Փորձեց ավելի լավ, ավելի հանգիստ քուն: 
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⦁ Հավասարակշռությունը և համակարգումը բարելավվեցին 
⦁ Կարողանում է ավելի լավ շրջանցել առանց շնչառության: 
⦁ Moreրույցներում ավելի հմուտ դարձավ 
⦁ Փոխեց հայացքս իրերի նկատմամբ և բարձրացրեց տրամադրությունս 
⦁ Փոխեց իմ տեսակետը մարիխուանայի մասին 
Ընդհանուր առմամբ, բոլոր ախտանիշները, որոնք ես զգում էի մինչ կանեփի 
յուղի բուժումը վերցնելը, անհետացան:

Բուժումը ավարտելու համար ինձանից պահանջվեց 3 1/2 ամիս: Այս փորձը 
այնքան էլ տհաճ չէր: Չնայած դա հարմարեցում էր, երբ ես ավելացնում էի 
դեղաչափերը, բայց մեկ -երկու օր հետո ամեն ինչ կարգավորվում էր: Ես 
հետևեցի Ռիկ Սիմփսոնի առաջարկած դոզայի ավելացումներին քիչ թե շատ:

2 ամսվա բուժումից հետո Ուռուցքաբանիս այցելությունը զարմանալի էր: Նա 
հայտարարեց, որ իմ մաշկի գույնը լավ տեսք ունի, արյան ճնշումը և սրտի 
բաբախյունը նորմալ են, և քանի որ կուլ տալու խնդիր չունեի, ստինտի կարիք 
չկար: Նա նաև ասաց, որ ռենտգենյան ճառագայթը լավ տեսք ուներ, և որ ես 
ստիպված չէի վերադառնալ առնվազն 6 ամիս: Սովորաբար, ես պետք է 3 ամիսը 
մեկ այցելեի Ուռուցքաբանին ...

Ես հավատում եմ, որ կանեփի յուղը սպանեց իմ քաղցկեղը: Կանեփի յուղից 
մնացած բոլոր առողջական բարելավումները ստիպում են ինձ զգալ որպես նոր 
մարդ: Ես լիովին ապշած եմ կանեփի յուղի հրաշքից: Ես այնքան շնորհակալ եմ, 
որ որոշեցի վերցնել կանեփի յուղը:

Կանեփի յուղը թարմացրեց իմ առողջությունը և երկարացրեց իմ կյանքը: 
Շնորհակալություն եմ հայտնում Ռիկ Սիմփսոնին, Աստված օրհնի ձեզ: 
Շարունակեք բարի գործերը: Ես լիովին համոզված եմ, որ կանեփի յուղը կարող 
է կյանքեր փրկել: Շնորհակալություն." Georgeորջ

«Մինի թարմացում Georgeորջի համար ... Մինչ օրս նա նիհարել է +31 ֆունտով, 
այժմ, քիչ առաջ նա ստիպված եղավ այցելել ատամնաբույժին ՝ քաշի կորստի 
պատճառով (նա նախկինում 280 ֆունտ էր): Նա սովորել է, որ եթե ցանկանա, 
նա կարող է բավականին հեշտությամբ նիհարել, սակայն նա ընտրում է ավելի 
ցածր քաշ և ապրելակերպ), սակայն նա պետք է նորից 
տեղադրեր/հարմարեցներ իր ատամները: Նրա ատամնաբույժը նկատեց, թե 
որքան լավ տեսք ունի, և որ գույնը նույնպես ավելի լավն է:

Պետք է նշեմ, որ Georgeորջը ասաց, որ դեռ լավ շնչում է, և մինչ օրս խեղդվելու 
հետ կապված խնդիրներ չկան, նա այս շաբաթվա սկզբին ուներ սթեյք, 
կարտոֆիլ և բանջարեղեն ընթրիքի համար, և նրա սնունդը շատ ավելի հեշտ է 
ընկնում, քան երբևէ: սովոր էր մինչ իր «բուժումը»: Նա մեզ ասում է, որ այս 
շաբաթվա սկզբին այցելել էր իր բժշկի (կանոնավոր բժիշկ) ... Նրա բժիշկը 
բացականչեց. «ՎաOW Նաև նրա բժիշկը ասաց, որ իր գույնը բարելավվել է: 
Georgeորջը պատմում է ինձ, որ նա ավելի ուշ ցույց տվեց իր բժշկին, թե որքան 
հեղուկ է կորցրել իր երկու ոտքերում ՝ ասելով նրան, որ նա կարծում է, որ այն 
գրեթե անհետացել է: Հետո բժիշկն ասաց. «Georgeորջ, դու այլևս այտուց 
չունես»:

Նա ձեռք է բերել որոշ հին բժշկական տեղեկագրեր, և նրան նույնպես (այժմ) 
ասվում է, որ նա պետք է/ կարողանա փորձել իր ուռուցքաբանից ստանալ իր 
հին ռենտգեն և CT սկան (սկավառակի վրա) հաջորդ նշանակման ժամանակ 
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(հունիս): Նա փորձում է ավելի վաղ մտնել իր ուռուցքաբան ... Այդ այցի 
ժամանակ նա ՄՌՏ է պահանջելու: Նա այժմ երկար ճանապարհ է անցել ... 
այնուամենայնիվ, ներկայումս նրա միակ իրական խնդիրը (հակառակ դեպքում 
ասում է, որ նա հիանալի կլիներ !!) այն է, որ նա ծնվելուց ի վեր ունեցել է սրտի 
անկանոն բաբախում, իսկ վերջերս այն սովորականից մի փոքր ավելի է աճում: 
Չգիտեմ, թե արդյոք նրա քաշի կորուստը հանգեցնում է նրա անկանոն սրտի 
բաբախման, թե՞ հուզմունք այս կյանք փոխող իրադարձությունից, թե ինչն է դա 
անպայման անում, ես միայն գիտեմ, որ ցանկանում եմ, որ դա նույնպես 
ամրագրվի նրա համար: Նա այժմ ուղեգիր ունի սրտաբանի մոտ ՝ սրտի 
բաբախյունի վերաբերյալ և այլն: Նաև վերջերս նրա գույնը ավելի է լավացել, նա 
ավելի կարմիր/վարդագույն դեմք ունի, նրա շրջանառությունը նույնպես ավելի 
լավ է երևում: Դե, սա այն ամենն է, ինչ ես կարող էի ստանալ առայժմ ... 
Խաղաղություն 1 »Ազատություն

«Դե, Ռիկ և indինդրիչ, իմ քրտնաջան աշխատանքը և նվիրվածությունը RSO-
ին վերջապես տվեցին իրենց արդյունքը: Ես հետևում եմ Ռիկի և Ֆենիքսի 
արցունքներին 2004 թվականից, և ես անմիջապես հավատում էի նավթի բուժիչ 
հնարավորություններին: Ես տարածեցի խոսքը և կանգնեցի դրա հետևում 
100% նույնիսկ այն ժամանակ, երբ մարդիկ ծիծաղում էին և ինձ խենթ էին 
անվանում: Այժմ ես բուժել եմ մահացու քաղցկեղով հիվանդ 3 մարդու, և իմ 
վերջին հիվանդը, որին ես պարտական եմ, շատ եմ նրանով, որ իրականում 
անցել եմ բժշկական համակարգը և հրաժարվել այնտեղի բոլոր բուժումներից, 
ինչպես նաև փաստաթղթավորվել է, որ նա օգտագործում էր RSO- ն իր 
քաղցկեղը բուժելու համար ... նրա երկու թոքերն էլ լի էին քաղցկեղով և նրան 3 
ամսվա կյանք տվեցին, երբ նա առաջին անգամ ախտորոշվեց ... 5 ամիս առաջ: 
Այսօր նա պաշտոնապես ազատ է քաղցկեղից և փաստացի գիրացել է 27 
կիլոգրամ: Քաղցկեղի բժիշկները ցնցված են նրա հրաշալի ապաքինումից 
ընդամենը 5 ամսվա ընթացքում `նրանց գրեթե ոչ մի օգնությամբ և իրականում 
ասում են, որ նա ավելի առողջ է, քան նրանք այժմ: Լոլ, նա հիվանդանոցում 
բժիշկների աչքի առաջ ուտում էր յուղը և իր հետ տանում էր Weed 
համաշխարհային ամսագիր, որտեղ փյունիկսի արցունքներով հոդված կար, որը 
ցույց էր տալիս այն մնացած բոլոր հիվանդներին և տարածում RSO- ի մասին: 
Շուտով կունենամ հիվանդանոցի բոլոր փաստաթղթերի պատճենները, որոնց 
համաձայն ՌՍՕ -ն բուժեց նրա քաղցկեղը ... դրա փաստաթղթերի վրա հենց դա 
է ասում, որ նա կանեփի յուղ է օգտագործել բուժման համար: Ես շուտով նրա 
համար մի պատմություն կկազմեմ, որը կօգնի հնարավորինս տարածել խոսքը: 
Ես նաև ճանաչում եմ մոտ 25 այլ մարդկանց, ովքեր տեսել են, որ RSO- ի հրաշքը 
գործում է տարբեր հիվանդությունների դեպքում, և նրանք այժմ աշխատում են 
նաև իրենց բուժման վրա: .. խոսքը վերջացած է !!!! : ) Իմ տարածքում 
բուժվողների և շուտով շատերի անունից ես կցանկանայի ասել, որ 
ՇՆՈՐՀԱԿԱԼՈ guysԹՅՈՆ տղաներ ձեր շարունակական քրտնաջան 
աշխատանքի և նվիրումի համար համընդհանուր դեղամիջոցը վերագտնելու 
համար ... Դուք տղաներ եք փրկարարներ ... Բառացիորեն !! ԽԱACԱՈ 
ANDԹՅՈՆ ԵՎ ՍԵՐ ԽՎ -ից »Սթիվ

«Ողջույն, ես պետք է ձեզ մի պատմություն պատմեմ երեկ տեղի ունեցած 
հրաշքի մասին: Ես ընկեր ունեմ, և նրա անունը Շենոն Օ'Բրայեն է: Նա 17 -
ամյա ուղեղի քաղցկեղից փրկված է: Նրա մոտ արդեն մոտ մեկ տարի աճում է 
անգործունակ ուռուցք: Այն հասել էր նրա ուղեղի գրեթե ամբողջ չափին: Ես նրա 
հետ կիսեցի RSO- ն, և երեկ նրա MRI- ի արդյունքները ցույց տվեցին, որ 
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ուռուցքը գրեթե կիսով չափ նվազել է: Նա այն ընդունում է փետրվարի 14 -ից: 
Դուք պետք է հասկանաք, որ սա «Կարկուտ Մարիամ» -ն էր: Ես այնքան 
շնորհակալ եմ, որ իմ ոգին գտավ ձեր պատմությունը, և ես կարողացա 
փոխանցել այն »: Նադին

«Իմ ընկերը լիովին բուժվել է աղիքի քաղցկեղից ՝ կանեփի յուղ վերցնելուց 4 
շաբաթ անց: Բժիշկները գլուխները քորում են, գլուխ չեն հանում: Այս մարդը 
հոկտեմբերի 12 -ին պետք է ենթարկվեր արմատական վիրահատության, նա 
վիրահատությունից դուրս գալու 10% հավանականություն ուներ: Նոյեմբերի 1 -
ին նրա բժիշկները նրան տվեցին առողջության մաքուր հաշիվ: Սրանք նույն 
բժիշկներն են, ովքեր նրան ասել են, որ ինքը ողջ չի լինի Սուրբ Christmasնունդը 
տեսնելու համար: Ալելուիա: Գովաբանեք տիրոջը այս չափազանց բուժիչ բույսն 
այս երկրի վրա դնելու համար, բուժելու բոլոր նրանց, ովքեր բավականաչափ 
հավատ ունեն այն օգտագործելու համար: ԱՇԽԱՏՈՒՄ Է." Շերի

«Դե, ես ինձ ավելի լավ եմ զգում: Մոտ 30 օր եղել է RSO- ում ուղեղի ուռուցքի և 
շաքարախտի համար: Արյանս շաքարը նվազում է: Ես 2 օր առաջ դադարեցրել 
էի ինսուլինը, քանի որ արյան շաքարը շատ ցածր էր իջնում »: Jeեֆ

«Այն նաև մաքրեց մեկ այլ ընկերոջ կրծքագեղձի քաղցկեղի 1 -ին փուլը: Երկու 
շաբաթվա ընթացքում գոլֆի գնդակի չափ ուռուցքից սիսեռից փոքր դարձավ: 
0.4 գ օրական երկու անգամ, հում յուղ: Մաշկի քաղցկեղով հիվանդ մեկ այլ 
ընկեր հեռացրել է այն տեղային լուծույթով, որը քսել են անմիջապես մաշկի վրա:

Ինքս ինձանից ազատվել եմ վատ ատամի վարակից և այտուցից, մաքրել եմ 
թոքերս ՝ ասթմայով հիվանդանալուց հետո, և մաշկիցս հեռացրել եմ երկու 
ֆունկցիոնալ բծեր, որոնք կարող էին քաղցկեղ լինել կամ չլինել ... երբեք չեմ 
ստուգել և դա անհետացել է ... Ոչ քիմիաթերապիա, ոչ ճառագայթում, ոչ 
կողմնակի բարդություններ, ոչ խնդիր »: Բրյուս

«Ես օգտագործեցի իմ պատրաստած յուղը ՝ օգտագործելով Ռիկի 
տեսաուղեցույցները և բուժվեցի 4 -րդ փուլի դիֆուզ մեծ« Բ »բջջային 
լիմֆոմայից, որը ենթադրաբար« անբուժելի »ֆոլիկուլյար քաղցկեղ էր ընդամենը 
58 օրվա ընթացքում): Այդ ժամանակից ի վեր ես շարունակում եմ յուղ 
պատրաստել իմ և ուրիշների համար և տեսել եմ թոքերի, կրծքագեղձի, 
շագանակագեղձի, ուղեղի, հաստ աղիքի, լեյկեմիայի, ենթաստամոքսային գեղձի 
ավելի քան 10 հաստատված դեպքեր, հիվանդներն իրենք իրենց բուժում են ՝ 
օգտագործելով մուգ կանաչ յուղեր: Ես յուղ եմ պատրաստում ՝ օգտագործելով 
երկու տերևներն ու ծաղիկները ՝ հատուկ հակաբորբոքային միացությունների 
պատճառով, որոնք հայտնաբերվում են ՄԻԱՅՆ կանաչ տերևների ներսում: Ես 
կորցրեցի իմ ամբողջ հաստ աղիքը 1992 -ին: Ես ունեմ իմ փոքրիկ աղիքից 
պատրաստված «պայուսակ», որը 20 տարի աշխատում է սովորական 
սանտեխնիկայի պես, որը 7 տարի առաջ պետք է դուրս հաներ: Ըստ PAMF- ի 
իմ գաստրոէնտերոլոգի. նա համարում է, որ կաննաբինոիդների ծանր 
օգտագործումը առողջ «պայուսակի» համար է «ավելի լավ վիճակում, քան 20 
տարի առաջ այն օրը, երբ այն առաջին անգամ դրվեց: «Նա նույն արդյունքները 
լսել է կաննաբինոիդներ օգտագործող շատ այլ հիվանդներից և այժմ դա 
խորհուրդ է տալիս իր հիվանդներին»: Քրեյգ

«Whoot Whoot, Rick Simpson Oil- ը զարմանալի է !! Շնորհակալություն 
աշխարհի հետ կիսվելու համար, թե ինչպես կարելի է այս հրաշալի բուժումը 
դարձնել բոլորին: Ես ստիպեցի իմ ընկեր Կարմենին վերցնել յուղը, երբ նրա մոտ 
ախտորոշվեց Հոջկինի լիմֆոմայի քաղցկեղ: Նա արդեն մեկ տարի է, ինչ 
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քաղցկեղից ազատ է !!! Եվ իմ Ադիսոնի հիվանդությունն անհետացել է ՝ առանց 
որևէ հետքի: Բժիշկները չեն կարող բացատրել, թե ինչպես կամ ինչու դա տեղի 
չի ունեցել: Բայց ես կարող եմ և անում եմ !!! Կանեփի բուժումները !!! » Էմի

«Բարև, ես պարզապես մտածեցի, որ ձեզ հետ կիսվելու եմ մի լավ նորությամբ: 
Քաղցկեղով հիվանդը, որի մասին ես ձեզ հետ խոսել եմ, վերջերս անցել է CAT 
սկան: Ուռուցքներ չկան !!! Նրա կրծքավանդակի վրա ուռուցք կար, որը 
բեյսբոլի չափ էր: Այն և մյուս ուռուցքները լիովին անհետացել են: Մնում է միայն 
սպի հյուսվածք: Ես և նա փառաբանում ենք Աստծուն այս հրաշալի դեղի 
համար: Կանեփը, հիանալի բույս, նվեր, որը տրված է մեզ բոլորիս Աստծուց: 
Մենք բոլորս պետք է շնորհակալություն հայտնենք Ռիկ Սիմփսոնին և այն 
զոհողություններին, որոնք նա արեց ՝ մարդկանց տեղյակ պահելու, թե ինչ 
կարող է անել Աստծո բույսը: Հիվանդը հետ է հավաքել կորցրած 40 կիլոգրամը: 
Նա ավելի առողջ և լավ տեսք ունի, քան ես երբևէ տեսել եմ: Ես 100% վստահ եմ 
և իսկական հավատացյալ, որ Rick Simpson Oil- ը, ճիշտ պատրաստվելուց և 
օգտագործելուց, կարող է բուժել քաղցկեղը: Այժմ այս հիվանդության դեմ 
պայքարելուց 12 տարի անց, այս հիվանդը քաղցկեղից ազատ է: Դրա համար 
մենք կարող ենք միայն մեր փառքը տալ Աստծուն:

Կրկին շնորհակալություն Ռիկին, որ կանգուն տղա էր, որը շատ մեծ զոհեր 
տվեց մարդկանց համար: Արդեն մեկ տարի է ՝ ես տարածում եմ այն, ինչ RSO- ն 
կարող է անել: Այժմ ես 100% վստահ եմ, որ այն ամենը, ինչ ասվում էր ձեր 
տեսանյութերում, իսկական կապույտ է: Ես ընդունում եմ 4 -րդ փուլի 
քաղցկեղով հիվանդ մեկին և շատ վստահ եմ, որ նա մեկ տարուց պակաս 
ժամանակ քաղցկեղից ազատ կդառնա: Ես կշարունակեմ տարածել խոսքը, 
ինչպես կարող եմ: Ես նույնպես հնարավորինս շատ մարդկանց կօգնեմ: 
Theշմարտությունը կհաղթի: Շնորհակալ եմ այն ամենի համար, ինչ արել և 
անում եք: Հարգանքներով ՝ աճիր աստվածուհի »

«Այս բուժումը ՀԻՄԱ իրողություն է: Նրանք մայրիկին ասացին, որ նա թոքերի 
քաղցկեղ 4 -րդ փուլում էր անցած դեկտեմբերին: 14 ամիս անց նա ավելի լավ 
տեսք ու զգացում ունի, քան տարիներ շարունակ: Շնորհակալ եմ ձեր 
համոզմունքներին հավատարիմ գնդակներ ունենալու համար »: CK

«Դոկտ. Ռոնդոն Ամանորից առաջ ինձ ասաց, որ մեջքիս այս սև կետը մելանոմա 
է: Ես գնացի նրա մոտ, երբ այն սկսեց արյունահոսել: Ես եկա տուն և սկսեցի 
թիկունքի յուղ դնել մեջքիս, և ես նույնպես սկսեցի կայուն յուղ ուտել: Դա տևեց 
2 շաբաթից պակաս, և մեջքիս տեղը մաքրվեց, և ես շարունակեցի ուտել մոտ 2 
ունցիա յուղ: Հազիվ հետք իմ մեջքին, և ես ինձ ֆանտաստիկ եմ զգում:

Ֆիլիպը նաև մեկ տարվա ստուգում էր անցել, և նա ավելի քան մեկ տարի 
քաղցկեղից ազատ էր: Այսպիսով, նրանք այդ քաղցկեղն անվանում են անվճար: 
Նա կարիք չունի բժշկի այցելելու առնվազն 3 տարի: ՈՉ ՔԻՄՈ ԵՎ ՈՉ 
ADԱՌԱԳՈՐՈԹՅՈՆ, ԱՌԱՆՈՄ Է ԿԱՆՆԱԲԻՍԻ ՅՈILՐՍԻ 4 ՈUNՆՍԻՆ ԵՎ 
ԴԵՌ ԱՄԵՆ ԱՄԵՆ ՕՐ ԿՈ EՄ Է ՓՈՔՐԻԿ ԿՈITՄ: ԲՈԼՈՐ NOTՈՈՎՈ 
BEՐԴ ՉԵՆ OWԵՈOWՄ ԱOWԵԼԻ Խ քաղցկեղ: ՌԻԿԸ ՄԵՐ ՀԵՐՈՍՆ Է »: 
Ֆլեյտա Վուդ

«Ես և իմ ընկերը վերջերս պատրաստել ենք ձեր յուղը և այն առաջարկել լավ 
ընկերոջը, ում ոտքի վրա վատ տեսք ուներ մելանոմա: Մենք բացատրեցինք, թե 
ինչպես օգտագործել ձեր յուղը, և հենց երեկ նա զանգահարեց ՝ բացականչելու 
իր զարմանքը, որ այն ամբողջությամբ ԱՐԿԱՎԱ է: Դրա տակ թարմ մաշկի 
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աճով »: Գվենդոլին

«Դժվար է հավատալ այն մարդկանց, ովքեր հնարավորություն չեն ունեցել 
կրթություն ստանալ կանեփի յուղի բուժիչ ուժի մասին ... Ես ապրում եմ այն 
տարածքում, որտեղից է Ռիկ Սիմփսոնը, և մենք բուժիչ ուժը տեսնում ենք 10 
տարի: Այն բուժում է քաղցկեղը, շաքարախտը, մկանային խանգարումները, 
ատամների ցավը, հատկապես այրվածքների հրաշք միջոցը (դրան հավատալու 
համար պետք է տեսնել):

Մինչ այժմ չկա այնպիսի բան, որը մենք տեսել ենք, որի վրա այն չի աշխատի, 
եթե պատշաճ և կանոնավոր կերպով ընդունվի: Հատկապես օգտակար է մաշկի 
քաղցկեղի, սրտխառնոցի, ստամոքսի ցավերի և այն ամենի համար, ինչ 
անհրաժեշտ է: Լավ գիշերային քուն: Չկա ոչինչ, որը թեթևացնում է սթրեսը 
կյանքի կանեփի յուղը, և մեր ներքին խնդիրների մեծ մասը սթրեսի հետևանք է: 
Այսպիսով, դուք գնում եք: Հաջողություն բոլորին: Այն իսկապես աշխատում է, 
պարզապես պետք է վստահել դրան: Վստահեք Աստծուն և Ռիկ Սիմփսոնին »: 
Թերի

«Ես միայն գիտեմ, որ պատրաստ էի գնալ, այլևս չկարողացա դիմանալ, 
պատմությունս այստեղ դնել, և իմ հրեշտակը ոտքի ելավ և ինձ կապեց RSO 
յուղով: Ես դադարել էի ուտել, և ընդամենը մի քանի բրնձի հատիկի յուղի 
դեպքում ես զգում էի փոփոխությունը իմ ներսում: Մինչ այդ իմ կյանքը 
բազմոցին էր `տաքացնող բարձիկով, խմիչքը չթողած: Բայց երկրորդ օրը ես 
արդեն վեր էի, սառցե տուփի մեջ, ուտելու բան էի փնտրում, ցնցուղ ընդունեցի: 
Ոմանց համար դա մեծ բան չէ, մինչև գա ժամանակը, երբ դուք չեք կարող 
բավականաչափ դիմանալ ցնցուղի համար: Ես մնացի դրա վրա, գիրացա, նորից 
սկսեցի ապրել ՝ իսկապես վերականգնելով կյանքս: Միայն ափսոսում եմ, որ այդ 
մասին չգիտեի վիրահատությունից առաջ: 56, սպիտակ կին կրծքի քաղցկեղի 
զոհ Քեթլին »

«Ընկերուհուս մայրը 3 անգամ կրծքագեղձի քաղցկեղ ուներ: Նա կանոնավոր 
կերպով մարիխուանա էր օգտագործում, բայց բժիշկը նրան ասաց, որ 
չօգտագործի այն քիմիաթերապիայի ժամանակ: Նա լսեց իր բժշկին և 
դադարեցրեց մարիխուանայի օգտագործումը, բայց այդպես էլ չբարելավվեց: 
Երրորդ անգամ, երբ նա վերադարձավ, նա անտեսեց բժշկին և մարիխուանա 
օգտագործեց բուժման ընթացքում և շարունակում է օգտագործել այն Ռիկ 
Սիմփսոնի յուղի և ուտելիքների միջոցով: Նա արդեն 5 տարի ազատ է 
քաղցկեղից և հետ գալու նշաններ չունի »: Դուան

«Ես պարզապես պետք է կիսվեմ այս հիանալի նորությամբ ձեզ և ձեր 
հետևորդների հետ ... Իմ կնոջ աշխատանքային ընկերը մի քանի ամիս առաջ 
նրան ասաց, որ իր ամուսնու ենթաստամոքսային գեղձի քաղցկեղը երկրորդ 
անգամ է վերադարձել, և ես և կինս արդեն գիտեինք ձեր RSO- ի մասին, այնպես 
որ մենք տեղադրեք դրանք ձեր կայքում `դրա մասին ավելին իմանալու և այլնի 
համար: բայց այն, ինչ իրականում տեղի ունեցավ, երբ նրանք նայեցին 
արդյունքներին, այն է, որ քաղցկեղը, անշուշտ, շատ ավելի փոքր էր դարձել, քան 
երբ նրանք առաջին անգամ նկատեցին, որ այն հետ է եկել, գրեթե անհետացավ 
իրականում: Նրանք տարակուսած էին, թե ինչպես կարող էր այն փոքրանալ 
(նրանք պետք է իմանան բոլոր տեսակի դեղամիջոցների մասին այն ժամանակ, 
ոչ միայն թունավորները): Նրանք ասացին, որ ցանկանում են հեռացնել այն, ինչ 
մնացել է, բայց ես նրան խորհուրդ տվեցի շարունակել նույն դոզաներով, ինչ 
անում էր նախկինում, քանի որ դա ակնհայտորեն դրական ազդեցություն է 
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ունեցել, և չխանգարել այդ մսավաճառներին թույլ տալ իր մոտակայքում: 
Չնայած ես շատ ուրախ էի լուրը լսելուց և անհամբերությամբ սպասեցի, որ ձեզ 
տեղյակ պահեմ: :)" Նշագծել

- Լավ արեց, Մարկ, գնա, թե ինչպես է հիվանդը զգում, սկանավորումը շատ 
դեպքերում անհրաժեշտ չէ: Եթե նա վեց ամսվա ընթացքում ուտում է 120-180 գ, 
ապա, ըստ ամենայնի, անհանգստանալու շատ բան չունի: JB

«Կան հազարավոր փաստաթղթեր, որոնք հաստատում են, որ այն իսկապես 
բուժում է քաղցկեղը այն մարդկանց մոտ, ովքեր հրաժարվել են բժիշկների հետ 
որևէ առնչություն ունենալուց, միայն յուղից: Ես 4 -րդ փուլի քաղցկեղ ունեի: Ես 
ընդամենը 3 ամիս ունեի ապրելու, և դա 14 ամիս առաջ էր »: Թոմ

«Պարզապես ձեզ տեղյակ պահելու համար, ահա թարմացում իմ քեռի Թոմի 
մասին: Նրա նոր PSA մակարդակը 0.1 է և կայուն: Շնորհակալություն նրա 
կյանքը փրկելու համար մեզ գիտելիք տալու համար: Նա շագանակագեղձի 
քաղցկեղի 4 -րդ փուլում էր: Մենք փնտրում ենք բնութագիր անել: Աստված 
օրհնի քեզ." Շերի

«Քանի որ խոցային կոլիտից և քաղցկեղից ապաքինվելուց հետո, իմ 
գաստրոէնտերոլոգն իր բոլոր հիվանդներին ունի կանեփի արտադրանք, քանի 
որ դրանք նրա իմացած ամենաուժեղ հակաբորբոքային միջոցներն են ... և 
նրանք աշխատում են ավելի լավ, քան ցանկացած դեղամիջոց, որը կարող է 
նկարագրել !!!»: Քրեյգ

«Ես գիտեմ, որ այն բուժում է քաղցկեղը ... Ես 3 անգամ բուժեցի մայրիկիս, և նա 
այժմ քաղցկեղից ազատ է»: Մաք ayեյ

«Հարգելի Լարա, ես պարզապես ուզում էի ձեզ մի հաղորդագրություն ուղարկել, 
որը շատ արագ շնորհակալություն կհայտնի այն ամենի համար, ինչ անում եք: 
Ես հետևում եմ ձեր էջին արդեն մոտ 6 ամիս: (Կներեք, սա առաջին անգամն է, 
որ մենք խոսում ենք: Կարծում եմ, որ ես այնքան էլ մեծախոս չեմ): անում եմ իմ 
սեփական հետազոտությունը: Մեկը այն բաների մասին, որոնց մասին ես 
սովորեցի, երբ առաջին անգամ սկսեցի հետևել ձեր գրառումներին, այն էր, թե 
ինչպես կանեփը կարող է բուժել քաղցկեղը: Սա ինձ համար շատ կարևոր էր, 
քանի որ մայրս արդեն մոտ մեկ տարի է, ինչ հիվանդ է ենթաստամոքսային 
գեղձի քաղցկեղով: Նա որոշ ժամանակ իսկապես վատ էր, և մենք իրոք 
սարսափում էինք, որ նա չի անցնի: Մի օր ես կարդացի ձեր գրառումը կանեփի 
յուղի մասին և որոշեցի հարցնել մայրիկիս, թե արդյոք նա կփորձի դա: Նա 
նախկինում երբեք ոչ մի կանեփ չէր օգտագործել, բայց այս պահին նա 
պատրաստ էր ամեն ինչ փորձել: Քանի որ մենք ապրում ենք Կալիֆոռնիայի 
հարավում, ես կարողացա նրան 3 ամսվա կանեփի յուղ մատակարարել 
տեղական դիստրիբյուտորից: Մենք մտածեցինք, որ մի քանի ամսով կտրելու 
ենք քիմիաթերապիան ՝ տեսնելու համար, թե արդյոք կանեփն ինքնուրույն է 
աշխատում: Amazարմանալի է, որ դուք կարող էիք տեսնել, որ նա անմիջապես 
լավանում է: Նա իրեն ավելի լավ էր զգում, կարողանում էր ավելի լավ ուտել, նա 
ավելի շատ էներգիա ուներ, բայց կարողացավ լավ քնել ՝ առանց անընդհատ 
արթնանալու: ամիսներ Ընդամենը մի քանի օր առաջ մենք նրան տարանք 
մասնագետի մոտ ՝ տեսնելու, թե որքան է քաղցկեղը փոքրացել: Այսօրվա 
դրությամբ նա օգտագործում է այս յուղը 2 ամիս և 2 շաբաթ, և ես ուրախ եմ 
տեղեկացնել, որ նրա քաղցկեղը գրեթե ամբողջությամբ անհետացել է: Բժիշկն 
ասաց, որ այն ընդամենը 5 PERCENT է իր նախկին չափի: Երբ ես նրան 
պատմեցի, թե ինչպես դա տեղի ունեցավ, բժիշկը չհավատաց դրան: Ես 
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իսկապես կարծում եմ, որ դու օգնեցիր փրկել մայրիկիս կյանքը: Պայքարը դեռ 
չի ավարտվել, բայց գրեթե ավարտվել է և այժմ լիովին շահելի է: Այս 
հաղորդագրությունը իմ և իմ ամբողջ ընտանիքի կողմից է ... Շնորհակալ եմ այն 
ամենի համար, ինչ անում ես Լարա: Շնորհակալ ենք մեր սրտի խորքից: ♥ »
Դեկան

«Հարգելի CureYourOwnCancer.com, որոշ ժամանակ առաջ ես կարդացի Rick 
Simpson Oil- ի մասին և որոշեցի փորձել այն պատրաստել: Ես շատ երկար 
ժամանակ մարիխուանա եմ աճեցրել: Ես օգտագործեցի իմ լավագույն 
կոճղերից մի քանիսը և կազմեցի պրեմիում կանեփի յուղ: Ես փորձեցի և 
չհավատացի: Այն այնքան ուժգին էր, որ նման չէր այն բանի, ինչ ես երբևէ 
ունեցել եմ:

Փորձելուց հետո ես գիտեի մի հիվանդի մասին, որն այդ պահին մոտ 11 տարի 
պայքարում էր քաղցկեղի դեմ (Հոջկինի լիմֆոմա): Ես առաջարկեցի լինել նրա 
բժշկական մարիխուանայի խնամողը և նրան ձեթ մատակարարել առանց որևէ 
արժեքի, քանի դեռ նա յուղը կվերցնի ըստ առաջարկության: Այդ ժամանակ նա 
ինձ համար ավելի քիչ օտար էր: Ես նրան հանդիպել էի կարեկցանքի ակումբի 
հանդիպումից մոտ մեկ տարի առաջ և այն ժամանակ իմացա, որ նա քաղցկեղ 
ունի: Ես իսկապես ուզում էի տեսնել, թե արդյոք յուղը կարող է բուժել 
քաղցկեղը, ինչպես նշված է Ռիկ Սիմփսոնի «Փախիր բուժումից» գրքում:

Այսպիսով, այս հիվանդի հետ կապվելուց և նրան առաջարկը ներկայացնելուց 
հետո մենք համապատասխան փաստաթղթեր ներկայացրինք մեր պետությանը 
և սկսեցինք բուժումը: Մենք այն դրեցինք այնտեղ, որտեղ նա պետք է ունենար 
բույսերը, ուստի, ի վերջո, նա կկարողանա նավթը տրամադրել իրեն: Դա նաև 
պայմանագրի մի մասն էր, որ նա սովորեց, թե ինչպես օգնել իրեն: Մենք 
սկսեցինք բուժումը: Սկզբում դա նրա համար դժվար էր, քանի որ յուղը շատ 
հզոր էր, և օրական երեք անգամ այն ընդունելը կարող է բավականին դժվար 
լինել:

Երեք ամիս անց կրծքավանդակի վերին հատվածում շատ ուռուցք սկսեց 
փոքրանալ: Հինգ ամիս անց ուռուցքն ամբողջությամբ անհետացել էր: Հետո նա 
գնաց CAT սկանավորման: Արդյունքները պարզվեցին, որ նա քաղցկեղից 
ազատ է: Առնվազն 11 տարի բժիշկները փորձում էին բուժել նրա քաղցկեղը: 
Քիմիա, ոսկրածուծի փոխպատվաստում և այլն: Այն ամենը, ինչ անհրաժեշտ էր, 
կազմում էր մեկ ֆունտ պրեմիում բողբոջը, որը վերածվել էր կանեփի յուղի: Նա 
ունի սկավառակի վրա CAT սկանավորման իր արդյունքները առաջ և հետո 
(շուտով կտրամադրվեն մեզ): Նա առաջ է եկել և հրապարակավ խոսել 
մարդկանց հետ: Փաստորեն, նա այժմ խնամող է, ով օգնում է այլ հիվանդներին 
բուժել կանեփի յուղը:

Այս պատմությունը իրական գործարք է, ոչ BS, ես ունեմ երկու տեսանյութ 
(երկուսն էլ ՝ աջից), որոնք արվել են կանեփի տեղական ճամբարում: Մեկ 
տեսանյութը պարզապես իմ հիվանդն է: Մյուս տեսանյութը իմ հիվանդի և այլ 
հիվանդների վկայություններն են: Ես և իմ հիվանդը փառք ենք տալիս Աստծուն 
այս հրաշքի համար: Հարգանքներով ՝ GrowGoddess »

«Մեկ տարի առաջ իմ ուռուցքաբանը մեզ ասաց, որ շուտ կապվենք հոսիսի հետ, 
որովայնի քաղցկեղը կրկին թոքերիս և հաստ աղիքի մեջ էր, 09 -ին հեռացվել էր 
հաստ աղիքից, իսկ 11 -ին ՝ լյարդից: Երբ ես հայտնաբերեցի Կանեփի յուղը, ես 
սկսեցի յուղը ընդունել քիմիաթերապիայի նույն օրը: Իմ ուռուցքային ցուցանիշը 
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17,6 էր: ՄԵԿ բուժումից (և 2 շաբաթ յուղից) հետո իմ ուռուցքի մարկերը 10.6 
էր: Անցյալ ուրբաթ 2 բուժումից և 5 շաբաթվա յուղից հետո իմ ուռուցքային 
ցուցանիշը 4.8 է: Իմ բուժքույրն ինձ ասաց, որ չգիտի, թե ինչ եմ անում, բայց այս 
քիմիոթերապիան չպետք է այս արդյունքները տա: Ես ինձ ավելի լավ եմ զգում, 
քան ունեի երկար, երկար ժամանակ »: Դայան

«Ես փորձեցի, ես ունեի հաստ աղիքի քաղցկեղ, քաղցկեղը անհետացել է !!!»: 
Jeanան

«Հարգելի՛ Ռիկ, չնայած ես անձամբ չեմ ճանաչում ձեզ, բայց ես գրեթե զգում եմ, 
որ դուք կլինեիք իմ ընտանիքի անդամը, թե որքան կարևոր էր ձեր դերն իմ 
կյանքի և իմ ընտանիքի վրա:

Ես երբեք բավարար խոսքեր չեմ ունենա երախտագիտություն հայտնելու 
համար ՝ ամբողջ մարդկությանը լիովին անձնուրաց նպատակին օգնելու ձեր 
հանձնառության համար: Ես ապրում եմ Սլովենիայում և լսեցի, որ ամսվա 
վերջին այստեղ կլինես, և ես առիթը բաց չեմ թողնի անձամբ շնորհակալություն 
հայտնելու ՝ իմ հերոսի ձեռքը սեղմելու համար:

Իմ ընկերուհու մայրը գրեթե 3 ամիս առաջ ախտորոշվել էր թոքերի քաղցկեղի 4 
փուլային փոքր բջիջներով (ուռուցք ՝ մեծ թենիսի գնդակի պես ՝ աջ թոքում, 2 
մետաստազ ՝ լյարդի և ավշային հանգույցների վրա): Ընդամենը մի քանի ամիս 
առաջ բախտ վիճակվեց հանդիպել ձեր «Փախիր բուժումից» տեսահոլովակին և 
նույնիսկ եթե ես գիտեի բժշկական մարիխուանայի բազմաթիվ օգուտների 
մասին, ես ցնցվեցի քո ֆիլմում արված հայտնությունից և հիշում եմ, որ 
մտածում էի «եթե դա ինձ մոտ քաղցկեղ է պատահում, ես անպայման կգնամ 
յուղի համար »: Հետո դա տեղի ունեցավ ոչ թե ինձ, այլ իմ ընկերուհու մոր հետ, 
որն իսկապես առանձնահատուկ անձնավորություն էր, որին ես միշտ սիրում էի, 
բացի այն, որ նա իմ ընկերուհու մայրն է:

Այսպիսով, մենք որոշում ենք անհապաղ միջոցներ ձեռնարկել, և ես բախտ 
ունեցա գտնելու ամբողջ հումքը դեղը պատրաստելու համար: Չնայած նա բաց 
էր նավթ վերցնելու գաղափարի համար, նա նաև սկսեց քիմիաթերապիան, 
քանի որ այն ժամանակ նա այնքան վախեցած էր, որ ամեն ինչ կանի այս տհաճ 
հիվանդությունից ազատվելու համար:

Այսպիսով, նա սկզբում սկսեց քիմիոթերապիան, իսկ հաջորդ օրվանից ՝ նաև 
յուղով: Նա կարող էր տեսնել մեծ հակաքիմիոէֆեկտը ՝ յուղի առաջին դոզան 
ընդունելուց ընդամենը 1 ժամ անց: Դա անհավատալի էր, չնայած մենք 
գիտեինք, որ նավթը, հավանաբար, կաշխատի, մենք չէինք սպասում նման 
արագ բարելավում: 24 ժամ շարունակ փսխումից և մահվան զգացումից հետո 
նա սկսեց իրեն ավելի լավ զգալ ցանկացած տեսանկյունից (այլևս սրտխառնոց, 
բերանում տհաճ համ, մեծ ախորժակ, հիանալի քուն և այլն), և նա շարունակում 
էր լավանալ: և ավելի լավ մինչև հաջորդ քիմիաթերապիան:

Քիմիաթերապիայի 3 փուլից և 35 մլ յուղից հետո նա կատարեց իր առաջին CT 
սկանավորումն ու արդյունքները իսկապես հուսադրող էին: Նրա թոքի մեծ 
ուռուցքն այժմ կազմում էր նախորդ CT- ի կեսը, և 2 մետաստազներից կար 
մնաց միայն մեկը, և այն ավելի փոքր էր:

Այս շրջանում ես նույնպես սկսեցի շատ հետազոտություններ կատարել 
էնդոկաննաբինոիդ համակարգի և կաննաբինոիդների հատկությունների 
վերաբերյալ: Եվ անհավատալի է տեսնել, թե որքան հետազոտություններ, 
ուսումնասիրություններ և փորձեր կան տվյալ թեմայի շուրջ, և, իրոք, կարծես 
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ամբողջ գիտությունը աջակցում է այն, ինչ դուք հայտնաբերել եք գրեթե 
պատահաբար: Վերջերս նույնիսկ Քաղցկեղի դեմ պայքարի ազգային 
ինստիտուտը (Ամերիկա) իրենց կայքում բացեց «կանեփ և կաննաբինոիդներ» 
բաժինը և ընդամենը մեկ ամիս առաջ այն թարմացվեց THC- ի և քաղցկեղի 
վերաբերյալ բազմաթիվ փաստաթղթերով:

Այժմ պատճառը, թե ինչու ես կցանկանայի անձամբ հանդիպել ձեզ (բացի այն, 
որ ես պետք է շնորհակալություն հայտնեմ ձեզ այնպես, ինչպես արժանի եք) այն 
է, որ ես օգնության կարիք ունեմ ՝ համոզելու իմ ընկերուհուն մայրիկին 
հրաժարվել այս անհեթեթ քիմիաթերապիայից, նույնիսկ եթե նա բուժվում է 
քաղցկեղը, ահավոր վնասում է նրան:

Ես հաշվարկել եմ, որ այս ամսվա 15 -ին նա կավարտի 60 մլ բուժումը, բայց 27 -
ին նա պետք է գնա քիմիաթերապիայի 5 -րդ փուլին (որին կհաջորդի նույնիսկ 
6 -րդը):

Այսպիսով, ինչպես հասկանում եք, ես ուզում եմ խուսափել նրան 
քիմիոթերապիայի գնալուց, երբ նա արդեն քաղցկեղից ազատ է: Խնդիրն այն է, 
որ փոքր բջիջների թոքերի քաղցկեղը լավ է արձագանքում քիմիաթերապիայի 
սկզբին (կամ գոնե այսպես են ասում բժիշկները), ուստի նրանք նրան ասացին, 
որ իրոք այնքան էլ զարմանալի չէ այն լավ արդյունքները, որ նա ունեցել է իր 
վերջին տոմոգրաֆիայի ժամանակ ...

Այն, ինչ ես նրան առաջարկեցի, այն է, որ նախքան 5 -րդ քիմիաթերապիան 
գնալը մեկ այլ CT սկան անի, որպեսզի համոզված լինի, որ նա մաքուր մարմնի 
վրա քիմիոթերապիա չի անի: Նա համաձայնվեց, բայց ես դեռ գիտեմ, որ նա 
վախենում է դեմ գնալ բժիշկների ասածին ...

Ինձ հետաքրքրում էր, թե գուցե հնարավո՞ր է մասնավոր հանդիպում ունենալ 
ձեզ հետ նախքան համագումարը և քիմիոթերապիայի նրա 5 -րդ փուլը: Վստահ 
եմ, որ նա ոգևորված կլինի ձեզ հետ հանդիպելու համար, և, հավանաբար, դուք 
կկարողանաք գտնել ճիշտ փաստարկը և նրան ճիշտ խթան տալ 
քիմիոթերապիան թողնելու համար:

Ես կարող եմ պատկերացնել, որ դուք, ամենայն հավանականությամբ, 
ծանրաբեռնված եք օգնության բոլոր տեսակի խնդրանքներով, այնպես որ ես 
լիովին կհասկանայի, եթե դուք ժամանակ և էներգիա չունեք կամ նույնիսկ 
ցանկություն չունենաք ներգրավվել ձեր ճանապարհին հանդիպող 
յուրաքանչյուր անձնական տխուր պատմության մեջ ... Եվ անկախ ձեր 
հասանելիությունից անձամբ հանդիպելու համար ես միշտ անվերջ 
երախտապարտ կլինեմ այն ամենի համար, ինչ դու արել ես ինձ և ամբողջ 
աշխարհի համար:

Սրտանց շնորհակալ եմ: Մաղթում եմ ձեզ ամենայն բարիք ձեր կյանքում, և ես 
հույս ունեմ, որ մի օր դուք նույնպես կկարողանաք վերադառնալ սովորական 
կյանք սովորական աշխարհում: Հարգանք, xxx

Հ.Գ. Եթե ցանկանում եք տեղադրել այս վկայագիրը, ազատ զգացեք դա անել, 
բայց խնդրում եմ մի նշեք և մի օգտագործեք իմ անունը, քանի որ մենք դեռ 
օգտագործում ենք նավթը և դեռ ապրում ենք արգելող երկրում, ուստի ես չեմ 
կարող ինձ թույլ տալ բռնելու վտանգը: Ամեն դեպքում, ես ձեզ կտեղեկացնեմ 
բուժման ընթացքի մասին, և ես ուրախ կլինեմ ձեզ տրամադրել լիարժեք լավ 
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ավարտ ունեցող պատմություն:

«Xxx, նա պետք է վեց ամսվա ընթացքում ավելի արագ ուտի 120-180 գ 
բարձրորակ յուղ, եթե կարողանա: Հնարավորության դեպքում ոչ 
քիմիաթերապիա, ոչ էլ CT հետազոտություն. Դրանք երկուսն էլ քաղցկեղածին 
են և քաղցկեղը ավելի տարածելու են: Պատրաստել մոմեր ՝ 0,2-3 գ յուղով 
(հալեցնել կակաոյի կարագը, ավելացնել յուղը, խառնել, լցնել կաղապարների 
մեջ, թողնել սառչի սենյակային ջերմաստիճանում) և հանձնարարել նրան 
օգտագործել օրական երկու-երեք անգամ, բացի իր ուտած յուղից ( եթե նա 
կարող է ընդունել այն, եթե ոչ ՝ փոքր -ինչ նվազեցնել բանավոր դոզան): Նա նաև 
պետք է օրական մի քանի անգամ գոլորշիացնի յուղը. Հազը կօգնի մաքրել 
թոքերը, իսկ հետագայում նաև կբուժի ուռուցքները:

Ինչ վերաբերում է ձեզ անձամբ հանդիպելուն, ապա մենք ավելի քան ուրախ 
կլինենք, բայց մենք սովորաբար շատ կարճ պրոցես ենք անում նրանց հետ, 
ովքեր ցանկանում են քիմիաթերապիա ընդունել, մենք այլևս չենք վատնում 
նրանց համոզելու ժամանակը, որոշումը նրանցն է: Մեր տեսանկյունից, նրանց 
անհրաժեշտ բոլոր տեղեկությունները գտնվում են մեր կայքում և Ռիկի 
գրքերում: Եթե ինչ -որ մեկը գա և ասի, որ ուզում է յուղը քիմիաթերապով 
վերցնել, մենք նույնիսկ յուղը չենք մատակարարի նրան, մեկ ուրիշն ավելի քան 
ուրախ կլինի ուտել այն առանց մահացու քիմիաթերապիայի: Rationանկացած 
բանական մարդ պետք է իմանա, որ թույն վերցնելը լավ բան չէ: Յուղը շատ 
ավելի լավ կանի առանց քիմիաթերապիայի:

Հետո, ամեն դեպքում, որքան ավելի շատ քիմիաթերապիա ընդունի, այնքան 
ավելի շատ յուղ պետք է ուտի վնասը վերացնելու համար, եթե նա, իհարկե, ողջ 
մնա քիմիոթերապիայի միջոցով, որը դուք երբեք նախապես չգիտեք, և 
յուրաքանչյուր ներարկում կարող է լինել վերջինը: Կներեք, որ դա ասում եմ, 
բայց դա այդպես է:

Այսպիսով, ինչպես ես դրան եմ նայում, նա պետք է իր մեջ յուղ խփի և 
հնարավորինս հեռու մնա բժիշկներից և նրանց բուժումներից: Նա պետք է 
բարձրացնի իր մարմնի pH- ը, ամեն օր երկու խնձորի սերմեր ուտի, ապա ուտի 
յուղը, վերցնի այն մոմերի մեջ, գոլորշիացնի յուղը և գուցե նաև կրծքի վրա 
օգտագործի ալկոհոլային թուրմի կամ կանեփի սերմի հետ խառնուրդով: յուղ 
կամ նմանատիպ: Պարզապես հետևեք մեր կայքի և Ռիկի գրքի հրահանգներին 
`լավագույն արդյունքի հասնելու համար: Նաև ստուգեք Ռիկի Youtube- ի 
տեսանյութերը. Դուք կլսեք գրեթե նույն նախադասությունները, որոնք դուք 
կամ անձամբ կլսեիք մեզանից: Լավագույն մաղթանքներով ՝ indինդրիչ Բայեր »

«Որպես պատանի տարիքում քիմիաթերապիա անցած մարդ, ես կարող եմ ձեզ 
ասել, որ զբոսայգում զբոսնել չի կարելի: Thisգալով դա ՝ ես կարող եմ ձեզ ասել, 
որ մենք փորձում ենք բուժում գտնել, և ինչու չէ, որ ամեն ինչ անում ենք, 
որպեսզի այն գտնենք ավելի քիչ ցավոտ եղանակներով: Թույն տալու համար 
թույն տալը միշտ չէ, որ պատասխան է, փորձեք բնական բուժում և տեսեք, թե 
ինչ կլինի »: Կոնստանս

«Մենք պետք է որոշակի փոփոխություններ տեսնենք ... և ծնողներին չպետք է 
ստիպել իրենց երեխաներին թույն ներարկել (քիմիաթերապիա): Եթե մարդիկ 
իրականում իմանային, թե ինչ է քիմիաթերապիան, ապա նրանք երկրորդը 
կռահեին, որ այն մղում են իրենց մարմիններին: Էլ չենք խոսում այն մասին, որ 
դուք բախտավոր եք և հաղթահարում եք քաղցկեղը, քիմիաթերապիայի 
հետևանքները: Դա զզվելի է! Americaամանակն է արթնացնել Ամերիկան և 
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աշխարհը »: 46/7 Պայքար բուժման համար

«Ողջույն, indինդրիչ, երեկ ես ավարտեցի Ռիկի գրքի կարդալը: Մեծ իրեր! 
Անկեղծ ասած, ես իսկապես այլ ապացույցների կարիք չունեմ նավթի իսկապես 
կախարդական ուժի մասին:

Ես նաև որոշ փորձեր եմ արել և ամեն օր նոր բան եմ հայտնաբերում, որը 
կարող է անել այս դեղամիջոցը: Amazարմանալի! Lyավոք, չնայած ես 
համոզված եմ, և նույնիսկ եթե իմ ընկերուհին համոզված է, այնուամենայնիվ, 
նրա մայրը ինչ -որ կերպ չի կարողանում լիովին «բաց թողնել» ... և, 
այնուամենայնիվ, նա վստահ չէ, որ հրաժարվում է քիմիաթերապիաից…

Ես անընդհատ փորձում եմ լավ փաստարկներ բերել, բայց չեմ կարող որոշել 
նրա փոխարեն: Նա քաղցկեղով հիվանդ է, և նա միակն է, ով կարող է որոշել, թե 
ինչ անել իր կյանքում:

Ես գիտեմ, որ նա ամեն դեպքում կբուժվի, քանի որ մենք այնքան յուղ ենք 
լցնելու նրա մեջ, որ անհնար կլինի նրա մահը: Բայց, այնուամենայնիվ, ես 
այնքան հիմար և վտանգավոր եմ համարում խաղալ այս քիմիական քիմիական 
նյութերի հետ, մանավանդ երբ դուք հասանելի եք բնական դեղամիջոցներին, 
որոնք ապացուցված են, որ բուժում են քաղցկեղը:

Ես կարդացի քաղցկեղի և բժշկական համակարգի ձեր փորձի մասին ... Ես 
իսկապես ցավում եմ ձեր կորստի համար ... և այժմ ես ավելի լավ եմ հասկանում 
ձեր վերաբերմունքը ավանդական այսպես կոչված «բժշկության» նկատմամբ »: 
Լուիջի

- Ողջույն, Լուիջի, շնորհակալություն գրքի մասին ձեր գեղեցիկ խոսքերի համար 
և ցավալի է, որ դուք պետք է անցնեք դրա միջով: Նրա ընտրությունն է, թե որ 
բուժումն է նա ընտրում, բայց ես քիմիաբուժության չեմ մոտենա. Պարզապես 
կարդացեք մայրիկիս պատմությունը նրա համար, գուցե նա հասկանա, որ 
թույն խմելը երբեք լավ գաղափար չէ, հատկապես, երբ դա հիմնավորված և 
անհրաժեշտ չէ: Քիմիաթերապիայի ընթացքից միայն գոյատևելու նրա 
հնարավորությունները մեծապես կբարելավվեն, եթե նա վերցնի յուղը, բայց 
կրկին, ինչու՞ ավելի շատ վնաս հասցնել նրա հիվանդ մարմնին: Դա 
ընդհանրապես անիմաստ է: Լավագույն մաղթանքներով, indինդրիչ

«Մի ընկեր նստեց ինձ դիտելու Run From the Cure մոտ երկուսուկես տարի 
առաջ ՝ մտածելով, որ դա կարող է օգնել իմ psoriasis- ին: Մենք միասին 
պատրաստեցինք յուղը ՝ առաջին անգամ երկուսիս համար, երեք շաբաթվա 
ընթացքում, իմ ափսեի պսորիազը վերացավ: Այդ ժամանակից ի վեր ես 
պատրաստում եմ յուղը և ընդունում այն: Եթե ես ամեն օր ներծծում եմ յուղը և 
գիշերը տեղայնորեն քսում առանձին պատահականորեն հայտնվող առանձին 
կետերին, ապա psoriasis- ը շատ վերահսկվող է և գրեթե անտեսանելի: Այս 
փորձի պատճառով ես երկու ոտքով ցատկեցի և այժմ ունեմ Կոլորադոյում 
առաջին լիովին պետական լիցենզավորված բժշկական մարիխուանայի 
բիզնեսը: Իմ բիզնեսից մեկ տարի անց, հայրիկիս մոտ ախտորոշվեց IV 
աստիճանի մելանոմա, որը տարածվել էր նրա թոքերում և լյարդում: Նրա 
ուռուցքաբանը նրան տվեց 3 -ից 12 ամիս ժամանակ և ասաց, որ պատրաստ 
լինի հոսիսի խնամքին: Ես անմիջապես սկսեցի նրան RSO ռեժիմով, և հինգ 
ամիս անց նրա քաղցկեղը վերացավ: Անցավ: Ամենահեշտ բանը աշխարհում! 
Շնորհակալություն Ռիկ, այս զարմանահրաշ դեղամիջոցն աշխարհին նորից 
ներկայացնելու համար: :-) »Էրիկա
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«Կանեփի յուղը բուժում է քաղցկեղը: Ես 3 -րդ աստիճանի կրծքագեղձի 
քաղցկեղով հիվանդ եմ և յուղն օգտագործում եմ ինձ բուժելու համար »: Ադել

«Ոչ քիմիա, ոչ ճառագայթում ... RSO և դիետայի փոփոխություն ... RSO- ն 
բուժեց ստամոքսի քաղցկեղը ՝ առանց որևէ տխրության ...» Դեյլ

«Պատրաստեցի, այն հանձնեցի իմ 18 -ամյա որդուն ... Այժմ քաղցկեղի ոչ մի 
նշան չկա: Ես քեզ պարտական եմ հսկայական շնորհակալություն Ռիկ 
Սիմփսոնին: Իմ որդուն հոկտեմբերին ախտորոշեցին սինովյալ սարկոմա 
ուռուցքը հեռացնելուց առաջ ՝ բիոպսիա անելուց հետո ... Ասացին, որ 
քաղցկեղը դեռ այնտեղ կլինի և կարող է տարածվել նրա թոքերում քաղցկեղի 
ագրեսիվ տիպի պատճառով ... թեստի արդյունքները, նրանք չեն կարող դրա 
հետք գտնել իրենց տարակուսանքի մեջ ... Կանեփի յուղը մեկն էր այն 
բազմաթիվ բաներից, որոնց վրա ես սկսեցի ախտորոշումից գրեթե անմիջապես 
հետո »: Ամանդա

«Իմ մտերիմ ընկերոջը մորֆին էին տալիս գլխուղեղի ուռուցքի ցավի համար: 
Ինքը ՝ մորֆինը, առաջացրել է կախվածություն, դուրսբերում, և այն միայն 
վատթարացրել է օգտագործման ընթացքում: Կանեփն ինքնին այն դեղամիջոցն 
էր, որն ազատում էր հեռացման ախտանիշները, դեպրեսիան, ցավը և հենց 
քաղցկեղը: Ձեր հաղորդագրությունն այն է, ինչ փրկեց իմ ընկերոջը »: Յասպեր

«Ես այնքան ոգևորված եմ նավթով: Այս վերջին ամիսն առաջին անգամն էր, որ 
երբևէ կարդացել կամ լսել էի դրա մասին: Ես հիացած եմ ... Պարոն Սիմփսոն, 
մեզանից շատերը շնորհակալ են ձեզ այն անշահախնդիր և սիրառատ 
աշխատանքի համար, որ դուք կատարել եք ողջ մարդկության համար: Դուք իմ 
հումանիտար բնորոշումն եք !!! Ես կամավոր եմ ծառայում Hospice- ից 1998 
թվականից, ես տեսել եմ, թե ինչպես են շատերը տառապում և մահանում, 
նույնիսկ իմ գրկում: Մտածել, որ այս տառապանքներից այդքան շատ կարելի էր 
մեղմել, բառացիորեն մտահոգիչ է ... »Սինդի

- Անշուշտ, հատկապես այն դեպքում, երբ հաշվի առնենք, որ Ռիկ Սիմփսոնի 
յուղի «հրաշք բուժիչ ուժերի» մասին բոլոր տեղեկությունները ճշմարիտ են: 
Producedիշտ արտադրված և օգտագործված յուղն իսկապես կարող է բուժել 
քաղցկեղը, շաքարախտը և հազարավոր այլ պայմաններ: Դա իսկապես կարող է 
օգնել այն ցավին, որին մորֆինը չի դիպչի: Այն իսկապես երիտասարդացնում է 
մարմինը և վերականգնում մկանները: Մտածող բառը լիովին չի նկարագրում 
այն, կարծում եմ: JB

"Օ՜, ԱՍՏՎԱԾ ԻՄ. Ես պարզապես խոսք ստացա մեկից, ում ես Ֆենիքսին 
արցունքներ եմ տալիս նրան, ով հիվանդ էր, և նկատի ունեմ, որ նա երիկամի 
քաղցկեղ ուներ: Յուղը 90 օր վերցնելուց հետո PET- ի նորագույն 
հետազոտությունը ցույց է տալիս, որ ուռուցքները անհետացել են: Սա 
անհավանական է: Ես տեսել եմ, որ Phoenix Tears- ը բուժում է շատերին, քանի 
որ ես աշխատում եմ դրա հետ: Շնորհակալ եմ, որ օգնեցիր ինձ օգնել 
ուրիշներին բուժել »:

- Շնորհավորում եմ և շնորհակալ եմ ուրիշներին օգնելու համար, Գրեգ: Այլևս ոչ 
մի սկան, պարզապես յուղ: Սկանացումը քաղցկեղածին է, կարող է հանգեցնել 
քաղցկեղի վերադարձի, և ո՞վ է դա ուզում: JB

«Ողջույն, սիրելի քաղցր Ռիկ Սիմփսոն և indինդրիչ Բայեր, հուսով եմ, որ դուք 
և՛ լավ եք, և՛ երջանիկ: Հաշվի առնելով այն նամակների քանակը, որոնք դուք 
պետք է ստանաք, վստահ եմ, որ ինձ չեք հիշում ամիսներ առաջ, այնպես որ ես 
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ներառեցի մեր նախորդ նամակագրությունները:

Մայրիկը ողջ է և շատ առողջ: Ասել, որ մենք շատ շնորհակալ ենք, 
թերագնահատում է:

2012 թվականի փետրվարի ախտորոշման ժամանակ (ենթաստամոքսային 
գեղձի ադենոկարցինոմա 4 -րդ փուլում ՝ լյարդի և թոքի մետաստազներով) նրա 
կանխատեսումը 3 -ից 6 ամիս էր ՝ այդ ընթացքում առողջության ակնկալվող 
կտրուկ նվազումով: Փոխարենը նա ողջ է, երջանիկ և լավ 10 ամիս անց:

Ես գիտեմ, որ դուք և՛ քիմիոթերապիայի դեմ եք, և՛ մենք ... Բայց երբ նրանք 
ասացին 3 ամիս, մենք ամեն ինչ գցեցինք դրա վրա, ներառյալ 
քիմիաթերապիան, ինչպես նաև անմիջապես սկսեցինք RSO- ն: Մեզ ասել են, որ 
ոչ ոք այնքան առողջ չի մնում, որքան մայրիկը, որքան Gemzar chemo- ն է 
ստացել: Այդ ընթացքում RSO- ն պետք է նրան առողջ պահեր:

Չեմոն դադարեց 6 շաբաթ առաջ, երբ որոշեց, որ կարող է զգալ 
քիմիաթերապիայի սկզբնավորումը: Նա արդեն քիմիոթերապիայիայից դուրս է 
եկել 6 շաբաթ և իրեն հիանալի է զգում:

2012 թվականի փետրվարին ախտորոշվելուց ի վեր, սկզբնական կուտակումից 
հետո, նա օրական մեկ գրամ RSO էր ընդունել (մինչ այժմ ընդհանուր առմամբ 
մոտ 300 գրամ):

Երկուշաբթի 12-17-12-ը կատարված վերջին սկանավորումը ցույց տվեց 
ուռուցքների ավելի մեծ նվազում, ներառյալ փաստաթղթերը, որ որոշ 
ուռուցքներ չափազանց փոքր էին CT սկանավորման միջոցով տեսանելի լինելու 
համար: Անհավանական նորություն էր: Հետո երեքշաբթի մենք ստացանք նրա 
լաբորատոր աշխատանքի արդյունքները: Նման լավ սկան նորություններ 
ստանալուց հետո մենք ցնցվեցինք ՝ լսելով, որ նրա ուռուցքի նշիչի թեստը 
(CA19-9) 285-ից բարձրացել է 2100-ի: Դուք երբևէ տեսե՞լ եք, որ դա տեղի 
ունենա: Ունե՞ք որևէ բացատրություն այն մասին, թե ինչու կամ ինչպես 
ավելացան նշիչները: Ընդհանրապես որևէ գաղափար կա՞: 
Suggestionsանկացած առաջարկությու՞ն: Այս հարցը տրվել է RSO- ի մի քանի 
արտադրողների, բայց մինչ այժմ վերջնական պատասխան չկա:

Ահա նրա CA19-9 արդյունքները մինչ օրս: Նորմալ մակարդակը 37 -ից ՔՉ է: 
Փետրվարին նախնական ախտորոշման ժամանակ կատարվել է ոչ ուռուցքային 
մարկերային հետազոտություն: 4-30-12 ... 23,568; 5-30-12 ... 5,240; 6-18-12 ... 
4,458; 8-8-12 ... 538; 10-8-12 ... 285 (Վերջին քիմիաթերապիան եղել է 10-29-12); 
12-17-12 ... 2.100: Inputանկացած ներդրում, որը դուք կարող եք ունենալ, իմ 
ընտանիքի կողմից կգնահատվի: Շատ սեր, Բ »

- Հարգելի՛ Բ, տոմոգրաֆիան տալիս է ճառագայթման հսկայական չափաբաժին, 
և դա այն է, ինչ կարող էր դրա պատճառ դառնալ, գումարած քիմիոթերապիան 
բոլորովին ավելորդ էր: Ես նրան կխնդրեի հնարավորինս արագ ուտել 180 գ 
լավագույն որակի յուղ: Այլևս ոչ մի տոմոգրաֆիա կամ ցանկացած այլ 
քաղցկեղածին անհեթեթություն, միայն յուղը և այնքան, որքան նա կարող է 
վերցնել: Նախ պետք է քիմիաթերապիայի և ճառագայթման հետևանքով 
վերացնել վնասը, և դա որոշ ժամանակ կպահանջի, այն պարզապես ավելի է 
դժվարացրել նավթի աշխատանքը: Ինչպես նրա երակներում թույն մղելիս 
հակաթույն տալը, ինձ համար ընդհանրապես անիմաստ է: Լավագույն 
մաղթանքներով ՝ indինդրիչ Բայեր
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«Մոտ 4 շաբաթ առաջ ինձ մոտեցավ կրծքագեղձի քաղցկեղով հիվանդ մի կին և 
կարողացա նրան ցույց տալ ճիշտ ուղղությամբ: Նա բավականին զգալի ուռուցք 
ունի (կարծում եմ, որ նա կարող է ունենալ մեկից ավելի) և կարողանում է զգալ 
դա: Ընդամենը 3 շաբաթ է, ինչ նա սկսել է յուղը, և արդեն ուռուցքն անպայման 
մեղմանում է: Վատ չէ 3 շաբաթվա ընթացքում: Ես շատ ոգևորված եմ զգում 
նրա համար, և ես պարզապես գիտեմ, որ այս տիկինը կլինի մեկ այլ 
հաջողության պատմություն: Մեկ Սեր." Կորի

«Հայրս 89 տարեկան է, դեմքի մաշկի քաղցկեղ ունի: Երեք անգամ նրան 
հիվանդանոց եմ տարել ՝ կտրելու համար, ինչը բացում է վարակները, էլ չեմ 
ասում ծերանոցից վերցնելը և վերադառնալը, նրա համար դժվար է: Ես կանեփի 
յուղով սկսել եմ մի քանի շաբաթ առաջ: Դրանցից մի քանիսն իմ մանկական 
մատի չափն են ՝ դեպի բութ մատս: Եղել է 11 բուժում, այժմ կա 4 -ը `երեխայի 
մատի բութ մատի չափով: Նրանք պարզապես մահանում և ընկնում են մաշկից 
`բուժված: Ես զարմացած եմ, ինչպես բոլոր բուժքույրերն ու բժիշկը »: Սթիվ

«Ես պարզապես ուզում եմ ասել, որ ես չափազանց ուրախ եմ հայտարարել, որ 
սկեսրայրիս քաղցկեղի սկանավորումը երկրորդ անգամ ամբողջովին մաքուր է 
դուրս եկել այն բանից հետո, երբ առաջինը թոքերի վրա բծեր է ցույց տվել: Մենք 
նրան սկսեցինք յուղի վրա անմիջապես այն բանից հետո, երբ առաջինը բծեր 
ցույց տվեց: Կանեփը վերցրել է նրա թոքերը և մաքրել դրանք: Նրան ասացին, 
որ նա կարիք ունի Չեմոյի: Մենք դեմ էինք դրան և փոխարենը նրան յուղ 
դրեցինք: Կանեփը բուժում է քաղցկեղը !!! Ես նաև սկսել եմ իմ փոքրիկ 
պոմերանը յուղի վրա, քանի որ նա ունի փորված շնչափող և բնածին սրտի 
անբավարարություն: Նա ամռանից չի եղել իր կանոնավոր դեղամիջոցների վրա 
և ամռանից ի վեր առաջին անգամ հազիվ է հազացել (նա անընդհատ հազում էր 
և կատակում նույնիսկ բժշկի տված դեղամիջոցներով): Նա ավելի շատ էներգիա 
ունի և իրեն ավելի լավ է զգում, քան անում էր այն ժամանակ, երբ նա 
դեղորայքի ժամանակ էր »: Կարեն

«Այն բուժում է նաև արգանդի վզիկի քաղցկեղը: Ես չէի կարող ինձ թույլ տալ 
բուժումներ (նույնիսկ ՄԵԿ ...) և մեկ տարի շարունակեցի առանց որևէ տեսակի 
բժշկական օգնության ... բայց ես ծխում էի գրեթե ամեն օր ... այնուհետև մեկ 
տարի անց իմ ամենամյա քննության ժամանակ բժիշկը և բուժքույրերը նրանք 
փչվեցին ... նրանք չկարողացան գտնել մի այլ բան, քան թեթև սպի, որտեղ 
քաղցկեղը եղել է ... Ես այժմ 100% քաղցկեղով ազատ եմ ... շնորհիվ 
մարիխուանայի ... ոչ բժիշկների ... ոչ «դեղամիջոց «... ոչ թե բուժում ... այլ 
մաքուր, բուսական, ԲՆԱԿԱՆ բույսի պատճառով ... Ես կենդանի ապացույց 
եմ ...

Բժիշկներն ասացին, որ ես պետք է լինեի 5 -րդ մակարդակի քաղցկեղից ՝ առանց 
որևէ բուժման ... բայց, այնուհանդերձ այն անցավ ... առանց նրանց 
օգնության ... նրանք այնքան ցնցվեցին, որ ինձ ուղարկեցին ՊԵՏԱԿԱՆ 
ՀԻՎԱՆԴԱՆՈ LITTLE ROCK- ում (UAMS) ՝ ավելի շատ փորձարկումների 
համար ... և UAMS- ը ոչ մի այլ բան չգտավ, քան թեթև սպիեր ... նրանք ասացին, 
որ դա հրաշք է ... Կարծում եմ, որ դա պարզապես մարիխուանան էր ... Արդեն 
օրինականացրեք այն: .. օգնեք մարդկանց ... չէ՞ որ դա այն է, ինչ մարդկությունը 
ՍՊԱՍԵԼ Է լինել »: Մոնիկա

«Ես շատ շնորհակալ եմ Դեյվիդ Թրիփլեթը դրեց իր տեսահոլովակը այնտեղ ... 
սիրեց տեսանյութը և դա այն պատմություններից մեկն էր, որն ինձ ստիպեց 
փորձել կանեփի յուղը բազալ բջջային քաղցկեղի իմ ճակատին մաշկի քաղցկեղի 

112



վրա ... որն այժմ անհետացել է: ... Մի դադարեք ճշմարտության տարածումից »: 
Դի

«Ես օգտագործել եմ կանեփի յուղ ՝ գլխի պարանոցի և դեմքի բազալ բջիջների 
քաղցկեղը բուժելու համար: ՀԱ SUՈՈԹՅՈՆ: Սա իդեալական քաղցկեղ է ՝ 
հետազոտություններ կատարելու համար: Այն հստակ տեսանելի է անզեն 
աչքով, և տեղի ունեցող ցանկացած փոփոխություն հեշտությամբ երևում է: Ես 
փորձել եմ դրանով հետաքրքրություն առաջացնել այստեղ ՝ ԱՄՆ -ում, բայց 
ֆեդերալ ֆեդերալները որևէ մեկին ունեն, և թվում է, որ բոլորը դիպչելու համար 
սպիացած են մահվան: Տեսեք, թե ինչ կարող եք անել »: Josephոզեֆ Սիլեր 
(Առաջին գրառումը CANNABIS CURES CANCERS- ում! Facebook խումբը 
ղեկավարեց Քեյն Սլեյթերը, 2010 թ. Հունվարի 7)

«Ես մի կտոր եմ ունենում ազդրիս մեջ, այն նախկինում կոշտ էր ՝ գրեթե 2 սմ, 
այժմ այն չափից կեսից պակաս է և դառնում է ավելի մեղմ (4 շաբաթ)»: Կատրին

«Ես հենց նոր իմացա, որ քաղցկեղից ազատ եմ 5 ամիս անընդմեջ յուղի վրա 
մնալուց հետո»: Միմի

Հ. B.Բ., ունե՞ք որևէ բան ուռուցքի որոշ տեսակների բուժման համար, որոնք 
կոչվում են «հեմանգիոբլաստոմա»: Ես հետևում եմ ձեր գրառումներին, ինչպես 
նաև մյուսներին: Ես ԵՐԲԵՔ այս տեսակի ուռուցքի բուժում չեմ տեսել, բացի 
կտրումից: Ես նրանցից մի փունջ ունեմ: Գրեմ

Ա. Ոչ անձամբ, մենք, անշուշտ, հնարավորություն չենք ունեցել բուժել անձամբ 
հայտնի բոլոր ախտորոշումները, բայց դատելով այն ամենից, ինչ կարդացել եմ 
այդ մասին, ես պատճառ չեմ տեսնում, թե ինչու նավթը չպետք է օգնի: Որքանով 
որ ես տեղյակ եմ, նրանք կարող են դա ախտորոշել միայն CT հետազոտության 
միջոցով, և ինչպես ես նայում եմ դրան, բոլորը, ովքեր տոմոգրաֆիա են անում, 
դրանից հետո պետք է ուտեն առնվազն 60 գ յուղ: Եվ եթե այդ 60 գ -ն ուտեք 
վիրահատությունից առաջ, շատ դեպքերում ես վստահ եմ, որ 
վիրահատությունը անհրաժեշտ չի լինի, քանի որ ուռուցքները այնտեղ չեն լինի: 
Այսպիսով, ես ինքս անպայման կփորձեի նավթը: Բոլոր բարեմաղթանքները, JB

«Այն, ինչ պլացեբոները բուժում են որոշ մարդկանց, պատճառ է ընդմիշտ 
հրաժարվել բժշկությունից և ուսումնասիրել պլացեբոյի արվեստը: Ասելով, որ 
երբեք չեք անում պլացեբո ուսումնասիրություն, երբ ունեք արդյունավետ 
բուժում, ճիշտ եք, դա կսպանի ձեր հիվանդների կեսին ՝ հիվանդ և դաժան »: 
Քրիստոֆեր

- Դա իսկապես հիվանդ և դաժան կլիներ, և այդ պատճառով ես անձամբ դա չեմ 
անի: Մյուսները կարող են, եթե ցանկանան, իսկ ես ՝ ոչ: Ես ուզում եմ, որ 
բժշկական համակարգը սկսի օգտագործել յուղը որպես պլացեբո, եթե նրանք 
ապացուցեն, որ այն, ինչ ուզում են օգտագործել, ավելի անվտանգ և 
արդյունավետ է, քան յուղը (և ավելի հաճելի/հաճելի հիվանդի համար), ապա 
նրանք կարող են առաջ գնալ և վաճառել այն: . Եթե ոչ, ապա ոչ: Դա 
բավականին պարզ է և շատ ռացիոնալ, կարծում եմ: Եվ ամեն դեպքում այդպես 
է լինելու, այնուամենայնիվ, ինչու՞ սպասել: JB

«Երբեք ուշ չէ ընդունել այն փաստը, որ կանեփը պարզապես դեղամիջոց է: 
Միևնույն ժամանակ, երբեք ուշ չէ սկսել նավթը որպես դեղամիջոց 
օգտագործել ՝ անկախ նրանից, թե ինչ վիճակում եք գտնվում կամ որքան ծանր 
է այն: Յուղի օգտագործման դեպքում հիվանդի համար սովորաբար 
հնարավորություն կա, կամ նավթը մինչև վերջ կապահովի նրանց կյանքի 
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առավելագույն որակը: Եվ դա նույնպես շատ է: «JB

«Երբ քիմիաթերապիա ընդունած հիվանդները սկսում են օգտագործել յուղը, 
առաջին բանը, որ պետք է անի, դա մարմնի թունազերծումն է: Այսպիսով, 
երբեմն պահանջվում է 120-150 գ յուղ, մինչև այն սկսի հարձակվել քաղցկեղի 
վրա: Իրականում քիմիաթերապիա ընդունելը լավ գաղափար չէ, հատկապես 
երբ դա բացարձակապես ավելորդ է ՝ հաշվի առնելով, որ բժշկական 
համակարգը կանեփի մասին գիտեր որպես քաղցկեղի բուժման դեղամիջոց 
տասնամյակներ շարունակ: «JB

Հ. «Տերմինալ» քաղցկեղով հիվանդներ. Դուք նրանց ագրեսիվ սկսու՞մ եք 
օրական 1 գրամով, թե՞ աշխատում եք մինչև մեկ շաբաթվա ընթացքում: 
Խորհուրդներ փորձի՞ց:

A. Ոչ, մենք միշտ սկսում ենք փոքր չափաբաժիններով և բավականին հետևում 
ենք հրահանգներին: Իհարկե, եթե նրանք կանեփի նախկին փորձ ունեն և 
գիտեն, որ վախենալու բան չկա, երբեմն կարող եք սկսել ավելի մեծ 
չափաբաժնով: Բայց դուք երբեք չգիտեք, թե ինչպես է հիվանդը արձագանքում 
յուղին, բացի այդ նրանք սովորաբար օգտագործում են տարբեր դեղամիջոցներ, 
այնպես որ գուցե ցանկանաք զգույշ լինել և հետևել հիվանդի արյան ճնշմանը և 
այլն: Ընդհանուր առաջարկությունն է ՝ հետևել հրահանգներին, Հետևեք ձեր 
բնազդին և դատողությանը, և երբ հիվանդը «կորցնելու բան չունի»,

Ես չէի վարանի անհրաժեշտության դեպքում նրանց բարձր դոզա տալ (մեջքի 
սուր ցավ և այլն): Իսկապես բարձրորակ յուղի մի գրամը կարող է անփորձ 
օգտվողին բարձրացնել շատ բարձր: Երբեմն կանեփի առաջացրած ստորակետը 
օգտակար կլիներ, և ես համոզված եմ, որ այն վաղ թե ուշ վիրահատությունից 
առաջ անզգայացման համար այդպես կօգտագործվի, բայց հենց հիմա մենք 
ցանկանում ենք տեսնել, որ հիվանդները հնարավորինս մնան իրենց 
հարմարավետության գոտում: Հուսով եմ լավ բացատրեցի: Լավագույն 
մաղթանքներով, JB »

«Կորի, իմ ընկեր, դու ինձ օգնեցիր ***: Ես նրան դեղամիջոց եմ տալիս իր 
նեյրոէնդոկրին ուռուցքների համար: Նա արդեն 1 ամիս է բժշկության մեջ է, և 
այն սկսում է նվազել: Այն այնքան մեծ էր, որ սեղմում էր նրա ստամոքսը, բայց 
այժմ այն աստիճան է իջել, որ նա կարող է նորից ուտել, և նրա բժիշկն ասաց, որ 
ինքը երբեք չի տեսել, որ նման ուռուցքն այդքան արագ նեղանա: Դա նրան 
խելագարեցրեց, և արյան բոլոր աշխատանքները նորմալ վերադարձան, այնպես 
որ մեկ ուրիշը բուժման ճանապարհին էր, և դա ԱWԻ է: Եվ դու ՀԻՄԱՆԱԼԻ ես, 
և Աստված մեծ է »:

«Ես ընկեր ունեմ, որը ուղեղի քաղցկեղ ունի, և ես ունեմ Cml: Յուղը երկուսիս 
համար էլ աշխատում է !!! Իմ ընկերը առաջին ձեռքի ապացույցն է իմ աչքերում, 
որ այս յուղը հրաշք է ... Ես նախկինում կասկածում էի, բայց ոչ հիմա: Վերցրեք 
յուղը, ԱՇԽԱՏՈՄ Է »: Թայլեր

«Անցյալ տարի մայրիկիս ընկերուհին ինձ հարցրեց, թե կարո՞ղ եմ նրա մայրիկի 
համար կանեփի յուղի 6 ամսական կուրս պատրաստել ՝ ամենաբարձր կարգի 
կանեփից: Նա պարանոցի քաղցկեղ ուներ: Ես նրան յուղ պատրաստեցի ՝ 
հետևելով Youtube- ի խորհրդին, այնուհետև այն տեղադրեցի Ռուսաստան: Նա 
օգտագործեց առաջին 6 ամսվա դասընթացը զարմանալի արդյունքներով և 
խնդրեց ևս 6 ամսական դոզա, ես նրան ուղարկեցի ևս մեկ բեռ, և այժմ 14 ամիս 
անց նա լավ առողջ է: Դուք հիանալի աշխատանք եք կատարում, Ռիկ: 
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Շնորհակալություն." Գարեթ

«Բարև, իմ անունը Ալիսա Էրվին է, և ես 16 տարեկան եմ: 2011 -ին ինձ մոտ 
ախտորոշվեց 3 -րդ փուլի անապլաստիկ աստրոցիտոմա: Մենք (ես և իմ 
ընտանիքը) որոշեցինք օգտագործել կանեփի խտանյութը: Միչիգանի 
համալսարանից մեզ ասացին, որ ես, ամենայն հավանականությամբ, մի երկու 
տարի ավելի չեմ գոյատևի, և քաղցկեղն ինքնին անգործունակ էր, քանի որ այն 
գտնվում էր սարդերի ձևավորման մեջ: Անցյալ հունվարին ես գնացի իմ 
սովորական ՄՌՏ Միչիգանի համալսարանում: Բոլոր ուռուցքները վերացել 
են »:

«Ինձ նորից քաղցկեղ ախտորոշեցին: Երրորդ անգամ: 4 -րդ փուլ ոսկրերի և 
լյարդի հանդիպումներ ՝ կրծքագեղձի քաղցկեղից: Իմ քաղցկեղի պատմությունը 
սկսվել է գրեթե 7 տարի առաջ, ես այն երջանիկներից եմ, ով գոյատևել է այն 
քիմիաթերապիայի չափով, որին ես ենթարկվել եմ իմ մարմնին, էլ չենք խոսում 
ճառագայթման մասին: Այս երրորդ ախտորոշումն ինձ համոզեց, որ ես 
պատրաստ եմ դրա համար. Նկատի ունեմ, թե ով է դիմանում նման 
ախտորոշմանը:

Այսպիսով, ես գնացի հրաշքներ փնտրելու և գտա Ռիկ Սիմփսոնին: Ես վստահ 
էի, որ ոչ մի կերպ չէր կարելի այս տղան ասել ճշմարտությունը, այնպես որ ես 
ավելի խորը նայեցի: Ես սկսեցի շփվել Միչիգանի մարդկանց հետ և ավելին 
իմացա Rick Simpson Oil- ի կամ կանեփի յուղի մասին, և արդյունքը, որը 
մարդիկ զգում էին ինձ պես, որը գոյատևում էր, թողություն, բուժում:

Այս պահին ես կորցնելու ոչինչ չունեմ, ուստի ձեռք մեկնեցի և օգնություն 
խնդրեցի: Ես սկսեցի օրական մի գրամ ուտել իմ դեղորայքից ՝ դանդաղ 
աշխատելով այդ չափաքանակի վրա: Հանգիստը դարձավ իմ օրվա մեծ մասը, 
ինչը հենց այն էր, ինչ անհրաժեշտ էր իմ մարտունակ մարմնին: Միակ կողմնակի 
ազդեցությունը, որ երբևէ զգացել եմ, քնի քանակն ու հիանալի որակն էր: Այդ 
գումարած ՝ ճնշումս կարգավորվում է, և ցավս այժմ վերահսկելի է:

Ավելի քան մեկ տարի առաջ ինձ ախտորոշեցին 4 -րդ փուլի ոսկրերի և լյարդի 
քաղցկեղ `անհամար ուռուցքներով (այդքան շատերը պարզապես դադարեցին 
հաշվել), ինձ ասացին, որ իմ իրերը կարգի բերեմ: (Դա դեռ շունչս կտրում է): 
Արագ առաջ գնացեք այսօրվա համար, և ես մի քանի սանտիմետր հեռու եմ 
թողությունից: Անցյալ շաբաթ իմ PET սկանավորումը բացասական էր ... 
Բացասական: Ես նախկինում երբեք չէի ունեցել դրանցից մեկը: Դա նշանակում 
է, որ քաղցկեղ չկա: Միակ պատճառը, որ ես լիովին ապաքինված չեմ, այն է, որ 
կատուների սկանավորման ժամանակ ոսկորներիս վրա կան մի քանի ստվեր, 
բայց ես շարունակում եմ բուժումս, և դրանք նույնպես շուտով կանհետանան: 
Սա ոչ այլ ինչ է, քան հրաշք, անհամար ուռուցքներ մի քանի ստվերների համար, 
որոնք նույնիսկ չեն երևում PET սկանավորման ժամանակ:

Մարդիկ կարող են ասել `զգույշ եղիր բուժում բառի նկատմամբ ... Բայց ես 
նկատի ունեմ, որ դա այն է, ինչ կա: Ես այստեղ եմ և ամեն օր ավելի առողջ եմ 
դառնում, և Johnոնը օգնեց ինձ հասնել այնտեղ: Նա ինձ ընդունեց, երբ 
զանգահարեցի իրեն և օգնություն խնդրեցի: Նա և իր խումբը ժամանակ են 
հատկացրել ՝ նստելու ինձ հետ ՝ համոզվելու համար, որ ես կրթված եմ այս 
դեղամիջոցի լրջությամբ և այն պարտավորությամբ, որը ստանձնում է մեր 
բոլոր մասերը դա հնարավոր դարձնելու համար: Ինձ համար, և ձեզ համար սա 
կյանքի և մահվան հարց է: Հուսով եմ ՝ բոլորը դրան լուրջ են վերաբերվում: 
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Մենք ամբողջ կյանքում կախված կլինենք այս դեղամիջոցից:

Միչիգանի կանեփի ակումբը հոգացել է իմ բուժական և կրթական կարիքների 
մասին: Սա լուրջ խումբ է, և նրանք լուրջ աջակցության կարիք ունեն, օրհնիր 
քեզ Johnոն Ռոբերթս, քո զոհողությունները ինձ կենդանի պահեցին: Խնդրում 
ենք օգնել նրանց հիմա, որպեսզի նրանք կարողանան շարունակել օգնել այդքան 
շատերին: Շնորհակալություն!!"

- Այս թարմացումը տեղադրվել է մի քանի ամիս առաջ, և նա այժմ գտնվում է 
լիարժեք առողջության մեջ: Միչիգանի քաղցկեղի ծրագիր

«Ես 68 տարեկան տղամարդ եմ, ով ապրում էր այն, ինչ ես համարում էի նորմալ 
առողջ կյանք, առանց լուրջ խնդիրների և ինձ պահում էի գրիպի տարեկան 
պատվաստումներով և ստուգումներով: Իմ մարմնի գործառույթները լավ էին և 
ամեն ինչ նորմալ էր, մինչև որ մի առավոտ արթնացա ստամոքսի սարսափելի 
ցավով:

Մտածելով, որ դա կույրաղիքի կամ ճողվածքի մասին է, կինս ինձ շտապ 
օգնության հասցրեց: Ես շտապ վիրահատության ենթարկվեցի մոտ 2 ժամ անց ՝ 
2012 թ. Օգոստոսի 15 -ին, և հաստ աղիքի վրա հսկայական ուռուցք կար, որը 
հեռացվել էր 14 ավշային հանգույցների հետ միասին: Մեկ շաբաթ անց ներսս 
բացվեց և թունավորեց ինձ, և դա հանգեցրեց երկրորդ վիրահատության:

Սկսելով ինձ ավելի լավ զգալ 4 օր անց, ես ոտքի վրա էի և դանդաղորեն 
շարժունակությունս հետ բերեցի և սկսեցի արյունահոսել: Վերադարձ 3 -րդ 
վիրահատության և մեկ օր անց ունեցավ թեթև սրտի կաթված:

Այդ կարճ ժամանակ անց `33 օր ICU- ում, ես դուրս գրվեցի և ստացա OSTOMY 
BAG: Պայուսակն ինձ հետ էր 8 ամիս, և հետադարձ վիրահատություն 
կատարվեց առանց բարդությունների: Վիրաբույժն ասաց, որ քաղցկեղը չի 
տարածվել հանգույցներից այն կողմ:

Չնայած դրան, նրանք ինձ ուղեկցեցին Քաղցկեղի կլինիկա և սկսեցին 
քիմիաթերապիան և ճառագայթումը քննարկել որպես «շարունակություն»: 
Նրանք ասացին ստանդարտ արձանագրություն: ԲՈLԼՇԻՏԸ ասացի. Չի լինի 
իմ մարմինը ճառագայթել կամ ավելի շատ թունավորել այն քիմիայով կամ 
ճառագայթմամբ: Քաղցկեղի կլինիկայի ուռուցքաբանը չի վիճում և մեկ տարվա 
ընթացքում յուրաքանչյուր 3 ամիսը մեկ պարբերական հետազոտություններ է 
անում, ինչը ենթադրում է CT հետազոտություն և արյան հետազոտություն:

Ես վերցրեցի նյութը, ինչպես նկարագրված էր Ռիկ Սիմփսոնի կողմից և 
պատրաստեցի RSO- ն: Հետևելով արդյունահանման գործընթացի բոլոր 
ցուցումներին և օգտագործելով Նափթան ՝ որպես լուծիչ, ես պատրաստի յուղը 
ներարկիչներով վերցրեցի և սկսեցի այն ընդունել օրական երկու անգամ, ամեն 
անգամ մի փոքր քանակությամբ:

Ես ավարտեցի 4-րդ հետազոտությունը Քաղցկեղի կլինիկայում, և նրանք 
նշեցին, որ CT սկան ՉԻ ցույց տալիս որևէ բան, որը ցույց կտա քաղցկեղի 
առկայությունը: Արյան հետազոտությունը ցույց տվեց CEA- ի մակարդակը 1.4 -
ի վրա, բայց ինչ լավ է, յուրաքանչյուրի մեջ քաղցկեղի մեկ կամ երկու բջիջ կա: 
Նրանք համարում են, որ 5+ բան անհանգստություն է առաջացնում: Այժմ ես 
պատրաստում եմ ևս մեկ խմբաքանակ և ամեն օր ընդունելու եմ որպես 
կանխարգելիչ միջոց:

Քաղցկեղով տառապող ցանկացած մեկին ես առաջարկում եմ ձեզ նույնն անել: 
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Մենք կորցնելու և ձեռք բերելու ոչինչ չունենք »: Ryերի

«Արդյո՞ք ուշ է փրկել մեկին, ով ունի 4 -րդ փուլ և արդեն մաշկ ու ոսկոր է, և 
արդեն հազիվ է քայլում ուժի կորստից»: Ընկնել

«Երբեք ուշ չէ: Այս յուղի օգտագործմամբ բազմաթիվ հրաշքներ են տեսել: Եթե 
դա չի կարող փրկել նրանց, ապա նվազագույնը դա կլինի `թեթևացնել նրանց 
տառապանքը` առանց դեղամիջոցների դաժան կողմնակի ազդեցությունների: 
Նկատի ունեցեք, որ եթե նրանք սկսեն բարձր դոզաներով, շատ քուն կլինի, 
մինչև հանդուրժողականության ձևավորումը: Դա շատ հզոր է »: Նիկ

«Ես երկու անգամ կրծքագեղձի քաղցկեղի մարտիկ եմ: Ես կցանկանայի լինել 
կենդանի ապացույց, որ ձեր յուղը օգնում է կյանքեր փրկել »: Միշել

«Ես նույնպես վահանաձև գեղձի քաղցկեղից ազատ եմ»: Միշել

«Արևածագ. Սա վերջին սկանավորումն է, որը երբևէ կստանա մայրիկը !!! 
CANNABIS- ը սպանում է քաղցկեղը:

Ստեյսի. Ո՞ր փուլում էր ձեր մայրիկը: Գիտեմ, որ նախկինում մեկ անգամ 
տեղադրել եք, բայց մոռանում եմ: Դա մի առասպելական զեկույց է 
անմիջապես !!
Լուսաբաց. Ստեյսի, դա թոքերի փոքր բջջային քաղցկեղի 3 -րդ փուլն էր: Վերին 
ավշային համակարգի փոքր ուռուցքներով 5 ուռուցք:
Դեբի. Դա այնքան ֆենոմենալ է: Ես երբեք չեմ լսել, որ ինչ -որ մեկը բուժի փոքր 
բջիջը, նույնիսկ բոլոր կանոնավոր արձանագրություններով: Սա ուշագրավ է: 
Դուք ոչ միայն փրկեցիք ձեր մայրիկի կյանքը, այլև դա կփրկի այլ կյանքեր, քանի 
որ դա ապացույց է, որ կանեփը գործում է: Անչափ շնորհակալ եմ սա կիսելու 
համար:
Լուսաբաց. Դեբի, նա ամեն ինչ արեց, կանեփի յուղ - քիմի -ճառագայթում ԲԱՅ 
բուժվեց մինչ նրա քիմիաթերապիան և ճառագայթային բուժումը կատարելը, 
ուստի նա հրաժարվեց մնացած բուժումից և մնաց յուղի հետ ... նրա կյանքի 
մնացած մասը!
Սթիվ. Ասում է, որ «սա առավել համատեղելի է հետառադիացիոն 
փոփոխությունների հետ»: Նա ճառագայթային թերապիա ունեցե՞լ է:
Լուսաբաց. Սթիվ, այո, նա այդպես էլ արեց, բայց այդպես էլ չավարտեց ... 
Դոկտորը հատակին է »:

«Հիվանդ ՝ Լինդա Վ., Dateառայության ամսաթիվ ՝ 11/16/2013, ընթացակարգ ՝ 
CT CHEST CONTRAST- ով

Կատարվել է կրծքավանդակի CT ... Համեմատություն է կատարվում 
կրծքավանդակի նախորդ CT- ի հետ 7/8/13 -ից

NDՈICՈՄ. Սա 64-ամյա կին է ՝ թոքերի քաղցկեղի պատմությամբ ...

ԳՏՆՈԹՅՈՆՆԵՐ. Կա աճող միջողային փոփոխություն և միջլոբուլային 
միջնապատի հաստացում ... ինչը բարելավվում է նախորդ հետազոտության 
համեմատ ... Միջաստինային փափուկ հյուսվածքների որոշակի հանգույցներ 
կամ միջաստղային ադենոպաթիա չեն ցուցադրվում: Առանցքային 
լիմֆադենոպաթիայի կամ բլուրային լիմֆադենոպաթիայի հաստատուն 
ապացույցներ չկան: Բացի աջ վերին բլիթի միջնամասային ճառագայթային 
փոփոխություններից, թոքերի լրացուցիչ պարենկիմալ անթափանցիկություն 
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կամ կասկածելի թոքային հանգույցներ չեն ցուցադրվում: Շնչափողն ու 
հիմնական բրոնխներն արտոնագրված են: Պլեուրային էֆուզիա չկա: Սրտի 
չափը նորմալ է: Պերիկարդիալ հեղում չկա: Վերին որովայնի տեսանելի 
հատվածներն աննկատ են: Չկա կենտրոնական ագրեսիվ լուսավոր կամ 
սկլերոտիկ ոսկրային վնասվածք:

Տպավորություն. Radiationառագայթային փոփոխությունների բարելավում աջ 
բլրի աջ մասում և աջ վերին բլիթի միջին ասպեկտում: Կրկնվող կամ 
մնացորդային հիվանդության հստակ ապացույցներ չկան »:

«Յուղը հակադարձեց ճառագայթման բոլոր վնասները և բուժեց 
անհավատալիորեն ... Բժշկական մարիխուանան փրկեց ինձ և ինձ հեռու 
պահեց 5 դեղատներից: Ես կորցրեցի իմ աջ երիկամը քիմիաթերապիայի 
պատճառով, և այն սկսում է բռնել այնտեղ, որտեղ ցավում է, որ մաշկ ունեմ ... և 
թուրմերի մեջ յուղերը սպառելուց հետո ես ստիպում եմ, որ նոպաները 
դադարեն և ամիսներ շարունակ հեռու մնան ... ingարմանալի և դա միայն մեկն 
է, երբ քիմիաթերապիայի պատճառով աչքերիս նյարդերի վնասը փոխեց 
այնտեղ, որտեղ ինձ մոտ գլաուկոմա ախտորոշվեց, և ընդամենը 6 ամիս առաջ 
իմ վերջին այցի ժամանակ գլաուկոմայի նշաններ ընդհանրապես չկան: 
«Թերեզա

«Մորաքույրս, 4 -րդ փուլի գլիոբլաստոմայով, ընդամենը երեք անգամ 
ընդունելուց հետո սայլակով գնաց քայլելու: Նրա ձախ կողմը կաթվածահար էր 
եղել ավելի քան մեկ ամիս: Բայց հիմա լիովին ֆունկցիոնալ !! Այնքան 
հուզված!" Նիկոլետ

«Ես աշխատել եմ կոլեկտիվում և երկար տարիներ, իսկ ձախ ձեռքի մաշկի 
քաղցկեղ ունեի մեքենա վարելիս պատուհանից կախելու պատճառով: Այժմ ես 
գիտեմ, որ ոչ ոք կարիք չունի ինձ հավատալու, բայց ես ամեն օր սկսեցի RSO 
յուղ դնել դրա վրա և երդվում եմ, որ այն չկա: Դա տևեց մի քանի ամիս, բայց 
այն իսկապես անհետացավ այնտեղ, որտեղ եղել է տարիներ շարունակ »: 
Ռենդի

«Սա փոխեց իմ կյանքը գրեթե մեկ տարի առաջ CML (քրոնիկ միելոգեն լեյկոզ) 
ախտորոշվելուց հետո և ես դիտեցի Run From the Cure տեսահոլովակը, թե 
ինչպես կանեփի յուղը բուժեց քաղցկեղով հիվանդներին: Դե, ես կենդանի 
ապացույց եմ, որ աշխատում է: Դա փոխեց իմ քաղցկեղի մակարդակը: Դեռ 
բուժված չեմ, բայց հուսով եմ, որ մի օր շուտ կարող եմ ասել, որ ես վերապրած 
եմ, այնպես որ, եթե քաղցկեղով հիվանդի կոշիկով մեկ կիլոմետր քայլած չլինեք, 
մի սկսեք վիրավորել մի բան, որի մասին ոչինչ չգիտեք »: Դենիս

"Ես հավատում եմ. Իմ ընկերոջ մոտ ախտորոշվել է քաղցկեղի 3 տեսակ: Նրան 
3 շաբաթ կյանք են տվել: Այժմ 2 տարի անց, նա նվազում է 1 տեսակի և լավ է 
անում »: Սանդրա

«Եղբայրս ուներ լիմֆոմա, ստամոքս, մետաստազավորված ողնաշարի վրա: 
Թմրանյութերը, որոնք նրան տալիս էին, ամեն գիշեր և օր արթնացնում էր նրան 
և շաբաթներ շարունակ չէր քնում կամ ուտում: Մեկ գրամ յուղ և նա քնում է 18 
ժամ և ուտում է իր սրտով: Մեկ շաբաթ անց նա 78% -ով ազատ է քաղցկեղից: 
Բժիշկը շփոթված էր: Մենք նրան չէինք ասում, քանի որ նա ոչ բժշկական 
վիճակում էր, բայց կանեփը փրկեց իր և մեր կյանքը: Հիմա մեկ տարի անց ԻՄ 
ԵROԲԱՅՐԸ ATԵ ԼԻՄՖՈՄԱ: Ոչ ոք դա չի անում ... առանց կանեփի »: Errl

«Ես այս պահին 4 -րդ քաղցկեղով հիվանդ եմ: Ես ունեցել եմ լյարդի հեռացում և 
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հեռացում, ինչպես նաև folfox chemo: Ես օգտագործել եմ յուղի և ուռուցքի 
մարկերները ՝ 1200 -ական թվականներից հասնելով 3 -ի: Բոլոր բժշկական թիմը 
ասում է NSD: Հիվանդության նշաններ չկան »: Jimիմ

«Ես ազատվեցի իմ ուռուցքներից 5 -ից ՝ օգտագործելով կանեփի յուղ ... 
հետաքրքիր էր բժիշկներին տեսնել, երբ նա չկարողացավ գտնել սկզբնական 
ուռուցքների 5 -ը ... ո՞ւր գնացին: Կապ ունի՞: Շնորհակալություն կանեփի 
յուղ »: Քելի

«Ես դրա մի մեծ սրվակ ունեի, որոշ ժամանակ առաջ: Ես օրական մի կաթիլ 
կխմեի: Ինձ տված անձը հետ է խնդրել այն: Նա վերջիվերջո այն տվեց մի կնոջ, 
ով քաղցկեղից հեռանում էր: Նա չէր կարող ուտել, խմել, առավել եւս ապրել: Նա 
կշռում էր 70 ֆունտից պակաս: Ընկերս նրան տվեց յուղը ... վոյլա: Նա սկսեց 
ուտել, խմել և շարունակեց իր պայքարը ... հաջողությամբ: Հաստատ 
հավատում է կանեփի բուժիչ հատկություններին »: Տարա

«Այսօր ես խոսք գնացի մի մարդու մասին, ում նվիրաբերեցի մեծ գումար: Նրա 
մոտ քաղցկեղի ուռուցք կար կոկորդում: Ամբողջությամբ 2013 թ. Ապրիլի 
սկզբից սկսած սնվում էր խողովակով: Հիվանդ տղամարդու կինը լաց է լինում: 4 
շաբաթ օրական 2 անգամ յուղ վերցնելուց հետո այն արդեն չկա: Լրիվ գնաց ... 
Նա կերել է պինդ սնունդ ... Ոչ մի նոր բուժում կամ նոր դեղամիջոց, պարզապես 
RSO: Կիսեք գիտելիքները, փրկեք կյանք »: Aredարեդ

«Դեկան. Մորաքույրս քիմիաթերապիա էր կիրառում: Նույն արդյունքները: 
Մահացած

Ստեֆան: Կներեք ձեր կորստի համար: Ես տեսել եմ, որ կանեփի յուղը 
կնքամորից հանում է մաշկի քաղցկեղը: Կարծում եմ, որ դեռ պետք է շուտ 
բռնել: Վստահ եմ, որ կանեփը օգնեց »:

«Հենց նոր տեղեկություն ստացա, որ ոչ-Հոջկինսյան լիմֆոմա ունեցող իմ 16-
ամյա հիվանդը ՄԱՔՈՐ Է: Ուռուցքներն անհետացել են, լաբորատորիաները 
նորմալ են »: Janանեթ

«Aանգ ստացա անբուժելի հիվանդից: Նա RSO- ով բուժվում է արդեն մի քանի 
ամիս: Աղիքային քաղցկեղ: Բժիշկ Թեդը նրան ամիսներ ուներ ապրելու: Jindřich 
Bayer, ես ուրախ եմ հայտնել, որ վերջին դոկտոր Appt- ում նա նրան նվիրել է 
երբևէ եղած Սուրբ Christmasննդյան լավագույն նվերը: Նա ասաց նրան, որ ես 
քաղցկեղ չեմ գտնում, և դու կարող ես ապրել !!!! Դա ամանորյա նվեր է: 
Շնորհակալ եմ Հիսուս !!!! Երբեք մի ասա երբեք ... »Ռեյմոնդ

«Ես երկու ընկեր եմ ունեցել, ովքեր քաղցկեղից փրկվել են ՝ օգտագործելով 
հայտնի Simpsons Oil- ը: Մեկի մոտ թոքերի քաղցկեղ էր, և նրան տրվեց 6 ամիս 
կյանք, նա արդեն 7 տարի է ողջ է, իսկ մյուսը երկու անգամ քաղցկեղով է 
հիվանդացել, վերջինը ձվարանների քաղցկեղ էր, և ես ուրախ եմ ասել, որ 2 
շաբաթ առաջ, այլևս քաղցկեղ չկա: Երկու անգամ էլ նա օգտագործել է կանեփի 
յուղը »: Վիկի-Janeեյն

«Ես հետևում եմ Ռիկի էջին արդեն մոտ մեկ տարի, այն պահից, երբ մայրիկիս 
մոտ պարզվեց, որ նա թոքերի փոքր բջիջների քաղցկեղ է: Նա ախտորոշվել է 
անցյալ տարվա մարտին և շուտով սկսել է քիմիաթերապիան: Նա ամառվա 
ընթացքում կրեց քիմիաթերապիայի և կրծքավանդակի ճառագայթում և շատ 
հիվանդացավ, քանի որ ռադիումը այրեց նրա կոկորդը, այնպես որ նա 
չկարողացավ կուլ տալ/ուտել և այլն: Նա մոտ երկու ամիս հոսպիտալացվել էր: 
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Այդ ժամանակ նա ուղեղի որոշակի ճառագայթում ուներ (կանխարգելիչ,/): Ինչը 
մեզ հաջողվեց -հա!

Այսպիսով, ուղեղի ճառագայթման առաջին երկու օրերից հետո նա շատ 
հիվանդացավ դրանից, և մենք որոշեցինք, որ նա կսկսի նավթը (հոկտեմբեր): 
Առաջին իսկ դեղաչափից նա երբեք հետ չնայեց !!!! Նա նավարկեց իր ուղեղի 
մնացած ճառագայթներով և ապշեցրեց բժիշկներին, որ նա չի ունեցել միգրեն, 
ուժեղ փսխում, հիշողության կորուստ և այլն և այլն: Նա թռչում էր:

Այսպիսով, հոկտեմբերին նրա ստուգումից հետո դա ցույց տվեց թոքերի 
ուռուցքի մեծ նվազում, բայց այն դեռ այնտեղ էր: Նրանք ցանկանում էին նրան 
նորից տեսնել հունվարին ՝ հետագա քայլերը որոշելու համար: Այսպիսով, մենք 
հերկեցինք նոյեմբեր և դեկտեմբեր ամիսներին ՝ նրան օգտագործելով միայն յուղ 
և ոչ մի այլ բուժում: Christmasննդյան տոներին նա աննշան անհաջողություն 
ունեցավ և երկու շաբաթ ընկճվեց և փսխեց, բայց մենք նրան նորից դրեցինք 
հում բուսակերների սմուզիի և ցորենի խոտի վրա, և նա իսկապես բարձրացել է 
և փայլուն տեսք ունի: Նրա վերջին հետազոտությունը երեկվա վերջին 
հետազոտություններից հետո էր, և կռահեք, թե ինչ ... Իմ մայրիկը քաղցկեղից 
ազատ է !!!! Այն անհետացել է !!!! Որքա amazingն զարմանալի է դա !!!! »: 
Janանեթի միջոցով

«Մոտ 6 ամիս առաջ մայրիկիս մոտ ախտորոշվեց քաղցկեղի վերջնական 
մետաստատիկ մելանոմա ՝ նրա երկու թոքերում 6 ուռուցքով: Բժիշկները մեզ 
ասացին, որ քիմիոթերապիան և ճառագայթումը ոչինչ չեն անի և ասացին, որ 
նրանք նոր բուժում են ստացել, որը հաջողվել է կանխել ուռուցքների աճը և 
գուցե ևս երկու տարի ընդլայնել նրա կյանքը: Մենք սկսեցինք նոր բուժումը, և 
կողմնակի ազդեցությունները սարսափելի էին, ուստի դադարեցրինք: Մոտ մեկ 
շաբաթ անց իմ ընկերը նշեց ձեր վավերագրական ֆիլմը Youtube- ում ՝ Run From 
the Cure:

Սա դիտելուց հետո ես որոշեցի, թե ինչ վնաս կարող է ունենալ փորձելը: Այ, եթե 
դա չաշխատի, նա ամեն դեպքում կմահանա: Երկար պատմելու համար մայրը 
մոտ 3 ամիս կուլ է տալիս յուղը, և նա 2 օր առաջ սկան էր արել, և 6 
ուռուցքներից 5 -ը ԼԻՎԱ gone անհետացել են, իսկ վերջինը ՝ իր չափի կեսը:

Ես չեմ կարող բառերով արտահայտել այն երախտագիտությունը, որ ունեմ ձեր 
տեղեկատվության և մայրիկիս կյանքը փրկելու համար: Սարսափելի է մտածել 
աշխարհի բոլոր այն մարդկանց և երեխաների մասին, ովքեր տառապում և 
մահանում են, երբ պարզ բույսը կարող է շտկել այս ամենը: Այժմ ես վճռել եմ 
տարածել խոսքը, և գուցե աճեցնել իմ սեփականը և ձեթ պատրաստել այն 
մարդկանց համար, ում ես գիտեմ, որ օգնության կարիք ունեն: Կրկին 
շնորհակալություն և հաջողություն ապագայում ամեն ինչում »: Janանեթի 
միջոցով

«Ձվարանների քաղցկեղ, 5.5« ուռուցք, 90 օր ապրելու համար, տարածվել է 
ստամոքսի վրա ... 38 օրվա ընթացքում ներծծվել է 90 գրամ: Այլևս քաղցկեղ չկա: 
Ունեցեք բոլոր փաստաթղթերը, որոնց պետք է հավատալ, բայց դեռ մարդիկ չեն 
հավատում: Աստված օրհնի ձեզ Սուրբ Սիմփսոն, որ օգնեցիք մեզ պահել մեր 
մայրիկին !!! »: Լարի

«Ես ունեմ բավականին հիանալի նորություններ, մարդիկ: Իմ Peeps- ից մեկը 
դեպի արևելք մեկն է տվել, հաշվեք ... Մեկ խողովակ յուղ ընկերոջը, ում մոտ 
կարոտիդ զարկերակի շուրջ փաթաթված էր հսկայական ուռուցք: Նա 
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պարզապես անտեսեց դրանք, երկարեց մազերը, որպեսզի թաքցնի դրանք, 
քանի որ դրանք մեծանում և մեծանում էին: Նրա եղբայրը ՝ բժիշկ, 
անհաջողության էր մատնված, թե ինչ պետք է աներ, քանի որ հիվանդը 
հրաժարվում էր քիմիաթերապությունից/ճառագայթումից: Այլևս 
չկարողանալով անտեսել դա, 2 օր առաջ նրան տարան վիրահատական սենյակ, 
որը պետք է նշանակեր հսկայական վիրահատություն: Մասնակցում էին մի 
քանի մասնագետներ/ վիրաբույժներ, քանի որ սա լինելու էր խիստ վտանգավոր, 
երկար և բարդ վիրահատություն: Նրանք կփորձեին հնարավորինս հեռացնել 
ուռուցքը և ստիպված կլինեին ոտքից երակ վերցնել և փոխպատվաստել նրա 
պարանոցին: Նրանք բացեցին նրա պարանոցը, և VOILA ուռուցքը ամբողջովին 
փակվեց և անջատվեց կարոտիդից: Նրանք բառացիորեն հասան ներս և 
հանեցին այն: Բժիշկները հիացած են և ցանկանում են մանրամասն զեկույց այն 
ամենի մասին, ինչ նա արել է: Դա երկար ցուցակ չի լինի: Պարզապես 
հյութեղացում և մեկ խողովակ յուղ »: Կորի

«Յուղը զարմանալի է !! Իմ ընկերուհին ուներ ձվարանների կիստա ... նա 
վիրահատեց և հեռացրեց մեկը, և մեկ ամիս անց նա վերադարձավ, և պարզեց, 
որ ավելի շատ է ունեցել: Անցավ մեկ ամիս, և այն կրկնապատկվեց, և նրան 
ասացին, որ եթե ինչ -որ բան վերադառնա, և նրանք շտապ վիրահատություն 
կանեն: Նրա տղան նրան յուղ պատրաստեց ... նա վերցրեց այն 3 շաբաթ ... ի 
զարմանս իրեն, երբ նա գնաց իր հաջորդ ուլտրաձայնային հետազոտությանը, 
այն գրեթե չկար »: Olոլի

«1 տարի առաջ այսօր, ինձանից շատ մտերիմ մեկը ինձ ասաց, որ նա ունի 
վերջնական քաղցկեղ: Նրան ասել են, որ 8 ամսվա կյանք ունի: 5 օրվա 
ընթացքում ես նրան տվեցի կանեփի յուղ ՝ ուտելու համար ՝ ուտելով բրնձի 
ձավարի կես չափի յուղ: 6 շաբաթվա ընթացքում նրա ուռուցքի չափի նվազում 
տեղի ունեցավ, և դրա տարածման ոչ մի նշույլ չկար, ինչպես ասում էին:

Ուրախ եմ ասել, որ ուռուցքը մեծ գրեյպֆրուտի չափ էր, իսկ այսօր ՝ կաղնի 
չափ: Կանեփի յուղը փրկել է նրա կյանքը: Նա կշարունակի ուտել յուղը, մինչև 
այն չվերանա: Այն ոչ միայն բուժում է նրա վերջնական քաղցկեղը, այլև 
զարմանալի ազդեցություն է ունենում նրա առողջության վրա: Նա 
նախադիաբետիկ էր և ճարպակալած: Նա այժմ հասել է կատարյալ քաշի և 
երջանիկ է, քան երբևէ:

Ես խրախուսում եմ բոլորին դիտարկել կանեփի յուղի թերապիան: Խնդրում 
ենք դիտել -> ՌԻԿ ՍԻՄՊՍՈՆԸ «ՓՈԽՎԵԼ Բուժումից» տեսանյութը Youtube-
ում ... Դա պարզապես կարող է փրկել ձեր կամ ձեր ծանոթ մարդկանց կյանքը: 
Տվեք նրանց կյանքի պարգևը »: Joseոզե

Ապացույցներ

«Ռիկ Սիմփսոնի յուղը լիարժեք գիտական արժանահավատություն ունի, եթե 
մտահոգվեք կարդալ գիտական գրականություն»: Ռոբերտ Մելամեդե, նույն 
ինքը ՝ դոկտոր Բոբը

«Բջջի գոյատևման ուղու արգելակումը հանգեցնում է Բադի դեֆոսֆորիլացման 
և այս Bcl-2 սպիտակուցի տեղափոխմանը միտոքոնդրիա, իսկ հետագայում` 
ապոպտոզ »: Ումմմ, Լեյմանի պայմանները խնդրում եմ ??? » Հնարավորություն

121



- Դա թարգմանվում է. «Կանեփը սպանում է քաղցկեղի բջիջները», Շանս: JB

Հ. Ինչու՞ պետք է ակնկալեմ, որ բժիշկները կպաշտպանեն այն պնդումը, որ 
կանեփը բուժում է քաղցկեղը: 

Ա. Դե, որովհետև այն բուժում է քաղցկեղը, և դրանում ամեն ինչ կա: THC- ն 
առաջացնում է ապոպտոզ, ուստի զարմանալիորեն այն ապոպտոզ է 
առաջացնում բոլոր քաղցկեղների դեպքում: Ինչո՞ւ: Դե, քանի որ 
դեկարբոքսիլացված յուղը ինչ -որ կերպ մտնում է մարմնի բոլոր բջիջները, եթե 
այն ընդունվի ճիշտ քանակությամբ: Էնդոկաննաբինոիդ համակարգը 
կարգավորում է իմունային համակարգը, այնպես որ, երբ իմունային 
համակարգը ճիշտ աշխատի, այն կարող է պայքարել նաև քաղցկեղի դեմ: Ոչ 
այնքան, իրոք, դա իսկապես վիրավորական պարզ է:

Perիշտ արտադրված բարձրորակ յուղը, ամեն դեպքում, ամենալավ 
հնարավորությունն է հիվանդին (վիրահատություն կպահանջվի մի քանի 
կյանքին սպառնացող դեպքերում, գուցե): Եվ եթե դուք գիտեք բուժման 
տարբերակ, որն ավելի անվտանգ, արդյունավետ և հաճելի է հիվանդի համար, 
քան յուղը, ապա ասեք մեզ: Չկա:

Տեսեք, թե ինչ են ասում Մեչուլամն ու Պաչերը. Էնդոկաննաբինոիդների 
մակարդակի և/կամ CB2 ընկալիչների արտահայտությունների 
փոփոխություններ են արձանագրվել մարդկանց վրա ազդող գրեթե բոլոր 
հիվանդությունների դեպքում ՝ սրտանոթային, աղեստամոքսային տրակտի, 
լյարդի, երիկամների, նյարդա -դեգեներատիվ, հոգեբուժական, ոսկրային, 
մաշկի, աուտոիմունային, թոքերի խանգարումներից մինչև ցավ և քաղցկեղ և 
CB2 մոդուլացնող: ընկալիչների գործունեությունը հսկայական բուժական 
ներուժ ունի այս պաթոլոգիաներում »: http: //www.ncbi.nlm.nih. 
gov/pubmed/21295074

Իսկ ինչպե՞ս ես անում այս ամենը: Դե, յուղով: Անհրաժեշտության դեպքում 
դուք հավասարակշռում եք մակարդակները կամ դրանք դնում գերլարման մեջ: 
Դուք կարող եք ուտել յուղը, քսել այն, գոլորշիացնել այն և վերցնել այն մոմերի 
մեջ, և այս չորս մեթոդների միջև կարող եք միջոց գտնել այս մոլորակի 
յուրաքանչյուր հիվանդին օգնելու համար: Հետագայում բժիշկները 
ուռուցքներին յուղ կներարկեն և այդպես կնվազեցնեն դրանք (տանը խորհուրդ 
չի տրվում):

Եվ ինչու՞ ես առաջարկեցի մաշկի քաղցկեղ (կամ դիաբետիկ խոցեր կամ 
այրվածքներ): Դե, քանի որ դուք կարող եք տեսնել, թե ինչ է կատարվում 
այնտեղ, և սովորաբար երկար չի տևում դրանք յուղով բուժելը, շատ դեպքերում 
`առավելագույնը մի քանի շաբաթ: Հետո պարզապես գիտակցեք, որ նույնը, ինչ 
տեղի է ունենում մաշկի վրա տեղական կիրառությունից հետո, տեղի է ունենում 
ձեր մարմնի ներսում, երբ դուք յուղ եք ընդունում: Կրկին, վիրավորականորեն 
պարզ, բայց դա ի վերջո շատ ճշգրիտ բացատրություն է: Եվ վերադառնանք 
նրան, ինչ գրել է Մեչուլամը. թոքերի խանգարումներ մինչև ցավ և քաղցկեղ, և 
CB2 ընկալիչների մոդուլացնող գործունեությունը հսկայական թերապևտիկ 
ներուժ ունի այս պաթոլոգիաներում »:

- Իմանալով այդ ամենը, ես պատրաստվում եմ անմիջապես մոդուլացնել իմ CB2 
ընկալիչների գործունեությունը: JB

«Դա ինձ բուժեց քաղցկեղից ... 4 -րդ փուլի ուղեղը ... Այսպիսով, այո»: 
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Բյուրեղյա

«Ասելով, որ այն բուժում է քաղցկեղը, բավականին վտանգավոր և 
պատրանքային գերագնահատում է այլապես վավերական կետի, որն ավելի 
շատ հետազոտությունների է արժանի: Բայց ոչ, ոչ, ոչ: Կանեփը չի բուժում 
քաղցկեղը: Այս պահին քաղցկեղի վերջնական և իրական բուժում չկա, և միայն 
մի շարք հպարտ բժշկական, սննդային և հոգեբանական ջանքերը կարող են 
օգնել նվազեցնել քաղցկեղից մահացության ռիսկը: Կանեփը քաղցկեղ չի 
բուժում, և հիվանդները պետք է դա իմանան »: Դավիդե

«RSO- ն սպանում է քաղցկեղը, կողակից ... okingխելը ՝ ոչ, բայց RSO- ն ՝ այո»: 
Քևին

«Խնդրում եմ օգնել ինձ այստեղ, խնդրում եմ ընկերուհի ...»: Jeեֆ

«Նախևառաջ,« քաղցկեղը »ամեն ինչ է ՝ կիստայից մինչև նեյրոբլաստոմա, 
ուստի« բուժում է քաղցկեղը »ընդհանուր է, պատրանքային, ոչ հատուկ: 
Այնուհետև կանեփը շատ լավ ազդեցություն է ունենում բջիջների 
կրկնօրինակման վրա, ինչը, անշուշտ, օգնում է, բայց համակարգված չի բուժում 
ուռուցքները: Կրկին, քաղցկեղի յուրաքանչյուր տեսակ տարբեր է, և կանեփը 
ինչ -որ կերպ դրական արձագանք է ցուցաբերել կրծքագեղձի քաղցկեղի 
նկատմամբ, որոնք քաղցկեղի տեսակ են, լայնորեն և շատ արդյունավետ 
բուժվում են նաև սովորական բժշկության կողմից: Ասածս այն է, որ ես լիովին 
կողմնակից եմ կանեփի օրինականացմանը, բայց չնայած ես շատ բաց եմ 
այլընտրանքային թերապիաների համար, բայց ես ստիպված եմ չհամաձայնել 
այս շռայլ պնդման հետ »: Դավիդե

«Indինդրիչ Բայեր, օգնիր, խնդրում եմ !!!» Քևին

«Ասել, որ կանեփը դրական արձագանք է ցուցաբերում ուռուցքների որոշ 
տեսակների դեմ պայքարում, ես կարող եմ ընդունել այն պնդումը»: Դավիդե

-Դավիդ, ընդունիր այն, ինչ կուզես, ինձ մոտ ամեն ինչ կարգին է: Այո, Rick 
Simpson նավթի վերաբերյալ շատ քիչ կոշտ տվյալներ կան, բայց դա միայն 
բժշկական համակարգի և նրանց դրամատերերի կոռումպացվածության 
պատճառով է: Սա շատ շուտով կփոխվի, երբ Կոլորադոն և Վաշինգտոնը սկսեն 
տրամադրել իրենց տվյալները: Բացի այդ, Իսրայելը և Նիդեռլանդները այժմ 
սկսում են նավթի փորձարկումները, հավանաբար, Չեխիան շուտով կմիանա 
դրան:

Որքանով որ մենք գիտենք, և հազարավոր հիվանդների հետ ունեցած մեր 
գործնական փորձից, նավթը, կարծես, աշխատում է քաղցկեղի բոլոր 
տեսակների վրա շատ ավելի լավ, քան այն ամենը, ինչ ներկայումս 
մատակարարվում է բժշկական համակարգի կողմից: Եթե ապացույց եք ուզում, 
պատրաստեք յուղ և գտեք մաշկի քաղցկեղով մեկին և տեսեք, թե ինչ է տեղի 
ունենում, երբ յուղը քսում են դրա վրա: Լավագույն մաղթանքներով, JB

«Պատրաստեք այն ինքներդ ձեզ, մենք Ռիկին հարցնում էինք, թե որտեղից 
կարող ենք այն ձեռք բերել և որոշ ժամանակ անց հասկացանք, որ քանի որ մենք 
ապրում ենք Ամերիկայից շատ հեռու և չենք կարող ինչ -որ տեղ մեկնել այն ձեռք 
բերելու համար ՝ ֆինանսական սահմանափակումների պատճառով, մենք 
ընդամենը 100 անգամ դիտեցինք տեսանյութը: , գործնականում անգիր 
սովորեց, տեղական մատակարարից կանեփ գտավ, գնեց բրնձի կաթսան, 
ալկոհոլը, նույնիսկ ջերմաչափը `ջերմաստիճանից համոզվելու համար: Դա 
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ավելի հեշտ էր, քան մենք կարծում էինք, ՄԵՆՔ ԵՆՔ ՄԵՆՔ ՄԵՆՔ, ընկերս 
արդեն 4 օր է ՝ վերցնում է ... Կսպասենք և կտեսնենք: Մենք կարդացել ենք 
բժշկական ամսագրեր և դիտել ենք բազմաթիվ վավերագրական ֆիլմեր, որոնց 
բոլոր գտածոները նույնն են (կլինիկական փորձարկումներ են արվել UCLA-
ում, Հարվարդում ...). Նավթը սպանում է քաղցկեղի բջիջները: Այսպիսով, մենք 
որոշեցինք այն պատրաստել, քանի որ ի վերջո դուք երբեք չեք կարողանա, 
մինչև չփորձեք այն »: Իոաննա

«Այն, ինչ պլացեբոները բուժում են որոշ մարդկանց, պատճառ է ընդմիշտ 
հրաժարվել բժշկությունից և ուսումնասիրել պլացեբոյի արվեստը: Ասելով, որ 
երբեք չեք անում պլացեբո ուսումնասիրություն, երբ ունեք արդյունավետ 
բուժում, ճիշտ եք, դա կսպանի ձեր հիվանդների կեսին ՝ հիվանդ և դաժան »: 
Քրիստոֆեր

- Դա իսկապես հիվանդ և դաժան կլիներ, Քրիստոֆեր, և այդ պատճառով ես 
անձամբ դա չեմ անի: Մյուսները կարող են, եթե ցանկանան, իսկ ես ՝ ոչ: Ես 
ուզում եմ, որ բժշկական համակարգը սկսի օգտագործել յուղը որպես պլացեբո, 
եթե նրանք ապացուցեն, որ այն, ինչ ուզում են օգտագործել, ավելի անվտանգ և 
արդյունավետ է, քան յուղը (և ավելի հաճելի/հաճելի հիվանդի համար), ապա 
նրանք կարող են առաջ գնալ և վաճառել այն: . Եթե ոչ, ապա ոչ: Դա 
բավականին պարզ է և շատ ռացիոնալ, կարծում եմ: Եվ ամեն դեպքում այդպես 
է լինելու, այնուամենայնիվ, ինչու՞ սպասել: JB

«Հեյ Քիմ, ես քեզ մարտահրավեր եմ նետում ապացուցելու, որ կանեփը որպես 
ոչ թունավոր կյանք փրկող դեղամիջոց« հռետորաբանություն »է: Good Suck 
with this. Ես ՍՈՎՈՐԵԼ ԵՄ հնչել այնպես, ինչպես դու: Հետո որոշեցի, որ 
պատրաստվում եմ անցքեր բացել այս «հռետորաբանության» միջոցով, 
որովհետև սա պետք է անպիտան լինի ... տղա, ես սխալվեցի: Նկատի ունեմ 
ՄԱՀՎԱ ՍԽԱԼ: Դուք չեք կարող հերքել գիտական 100% IRON CLAD FACTS-
ը: Ես չէի կարող դա անել, և դու նույնպես դա չես անի: ՓԱՍՏԵՐԸ ՓԱՍՏԵՐ 
են, և սա ՓԱՍՏ է, Քիմ: AMA & Big Pharma- ն հանցագործներ են: Նրանք 
գիտակցաբար թույլ են տվել, որ Աստծո այս հրաշալի պարգևը դիվահարվի և 
ստվի ՄԱՔՈ PROՐ ՇԱՀՈՅԹԻ համար: Նրանք թույլ են տվել ձեր ընտանիքի 
անդամներին տառապել և մահանալ, Քիմ: Եթե կարծում եք, որ այս Petro 
Chemicals- ը, որոնցով նրանք զբաղվում են, Բժշկություն են, ապա ավելի լավ է 
նորից մտածեք: Դուք ցանկանում եք ինչ -որ «հռետորաբանություն» 
բացահայտել, գնացեք ձեր բժշկի հետ, գնացեք զրուցեք քաղցկեղի ամերիկյան 
ընկերության հետ, գնացեք զրուցեք ձեր թունավոր հաբ արտադրողների հետ: 
Խնդրում ենք նկատի ունենալ, Քիմ, ԱՄԵՆ Հաբ, որ նրանք պնդում են, որ 
«ԱՊԱՀՈՎ» չէ: Գտեք ինձ այն մեկը, որը ԹՈՔԻԿ չէ, ընդամենը ՄԵԿ: 
Այնուամենայնիվ, մենք ունենք ոչ թունավոր բանջարեղեն, որը արտադրում է 
Երկրի վրա ամենաուժեղ դեղամիջոցը, որն ապացուցված է բուժելու 
հիվանդությունը, և մեր «առողջապահության մասնագետները» և 
կառավարությունը նպատակահարմար են գտել մերժել մեզ այս փրկարար 
բանջարեղենը ՝ թույլ տալով մեզ տառապել և մահանալ և դնել: բանտում ՝ 
հասարակության մեջ էլ ավելի ապահով բաներ ստեղծելու համար ... Ուզում եք 
խոսել «ՀԵՏԱՌՈԱԿԱՆ» -ի մասին ??? Հուսով եմ, որ այս գրառումը ձեր աչքերը 
կբացի theՇՄԱՐՏՈԹՅԱՆ առջև: Եթե ոչ, RIP Kim, հույս չկա ձեր և ձեր 
տեսակի համար, դուք ունեք «Կլինիկական էնդոկաննաբինոիդ թերություններ»: 
Նայեք, դա ճիշտ է »: Դեն Այնուամենայնիվ, մենք ունենք ոչ թունավոր 
բանջարեղեն, որը արտադրում է Երկրի վրա ամենաուժեղ դեղամիջոցը, որն 
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ապացուցված է բուժելու հիվանդությունը, և մեր «առողջապահության 
մասնագետները» և կառավարությունը նպատակահարմար են գտել մերժել մեզ 
այս փրկարար բանջարեղենը ՝ թույլ տալով մեզ տառապել և մահանալ և դնել: 
բանտում ՝ հասարակության մեջ էլ ավելի ապահով բաներ ստեղծելու համար ... 
Ուզում եք խոսել «ՀԵՏԱՌՈԱԿԱՆ» -ի մասին ??? Հուսով եմ, որ այս գրառումը 
ձեր աչքերը կբացի theՇՄԱՐՏՈԹՅԱՆ առջև: Եթե ոչ, RIP Kim, հույս չկա ձեր և 
ձեր տեսակի համար, դուք ունեք «Կլինիկական էնդոկաննաբինոիդ 
թերություններ»: Նայեք, դա ճիշտ է »: Դեն Սակայն այստեղ մենք ունենք ոչ 
ԹՈXԱԿԱՆ ԲՈEGՅՍԻՆ, որը արտադրում է ամենահզոր դեղամիջոցը ԵՐԿՐՈ 
onՄ, որը ապացուցված է բուժելու հիվանդությունը, և մեր 
«առողջապահության մասնագետները» և կառավարությունը 
նպատակահարմար են գտել մերժել մեզ այս փրկարար բանջարեղենը ՝ թույլ 
տալով մեզ տառապել և մահանալ և դնել: բանտում ՝ հասարակության մեջ էլ 
ավելի ապահով բաներ ստեղծելու համար ... Ուզում եք խոսել 
«ՀԵՏԱՌՈԱԿԱՆ» -ի մասին ??? Հուսով եմ, որ այս գրառումը ձեր աչքերը կբացի 
theՇՄԱՐՏՈԹՅԱՆ առջև: Եթե ոչ, RIP Kim, հույս չկա ձեր և ձեր տեսակի 
համար, դուք ունեք «Կլինիկական էնդոկաննաբինոիդ թերություններ»: Նայեք, 
դա ճիշտ է »: Դեն Youանկանում եք խոսել «ՀԵՏԱՌՈԱԿԱՆ» -ի մասին ??? 
Հուսով եմ, որ այս գրառումը ձեր աչքերը կբացի theՇՄԱՐՏՈԹՅԱՆ առջև: Եթե 
ոչ, RIP Kim, հույս չկա ձեր և ձեր տեսակի համար, դուք ունեք «Կլինիկական 
էնդոկաննաբինոիդ թերություններ»: Նայեք, դա ճիշտ է »: Դեն Youանկանում եք 
խոսել «ՀԵՏԱՌՈԱԿԱՆ» -ի մասին ??? Հուսով եմ, որ այս գրառումը ձեր աչքերը 
կբացի TRՇՄԱՐՏՈԹՅԱՆ առջև: Եթե ոչ, RIP Kim, հույս չկա ձեր և ձեր 
տեսակի համար, դուք ունեք «Կլինիկական էնդոկաննաբինոիդ թերություններ»: 
Նայեք, դա ճիշտ է »: Դեն

«Ամուսինս ճիշտ է: Ես ունեմ 4 PET սկան, որոնք դա ապացուցում են: Երբ ես 
յուղ էի զգում, ուռուցքներս խելագարի պես հեռանում էին: Երբ ես ստիպված էի 
նվազեցնել իմ դոզան, դրանք ավելի կայուն են, քան կրճատվելը: Ես տեսանելի 
ապացույցներ ունեմ, որ իրերն աշխատում են »: Մարիա

«Կարծես խաբեություն է փող աշխատելու համար: Դուք իսկապես կարծում եք, 
որ օրենքը թույլ կտա՞ ինձ կանեփ աճեցնել ՝ յուղ պատրաստելու համար: 
Ստացեք իրական ընկեր: Ես լեյկոզ եմ հիվանդացել և չեմ հավատում ձեր 
ասածներից մեկ բառին: Դուք, հիվանդ մարդկանց վրա աղոթող խաբեբա 
արվեստագետ, պետք է բանտարկվեք: Եթե վստահ եք, որ դա աշխատում է, 
ապա իրական կլինիկական փորձարկումներ կատարեք: Շատ երկրներ թույլ 
կտան ձեզ դա անել, մի օգտագործեք Fame Ass FDA- ի արդարացումը: «Սթիվեն

- Սթիվեն, որքան շուտ ձեթ նստես, այնքան լավ քեզ համար: Ինձ իսկապես մի 
մեղադրեք նավթի վերաբերյալ գիտական ուսումնասիրությունների 
բացակայության համար: Եթե բժշկական համակարգը իսկապես աներ այն, ինչ 
պետք է աներ, ապա միայն այս ութսուն ցուցմունքները կլինեին այն ամենը, ինչ 
նրանք պետք է տեսնեին ՝ կատարելու համար անհրաժեշտ բոլոր այն տասնյակ 
կամ հարյուր հազարավոր ուսումնասիրությունները:

Ես և Ռիկը, իրոք, չենք կարող մեզ թույլ տալ անցկացնել այդ բոլոր 
ուսումնասիրությունները, դա մեր բյուջեից շատ ավելին է, բացի այդ, մենք չենք 
կարող դրանք իրականացնել օրինական ճանապարհով և այնպես, ինչպես 
ցանկանում ենք դրանք անցկացնել, ուստի իրոք այժմ ուրիշների գործն է: 
Որքանով տեղյակ եմ, կան նահանգներ, որտեղ թույլատրվում է բժշկական 
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մարիխուանա, չգիտեմ ինչու դեռ ուսումնասիրություն չեն անցկացրել: Օրինակ ՝ 
մաշկի քաղցկեղի դեպքում դա կարելի է անել մի քանի ամսվա ընթացքում ՝ 
միայն յուղի տեղական օգտագործմամբ: Բայց դա կարծես թե տեղի չի ունենում, 
կամ ես չգիտեմ նման ուսումնասիրությունների մասին:

Բայց կան գիտական ապացույցներ, որոնք կպաշտպանեն այն ամենը, ինչ մենք 
ասում ենք, պարզապես կատարեք ձեր հետազոտությունը, ստուգեք PubMed- ը 
և միացրեք կետերը ինքներդ:

Հուսով եմ, որ այն կբավարարի ձեր գիտական կարիքները, և ես հույս ունեմ, որ 
դուք կզբաղվեք յուղով, նախքան ձեր բժիշկները հնարավորություն կունենան 
սպանել ձեզ իրենց քիմիական թույնով, ինչը երբեք թույլ չէր տրվի, եթե այն 
փորձարկվեր պատշաճ և էթիկական բժշկական հետազոտության ընթացքում: 
JB

Հետազոտողները եզրակացրին. Որպես այդպիսին, դրանք հիմք են ստեղծում, 
որի վրա պետք է մշակվեն և հաստատվեն PTSD խոցելիության 
տեղեկատվական կենսանիշերը, ինչպես նաև կառաջնորդվեն հաջորդ սերնդի 
ապացույցների վրա հիմնված բուժման ռացիոնալ զարգացումը »:

Բայց մի ակնկալեք, որ դաշնային պաշտոնյաները կօգնեն այս գործընթացն 
առաջ մղել: 2011 թ.-ին դաշնային ադմինիստրատորները արգելափակեցին 
Ֆենիքսի Արիզոնայի համալսարանի քննիչներին FDA- ի կողմից հաստատված, 
պլացեբոյի միջոցով վերահսկվող կլինիկական փորձարկումը `գնահատելու 
Կանեփի օգտագործումը PTSD ունեցող 50 հիվանդների մոտ: Գիտական 
ամբողջականությո՞ւն: Ոչ, երբ խոսքը վերաբերում է մարիխուանային: Ոչ 
հեռահար հարվածով »:

- Խնդրում ենք մեզ չմեղադրել կանեփի յուղի վերաբերյալ բժշկական 
հետազոտությունների բացակայության համար: Որքան շուտ կհասկանաք, որ 
այո, կա մի խումբ մարդիկ, ովքեր իսկապես վերահսկում են այս աշխարհը, և որ 
նրանք պարզապես ամեն ինչ կանեն կանեփի վերադարձը հետաձգելու համար, 
այնքան լավ ձեզ համար: Դա չի նշանակում, որ մենք չենք մղի կանեփի 
դեղամիջոցը, այլ միայն նշանակում է, որ այն կտևի ավելի երկար, քան 
անհրաժեշտ կամ սպասվում էր: JB

«Ես հաստատակամորեն հավատում եմ նավթին: Ամուսնուս որդին լեյկոզով 
հիվանդ էր, բժիշկները նրան 4 ամիս ժամանակ տվեցին: Նա ապրում էր 2,5 
ՏԱՐԻ ամբողջ ընթացքում ՝ խնձորի սոուսում ընդունած յուղի պատճառով: 
Շնորհակալություն Ռիկ Սիմփսոնին !!! Աստված օրհնի քեզ." Տերրի

«4 օր առանց նոր աշխատանքի ընդունվելու: Ոչ մի կողմնակի ազդեցություն, 
դուրսբերում և մարդկանց գլուխը չկծելուց: Ահա ձեր հետազոտությունը, լոլ: 
Տարածել բառը! Սա մեզ պետք է: Մենք պարտական ենք մարդկությանը 
`աշխարհը ավելի լավը դարձնելու համար: Սա սկիզբն է :) ”Քրիստինա

«Անցյալ ապրիլին, կրծքագեղձի քաղցկեղից 5 տարի ազատվելուց հետո, ինձ 
նորից ախտորոշեցին: Այս անգամ դա 4 -րդ փուլն էր, որը տերմինալ էր 
ողնաշարի, կողերի, ավշային հանգույցների, կրծքավանդակի և կրծքի 
մետներով: Հիմնականում ինձ առաջարկեցին պալիատիվ խնամք և ասացին, որ 
նրանք կփորձեն ինձ պահել շատ ցավերից ... գնալ տուն և կարգավորել իմ 
գործերը: Ես շատ էի ցավում, և նրանք շարունակում էին ավելի ու ավելի 
թունավոր ցավազրկողներ նշանակել ՝ շատ տհաճ կողմնակի 
ազդեցություններով (Պերկոսետ, հիդրոմորֆոն և դեքսիմետազոն): Ես չէի 
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կարող աշխատել դրանց վրա:

Ամուսինս սկսեց կարդալ այս նյութերը ինտերնետում, և ես, մեղմ ասած, 
թերահավատ էի, բայց մտածեցի, որ բառացիորեն կորցնելու ոչինչ չունեմ այն 
փորձելով: Շատ փոքր քանակությամբ Սպիտակ Այրի այրում եք օրական 3 
անգամ: Անցյալ շաբաթ ես լուր ստացա, որ ոսկորներս ամբողջությամբ 
անհետացել են: Այսօր ինձ ասացին, որ ՄՌՏ -ն ցույց է տալիս փափուկ 
հյուսվածքների ուռուցքների Էական նվազում: Հիմա ոչ այնքան կասկածամիտ 
և հիանալի զգացողություն, ոչ ցավ »: Julուլիա

«Այն բուժում է քաղցկեղը, ես դրա կենդանի ապացույցն եմ: 4 -րդ փուլի 
ոսկորներն ու լյարդը հանդիպեցին անհամար ուռուցքներով, օգտագործեցին 
յուղը և այժմ քաղցկեղից ազատ եմ »: Լաուրա

«Ողջույն, indինդրիչ, երեկ ես ավարտեցի Ռիկի գրքի կարդալը: Մեծ իրեր! 
Անկեղծ ասած, ես իսկապես այլ ապացույցների կարիք չունեմ նավթի իսկապես 
կախարդական ուժի մասին: Ես նաև որոշ փորձեր եմ արել և ամեն օր նոր բան 
եմ հայտնաբերում, որը կարող է անել այս դեղամիջոցը: Amazարմանալի!

Lyավոք, չնայած ես համոզված եմ, և նույնիսկ եթե իմ ընկերուհին համոզված է, 
այնուամենայնիվ, նրա մայրը ինչ -որ կերպ չի կարողանում լիովին «բաց 
թողնել» ... և, այնուամենայնիվ, նա վստահ չէ, որ հրաժարվում է 
քիմիաթերապիաից…

Ես անընդհատ փորձում եմ լավ փաստարկներ բերել, բայց չեմ կարող որոշել 
նրա փոխարեն: Նա քաղցկեղով հիվանդ է, և նա միակն է, ով կարող է որոշել, թե 
ինչ անել իր կյանքում:

Ես գիտեմ, որ նա ամեն դեպքում կբուժվի, քանի որ մենք այնքան յուղ ենք 
լցնելու նրա մեջ, որ անհնար կլինի նրա մահը: Բայց, այնուամենայնիվ, ես 
այնքան հիմար և վտանգավոր եմ համարում խաղալ այս քիմիական նյութերի 
հետ, հատկապես, երբ դուք հասանելի եք բնական դեղամիջոցներին, որոնք 
ապացուցված են, որ բուժում են քաղցկեղը:

Ես կարդացի քաղցկեղի և բժշկական համակարգի ձեր փորձի մասին ... Ես 
իսկապես ցավում եմ ձեր կորստի համար ... և այժմ ես ավելի լավ եմ հասկանում 
ձեր վերաբերմունքը ավանդական այսպես կոչված «բժշկության» նկատմամբ »: 
Լուիջի

- Ողջույն, Լուիջի, շնորհակալություն գրքի մասին ձեր գեղեցիկ խոսքերի համար 
և ցավալի է, որ դուք պետք է անցնեք դրա միջով: Նրա ընտրությունն է, թե որ 
բուժումն է նա ընտրում, բայց ես քիմիաբուժության չեմ մոտենա. Պարզապես 
կարդացեք մայրիկիս պատմությունը նրա համար, գուցե նա հասկանա, որ 
թույն խմելը երբեք լավ գաղափար չէ, հատկապես, երբ դա հիմնավորված և 
անհրաժեշտ չէ: Քիմիաթերապիայի ընթացքից միայն գոյատևելու նրա 
հնարավորությունները մեծապես կբարելավվեն, եթե նա վերցնի յուղը, բայց 
կրկին, ինչու՞ ավելի շատ վնաս հասցնել նրա հիվանդ մարմնին: Դա 
ընդհանրապես անիմաստ է: Լավագույն մաղթանքներով, indինդրիչ

«Սա այն ճակատամարտն է, որի հետ պետք է զբաղվեն շատ լավ մարդիկ, 
անգրագետ բժիշկ, ով կարծում է, որ նա ավելին գիտի, առանց որևէ 
առաջընթաց գրանցելու կանեփի, դրա կաննաբինոիդների և քաղցկեղը 
սպանելու ունակության մասին ՝ առանց հիվանդին վնասելու: Որքա՞ն խելագար 
է մեր տեսանկյունից, որ նրանք թույն կպահանջեն այդքան ապահով բանի 

127



համար, ինչո՞ւ: Տգիտությո՞ւն է, թե՞ նրանք վախեցած են վազում:

Ես տեսել եմ բժշկի 5 տարին մեկ անգամ, երբ իմացա այս յուղի մասին իմ IBS- ի 
համար, և դա այն բանի համար էր, ինչ ես ինքս չէի կարող անել: Տեղաշարժված 
վարդագույնի հետ ես յուղը օգտագործում էի երբեք չվարակվելու համար, 
առանց կարոտի հանում էինք կարերը և ամեն անգամ, երբ այն քսում էի, ցավն 
ակնթարթորեն անհետանում էր բորբոքումը հեռացնելու պատճառով: 
Ֆիզիոթերապիայի փոխարեն այն լիովին բուժվեց 2 1/2-3 ամիսների ընթացքում 
և մոտ 9 ամիսից մինչև մեկ տարի `բուժման համար: Ես իմ աչքերով տեսել եմ 
ժամանակ առ ժամանակ, և ոչ ոք չի կարող դա ինձնից խլել »: Քովի

«Բժիշկները ոչ գիտնական են, ոչ էլ գիտությամբ են զբաղվում: Եթե նրանք դա 
անեին, նրանք կպահանջեին կառավարությունից թույլատրել նրանց 
օգտագործել մարիխուանա: Պատճառը մարմնի այժմ ապացուցված մասն է ՝ 
էնդոկաննաբինոիդ համակարգը, որը լիովին անտեսվել է ամերիկյան բժշկական 
հասարակության կողմից: Մինչ այլ երկրներ ավելի ու ավելի շատ 
հետազոտություններ են կատարում մարիխուանայի և մասնավորապես 
քաղցկեղի բուժման վերաբերյալ, ամերիկյան բժշկական հաստատությունը 
ղեկավարում է Big Pharma- ն, մեծ ապահովագրությունը և մեծ գումարները: 
Բժիշկներն իրենց արհեստի վերահսկողությունը տվել են ոչ բժիշկներին և վախի 
վրա հիմնված քաղաքական գործիչներին: Նրանք տարիներ կանցկացնեն ՝ 
այլընտրանքներ գտնելու համար ՝ արտոնագրային փաստաբանների 
հսկողության ներքո ՝ միաժամանակ սպառնալով հավանական բուժումներին:

Եթե մարիխուանան թաքնված լիներ ինչ -որ խոր ջունգլիներում, որը 
վերահսկվում էր ինչ -որ անգրագետ ցեղի կողմից, Big Pharma- ն առաջինը 
կլիներ, որը կվերահսկեր դրա արտադրությունը, կպատենտավորեր իր 64 
տարբեր կանաբինոիդ միացությունները, այնուհետև կդիմեր բժիշկներին 
`այն« նշանակելու »համար: Բայց ԱՄՆ -ի ամենամեծ ցեղն արդեն սկսում է 
գոռալ ճշմարտությունը: Շատ վատ է Big Pharma- ի համար, այս ցեղը չի 
վաճառվում »: Բրայան

«Այդ ապացույցը մեզ մոտ է: Եվ մենք կիսում ենք այն: Թմրանյութեր մղողների 
[խրախուսանքների համար աշխատող] բժշկական խումբը բացահայտվում է: 
Նրանք ճռռում են իրենց դրամապանակների մեջ: Նրանք տեղյակ են, թե ինչ է 
տեղի ունենում, և իրենց խաղընկեր FDA- ն նրանց հետ է ընկնում: Ոչ մի կերպ 
չի տարբերվում բռնության ցանկացած ձևից, որին մենք հանդիպել ենք մինչ այս 
անգամ ընդունելը, այն ներքին է: Մենք դա անում ենք ինքներս մեզ համար: 
Քաղցկեղի բուժում կա, ՉԿԱ ԲՈURՈԹՅՈՆ, թե ինչպես է այս պահին մեզ 
պարտադրվում ԲICՇԿՈԹՅՈՆԸ, եթե չքվեարկենք գրպանով և 
քվեաթերթիկներով »: Թիելման

«Ես դիտել եմ, թե ինչպես են հարազատները, ընկերները նվազում և մահանում 
այնքան արագ, երբ ստիպված էի ծախսել տասնյակ հազարավոր դոլարներ ՝ 
դանդաղ սպանվելու համար, երբ բուժումը աճում է հենց մայր երկրից: Դե արի, 
արթնացի՛ր և զգա հիմարության հոտը: Մի ցատկեք կարծրատիպերի վրա և 
իրական հետազոտություններ կատարեք »: Էմի Janeեյն

«Ես գիտեմ, որ ես նախընտրում եմ ունենալ RSO, քան քիմիաթերապիա ... 
Funվարճալի է, թե ինչպես կարող են որոշ մարդիկ զանգահարել RSO, երբ 
մնացած ամեն ինչի կողմնակի ազդեցությունները կարող են ձեզ թողնել կյանքի 
շատ ցածր որակ»: Քերի
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«Այն պետք է հեշտությամբ ձեռք բերվի: ՊԵՏՔ Է հասանելի լինել «Որքան շատ 
եմ կարդում, այնքան ավելի հիացած եմ»: Շելլի

«Բոլոր քաղցկեղները չկարգավորված բջիջներ են: Բջիջը պարզապես պետք է 
կարգավորվի: Եթե նրա մարմինը չի կարող կարգավորել քաղցկեղի բջիջները, 
ապա քաղցկեղի բջիջները կարող են կոտրել/վնասել CB ընկալիչները: Երբ 
ֆիտո-կանաբինոիդները (ֆիտո = բույսերի վրա հիմնված) շփման մեջ են 
մտնում չկարգավորված բջիջի հետ, այն կարող է քաղցկեղի բջիջին ազդանշան 
տալ ավելի շատ դարպասների միջոցով, քան CB 1/2 ընկալիչները: Ահա թե 
ինչպես է հաջողվում ֆիտո-կանաբինոիդին, որտեղ էնդոգեն կաննաբինոիդը 
ձախողվում է:

Ահա մի քանի նշում այն գործընթացի վերաբերյալ, թե ինչպես են 
կանաբինոիդները կարգավորում քաղցկեղի բջիջները

⦁ Քաղցկեղը չկարգավորված բջիջ է: 
⦁ Ապոպտոզ առաջացնելը կարգավորում է քաղցկեղի բջիջը: 
⦁ Կանաբինոիդները բջիջներում առաջացնում են ապոպտոզ: 

Քաղցկեղը սահմանվում է որպես «տարբեր հիվանդությունների լայն խումբ, 
որոնցից բոլորը ներառում են բջիջների չկարգավորվող աճ»: 
https://hy.wikipedia.org/wiki/Cancer

Հարց. Ինչպե՞ս ենք մենք կարգավորում բջիջները: A: Ապոպտոզի միջոցով: 
Ապոպտոզ ՝ http://hy.wikipedia.org/ wiki/Apoptosis#Գործընթաց «Ապոպտոզ 
(արտ. ՝/ˌæpəˈtoʊsɪs/նաև արտ./ որը կարող է առաջանալ բազմաբջիջ 
օրգանիզմներում: [4] Կենսաքիմիական իրադարձությունները հանգեցնում են 
բջիջների բնորոշ փոփոխությունների (մորֆոլոգիա) և մահվան »:

«Ապոպտոզի գործընթացը վերահսկվում է բջջային ազդանշանների բազմազան 
տեսականիով, որոնք կարող են առաջանալ կամ արտաբջջային (արտաքին 
ինդուկտորներ), կամ ներբջջային (ներքին ինդուկտորներ): Արտաբջջային 
ազդանշանները կարող են ներառել տոքսիններ, [13] հորմոններ, աճի 
գործոններ, ազոտային օքսիդ [14] կամ ցիտոկիններ, որոնք կամ պետք է 
անցնեն պլազմայի մեմբրանը, կամ փոխարկվեն ՝ արձագանք ստանալու 
համար: Այս ազդանշանները կարող են դրական (այսինքն ՝ հրահրող) կամ 
բացասական (այսինքն ՝ ճնշել, արգելակել կամ թուլացնել) ազդել ապոպտոզի 
վրա »:

Ինչպե՞ս ենք մենք ստիպում քաղցկեղային բջիջին անցնել Ապոպտոզ:

Մեզ անհրաժեշտ են կաննաբինոիդներ/էնդոկաննաբինոիդներ, որոնք 
ազդանշան են տալիս Կաննաբինոիդ ընկալիչներին (CB1R, CB2R) ՝ ապոպտոզ 
առաջացնելու համար (վաղուց արդեն կասկածվում էր, որ կան ավելի քան 2 
ընկալիչներ).

Ի՞նչ է CBR- ը: (Կաննաբինոիդ ընկալիչ):

«Կանաբինոիդային ընկալիչները ակտիվանում են լիգանդների երեք հիմնական 
խմբերի ՝ էնդոկաննաբինոիդների (արտադրված կաթնասունների մարմնի 
կողմից), բուսական կաննաբինոիդների (օրինակ ՝ THC, կանեփի գործարանի 
կողմից արտադրված) և սինթետիկ կանաբինոիդների (օրինակ ՝ HU-210) 
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միջոցով: Բոլոր էնդոկաննաբինոիդները և բույսերի կաննաբինոիդները լիպոֆիլ 
են, այսինքն ՝ ճարպում լուծվող միացություններ »: 
http://hy.wikipedia.org/wiki/Cannabinoid_receptor

Կարո՞ղ են կանաբինոիդները ազդանշան տալ CBR- ին ՝ ապոպտոզ 
առաջացնելու համար:

«Այս հիվանդության մոդելների ուսումնասիրությունները, ինչպես նաև 
բազմաթիվ in vitro փորձեր, ցույց են տալիս, որ կանաբինոիդները գործադրում 
են իրենց իմունոպրեսիվ հատկությունները չորս հիմնական եղանակներով ՝ (1) 
ապոպտոզի առաջացում», PMC3005548/

Աուտոֆագիա - Եթե ես սխալ եմ, խնդրում եմ ուղղել ինձ, բայց այն, ինչ 
հասկանում եմ.

Աուտոֆագիան գործընթաց է, որտեղ բջիջը կարող է վերանորոգվել կամ 
վերամշակվել: Սովորաբար քաղցկեղի բջիջների դեպքում նրանք պարզապես 
ծրագրված են մահանալ, սակայն Autophagy- ն դեռ կարող է դեր խաղալ այս 
գործընթացում:

Կարծես դուք ունեք վերամշակման տարա և աղբի տարա, և դուք հավաքում եք 
տարբեր թափոններ և դրանք կազմակերպում 2 տարաների մեջ: Երբեմն պետք 
է վերամշակել, երբեմն ՝ պարզապես ինչ -որ բան տնօրինել »: Սքոթ

«Նոր ուսումնասիրության ընթացքում Չենը և նրա թիմը պարզել են, որ Δ9-THC 
բուժումը առաջացրել է ցիկլոքսիգենազ -2 (COX-2) կոչվող ֆերմենտի 
մակարդակի բարձրացում մկների հիպոկամպուսում ՝ ուղեղի շրջան, որը 
ներգրավված է ուսման և հիշողության մեջ: Թմրամիջոցները կամ 
գենետիկական տեխնիկան, որոնք նվազեցրել են COX-2 մակարդակը մկների 
մոտ, կանխել են հիշողության խնդիրները և նյարդային անոմալիաները, որոնք 
առաջացել են Δ9-THC- ի կրկնակի ազդեցությունից: Քանի որ COX-2- ն 
արգելափակվում է առանց դեղատոմսի ցավազրկող դեղամիջոցների, ինչպիսիք 
են իբուպրոֆենը, գտածոներն առաջարկում են մարիխուանայի կողմնակի 
ազդեցությունները կանխելու հեշտ ռազմավարություն:

Գիտնականները նաև պարզել են, որ Δ9-THC բուժումը նվազեցրել է Ալցհեյմերի 
հիվանդության մկների նյարդային վնասը, և այդ օգտակար ազդեցությունը 
պահպանվել է, երբ կենդանիները միաժամանակ բուժվել են COX-2 
ինհիբիտորով: «Ներկայումս չկան արդյունավետ դեղամիջոցներ Ալցհեյմերի 
հիվանդության կանխարգելման և բուժման կամ հիվանդության առաջընթացը 
դադարեցնելու համար», - ասում է Չենը: «Մեր արդյունքները ենթադրում են, որ 
կանեփի անցանկալի կողմնակի ազդեցությունները կարող են վերացվել կամ 
նվազեցվել ՝ պահպանելով դրա օգտակար ազդեցությունը ՝ COX-2 
ինհիբիտորների հետ միասին, Δ9-THC- ի հետ համատեղ, անքննելի բժշկական 
պայմանների բուժման համար, ինչպիսիք են Ալցհեյմերի հիվանդությունը»: http: 
// www.eurekalert.org/pub_releases/2013-11/cp-pmm111413.php

«Կառավարության կողմից ֆինանսավորվող կանեփի/քաղցկեղի նոր 
ուսումնասիրությունը ՇՈԿՍ գիտական հանրությանը ...

THC- ն ՝ կանեփի հիմնական հոգեակտիվ բաղադրիչը, կարող է իրականում 
փոխել մարդու գենետիկական ծածկագիրը ՝ քաղցկեղը և բորբոքային 
հիվանդությունները կանխելու համար: Ինչ?!!!! Ի՞նչ-Ի՞ՆՉ !!! ????

Ռիկ Սիմփսոնը և նրա գլխավոր էլֆը, չեխ ակտիվիստ řինդիչ Բայերը, սա ասում 
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էին երկար ամիսներ, և ես քաղաքավարի էի, բայց գաղտնի ծաղրեցի այդ 
հասկացությունը, քանի որ այն ինձ համար նման էր մի քանի հոկուս-պոկուսի 
(և այլ փոքր տեխնիկական բնույթի պատճառով): տարաձայնություններ, որոնք 
ես ունեցել եմ նրանց տեսանկյունից): . . Դեղամիջոցները չեն կարող փոխել 
ԴՆԹ -ն, այնպես չէ՞: ՍԽԱԼ, ըստ ամենայնի! ՍՈOLՐԲ [ԱՌԱ] »: Ալան Գորդոն

«Նախապատմություն. Կաննաբինոիդները in vivo դրդում են միելոիդներից 
ստացված հզոր ճնշիչ բջիջների (MDSC): Արդյունքներ. THC- ով առաջացած 
ֆունկցիոնալ MDSC- ն ցույց է տալիս հստակ miRNA արտահայտման ձև: 
Եզրակացություն. Հատուկ miRNA- ն կարող է կարևոր դեր խաղալ MDSC- ի 
զարգացման և գործունեության մեջ `կարգավորելով թիրախային գեները, որոնք 
ներգրավված են միելոիդ բջիջների տարբերակման մեջ: Նշանակություն. 
Ընտրեք miRNA- ն կարող է լինել կարևոր մոլեկուլային թիրախներ քաղցկեղի և 
բորբոքային հիվանդությունների դեպքում MDSC գործունեությունը 
շահարկելու համար »:
http://www.jbc.org/content/early/2013/11/07/jbc.M113.503037.short#ref-list-1

- Լավ, ինչ էլ որ դա նշանակում է, սա իմ փորձառության ոլորտից դուրս է: 
Հավանաբար ասում է, որ կաննաբինոիդների նման մի բան կարող է բուժել 
քաղցկեղը, և նրանք դա ինչ -որ կերպ անում են գենային փոփոխությունների 
միջոցով: Եվ որ ավելի շատ հետազոտություններ են անհրաժեշտ, ինչպես միշտ:

Ես միայն ասում եմ, որ նյութի մասին մտածելը նյութի ամենափոքր մասնիկն է, 
և յուղը նույնպես կարող է շտկել մտքերը: Գեները դեռ չափազանց մեծ են: 
Հետազոտությունը պետք է կենտրոնանա այն բանի վրա, թե ինչ են անում 
կանաբինոիդները մեր մարմնի ամենափոքր մասնիկների, ատոմների, 
քվարկների, լարերի և այլնի հետ: Ահա թե որտեղից են սկսվում խնդիրները ՝ 
ամենափոքր մասնիկներում, դա այն է, ինչ դուք պետք է շտկեք, եթե ցանկանում 
եք իսկապես լուծել խնդիրները: JB

Մաշկի այլ հիվանդությունների բուժման մասին 
տեղեկություններ

«Իմ կողմից ներկայումս արգելված կանեփի կոսմետիկայի իմ փորձից, որի 
ընթացքում մենք օգտագործում էինք արդյունաբերական կանեփի ձեթ, 
որը շատ ավելի թույլ է, քան քո պատրաստած յուղի համեմատ, մենք 
գտանք, որ կանեփը հիմնականում բուժիչ է, քանի որ այն կարող է 
օգտագործվել գրեթե ցանկացածի վրա: վիճակը: Կարո՞ղ եք դա 
հաստատել:

Պատմությունը կանեփին անվանում է «դարման», որը նշանակում է բուժել 
բոլորը, և նախկինում այն օգտագործվում էր բազմաթիվ բժշկական խնդիրների 
բուժման համար: Կանեփի յուղը, որն օգտագործվում է տարբեր բժշկական 
պայմանների դեպքում, ես նույնպես կանեփն անվանում եմ բուժիչ միջոց: 
Կանեփը օգտակար է գործնականում ցանկացած հիվանդության կամ վիճակի 
բուժման համար. այն նպաստում է ամբողջ մարմնի բուժմանը ՝ առանց որևէ 
վնաս պատճառելու: Այսպիսով, ինձ և շատ ուրիշների համար սա դարձավ 
վերջնական դեղամիջոցը, և ես համոզված եմ, որ ավելի լավ բան չկա:

Աշխարհում, որտեղ մենք ապրում ենք այսօր, շատերը նույնիսկ վախենում են 
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արևի տակ դուրս գալ, բայց այս դեղամիջոցը լավ է խառնվում այնպիսի բաների 
հետ, ինչպիսիք են մաշկի քսուքները և արևայրուքի լոսյոնը, ուստի ինչու՞ 
թաքնվել մթության մեջ: Արդյո՞ք հաճելի չէր նորից արևի տակ գնալ և վայելել 
կյանքը ՝ առանց անհանգստանալու մաշկի քաղցկեղի նման բաների մասին: 
Դուք գրազ եք գալիս, որ հիմա և այս հրաշալի նյութը կարող է հնարավոր 
դարձնել այս ամենը »: Ռիկ Սիմփսոն, կանեփ. Ամենաբուժիչ բույսը

Այրվում է

«Ես անձնական փորձից գիտեմ, որ ծանր այրվածքների համար ավելի լավ 
բուժում չկա, քան կանեփի յուղը: Եթե յուղը քսում են այրվածքին, ապա այն 
ցավը հեռացնում է րոպեների ընթացքում և մեծապես արագացնում է բուժման 
գործընթացը: Եթե հիվանդանոցները կանեփի յուղ օգտագործեն իրենց 
այրվածքների համար, մարդկային տառապանքը կարող է զգալիորեն նվազել:

Երբ ես առաջին անգամ սկսեցի արտադրել յուղը, ես կուլ էի տալիս բժիշկների 
կողմից նշանակված շատ վնասակար դեղամիջոցներ, որոնք ազդում էին իմ 
տրամաբանական ունակությունների վրա, ուստի մտածողությունս այնքան էլ 
պարզ չէր: Այս փոփոխված վիճակը պատճառ դարձավ, որ ես որոշ չափով 
անփույթ լինեի, և դա հանգեցրեց պայթյունի և հրդեհի, որի արդյունքում աջ 
ձեռքս երրորդ աստիճանի ծանր այրվածքներ թողեց:

Երբ ասում եմ դաժան, ես նկատի ունեմ խիստ, իմ աջ ձեռքի երեք քառորդը 
բառացիորեն հալվել էր և այժմ կախված էր գոբանների մեջ: Իմ ընկերուհի Լիան 
իջավ և այրվածքին նայելուց հետո վերցրեց մի մկրատ և կտրեց ամբողջ 
սատկած մարմինը: Ես գիտեմ, որ սա սարսափելի է թվում, բայց այն, ինչ նա 
հեռացրեց, մահացած էր, ուստի իրականում ես ոչինչ չէի զգում:

Տասնմեկ օրվա ընթացքում ձեռքս ամբողջությամբ բուժվեց ՝ սպիներ չթողնելով: 
Միակ ճանապարհը, որով կարող եք ասել, որ ես նույնիսկ վնասվածք եմ 
ստացել, այն բոլոր նոր վարդագույն մաշկի առկայությունն էր, որը երևում էր, և 
նույնիսկ մազերի ֆոլիկուլները նորից աճում էին:

Հիմա տեսեք, թե ինչ է կատարվում մեր բժշկական համակարգի տրամադրած 
այրման այս ստորաբաժանումներում: Burnsանր այրվածքներ կրած երեխաներն 
ու մեծահասակները կգտնեն, որ այրվող ստորաբաժանումները ոչ այլ ինչ են, 
քան տանջարաններ, որոնք, թվում է, տառապանքներին վերջ չեն տալիս: Այս 
հիվանդները ենթարկվում են վարակների, բազմաթիվ ցավոտ 
վիրահատությունների, որոնք ներառում են մաշկի փոխպատվաստում և, ի 
վերջո, դրանք սովորաբար դեռևս վատ սպի են մնում:

Կանեփի բույսի եթերայուղը բնական անզգայացուցիչ է և բնական 
հակաբիոտիկ: Երբ կանեփի յուղը դնում եք անմիջապես այրվածքի վրա, 5 
րոպեի ընթացքում ցավը անհետանում է, և բուժումը սկսվում է: Դատելով այն 
բանից, թե ինչ եմ տեսել, որ այս նյութը բուժում է իմ կրած այրվածքը և 
նմանատիպ վնասվածքներ ստացած մյուսներին, ես համոզված եմ, որ այս 
զարմանահրաշ դեղամիջոցը, հնարավոր է, կարող է նորից աճեցնել դեմքը կամ 
մարմնի այլ մասերը նրանց համար, ովքեր ծանր են տառապել: այրել.

Եթե նավթը կարող է նորից աճեցնել իմ ձեռքը և հետքեր չթողնել, ապա ինչու ոչ 
ոտնաթաթ, կամ նույնիսկ դեմք: Այսպիսով, եթե նրանք, ովքեր աշխատում են 

132



այրվող սարքավորումներով, իսկապես կցանկանային օգնել իրենց 
հիվանդներին և թեթևացնել նրանց տառապանքը, գուցե ժամանակն է, որ 
նրանք սկսեն օգտագործել ինչ -որ բան, որն աշխատում է »: Ռիկ Սիմփսոն, 
կանեփ. Ամենաբուժիչ բույսը

«Կիրակի առավոտյան ես մատներիս եռակի յուղի այրվածքներ ստացա: Մեծ 
բշտիկներ և շատ ցավոտ: Հիշեցի, որ RSO- ն կարդալը զարմանալի է 
այրվածքները բուժելու համար, ուստի ես դա փորձեցի: OMG ksողովուրդ, 
այրումը ամբողջովին անհետացել է ընդամենը 40 ժամվա ընթացքում: 
Ընդհանրապես դրա նշանը չկա: Ես ավելի լավ քանակությամբ RSO քսեցի 
բշտիկների վրա, թարմ Ալոե Վերայի ֆիլե և վիրակապ: Կրկնվեց 12 ժամ անց: 
3 -րդ հայտի կարիք չկա »: Բոբբի

«Հարսս խորոված խոզի կոտլետներ էր պատրաստում և հիմնականում 
մատները թաթախում էր եռացող տաք յուղի մեջ մինչև առաջին կոճը, և նրանք 
սպիտակ էին դառնում եփած հավի պես: Մենք նրանց վրա RSO- ն դրեցինք, և 
ցավը չանցավ մոտ մեկ րոպեի ընթացքում, նա դրանք օրական 2 անգամ 
պատեց RSO- ով: Նրանք շատ արագ բուժվեցին ընդամենը մի քանի օրվա 
ընթացքում, և մաշկի կորուստ կամ սպի ընդհանրապես չկար: 
Amazingարմանալի է, որ մենք հիմա մի փոքր պահում ենք խոհանոցի 
սառնարանում, այնպես որ, եթե ինչ -որ մեկը այրվի (հատկապես երեխաները) 
մենք անմիջապես կկիրառենք RSO- ն, կարիք չկա այդպիսի ցավ զգալու, երբ 
մենք ունենք բնական բույս, որը հոգ կտանի դրա մասին: ... » Դեբրա

«Օգտագործեց այն ուժեղ արևայրուքների դեպքում: Հիանալի աշխատեց, ես 
տեսել եմ, որ այն դանակի վերքը բուժում է մեկ շաբաթից պակաս ժամանակում: 
Այն բուժում է նաև հալիտոզը: Ես վեց ամիս է օգտագործում եմ այն և 
ամբողջովին դուրս եմ եկել առգրավման դեղերից: Երբ ես վերջացա, ես մի փոքր 
նոպան ունեցա: Իմ բախտը բերել է, որ կարողացել եմ նման դեղամիջոցներ 
ձեռք բերել, խորհուրդ եմ տալիս նյարդերի ցավերի դեպքում »: Jackեկ

«Ես փայտի վառարան եմ օգտագործում ջերմության համար, ուստի դաստակի 
այրվածքներն ինձ ուղեկցել են շատ ավելի ցուրտ ամիսներով: Արդյո՞ք անցյալ 
աշնանը խորը բոցավառվեց, դեռ արթուն չդադարեց: Ինձ նախապես տրվեց 
RSO յուղ, այնպես որ քսում էի, ծածկում այրվածքը և երկու օրում տարածքը 
վարդագույն, մաքուր կարկատան էր, ընդհանրապես բշտիկ կամ այրվածք չկար: 
Ես 100%վաճառված եմ »: Janանին

Սպիներ

«Ես տեսել եմ, որ այրվածքները բուժվել են այս յուղի օգտագործմամբ, որոնք 
պետք է սարսափելի սպիներ թողնեին իրենց հետևում: Բայց հետո մնաց առողջ 
վարդագույն մաշկը, և ըստ բժշկական համակարգի, նման բաներ հնարավոր չէ 
լինել: Պատմության ընթացքում կանեփը միշտ համբավ է ունեցել `վերքերը 
բուժելու ունակությամբ, այնուհետև հետքեր թողնելով կամ առանց սպի 
թողնելու:

Ես այս յուղը մատակարարել եմ բազմաթիվ մարդկանց, ովքեր ունեցել են վատ 
երանգներ և դեմքի սպիերի հետ կապված խնդիրներ: Յուղով բուժվելուց հետո 
նրանց գույնի բարելավումը ապշեցուցիչ էր: Նույնիսկ այն սպիները, որոնք 
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տարիներ շարունակ եղել են, կարող են ամբողջությամբ կամ մեծ մասամբ 
հեռացվել ՝ տուժած տարածքը յուղով բուժելով:

Դա կարելի է անել այնպես, ինչպես մաշկի քաղցկեղը բուժելը. Պարզապես յուղը 
քսեք սպիին և ծածկեք վիրակապով: Շարունակեք կրկնել սա, մինչև սպին 
չվերանա, և ժամանակի ընթացքում բուժվող տարածքը կմիաձուլվի 
շրջապատող հյուսվածքին:

Ես կապի մեջ մտա Չեխիայի մի մարդու հետ, որի դեմքին սարսափելի սպի կար, 
որը թվում էր, թե դա թրի պատճառն էր: Այն բանից հետո, երբ նա տարածքը 
նավթով բուժեց, ես նույնիսկ շատ դժվարացա ասել, թե ուր էր սպին: Իմ 
տեսանկյունից, վախեցած այլանդակվածներին կարելի է օգնել, և բուժումը 
ցավազուրկ է, այնպես որ, եթե ունեք տհաճ սպի, այժմ դուք գիտեք, թե ինչպես 
վարվել դրա հետ »: Ռիկ Սիմփսոն, կանեփ. Ամենաբուժիչ բույսը

Խոցեր, գորտնուկներ, խալեր

«Մարմնի ներսում խոցերը կարող են բուժվել ՝ յուղը ներթափանցելով: Մարմնի 
անառողջ խոցերը, գորտնուկները և խալերը կարող են հեռացվել ՝ պարզապես 
յուղ քսելով և դրանք վիրակապով ծածկելով: Յուղը գնում է անառողջ կամ 
մուտացիայի ենթարկված բջիջների հետևից և շատ դեպքերում դրանք 
ցավազուրկ ոչնչացնում: Շատ հաճախ, գորտնուկներն ու խալերը կարող են 
դառնալ անառողջ, այդ ժամանակ նրանք սովորաբար մուգ գույն են ստանում և 
սկսում են աճել: Եթե նման բան ունեք զբաղվելու, բժիշկները հաճախ կարող են 
վերացնել խնդիրը, բայց շատ դեպքերում այն պարզապես վերադառնում է: 
Նման բաներից մարմինը խելամիտ կերպով մաքրելու համար փորձեք այս 
դեղամիջոցը:

Նախկինում ես նույնիսկ բուժել եմ այն մարդկանց, ովքեր տառապում էին ոտքի 
բուսական գորտնուկներով, և այս տեսակի գորտնուկներ արմատներ են 
առաջացնում, որոնք սովորաբար հնարավոր է արմատախիլ անել միայն 
լայնածավալ վիրահատությամբ: Փոխարենը թույլ տվեք, որ բժշկական 
համակարգը ձեր ոտքերը կտրի ժապավեններով, պարզապես մի կաթիլ յուղ 
քսեք գորտնուկի գլխին և ծածկեք վիրակապով: Փորձեք վիրակապը պահել մոտ 
երեք օր, ապա նորից քսել յուղը և մեկ այլ վիրակապ: Սովորաբար դա երեքից 
չորս անգամ անելուց հետո գորտնուկի արմատները քանդված են, և գանգի 
գլուխը պարզապես ընկնում է: Երբ յուղն օգտագործվում է այս վիճակը բուժելու 
համար, այս ամենը տեղի է ունենում ցավազուրկ, այնպես որ, եթե դուք 
տառապում եք տնկարկային գորտնուկներով, ինչու՞ եք անցնում այն 
տանջանքների միջով, որը բժշկական համակարգը մտքում ունի ձեզ համար, 
բուժեք ինքներդ ձեզ խելամիտ ձևով »: Ռիկ Սիմփսոն, կանեփ. Ամենաբուժիչ 
բույսը

«Իմ հոդերը փայլում են մատներիս և վոիլայի վրա, յուղ քսում, ցավն արդեն 
անհետացել է: Անցյալ շաբաթ այրվեցի այրված տակառի վրա, դաստակի 
ներսից ՝ 3 դյույմ սև, պղտորվող մաշկ: Փոքր քանակությամբ յուղ, վիրակապ, 
երկու օր անց ՝ զարմանալի վարդագույն մաշկ: Կիրառվեց նորից, նույնը, երկու 
օր անց և այն բուժվեց ... UP of Mi. ~ Շնորհակալություն !!!!! » Janանին

«Ես օգտագործել եմ RSO ոճի յուղ ՝ դեմքիս կախարդ-գորտնուկի վրա: 2 դիմում 
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ծածկված է խմբի օգնականով, և այն գրեթե անհետացել է »: Լեսլի

«Ես օգտագործել եմ կանեփ, որը ներծծված ձիթապտղի յուղ է այրվածքների և 
կտրվածքների ժամանակ, և դրանք բուժվում են մի քանի օրվա ընթացքում: 
Երբեք նման բան չեմ տեսել: Ես գիտեմ, որ RSO- ն նույնիսկ ավելի լավ կլիներ: 
Կանեփը օգտագործվում էր ամեն ինչ բուժելու համար, նախքան մեր 
կառավարության ագահ լինելը »: Դավիթ

«Ես բավականին լավ այրվեցի արտանետվող խողովակի վրա և դրեցի կանեփի 
յուղ, որը լցված էր խաղողի կորիզի քաղվածքով և այն բուժվեց մեկ շաբաթից 
պակաս ժամանակում: Դանիել

«Մաշկի վիճակից շատ եմ վախենում, որ մոտ 6 ամիս ինձ սարսափելի 
դեղամիջոցներ են տվել: Օ surprise, անակնկալ: Բուժումից մի քանի շաբաթ անց 
իմ մաշկը նորից վատանում է: Սա լավ է իմանալ: Ես սարսափում էի նրանց 
դեղամիջոցներից, տրամադրությունից, չորացած շերտավոր մաշկից, 
քրտնելուց, աստված իմ, դա սարսափելի էր: Ես այլևս բժիշկ չեմ տեսնի »: Նիկկի

«Հարգելի՛ պարոն, ես 60-ականների հին հիպի եմ և ապրում եմ 
Կալիֆոռնիայում: 8-9 տարի է, ինչ հիբերթիզացնում եմ տարբեր գնացքների 
խորտակման և Սպիտակ այրիի հիանալի արդյունքները: Ես տեսա, որ Ռիկը 
նույնպես օգտագործել է Սպիտակ այրին:

Ես այժմ օգնում եմ Հոսպիսի հիվանդին ապաքինման փուլում, ով էր/ով է: 
մահանալով MRSA- ի վերջին փուլերից, ինչպես ուղղորդվել էր իմ հին բժիշկ 
դոկտոր Ռոնալդ Սենդի կողմից ... Ես նրան սկսեցի չորս ամիս առաջ խմորեղենի 
պատրաստումից և բլիթներ տալուց և՛ ջրից մինչև սնկի արդյունահանում, և՛ 
կարագի արդյունահանումներից:

Մեկ այլ եղբայր եղբայր, որին ես հաճախում եմ Միասնության եկեղեցի, ինձ 
դարձրեց ձեր վեբ կայքը ընդամենը երեք շաբաթ առաջ: Սկսեցին asonեյսոնին 
«JOY GREASE» - ով, և նա անցավ իր առաջին խողովակով և այժմ երկրորդն է: 
Մոտ մեկ ամիս առաջ նրա գնդիկները շատ մեծ սեխի չափ էին, քան փափուկ 
գնդակը ... Իմ հացաթխման ուտելուց և այժմ «Կախարդական քսուքից» 
անմիջապես հետո նա ամեն օր լավանում է, և նրա սեռական գեղձերը գրեթե 
անհետացել են: վերադառնալ նորմալ չափի ... Նրանք ասում են, որ MRSA- ի 
համար բուժում չկա:

Asonեյսոնը մեջքի վրա ունեցել է շատ վատ մահճակալի վերքեր, քանի որ չի 
կարող պառկել կողքին կամ որովայնին: Նա այժմ ինձ ասում է, որ նրանք 
նվազում են, և երբ մեր բժիշկը հայտնվեց մեկ այլ թիմի հետ միասին, նրանք 
բոլորը չկարողացան հասկանալ, թե ինչու նա չի մահացել կամ ինչու է լավանում: 
Ես դեռևս բժշկին չեմ հայտնել իմ/մեր Կանեփի յուղի բուժման մասին, բայց 
շուտով ամեն օր ... Ես իսկապես բժշկի թույլտվություն եմ ուզում, որպեսզի նրա 
վերքերը այժմ յուղով բուժեն, չե՞ք համաձայնում ??? Եթե մենք կարողանանք 
դադարեցնել MRSA- ն այն հիվանդի մոտ, ով ընդամենը ամիսներ ուներ 
ապրելու, պարզապես մտածեք, թե ինչ կարող է դա ասել կամ պետք է ասեմ, որ 
ՊԵՏՔ է ասել բժշկական համայնքին: Խաղաղություն և հարգանք, Քրեյգ »

«Ամուսինս այրվածքից 30 տարվա սպի ուներ, որը պահանջում էր մաշկի 
փոխպատվաստում ... Այսպիսով, ես մտածեցի, հա, մեկ այլ վայր ՝ փորձելու այս 
զարմանահրաշ արտադրանքը: Դե, նա զրոյից պակաս էր հավատում, որ դա 
ամեն ինչ կանի ... Մի քանի դիմումից հետո այն ձևափոխվում է, նա այժմ 
պիգմենտ ունի այնտեղ, որտեղ դրանք չկային: Մազերի աճ, որտեղ ոչ ոք չի աճել 
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30 տարվա ընթացքում »: Ռեբեկա

«Ես երկրորդ աստիճանի այրվածքներ ունեի ամբողջ դեմքիս և ձեռքերիս ՝ տան 
հրդեհից: Ես մեկ ամիս շարունակ կակաոյի կարագի հետ խառնված RSO- ն էի 
դնում, և դու հազիվ կարող ես ասել, որ ես երբևէ այրվել եմ: Amazingարմանալի 
է, թե որքան արագ է այն աշխատում, և դա լավագույն ցավազրկողն է, որ ես 
երբևէ ունեցել եմ »: Ամերիկայի

«Ես գլխիս մի խալ ունեի, որը վերջերս սկսել էր քոր գալ: Ես օրական մեկ անգամ 
մի քանի օր քսում էի, և իրականում խալը սկսեց փոքրանալ: Խոսեք զարմանալի 
մասին »: Ամանդա

«Ես հավատացյալ եմ ... շտկում է հոդատապը ... այն պետք է հավասարակշռի 
յին և յանին, որովհետև ես կարծում էի, որ նախկինում երջանիկ էի, բայց 
վերջերս երջանկության զգացում եմ գտնում, որը ներսից է բխում ... 
Շնորհակալություն Ռիկ Սիմփսոն»: Իրվինգ

«11 տարեկանից (ես այժմ գրեթե 30 տարեկան եմ) մաշկի վրա մի տեսակ բորբոս 
է առաջանում ՝ հիմնականում պարանոցի կրծքավանդակի և մեջքի շրջանում: 
Այս կարմիր կլոր բծերը հայտնվում են իմ մաշկի վրա ամեն տարի, և ես վերցրել 
եմ այն ամենը, ինչ պետք է անեմ ՝ իմ մաշկի վիճակը բուժելու համար: 
Մաշկաբանների կողմից նշանակված դեղամիջոցները տևում են 5-6 օր ՝ այդ 
բծերը հեռացնելու համար և ևս 5 օր ՝ դրանք ամբողջությամբ վերացնելու 
համար:

Օրերս ես նկատեցի, որ այս բծերը նորից սկսում են ցուցադրվել, ԲԱՅ այս 
անգամ ես որոշեցի դրա վրա մի փոքր կանեփի յուղ դնել ... և դա իսկապես 
կախարդական էր !!! Ես ընդամենը 2 անգամ եմ քսել, և բծերը ԲՈԼՈՐԸ 
անհետացել են: Աչքերիս չէի հավատում! Ինձ համար այլևս հաբեր և քսուքներ և 
հատուկ շամպուններ: Այժմ ես պատրաստեցի կանեփի յուղով ներծծված 
կոկոսի յուղ և կշարունակեմ այն կիրառել ևս մեկ շաբաթ, որպեսզի համոզվեմ, 
որ բծերը նորից չեն հայտնվի: Շատ շնորհակալ եմ RS & JB- ին բոլոր օգնության 
և տեղեկատվության համար, ես հավերժ երախտապարտ կլինեմ »: Իոաննա

«2002 թվականին ես սարսափելի վթարի ենթարկվեցի: Ամբողջ մասով 
կտրվածքներ ունեի, և ձեռքիս ոսկորի մի մաս կորցրեց: Մաշկի և ոսկրերի 
փոխպատվաստումից հետո ես գրեթե բուժվեցի և ձեռքիս վարակ ստացա: 
Պարզվեց, որ դա ոսկրային վարակ է և պետք է սկսել ամեն ինչ նորից: Դրա 
պատճառով, երբ ես կտրվածքներ/այրվածքներ եմ ստանում (ես եռակցող եմ) 
նրանք միշտ վարակվում էին: Անցած տարի ես ստամոքսի վրա աշխատանքի 
ժամանակ գոլորշու գծից սարսափելի այրվածք ստացա: Մաքուր պահելով և 
օգտագործելով յուղը, այն բուժվեց ընդամենը մեկ շաբաթվա ընթացքում: Իմ 
փոքրիկ եռակցման այրվածքները կարող են տևել 4-6 շաբաթ: Այլևս իմ յուղով: 
Պտուտակեք Նեոսպորին, ես օգտագործում եմ OIL! »: Քրիս

«Իմ թևի թույնը… ashան և այրվածքներ անհետացել են 5 րոպեի ընթացքում ... 
Ոչ մի հարված, ոչ մի ցան, ոչ մի ցավ… ես օգտագործել եմ մեկ հատիկ RSO մի 
փոքր կոկոսի յուղով… ՀԻՆՉԱՊԵՍ 5 րոպեում»: Էստել

«Ես դեմքիս թունավոր կաղնու վրա հայտնվեցի, երկրորդ օրվանից հետո դա իմ 
ճակատից մինչև պարանոց էր, մեծ քոր առաջացած բծեր, հում և 
քերծվածքներից որոշ արյունահոսություն: Ես մի քիչ յուղ խառնեցի մի քիչ 
կոկոսի յուղի հետ, որպեսզի հեշտությամբ տարածվի: Ես այն հագա և 
ակնթարթորեն ազատվեցի քորից և ցավից, մեկ ժամվա ընթացքում 
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հումությունն ու բորբոքումն անցավ, իսկ հաջորդ առավոտ այն չէր երևում, եթե 
դու իրոք չնայեիր: Դա, անշուշտ, մի քանի հոնք բարձրացրեց, և վերջապես որոշ 
թերահավատներ տեսան, թե ինչի մասին եմ ես միշտ խոսում: Կանեփի բուժիչ 
ուժը »: Սինդի-Լի

«Արտրիտային պսորիազը մեկ ամսից պակաս ժամանակում ...” »Giուլիանա

«Իմ Պսորիազը անհետացավ այն բանից հետո, երբ սկսեցի ուտել յուղը ... 
Ուղղակի յուղը տեղական օգտագործելը այնքան էլ չէր օգնում իմին. 
Ամբողջությամբ չվերացավ մինչև այն սկսեցի օգտագործել բանավոր: Դեռ չի 
վերադարձել: Ես այժմ սպասարկման դոզայի եմ, ուստի ՀՈOPՍՈՄ ԵՄ, որ դա 
բավական է, որպեսզի psoriasis- ը հեռու մնա: Գրեթե 4 ամսվա ընթացքում ես 
դրա հետքեր չեմ ունեցել: Բժիշկներն ինձ ասացին, որ այն երբեք 
ամբողջությամբ չի անհետանա, և որ միակ անգամ այն «կպարզվի» այն 
ժամանակ, երբ ես իսկապես հիվանդ էի, և իմ իմունային համակարգը 
պայքարելու այլ բաներ ուներ: Դե ... ես ինձ վատ չեմ զգում, և այս 
խայտառակությունը գնաց »: Լինդսի

«Նաև մի քանի օրում բուժեց տենդոնիտը: Նույնիսկ 7 ամսական վնասվածք: 
Պարզապես օրական մեկ անգամ մի փոքր կաթսայի կարագ կամ RSO քսեք 
ցավոտ հատվածին: Amazարմանալի խայտառակություն: Ես օգտագործել եմ 
RSO- ն 3-րդ աստիճանի այրման վրա անցյալ կիրակի-երեքշաբթի, 40 ժամ 
բուժումից հետո այրման նշաններ չկան: Իհարկե, ես կցանկանայի օգտագործել 
այն երկրորդ անգամ, երբ դա տեղի ունեցավ: Դա ինձ կփրկեր ժամերի մեծ 
ցավից և դրա վրա սառույց պահելուց »: Բոբբի

«Ի՞նչ չի կարող օգնել: Իմ ուսումնասիրությունների միջոցով 
հնարավորություններն անսպառ են: Ես այտիս աջ կողմում կիստա ունեմ 
դեմքիս: Յուղը վերցնելուց (կուլ տալով) ցիստը արագորեն փոքրանում էր: 
Յուղը պատրաստված էր ցրտաշունչ տերևներից և փոքրիկ բողբոջից, որը 
թաթախված էր երբևէ թափանցիկ: Խառնուրդը նստեց 2 շաբաթ: Յուղի 
առաջին գիշերը իմ ցիստը քորոց զգաց: Հինգ օր անց գնաց: Յուղը գործում է: 
Չափից շատ ապացույցներ կան, և այդ ամենի հիմքում ընկած գիտությունը 
զարմանալի է: Այնտեղ կան քիմիական միացություններ, որոնք արձագանքում 
են նյարդային համակարգի մեր բոլոր ընկալիչներին, դա բնության գործ է: 
Theարմանալի մասն այն է, որ այն բոլորը գտնվում են մեկ գործարանում: 
ԿԱՆՆԱԲԻՍ. Ամանակն է տեսնել, թե որքան հեռու կարող են գնալ մարդիկ: 
It'sամանակն է զարգանալու: Դոկտոր Դենք »remերեմի

«Առաջին անգամ յուղը (ներարկված կոկոսի յուղով) պատրաստեցի տարեց 
հարևանի մեջքի տեղական բուժման համար: Նա վերքեր ուներ ամբողջ քորից: 
Բացառվում են մահճակալները, քացախը, փախուստը, շղարշը և այլն, քանի որ 
նա ոչ մի այլ տեղ չէր տուժել, բացի մեջքից, և անկողնում չկան մանրուքների 
նշաններ: Գիտե՞ք ինչ է արել նրա որդին ??? Նա քիմիական նյութով մեծապես 
ցողեց ներքնակը, որպեսզի ազատվի գոյություն չունեցող սխալներից: Ես նրան 
նոր ներքնակ տվեցի այն հստակ ցուցումներով, որ այն ՉՊԵՏՔ Է Սանրվել: Նա 
ստիպված էր հիվանդանոց գնալ արյունահոսող խոցերի համար, և մինչ նա 
այնտեղ էր, նա հայտնեց իր մեջքի հարցը, և դուք գիտե՞ք, թե բժիշկներն ինչ 
ասացին նրան անել ??? Մազերն ու մարմինը լվացեք ոջիլների համար, նա ոջիլ 
չունի: Այսպիսով, ձեր կարծիքով, ո՞ւմ եմ լսելու, որ օգնի նրան: Բժիշկները? ՈՉ 
Ես պատրաստեցի յուղը, բուժեց նրան մեջքով, և բարելավում և բուժում է 
ընթանում »: Միշել
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«Առավոտյան Շոտլանդացի, երեկ երեկոյան խոսեց քրոջս հետ, և նա ասաց, որ 
նա բոլորը բուժվել է !!!!! Դեղամիջոցը բուժեց նրա հերպեսը :) Նա ասում է, որ 
իրեն հրաշալի է զգում: Ուղղակի ուզում էի 100% վստահ լինել, նախքան քեզ 
գրելս: Անչափ շնորհակալ եմ ձեր օգնության համար »:

«Շինգլով աղջկան այլ բան պատահեց, և նա երբեք չասաց ընտանիքին, թե ինչն 
է սխալ: Ահա, նա պարզապես ինձ ուղարկեց.

«Կրկին բարև, ես երեկ իմացա, որ քույրս մեկ տարի առաջ վահանաձև գեղձի 
աճ է ունեցել, բայց դա չի ասել մեր ընտանիքին: Ակնհայտ է, որ բժիշկը նրան 
ասել է, որ նրանք հետևելու են դրան, և եթե այն մեծանա, ապա նրանք 
կվիրահատեն: Այն բավականաչափ մեծ չէր դրա բիոպսիա ստանալու համար: 
Ինչևէ, նա անցած շաբաթ նշանակեց իր բժշկին և պարզեց, որ ուռուցքը 
դադարել է աճել: Նա կարծում է, որ դեղամիջոցը դադարեցրել է աճը: Մի՞թե դա 
հրաշալի նորություն չէ: Նա շարունակում է ընդունել այն հույսով, որ իր հաջորդ 
նշանակումը կապացուցի, որ յուղը սպանում է ուռուցքները: Երբ դա տեղի 
ունենա, ձեզ ավելի շատ կտեղեկացնեմ »: Շոտլանդացի

«Երեկ ես սկսեցի մի կնոջ դեղորայք ընդունել: Սա նրա հաշվետվությունն է 
առաջին օրվանից: Ուղղակի զարմանալի! Ահա իմ առաջին օրվա զեկույցը.

Երեկ առավոտյան արթնացա շրթունքիս էկզեմայով և մի քիչ յուղ լցրեցի դրա 
վրա: Մոտ 10 րոպեում խայթոցը դադարեց: Oreավն անցավ 30 րոպեում: Մի 
քանի ժամվա ընթացքում այտուցը նվազեց: Շրթունքներիս բշտիկներն այսօր 
արդեն կիսով չափ անհետացել են, և դրանք նորմալանալու համար սովորաբար 
տևում է 2 շաբաթ: Շուրթերիս յուղից գոլորշիները շնչելով: Նկատեցի, որ ցավը, 
որն իմ աջ սինուսում մի քանի շաբաթ է, դադարել է, և քիթս դադարեց 
աշխատել: Երեկվանից միայն մեկ անգամ եմ փռշտացել: Նկատեցի, որ 
հոգնածությունս սովորականից այնքան խորը չէր: Նկատեցի, որ ինձ հանգիստ 
էի զգում, և այդ անհանգիստ եզրը չկար: Երեկոյան նկատեցի մարմնի ցավերի 
նվազում.

Բացի այդ, ես ստանում եմ շատ թեթև փայլ յուրաքանչյուր դոզայի հետ: 
Աշխատելու կամ կենտրոնանալու հետ կապված որևէ դժվարություն չունեմ և 
չեմ վարանի վարել: Ես շատ հստակ գլուխ ունեմ, չնայած որ մոռացել էի 
Citicoline- ը վերցնել այս առավոտ: Ես մոտավորապես կես ձեթ համարժեք ձեթ 
եմ դնում Կրեյզենի վրա և այդպես եմ ընդունում »:

Հ. Ողջույն JB! Ես ուզում էի ձեզ ինչ -որ բան հարցնել, ինձ հետաքրքրում էր, 
արդյոք RSO- ն կօգնի՞ մայրիկիս ճառագայթումից այրվածքներին: Նա որոշեց 
շարունակել «պայմանական» բուժումը, և այժմ կրծքավանդակը, այլ բառերի 
բացակայության պատճառով, կրծել է: Hurtավալի է միայն դրան նայելը: Հիշում 
եմ, որ դուք կամ Ռիկը մեկ անգամ այրվել եք, ենթադրում եմ RSO 
պատրաստելիս և նկարներ ցույց տվեց, թե ինչպես է յուղը գործում նաև 
այրվածքների վրա: Այսպիսով, դա ինչ -որ լավ բան կանի՞ նրա համար:

Ա. Ողջույն, Էնրիկե, իհարկե, յուղդ կամ կանեփի մածուկը շփիր կրծքին և 
մեջքին: Իհարկե, նա պետք է ուտի յուղը և հեռու մնա բժիշկներից և նման այլ 
անհարկի վնասներից: JB

«Մայրիկիս (72) մոտ 2 տարի է, ինչ նրա մատների ծայրերի ցավոտ ճաքեր 
ունեցող մաշկը ... շատ ցավոտ է: Բժիշկն ասում է. «Այո, դա գալիս է տարիքի 
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հետ»: Dufuss !!! Մենք շատ փոքր քանակությամբ յուղ խառնեցինք ակվաֆորի 
հետ ... մեկ բուժում, մեկ գիշերվա ընթացքում ... գնաց: Նրա ցավոտ ճաքերը 
բուժվել են և շարունակում են լավ մնալ արդեն ավելի քան մեկ շաբաթ: 
AMարմանալի! »: Դոլի

«Ես օգտագործել եմ յուղը ՝ բաց վիրահատության վերքի վրա: 2012 -ի 
սեպտեմբերին ես դեմքիցս հեռացրեցի բազալ բջջի քաղցկեղի 2 ուռուցք: Մեկը 
մեծ էր և սնուցող ուռուցքն էր, որը տարածում էր այն: Բացի այդ, այտիս ներքին 
ուռուցքը քերծվեց բիոպսիայի համար: Երբ տուն հասա և բացեցի վերքս, 
դեմքիս խառնարան կար:

Առաջին 4 օրվա ընթացքում ես խառնեցի Shea կարագը և յուղը և քսեցի այն: 
Այնուհետև ես անցա ուղիղ յուղի և չեմ դադարում: Երբ գնացի նշանակման, 
բժիշկը, ով կարծում էր, որ պլաստիկ վիրահատության եմ գնալու, ապշեց իմ 
ապաքինումից: Ես որոշեցի նրան ասել ճշմարտությունը, որ ես դեղատոմս չեմ 
օգտագործել, որ բուժել եմ կանեփի յուղով: Նա լսել էր Ռիկ Սիմփսոնի և 
Ֆենիքսի արցունքների մասին, նա ինձ չդատապարտեց և ասաց, որ 
շարունակեք լավ աշխատանքը:

Մեկ ամսվա ընթացքում ես գնում եմ երկրորդ վիրահատության, այս վերքը 
բուժելու գործողությունների ծրագրի ...

Կանեփի յուղ: Կպատմե՞մ այս վիրաբույժին: Իմ Post op- ի նշանակման 
ժամանակ: Սիրո և լույսի մեջ »: Պատտի-Joո

- Պատի, ոչ մի վիրահատություն չի պահանջվի, եթե շարունակես յուղով: Կամ 
անհրաժեշտության դեպքում հետաձգեք ևս 60 գ -ով, բայց հնարավորության 
դեպքում հեռու մնացեք վիրահատությունից և բժիշկներից: Դա շատ 
դեպքերում բուժման հաջողության տխուր նախապայմանն է: JB

«RSO- ն իմ psoriasis- ը գրեթե գոյություն չունի: Արդեն երեք տարի է, ինչ ես 
ընդունում եմ պահպանման դոզան, և իմ մաշկը պարզ է, միտքս պարզ է, և ես 
երբեք ավելի առողջ չեմ եղել »: Էրիկա

«Ես տեսել եմ, որ ինչ -որ մեկը մոտիկս օգտագործում է Ռիկի յուղը վատ 
այրվածքի վրա, որը կարող էր տհաճ սպի թողնել, և յուղը քսելուց հետո մեկ 
շաբաթվա ընթացքում այն անհետացել էր, և սպի կամ այրված լինելու նշաններ 
չկային»: Janենիս

«Մենք հիմա աղջիկս ունենք յուղի վրա: Նա psoriasis ունի երկու արմունկների, 
նախաբազկի և մեկ ծնկի վրա: Սկզբից լուսանկարեց: Մինչ այժմ չոր 
թեփուկավոր տարածքները վերացել են: Մաշկը կարմիր է, բայց բարձրացած և 
բորբոքված փոխարեն հարթ: Դրսի փոքր տարածքներն ամբողջությամբ 
մաքրվել են: Մենք համոզված ենք, որ դա կաշխատի: Մենք լուսանկարում ենք 
ամեն երկրորդ օր կամ երբ նկատելի բարելավում կա: Այս ամենը մեկ շաբաթից 
էլ քիչ ժամանակում ՝ յուղը տեղական օգտագործելով: Շատ շնորհակալ եմ այս 
դեղին իրազեկելու համար, որն ի վերջո կբուժի ազգերին ՝ Ռիկին և BԲ -ին: Ես 
ամեն օր հրապարակում եմ հրապարակումներ և ասում նրանց, ովքեր կլսեն: 
Այն սկսում է ընկղմվել »: Ռոն

Հ. Արդյո՞ք այս խառնուրդներն աշխատում են պզուկների դեպքում: 

Ա. Ennենիֆեր, յուղը գործում է «մաշկի բոլոր տեսակների համար»: Դա 
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նշանակում է պզուկների ներառում: Լավագույն մաղթանքներով, JB

«(Ես գտա յուղի մասին) 3 ամիս առաջ ինտերնետում փնտրելով պզուկների և 
ռոզասեայի բուժման միջոց: Դա ակնթարթորեն մաքրեց: Ես կոկոսի յուղի մեջ 
ավելացնում եմ iso յուղ, որպեսզի այն օգտագործեմ դեմքիս և պարանոցիս 
օրական մեկ անգամ: Ամուսինս ասում է, որ ես 15 տարով ավելի երիտասարդ 
տեսք ունեմ: Շատ շնորհակալ եմ այս տեղեկատվությունը կիսելու համար: 
Աստված օրհնի ձեզ բոլորիդ. Շարունակեք ձեր աշխատանքը »: Տոնի

«Այն գործում է նաև դեմքի ներաճած մազերի համար: Ես այն օգտագործել եմ 
23 -ամյա որդուս վրա ՝ հաջողությամբ 2 դիմումներում: ՄԵԿ ՍԵՐ." Պատտի-
Joո

«Չարլին քայլում է: Painավի դեղամիջոցներ չկան: Նա կանգնած է բարձր: Նրա 
քայլերը ուղիղ և լայն են: Նա կարող է վազել ցատկել և խաղալ: Նրա պարանոցը 
գրեթե 90 տոկոսով բուժված է: Երկու տարի է, ինչ նման տեսք չունի: Երեկ նա 
կերավ բանան, պիցա, կես սենդվիչ, տապակած բրինձ, յոգուրտ և այլն: Նա 
ԵՐԲԵՔ այսքան չի կերել: (…)

Չարլիի աջ ծունկը ամենավատն էր: Դա մոտ 50 տոկոսով ավելի լավ է: Ձախը 
գրեթե ամբողջությամբ բուժվել է, բացառությամբ այն բանի, որ նա երեկ 
երեկոյան քոր էր տվել և նորից բշտիկավորել: Բայց ոչ մի մեծ բան ... Ամենամեծ 
փոփոխությունը նրա վզի և թևատակի վերքն է: Պարանոցը գրեթե 
ամբողջությամբ բուժվել է, ինչպես նաև նրա թևերը:

Լոգանքներից առաջ ես օգտագործում եմ նրա կաթիլային յուղի մի փոքր կաթիլ: 
Այն նաև օգնել է ծնկի ցավին: Եթե նրա ծնկները ցավում են, նա ստանում է այդ 
կաթիլը: Ես թիլենոլ կամ իբուպրոֆեն չեմ ավելացնում: Դա հնարքն է անում: Ես 
նաև պատրաստում եմ իմ սեփական քսուքը: Ես ունեմ ջրի մեքենա, որը զտում է 
ջուրը և առանձնացնում ալկալային ջուրը թթվից: Քանի որ թթվածնով 
հագեցած ջուրն այնքան օգտակար է մաշկի համար և նաև հակաբակտերիալ է, 
ես տեղավորում եմ թթվային ջուրը և այն խառնում մետոցելուլոզայի հետ 
`քսուք ստեղծելու համար:

Ես ավելացնում եմ խտանյութը, որպեսզի պատրաստեմ աղ, որը նման է 
վազելինի հետևողականությանը: Ես դրանով կարագ եմ հագցնում և 
օգտագործում եմ նրա վերքերի վրա: ՍԱ մենակ անհավանական 
տարբերություն է դնում ցավի, քորի և բուժման հետ: Շուտով ձեզ 
լուսանկարներ կուղարկեմ: Ես ընդունում էի նրանց ամեն փոփոխություն: 
Կարծում եմ, որ նավթը կտևի ևս մեկ ամիս, բայց քանի որ սա առաջին անգամն 
է, որ ես դա անում եմ, վստահ չեմ: Ես հիացած եմ: Նրա ախորժակը երբեք 
այդքան լավ չի եղել: Երեկ նա ավելի շատ սնունդ կերավ, քան ամբողջ տարին »: 
Տրիշա

«Բարև, Ռիկ և ընկերներ, ես ունեմ մի ընկեր, որի ձախ ուսի սայրի վրա այս 
ցավը (մոտ 2 դյույմ 4 դյույմ տրամագծով) արդեն 4 տարի է շարունակվում է 
չմշակված բացվածք, մակերեսի տակ կարող եք զգալ դիպչելիս զգայուն բեյսբոլի 
չափսերի մի կտոր:

Նա 7 ամսվա ընթացքում 8 անգամ կիրառել է յուղը ՝ ներքին օգտագործման 
համար մոտ 2 հանգստյան օր:

Քերծվածքներն ու սպիերը վերացել են, բաց վերքը ՝ հետքերով, և իմ ընկերը 
օրհնված է զգում, որ հնարավորություն է ունեցել օգտագործել յուղը »: Ռեբեկա
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«Երեկ ես մատս կտրեցի բլենդերի վրա աշխատավայրում: Amամը 3 -ին 
արթնացա հարվածող մատից, որ փորձեցի սառույց, պերօքսիդ, նեոսպորին: 
Ոչինչ չստացվեց: Դեռ բաբախում էր: Հետո հիշեցի, որ յուղի լսումն օգնում է 
բջիջների վերածննդին և դադարեցնում է ցավը և բուժում սպիները մաշկի 
խնդիրներից, ուստի ինչու չփորձել: Այսպիսով, ես վերցրեցի մի կաթիլ և 
տարածեցի այն մատիս ամբողջ ծայրին: 1 րոպեի ընթացքում ցավը 80% -ով 
անհետացել է: 30 րոպեի ընթացքում: Ես կարողացա մատս թափահարել միայն 
մի փոքր ցավով, բայց իրական ցավով: Վաճառված եմ: 12 ժամ անց ես նորից 
դիմեցի և դրանից հետո ցավ չունեմ »: Ռեբեկա

«Հեյ Ռիկ, ես կցանկանայի իմ անունը գաղտնի պահել, եթե պատահաբար 
տեղադրեիր սա (ինչը ես դեմ չեմ): Իմ ընկերուհին իսկապես կոպիտ 
դաստիարակություն ուներ և դեպրեսիայի ժամանակ դիմեց դաստակները 
կտրելուն: Այս խնդիրը տարիներ ու տարիներ է հետ մնում, բայց դաստակի 
բավականին տհաճ սպիներ դեռ մնում են: Այնտեղ ծայրահեղ տեսանելի է և 
բավականին պղպջակ, առաջին բանը, որ շատերը նկատում են նրան 
հանդիպելիս, նա ոչ այլ ինչ է ուզում, քան նրանցից ազատվելը:

Այսպիսով, իմ հարցն այն է, որ յուղը կօգնի՞ ազատվել սպիներից: Կամ գոնե 
օգնել նրանց ավելի քիչ տեսանելի դարձնել: Ես սիրում եմ այն, ինչ դու անում ես 
և երանի իմանայի նավթի մասին, երբ պապս քաղցկեղով հիվանդացավ, դու 
հերոս ես այն բոլոր կյանքի համար, որոնց փրկել ես »:

- Հարգելի XXX, սկսեք յուղը կիրառել տեղայնորեն սպիների վրա, դրանք, 
ամենայն հավանականությամբ, կանհետանան շաբաթների կամ ամիսների 
ընթացքում: Ես նույնպես նրան կտանեի յուղի վրա, դա կօգնի նրա PTSD- ին 
այն բոլոր հիշողություններից, ինչ նա ապրել է, դա նաև կբարելավի նրա քնի 
որակը: Լուսանկարեք և տեսագրեք, եթե դեմ չեք, սպին իսկապես կվերանա 
`կամ ամբողջությամբ, կամ դրանք գրեթե չեն տեսանելի: Լավագույն 
մաղթանքներով ՝ indինդրիչ Բայեր

«Հեյ Ռենդ, ես նույն խնդիրն ունեմ ոտքերի վերքերի հետ: Նախ այն 
պատճառով, որ ես նախաբիաբետիկ էի: Բայց ես պարզեցի, որ ես շատ զգայուն 
եմ սխալի և մոծակների խայթոցների նկատմամբ: Ես նրանց վրա յուղ լցրեցի և 
գիշերակաց ամրակապ օգնություն դրեցի, և խայթոցները բուժվեցին »: Միշել

- Այն, ինչ յուղը կարող է անել մոծակների կամ տիզերի խայթոցների դեմ, 
պարզապես զարմանալի է: Փորձի՛ր, և կտեսնես, թե ինչու ենք ասում, որ ոչ ոք 
չպետք է լքի իր տունը, եթե իր վրա յուղ չկա: Յուղը այնքան շատ է 
օգտագործում, որ անպատասխանատու է ապրել առանց դրա: JB

«Յուղը կերեք ... Ես երկու ամիս յուղ էի ընդունում, իմ փսորիազը գրեթե 80% -
ով պարզ էր, և ես ընդհանրապես ոչ մի դեղ չպետք է օգտագործեի… Եվ իմ 
արթրիտը նույնպես հանվեց ...» Giուլիանա

«Ես օգտագործել եմ կանեփի ձիթապտղի յուղի խառնուրդ, և մեկ շաբաթ անց 
իմ պսորիազը սկսեց ազատվել: Lyավոք, ես ընդամենը մի փոքր ունեի և չունեի 
այն բավարարելու համար ներքին և արտաքին: ԴԻՏԵՔ, ես նույնիսկ իսկական 
RSO չունեի, այլ ձիթապտղի յուղի վրա պատրաստված կանեփի յուղ »: Թիմու

- Հուսանք, որ շուտով այլ նավթ կստանաք, Թիմու: Լավագույնն այն 
օգտագործել տեղական ախտանշանները վերահսկելու և յուղը ուտելու համար: 
Դուք նույնպես ցանկանում եք հեռացնել խնդրի հիմնական պատճառը: 
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Լավագույն մաղթանքներով, JB

«Այն լավ է աշխատում նաև մոծակների խայթոցների և ատամների ցավերի 
դեպքում: Աղջիկս կծել է, ոչ թե կատակել, առնվազն 50 անգամ մոծակները 15 
րոպեում ԱՆFԿԱ: Deep Woods- ի վրիպակների լակի վրա: Ես փորձեցի բանանի 
կեղև, դեզոդորանտ, ալոե վերա, դերմապլաստ և հիդրո-կորտիզոն: Դրանցից ոչ 
մեկը չի նվազեցրել այտուցը (նա ալերգիկ է մոծակների խայթոցներից, դրանք 
վատ են ուռչում) և չի ապահովել նրան թեթևացում: Հուսահատությունից ես 
խեժը քերծեցի գոլորշիացնողի միջից, այն խառնեցի ընդամենը մի փոքր կոկոսի 
յուղի հետ, որպեսզի այն ավելի հեշտ տարածվի և «ճարպակալվի» նրա ոտքերը 
ներքև: Մոտ կես ժամվա ընթացքում ամբողջ այտուցվածությունը նվազեց, և 
մինչ նա դեռ կարմիր կետեր ուներ, որտեղ խայթոցները նրան չէին 
անհանգստացնում, ես խուսափեցի նրան տալ Բենեդրիլին:

Ես ունեի թարախակույտ, որը ձևավորվում էր իմ բերանում, և ես 
փաթեթավորեցի խեժը փոսից վնասված ատամի շուրջը և նորից մոտ կես 
ժամվա ընթացքում այտուցը նվազեց, և ես կարողացա բուժել այն, այդ 
ժամանակից ի վեր դրա հետ կապված խնդիրներ չկան: Ես, իհարկե, երկու օր 
փաթեթավորեցի այն: Այժմ ես կարող եմ ասել, որ խեժը փաթեթավորելը (եթե 
դու ունես Vapir No2 կոնի ներսում, որտեղ փոխում ես էկրանը, հավաքվում է 
գրեթե մաքուր հեշ, նույնպես խտացված): .

Ես նույնիսկ ամուսնուս հյուրասենյակից նամակ գրեցի, որպեսզի նրանից 
ննջարան հասնելու համար օգնություն խնդրեմ: Ենթալեզու դեղամիջոցները, 
սակայն, ավելի լավ են գործում, այդ իսկ պատճառով ER- ում, եթե նրանք 
կասկածում են սրտի կաթվածի, նրանք nitro են ցանում ձեր լեզվի տակ: Բայց 
հիմա ամեն ինչ կարգին է, ես չեմ մահացել չափից մեծ դոզայից, չեմ արթնացել 
սարսափելի սոված և ամենից լավ ... Ես ստիպված չեմ եղել մեծ քանակությամբ 
Tylenol կամ Advil վերցնել և նույնիսկ ավելի մեծ վնաս հասցնել իմ ստամոքս և 
լյարդ:

Ես գիտեմ, որ խեժը ամենաարդյունավետ միջոցը չէ և ես նույնիսկ վստահ չէի, 
որ այն կաշխատի, բայց դա այն էր, ինչի հետ ես ստիպված էի աշխատել, քանի 
որ ապրում եմ անօրինական վիճակում: Ես մտածեցի, որ այնուամենայնիվ չի 
կարող ցավ պատճառել: Ես անհամբերությամբ սպասում եմ ապրել մի 
պետությունում, որտեղ ես կարող եմ ազատորեն աճեցնել իմ ամենաբարձր 
որակի իմ օրգանական մեկնարկային նյութը, պատրաստել իմ սեփական յուղը և 
բուժել ինքս ինձ և իմ ամբողջ ընտանիքը ... ներառյալ իմ գրեթե 2 տարեկան 
դուստրը դժոխքի միջով անցավ անցյալ տարի, քանի որ ոչ ոք չի կարող պարզել, 
թե ինչ է իրենից վատը:

Նրանք կարծում են, որ այժմ նա սպիտակուցային խանգարում ունի, բայց դա 
ընդամենը մեկ այլ բան է, որ նրանք շրջում են, քանի որ նրանք չգիտեն, թե ինչն է 
իրականում սխալ: Նավթի վրա նստելը կարող է պարզապես փրկել նրա կյանքը:

Թեև ես կցանկանայի ճշգրիտ ախտորոշում ունենալ, որպեսզի իմանամ, թե ինչ 
եմ ես բուժում, բայց վերջնական եզրակացությունն այն է, որ ես պարզապես 
ուզում եմ, որ իմ երեխան ավելի լավ զգա, և եթե դա նշանակում է սովորական 
հասարակությանը սայթաքել, ապա դա ես կանեմ »: Սառա

«Շնորհակալությունը բավարար չէ ձեր արածի համար: Ես այստեղ նստած եմ 
յուղով իմ թունավոր կաղնու վրա: ԵՐԲԵՔ առանց քեզ չէի փորձի: Անցյալ տարի 
այն տևեց ավելի քան 2 ամիս ՝ դիպչելով իմ մարմնի գրեթե 100% -ին, քանի որ 
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ինչ -որ մեկը խարույկի կրակ էր սկսել, և ես հիմա այն ամենուր կհայտնաբերեմ, 
և ավելի վատ, նրանք ասում են, որ մենք անձեռնմխելիություն չենք կառուցում 
այս մեկի նկատմամբ:

Մեկ օր առաջ այն հայտնվեց: Այսպիսով, երեկ երեկոյան նավթը ընդհանրապես 
չդադարեցրեց քորը: Այնուամենայնիվ, ես տեսնում եմ, որ այն ամեն օր սպի է 
բուժում, ուստի հավատք ունեմ: Այսօր առավոտյան ՝ 1 -ին դիմումից 24 ժամ 
անց, ես տեսնում եմ, որ այն աշխատում է և բուժում է ցանկացած վնասված 
մաշկ իմ քերծվածքներից: Այսպիսով, իմ յուղի վրա ցինկի օքսիդի որոշ 
մածուկով, ես կարծում եմ, որ ես գուցե հենց նոր գտա թույն կաղնու համար 
նախատեսված## օգնությունը:

Իրականում ես չեմ կարող սպասել մինչև հաջորդ սեզոն ՝ տեսնելու, թե գուցե 
նավթը բուժի՞ այս խնդիրը ցմահ վերանորոգելու համար: Ես ձեզ տեղյակ 
կպահեմ: Չէ՞ որ դա հիանալի կլինի: Կրկին շնորհակալություն այն ամենի 
համար, ինչ անում եք »: Ռեբեկա

- Յուղը նույնպես կարող է դա շտկել: Դա բուժում կամ վերահսկողություն է 
բոլոր բժշկական խնդիրների համար: Որքան շուտ այն կիրառվի, այնքան շուտ 
այն կշտկի այն, ինչ պետք է շտկվի, դա այն ամենն է, ինչ կա դրանում: JB

«Ես ուզում եմ, որ մարդիկ իմանան, որ RSO- ն մաքրեց հսկայական փուչիկը, 
որը իմ ամուսինը բարձրացրեց իր կրունկի վրա, երբ այդքան երկար հիվանդ էր 
պառկած պառկած: Ես դրա վրա յուղ դրեցի և մեկ շաբաթվա ընթացքում այն 
չկար: Ես լիովին վախենում էի, որ այն կվերածվի շատ ավելի լուրջ բանի: Այն 
ծածկեց նրա ամբողջ գարշապարը: Շնորհակալ եմ Ռիկ Սիմփսոնին այն ամենի 
համար, ինչ անում եք »: Սյուզան

«Լինելով մեխանիկ, ես յուղը օգտագործել եմ բավականին վատ կտրվածքների 
ժամանակ, և դուք 100% ճիշտ եք ... Այն մաշկը շատ ավելի արագ է բուժում, քան 
որևէ այլ բան»: Կորի

«Երկու շաբաթվա ընթացքում իմ HPV- ն բուժեցի միայն երեք տեղական 
կիրառմամբ»: Մղոններ

«Ես հիմա բուժման գործընթաց եմ տանում մի տհաճ խլուրդի, որը սևացել է: 
Ամեն առավոտ ես առատաձեռն քանակություն եմ քսում հենց խլուրդի վրա, 
այնուհետև ծածկում եմ ժապավենի օգնությամբ: 3 շաբաթվա ընթացքում ես 
տեսողականորեն տեսնում եմ, որ խալը փոքրանում է: Աշխատում է. Ես նաև 
ամեն օր մի քիչ ուտում եմ ... էներգիայի մակարդակի ինչ տարբերություն: 
ԲEDՇԿԱԿԱՆ ԲԼԻՆՆԵՐ ԿԱՆՆԱԲԻՍՈՎ !!!!!!! » Բյու

«Ես դա ընդունում եմ ... RSO- ն անմիջապես տեղում, ծածկել ժապավենի 
օգնությամբ, ցավն անցել է վայրկյանների ընթացքում, բուժվել է 3 օրում »: 
Heather

«Ես տեսել եմ, որ յուղի շատ ավելի քիչ հզոր բալզամը օրեր շարունակ 
ոչնչացնում է փսորիազը, 20 րոպեում նվազեցնում է ձվարանների այտուցը 
դաշտանի 1 -ին օրը և կանխում սպիերն ու ցավը, երբ դրանք անմիջապես 
կիրառվում են աննշան այրվածքների դեպքում: Իսկապես ինձ ստիպում է 
մտածել, թե ինչ կարող է անել նավթը ... »Բերես

«10 տարեկանում ես ունեցել եմ մարզիկի ոտնաթաթի ամենավատ դեպքերից 
մեկը, կուզենայի, որ ես յուղ ունենայի: Բայց ես հիմա ունեմ: Ամեն ինչ լավ է 47 
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տարի անց: Բուժում է ամեն ինչ »: Դոնալդ

«Հարսս խորոված խոզի կոտլետներ էր պատրաստում և հիմնականում 
մատները թաթախում էր եռացրած տաք յուղի մեջ մինչև առաջին կոճը, և 
նրանք սպիտակ էին դառնում եփած հավի պես:

Մենք նրանց վրա RSO- ն դրեցինք, և ցավը չանցավ մոտ մեկ րոպեի ընթացքում, 
նա դրանք օրական 2 անգամ պատեց RSO- ով: Նրանք շատ արագ բուժվեցին 
ընդամենը մի քանի օրվա ընթացքում, և մաշկի կորուստ կամ սպի 
ընդհանրապես չկար:

Amazingարմանալի է, որ մենք հիմա մի փոքր պահում ենք խոհանոցի 
սառնարանում, այնպես որ, եթե ինչ -որ մեկը այրվի (հատկապես երեխաները) 
մենք անմիջապես կկիրառենք RSO- ն, կարիք չկա այդպիսի ցավ զգալու, երբ 
մենք ունենք բնական բույս, որը հոգ կտանի դրա մասին: ... » Դեբրա

«Ես արմունկիս վրա ուներ մի փոքր խմբաքանակ, բուժեցի դրանք յուղով ... Մեկ 
շաբաթ անց արմունկս հարթ է և առանց բշտիկների ... Կարծում եմ, որ դրանք 
գորտնուկ էին, բայց քանի որ չեմ հավատում բժիշկներին, ես չէի կարող»: 
միանշանակ ասա քեզ »: Կարլա

- Անկախ նրանից, թե ինչն է սխալ ձեր մաշկի հետ, պարզապես քսեք յուղը, 
ծածկեք այն ժապավենով և նորից քսեք յուղը ամեն օր կամ երկու օր, կամ երբ 
ամրագոտին ընկնում է: Այրվածքներ, գորտնուկներ, էկզեմա, փսորիազ. JB

«Իմ ընկերոջ դեմքին կիստա կար, և մի քանի օր յուղ վերցնելուց հետո այն չկար: 
Եվ նա կուլ էր տալիս այն չօգտագործել տեղայնորեն »: Onatոնաթան

«Ոչ թե քաղցկեղով հիվանդ, այլ ես կրունկի վրա վարակ ունեի, որը չէր 
արձագանքում բուժմանը: Ես նույնիսկ վերքի խնամքի տեխնիկական 
աշխատանքներ եմ կատարել դրա վրա ... նա վարակը դադարեցրեց 
տարածումը, բայց այն դեռ չէր բուժվի: Ես յուղեցի դրա վրա և մեկ օրում 
կարմրությունն ավելի քիչ էր: Երկրորդ օրն ու կարմրությունն անհետացան: 
Երրորդ օր, և վարակը նորից մաշկի տեսք ունի: Հրաշալի բուժիչ յուղ »: Թեմի

«Ես աշխատում էի լողավազան և սպա ընկերությունում ... Ես գեղեցիկ մաշկ 
ունեմ, ամբողջ օրը դրսում: Իմ դեմքի, գլխի և թևի վրա հայտնվեցին մի քանի 
խենթ բծեր, որոնք միշտ դուրս էին վարորդի պատուհանից: Յուղը մաքրեց այդ 
բծերը մի քանի շաբաթվա ընթացքում: Այժմ ես ամեն օր ընդունում եմ 5 գրամ 
մաքուր THC ՝ ցանկացած հիվանդության դեմ պայքարելու և իմունային 
համակարգը ամուր պահելու համար: BTW գրիպի դեմ պատվաստանյութ 
երբևէ չի իրականացվել: Մանկուց գրիպ չի եղել »: Եյ

«Ես գիտեմ, որ այստեղի տղաները միշտ ասում են, որ օգտագործեք մաքուր 
RSO- ն, և ես այդ իրերի իսկապես մեծ երկրպագու եմ: Այնուամենայնիվ, ես 
պարզապես ուզում եմ մարդկանց տեղյակ պահել, որ շաքարի տերևներով 
պատրաստված կոկոսի յուղի ներարկումը մեզ համար լիովին փոխարինել է 
նեոսպորինին, ես ստիպված չեմ եղել գնել այդ իրերը 2 տարի: Այն աշխատում է 
ավելի լավ և արագ, և ես կարող եմ այն շաղ տալ մարդկանց ձեռքերի և դեմքի 
վրա, և ես կարիք չունեմ անհանգստանալու, որ նրանք հիվանդանան, եթե 
նրանք պատահաբար ուտեն այն »: Թինա

- Թինա, ոչինչ չի աշխատում ավելի լավ և արագ, քան մաքուր RSO- ն, բայց ես 
գիտեմ, թե ինչ ես փորձում ասել: Անշուշտ, կանեփի դեղամիջոցների այն ավելի 
քիչ հզոր ձևերը նույնպես կարող են հրաշքներ գործել: Խնդիրն այն է, որ 
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հաջողությունն այնքան հուսալի չէ, որքան չթուլացած ամենաուժեղ RSO- ի 
դեպքում:

Կանեփի կոսմետիկան շուտով կփոխարինի առկա կոսմետիկայի մեծ մասին, 
այն բանից հետո, երբ կանայք պարզեն, թե ինչ կարող է անել յուղը իրենց 
գեղեցկության համար: Կանեփի սերմի յուղը, կոկոսի յուղը և շիի կարագը իմ 
ամենասիրելի կրողներն են, բայց կարելի է օգտագործել այն, ինչ հայտնի է 
տեղում, որտեղ նրանք ապրում են, և դրան ավելացնել յուղը: Քսուքների 20-30% 
RSO- ն հրաշքներ է գործում, բայց 0,01-1% -ը կարող է նաև մեծ օգուտ բերել ոչ 
լուրջ պայմանների և ամենօրյա խնամքի համար: JB

«Իմ ընկերուհին խիստ ալերգիկ է մոծակների խայթոցների նկատմամբ, և երեկ 
երեկոյան նա տաճարի վրա ուներ ... դա հսկայական էր, ամեն դեպքում ես 
առաջարկեցի վիրակապ ձեռք բերել և RSO- ն, որը պատրաստել էինք կանեփի 
տերևներից, խայթոցի վրա դնել: Այսօր առավոտյան, երբ մենք արթնացանք, 
վերքը ամբողջովին անհետացել էր »:

- Շնորհակալություն, Jimիմի: Վստահ եմ, որ այս տեղեկատվությունը կօգնի 
շատերին: Մոծակների սեզոն այստեղ է: Եվ նավթն աշխատում է նաև որպես 
վանող, փորձեք: Միշտ ավելի լավ է կանխել խնդիրների առաջացումը, չնայած 
որ այդքան հեշտ է դրանք յուղով շտկելը: Յուղը կարող է տեղայնորեն 
օգտագործվել այն ամենի վրա, ինչը քոր է գալիս, այրվում կամ ցավում: Որքան 
շուտ յուղը քսեք, այնքան ավելի շուտ խնդիրները կարող են անհետանալ: Հիշիր 
դա. JB

Հ. Որքա՞ն կարող է նավթը տևել: Ընդմիշտ? Ո՞րն է լավագույն պահեստը, 
սառնարանը, սառնարանը, մառանը: Շնորհակալություն

A. Ներարկիչում և մութ ցուրտ վայրում պահելու դեպքում յուղը կտևի 
տարիներ, մանավանդ, եթե ձեզ հաջողվի նավթը պաշտպանել այցելուներից և 
ընտանիքից, այն է ՝ կանանցից, քանի որ նրանց թվում է, թե նրանք ավելի շատ 
են սիրում յուղը կուլ տալ, քան տղամարդիկ: 

Այն պահին, երբ ձեր ընտանիքի կանայք կիմանան յուղի երիտասարդացնող 
հետևանքների և այն մասին, թե ինչ է դա անում կնճիռների հետ, դուք 
անհանգստանալու կարիք չեք ունենա, թե որքան կտևի յուղը, այն միշտ շատ 
արագ կուտվի կամ օգտագործվի: Եթե ցանկանում եք պահպանել ձեր յուղի 
պաշարը, մի ասեք կանանց, որ յուղի 20-30% -ով կոսմետիկան հրաշքներ 
կգրանց նրանց դեմքի համար և նրանց կդարձնի ֆիզիկապես հնարավորինս 
երիտասարդ, այլապես նրանք պարզապես կվերցնեն ձեզնից: անկախ նրանից, 
թե ինչ կփորձեք ասել կամ անել, և կարիք չեք ունենա անհանգստանալու, թե 
որքան կտևի նավթը:

Սա սեքսիստական մեկնաբանություն չէ, ես միայն հայտնում եմ այն, ինչ տեսել 
եմ, որ բազմիցս պատահել է, դա ընդամենը դիտարկում է և փորձ է 
ուշադրություն դարձնել, թե ինչ կարող է անել յուղը ձեր դեմքի համար ՝ անկախ 
սեռից: JB

«Եթե կանայք իմանային, որ այն հակադարձում է ծերացող մաշկը և 
վերականգնում վնասված մաշկը (ինչպես այս անձի դեպքում), կանեփի 
օրինականացման աջակցությունը կտանի տանիքով: Ամբողջ տնտեսությունը 
ծաղկել է այս զարմանահրաշ բնական դեղամիջոցը ճնշելու պատճառով, և մենք 
բոլորս միասին հետևելու ենք, թե ինչպես է նա քայքայվում, քանի որ ավելի ու 
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ավելի շատ մարդիկ են տեղեկանում և պարզապես սկսում են բուժվել »: Գիլ

Հ. Դուք այն քսում եք ձեր դեմքին կնճիռների բուժման համար> թե՞ ընդունում 
եք բանավոր, թե՞ երկուսը »: Տոնի

A. Երկուսն էլ լավագույն արդյունքների համար, սակայն տեղական կիրառումը 
նույնպես կարող է շատ բան անել: JB

«Արդյո՞ք ես կնճիռներ եմ կարդացել: Արդյո՞ք դա օգնում է կնճիռներին: : 0 ”
Մարգի

Քրոնիկ ցավ

«Եթե դուք ունեք համապատասխան սորտեր, որոնցից կարող եք պատրաստել 
յուղը, քրոնիկ ցավազրկման համար ավելի լավ բան չկա, քան կանեփի յուղը: 
Կանեփի բազմաթիվ տեսակների յուղերը հիանալի բնական ցավազրկող են, 
որոնք կախվածություն չեն առաջացնում և չեն վնասում: Բժշկական 
համակարգը քրոնիկ ցավով տառապողներին տալիս է վտանգավոր, 
կախվածություն և վնասակար դեղամիջոցներ `նրանց ցավը վերահսկելու 
համար: Ես ընդունում եմ, որ նման դեղամիջոցները որոշ չափով արդյունավետ 
են, բայց ըստ էության այն ամենը, ինչ նրանք անում են, դիմակը քողարկելն է ՝ 
միաժամանակ չապահովելով բուժիչ ազդեցություն: Երբ դուք կանեփի յուղ եք 
ընդունում քրոնիկ ցավերի համար, դա ոչ միայն նվազեցնում է ցավը, այլև 
իրականում գործի է անցնում ՝ փորձելով բուժել ձեր տառապանքի պատճառը: 
Քրոնիկ ցավերից տառապող յուրաքանչյուրի համար կանեփի յուղը ամենալավ 
բուժումն է, քանի որ այն չի առաջացնում կախվածություն և վնաս չի հասցնում 
ձեր մարմնի մնացած մասերին:

Ես տեսել եմ ոսկրային քաղցկեղով տառապող մարդկանց, երբ մորֆինը և 
մնացած բոլոր դեղամիջոցները, որոնք օգտագործում է բժշկական համակարգը, 
չեն կարող սպանել նրանց ցավը: Բայց կանեփի յուղը այն վերահսկողության 
տակ դրեց հաշված ժամերի ընթացքում, և նրանք կարողացան շատ արագ 
դուրս գալ այս վնասակար նյութերից ՝ հեռացման մի քանի ախտանիշներով: Ես 
նաև այս դեղամիջոցը տրամադրել եմ քրոնիկ ցավ ունեցող բազմաթիվ 
հիվանդների, և որոշ արդյունքներ իսկապես զարմանալի էին: Ինձ համար 
անսովոր չէր հաջորդ օրը մարդկանցից ստանալ զեկույցներ ՝ ասելով, որ նրանք 
այլևս չեն տառապում:

Ինչպես ասացի, կանեփի յուղն ունի ցավը վերացնելու հատկություն, բայց այն 
նաև գործի է անցնում ՝ բուժելով դրա պատճառը: Կրկին, գաղափարը կայանում 
է նրանում, որ հնարավորինս արագ հեռացնենք այդ վտանգավոր 
կախվածություն առաջացնող դեղամիջոցներից և դրանք փոխարինենք այս 
յուղի օգտագործմամբ: Իրատեսորեն, կանեփի յուղի և դեղագործության միջև 
համեմատություն չկա: Մեր բժշկական համակարգի կողմից տրամադրվող 
ցավազրկող դեղամիջոցների մեծ մասը վտանգավոր են, կախվածություն 
առաջացնող և մահացու, մինչդեռ կանեփի յուղը ոչ մի կախվածություն կամ 
վտանգ չի ներկայացնում հիվանդի համար:

Եթե հիվանդը մորֆին կամ այլ օփիատներ է ընդունում ՝ իր ցավը վերահսկելու 
համար, ես առաջարկում եմ, որ նրանք սկսեն չափաբաժիններով ՝ կարճ 
հատիկավոր չոր բրնձի կտորի չափով: Այնուհետև հնարավորինս արագ 
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ավելացրեք ձեր ընդունած գումարը ՝ միաժամանակ նվազեցնելով այս նյութերի 
ընդունումը, մինչև որ ընդհանրապես դեղամիջոցների կարիքը չզգաք: Կան 
հսկայական թվով մարդիկ, ովքեր տարիներ շարունակ ընդունում էին իրենց 
բժիշկների կողմից նշանակված դեղամիջոցները, և նրանք քիչ կամ ոչինչ չեն 
արել օգնելու համար: Եթե ցանկանում եք իմանալ, թե ինչ է նշանակում նորից 
լավ զգալ, փորձեք յուղը և թողեք բժշկական համակարգի 
անմեղսունակությունը »: Ռիկ Սիմփսոն, կանեփ. Ամենաբուժիչ բույսը

Մեջքի ցավ, սկոլիոզ

Ունե՞ք արդյոք որևէ հիվանդ, ովքեր ազատվել են մեջքի ցավից կամ 
սկոլիոզից:

«Մեր« Փախիր բուժումից »վավերագրական ֆիլմի պրոդյուսեր Քրիստիան 
Լաուրետը տարիներ շարունակ տառապում էր սկոլիոզով: Մոտ տասներեք 
տարի առաջ բժշկական համակարգը առաջարկեց վիրահատել, բայց նրանք 
միայն 50/50 հնարավորություն կտան կրկին քայլել: Նման հավանականությամբ 
նա զգաց, որ իր միակ այլընտրանքը ցավով ապրելն է: Գրեթե ամեն օր նա 
տառապանքի մեջ ընկավ սկոլիոզից, և նա իրեն քիչ թե շատ համոզեց, որ ոչինչ 
չի կարող օգնել: Ես նրան կանեփի յուղ եմ տրամադրել, և նա մի քանի ժամվա 
ընթացքում հայտնել է, որ մեջքի ցավ չի զգացել:

Ես նրան բացատրեցի, որ նա իր կյանքն ապրել է այնպիսի պայմանով, որը թույլ 
չի տա նրան վարվել այնպես, ինչպես սովորական մարդը պետք է, հետևաբար 
նրա մեջքի մկանները շատ թույլ էին: Ինչպես և սպասվում էր, յուղն ըստ 
ցուցումների ընդունելուց հետո այժմ Քրիստիան նորմալ աշխատում է առանց 
ցավերի, մեջքի մկանները ուժեղացել են, և նա այժմ կարող է երկար ժամանակ 
առանց յուղի մնալ: Քրիստիան միայն մեկն է մեջքի խնդիրներ ունեցողներից 
շատերից, ովքեր գտել են արդյունավետ բուժում կամ վերահսկողություն այս 
դեղորայքի օգտագործմամբ `իրենց անհանգստությունը թեթևացնելու համար: 
Իմ կարծիքով, կարիք չկա, որ ինչ -որ մեկը կյանքի միջով անցնի մշտական 
հոգեվարքի մեջ: Եթե դուք ունեք որևէ բնույթի մեջքի խնդիրներ, ես վստահ եմ, 
որ այս դեղորայքի օգտագործումը մեծ օգուտ կբերի այս պայմաններն ունեցող 
շատերի համար »: Ռիկ Սիմփսոն, կանեփ. Ամենաբուժիչ բույսը

Շաքարային դիաբետ

«Դիաբետիկները, որոնք նոր են ախտորոշվել, սովորաբար բավականին հեշտ է 
բուժվում, և դրանք շատ արագ ազատվում են հիվանդությունից: Բայց այն 
հիվանդների մոտ, ովքեր երկար ժամանակ ունեցել են այս վիճակը և տարիներ 
շարունակ կրել են հիվանդության հետևանքները, դա հաճախ ավելի երկար 
կտևի: Նույնիսկ ծանր վնասված հիվանդների դեպքում, եթե բարձրորակ յուղը 
ճիշտ ընդունվի, հաճախ վեց շաբաթվա ընթացքում նրանք այլևս ինսուլինի 
կարիք չունեն: Unfortunatelyավոք, մեր մարմնում այս հիվանդության 
պատճառած վնասը կարող է զգալիորեն ավելի երկար բուժվել, բայց ժամանակի 
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ընթացքում դրա մեծ մասը նույնպես կարող է վերականգնվել:

Թվում է, թե յուղը հաճախ ունի ենթաստամոքսային գեղձը բավականին արագ 
երիտասարդացնելու ունակություն, ուստի այն կարող է կրկին ճիշտ գործել: 
Մենք առաջին անգամ կարողացանք դա ապացուցել այն դիաբետիկի վրա, որին 
ես բուժել էի քաղցկեղով: Քաղցկեղի բուժման ավարտին նա տասը օրով 
ամբողջությամբ հեռացրեց յուղը: Ի զարմանս ինձ, նրա արյան մեջ շաքարի 
մակարդակը մնաց նորմալ, և նա ուտում էր շատ բաներ, որոնք դիաբետիկը 
չպետք է աներ: Այս մարդը շաքարային դիաբետով հիվանդ էր ավելի քան 
երեսուն տարի, և նա օրական երկու անգամ ինսուլինի ներարկում էր 
ընդունում: Այսպիսով, այն բանից հետո, երբ նա տաս օր նավթ չօգտագործեց և 
արյան մեջ շաքարի մակարդակը մնաց նորմալ, ակնհայտ դարձավ, որ 
ենթաստամոքսային գեղձը պետք է նորից նորմալ աշխատի:

Ես միշտ հիվանդներին ասում եմ, որ բժիշկ չեմ, բայց կարծում եմ, որ նրանց 
շահերից բխող կլինի, եթե նրանք կարողանան հրաժարվել քիմիական դեղերից, 
որոնք օգտագործում են այլ պայմանների դեպքում: Շատ հաճախ, որոշ 
դեղամիջոցներ կարող են խոչընդոտել նավթի բուժման արդյունավետությանը, 
և նավթի օգտագործումը, ամեն դեպքում, կփոխարինի այդ դեղամիջոցներին:

Ես ունեի զեկույցներ այն հիվանդներից, ովքեր տառապում էին և՛ 1 -ին, և՛ 2 -րդ 
տիպի շաքարախտով, որոնք նշում էին, որ յուղը հաջողությամբ բուժել է նրանց: 
Օրինակ, ես հանդիպել եմ հիվանդների, ովքեր երեսուն տարի ինսուլին են 
ներարկում, և յուղը սկսելուց հետո վեց շաբաթվա ընթացքում նրանք այլևս 
կարիք չունեին այդ ներարկումները կատարելու: Միևնույն ժամանակ, որոշ 
զեկույցներ, որոնք ես ստացել եմ ոմանցից, նշում էին, որ դրանք միայն հաջողակ 
են նվազեցնելու իրենց ինսուլինի ընդունումը: Բայց նրանք նաև 
հայտարարեցին, որ նավթի օգտագործմամբ դա նաև այլ հիանալի բաներ է 
արել, որոնք բարելավել են իրենց ընդհանուր առողջությունը:

Նպատակն այն է, թե ինչպես եմ ես դրան նայում, ինսուլինից դուրս գալը և 
ենթաստամոքսային գեղձը արյան շաքարի մակարդակը վերահսկելը: 
Այնուամենայնիվ, նույնիսկ եթե դա չի կարող ամբողջությամբ իրականացվել, 
նավթի ազդեցությունը դեռ շատ օգտակար կլինի հիվանդի մարմնի համար: 
Քանի որ այս հիվանդությունը առաջացնում է շրջանառության խնդիրներ և այլ 
բարդություններ, հաճախ վնասվածքից առաջացած վարակը հնարավոր չէ 
բուժել ՝ օգտագործելով այսպես կոչված ավանդական մեթոդների բժշկական 
համակարգերը: Օրինակ, եթե շաքարախտով հիվանդը վարակվում է ոտքի վրա 
և նա հրաժարվում է պատշաճ բուժվելուց, ի վերջո, բժշկական համակարգի 
պատասխանը ոտքը կամ գոնե վարակված հատվածը հեռացնելն է:

Ես անձամբ ճանաչել եմ դիաբետիկների մասին, ովքեր դա արել են, և նրանք 
սովորաբար պետք է ավելի շատ հեռացնեն, քանի որ վարակը շարունակում է 
առաջանալ: Ինչ սարսափելի հեռանկար է դիաբետիկի առջև կանգնելը և այն, 
ինչ ավելի վատ է դարձնում, այն է, որ այդ վիրահատությունները բոլորովին 
ավելորդ.

Այդ ժամանակ ես ոչինչ չգիտեի կանեփի բույսի բուժիչ ունակությունների 
մասին, և այն ամենը, ինչ ես կարող էի անել, դիտելն էր այն տառապանքը, որը 
պետք է անցնեին այս հիվանդները. բայց դրանից հետո ես վերջապես իմացա 
ճշմարտությունը: Եթե նավթն օգտագործվում է արտաքինից, այն շատ կարճ 
ժամանակում կբուժի դիաբետիկ խոցերը, այնպես որ կարող եք պատկերացնել, 
թե ինչ օգուտներ է ստանում դիաբետիկը այս նյութի ընդունման ժամանակ: Ես 
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տարիներ շարունակ հասանելի եմ դարձնում այս տեղեկատվությունը, բայց դեռ 
բժիշկները որոշում են անտեսել այս դեղամիջոցի օգտագործումը և 
շարունակում են խեղել իրենց հիվանդներին: Սա այն պատճառներից մեկն է, որ 
ես ոչ մի օգուտ չեմ քաղում բժշկական համակարգից և այս բոլոր, այսպես 
կոչված, բժիշկներից, որոնք կերակրում են մեր տառապանքները:

Յուղով բուժում ընդունելուց հետո շատ շաքարախտով հիվանդներ, ովքեր 
տարիներ շարունակ սահմանափակ դիետա են պահում, իրենց պահում են 
որպես երեխայի ՝ քաղցրավենիքի խանութում: Հանկարծ նրանք նորից կարող 
են ուտել այն սնունդը, որը չպետք է անի շաքարախտով հիվանդը, և որոշ 
հիվանդներ հակված կլինեն չափից ավելի ինքնամոռաց ուտել: Timeամանակի 
ընթացքում յուղը կարող է հակադարձել դիաբետիկների օրգանիզմին հասցված 
վնասներին, ինչպիսիք են վատ շրջանառությունը և այլն: ականատես, 
բարձրորակ կանեփի յուղը արդյունավետ է բոլոր տեսակի շաքարախտի 
բուժման համար »: Ռիկ Սիմփսոն, կանեփ. Ամենաբուժիչ բույսը

«Յուղը երիտասարդացնում է ենթաստամոքսային գեղձը և, հավատում եք 
դրան, թե ոչ, այն հաճախ սկսում է ինսուլին արտադրել նույնիսկ տարիներ 
շարունակ անգործությունից հետո: Շատ հիվանդներ կարող են դադարեցնել 
ինսուլինի նկարահանումը յուղի վրա մի քանի շաբաթ անց: Յուղը նաև օգնում է 
բուժել կամ վերահսկել օրգանիզմում շաքարախտի հետ կապված մյուս բոլոր 
խնդիրները:

Ես կուտեի յուղը և/կամ կօգտագործեի այն մոմիկում: Okingխելը կամ 
գոլորշիանալը կարող են նաև օգնել նվազեցնել արյան մեջ շաքարի 
մակարդակը, սակայն դրա ազդեցությունը շատ սահմանափակ է, եթե 
համեմատենք յուղի ընդունման հետ: Ես յուղը տեղական օգտագործելու էի 
դիաբետիկ խոցերի համար, պարզապես քսում էի յուղը, ծածկում վիրակապով և 
կրկնում դա երեք օրը մեկ, մինչև խոցը բուժվի: Ես կանեփի սերմի յուղը 
կխառնեի էքստրակտով և կօգտագործեի այն մերսումների համար, ինչը 
կնպաստի արյան շրջանառությանը և կօգնի կանխել այտուցը և այլ 
անհարմարություններ: Նաև կանեփի սերմեր և կանեփի յուղ իմ սննդակարգում 
կներառեի »: JB

Սիրտ, արյան ճնշում

Դուք ունե՞ք որևէ օգտակար զեկույց կանեփի յուղի և սրտի 
հիվանդությունների վերաբերյալ:

«Նրանց համար, ովքեր սրտի հետ կապված խնդիրներ ունեն, ովքեր սկսում են 
բուժումը յուղով, նրանք պետք է տեղյակ լինեն, որ հաճախ այդ յուղը կարող է 
բարձրացնել հիվանդի սրտի բաբախյունը, մինչև նրանք հարմարվեն դրա 
օգտագործմանը: Սրտի հաճախության բարձրացումը սովորաբար աննշան է, 
բայց ես զգում եմ, որ հիվանդը պետք է իմանա, որ դա կարող է պատահել:

Այս դեղամիջոցն արդյունավետ է խոլեստերինի մակարդակը նվազեցնելու և 
արյան շրջանառությունը բարելավելու համար, ինչը ինքնին մեծ օգուտ կբերի 
հիվանդի սրտին: Իհարկե, սիրտը կենսական օրգան է, և, մեր փորձից ելնելով, 
կանեփի յուղը կարող է երիտասարդացնել կենսական օրգանները: Չնայած ես 
երբեք մարդկանց չեմ ասել դադարեցնել սրտային դեղամիջոցները, շատերը դա 
արել են առանց վնասակար հետևանքների: Ես կարծում եմ, որ կանեփի յուղի 
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ազդեցությունը սրտի հիվանդությունների վրա պահանջում է ավելի շատ 
հետազոտություններ, բայց այն, ինչ մենք տեսել ենք, այս դեղամիջոցը, կարծես, 
շատ օգտակար է սրտի համար:

Կարո՞ղ է յուղը կարգավորել արյան ճնշումը:

Կանեփի յուղը իսկապես կարող է կարգավորել արյան ճնշումը: Ես ինքս 
օգտագործում եմ այն ՝ օգնելու ինձ քնել և կարգավորել իմ սեփական արյան 
ճնշումը: Երբ կանեփի յուղով բուժումը սկսում եմ, ես ասում եմ այն 
հիվանդներին, ովքեր արդեն դեղամիջոցներ են ընդունում այս վիճակի համար, 
որպեսզի ուշադիր հետևեն իրենց արյան ճնշմանը: Շատերը, ովքեր 
օգտագործում էին դեղամիջոցներ իրենց ճնշումը վերահսկելու համար, այլևս 
դրանք չեն պահանջում կանեփի յուղով բուժում սկսելուց հետո:

Քանի որ կանեփի յուղը նվազեցնում է արյան ճնշումը, յուրաքանչյուր ոք, ով 
փորձում է շարունակել օգտագործել արյան ճնշման դեղորայքային 
դեղամիջոցները, ամենայն հավանականությամբ, կիմանա, որ այս երկուսի 
համադրությունը նրանց արյան ճնշումը շատ ցածր կիջեցնի: Լավ գաղափար է 
խուսափել այս իրավիճակից և այսօր առկա դյուրակիր արյան ճնշման չափիչ 
սարքերի միջոցով դա հեշտությամբ կարելի է իրականացնել:

Կարո՞ղ է այն օգնել ներքին օրգանների այլ հիվանդությունների դեպքում:

Այն, ինչ ես տեսել եմ կանեփի յուղի օգտագործմամբ, ներքին օրգանների 
բազմաթիվ պայմաններ և հարակից խնդիրներ կարող են վերահսկվել կամ 
բուժվել: Երբ ներքին օրգանը երիտասարդանում և բուժվում է, այն կարող է ևս 
մեկ անգամ վերսկսել իր պարտականությունները մեր մարմնում: Անձամբ ես 
կարծում եմ, որ շատ ավելի իմաստալից է երիտասարդացնել մեր կենսական 
օրգանները այս յուղի օգտագործմամբ, այլ ոչ թե օրգան փոխպատվաստել դրա 
հետ կապված բոլոր վտանգներով, այնուհետև կյանքիդ մնացած մասը ծախսել 
դեղորայք ընդունելով, որպեսզի օրգանը չկատարի: մերժվել: Որոշ դեպքերում 
օրգանի փոխպատվաստումը կարող է լինել միակ պատասխանը, բայց եթե այս 
դեղամիջոցը ճիշտ օգտագործվեր կենսական օրգանների երիտասարդացման 
համար, ես կարծում եմ, որ փոխպատվաստման կարիք շատ ավելի քիչ կլիներ »: 
Ռիկ Սիմփսոն, կանեփ. Ամենաբուժիչ բույսը

«Սիրտը ներքին օրգան է, և յուղը երիտասարդացնում է կենսական օրգանները: 
Երբ հիվանդները սկսում են օգտագործել յուղը, նրանք սովորաբար կիսով չափ 
կրճատում են սրտային դեղամիջոցների չափաբաժինը, և շատերը դադարում են 
օգտագործել դեղամիջոցները, հենց որ զգան, որ կարող են դադարեցնել դրանց 
օգտագործումը: Յուղը շատ օգտակար է սրտի համար:

Յուղը շատ հեշտությամբ կարող է կարգավորել արյան ճնշումն ու առիթմիան: 
Սովորաբար այն իջեցնում է արյան ճնշումը, ուստի նրանք, ովքեր արյան 
ճնշման դեղամիջոցներ են օգտագործում, պետք է զգույշ լինեն յուղի 
օգտագործման հարցում, մինչև որ ընտելանան դրան: Bloodարկերակային 
ճնշման դեղամիջոցների և յուղի համադրությունը կարող է ճնշումը հասցնել 
չափազանց ցածր մակարդակի, ուստի լավ գաղափար է արյան ճնշումը 
վերահսկող սարք օգտագործելը: Շատ դեպքերում յուղը փոքր -ինչ ավելացնում 
է սրտի բաբախյունը:

Այս ոլորտը շատ ավելի շատ հետազոտություններ է պահանջում, ուստի 
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հիվանդները պետք է հետևեն իրենց առողջ դատողությանը ՝ նավթի հետ 
սկսելիս, բայց նրանք նաև պետք է կապի մեջ մնան իրենց բժշկի հետ ՝ սրտին 
համոզվելու համար:

Սրտով հիվանդները պետք է ստուգեն իրենց տան կամ աշխատանքի 
էլեկտրական լարերը:

Սիրտը աշխատում է էլեկտրամագնիսական ազդակների վրա, ուստի նրանք 
պետք է հնարավորինս խուսափեն էլեկտրամագնիսական դաշտերում մնալուց:

Ես կուտեի յուղը և այն կօգտագործեի նաև մոմերի մեջ: Ինչ վերաբերում է 
տեղական կիրառմանը, այն երբեք չի ցավում, բայց ես չեմ կարող ասել, թե 
որքանով է այն իրականում օգտակար այս պահին: Ինչպես միշտ, ես կանեփ 
կօգտագործեի ամեն կերպ: Ես նաև կանեփի սերմեր և կանեփի սերմի յուղ 
կներառեի իմ սննդակարգում, և՛ սերմերը, և՛ յուղը, ինչպես հայտնի է, շատ 
օգտակար ազդեցություն ունեն սրտի բազմաթիվ հիվանդությունների վրա:

Եթե ես բժիշկ լինեի և կատարեի սրտի հետ կապված վիրահատություն կամ 
փոխպատվաստում և այլն, ապա կփորձեի երիտասարդացնել օրգանը առնվազն 
60 գ յուղով: Եթե 60 գ հիվանդը չբերեր բավարար առողջական վիճակի, ես դեռ 
կշարունակեի նրանց յուղ տալ »: JB

Ասթմա

«Նույնիսկ ծխող կաթսան օգտակար է ասթմայով տառապող շատ մարդկանց 
համար, բայց յուղը կուլ տալը կամ գոլորշիացնելը շատ ավելի արդյունավետ և 
բուժիչ միջոց է այս վիճակը բուժելու համար: Յուղի օգտագործումը մոմերի 
տեսքով նույնպես շատ արդյունավետ է շնչառական խնդիրներ ունեցողների 
համար, ուստի այս մեթոդը նույնպես կարող է օգտակար լինել: Մենք գիտենք 
ասթմա ունեցող շատ մարդկանց, որոնց օգնել են այս դեղորայքի 
օգտագործումը, և ես անկեղծորեն կարող եմ ասել, որ ես տեղյակ չեմ այս 
վիճակի որևէ ավելի արդյունավետ բուժման մասին: Նույնիսկ նրանք, ովքեր 
տառապում են COPD- ով, ականատես են եղել այս դեղամիջոցի օգտագործման 
պատշաճ շնչելու ունակության: Եթե շնչառության հետ կապված որևէ խնդիր 
ունեք, փորձեք յուղը, և ես վստահ եմ, որ չեք փոշմանի »: Ռիկ Սիմփսոն, կանեփ. 
Ամենաբուժիչ բույսը

«Կարելի էր ակնկալել, որ յուղի գոլորշիացումը ասթմայի կամ շնչառական 
խնդիրների լավագույն բուժումն է: Surարմանալիորեն, մենք պարզեցինք, որ 
կանեփի յուղի մոմերը չափազանց արդյունավետ են շնչուղիներ բացելու համար: 
Սովորաբար, մոմը վերցնելուց 30 րոպեի ընթացքում նրանք հայտնում են, որ 
իրենց թվում է, թե թոքերը բացվել են, և նրանք կարող են շատ ավելի հեշտ շնչել: 
Իհարկե, ինչպես ցանկացած այլ հիվանդության դեպքում, ես երեք ամսվա 
ընթացքում ընդունում էի 60 գ ստանդարտ չափաբաժին, այնուհետև օրական 
մեկ գրամ էի պահում, մինչև որ ինձ լիովին առողջ զգայի: Հետո, իհարկե, մնալու 
էի պահպանման չափաբաժնի վրա ամբողջ կյանքս: Ես յուղը օգտագործում էի 
բանավոր ՝ տեղայնորեն կոկորդիս և կրծքավանդակիս վրա և մոմերի տեսքով »: 
JB
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Երեխաները և նավթը

Հատկապես մայրերը անհանգստանալու են, եթե անվտանգ լինի 
երեխաներին յուղ տալը: Արդյո՞ք դա անվտանգ է:

«Ես կանեփի յուղը լիովին անվտանգ եմ համարում քաղցկեղով և այլ 
հիվանդություններով տառապող բոլոր տարիքային խմբերի երեխաների 
բուժման համար: Ես իսկապես չգիտեմ, թե ինչպես կարող են 
ուռուցքաբանական բաժանմունքներում բուժվող փոքր երեխաները ապրել 
իրենց հետ: Նրանք չգիտե՞ն, թե ինչ վնաս են հասցնում այս փոքրիկներին իրենց 
ճառագայթման, քիմիաթերապիայի և այլ վնասակար, թունավոր քիմիական 
նյութերի պատճառով:

Medicineանկացած մարդ, ով երբևէ սովորել է բժշկություն, գիտի նման բուժման 
հետևանքները և տեղյակ է այն փաստի մասին, որ դրանք շատ ավելի 
հավանական է, որ մահվան պատճառ դառնան այս բուժման օգտագործմամբ, 
քան բուժումը: Եթե ծնողները ժամանակ հատկացնեին ՝ լիովին հասկանալու 
համար, թե ինչ նպատակ ունի բժշկական համակարգը անել իրենց 
երեխաներին, վստահ եմ, որ շատերը կնախընտրեին նրանց կանեփի յուղով 
բուժել, քանի որ դա բնական նյութ է, որն անվտանգ է օգտագործման համար և 
չի առաջացնում վնաս երեխային:

Իմանալով, թե ինչ եմ անում բժշկական համակարգի հետ կապված, ես երբեք 
թույլ չէի տա, որ նրանք ձեռքս բռնեն իմ ցանկացած երեխայի վրա: Այն դեպքում, 
երբ ինչ -որ մեկը կփորձեր ինձ ստիպել այլ կերպ վարվել, իրավիճակն 
ակնթարթորեն իսկապես շատ տգեղ կդառնար:

Կարծում եմ, որ բնական է, որ ցանկացած ծնող կցանկանա պաշտպանել իրենց 
երեխաներին և նրանց հետ պահել վտանգներից: Եթե ես մտածեի, որ 
բժշկական համակարգը որպես երեխայի ծնող վտանգ է ներկայացնում, ես 
կզգայի, որ ես պետք է իրավունք ունենայի ընտրել բուժման այլ մեթոդներ: 
Վերջերս ԱՄՆ -ում և Կանադայում գրանցվեցին դեպքեր, երբ 
իշխանությունները երեխաներին վերցրեցին և ստիպեցին նրանց 
քիմիաթերապիա ընդունել ՝ հակառակ երեխայի և իրենց իսկ ծնողների 
ցանկություններին: Թվում է, թե որպես մեծահասակներ մենք իրավունք ունենք 
մերժել նրանց խելագար վերաբերմունքը, բայց մեր երեխաները դա չեն անում: 
Քանի որ քիմիաթերապիան պարզապես թույն է, եթե որևէ մեկը կամքի 
հակառակ գնա և նման բան անի իմ երեխային, ամենայն հավանականությամբ 
կարելի է ասել, որ նրանք շատ պայծառ ապագա չեն ունենա:

Իմ կարծիքով, ցանկացած մարդ, ով նման բան կաներ առանց ծնողների 
համաձայնության, մեղավոր է սպանության փորձի մեջ, և եթե երեխան 
մահանար, ապա նա պատասխանատու կլիներ նրանց մահվան համար: Ինձ չի 
հետաքրքրում, թե ինչպես եք ընտրում դրան նայելը, թույնը թույն է, և եթե 
բժիշկը ներարկում է այդ նյութերը, նրանք նույնքան մեղավոր են, որքան ես, եթե 
նույնը անեի: Այն, որ բժիշկները սպիտակ վերարկու են հագնում, չի նշանակում, 
որ նրանք իրավունք ունեն վնասել իրենց հիվանդներին. փաստորեն, դա 
հակասում է իրենց իսկ Հիպոկրատի երդմանը: Եթե ես լինեի նրանց փոխարեն, 
ես կսկսեի պատշաճ կերպով զբաղվել բժշկությամբ, նախքան այն հիվանդների 
հետ կապը, ում նրանք վնասել են, որոշի հատուցում պահանջել նրանց դեմ:
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Ինչպե՞ս կարող է կանեփի յուղը օգտագործվել հիվանդությունների 
կանխարգելման համար: Եվս մեկ անգամ, արդյո՞ք անվտանգ կլինի նաև 
երեխաներին յուղ տալը:

Ես ավելի լավ բան չգիտեմ, քան կանեփի յուղը `հիվանդությունները կանխելու 
համար, և ես նաև համարում եմ, որ այս դեղամիջոցը կատարյալ անվտանգ է 
երեխաների բուժման համար: Ես հաճախ եմ հայտարարել, որ եթե երեխաներին 
կանեփի յուղի փոքր չափաբաժիններ տրվեն, շատ դեպքերում հնարավոր կլինի 
կանխել այնպիսի հիվանդությունների առաջացումը, ինչպիսիք են 
շաքարախտը, MS- ն, քաղցկեղը և շատ ուրիշներ:

Եթե երեխաներին տրվեն յուղի փոքր չափաբաժիններ, THC- ն և դրա հետ 
կապված կանաբինոիդները կուտակվեն նրանց համակարգերում և կանխեն 
հիվանդությունները: Ես չեմ խոսում երեխաներին բարձրացնելու մասին; սա 
վերաբերում է երեխաներին կամ ցանկացած տարիքի մարդկանց անվնաս, ոչ 
կախվածություն առաջացնող դեղամիջոցին `ապագայում բժշկական 
խնդիրները կանխելու համար:

Չկա տրամաբանական պատճառ, թե ինչու մեզ պետք է թույլ չտան աճեցնել և 
արտադրել մեր սեփական դեղամիջոցը ՝ մեր սիրած մարդկանց բուժելու 
համար: Արդյո՞ք մեր երեխաները կամ նույնիսկ մենք ինքներս պետք է 
տառապենք և մահանանք, քանի որ դեղագործական ընկերությունները 
ցանկանում են ավելի շատ գումար աշխատել: Երբ առկա է բնական 
դեղամիջոց ՝ մեր բժշկական խնդիրները թեթևացնելու համար, որը մարդկանց 
մեծ մասը դժվարությամբ է արտադրում: It'sամանակն է համբուրել 
դեղագործական ընկերություններին հրաժեշտ տալու համար և պարզել, թե ինչ 
կարող է տալ մայր բնությունը ՝ մեզ և մեր երեխաներին առողջ պահելու համար:

Ինչպե՞ս դոզավորել կանեփի յուղը երեխաների համար:

Ինչ վերաբերում է դեղաչափերին, երեխաները չեն տարբերվում 
մեծահասակներից, և նրանք բոլորն էլ տարբեր հանդուրժողականություն ունեն 
այս դեղամիջոցի նկատմամբ: Երեխաների հիվանդությունները կանխելու 
համար օրական մեկ անգամ քնելուց մոտ մեկ ժամ առաջ կպահանջվեին 
աննշան չափաբաժիններ, ուստի երեխային մեծացնելու հավանականությունը 
շատ հեռու կլիներ: Կրկին, կանեփի յուղը ոչ մի վնաս չի պատճառում, ուստի ես 
չգիտեմ, թե ինչու ինչ -որ մեկը կձգտի այն տալ իր երեխաներին: Բացի այդ, 
պատկերացրեք բոլոր այն ամենօրյա վնասվածքները, որոնք տեղի են ունենում, 
որոնք մենք այժմ կարող էինք ինքներս մեզ բուժել, եթե նավթն առկա լիներ: 
Բաներ, ինչպիսիք են այրվածքները, կտրվածքները, քերծվածքները, վերքերը, 
վարակները, միջատների խայթոցները և այլն, կարելի է այդքան հեշտ և 
արդյունավետ բուժել այս յուղի տեղական կիրառմամբ:

Այս դեղորայքի վերաբերյալ իմ փորձառություններից հետո դա կլինի առաջին 
բանը, որ ես կտայի իմ երեխային ներքին և արտաքին պայմանների համար: 
Այնուամենայնիվ, ես, անկասկած, երկմտելու և երկու անգամ մտածելու էի, 
նախքան թույլ կտայի նրանց ընդունել քիմիական դեղամիջոցներ: Իրականում, 
իմանալով, թե ինչ եմ անում բժշկական արդյունաբերության հետ կապված, ես 
նույնիսկ չէի համարի նման բան:
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Կանեփի յուղի բուժիչ ազդեցությունների փորձառություն է պետք այս 
մտածելակերպին հասնելու համար, բայց անկասկած, տեսնելով, թե ինչ կարող է 
դա անել, դուք նույնպես դարձի կգաք: Ես հաստատապես հավատում եմ, որ 
եթե երեխաներն ու բոլոր տարիքի մարդիկ կանոնավոր կերպով ընդունեն այս 
յուղի փոքր չափաբաժինները, նրանք բոլորը կարող են ավելի երկար ապրել և 
շատ ավելի առողջ լինել »: Ռիկ Սիմփսոն, կանեփ. Ամենաբուժիչ բույսը

Հ. Տարիք կա՞, որ նրանք կարող են սկսել դա: Իմ որդին 3 տարեկան է և վատ 
էկզեմա ունի, և ցուրտը տարվա լավ հատված է այստեղ »: Ռոքսաննա

Ա. Ռոքսան, բացարձակապես անվտանգ է յուղը երեխաներին տալը, նույնիսկ 
նորածիններին, հատկապես, երբ այն տեղականորեն օգտագործվում է կանեփի 
յուղի կամ շի կարագի հետ խառնուրդի մեջ: Կանեփի սերմի յուղը յուղի հետ 
խառնելը լավ ռազմավարություն է (յուղի 1% -ը դա կանի, բայց 20-30% -ը 
իդեալական կլինի), այնուհետև դրանից օրական մի քանի կաթիլ ավելացնել 
լոգանքին: Այն թողնելու է բարակ թաղանթ ամբողջ մարմնի վրա, և դա 
սովորաբար այն ամենն է, ինչ անհրաժեշտ է (կամ գոնե պահպանման համար): 
Վերցրեք լուսանկարներ և տեսանյութեր, բարելավումը շատ արագ կլինի: Քորն 
ու գրգռումը կվերանան վայրկյանների կամ րոպեների ընթացքում, իսկ էկզեման 
պարզապես պետք է անհետանա մեկ շաբաթվա ընթացքում կամ ավելի: 
Լավագույն մաղթանքներով, JB

«Այդ ծուխը առողջ չէ երեխաների կամ մայրիկների համար ... հիմար մայրեր, և 
ի՞նչ եք ասում ձեր երեխաներին: Յուղ կամ նադա! Հատկապես երեխաների 
համար »: Նաիա

- Ես այնքան արմատական չէի լինի, ծխելը կամ գոլորշիանալը նույնպես 
բարենպաստ ազդեցություն ունեն, օրինակ ՝ հղի կանանց մոտ սրտխառնոցի 
դեմ: Դա չի վնասի երեխային: JB

«Smուխն այնքան էլ հիանալի չէ ... հատկապես, եթե դուք հակված եք 
ալերգիայի ... պարզապես ասել. Չեմ կարողանում ծխել: Բացի այդ, երեխաներն 
ի վիճակի չեն իմանալ, թե երբ դադարեցնել ... արդյոք դա շաքար է, կոֆեին, 
սնունդ և այլն: Դուք պետք է լինեք նրանց ուղեցույցը: Չեմ կարծում, որ կանեփի 
ծխելը պաշտպանելը հիանալի գաղափար է դեռահասների համար: Ուղղակի 
ասում եմ. Ուղղակի իմ կարծիքը տեսածիցս: Կարող է նաև շեղել դպրոցական 
աշխատանքից և կարևոր խնդիրներից »: Նաիա

- Ես նույնպես շեղվում էի դպրոցական աշխատանքից և կարևոր խնդիրներից, 
և մենք ընդհանրապես մեզ հասանելի ոչ մի կանեփ չունեինք: Ինձ համար 
ընդամենը մի լավ տեսք ունեցող գեղեցիկ աղջկա տեսնելն անհրաժեշտ էր միայն 
դպրոցական աշխատանքի և այն հարցերի համար, որոնք կարևոր էին 
ուրիշների համար, բայց ոչ ինձ համար:

Եթե դուք վերահսկում եք ձեր երեխաների թեյը, ապա, իհարկե, շարունակեք և 
վերահսկեք, թե որքան կանեփ են պատրաստվում կամ կուլ տալ: Հաջողություն 
դրանում: Դա ապարդյուն ջանք է, բայց ես վստահ եմ, որ այն շատերին 
զբաղեցնելու է առաջիկա մի քանի տարիների ընթացքում, մինչև չհասկանան, 
թե որքան անվտանգ է կանեփը և որ իրոք մահացու չափից մեծ դոզա 
գործնականում անհնար է:

Ուրեմն ո՞ւմ է հետաքրքրում, թե ինչքան ինչ -որ մեկը կուլ տա: Ես չեմ անում: 
Ինձ նույնիսկ չի հետաքրքրում, թե օրական քանի բաժակ թեյ կամ սուրճ են 
խմում մարդիկ, պատկերացրեք դա: Ինչու՞ պետք է Դա իմ գործը չէ: Եվ որևէ 
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մեկի գործը չէ, թե ինչքան է այս կյանքը փրկող և կանխարգելիչ բժշկությունը 
կուլ տալիս:

Որքան շատ յուղ ունեք ձեր մեջ և որքան հաճախ, այնքան ավելի լավ ձեր 
առողջության համար: Դա միակ կանոնն է, որն իսկապես կիրառելի է: Բոլոր 
տարիքի մարդկանց, ներառյալ երեխաներին և հղիներին: Եթե ձեզ դուր չի 
գալիս այս գաղափարը, հաղթահարեք այն, սովորեք ապրել դրա հետ, դա 
լավագույն բանն է, որ կարող եք անել: Կանեփի ոչ մի կարգավորում չի 
աշխատի, այն ամեն դեպքում պարզապես չի կարող կարգավորվել: Բացի այդ, 
դա կարգավորելու պատճառ չկա: JB

«Ես այնքան ուրախ եմ, որ վերջապես կարող եմ հայտարարել, որ իմ անուշիկ 
տղան կանեփ է օգտագործում ՝ քիմիաթերապիայի և ճառագայթման կողմնակի 
ազդեցությունների դեմ պայքարելու համար և ապահովելու համար, որ նա նոր 
ուռուցքներ չաճի: Այս դեղամիջոցը նրան հսկայական օգնություն է ցուցաբերել: 
Մինչև այս դեղամիջոցը ստանալը նա անընդհատ նետում էր, չէր ուտում, նա 
շատ անտարբեր էր և խենթ ... հիմա նա ուտում է, պահում է սնունդը, քաշ է 
հավաքում, և ով իր շրջապատում է, գիտի, թե որքան բացարձակապես նա 
երջանիկ է »:

- Դե, առանց իր մարմնի թույնի, երեխան շատ ավելի լավ կլիներ: Յուղի հետ 
մեկտեղ անիմաստ է օգտագործել քիմիա և ճառագայթում, դա նման է 
հիվանդին հակաթույն տալուն, մինչդեռ նրանց երակներում թույն մղելիս: Յուղը 
միայն լավագույն արդյունքի համար: Բժիշկները պետք է դա իմանան, այնքան էլ 
դժվար չէ հասկանալ, որ լավ գաղափար չէ երեխաներին թույն տալ, երբ դա 
անհրաժեշտ չէ: JB

Հ. «Ես 29 տարեկան միայնակ մայր եմ: Որդիս այժմ 8 տարեկան է և ապրում է 
չափավոր աուտիզմով: Ես չէի փոխի իմ մինի ինձ այս աշխարհում ոչ մի բանի 
համար, բացի նրա կյանքը մի փոքր ավելի հեշտացնելու համար: Ինձ 
հետաքրքրում էր, թե արդյոք որևէ այլ ծնող ձեզ մոտ եկել է յուղի մասին 
հարցնելու: Կամ աուտիզմով/Ասպերգերի՞ հաջողված պատմություններ: Եթե ես 
որոշեի գնալ այս ճանապարհով, ապա ինչպիսի՞ դեղաչափի կանդրադառնայի: 
Ես գնահատում եմ բոլոր տեղեկությունները: Շնորհակալություն. 
Հիասթափված մայրիկից և փոքրիկ տղայից »:

«Յուղը միակ բանի մասին է, որը կարող է աշխատել», - ասաց Ռիկը, երբ սա 
կարդացի նրան: Դեղաչափի վերաբերյալ ցուցումները և այլ տեղեկություններ, 
թե ինչպես կարելի է արտադրել և օգտագործել նավթը, մեր կայքում և Ռիկի 
էլեկտրոնային գրքում կա: Նախկինում ես օգնել եմ մի քանի աուտիկ 
երեխաների, և այս դեղամիջոցը հրաշքներ է գործում նրանց համար:

Երեխաները սիրում են օգտագործել այս դեղամիջոցը, նրանք 
նախապաշարմունք չունեն, նրանք չգիտեն, որ «ինչ -որ բան սխալ են անում», և 
ծնողները շատ են վայելում, երբ իրենց համար ժամանակ են ունենում: 
Լավագույն արդյունքի հասնելու համար, ինչպես միշտ, ես կսկսեի 60 գ 
ստանդարտ բուժում, առանց դեղահաբերի, այնուհետև երեխային կպահպանեի 
պահպանման չափաբաժնով `իր նախընտրած չափով` իր երկար և խաղաղ 
կյանքի մնացած մասում: Իսկ տեսանյութի երեխան պետք է ճիշտ նույնը անի, 
եթե հնարավոր է: Լավագույն մաղթանքներով, JB

Հ. 7 ամսվա հղիության պատճառով կինս մեջքի ուժեղ ցավ ունի, նա դա 
նկարագրում է որպես նյարդային ցնցում, որը չափազանց ցավոտ է: Ես 
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փորձեցի շուրջս նայել ձեր կայքում և այստեղ: RSO- ն կտրուկ կօգնի՞ ցավին: 
Ունե՞ք այս թեմայի վերաբերյալ նախորդ թեմայի հղում: Ես մտահոգված եմ, 
եթե նրան դնեն կոդեին, դա կվնասի երեխային

A. Ես նրան կխնդրեի յուղի մի փոքր չափաբաժին ընդունել և յուղը տեղին քսել 
նրա մեջքին: Մերսեք նրան յուղի և կանեփի յուղի խառնուրդով: Այո, մեծ 
հավանականություն կա, որ կոդեինը կարող է վնասել երեխային: Յուղը չի 
կարող և չի վնասի երեխային որևէ կերպ: JB

«Ո՞րն է RSO- ով բուժվող ամենաերիտասարդ մարդը: Կա՞ մանկական բուժման 
արձանագրություն: Մինչդեռ մենք մինչ այժմ անհաջող էինք տատիկի կարծիքը 
շեղելու և կարողանալու բուժել պապիկին: Ես ունեմ 2 տարեկան երեխա ՝ 
ստամոքսի անհայտ խնդիրներով (այո, նա ավելի քան մեկ տարի «բժշկական» 
բուժման մեջ էր և բոլոր դեղահատերը, քսուքները, լոսյոնները և Big Pharma 
դեղամիջոցներն անհաջող էին: Նրանք այժմ թեքվում են դեպի սպիտակուցային 
համախտանիշ: Ակնհայտ է, որ 25 ֆունտ քաշ ունեցող երեխան չի կարող նույն 
դեղաչափը օգտագործել, ինչ 175 կիլոգրամ տղամարդը, ուստի ընդհանրապես 
խորհուրդ տու՞մ եք դա մանկական դիմումների համար »: Սառա

- Հղի մայրերը պետք է օգտագործեն յուղը, իսկ հետո ծննդաբերության 
ժամանակ ավելացնեն դոզան: Birthնվելուց հետո մայրերը պետք է ուտեն յուղի 
փոքր չափաբաժիններ `համոզվելու համար, որ երեխան կզարգանա օպտիմալ 
կերպով:

Այսպիսով, եթե ինձ հարցնեք, իմ ամենաերիտասարդ հիվանդը ութ ամսականից 
պակաս էր և դեռ լավ է զգում, նա իր մանկապարտեզի ամենալավ զարգացած 
երեխան է և սկսել է ավելի շուտ խոսել, քան շատերը: Նրա մայրը յուղն 
օգտագործել է նախքան նրա ծնվելը, և երեխային յուղ են տվել նաև 
վեցավակցինով պատվաստվելուց հետո, որպեսզի համոզվի, որ վտանգավոր 
քիմիական նյութերը հնարավորինս արագ դուրս կմղվեն նրա մարմնից:

Կանեփի յուղը անվտանգ դեղամիջոց է բոլոր տարիքի մարդկանց համար: Եթե 
դա ընկալելու հետ կապված խնդիրներ ունեք, տեսեք, թե ինչ է անում յուղը 
էկզեմայի կամ բարուրի ցանի դեպքում, այնուհետև վերադարձեք և ասեք ինձ, 
որ երբեք երեխային կանեփ չեք տա: Ինձանից կլսեք միայն այն, որ ծնողը, ով իր 
երեխային դեղամիջոց չի տա, կամ վատ ապատեղեկացված է, կամ նրանք 
հոգեթերապևտ սադիստներ են, ովքեր հաճույքով հետեւում են, թե ինչպես են 
ուրիշները տառապում:

Գիտե՞ք, թե որքան արդյունավետ է յուղը ատամի ցավերի դեմ: Երեխային յուղ 
կտայի՞ք ատամների աճման հետ կապված ցավերի դեմ պայքարելու համար: Ես 
կանեի: Բոլորովին առանց վարանելու:

Երեխաների համար դեղաչափը հիմնականում նույնն է, ինչ մեծահասակները, 
երբ լուրջ բան եք բուժում: Սկսեք օրական երեք անգամ փոքր չափաբաժնով, 
սովորեցրեք հիվանդին, ավելացրեք դոզան յուրաքանչյուր չորս օրը մեկ կամ 
որքան հնարավոր է, և միշտ փորձեք որքան հնարավոր է արագ ներմուծել 
հիվանդի դեղամիջոցը ՝ միևնույն ժամանակ համոզվելով, որ նրանք մնում են: 
իրենց հարմարավետության գոտում: JB

«Բուժքույր ընկերուհին այն օգտագործեց 3 -րդ փուլում բարուրի ցան, որը մեկ 
գիշերվա ընթացքում անհետացավ»: Ալիսը

- Նրանց համար, ովքեր կարծում են, որ երեխաները չպետք է կանեփ 
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օգտագործեն: Ի՞նչ այլ դեղամիջոց կցանկանայիք տալ նրանց, եթե ոչ այս 
ամենահին, ամենաանվտանգ բնական դեղամիջոցը, որն օգտագործվել է 
հազարավոր տարիներ: Թե՞ դիտելու եք, թե ինչպես են երեխաները տառապում 
այդ բոլոր էկզեմաներով և ցաններով ՝ առանց որևէ պատճառի: Դա հաճելի բան 
չէ, ես կասեի: Հատկապես, երբ այսքան պարզ լուծում կա մաշկի այս բոլոր 
խնդիրներին:

Արդյո՞ք լավ է դիտել, թե ինչպես են ձեր երեխաները գոռում ցավից, երբ դուք 
կարող եք պարզապես նրանց տալ մի կաթիլ յուղ, և նրանք ցավազուրկ կլինեն: 
Հմ? JB

«Նյարդավիրաբույժը նայեց Սփենսերի ամենավերջին MRI- ին և ասաց. Հետո 
նա շարունակեց. Շատ քիչ հավանական է, որ երբևէ աճի »: Այնուհետև նա 
ասաց.

Ես պարզեցի, որ պատճառը, որ Սպենսերի հոգեկան վիճակն այդքան կտրուկ 
բարելավվել է, այն է, որ սոճու ուռուցքն ԱՆՀԵԼ Է !!! Նեյրոնը փորձեց ասել, որ 
դա քիմիոթերապիա է, բայց ես նշեցի, որ այդ ուռուցքը դեռ ամբողջովին 
անփոփոխ է, քիմիոթերապիան դադարեցնելուց 30 օր հետո: Նրա պատասխա՞
նը: «Դե, ես ենթադրում եմ, որ նա բախտավոր երեխա է, որի ուռուցքը 
ԿԱՐAGԱՊԵՍ անհետացավ !!!»:

Կախարդությո՞ւն: Ոչ: Չեմո ՈՉ, և մենք կարող ենք դա ապացուցել: Ես չնշեցի 
կանեփի յուղը: Նա ՇԱՏ պնդում էր, որ անհապաղ մեկ այլ ՄՌՏ անենք ՝ նրա 
կարծիքը հաստատելու համար: Նա ասաց, որ իր գրասենյակ զանգահարեն 
հենց երկրորդ վայրում, երբ մենք նշանակենք ՄՌՏ -ի նշանակումը: Այսպիսով, 
դուք ունեք այն: Նյարդաբանը հաստատեց. CANNABIS- ը ապահով կերպով 
սպանում է քաղցկեղը: Կորի

«Կարո՞ղ է ադմինիստրատորը խորհուրդ տալ, թե ինչպիսի՞ դեղաչափ պետք է 
տալ 8 -ամյա երեխային, ով ուղարկվել է տուն մահանալու»: Ռիկարդո

- Սկսեք փոքր չափաբաժնով, տեսեք, թե ինչպես է երեխան արձագանքում, 
այնուհետև ավելացրեք այն այնքան արագ, որքան երեխան կարող է այն 
ընդունել: Օրը երեք անգամ. Սովորաբար դրանք տուն են մահանում, ուստի 
նախ ուզում եք դրանք թունազերծել, քանի որ չգիտեք, թե ինչ ազդեցություն 
կունենա փոխազդեցությունը, սովորաբար այնքան էլ հաճելի չէ, թե ինչ է դա 
անում այդ մահացու քիմիական նյութերի հետ: Բայց դա այն պատճառով է, որ 
նավթը փորձում է մաքրել սեղանը, որպեսզի այն սկսի աշխատել:

Կամ, եթե կորցնելու ոչինչ չունեք, կարող եք նաև սկսել մեծ քանակությամբ 
յուղից և այդ կերպ հիվանդին դնել վերահսկվող կոմայի վիճակում: Դա այն է, 
ինչ ես հավանաբար կանեի, բայց ծնողներն են որոշում, թե բուժման որ 
ուղղությունն են նրանք ընտրում:

Ես գիտեմ միայն, որ ագրեսիվ հիվանդությունները պետք է ագրեսիվ բուժվեն: 
Եվ ես նաև գիտեմ, որ ընդհանրապես, որքան ավելի շատ նավթ հասցնես 
հիվանդի մեջ մտնել և որքան արագ դա անես, այնքան ավելի մեծ հաջողության 
և գոյատևման հնարավորություն կա: Բայց ես նաև գիտեմ, որ դեղաչափի 
ցուցումները նշված են ինչ -որ պատճառով:

Եթե իմ երեխան լիներ, ես նրան յուղով կլցնեի, դա հաստատ գիտեմ: Երեխան 
լողալու էր այնտեղ, և ես, ամենայն հավանականությամբ, թույլ չէի տա որևէ 
բժշկի մոտենալ նրան: Բայց դա ես եմ և ես գիտեմ, թե ինչ անել: Լավագույն 
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մաղթանքներով, JB

Մոմեր

Rick Simpson Oil- ի (RSO) մոմերը օրհնություն են բոլոր կանանց համար, ովքեր 
ունեն PMS- ի հետ կապված խնդիրներ, ինչպես նաև հեմոռոյով, Քրոնի, 
աղիքների և աղիների խնդիրներով և այլն: Նրանք նաև հիանալի են 
շնչառության և թոքերի հիվանդությունների համար, էլ չենք ասում: գրիպի 
վերահսկում: Նրանք մարմնում արտադրում են շատ հաճելի երկարատև 
զգացողություն: Ես դեռ չեմ տեսել որևէ մեկին, ով չի սիրում վերցնել դրանք այն 
բանից հետո, երբ նրանք հաղթահարել են իրենց առաջին տատանումները »: JB

ԻՆՉՊԵՍ ԵՆԹԱԿԱԼՆԵՐ ԿԱՏԱՐԵԼ:

Հալեցրեք կակաոյի կարագը, ավելացրեք յուղ, մոտավորապես 1-2 գ յուղ ՝ 100 գ 
հալված կակաոյի կարագի համար: Այնուհետև ավելացրեք դոզան 
յուրաքանչյուր չորս օրը մեկ, մինչև հիվանդը յուրաքանչյուր մոմի մեջ 
օգտագործի մոտ 0,33 գ յուղ:

1 գ (ընդհանուր քաշով) մոմեր երեխաների համար, 2 գ մեծահասակների 
համար, 3 գ (գնդակներ) հեշտոցային խնդիրների դեպքում:

0,01-0,02 գ յուղ մեկ մոմի համար լավ կաշխատի սկսնակների համար: Եթե 
սկսեք ինչ -որ մեկին 0,05 գ սուպոյով, նա, հավանաբար, դա նույնպես շատ չի 
զգա, բայց ավելի լավ է սկսել փոքր չափաբաժնով (նրանց համար, ովքեր 
նախկինում երբեք կանեփ չեն փորձել և այլն): Սովորաբար մինչև 0.005 գ THC 
դեղաչափերը հանդուրժվում են առանց որևէ ախտանիշի կամ գրեթե ոչ մի 
ախտանիշի:

Իրական RSO- ն շատ հզոր է, և դուք երբեք չգիտեք, թե ինչպես հիվանդը 
կպատասխանի (արյան ճնշում և այլն), բայց մոմերը լավ միջոց կլինեն 
մարդկանց յուղին սովորեցնելու համար:

Մոմերի հետ կապված հետաքրքիրն այն է, թե ինչպես են նրանք կարծես բացում 
թոքերը և շատ ավելի հեշտացնում շնչառությունը 20 րոպեի ընթացքում. COPD 
կամ ասթմա ունեցող շատերի համար երազանքն իրականություն դարձավ: 
Հիվանդները դրանք օգտագործել են նաև psoriasis, արյան բարձր ճնշում, 
Crohn's, PMS ցնցումներ և այլն:

Դուք կարող եք նաև այլ բնական յուղեր ավելացնել մոմիկներին, դա կախված է 
այն բանից, թե ինչ նպատակով եք դրանք ցանկանում և որն է նպատակը: 
Պարզապես այցելեք բնական բժշկության որոշ կայքեր և կարդացեք, թե ինչ են 
անում տարբեր եթերայուղերը, և կարող եք փորձարկել այնքան, որքան 
անհրաժեշտ եք համարում:

Բացի այդ, մոմերը հիանալի միջոց են այն հիվանդների բուժման համար, ովքեր 
չեն կարողանում ուտել յուղը կամ ինչ -ինչ պատճառներով չեն կարողանում այն 
պահել իրենց ստամոքսում:

Ինչ վերաբերում է ինձ, դատելով հետևանքներից ՝ մոմերի մեջ յուղ վերցնելը 
կանեփի օգտագործման լավագույն և ամենահաճելի միջոցն է: Սկզբում հնչում 
և ծիծաղելի է թվում, ես դա ընդունում եմ, բայց նրանք, ովքեր փորձել են, 
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համաձայն են: Գուցե դա բացում է չակրաները ներքևից վեր, ով գիտի, բայց դա, 
անշուշտ, հիանալի է զգում:

Կանայք շատ կուզենային մոմեր ընդունել. Նրանք նաև օգնում էին բոլոր 
տեսակի բակտերիալ և վիրուսային վարակների, «մանրէաբանական 
տեղեկատվության գործընկերների փոխանակման», ալերգիայի 
պահպանակների և դրանց վրա կիրառվող քսայուղերի վրա և այլն: 
մակարդակներ) հորմոնալ անհավասարակշռություն? Լավագույն 
մաղթանքներով ՝ indինդրիչ Բայեր

«RSO- ով մոմերը կարող են օգտագործվել նաև հեշտոցի բոլոր տեսակների 
համար, ներառյալ, բայց չսահմանափակվելով խմորիչ վարակներով, HPV- ով, 
կոնդիլոմատով, հերպեսով և բազմաթիվ այլ հիվանդություններով կամ 
վարակներով, որոնցից պարտադիր չէ, որ դուք տառապեք: Հատկապես այն 
դեպքում, երբ դրանք այդքան հեշտությամբ կարելի է խնամել յուղի 
օգտագործմամբ »: JB

«Կարո՞ղ եք ինձ խորհուրդ տալ, թե արդյոք կանեփի յուղն անվտանգ է 
հղիության ընթացքում օգտագործել: Այնտեղ շատ տեղեկություններ չկան, 
որոնք ես կարող եմ գտնել: Իմ ընկերոջը հենց նոր ասացին, որ նա ունի umbilical 
cyst, որը կարող է առաջացնել արյան հյուսվածքներ, ինչը կհանգեցնի իր 
երեխայի մահվան: Ես տեսել եմ կանեփի յուղի ազդեցությունը և այն լավը, որ 
այն կարող է անել, ես պարզապես վստահ չեմ, թե արդյոք դա անվտանգ է 
հղիության ընթացքում »: Քրիստինա

- Հարգելի՛ Քրիստինե, իհարկե, այն անվտանգ է օգտագործել, կանեփը 
հղիության ընթացքում և ծննդաբերական ցավերի դեպքում նույնպես 
օգտագործվել է դարեր շարունակ: Ես խորհուրդ եմ տալիս, որ նա մոմեր 
պատրաստի 0,01-0,06 գ յուղով յուրաքանչյուրում (սկսեք 1-2 գ յուղով 100 գ 
կակաոյի կարագի դիմաց): Կիստը կվերանա մի քանի շաբաթվա ընթացքում, 
կամ սովորաբար դա տեղի է ունենում: Օրական երեք անգամ, և 
անհանգստացեք, յուղը չի վնասի երեխային: Լավագույն մաղթանքներով, JB

«JB, ես համաձայն եմ մոմի հետ, սակայն ինչպիսի՞ կակաոյի կարագ եք 
օգտագործում: Արդյո՞ք պետք է ձեռք բերել չզտված մաքուր չփոշավորված 
կակաոյի կարագ: Նաև կոկոսի յուղը կաշխատի՞ որպես մոմի հիմք »: Սառա

- Դե, ձեզանից է կախված, թե որ ապրանքանիշի կամ տեսակի կակաոյի 
կարագի համար կգնաք: Կոկոսի յուղը կարող է չափազանց հեղուկ լինել: 
Կակաոյի կարագը ավելի լավ է գործում որպես մոմի հիմք: JB

«Որևէ մեկը գաղափար կունենա՞, թե ինչպես կարելի է կանեփի յուղը ինչ -որ 
մեկին տալ կերակրման խողովակի միջոցով: Ես այն խառնել եմ ձիթապտղի 
յուղի հետ, որպեսզի այն ոչ այնքան հաստ լինի, բայց դեռ վախենում եմ, որ այն 
կխցանի խողովակը: Որևէ գաղափար կա՞ »: Սթիվեն Հավր

- Սթիվեն, միշտ լավագույնն է գտնել չթուլացած յուղը կառավարելու միջոց, դա 
լավագույն ճանապարհն է: Երբ դուք չեք գտնում միջոց, կարող եք այն խառնել 
հիվանդի սննդի հետ և նրանց թույլ տալ, որ այդպես ուտեն: Այո, դա կարող է 
խցանել խողովակը, այսինքն ՝ եթե յուղը հաստ հետևողականության է: Որոշ 
յուղեր հաստ են, ոմանք ՝ ավելի հեղուկ: Բայց երբ դրանք տաքացնում եք մինչև 
մարմնի ջերմաստիճանը, դրանք պետք է այնքան հեղուկ լինեն, որ խողովակը 
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չփակվի:

Մեկ այլ եղանակ է այն տալ կակաոյի կարագով մոմերով հիվանդներին: 
Այնուամենայնիվ, յուղը ուտելը այս դեղը ընդունելու նախընտրելի միջոցն է, 
հնարավորության դեպքում: Յուղը կառավարելու բազմաթիվ եղանակներ կան, 
և դրանք հաճախ շատ անհատական են, ուստի փորձեք գտնել մի տարբերակ, 
որը լավագույնս կհամապատասխանի հիվանդին: Լավագույն մաղթանքներով, 
JB

«!Իշտ! Ես բուժում եմ մայրիկիս, նա ունի կոկորդի քաղցկեղ և հաջորդաբար 
այն ներարկում է իր կերակրման խողովակի միջոցով, մի փոքր տաքացրեք այն 
և ես այն խառնում եմ կոկոսի յուղի հետ: Երբեք մի՛ խցանեք խողովակը »: Սթիվ

«Ես այն տալիս եմ որդուս իր կերակրման խողովակով, երբ նա կուլ չի տա. Ես 
շատ տաք ջուր եմ լցնում բաժակի մեջ յուղի վրա, այնուհետև այն ցրվում է, 
այնուհետև ավելացնում եմ ավելի սառը ջուր (ոչ շատ), այնպես որ ջուրը ոչ շատ 
տաք, ապա լցնել այն խողովակի մեջ: Այն բավականին լավ է աշխատել, չնայած 
երբեմն նավթը մի փոքր ծածկում է խողովակը, բայց այն երբեք չի 
արգելափակվել: Գաղտնիքն այն թափելն է, երբ դեռ շատ տաք է »: Անժելա

«Ես գիտեմ, որ դա սարսափելի է հնչում, բայց մի փոքր կոկա -կոլա խողովակի 
միջով` այն մածուցիկ նյութեր քսելուց հետո լվանալու համար, կամ 
ընդհանրապես խցանները մաքրելու համար լավ է աշխատում: RN- ի հին 
սպասման ռեժիմ »: Էլեն

Վիրահատություն, թե՞ յուղ:

«Դուք երբեք չէիք ընդունի իմ կրծքերին, երբ ես կարողանայի RSO- ն ուտել»: 
Քլոե

«Այն գաղափարը, որ կրծքագեղձի քաղցկեղը« տոկոսային ռիսկ »է, ամբողջովին 
սուտ է: Իրականում բոլորն ունեն իրենց օրգանիզմում քաղցկեղի միկրո-
ուռուցքներ, այդ թվում ՝ ես: Քաղցկեղը հիվանդություն չէ, որը դուք պարզապես 
«ստանում եք», ինչպես պատահականորեն կայծակը հարվածելը: Դա մի բան է, 
որը դուք պետք է «կառավարեք» կամ «կանխեք» օրեցօր, սնունդ առ սնունդ, 
ապրելակերպի ընտրության միջոցով, որը ներառում է վիտամին D հավելում, 
սնուցում, գերծանրքաշային սնունդ, բանջարեղենային հյութեր և քաղցկեղ 
առաջացնող քիմիական նյութերից և ճառագայթումից խուսափելը: Այսպիսով, 
երբ բժիշկը ասում է, որ դուք քաղցկեղով հիվանդանալու «շանս» ունեք, այն, ինչ 
նա ակնարկում է, այն է, որ դուք վերահսկողություն չունեք քաղցկեղի վրա, և 
դա բացարձակ սուտ է: Այլ կերպ ասած, քաղցկեղի հեգնանք »:

- Երբ քաղցկեղով հիվանդանալու «շանս» ունեք, պարզապես ձեթ օգտագործեք: 
Դա շատ ավելի առողջ ու անվտանգ տարբերակ է »: JB

«Նայեք քաղցկեղին կամ մեկ այլ լուրջ հիվանդությանը, կարծես կրակ լինի: 
Որքան մեծ է կրակը, այնքան ավելի մեծ ուժ է անհրաժեշտ այն մարելու համար:

Այսպիսով, նախընտրո՞ւմ եք օգտագործել հարյուր դույլ ջուր (RSO) կամ մի 
բաժակ ջուր (այլ տեսակի յուղեր), եթե ձեր սեփական տունը այրվում էր: Կամ 
կուզենայի՞ք տեսնել, որ պրոֆեսիոնալ հրշեջները գան և օգնեն ձեզ այդ 
հարցում: Դա ես կնախընտրեի, բայց ներկայիս հրշեջներին, այսինքն ՝ 
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բժիշկներին, նույնիսկ թույլ չեն տալիս ջուր օգտագործել այդ բոլոր հրդեհները 
մարելու համար, և նրանք նույնիսկ չգիտեն, թե ինչպես օգտագործել այն այդ 
տասնամյակների ինդոկտրինացիայից, ուղեղի լվացումից և կանեփ 
չօգտագործելուց հետո: դեղ.

Ձեզ համար իմաստ ունի՞, որ ինչ -որ մեկը փորձագետ հրշեջներ ուղարկի 
քաղաքի մեծ հրդեհի մոտ և թույլ չտա նրանց օգտագործել ջուրը, այսինքն ՝ 
կրակի դեմ պայքարի ամենահիմնական և ավանդական ձևը: Ոչ ինձ: Բայց, 
այնուամենայնիվ, դա հենց այն է, ինչ արեցին իշխանության տերերը մեր 
այսօրվա բժշկական համակարգի նկատմամբ:

Շատ հրդեհներ, ջուր չկա, այսինքն `շատ լրացուցիչ աշխատանք 
հրշեջների/բժիշկների համար, ովքեր չեն կարող իրենց գործը կատարել 
լավագույն ձևով: Կարծում եմ, որ դա այդպես չէ: Նրանք պետք է ունենան 
լավագույն սարքավորումները և լավագույն գործիքները իրենց աշխատանքի 
համար, այնպես չէ՞: Դա այն է, ինչ կանեի, եթե ես լինեի նրանց 
կառավարիչը/կառավարությունը: Ինչ -որ վատ բան կա՞ դրան այսպես նայելու 
մեջ: Չեմ կարծում »: JB
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PMS, դաշտանադադար

«Սա մի բան է, որի համար հատկապես կանեփի և կանեփի յուղը ամենալավն է, 
բայց ոչ մեկը: Դուք պարզապես չեք գտնի այնպիսի բան, որը կարող է կամ 
կօգնի ավելի լավ, քան կանեփը: Այն կօգնի վերականգնել հորմոնալ 
հավասարակշռությունը և հեռացնել ագրեսիայի եզրը, տրամադրության 
տատանումները և այլն: Նաև կօգնի թեթևացնել նախադաշտանային ցավերն ու 
ցավերը, անհանգիստ զգացմունքները, անհանգստությունը և այլն:

Եթե ես տեսնեի, որ մի կին սկսում է տարօրինակ վարվել PMS- ի հետ կապված 
իր մարմնի հորմոնալ անհավասարակշռության պատճառով, ես նրան կանեփ 
կտայի անմիջապես բոլոր եղանակներով կամ ձևերով կամ մատչելի ձևերով: Ես 
չեմ տեսնում պատճառ, թե ինչու որևէ մեկը պետք է անտեղի տառապի: Էլ չենք 
խոսում այն մասին, որ երբ մեկը տառապում է, դրա հետևանքով տուժում են 
բոլորը, ինչպես դա կարող է հաստատել յուրաքանչյուրը, ով ստիպված է եղել 
գործ ունենալ նախադաշտանային շրջանի կնոջ հետ: Ես նրան կխնդրեի ուտել 
յուղը, օգտագործել այն մոմիկում և ես չէի անտեսի նրա որովայնի և մեջքի 
տեղական օգտագործումը: Նրան դուր կգա, քանի որ դա կվերացնի ցավը և 
կբարելավի նրա մաշկը այդ հատվածներում: Նաև նրա հետ յուղ կծխեի, 
որպեսզի նա իմանար, որ ինքը «մենակ չէ», և որ ինչ -որ մեկը հոգ է տանում:

Կանեփի դեպքում դաշտանը չպետք է լինի հիասթափեցնող և տհաճ փորձ բոլոր 
ներգրավվածների համար: «JB

Հ. Անիծյալ, JB ... նա հիանալի էր իրեն զգում, ՄԻՆՉԵՎ հակաէստրոգենային 
կրակոցներ: Նրանք նրան մահացու հիվանդ են դարձնում:

Ա. Անակնկալ, անակնկալ, Վալերի: «Հեռու մնացեք բժիշկներից» այս պահին 
խաղի կանոնն է: Մենք դա հաճույքից չենք ասում, դա իրականություն է: 
Սովորաբար հիվանդները լավ են վարվում յուղի հետ, մինչև բժշկական 
փորձագետները չմիջամտեն և քայքայեն այն որոշ անհարկի այլընտրանքային և 
փորձարարական քիմիական դեղամիջոցներով: Այսպիսով, մինչև բժիշկները 
չսովորեն, թե ինչպես ճիշտ օգտագործել այս դեղամիջոցը, իսկապես 
ամենաանվտանգն է նրանցից հեռու մնալ (իհարկե, եթե հանգամանքները թույլ 
տան, իհարկե): Նրան պետք չեն կրակոցները, նա պետք է որքան հնարավոր է 
շուտ ձեթ ընդունի, որպեսզի բուժի նախկին բուժումներից ստացած վնասը և իր 
վիճակը վերահսկվի: Եթե նավթը չօգնի, ապա շատ քիչ հավանական է, որ այլ 
բան օգնի: JB

Մարմնի քաշի կարգավորում

«Կանեփի յուղը հիանալի դետոքսիկացնող միջոց է և անսովոր չէ, որ ավելորդ 
քաշ ունեցող մարդիկ բուժման ընթացքում կորցնեն բազմաթիվ կիլոգրամներ: 
Կարծես թե նավթը գիտի, թե ինչ պետք է կշռել, և ժամանակի ընթացքում այն 
կբերի ձեր մարմնին այդ մակարդակին: Իմ դեպքում նավթը ինձանից մոտ 30 
ֆունտ ստերլինգ հանեց, բայց ես տեսել եմ, որ շատ մարդիկ ավելի շատ են 
կորցնում:

Երբ դուք ընդունում եք կանեփի յուղ, դա նման չէ դիետա պահելու: Դուք կարող 
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եք ուտել այնքան, որքան ցանկանում եք և ինչ ուզում եք: Յուղը, բնականաբար, 
զսպում է ավելորդ քաշ ունեցող մարդու ախորժակը, և ես չգիտեմ քաշ կորցնելու 
ավելի լավ կամ անվտանգ միջոց: Բացի այդ, այն կարող է խթանել այն մարդու 
ախորժակը, ով պետք է գիրանա:

Asիշտ այնպես, ինչպես ես ասացի, նավթը ցանկանում է ձեր մարմինը 
վերադարձնել առողջ քաշի ՝ անկախ նրանից, թե դուք թերքաշ եք, թե 
ավելաքաշ: Եթե կցանկանայիք ինչ -որ տեսակի դիետայի գնալ, դա ձեր 
ընտրությունն է, բայց ես մեկին կնախընտրեի անընդհատ նապաստակի սնունդ 
չուտել:

Բացի այդ, իմ տարիքում ես իսկապես ուրախություն չեմ գտնում բոլոր տեսակի 
վարժություններ կատարելիս, այնպես որ, եթե ցանկանայի նիհարել, դա 
տարբերակ չէր լինի: Եթե ես ուզում եմ մի քանի կիլոգրամ նիհարել, ես գիտեմ, 
թե ինչպես դա անել առանց դիետաների կամ ֆիզիկական վարժությունների, և 
այժմ դուք նույնպես տեղյակ եք, թե ինչպես դա կարելի է հասնել ինքներդ: Երբ 
այս հրաշալի յուղն ավելի հասանելի դառնա, կարճ ժամանակ անց նրանք, ովքեր 
այժմ ավելորդ քաշ ունեն կամ թերաքաշ են, հավանաբար երկար չեն մնա: 
Ավելորդ քաշը կարող է վաղ մահվան պատճառ դառնալ, այնպես որ, եթե մի 
քանի ֆունտ ավել եք քաշում, այժմ դուք գիտեք, թե ինչպես վարվել խնդրի հետ:

Լուրջ նկատի ունե՞ք, որ այն կարող է ազատվել ավելորդ քաշից ՝ առանց 
վարժությունների:

Այո, կանեփի յուղը կարող է նիհարել առանց վարժությունների, և ես դրա 
կենդանի ապացույցն եմ: Եթե վերնաշապիկս հանեմ, ես նման եմ այն մարդու, 
ով մեծ աշխատանք է կատարել, և իմ մարմինը ճիշտ քաշ ունի իմ հասակի 
համար:

Երբ ես փոքր էի, շատ լողում էի, բայց հիմա, երբ կորցրել էի ավելորդ քաշս, որը 
կրում էի, նորից կարող ես տեսնել իմ ստամոքսի բոլոր մկանները: Ես նույնիսկ 
սիրո բռնակներ չունեմ, ընդամենը մի կողմի մկան է, և ոչ մի վարժություն չեմ 
անում: Եթե կցանկանայիք նույնը զգալ, մնում է միայն հետևել իմ օրինակին, և 
շուտով ձեր մարմինը կսկսի տեսքը ունենալ այնպիսին, ինչպիսին պետք է »: Ռիկ 
Սիմփսոն, կանեփ. Ամենաբուժիչ բույսը

«Իմ որդին օգտագործում է Simpson յուղը իր Crohn- ի համար, բայց ես լսում եմ, 
որ դա կարող է օգնել նիհարել: Եթե այո, ապա ինչպե՞ս »: Կրիստալ

- Այո, դա կարող է, ուտել յուղը և դուք կկորցնեք քաշը, եթե ավելաքաշ եք և 
ավելորդ քաշ եք հավաքում: Մի հարցրեք ինձ ինչու, մի հարցրեք, թե ինչպես է 
դա հնարավոր, ես պատասխանը չգիտեմ: Դա պարզապես տեղի է ունենում: Ես 
ինքս 50 կիլոգրամ նիհարեցի յուղի վրա և հավատացեք, որ ամեն կերպ փորձում 
էի հերքել Ռիկին: Բայց ես տապալվեցի, և յուղը հետ մղեց նաև իմ մկանները: 
Տարօրինակ ու դժվար էր հավատալ, խոստովանում եմ: Բայց ես դեմ չեմ, որ ես 
այդ ամբողջ քաշը կորցրեցի առանց մի կաթիլ քրտինքի և առանց 
վարժությունների: Իրականում դա բավականին հաճելի էր, և ես դեմ չէի լավ 
քունին, որն ի հայտ եկավ որպես յուղի օգտագործման միակ նշանավոր 
կողմնակի ազդեցությունը: JB

Անհանգստություն, Պարանոյան
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«Կարծում եմ, որ այս դեղամիջոցի օգտագործման հետ կապված 
անհանգստությունը և պարանոիան կարող են զգալիորեն նվազել, եթե 
համակարգը պարզապես դադարեցնի մարդկանց ձերբակալել այն 
օգտագործելու համար: Յուղով բուժումը սկսելիս ես հիվանդներին ասում եմ.

Որոշ մարդիկ կարող են անհանգստանալ ՝ փորձելով հաղթահարել այս 
դեղամիջոցի հանգստացնող ազդեցությունը, երբ այն, ինչ նրանք իսկապես 
պետք է անեն, պարզապես հանգստանալն է և ոչ թե պայքարել այդ 
ազդեցությունների դեմ: Կանեփի շատ տեսակներ անհանգստություն 
առաջացնելու շատ ցածր ներուժ ունեն, բայց կան որոշ շտամներ, որոնք դա 
առաջացնում են: Եթե հիվանդներն իրենց զգում են անհարմար այն յուղից, որը 
նրանք փորձում են օգտագործել նման դեպքերում, ես հաճախ նրանց խորհուրդ 
եմ տալիս դեղամիջոցը պատրաստել այն շտամից, որն ավելի քիչ խնդիրներ 
կառաջացնի:

Եթե այս դեղամիջոցի օգտագործումը միայն օրինական լիներ, վստահ եմ, որ 
այն կվերացներ դրա օգտագործման հետ կապված անհանգստությունը: Բացի 
այդ, որոշ շտամներ կարող են ավելի շատ անհանգստություն առաջացնել, քան 
մյուսները, այնպես որ, եթե դուք զգում եք նման զգացմունքներ, պարզապես 
շտամների փոխելը կարող է վերացնել խնդիրը: Շատերը գտնում են, որ 
այնպիսի նյութերի օգտագործումը, ինչպիսիք են սև շոկոլադը և կայնենի 
պղպեղը, բավականին արդյունավետ են ՝ նվազեցնելու իրենց 
անհանգստությունը և նվազեցնելով սրտի բաբախյունը: Այս դեղորայքի 
օգտագործման ընթացքում ամենակարևորը հիշելն է ՝ հաշվի առնել, որ դա 
ամենաանվտանգ դեղամիջոցն է երկրի վրա:

Այս նյութի օգտագործումը ոչ մի վնաս չի հասցնում, և եթե հիվանդը զգում է 
անհանգստություն, ապա դա հաճախ առաջանում է հենց իրենք հիվանդների 
կողմից, քանի որ նրանք բոլորը առանց պատճառի մշակվում են: Կամ հաճախ 
դեղագործական դեղամիջոցները, որոնք հիվանդն անիմաստ փորձում է 
ընդունել, կարող է խնդիր առաջացնել, որը կարող է նրանց անհանգստության 
ախտանիշներ տալ: Բայց դա շատ դեպքերում հեշտությամբ շտկվում է ՝ 
պարզապես հեռացնելով այդ վնասակար քիմիական դեղամիջոցները: Բացի 
այդ, կա նաև մի բնական նյութ, որը արտադրում է մեր մարմինը `ցիտիկոլինը, 
որը ենթադրաբար արդյունավետ է նաև անհանգստությունը բուժելու համար: 
Ինձ ասացին, որ citicoline- ը հասանելի է 70 երկրներում, այնպես որ, եթե դուք 
պարզապես ինտերնետ եք մտնում, ապա ձեզ համար քիչ դժվարություններ 
կունենաք այն, ինչ ձեզ անհրաժեշտ է:

Կանեփի յուղի ազդեցություններին ընտելանալը տևում է որոշ ժամանակ, և 
սկսնակները կարող են որոշակի անհանգստություն զգալ: Բայց կարճ 
ժամանակում դրա օգտագործման մեծ մասը կդառնա հարմարավետ, և 
անհանգստությունը պարզապես կթուլանա: Իրականում, երբ հիվանդները 
վարժվում են նավթի ազդեցությանը, նրանք հաճախ ծիծաղում են այն բանի 
վրա, թե ինչպես էր դա նրանց այդքան սարսափեցրել սկզբում:

Շատ հաճախ ինձ հետ դեռ կապ են հաստատում այն հիվանդների հետ, ովքեր 
փորձել են օգտագործել սատիվայի շտամը ՝ իրենց դեղամիջոցներն արտադրելու 
համար, և հաճախ ուժեղ սատիվայի հետևանքները կարող են 
անհանգստություն առաջացնել: Սա շարունակում է տեղի ունենալ, չնայած ես 
բազմիցս հայտարարել եմ, որ նման շտամները չպետք է օգտագործվեն, քանի որ 
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դրանք չափազանց էներգետիկ են:

Դուք չեք ցանկանում, որ հիվանդը էներգիա ստանա, դուք պետք է օգտագործեք 
ուժեղ հանգստացնող ցուցիչ, որը կօգնի նրան հանգստանալ և բուժվել քնած 
ժամանակ: Ես ատում եմ, երբ մարդիկ վատնում են իրենց ժամանակը և 
գումարը ՝ փորձելով նավթ արտադրել սխալ տեսակներից, բայց դա հաճախ 
տեղի է ունենում, երբ մեր հրահանգներին չեն հետևում: Մի փոքր ջանք 
գործադրելով ՝ ես վստահ եմ, որ մենք կարող ենք լավ բուժիչ սորտեր մշակել, 
որոնք ընդհանրապես անհանգստություն չեն առաջացնի: Բայց դա չի կարող 
պատշաճ կերպով իրականացվել, քանի դեռ մենք չենք ունենա այն պարզ 
հետազոտությունը, որն անհրաժեշտ է »: Ռիկ Սիմփսոն, կանեփ. Ամենաբուժիչ 
բույսը

Դեպրեսիա

«Ես գտել եմ, որ սատիվայի և ինդիկայի շտամները արդյունավետ են 
դեպրեսիայի բուժման համար: Այնուամենայնիվ, ես հազվադեպ եմ սատիվայի 
շտամներ օգտագործում մարդկանց բուժման համար `նրանց էներգետիկ 
ազդեցության պատճառով: Ինձ մոտ եկող հիվանդների մեծամասնությունը 
լուրջ հիվանդություն ունի, և ես չեմ ցանկանում, որ նրանք առողջանան 
բուժման ընթացքում:

Ես գտնում եմ, որ քնի և հանգիստը, որն ապահովում է լավ ինդիկայի յուղը, 
ամենաօգտակարն է բժշկական պայմանների ճնշող մեծամասնության համար: 
Ինդիկայի լավ սորտից ստացված յուղը շատ արդյունավետ է դեպրեսիայի 
բուժման համար և հաճախ կարող է շատ կարճ ժամանակում վերացնել այս 
խնդիրը: Ինձ մոտ եկածներից շատերը ընկճված վիճակում էին այլ 
պայմաններից, որոնցով նրանք տառապում էին: Երբ վիճակը բուժվում է կամ 
վերահսկողության տակ է դրվում, նրանց ընկճված վիճակը պարզապես մարում 
է »: Ռիկ Սիմփսոն, կանեփ. Ամենաբուժիչ բույսը

Multրված սկլերոզ (MS)

Ի՞նչ փորձ ունեք բազմակի սկլերոզը բուժելու հարցում: Շատերն արդեն 
գիտեն, որ կանեփը կարող է օգնել, բայց չգիտեն, թե ինչպես օգտագործել այն:

«Վերջերս մենք զեկույց ստացանք MS- ով տառապող տիկնոջից, ով մեկ տարի 
առաջ իր վիճակի համար երկու ունցիա բարձրորակ կանեփի յուղ էր ընդունել: 
Յուղով բուժման ազդեցությունը շատ հաջող էր, և չնայած նրան, որ նա վերջին 
մեկ տարվա ընթացքում ոչ մի ձեթ չէր ընդունել, նա շարունակում է մնալ լավ 
առողջական վիճակում: Իմ փորձից պարզվում է, որ բազմակի սկլերոզը հաճախ 
բուժելի է, բայց այն մարդկանց համար, ովքեր տարիներ շարունակ տառապել են 
այս հիվանդությամբ, ժամանակ կպահանջվի չեզոքացնելու այն վնասը, որը 
պատճառել է հիվանդությունը: Շատ MS- ով տառապող կանեփ են ծխում, բայց 
կանեփի այս եղանակով օգտագործումը նրանց չի բուժի, և հիվանդությունը 
կշարունակի զարգանալ:

Միակ ուղին, որը ես գիտեմ բուժել MS- ն և այս հիվանդության հետ կապված 
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վնասը, դա յուղը կանոնավոր կերպով կուլ տալն է, մինչև այն բուժվի կամ 
հսկողության տակ դրվի: Եթե դուք ունեք MS, լավություն արեք ինքներդ ձեզ և 
փորձեք այս դեղամիջոցը: Ենթադրվում է, որ կյանքը պետք է լինի ոչ թե 
տառապելու, այլ ինչու՞ հիվանդը պետք է թույլ տա, որ այս վիճակը փչացնի 
իրենց կյանքը, երբ այն կարող է արդյունավետ կերպով բուժվել: Ես գիտեմ այս 
խանգարումով հիվանդների մասին, որոնք այլևս չէին կարողանում ճիշտ քայլել, 
բայց յուղը ներթափանցելուց ընդամենը մի քանի շաբաթ անց նրանք կրկին 
կարող էին նորմալ քայլել: MS- ն այն բազմաթիվ պայմաններից մեկն է, որը 
բժիշկների կարծիքով չի կարող բուժվել, փոխարենը մեզ ասում են, որ կարող են 
կառավարել միայն ախտանիշները, մինչդեռ հիվանդությունն ինքն է 
շարունակում իր վնասը: Եթե ցանկանում եք ապացուցել ձեր բժշկի սխալ լինելը, 
փորձեք յուղը և սկսեք ապրել փոփոխության համար, և երբ դա անեք, Վստահ 
եմ, դուք կհասկանաք, որ սպիտակ վերարկուով տղան միշտ չէ, որ ունի բոլոր 
պատասխանները »: Ռիկ Սիմփսոն, կանեփ. Ամենաբուժիչ բույսը

Կախվածություններ

«Ես վերջերս նկատեցի, որ մահացու հիվանդությամբ տառապող հիվանդը 
մորֆինից կախված քաղցկեղից դուրս է գալիս« Սառը Թուրքիա »մորֆինից: Մի 
անգամ մորֆինից նա սովահար եղավ. այլևս փորկապություն չուներ. նա շատ 
քնած էր, և նրա ցավը շատ ավելի լավ էր վերահսկվում:

Նա ևս մեկ անգամ դարձավ համերաշխ: Aարմանալի Եթե ես ինքս չտեսնեի այս 
180 աստիճանի փոփոխությունը, ես երբեք չէի հավատա դրան: Ես երբեք 
մարիխուանայի կողմնակից չեմ եղել, բայց այս անձնական դիտարկումը ինձ 
հավատացյալ դարձրեց »: Janենիս

«Մի բան, որ ես նկատել եմ հիմա, երբ արդեն 3 ամիս է RSO եմ ընդունում, այն 
գրեթե ազատվեց ալկոհոլի նկատմամբ իմ փափագից: Նախկինում ես խմում էի 
մեկ կամ երկու անգամ, բայց հիմա ես հազվադեպ եմ խմիչք ուզում, իսկ երբ 
խմում եմ, այնքան էլ չեմ խմում, նաև նկատեցի, որ շալվարս շատ ավելի ազատ 
էր: Ես կորցրել եմ 10 կգ: Միակ բանը, որ ես ավելի քիչ եմ անում, ալկոհոլ խմելն 
է:

Ես դեռ ուտում եմ նույնը և դեռ կրծում եմ խառը ընկույզների, 
թխվածքաբլիթների և այլևս գիշերը, երբ ունեմ մունկիներ և նույնիսկ կարող եմ 
ավելի շատ ուտել, քան յուղից առաջ: Այո, Յուղը կարող է ձեզ քաղց զգալ:

Այսպիսով, կա՛մ ալկոհոլի բացակայությունը, կա՛մ յուղը պատճառ են դարձել, որ 
3 ամսվա ընթացքում նիհարեմ: Եվ ես իսկապես ավելորդ քաշ չունեի ՝ 5 '10 «և 
մոտ 198 կգ: Երբ ես ավելի երիտասարդ էի, ես միշտ մոտ 186 կգ և մարզավիճակ 
ունեի: Հիմա ես վերջին անգամ ստուգեցի 187 ֆունտ ստեռլինգ: Ամեն դեպքում, 
յուղի կամ ալկոհոլի բացակայության պատճառով ես նիհարեցի: Ուղղակի 
ուրախ կողմնակի ազդեցություն »: Սքոթ

«Օպիոնները փորկապություն են առաջացնում, սրտխառնոց առաջացնում, 
դժվար է ճիշտ դոզան ստանալ արդյունավետ օգնության համար: Նրանք ինձ 
«մռայլ» են դարձնում, անապահով են դարձնում մեքենա վարելը և 
շարունակելը: Մարիխուանան չի անում: Բավական է ասել »: Ֆրեդ

«15 տարի թմրամիջոցների կախվածությունը բուժվում է յուղով: Ես չէի փորձի 
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դա, եթե չլիներ Ռիկը: Այսպիսով, ես պետք է ասեմ, որ ես իսկապես պարտական 
եմ նրան իմ կյանքին, այնպես որ ես այժմ նրա ամենամեծ աջակիցներից մեկն 
եմ: Ես միշտ ծխել էի, բայց դա երբեք չօգնեց այն ցավին, որը ես ստանում էի 
հաբեր ընդունելուց: Ես ուղղակի շատ անգամ էի ուզում մահանալ, քանի որ ես 
արդեն չէի ղեկավարում իմ կյանքը: Ես կարող եմ ասել RSO- ի պատճառով: Ես 
մորֆին, օքսի, պերկ, վիկ կամ սուբոքսին չեմ օգտագործում ... դա ինձ ամեն 
ինչից հանեց !!!!! Եվ ես 40 տարեկան եմ և նորից զգում եմ 20: Իմ արթրիտը, որը 
ես զգում էի ամեն առավոտ, այժմ անհետացել է: Ես նավթը ներս եմ ընդունել 10 
անգամ, և իմ կյանքը նորից սկսվել է: Բառեր չկան արտահայտելու, թե որքան 
շնորհակալ եմ: Եթե դուք դեղահատեր եք օգտագործում, սկսեք ձեր յուղը 
գիշերը խմել, եթե մեկ շաբաթ ժամանակ չունեք քնելու համար, ապա ես կգնայի 
այդ ճանապարհով: Հարցերի դեպքում գրեք ինձ »: Ռեբեկա

«Կանեփը ինձ ազատեց Բենզոյից ավելի քան 30 տարվա կախվածությունից 
ավելի քան 158 տարի առաջ, առանց դրա, շարունակելով այնպես, ինչպես ես էի, 
հիմա արդեն մահացած կլինեի ...» Ֆիլ

«Ես դադարել եմ ցավազրկող բոլոր դեղամիջոցները և այժմ կարող եմ գործել: 
Երանի ավելի շատ մարդիկ վստահեին բնության ուժին»: Դատի տալ

Քնել, անքնություն

«Ինչ վերաբերում է անքնությանը, ապա չկա ավելի լավ բան, քան պատշաճ 
կերպով արտադրվող յուղը լավ ինդիկացիայի տեսակից ՝ մարդուն անհրաժեշտ 
քուն տալու համար: Գլխիս վնասվածքի հետևանքներն ինձ թողեցին այն, ինչը 
լավագույնս կարելի է բնութագրել որպես թյունինգ պատառաքաղ, որը 
խելագարվել է գլխումս: Այս բարձր ձայնը անհնարին դարձրեց ինձ քնելը, և ես 
չկարողացա ստանալ անհրաժեշտ մնացածը: Բժշկական համակարգն ինձ տվեց 
շատ տարբեր դեղամիջոցներ այս վիճակի համար, բայց ոչինչ չաշխատեց: 
Հաճախ ինձ մնում էին սարսափելի կողմնակի ազդեցություններ այս 
դեղամիջոցների օգտագործումից, որոնք ինձ ավելի շատ անհանգստություն 
պատճառեցին, քան այն վիճակը, որից ես տառապում եմ:

Ես պարզեցի, որ միայն կանեփ ծխելը ինձ թույլ տվեց ավելի շատ հանգստանալ, 
քան բժշկական համակարգի կողմից ինձ տրված ցանկացած դեղահատ: Հետո, 
երբ ես սկսեցի ուտել կանեփի յուղ, ես ավելի շատ օգնություն ստացա, և ինձ 
համար անսովոր չէր ութից տասներկու ժամ անընդհատ քնել:

Տարիներ առաջ ՝ յուղը վերցնելուց առաջ, ես ավելի հոգնած էի վեր կենում, քան 
այն ժամանակ, երբ քնել էի և գիշերը շատ քիչ էի հանգստանում: Հետո հանկարծ 
յուղը վերցնելուց հետո ես սկսեցի արթնանալ առավոտյան լավ հանգստացած և 
թարմացած:

Մեզանից շատերը ծերանում են, մենք սկսում ենք քնի խնդիրներ ունենալ, և դա 
կարող է շատ վնասակար ազդեցություն ունենալ մեր ընդհանուր առողջության 
և բարեկեցության վրա: Բժիշկները կարող են ձեզ քնաբեր հաբեր տալ, բայց եթե 
դուք իսկապես իմանայիք, թե ինչից են դրանք պատրաստված, ես կասկածում 
եմ, որ դրանք ձեր մարմնում կցանկանայիք:

Հանգիստ քունն այն չէ, ինչ հաճելի է ունենալ, դա անհրաժեշտություն է, եթե 
ցանկանում ես մնալ ակտիվ և առողջ, և չկա ավելի լավ բան, քան կանեփի յուղը, 
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որը քո մարմնին տալիս է քեզ անհրաժեշտ հանգիստը »: Ռիկ Սիմփսոն, կանեփ. 
Ամենաբուժիչ բույսը

«Աարին. Կարծում եմ, որ ես մի կտոր շատ մեծ էի կերել ... բայց դա վատ բան չէ: 
Գուցե քնելու ժամանակն է:

- Ինչպե՞ս էր քունը, Արի՛ն: JB

Արին: Հիանալի! Ես դեռ հանգստանում եմ: Ես գտնում եմ, որ դա արդեն օգնում 
է իմ դեպրեսիայի և անհանգստության ժամանակ: Յուղը ծիծաղեցնում է ինձ, 
լոլ:

Ես այստեղ ունեի մեկ այլ հիվանդ, որին ցույց էի տալիս, թե ինչպես 
պատրաստել յուղը, և նա նույնպես անհանգստություն ունի: Նա էլ էր 
ծիծաղում: Հոյակապ էր.

Ես վերջին 2 օրվա ընթացքում օրական 4 անգամ բրնձի չափաբաժին եմ ուտում, 
և ստիպված եմ եղել ավելի հազվադեպ ներշնչել դեղամիջոցը և նվազագույն ցավ 
եմ զգում »:

- Այդպիսին պետք է լինի լուրջ հիվանդության բուժումը, այնպես չէ՞: Հիվանդը 
քնում է, արթնանում է թարմացած, շատ է ծիծաղում իր և ամբողջ իրավիճակի 
հիմարության մասին, չի զգում սթրես, անհանգստություն կամ քիմիական 
դեղամիջոցների կողմնակի ազդեցություններ և այլն: Ես անձամբ դա շատ 
կուզենայի »: JB

«Ես կանեփի յուղի վրա եմ մի քանի պայմանների համար և երբեք այսքան լավ 
չեմ քնել կամ այդքան լավ եմ զգացել ... Շնորհակալություն Rick Simpson և JB, 
որ հաղորդագրություն եք ստացել, որ այս բույսը հրաշքներ է գործում ամեն ինչի 
համար, ինչը կարելի է պատկերացնել: Պարզապես դա արեք մարդիկ և ինքներդ 
համոզվեք !! Դա միակ ճանապարհն է, որով դուք կդառնաք իսկական 
հավատացյալ, հավատացեք ինձ !! »: Վալ

- Շնորհակալություն, Վալ: Իշտ է, ոչինչ չի գերազանցում անձնական փորձին, 
թե ինչ կարող է անել նավթը: Երբ փորձեք այն, օրինակ ՝ այրվածքի կամ մոծակի 
խայթոցի դեպքում, և քորն ու ցավը կանցնեն վայրկյանների ընթացքում, բոլորը 
կարող են ձեզ ասել այն, ինչ ուզում են, և դուք կիմանաք, որ նրանք կարող են 
ձեզ ասել այն, ինչ ուզում են, բայց յուղը դեռ կլինի: գոյություն ունեցող 
լավագույն դեղամիջոցը: Եվ դուք կցանկանաք դրա մի դույլ ունենալ տանը, 
ամեն դեպքում, եթե ինչ -որ բան պատահի:

Պետք չէ վստահել մեր ասած մեկ բառին, պարզապես պատրաստիր յուղը, գտիր 
այրվածքով, մաշկի քաղցկեղով, դիաբետիկ խոցով մեկին, այնուհետև կիրառիր 
այն տեղում և դիտիր, թե ինչ է տեղի ունենում: Հետո հիշեք, որ նույնը տեղի 
կունենա ձեր մարմնի ներսում, երբ դուք ընդունում եք յուղը, և դա այն ամենի 
մասին է, ինչ դուք իսկապես պետք է իմանաք: JB

«Ոմանք պարզապես անգրագետ են և վախեցած ... Ռիկ Սիմփսոնի պատճառով 
ես ինքս կարողացել եմ զգալիորեն իջնել ցավազրկող դեղամիջոցներս, նկատի 
ունեմ, որ 60 մգ OxyContin- ը խմում էի առավոտյան և 3 -ը ՝ քնելու ժամանակ և 
խմում էի դրանք: ավելի քան 8 տարի ... Դա ծիծաղելի էր:

Յուղը սկսելուց հետո ես վերցնում եմ միայն առավոտյան 1 -ը և երեկոյան 1 -ը: 
Հրաշքի մասին խոսիր գոնե ես այդպես եմ տեսնում: Բժիշկներն ինձ ասացին, որ 
ես երբեք չեմ կարողանա իջնել կամ դադարեցնել դրանք վերցնելը: Տղա՛ս, ես 
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արեցի «Ռիկ Սիմփսոնը», և ես ապացուցում եմ, որ բժիշկներս սխալ են:

Ես դա անում եմ և ինձ ավելի լավ եմ զգում, քան այն թունավոր հաբերը խմելը: 
Թեև ես OxyContin- ի այսքան բարձր չափաբաժնով էի ընդունում, բայց ես 
դեռևս ցավ էի զգում օր օրի, չքնելու և չուտելու ...

Այսօր ես առանց ցավի, նորմալ քնում եմ և ավելի շատ ուտում: Եվ ես չեմ 
դադարում այս դեղահատերից ազատվելու իմ ձգտումը: Հուսով եմ, որ երբ մեկ 
ամիս յուղի վրա լինեմ, ես լիովին դուրս կմնամ: Մաղթեք ինձ հաջողություն: 
«Նենսի

Ես իրականում շիզոֆրենիա ունեմ և բժշկական կանեփ օգտագործում եմ իմ 
վիճակի հետ կապված կողմնակի ազդեցությունների դեպքում, ինչպիսիք են 
անհանգստությունը և անքնությունը: Բժշկությունը գործում է, այն բանից 
հետո, երբ սկսել եմ ավելի հաճախակի բուժել, ես կարողանում էի քնել, ինչը 
նախկինում չէի կարողանում:

Իմ ախտանիշներից շատերը հայտնվում են քնի պակասի դեպքում: Երբեք ես 
ձայներ չեմ զգացել կանեփի վրա գտնվելիս, ես զգում եմ, որ այն իրականում ինձ 
պաշտպանում է դրանցից ... «Joseոզե

- Համաձայն եմ, Joseոզե, քնի պակասը շատ հոգեկան վիճակների պատճառ է 
հանդիսանում: Միանգամայն տրամաբանական է, որ երբ մարդը 
բավականաչափ քուն չունի, նա իրեն այնքան էլ լավ չի զգում, ինչպես յուղը 
ուտելուց հետո տասը ժամ թարմացնող քնելուց հետո: JB

«Որքան ավելի հանգստացնող, այնքան լավ: Ես այն օգտագործում եմ գիշերը 
քնելուց առաջ և աշխատում է: Հիմա ես քնում եմ 8 ժամ ուղիղ դուրս: 
Հանգիստն ինձ համար ամենալավ բանն էր: 80% և ավելի բարձր ուժը որոշ 
ժամանակ է պահանջում, որպեսզի դուք ընտելանաք դրան, բայց կհասնեք 
դրան: Սկսեք 0.01 մլ -ով ՝ ըստ ցուցումների և աշխատեք այնտեղից: Ես 
փորձեցի 0,025 սկսել ... հաջորդ անգամ ես վերցրեցի միայն 0,01 մլ: 0,025 մլ -ն 
ինձ նստեցրեց բազմոցին 10 ժամ: Գույշ եղեք, բայց հիշեք վերցնել այն: Ինչպես 
ասացի, գիշերային ժամն ինձ համար ճիշտ ժամանակն է: Կարող է գործել 
ցերեկը և հանգստանալ գիշերը »: Johnոն

«Ես ձեթ եմ տալիս նշանածիս (asonեյսոն), և նա շատ չի ընդունվում, և դա նրան 
այնքան հոգնեցնում է: Նա քնում է օրվա մեծ մասը: Ես պատրաստվում եմ նրան 
մեկ -երկու օրով հեռացնել, որպեսզի տեսնեմ, թե ինչ փոփոխություններ է այն 
բերում ... ապա գուցե նրան տալ մի փոքր կտոր 1/2 բրնձի հատիկի պես (գոնե 
դա այն էր, ինչ մենք կարդացել էինք), գուցե մենք դա արագորեն բախեցինք նրա 
համար »: Jեյսոն

- asonեյսոն, քնկոտության զգացումը նորմալ է, և դու ցանկանում ես, որ 
հիվանդը հնարավորինս քնի: Հանգստացնող ազդեցությունը մաշվելու է մի 
քանի շաբաթից, բայց դա ոչ մի անցանկալի բան չէ, ընդհակառակը: Լավագույն 
մաղթանքներով, JB

Հ. - Այսօր ինչ -որ մեկի պատրաստում մի մարդու համար, որի սպիտակ 
վերարկուներով ասված է, որ ինքը երկու շաբաթ ունի ապրելու, և նրանք այլևս 
ոչինչ չեն կարող անել նրա համար: Հուսով եմ, որ շուտով բարի լուր կունենամ 
բոլորի համար: Փորձելով ստիպել նրան նաև թողնել ծխելը և փոխել 
սննդակարգը և ավելին ՝ իմունային համակարգին պայքարելու 
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հնարավորություն տալու համար: Շնորհակալություն Ռիկին և B.Բ. -ին ձեր 
գիտելիքների և մեզ իսկական բուժում տալու համար:

Դեյվ, թող ծխի, տարբերություն չկա, եթե նա ուտի յուղը: Բացի այդ, նա 
պատրաստվում է շատ քնել, ուստի ամեն դեպքում այդքան կծխի:

Ինչ վերաբերում է այժմ սննդակարգը փոխելուն, ապա նա պետք է այն փոխի 
ողջամտորեն, բայց ոչ կտրուկ, թող ուտի այն, ինչ զգում է: Պարտադիր չէ, որ 
երշիկ լինի, այլ ողջամիտ բան. Բարձրացրեք նրա մարմնի pH- ը, խնդրեք նրան 
ամեն օր երկու խնձորի սերմ ուտել: Ամենակարևորն այն է, որ որքան հնարավոր 
է շուտ նրա մեջ յուղ ստանա: Դեռ հնարավորություն կա: Լավագույն արդյունքի 
համար միացրեք յուղի, մոմերի, գոլորշիացման և տեղական օգտագործումը: 
Նույնիսկ եթե նա չհասնի դրան, նա կապրի կյանքի առավելագույն որակը մինչև 
վերջ, և դա նույնպես շատ կարևոր է: Վստահ եմ, որ երկու շաբաթից ավելի 
կլինի, բայց կտեսնենք: Բժիշկները միշտ չէ, որ ճիշտ են իրենց 
կանխատեսումներով, երբ նավթը սկսում է գործել: Լավագույն մաղթանքներով, 
JB

«Ես քնում եմ շատ հանգիստ և սովորականից երկար: Երբ արթնանում եմ, ինձ 
զգում եմ շատ հանգիստ, այլ ոչ թե մռայլ, ինչպես ծխելիս »: Թերի

«Ես լավ եմ քնում և երազում, բայց արթնանում եմ մռայլ: Մի քանի ժամ տևում 
է, և այն տևում է երկար, երկար ժամանակ: Ես օգտագործում եմ այն ամեն 
գիշեր: Այն հեռացնում է իմ արթրիտի ցավը և թույլ է տալիս ինձ քնել »: Քեթրին

«Ես քաղցկեղ ունեմ և քնում եմ: Ես ոչ միայն զարմանալի քուն եմ ունենում, 
այլևս չեմ արթնանում տաք բռնկումներից: Դա օրհնություն է »: Ստեֆանի

«Կարծես երջանիկ մահացած լինես»: Մալ

«Առանց դրա իմ միտքը նման է Նյու Յորքի խցանման: Դրանով այն 
հեշտացնում է enենի պարտեզի վիճակը, մինչդեռ դեռ գործում է նորմալ 
մակարդակում »: Անդրիս

«Ես քնի խանգարում ունեմ 20 տարի, RSO յուղն ինձ օգնեց առաջին անգամ 
քնել, և արթնանալուց հետո ես ցավ չունեմ: Յա! »: Բոնի

«Ես ունեմ սկավառակի ճողվածք, որը սեղմում է իմ սարիական նյարդի վրա ՝ 
առաջացնելով ուժեղ ցավ իմ մեջքից ներքևից դեպի ձախ ոտքիս մինչև 
մատներիս: Ես խմում էի 3 իբուպրոֆեն յուրաքանչյուր չորս ժամը մեկ, որպեսզի 
կարողանամ վեր կենալ անկողնուց և կարողանամ քայլել: Ես սկսեցի ձեթ 
ընդունել գրեթե երկու շաբաթ առաջ ՝ ցավի և բորբոքման համար: Այժմ ես 
իբուպրոֆեն չեմ պահանջում, ես ավելի լավ եմ քնում, քան երբևէ կարող էի: Իմ 
գործընկերները մեկնաբանել են իմ ավելի լավ տրամադրությունը և ընդհանուր 
երջանկությունը: ԵՍ ԼԱՎ ԵՄ ԶԳՈՒՄ!" Ennենիֆեր

Արդեն 4 շաբաթ է, ինչ 14 -ամյա Փիթին տալիս եմ յուղը քաղցկեղի պատճառով: 
Երբեմն նա դառնում է մի փոքր «ցնցված» և հարբած, երբ ես նրան չափազանց 
շատ եմ տալիս, բայց երբ եռուզեռը անցնում է, նա քնում է ձագի պես:

Նա հրաժարվեց անասնաբույժի դեղեր ընդունել, դրա փոխարեն մենք յուղ 
վերցրինք: Դեռ վաղ օրերն են, բայց ես գրանցում եմ նրա առաջընթացը: Մոտ 
մեկ շաբաթ տևեց, որ նա ընտելանա յուղին և նորից ախորժակ ստեղծի: Ես 
նախանձում եմ, քանի որ այս փուլում մենք կարող ենք միայն յուղ գնել իրեն: 
Սիրիր բոլորի գեղեցիկ պատմությունները »:

170



«Ես ունեմ սոցիալական ֆոբիա (ավելի լավ կոչված ՝ սոցիալական 
անհանգստության խանգարում), դեպրեսիա և անքնություն: Երբեք չվերցրեցի 
ձեթը, որովհետև ես չեմ գտնում այն այստեղ, որտեղ ես ապրում եմ, ինչպես նաև 
չեմ կարող մշակել և արդյունահանել այն ինքս ... բայց ես ծխել եմ մոտ տասը 
անգամ, այն, ինչ զգացի, այն էր, որ առաջին անգամից հետո այժմ քնում եմ, երբ 
հոգնածություն եմ զգում, ես ունեցել եմ իմ «ամբողջ կյանքը` ոչ դեպրեսիվ 
ամիս », երբեք ինձ այդքան երջանիկ չեմ զգացել (ոչ դեպրեսիա) և այդ ամբողջ 
կենսունակությամբ նույնիսկ ամենաուժեղ դեղամիջոցների ընդունումը (որոնք 
ինձ տանում են դեպի այլ առողջական խնդիրներ) դրա համար նաև իմ 
սոցիալական անհանգստությունը (ֆոբիան) շատ նվազեց, և ես կարիք չունեի 
«բարձր» լինել դա զգալու համար, եթե ծխեի 1 կամ նույնիսկ 2 օր առաջ, պետք է 
դուրս գայի և խոսեի այլ մարդկանց հետ: , մնացեք հանրային վայրում (ինչն այս 
խանգարումն անհնարին է դարձնում), ՀԻՄԱ ԿԱՐՈ ԵՄ ԱՅԼ ԱՌԵԼ, ես նորից 
կենդանի էի զգում որպես «նորմալ մարդ», ոչ մի դեղ դա չէր անում: Խնդիրն այն 
է, Օրենքների, խոտի գերակայության, ինչպես նաև բույսի վերաբերյալ 
սոցիալական նախապաշարմունքի և անտեղյակության պատճառով ես այլևս 
չեմ կարող այն ծխել, չեմ ուզում «բարձր» դառնալ, պարզապես ուզում եմ նորից 
ապրել առանց կյանքի սահմանափակող խնդիրների, շատ անանուններ կան 
մարդիկ, ովքեր ինձ նման ապրում են ինչ -որ ֆոբիայի և այլ խանգարումներով, 
և ես կարծում եմ, որ նավթը կարող է լուծում լինել »: Պաբլո

«Դուք կարող եք հարցնել Ռիկին կամ JB- ին, մենք պարզել ենք, որ 20-30% 
հագեցած արտադրանք օգտագործելն անհանգստության հետ կապված 
խնդիրների լավագույն համակցություններից մեկն է»: Բրյուսթեր

- Մենք սիրում ենք աշխատել indica dominant sativa խաչերով 20%THC կամ 
ավելի, հենց այս պատճառներով: Լավագույն յուղերի ազդեցությունը 
չափազանց ուժեղ և հանգստացնող է, բայց էյֆորիկ և նույնիսկ ավելի լավ 
աֆրոդիզիակ: Երբ հիվանդին տալիս եք նման ազդեցություն ունեցող 
դեղամիջոց, կարող եք գրեթե վստահ լինել, որ նա հաճույք կստանա այն 
ընդունելուց: Ո՞վ չէր անի: Դուք լավ քնում եք, արթնանում եք լավ 
հանգստացած, էյֆորիկ և ինչ -որ մեկին երջանիկ դարձնելու ցանկությամբ լի: Ո՞
ւմ դա դուր չի գա: JB

«Ես բարձր եմ գնահատում RSO- ի մասին ամեն օր սովորելը և այն, ինչ դա արել 
է մարդկանց/ կենդանիների համար: Եթե այս յուղն անում է այն, ինչ նրանք 
ասում են, ապա այն պետք է մաքրվի ամենաբարձր լեռից, այլ ոչ թե 
հանդարտվի: Ես դրա հետ անձնական փորձ չեմ ունեցել, բայց հաստատ, եթե ես 
կամ իմ մտահոգված անձը գտնենք, որ դա մեզ պետք է:

Այդ ընթացքում ես կարդացի հնարավորինս շատ գրառումներ: Ես դեռ չեմ 
կարդացել մի գրառում, որտեղ ասվում է. «Շնորհակալություն Ռիկ Սիմփսոն.

- Շնորհակալություն աջակցության համար, Դեբի Նոլան, վստահ եմ, որ դուք 
շուտով կգրեք մի գրառում, որը հենց դա կասի: Մարմնի զգացողությունը, երբ 
նրանց համար ճիշտ RSO- ի ճիշտ դոզան ընդունելը, կարելի է բնութագրել միայն 
որպես «շատ թույն»: Կամ չափազանց թույն: Կամ գուցե զարմանալիորեն թույն: 
Դա ամենահաճելի զգացումներից մեկն է, որը կարելի է զգալ, դա շատ բնական 
է, հանգստացնող և հանգստացնող:

Ինչպես ասում ենք, ամենալավ յուղերն ունեն շատ հանգստացնող, բայց էյֆորիկ 
ազդեցություն, երբ դրանք ընդունվում են: Այսպիսով, դուք լավ քնում եք, իսկ 
հետո արթնանում եք երեխայի պես քրքջալով: Եվ երբ քնում եք լավ և 
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արթնանում քրքջալով, ավելի հավանական է, որ ձեզ լավ և հանգստանա, քան 
այն ժամանակ, երբ դուք լավ չեք քնում և չեք արթնանում ծիծաղելով: Եվ երբ 
ձեզ լավ եք զգում և հանգստանում եք, ձեր մարմինը տրամաբանորեն կբուժվի և 
ավելի լավ կգործի: Ոչ հրթիռային գիտություն, ինչպես միշտ կանեփի 
դեղամիջոցներով: JB

«Չնայած որ էնդոկաննաբինոիդ համակարգը ազդում է կենսաբանական 
գործընթացների (օրինակ ՝ ախորժակի և քնի) վրա, փորձագետները կարծում 
են, որ դրա ընդհանուր գործառույթը հոմեոստազի կարգավորումն է:

Հոմեոստազը հիմնական տարրն է բոլոր կենդանի էակների կենսաբանության 
մեջ և լավագույնս նկարագրվում է որպես գոյատևման համար անհրաժեշտ 
ներքին կայուն պայմանների պահպանման ունակություն: Հիվանդությունը 
պարզապես հոմեոստազի հասնելու անհաջողության որոշ ասպեկտի արդյունք 
է ՝ դարձնելով էնդոկաննաբինոիդ համակարգը եզակի թիրախ բժշկական 
կիրառությունների համար »:

-Այլ կերպ ասած, ամեն ինչ հավասարակշռության մասին է: Ոչ մի նոր բան. JB

Գլաուկոմա, վերականգնում է տեսողությունը

«Գլաուկոման և դրա հետևանքները շատ դեպքերում կարելի է վերահսկել 
բավականին հեշտությամբ, քանի որ կանեփի բազմաթիվ տեսակներ 
արդյունավետորեն նվազեցնում են աչքի ճնշումը: Հազվադեպ չէ, երբ 
գլաուկոմայով տառապող մարդը, որն օգտագործում է կանեփի յուղ, 
տեսողության զգալի բարելավում տեսնի: Շատ հիվանդներ նույնիսկ ստիպված 
են լինում փոխել ակնոցները, քանի որ նրանց հին դեղատոմսով ոսպնյակներն 
այժմ չափազանց ամուր են:

Ի՞նչ եք կարծում, իմաստ ունի՞, որ ակնաբույժները նույնիսկ չնշեն կանեփը, 
չնայած այն հայտնի է, որ արդյունավետ է առնվազն 1800 -ականներից:
Կրկին, ճիշտ շտամներից պատրաստված կանեփի յուղը շատ արդյունավետ 
բուժում է գլաուկոմայի համար, և ես ավելի լավ կամ անվտանգ ոչինչ չգիտեմ 
աչքի ճնշումը նվազեցնելու համար: Կանեփի ազդեցությունը աչքի ճնշման վրա 
հայտնի է շատ վաղուց, սակայն բժշկական համակարգը փորձում է խուսափել 
նույնիսկ գլաուկոմայի դեպքում կանեփի օգտագործման մասին քննարկումից: 
Unfortunatelyավոք, պարզվում է, որ այսօր շատ բժիշկներ շատ ավելի շատ փողի 
մասին են, քան բուժման: Չեմ կարող բացատրել, թե ինչպես կարող է 
ակնաբույժը նստել այնտեղ և դիտել, թե ինչպես է հիվանդը դանդաղ կուրանում 
և հիվանդին չասել, թե ինչ կարող է անել կանեփը իր վիճակի համար: Շատ 
հաճախ, ի վերջո, հիվանդները լիովին կորցնում են տեսողությունը, քանի որ 
կուրորեն վստահում էին իրենց բժիշկների խորհուրդներին: Հիվանդի ՝ ճիշտ 
տեսնելու ունակությունը կորցնելը կարծես թե մեծ նշանակություն չունի շատ 
ակնաբույժների համար: Այնուամենայնիվ, Կարծում եմ, որ այն, ինչ նրանք 
անում են, խայտառակություն է, և ես շատ եմ ցավում նրանց համար, ում 
տեսողությունը զրկվել է այլ պատճառով, քան ագահությունը »: Ռիկ Սիմփսոն, 
կանեփ. Ամենաբուժիչ բույսը

«Մի քանի գիշեր առաջ ես պատրաստեցի« կանեփի յուղ »և կարագի մի փաթեթ: 
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Ես ուղեղի ուռուցքներով հիվանդին յուղ էի տալիս, մինչ նա գրեթե կույր էր, 
յուղը վերցնելուց մեկ ամիս անց նրա տեսողությունը գրեթե ամբողջությամբ 
վերականգնվել էր: Կարագից նույն արդյունքները չէիք ստանա: Դուք 
դեղորայքային արդյունքներ եք ստանում կարագից, սակայն յուղը դեղերի շատ 
ավելի կենտրոնացված ձև է, և այն գործում է գրեթե ամեն ինչի համար, իրերը 
պարզապես զարմանալի են: «Դիոն

«Բանավոր ընդունումը վերականգնում է մայրիկիս տեսողությունը: Նա 
օրինականորեն կույր է ձախ աչքի մեջ: Վնասվածքը նրան թողեց առանց 
ոսպնյակի, իսկ մի քանի վիրահատությունների արդյունքում նա գլաուկոմա 
ունեցավ: Նա արդեն մեկուկես տարի է, ինչ RSO- ում է և ամեն օր 
օգտագործում է այն: Նա երբեք չնկատեց, թե որքան տեսողություն է 
վերադարձնում, մինչև աչքերի դիմահարդարումը չկատարելը: Նա արդեն 40 
տարի է կույր է այդ աչքի համար, ուստի ինքն իրեն սովորեցրել է, թե ինչպես 
կարելի է աչքերը փակ շպարել: Դա միակ միջոցն էր, որով նա կարող էր դա 
կիրառել իր լավ աչքի վրա, այն էր, որ փակեր իր լավ աչքը ՝ թողնելով նրան 
լիովին կույր: Դե, վերջին անգամ, երբ նա փակեց իր լավ աչքը, նա սկսեց 
իրականում տեսնել և կենտրոնանալ իր կույր աչքից: Նա միայն երբեմն է 
դիմահարդարում, ուստի հստակ չգիտե, թե որքան ժամանակ էր անցել իր 
տեսողության վերադառնալուց, բայց ավելի քան մեկ տարի յուղի վրա մնալուց 
հետո այժմ կարող է պատկերներ, գույներ կազմել, և նույնիսկ որոշ բաներ 
կարդալ նրա վատ աչքից: Ես պահում էի Lays Chips- ի մի տոպրակ, իսկ սեղանի 
այն կողմից նա կարող էր կարդալ դրածոներ: Նա կարծում է, որ եթե նոր 
ոսպնյակ ունենար, իր տեսողությունը լիովին կվերականգնվեր: Նոր ոսպնյակ 
ձեռք բերելու համար նա պետք է ներառվի օրգանների դոնորների ցուցակում. 
Ես վստահ չեմ, որ նրա ապահովագրությունը կփակի նման բան: Առայժմ այս 
յուղը նրան հրաշք է պարգևել: ! Այսպիսով, ես կասեի, որ ԿԱՐՈՆԵՐԸ ՊԵՏՔ 
ՉԵՆ: Պարզապես կայուն պաշար: Այժմ, սկսեք տնկել ձեր բուժումը: Այո, նա ոչ 
մի ապացույց չունի գլյուկոմայից: Լինդսի Նոր ոսպնյակ ձեռք բերելու համար նա 
պետք է ներառվի օրգանների դոնորների ցուցակում. Ես վստահ չեմ, որ նրա 
ապահովագրությունը կփակի նման բան: Առայժմ այս յուղը նրան հրաշք է 
պարգևել: ! Այսպիսով, ես կասեի, որ ԿԱՐՈՆԵՐԸ ՊԵՏՔ ՉԵՆ: Պարզապես 
կայուն պաշար: Այժմ, սկսեք տնկել ձեր բուժումը: Այո, նա ոչ մի ապացույց չունի 
գլյուկոմայից: Լինդսի Նոր ոսպնյակ ձեռք բերելու համար նա պետք է ներառվի 
օրգանների դոնորների ցուցակում. Ես վստահ չեմ, որ նրա 
ապահովագրությունը կփակի նման բան: Առայժմ այս յուղը նրան հրաշք է 
պարգևել: ! Այսպիսով, ես կասեի, որ ԿԱՐՈՆԵՐԸ ՊԵՏՔ ՉԵՆ: Պարզապես 
կայուն պաշար: Այժմ, սկսեք տնկել ձեր բուժումը: Այո, նա ոչ մի ապացույց չունի 
գլյուկոմայից: Լինդսի

Հազվագյուտ կամ ոչ այնքան տարածված 
հիվանդություններ և հիվանդություններ

Հ. Բարև Ռիկ/BԲ, երբևէ լսե՞լ եք հազվագյուտ հիվանդության ՝ Պորֆիրիայի 
մասին: Եթե այո, Դուք RSO- ով որևէ մեկի հետ վարվե՞լ եք, և ի՞նչ արդյունքներ 
եղան:

A. Ոչ, ես չունեմ: Բայց դատելով այն մասին, ինչ ես կարդացել եմ այդ մասին, ես 
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պատճառ չեմ տեսնում, թե ինչու նավթը չպետք է օգնի այն բուժել կամ 
վերահսկողության տակ դնել: Դա անպայման կօգնի այս հազվագյուտ և, 
իհարկե, շատ տհաճ վիճակի ախտանիշներին:

Ես կհետևեի մեր կայքի արձանագրությանը, ես կուտեի յուղը և այն 
կօգտագործեի մոմերի մեջ (այդ կերպ այն կանցնի անմիջապես արյան մեջ): Ես 
յուղը տեղայնորեն կիրառում էի թուրմում կամ մածուկի մեջ `մաշկի 
հիվանդությունների/դրսևորումների համար (այն կվերացնի բոլոր քորն ու այլ 
անհարմարություններ):

Երկու -երեք ամսվա ընթացքում ես առնվազն 60 գ կուտեի, ես քիմիական 
նյութեր չէի օգտագործի, ես պարզապես կհետևեի Ռիկ Սիմփսոնի 
հրահանգներին: Եթե 60 գ -ը չի բուժի այն կամ այն չի վերահսկի, ես կուտեի ևս 
120 գ: Եվ եթե դա գոհացուցիչ արդյունքներ չբերի, ապա ես պարզապես կսկսեի 
իմ մեջ յուղ խփել ՝ օրական մեկ երկու երեք գրամ կամ նույնիսկ ավելին, եթե 
կարողանայի վերցնել այն, և ես պարզապես կուտեի այնքան, որքան 
հնարավորինս արագ: . Ինչո՞ւ: Որովհետև երբ նավթը ձեզ չի օգնում, 
բավականին քիչ հավանական է, որ այլ բան գտնեք: Բացի այդ, ագրեսիվ 
հիվանդությունները պետք է ագրեսիվ վերաբերվեն: Լավագույն 
մաղթանքներով, JB

«Այնքան լավ նորություն JB & RICK !!! Ես այսօր գնացի բժիշկների իմ թեստի 
արդյունքների համար: Իմ վահանաձև գեղձը, որը 22 տարի թերակտիվ էր և 
բուժվում էր, այժմ արդեն չափազանց ակտիվ է: Ես ինքս ընդամենը մեկ ամիս 
լրիվ դրույքով RSO եմ ընդունում, նաև թուրմ եմ քսում կոկորդիս և 
գոլորշիացնում RSO- ն նույնպես: Ես այնքան էքստատիկորեն ուրախ եմ դրա 
համար:

Նա իսկապես հիանալի բժիշկ է, ով եղել է այնտեղ և աջակցել է ինձ այս ամենի 
համար և լավ գիտի, որ ես փաստորեն օգտագործում եմ RSO OIL- ը: Լինելով 
բժիշկը, նա դեռևս ցանկանում է ուլտրաձայնային ազդանշան տալ իմ 
վահանաձև գեղձի վրա `ցանկացած հանգույց ստուգելու համար: Ի՞նչ կարծիքի 
եք ուլտրա ձայնի մասին:

Ես միշտ հպարտությամբ եմ ընդունելու այս յուղը մնացած օրերիս ընթացքում: 
feelsիշտ է թվում, դա է ամբողջ իմաստը: Դեղատոմսով դեղերը ՉԱՐՈԹՅՈՆ 
են: Ես նաև առողջական բազմաթիվ խնդիրներ ունեմ, որոնք այժմ բուժում եմ 
այս հիանալի յուղով: Ուղեղի ցողունի Chiari արատների տեսակը նույնպես 
ունեմ ծանր կարպալ թունել և շատ ավելին:

Ես այսօր 45 տարեկան եմ: Չեմ զգում, որ բոլորը ծեծված ու վիրավորված են, 
ինչպես զգում էի: Արդյո՞ք ես նշեցի, որ ես նույնպես 7 ամիս առաջ ուղեղի 
վիրահատություն եմ տարել և իմ վիրահատությունից հետո թմրամիջոց չեմ 
օգտագործել ՝ դեղամիջոցներից լյարդի անբավարարության պատճառով: Ես 
իսկապես ապացույց եմ, որ այս յուղը Աստծուց է: Սա այն ամենն է, ինչ մենք 
պետք է ընդունենք որպես դեղամիջոց:

Շնորհակալ եմ JB և Ռիկին այն ամենի համար, ինչ անում ես իմ սրտի խորքից: 
Այլևս վահանաձև գեղձի դեղամիջոցներ չկան, ԱՅՈ !!!!!!!! »: Մարգեն

- Շնորհավորում եմ, Մարգեն: Ինչ վերաբերում է ուլտրաձայնային 
հետազոտությանը, ապա, կարծում եմ, դուք գիտեք պատասխանը: Որքան քիչ 
են սկանավորում, այնքան լավ, դա այն ամենն է, ինչ կարող եմ ասել:
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Անձամբ ես չէի մոտենա որևէ մեկին, ով ինձ չէր ասի նավթի մասին 22 տարի, 
բայց եթե կարծում եք, որ այդ մարդիկ դեռ ձեզ ասելու բան ունեն, ազատ 
զգացեք խոսելու նրանց հետ, այն է ՝ եթե իսկապես հետաքրքրված եք նրանց 
ասելիքով: բժշկության մասին: Բայց դա այն ամենի մասին է, ինչ ես թույլ կտայի 
նրանց անել միայն խոսելով, այնպես որ նրանք չեն կարող ձեզ վիրավորել 
այնքան, որքան իրենց խոսքը թարգմանվել էր իրենց ընտրած որոշ դեղահատեր 
ընդունելու «անհրաժեշտության» մեջ:

Լավագույն մաղթանքներով և հեռու մնացեք նրանցից, ովքեր 22 տարի ձեզ վատ 
խորհուրդներ են տվել: Երջանիկ եղեք, որ դուք գոյատևեցիք նրանց 
«բուժումներից», իսկ մյուսները այդքան բախտավոր չէին: JB

«Կարո՞ղ է կանեփի յուղը օգտագործվել կատաղության բուժման համար»: 
Աամի

- Աամի, այո, բայց դա հավանաբար կպահանջի հիվանդին որոշ ժամանակ 
կոմայի մեջ դնել ՝ յուղի շատ բարձր չափաբաժիններով, հատկապես առաջադեմ 
դեպքերում: JB

«Իմ խնամակալը հիվանդ ունի, որի մոտ ախտորոշվում է գայլախտ և սնդիկի 
թունավորում ամբողջ մարմնում: Մոտ մեկ տարի անց `իր տնական յուղն 
օգտագործելուց հետո, սնդիկով թունավորումը լիովին անհետացել է, և 
գայլախտը գրեթե անհետացել է: Մազերի ֆոլիկուլները վերցվում են ամեն 2 
շաբաթը մեկ ՝ պարզելու համար, թե ինչ և որքան թունավորներ կան նրա 
մարմնում `իր հաջողության թարմացման համար: Իրոք, զարմանալի է այն, ինչ 
կարելի է բուժել բնական ճանապարհով: Մի փոքր արժե, բայց դեռ ավելի առողջ 
և արժե կյանք »: Seեսի

«Ինձ մոտ ախտորոշվեց միելոիդ առաջնային ֆիբրոզ, ընդունեցի 
դեղամիջոցներ, որոնք օգնեցին, բայց չբավարարվեցին ցավերի ավելացման և 
ախորժակի բացակայության և արյան հաշվարկի նվազման, փայծաղի չափի 
ավելացման, անքնության պատճառով: Այս դեղամիջոցը մեկ տարի ընդունելուց 
և ոչ մի հիմնարար փոփոխություն չզգալուց հետո որոշեցի փորձել RSO- ն, 
ընդամենը 1 ամիս յուղի վրա, ցավս բացակայում է, ախորժակը վերադարձել է, 
արյան հաշվարկն աճում է, քարի պես քնում »: Ագուաե

«Ես այն օգտագործում եմ իմ բժշկական անոմալիան բուժելու համար ... իմ 
շրջանի մի քանի հիվանդանոցներ ասում են, որ դա հնարավոր չէ ... այլ 
հազվագյուտ խնդիրներ ... 36 օրվա ընթացքում 4 ուղեղի վիրահատություն, և ես 
հրաժարվեցի թմրանյութեր լցնել ... բացառապես բժշկական մարիխուանա, RSO 
և շնչառություն ... Ես կյանքում երբեք այդքան արագ չեմ բուժվել ... նույնիսկ 
ինչպես ցույց են տալիս լաբորատորիաները մարմինս այնքան է խճճվել, որ ցավս 
իրականում այնքան էլ վատ չէ ... »Քեթի

«Ստորև բերված է մի ջենտլմենի կողմից, որը լուրջ ավտովթարի էր ենթարկվել 
1977 թվականին: Նա տառապում էր դեմքի կաթվածով, արցունքաբեր 
խողովակները չէին աշխատում, նա ստիպված էր օգտագործել աչքի 
քսանյութեր, մի աչքի տեսողության մասնակի կորուստ: Բացի այդ, նա գլխի 
վնասվածք ուներ, որի հետևանքով առաջանում էին հիշողության խնդիրներ, 
խոսքի խնդիրներ: Նա քայլում էր ձեռնափայտով և այս բոլոր տարիներն 
անցնում էր ցավով: Սա նրա ուղարկած հաղորդագրությունից է: == «Յուղը ինձ 
վերանորոգում է բջջային մակարդակում: Աջիս սպիի բոլոր հյուսվածքներն 
անհետացել են: Այժմ ես ունեմ աջ աչքի շարժում: Ես նույնիսկ կարող եմ ժպտալ, 

175



հիմա դեմքիս կաթվածը վերանում է: Այս ամենը տեղի է ունեցել վերջին 6 
ամիսների ընթացքում: Մի անգամ ուռուցքի ցավի պատճառով ես ավելացրեցի 
իմ դեղաչափը մեկ գրամի և օրական 11/2 գրամի չափաբաժնով: Մի քանի ամիս 
առաջ ես հեռուստացույց էի դիտում և հասկացա, որ տեսնում եմ քթի աջ կողմը: 
Առաջին անգամ եմ դա տեսնում 1977 թվականից: Ես սկսեցի այն կիրառել: Այժմ 
ես լիարժեք շարժում ունեմ »: Կանեփի յուղ ... ոչ միայն քաղցկեղով հիվանդների 
համար »: Կորի

Կենդանիներ - վկայություններ

«Ես բուժել եմ իմ շան ուռուցքը նրա ականջի վրա RSO- ով ... Դա ՀԻՍԱԿԱՆ էր, 
և այժմ այն ԱՆՎԱՐ Է !!!!»: Անդրեա

«Իմ շունը ունի ostersarcoma (ոսկրային քաղցկեղ): Մեկ շաբաթ առաջ նրա ոտքը 
անդամահատել էի, և նա մեկ շաբաթից պետք է քիմիոթերապիա սկսի: Նրա 
քաղցկեղով այն սովորաբար տարածվում է թոքերի վրա, շների 95% -ը մեկ 
տարվա ընթացքում մահանում է թոքերի քաղցկեղից: Եթե ձեր շունը լիներ, 
հիմա յուղը կսկսեի՞ք և դեռ քիմիաթերապիա կանեիք, թե՞ ոչ քիմիո և ուղիղ յուղ: 
Մարդկանց համար դուք սկսում եք բրնձի հացահատիկով, 70 կգ քաշով շան 
հետ, կսկսեի՞ք դրա երրորդից օրական երկու անգամ: Շնորհակալություն սա 
կարդալու համար և անհամբեր սպասում եմ ձեր արձագանքին »: Էդա

«Էդա, նավթը փրկեց մեր թանկարժեք շանը ՝ Սոֆիին: Նա մահանում էր: Շուտ 
տվեք ձեր շանը ձեթ ... Չեմոն կսպանի նրան: Աղոթքներ ձեզ հետ ... »Բրյուսթեր

«Ես պարզապես մի հիանալի նորություն ստացա իմ ընկերների շան մասին, որը 
ես պարզապես պետք է կիսեի: Մի քանի ամիս առաջ նրա պիտբուլ Մաքսիմուսը 
ուներ ուռուցք մեջքի մի ոտքի ներսում, որն աճում էր վերահսկողությունից 
դուրս: Անասնաբույժն իմ ընկերոջը ասաց, որ նա պետք է 3 դոլարից ավելի 
վճարի, որպեսզի ոտքը անդամահատվի, հակառակ դեպքում այն կտարածվի, և 
նա կմահանա մեկ տարվա ընթացքում: Սա մոտ 4 ամիս առաջ էր: Այն 
ժամանակ, երբ տեսա նրա կարգավիճակը իր պլանավորված վիրահատության 
վերաբերյալ, ես նրան հաղորդագրություն ուղարկեցի և առաջարկեցի 
փոխարենը նրան կանեփի յուղով կերակրել: Նա մտածեց, որ կփորձեր բնական 
բուժումը նախքան կտրուկ և անդառնալի որևէ բան անելը, ինչպիսին է 
անդամահատումը: Ի ուրախություն իր (և Մաքսիմուսի), նա արդեն ուներ 
Կանեփի քարտ, քանի որ ապրում էր Կալիֆոռնիայում: Այսպիսով, նա գնաց 
Կանեփի դիսպանսեր և վերցրեց մի քանիսը: Նա նրան կերակրեց սիսեռի չափ 1 
կաթիլ յուղով, օրական երկու անգամ ՝ ուտելով: Անմիջապես նա ասաց, որ 
նկատեց, որ նա ավելի քիչ ցավեր ու իրեն շատ ավելի հարմարավետ զգաց: 
Բացի այդ, նրա ուտելու սովորությունները վերադարձան նորմալ: Մի քանի 
շաբաթ անց նա նույնիսկ կարող էր առանց կաղալու վազել, ուստի նա չեղյալ 
հայտարարեց վիրահատությունը և մնաց բնական բուժմանը: Նա հենց այսօր 
տուն եկավ անասնաբույժի ստուգումից և պարզեց, որ նրա ուռուցքն 
Ամբողջությամբ անհետացել է: Ուռուցքի հետք չի մնացել: Անասնաբույժն 
իսկապես ցնցվեց, երբ պատմեց, թե ինչպես է բուժել նրան:

Տեղեկատվական միջոցներ. Սա իմ իմացած 3 -րդ շունն է, որին փրկել է կանեփի 
յուղը: Ես նաև շատ մարդկանց եմ ճանաչել, որոնք նույնպես փրկվել են: Եթե 
դեռ մտածում եք, որ կանեփը չի բուժում քաղցկեղը, ուրեմն ուշադրություն չեք 
դարձրել: Ես արդեն տարիներ շարունակ գիտեմ ճշմարտությունը և երբեք չեմ 
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գտել որևէ մարդու, կենդանու կամ մարդու, որ կանեփի յուղը չկարողանա 
փրկել »: Լառա

«Որոշ մանկական լիմֆոմայի T բջիջների CLCT-1 քաղցկեղը ԱONԵԼ Է: Մենք 
երեք շաբաթը մեկ անասնաբույժի ենք այցելելու CBC- ների համար `կալցիումի 
մակարդակը չափելու համար, իսկ FNA- ն` կարմիր-սպիտակ արյան հաշվարկը 
քաղցկեղի բջիջների համար: Նա այլևս կարիք չունի նշանակված 
դեղամիջոցների, բայց մենք նրան կպահենք Rick Simpson Oil- ում, որն ամեն օր 
բուժում էր քաղցկեղը մինչև իր կյանքի վերջը: Մենք երախտապարտ ընտանիք 
ենք »: Որոշ երեխաներ հրաշքի կարիք ունեն

«Ingարմանալի պատմություն! Ես պատրաստում և վերցնում եմ RSO 
առողջության պահպանման համար, քանի որ իմ ընտանիքը շատ քաղցկեղ է 
ունեցել: Ես սկսեցի այն տալ իմ շներին, քանի որ նրանք երկուսն էլ փոքր 
ուռուցքներ ունեն, և իմ Շեթլանդյան ոչխարների շունն ունի Discoid Lupus ՝ շան 
կարմիր գայլախտ: Անհավանական է! Մի քանի շաբաթվա ընթացքում շան 
ուռուցքներից մեկը նվազել է 70% -ով, իսկ մյուս լուպուսով շունը զարմանալի է: 
Տարիներ շարունակ առաջին անգամ նրա կարմիր, այտուցված և ցավոտ քիթը 
բուժվում է: Ես փորձել եմ դեղատոմսեր, ստերոիդներ, դիետա և ոչինչ չի օգնել: 
RSO- ն բուժում է իմ շան գայլախտը, ես գիտեմ, որ այն կարող է օգնել նաև 
մարդկանց: «Էշլի

«Իմ կատուն օրական 2-3 անգամ 1/4 -1/3 հացահատիկի բրինձ էր ստանում ՝ 
բուժելու և քաղցրացնելու իր քրոնիկ բորբոքային միզուղիների հիվանդությունը, 
երբ հեղուկների, հակաբիոտիկների և դեղամիջոցների մի քանի 
շրջանառությունը չէր կարող նրան դնել հում դիետայի վրա: չի կրկնվել: Իհարկե, 
քաղցկեղի դեպքում դուք պետք է օգտագործեք ավելի մեծ չափաբաժին: 
Ընդհանրապես, ես փորձում եմ գտնել այն դոզան, որը, կարծես, այնքան էլ 
կտրուկ չի ազդում նրանց վրա. Դա նրանց երբեք չի վնասի, բայց 
սեփականատերը նկատում է քնկոտություն, անզսպություն, հնարավոր է ՝ մի 
փոքր հարբածություն: Իհարկե, քաղցկեղի դեպքում ձեզ չի հետաքրքրում. 
Պարզապես դրանք հնարավորինս արագ մշակեք ավելի բարձր 
չափաբաժիններով:

Սա «պահպանման» համար է. Օրինակ ՝ իմ շանը, որի աչքը հեռացրել են 
գլաուկոմայից (և Հիանալի է անում), մյուս աչքը գլաուկոմա ունենալու վտանգ 
ունի, այնպես որ ես նրան օրական առնվազն երկու անգամ մի քիչ յուղ եմ 
ընդունում և լավ եմ գտել: դոզան, որը չի առաջացնում անմիզապահություն և 
այլն, բայց նա դեռ իր յուղն է ստանում: Ես նրան ստիպեցի ավելի շատ աչքի 
առաջ ցավ պատճառել: Ես իսկապես զգում եմ, որ յուղն ավելի շատ օգնեց նրան, 
քան սովորական ցավազրկող դեղամիջոցները: 1 -ին կամ 2 -րդ օրը նա ուներ 
1-2 դեղաչափ անասնաբույժի ցավերի դեղամիջոցներ, այնուհետև ես գնացի 
միայն RSO, վիրահատությունից հետո արդեն նա ցանկանում էր նորից գնդակ 
խաղալ և երջանիկ աղջիկ էր և է: Քլոեն իրականում կկպնի RSO- ն իմ մատից `ի 
տարբերություն իմ կատվի, ով ատում է այն: LOL (…)

Ես չեմ գտնում, որ RSO- ն անհանգստություն է առաջացնում կենդանիների 
մոտ. Լույսի զգայունությունը կարելի է նկատել ավելի մեծ չափաբաժիններով:

Ես նույնիսկ RSO- ն օգտագործեցի իմ թրթուրի վրա. Նա շատ ծեր էր և մի օր 
արթնացավ, որ հանկարծ շատ թույլ էր, գուցե նա կաթված ստացավ: Օրվա 
ընթացքում ես նրան տվեցի RSO- ի փոքր չափաբաժիններ, որպեսզի նա 
պարզապես քնեցնի: Այդ երեկո նա կարծես արթնանում էր: գոնե նա ցավ կամ 
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տառապանք չունի. ես կես գաղափար ունեի, որ նա կարթնանա, ցավոք, նա 
մահացավ, բայց նրա կյանքի որակը մինչև վերջին օրը հիանալի էր, այնպես որ 
ես զգում եմ, որ RSO- ն նրան տվել է ամենալավը վերջին օրը: հնարավոր է: Ես 
գիտեմ, որ նա ցավ չէր զգում և շատ հանգիստ քնում էր, և ես գիտեմ, որ դա շատ 
RSO չէր, քանի որ նա ընդունվել էր առավոտյան և վաղ կեսօրին, այնուհետև 
ոչինչ, և ես նրան ուշ երեկոյան ստուգեցի, երբ նա պարզապես քնում էր: նա 
կարող էր արթնանալ, բայց նա պարզապես ուզում էր քնել »:

Ուիթնի - Կյանքի լավագույն որակը մինչև վերջ, դա նաև շատ կարևոր է, երբ 
նավթը ներգրավված է: Շնորհակալություն, JB

«Երեկ Քլոեին, իմ 8 -ամյա ստերջացած էգ Հիլեր աղվես տերիերին ախտորոշել 
էին մեկ աչքի գլաուկոմա: 1նշումը շատ բարձր էր նրա 1 աչքի վրա, և նա կարող 
էր մշտապես կույր լինել դրանում: Մենք շտապ բուժում կատարեցինք IV 
հեղուկներով և մանիտոլով, և նա մի քանի դեղորայք է ընդունում: Theնշումը 
նվազեց, բայց ոչ շատ, և նա այժմ չի վայելում կիս կույր կյանքին հարմարվելը: 
Ես ուզում եմ նրան RSO- ով բուժել, քանի որ դա անհավանական էր իմ և իմ 
ցավերի համար, և ես իսկապես հավատում եմ յուղին և այն 
պատմություններին, որոնք մարդիկ պատմում են այստեղ, անհավանական են: 
Ես չեմ ուզում, որ Քլոեն վերջապես գլաուկոմա ունենա մյուս աչքում, և ես 
ուզում եմ բուժել այն ամենը, ինչ կարող եմ, տուժած աչքում: Ես հասկանում եմ, 
որ շատ ընտանի կենդանիներ են օգնել յուղով, և ես շատ ուրախ կլինեի, եթե 
Քլոեն կարողանար վերականգնել իր տեսողությունը կամ նույնիսկ որոշ 
տեսողություն տուժած աչքում ... Շնորհակալություն օգնության կամ խորհրդի 
համար:

- Ուիթնի, պարզապես վերցրու նրան նավթի վրա: Որոշ յուղեր ավելի լավ են 
գլաուկոմայի համար, քան մյուսները: Ամենահեշտ ձևը պարզելու համար, թե 
որքան արդյունավետ կարող է լինել դա ՝ դոզան վերցնելն ու առավոտյան 
աչքերդ դիտելն է: Եթե դրանք մաքուր են, փնտրեք այլ շտամ կամ շտամների 
համակցություն, եթե դրանց վրա մաքրելու շատ բան ունեք, ամենայն 
հավանականությամբ դա լավ լարում է ներակնային ճնշումը իջեցնելու համար: 
Լավագույն մաղթանքներով, JB

«Շնորհակալություն JB! Երեկ ես մտածեցի, որ մենք ինչ -որ անհավանական 
առաջընթաց ենք գրանցում, աչքը պարզ էր (ես ամբողջ օրը դուրս հանեցի 
նրանցից), և աշակերտը լիովին ընդլայնված չէր, և չնայած այն չէր համընկնում 
մյուս աչքի աշակերտի հետ, ես կարծում էի, որ այն արձագանքում է լույսին, 
բայց այսօր առավոտյան նորից ամպամած է թվում: Միգուցե երեկվա պես 
պայծառ լույսի ներքո այն ավելի լավ տեսք ունենա ... Որքա՞ն և որքա՞ն հաճախ 
եք խորհուրդ տալիս նրան դոզավորել: Մինչ այժմ ես սիսեռի չափաբաժին եմ 
դնում, նա ընդամենը 30# տարեկան է, և դա, կարծես, ազդում է նրա վրա: Այս 
շները միշտ սիրում էին ուտել ցողուններ և տերևներ կամ թրթուրներ, ծխել և 
այլն, որպեսզի կարողանամ ասել, թե երբ է նա տուժել յուղով նույնպես, և թվում 
է, որ նա մի փոքր ազդում է նրա վրա, ինչպես ցողերը ուտելիս, բայց դա ինձ չի 
անհանգստացնում, բայց ես մի տեսակ զգում եմ, որ դա նշանակում է, որ այն 
«աշխատում է»: Ուիթնի

- Ուիթնի, ես նրան օրական երկու-երեք անգամ լավ բան կտայի: Որքան շատ ես 
մտնում նրա մեջ և որքան արագ, այնքան լավ: Նույնիսկ նա ստիպված էր մեկ -
երկու օր քնել, ո՞վ է հոգ տանում: Մի փոքր կանեփով առաջացած կոմա չի 
կարող վնասել: JB
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«Ինձ լավ է թվում: Ես դա կանեմ այսօր: Երեկ նա նույնպես բավականին 
գոտիավորված էր: Շնորհակալություն նման արագ արձագանքի համար JB! ” 
Ուիթնի

«Իմ շունը երեկ կերավ մի բույսի մի մասը, որովհետև նա գիտեր, որ դա կօգնի 
իր ստամոքսին այն բանից հետո, երբ նա հավի ճարպի մնացորդը ճարպակալել 
էր և ուտել մի փունջ, որը նա շատ էր քայլում, իսկ հետագայում ՝ վեր և 
հարմարավետ հանգստանալով: Կռահեք, թե ինչ կար նրա թխկի մեջ `կաթսայի 
տերևներ: Խելացի շուն »: Դոննա

«Ողջույն, JB, ես իսկապես RSO- ն եմ տալիս իմ ձիերին: Իրականում, ես անցյալ 
շաբաթ վախեցա հիվանդությունից, ես նրան տվեցի մեր ISO յուղի մոտ 1/3 -ը, և 
նա այնքան գողացավ: Նա հանգստացած էր: Այսպիսով ... այն աշխատում է 
ձիերի վրա, և եթե գրամի 1/3 -ը այդ հանգստացնողն է ձիու վրա, 
պատկերացրեք բուժիչ հատկությունները: Նրանից պահանջվեց մոտ 24 ժամ 
`դրա հետևանքներից ազատվելու համար: Ես կրճատեցի նրա բանավոր 
չափաբաժինը `ընդամենը մեկ բրնձի պահպանման համար»: Heather

«Կարծեք, որ դեռևս 70 -ականներին FDA- ն առաջին անգամ հայտնեց, որ 
կանեփը սպանում է քաղցկեղի բջիջները ... այն, ինչ ես գիտեմ, այն է, որ իմ 
կատվի ստամոքսի քաղցկեղը կարծես անհետացել է, նա այժմ լավ է ուտում, քաշ 
է քաշում և պտտվում նոր կատվի պես ...»: Թոնի

«2011 թ. Դեկտեմբերից ես իմ 19 -ամյա կատվին տալիս էի դեկարբոքսիլացված 
կանեփ: Նա շատ անտարբեր էր, ջրազուրկ, կատվային ծերության նշաններ ... 
անասնաբույժի մոտ աշխատած ծանոթությունն առաջարկեց նրան 1/4 
ասպիրին տալ, 1/: 4 տ metamucil ... դա արեց մի քանի օր, այնուհետև որոշեց 
փորձել կանեփը ... ես մի երկու օր փոքր քանակությամբ շաղ եմ տալիս նրա 
թաց ուտելիքի մեջ ... նա դեռ մեզ հետ է !!! »: Լոռի

«JB, մենք նրան պատրաստել ենք մի քանի խմբաքանակ, քանի որ մենք նրան 
դարձնում ենք նոր խմբաքանակ յուրաքանչյուր 2 ամիսը մեկ, քանի որ նա 
օրական 1cc է ընդունում: Մենք օգտագործել ենք 2 տարբեր շտամներ: Նա այժմ 
օգտագործում է նույն խմբաքանակը, որը բուժել է իմ կատվի քաղցկեղը »: 
Չարլի

«Ես պետք է շնորհակալություն հայտնեմ ձեզ: Իմ 14 -ամյա սիրելի կատվի մոտ 
հունիսի 1 -ին ախտորոշվել է շերտային բջիջների քաղցկեղ: Ես նրան բուժեցի 
RSO- ով մեկ շաբաթվա ընթացքում: Անասնաբույժն ասում է, որ դա հրաշք է: 
Հունիսի 8 -ին նրան հետ տարա նրան, և նա ինձ հարցրեց, թե արդյոք դա նույն 
կատուն է, քանի որ նրա բերանի ուռուցքը գրեթե անհետացել էր, և նա լիովին 
ակնկալում էր, որ ես վերադարձել եմ, որպեսզի նրան վայր դնեմ: Այժմ նա գրեթե 
ամբողջությամբ ապաքինվել է: Ես նրան շատ եմ սիրում և ստիպված էի 
շնորհակալություն հայտնել ձեզ, որ կիսում եք, թե ինչպես է անվճար 
պատրաստում դեղամիջոցը »:

«Իմ կատուն ախտորոշվեց« արագ աճող, ագրեսիվ, անբուժելի, անգործունակ »
քաղցկեղով անցյալ տարվա հունիսին, նրա միջնապատի շերտային բջիջների 
քաղցկեղը, որն այնքան տգեղ է, որքան թվում է: Նրան տրվեց առավելագույնը 
1-3 ամիս ժամանակ, և իմ անասնաբույժը մեղմորեն առաջարկեց, որ ես նրան 
հիմա բաց թողնեմ: Ես լաց եղա, մտածեցի այդ մասին և որոշեցի, որ 
պարզապես չեմ կարող դիտել, թե ինչպես է նա մահանում: Ես մտա առցանց, 
պարզեցի, որ քաղցկեղի բուժման բազմաթիվ միջոցներ կան: Սկսեց նրան մի 
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շարք հավելումներ տալ և այլն: Նա իրեն լավ էր զգում, բայց քաղցկեղը դեռ 
աճում էր և ազդում նրա շնչառության վրա: Ուռուցքը վերջապես սկսեց աճել 
դեպի քթի մյուս կողմը, և դեկտեմբերին նա սկսեց իջնել ներքև: Մտածեցի ՝ լավ, 
հիմա ժամանակն է:

Հետո ես հայտնաբերեցի կանեփը և ինչպես այն կարող է սպանել քաղցկեղը: 
Կարճ ասած ՝ Թեդն արդեն RSO- ն ընդունում է դեկտեմբերից: Սկզբում մի 
փոքր իրավիճակ էր ճիշտ փոքր դոզան ստանալը, քանի որ նա կատու է: Եվ շատ 
ավելի փոքր, քան մարդը: Նա շատ ավելի լավ է քնում, շնչառությունն ավելի լավ 
է, երբ քնում է, նրա ախորժակը վերադարձել է, չնայած ոչ նախկինին: Այս ամենն 
ընթացքի մեջ գտնվող ճանապարհ է, և ես չգիտեմ, թե ինչպես այն կավարտվի:

Այնուամենայնիվ, ուռուցքը կարծես հարթվում է, չնայած շատ դանդաղ: 
Կարծում եմ, եթե սա այսպիսի տհաճ քաղցկեղ չլիներ, նա հավանաբար 
ամիսներ առաջ կբուժվեր: Իմ անասնաբույժը հիացած և տպավորված է իր 
վիճակով: Այսպիսով, ես պարզապես օրեցօր ընդունում եմ այն և ուրախ եմ, որ 
այդ օրերի մեծ մասը լավ օրեր են թվում: Նրա առավելագույն ժամկետը լրանում 
էր անցյալ սեպտեմբերին, այնպես որ նա իրեն լավ է զգում »: Անն-Մարի Լեյդլ

«Այ !!!! Ես նույնպես կանեփի կատու ունեմ: Բարձրորակ կանեփի յուղն ինձ 
փրկեց 4800 դոլար գումար հատկացնելու անասնաբույժներին մորթելու 
համար ... Ես նկատի ունեմ ... վիրահատություն արեք կատվի ականջին ՝ 
ուռուցքը հեռացնելու համար: Ուռա Cannabis Kitties n Cannines- ի համար »: 
LinZy

«RSO- ի նյութը փրկեց 40 ֆունտ շան կյանքը` էթիլային արդյունահանված 
յուղը, որն այլ կերպ նույնական էր RSO- ին, որն օգտագործվում էր հարևանի 
հակասառեցումը հարբած շանը փրկելու համար: Անասնաբույժը հեռախոսով 
ասաց, որ նա ավարտել է իր աշխատանքը շատ ուշ, և, ամենայն 
հավանականությամբ, չի դիմանա էֆթանազիայի ենթարկվելու 40 րոպեանոց 
ճանապարհին, և ինձ խորհուրդ տվեցին նրան հարմարավետ դարձնել:

Իմ հավատարիմ ուղեկիցը փրփրում էր բերանից, հաճախակի նոպաներ էր 
ունենում, շատ էր տաքացել, և կոկորդն այնքան ուռած էր, որ նա հազիվ էր 
շնչում ՝ ընկնելով և դուրս գալով գիտակցությունից: - հաստատ մահանում է, 
հարց չկա:

Փորձելով թեթևացնել նրա անցումն այս աշխարհից, ես տաքացրեցի 1/2 գրամ 
յուղը մեկ թեյի գդալ կարագի մեջ և բառացիորեն մատով լցրեցի նրա կոկորդը ՝ 
հրելով նրա ուռած կոկորդի բացվածքը: Տասը րոպեի ընթացքում նա այլևս չէր 
փրփրում բերանը, ջերմությունը կոտրվել էր, նա շնչում էր նորմալ, բոլոր 
ցնցումներն ու նոպաները դադարել էին:

Նա անհամբերությամբ ջուր էր խմում, այնուհետև քնում էր 12 ժամ և 
արթնանում էր թվացյալ կատարյալ վիճակում ՝ վազելով և խաղալով 
արթնանալուց րոպեների ընթացքում: Ես ասացի իմ անասնաբույժին և 
խնդրեցի հրապարակել իրադարձությունը դեպքի ուսումնասիրության մեջ, և 
նա հրաժարվեց ՝ պնդելով, որ կանեփը թունավոր է շների համար »: Ալան

«Մենք այն օգտագործում ենք մեր 14 տարեկան չիուաուայի վրա, որը նոպաներ 
ունի: Մի քանի ամիս առաջ մենք կարծում էինք, որ նա երկար չի դիմանա, 
ուստի ես մտածեցի, թե ինչու չփորձել յուղը: Մեկ օրվա ընթացքում նա նման էր 
ամբողջովին նոր շան: Նա ավելի լավ էր ուտում և զգում էր ցրտահարություն և 
ցանկանում էր խաղալ: Այս իրերն իսկապես շատ բաների համար են 
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աշխատում »: Մինդի

«Մենք ստացանք մի շան, որը ոտնակոխ էր արված շատ մեծ մարդու կողմից: 
Նա խաղալիք չիհուահուա է, նա ուներ չորս դյույմ դյույմ, որը ծածկում էր նրա 
ամբողջ ստորին կեսը: Նա իսկապես վատացավ և սկսեց մրսել, ուստի ես 
որոշեցի, որ արցունքները փորձելը չի կարող նրան շատ վնասել:

Երբ ես նրան առաջին անգամ դոզեցի, նա հազիվ կարողացավ գլուխը շարժել: 
Այնուամենայնիվ, ես չափազանց ուրախ եմ ձեզ ասել, որ օրական երեք անգամ 
մեկ շաբաթ արցունքներից հետո նա երջանիկ, առողջ և բեղուն փոքրիկ հետույք 
է: Շնորհակալություն Rick- ին և JB- ին մեզ ճշմարտությանը բացահայտելու 
համար: Ես և կինս հավատում ենք, որ արցունքները փրկեցին նրան:

Չմոռանանք, որ ես օրական 3 անգամ մեկ գրամ RSO- ով դոզավորում էի 
ֆունտից պակաս խաղալիք չիխուահուային: Դա օրական 3 գրամ է այն լակոտի 
համար, որը կշռում էր ավելի քիչ, քան մեկ կիլոգրամ, և մահվան դռան մոտ էր ՝ 
300 կգ -ից ավելի քաշ ունեցող տղայի կողմից ոտնակոխ անելու պատճառով: 
Եթե կանեփն իրոք թունավոր լիներ, ապա կեյմանան դեռ մեզ հետ չէր լինի ՝ 
խելագար վազելով և ցատկելով մոլախոտերի ծխի համար »:

«Այն ժամանակ մեր 13 -ամյա պատանին հանձնեց նրան օգնել հետույքի և 
ազդրերի արթրիտով: Ոչ մի կերպ նա չպետք է կարողանար դեռ լիտր ունենալ, և 
բոլորը առողջ են և հիանալի են: Սիրեք RSO- ն »: Julուլի

«Իմ շունը մաշկի հետ կապված խնդիր ուներ (ցան, որի պատճառով նա պոկեց 
իր մորթին) և ականջի նորից վարակ: Ես RSO չունեի, բայց նրան տվեց իմ 
ընկերոջ պատրաստած թուրմը: Նրա բուրդը նորից աճել է, և ականջի վարակը 
մաքրվել է: Եթե թուրմն այսքան լավ աշխատեր, ես կարծում եմ, որ RSO- ի 
միջոցով կարող եմ ամբողջությամբ բուժել նրան: Այսպիսով, ես կասեի, որ այո, 
RSO- ն ինչպես շների քաղցկեղի, այնպես էլ մարդկանց վրա կաշխատի: Օրհնիր 
քեզ Ռիկ և դու նույնպես, BԲ »: Բետե

- Շնորհակալ եմ, Բետտե: Ձեր մտածողությունը տրամաբանական է և ճիշտ: 
Կենդանիներն ավելի արագ են նյութափոխանակություն ունենում, ուստի յուղը 
նրանց բուժում է շատ ավելի արագ, քան մարդկանց: Յուղով կենդանիներին 
բուժելը հաճելի է, նրանք սիրում են այն վերցնել: JB

«Ես այն օգտագործում եմ իմ շների վրա: Մի փոքր ավելի քիչ, քան մենք 
կանեինք: Ես ունեմ 12 տարեկան մի աղջկա, որին վրաերթի են ենթարկել և 
պետք է հանել ազդրը: Չփոխարինված ... հեռացված! 4 շաբաթ ...

Վիրահատությունից ոչ մի սպի չկա, քայլում է ՝ դեռ կաղալով, բայց մի լավ 
շրջվում է, և ես յուղը օգտագործում էի ցավազրկողների փոխարեն ... Այն 
հիանալի աշխատեց: (…) Ես ունեմ 9 -ամյա Ռոթթի, որն ունի սրտամկանի 
ճաքեր, սարսափելի ալերգիա, շատ ցածր էներգիա և մազերը կորցնում է պոչի 
վրա: Այսօր նրան սկսելով ... Հենց նոր փրկեցի 10 -ամյա չիուաուային, որն ունի 
3 ուռուցք, և ես գիտեմ, որ դա կլուծի նրան հենց հիմա: «Դոլի Դուրբին

«RSO OIL Dog թխվածքաբլիթներ և ոտքի քաղցկեղային խոցերի վրա տեղային 
քսուքով դա 1 դոլարի թղթադրամի չափն էր: Նա սկսում էր լաց լինել ՝ վեր 
կենալով, և նրա ցնցումները վատ էին: Ես գիտեի, որ RSO- ն կաշխատի ... 
Հաջորդ օրը նա վեր կացավ առանց լաց ու ցնցումների, և նա մի քանի օր անց 
վազում էր բակով իր փոքրիկ ընկերոջ ՝ Նագետի, առնետ -տերիերի հետ: Դա 6 
ամիս առաջ էր: Նա այժմ նման է 6 տարեկան շան, այլ ոչ թե 12 տարեկան: Դա 
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այն շատ պատմություններից մեկն է, որին ականատես եմ եղել վերջին 2 
տարվա ընթացքում:

Իմ պատմությունը շատ ավելի երկար է ... RSO- ն փրկեց իմ կյանքը: Այլևս 
Opiates: Եվ շատ քիչ ցավ շատ անգամներ: Շնորհակալություն Ռիկ Սիմփսոն ... 
Խաղաղություն ձեզ »: Ռոն Յանգբլուդ

Հ. Սիրելի ընկերներ, հուսով եմ սա ձեզ լավ կգտնի: Ես տալիս եմ իմ 8 -ամյա, 40 
ֆունտ քաշով շանը ՝ RSO- ին, նրա մարմնի աջ կողմում աճող ուռուցքների 
համար: Այսօր նրա բուժման առաջին օրն է, և նա նոկաուտի է ենթարկվում և 
քնում է: Ես նրան տվեցի մեկ հատիկ բրնձի չափ: Սա շա՞տ է: Որքա՞ն ժամանակ 
և որքան հաճախ խորհուրդ կտաք

Ես քեզ ձե՞ղ եմ տալիս: Ես ինքս նավթի վրա եմ: Timeամանակի ընթացքում ես 
ավելի ու ավելի եմ ընտելանում «բարձրին»: Ես պետք է վիրահատվեմ հաջորդ 
ամիս, և ես նախատեսում եմ օգտագործել RSO- ն իմ ցավի և վերականգնման 
համար: Եթե ես կարողանամ աշխատել դրանով, ես դրանով կմնամ ամբողջ 
կյանքս: Օրհնություններ ~ Շատ շնորհակալություն

Ա. Քեթրին, ես հնարավորության դեպքում կհետաձգեի վիրահատությունը, 
մինչև որ չուտես 180 գ յուղ օրական մեկ գրամով (կամ ավելի) երեք դեղաչափով: 
Տվեք շանը դրա կեսը, եթե կարծում եք, որ նա հարմար չէ նրան, ինչ նա այժմ 
ստացել է: Քնելը բուժման գործընթացի մի մասն է, անհանգստանալու ոչինչ 
չկա, և դա նշան է, որ յուղը հանգստացնող է, ինչը ձեր ուզածն է: Որքան ուժեղ և 
հանգստացնող, այնքան լավ: Լավագույն մաղթանքներով, JB

«Ուղարկելով ձեզ իմ ոսկրային քաղցկեղ ախտորոշված իմ շան թարմացման 
մասին: Հունիսի 1-ն արդեն յոթ ամիս է, վերջին ռենտգենյան ճառագայթները 
ցույց են տալիս, որ թոքեր չեն տարածվում: Նրանք իսկապես ոտքի ուռուցքի 
վայրի մոտ հայտնաբերել են անխախտ ընդմիջում, նրանք չգիտեն, թե ինչ անել 
դրանից: Սովորաբար այս շները, որոնք ընդմիջում ունեն, պետք է դրանք վայր 
դնել: Նրանք եզրակացրել են, որ Zոմետա կոչվող դեղամիջոցի ամենամսյա 
ներարկումները այն անձեռնմխելի են պահում, ուստի նրան կշարունակեն 
դատավարությունում, մինչդեռ նա ամսական Zոմետայի թուրմեր է ստանալու: 
Բայց քաղցկեղը չի տարածվում, և նրանք չեն կարող վերցնել ուռուցքը, որը կար 
7 ամիս առաջ: Պարզապես մտածեցի, որ կցանկանայիք իմանալ: Այս ագրեսիվ 
քաղցկեղը սովորաբար խլում է շան կյանքը ախտորոշումից 4-6 ամսվա 
ընթացքում: Ահա նա, 7 ամիս, ՈՉ քաղցկեղ է տարածվել: Անձեռնմխելի 
կոտրվածք, բայց դեռ քայլում է, կարծես ոչինչ սխալ չէ »: Լինդա

«9 շաբաթ անց իմ շան մաշկի քաղցկեղն Ամբողջությամբ անհետացավ !! 
Պահպանման դոզան այժմ կյանքի փորձության համար: Ինչը ես զգում եմ, որ 
այժմ ոչ միայն ավելի հարմարավետ կլինի նրա համար, այլև ավելի երկար 
կյանք: ՕՐՀՆՈԹՅՈՆ RS & JB !! > ;-) »Գոբլին

«Իմ շանը մնաց 3 շաբաթ կյանք: Massանգվածային բջիջների ուռուցքներ նրա 
ամբողջ ցեղատեսակի պիտբուլի մարմնում ... 3 շաբաթ անց ուռուցքները 
նվազում են ISO/RSO- ով: Երդվում եմ. Նա մի քանի անգամ ինքն իրեն 
չարախնդում էր հարբած վիճակում, բայց ես գիտեի, որ դա ավելի լավ էր: Նա 
դեռ դրա վրա է: Նույնիսկ երբ նրանք անհետանան, ես դեռ նրան կդարձնեմ իր 
դեղամիջոցը: Սիրում եմ քեզ, JB և Ռիկ »: Բոկաջ
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«Արդեն 4 շաբաթ է, ինչ իմ 14 -ամյա Փիթի յուղը տալիս եմ քաղցկեղի 
պատճառով: Երբեմն նա դառնում է մի փոքր «ցնցված» և հարբած, երբ ես նրան 
չափազանց շատ եմ տալիս, բայց երբ եռուզեռը անցնում է, նա քնում է ձագի 
պես: Նա հրաժարվեց անասնաբույժի դեղեր ընդունել, դրա փոխարեն մենք յուղ 
վերցրինք: Դեռ վաղ օրերն են, բայց ես գրանցում եմ նրա առաջընթացը: Մոտ 
մեկ շաբաթ տևեց, որ նա ընտելանա յուղին և նորից ախորժակ ստեղծի: Ես 
նախանձում եմ, քանի որ այս փուլում մենք կարող ենք նրան միայն նավթը թույլ 
տալ: Սիրեք բոլորի գեղեցիկ պատմությունները »: Janանին

«Ես տեսա RSO ընդունող շան առաջին ձեռքի հետևանքները ... Առաջին մի 
քանի օրերի ընթացքում Ruby- ն (12 տարեկան շուն) հիվանդ էր և մի փոքր 
ցնցվում էր, անհանգստացնող ախտանիշներ, եթե դուք թերահավատ եք թեմայի 
վերաբերյալ, բայց ես կարող եմ վստահեցնել: Դուք 1 ամիս բուժման մեջ եք, և 
շունը ցատկոտում է կյանքով ՝ աստիճաններով վեր թռնելով և վեր կենալով 
անկողնու վրա և անընդհատ էներգիայով լի աթոռներ ՝ կրկին շատ խաղասեր: 
Նախկինում աչքերը ջրիկ էին և մոխրագույն ծածկույթ ունեին: Ruby- ն 
բավականին մեծ աճ ուներ ոտքի ներսում տարիներ շարունակ, և այժմ յուղ 
ուտելուց հետո այն գրեթե ընկավ !!!

Շնորհիվ Ռիք Սիմփսոնի xxx- ը օրհնի այս յուղը, այն իսկապես աշխատում է, 
ինչու՞ չկան ցուցմունքներ, որոնք կասեն, որ դա չի արվում ... »: Բրեթ

«Այսօր 3 -րդ օրն է ՝ իմ շան համար RSO (Rick Simpson Oil) բուժմամբ, որը 
կանեփի խտանյութ է բազմաթիվ լուրջ հիվանդությունների բուժման համար: 
Նա 13 տարեկան է և մոտ 7 ամիս առաջ, նա ստացել է մի բան, որն առաջացրել 
է նրա ծայրահեղ փնթփնթոցը, խոշոր լորձը, իսկ որոշ օրեր էլ ՝ անքնություն: 
Փնտրեցի ինտերնետում, ասացի «բնածին հազ կամ շան ցուրտ», այնպես որ ես 
այստեղ որոշ հակաբիոտիկներ ընդունեցի և նրան սկսեցի դասընթացների: 
Ամենևին չօգնեց, ուստի նրան տարանք անասնաբույժի մոտ:

Իհարկե, նրանք ցանկանում էին արյան հետազոտություն, ռենտգեն եւ լորձի 
սկրինինգ անել: Մոտավորապես 500 անասնաբույժի հաշիվներում, ես մերժեցի, 
ուստի մենք նրան սկսեցինք լայն հակաբիոտիկ ընդունել, որը նույնպես չդիպավ 
մեկ ամսվա ընթացքում: Վերցրեց նրան և ստացավ ևս երկու ավելի ուժեղ 
հակաբիոտիկ, մեկ ամիս շարունակ կրոնական օգտագործմամբ: Դրան էլ 
չդիպավ!

Այսպիսով, անասնաբույժը փորձեց ֆունգիցիդային դեղամիջոց ... Դեռևս ձեռք 
չտվեց նրա հիվանդությանը !! Դժվար է որոշել, թե ինչն է արդարացված 13 -
ամյա շան վրա ծախսելու մեջ ... Այսպիսով, ես մոտ մեկ ամիս առաջ 
դադարեցրեցի բոլոր դեղամիջոցները, որպեսզի թույլ տամ, որ նրա մարմինը 
վերականգնվի և սկսեցի նրան RSO- ով ընդամենը 3 օր առաջ, ընդամենը 6 
բուժում, և նա բոլորովին նոր շուն!

Ոչ մի մռութ, ոչ մի հազ, նա ունի մուննյակներ և ընդհանրապես մենք 
ականատես ենք եղել բարելավման: Իսկապես անհավատալի է: Իմ անձնական 
փորձից ես կարող եմ հաստատել, որ սա ինչ -որ հիանալի սյուրռեալիստական 
դեղամիջոց է: Սրտանց շնորհակալ եմ »: Գոյատևում

«Իմ շունը 13 -ամյա բելգիական հովիվ է: Մի քանի տարի առաջ մի փոքրիկ 
ուռուցք հայտնվեց նրա կողքին: Այն հանկարծ մի քանի ամիս առաջ սկսեց 
տագնապալի արագությամբ աճել: Lyավոք, նրա մոտ ախտորոշվեց քաղցկեղ ... 
և ոչ միայն մեկ ուռուցքը: Փորձաքննությունից հետո նա շատեր ուներ: Նա 
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ուներ նաև այլ խնդիրներ ... Հիմնականում արթրիտ և ազդրի դիսֆազիա: 
Վիրահատությունը տարբերակ չէր, քանի որ կասկածելի էր, որ նա կենդանի 
կմնա անզգայացնող միջոցին: Ես չէի կարող դիմանալ նրա տառապանքներին ... 
նա հազիվ էր քայլում և դադարել էր ուտել: Ես որոշեցի փորձել նրան կանեփի 
յուղ տալ, որպես վերջին օգնության փորձ: Ես և իմ գործընկեր Փեթը նրան 
տվեցինք մի փոքր քանակությամբ (մոտավորապես մեկ բրնձի չափի) 
թխվածքաբլիթի վրա: Դա իրոք ազդեց նրա վրա ... նա անկայուն էր ոտքերի վրա 
և ժամերով քնում էր:

Հաջորդ մի քանի օրվա ընթացքում մենք փոփոխեցինք դեղաչափը և 
նկատեցինք, որ նրա ախորժակը միանգամից բարելավվեց: Նա նաև սկսեց շատ 
ավելի հեշտ տեղաշարժվել, և նրա վերաբերմունքը շատ ավելի պայծառ էր: 
Օրերի ընթացքում մենք դանդաղ ավելացնում էինք նրա դեղաչափը: Արդեն 3 
շաբաթ է անցել, և ես նրան գրեթե նույն շուն չեմ ճանաչում: Նա երջանիկ է! 
Պոչը թափ տալով, խաղասեր, ուտելով և ամենից լավ ուռուցքն այն չափի կեսն 
է, ինչ յուղի վրա սկսելուց առաջ էր: Ես կշարունակեմ նրա բուժումը (մենք 
բախտավոր ենք, որ կարող ենք մատակարարել մեր սեփական յուղը) և ձեզ 
տեղյակ կպահեմ: Ես ակնկալում եմ, որ այս ուռուցքները ամբողջությամբ 
կվերանան !!!!!!!! »: Osոզին

«Ես ունեմ մի հարևան, ով հաջողությամբ մեկ ամսվա ընթացքում 
հաջողությամբ հեռացրեց իր շան ուռուցքները ՝ նրան կերակրելով դեղամիջոցը: 
Շարունակեք և այո, շատ փոքր չափաբաժիններ, քանի որ Ռիկը հայտարարել է, 
որ իրենց նյութափոխանակությունը շատ բարձր է, ուստի նրանք ավելի արագ 
են լավանում, քան մենք »: Քովի

«Ես բուժեցի մեր Ferret ինսուլինոմայից, որը ստեղծեց ենթաստամոքսային 
գեղձի քաղցկեղ: Դիտեք, ձեր «մորթե ընտանիքը» ձեր կարիքն ունի: Ահա 
Flower- ը բուժման ընթացքում: Նա այստեղ մի փոքր խաչված աչքերով 
պատրաստ է հանգիստ քնի ... »: Կանեփ

«Այո, ես բուժեցի իմ կատուն քաղցկեղից հունիսին, երբ անասնաբույժն ասաց, 
որ նրան վայր դնի: Հենց նրան յուղով կերակրիր, և 10 օրվա ընթացքում 
մահացու ուռուցքն անհետացավ: Անասնաբույժն ասաց, որ դա հրաշք է »: 
Չարլի

«ԱՍՏՎԱ ՕՐՀՆԻ JԲ -ին և Ռիկ Սիմփսոնին այն մարդկանց հանդեպ ձեր 
հավատարմության համար, ովքեր ձեր կարիքն ամենից շատ ունեն: Ես ինքս իմ 
սեփականը կդարձնեմ, երբ կարողանամ օգնել իմ ճանաչած մարդկանց, ովքեր 
դրա կարիքը շատ ունեն: Աղջիկս մի փոքր պատրաստեց իր շան ուռուցքի 
պատճառով: Չորս օր օգտագործման նա ասաց, որ այն կարծես թե ընկնելու 
մոտ էր: Դեռ սպասում եմ վերջնական արդյունքներին: ԱՍՏՎԱ ՔԻՄԻՍԻ 
առաջ »: Գրեգ

Կյանքի որակը

Կարո՞ղ է կանեփի յուղը բարելավել կյանքի տևողությունը:

«Եթե մենք բոլորս կանոնավոր կերպով վերցնեինք կանեփի յուղի փոքր 
չափաբաժիններ, ես համոզված եմ, որ մենք ավելի երկար կապրեինք և շատ 
ավելի առողջ կլինեինք: Երկարատև կյանքի տևողությունը շատ օգտակար 
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կլինի մարդկության համար, քանի որ դա թույլ կտա նրանց, ովքեր ունեն 
հիանալի տաղանդներ, շատ ավելին անել: Today'sամանակակից աշխարհում 
շատ հաճախ մարդը պարզապես լավ է հասկանում այն, ինչ անում է, և նրան 
սպառնում են բժշկական խնդիրներ, որոնք ավարտում են իրենց կարիերան:

Մեզ բոլորիս տրվեց կյանք կոչվող այս փորձը `ընդլայնելու մեր 
ունակություններն ու մտահորիզոնը, որպեսզի մեր տեսակները կարողանան 
զարգանալ ավելի բարձր մակարդակի: Բացի այդ, մեզ տրամադրվեց այս 
հրաշալի բույսը ՝ ինչպես պահպանելու, այնպես էլ պաշտպանելու մեր մարմինը 
հիվանդություններից: Ինձ համար անհնար է հասկանալ, որ մարդկային ցեղն 
այլևս չի կարող անտեսել այս բույսի բուժիչ ներուժը: Այժմ, երբ կանեփի բուժիչ 
ուժերի մասին ճշմարտությունը հասանելի է, մենք որոշ չափով անտեսելու ենք 
մեր և մերձավորների առջև դրված պարտականությունները, եթե անհապաղ 
չպահանջենք այս դեղամիջոցների անվճար օգտագործումը:

Եթե դուք կամ այս երկրի վրա գտնվող որևէ մեկը կցանկանար ավելի երկար 
ապրել գերազանց առողջության վիճակով, որպեսզի հասնենք մեր 
առավելագույն ներուժին, ես չեմ տեսնում, թե ինչպես կարող է որևէ մեկը զգալ, 
որ իրավունք ունի մեզ պարտադրել կամքը կամ փորձել որևէ մեկին ստիպել 
ձեռնպահ մնալ այս գործարանի բուժական օգտագործումից: Քանի որ կյանքը 
ենթադրվում է ապրել, և այժմ դուք գտել եք մի միջոց ՝ խուսափելու բոլոր 
ավելորդ տառապանքներից, մաղթում եմ ձեզ բոլորիդ երկար ու առողջ 
գոյություն:

Դուք, հավանաբար, լսել եք այնքան մարդկանց, ովքեր ասում էին ձեզ. «Սա չի 
կարող աշխատել, ոչինչ չի օգնի: Բժիշկն ասաց, որ ես դրանից տառապելու եմ 
իմ ամբողջ կյանքը ... »:

Շատ հիվանդներ են եկել ինձ մոտ այնպիսի հիվանդություններով, որոնց 
բժիշկները չեն կարողացել բուժել, և նրանք կարծում են, որ իրենց վիճակը 
անհույս է: Շատ հաճախ, մարդիկ նույնիսկ չունեն ախտորոշում, թե ինչն է 
իրենց իրականում սխալ, քանի որ իրականում բժիշկները չէին կարող նրանց 
պատասխան տալ: Այս հիվանդներից շատերը, որոնց ես ձեթ էի տրամադրում, 
չէին կարծում, որ կանեփը կարող է օգնել իրենց պայմաններին, մինչև չփորձեն 
բուժումը: Ես շփվել եմ հազարավոր անհատների հետ, ովքեր լիովին ապշած են 
եղել այն բանից, թե ինչ է արել այս դեղամիջոցն իրենց պայմանների համար: 
Եթե կանեփի յուղը չի կարող բուժել ձեր վիճակը, դուք, ամենայն 
հավանականությամբ, կգտնեք, որ այս յուղը մինչ այժմ առկա լավագույն 
վերահսկողությունն է:

Բժիշկները սիրում են մեզ ասել, որ շատ հիվանդություններ և պայմաններ 
անբուժելի են, սակայն այս դեղամիջոցը քիչ ուշադրություն է դարձնում 
բժիշկների կարծիքներին և հաճախ գործում է այն, ինչ համարվում է բժշկական 
հրաշքներ: Եթե ունեք բժշկական խնդիր, փորձեք ձեթը, և մեծ 
հավանականություն կա, որ կտեսնեք այն հրաշքները, որոնք այն կարող է ձեզ 
համար առաջացնել:

Իմաստ ունի՞ մարդկանց կանեփի վրա հիմնված դեղամիջոցներ 
չտրամադրել:

Բացարձակապես անիմաստ է արգելել կանեփի դեղորայքի օգտագործումը 
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հանրությանը և իրականում ոչ ոք իրավունք չունի նման բան անել: Միակ 
պատճառը, որ կանեփն առաջին հերթին երբևէ արգելվել էր, կապված էր այն 
բանի հետ, որ այն իրական վտանգ էր ներկայացնում բազմաթիվ խոշոր 
ֆինանսական մտահոգությունների համար: Երկիր մոլորակի ամենաբուժիչ 
բույսի դեղորայքային օգտագործման սահմանափակումը այս մոլորակում 
ապրողների համար կարող է որակվել միայն որպես մարդկության դեմ 
հանցագործություն: Թվում է, թե ներկայումս կառավարությունները դեռ 
պատրաստ են թույլ տալ իրենց հարուստ ընկերներին, ովքեր պատկանում են 
դեղագործական ընկերություններին, բայց վերջիվերջո նրանք չեն կարողանա 
հետ պահել այս դեղամիջոցի մասին ճշմարտությունը:

Երբ կանեփը վերադառնա հիմնական բժշկություն, այն կկործանի բոլոր այն 
կոռուպցիան, որը երբևէ դեմ է եղել դրա անվճար բժշկական օգտագործմանը: 
Այս բույսը արագորեն ճանաչվում է որպես գոյություն ունեցող ամենամեծ 
բուժիչ բույսը, և դրանից ստացված դեղամիջոցները ընդմիշտ կփոխեն 
բժշկության դեմքը: Շուտով հասարակությունը կմերժի այն քիմիական նյութերն 
ու թույները, որոնք մենք ներկայումս կոչում ենք դեղամիջոցներ, և նրանք 
կպահանջեն օգտագործել այս բնական նյութը, որպեսզի կարողանան խելամիտ 
բուժվել:

Ի՞նչ եք կարծում, իրավապահ մարմիններում մարդիկ չգիտե՞ն, որ վաղ թե ուշ 
գուցե իրենց համար անհրաժեշտ լինի այս դեղամիջոցը:

Իրավապահ մարմինների շատ մարդիկ հաստատ գիտեն, որ կանեփի 
դեղամիջոցը գործում է, և նրանք բոլորը պետք է գիտակցեն, որ իրավունք 
չունեն միջամտել դրա դեղորայքի օգտագործմանը: Իրականում, ես այս 
դեղամիջոցը մատակարարել եմ նրանցից շատերին, ովքեր ինքս ծառայում են 
մեր հասարակությանը: RCMP- ի աշխատակիցները նույնիսկ բուժման են 
ուղարկել ինձ մոտ հիվանդներ, ովքեր մահանում էին քաղցկեղից, ուստի շատ 
սպաներ տեղյակ են, որ այս բնական նյութը գործում է: Ոստիկանությունը 
մեզանից ոչնչով չի տարբերվում հիվանդության հարցում, նրանք նույնպես 
վախենում են քաղցկեղից և այլ լուրջ հիվանդություններից:

Այնուամենայնիվ, ոստիկանությունը, կարծես, շատ դժվարությամբ է գլուխ 
հանում այն բանից, որ կանեփի դեղամիջոցների նկատմամբ մեր 
կառավարության քաղաքականությունը սպանում է նաև իրենց և նրանց 
ընտանիքներին: Ոստիկանական ծառայությունների մեծ մասը փորձում է ջնջել 
իրենց սխալ գործողությունները կանեփի դեղեր օգտագործողների նկատմամբ 
իրականացրած հարձակումների վերաբերյալ `ասելով, որ նրանք պարզապես 
իրենց աշխատանքն են կատարում: Բայց դա այն նույն գիծն է, որն 
օգտագործում էին նրանք, ովքեր աշխատում էին Հիտլերի մահվան 
ճամբարներում, և այն ժամանակ չարդարացրեց նրանց պահվածքը, ոչ էլ 
այսօրվա ոստիկանական վարքագիծը:

It'sամանակն է, որ ոստիկաններն արթնանան իրականության մեջ, թե ինչ են 
անում: Արդյո՞ք ոստիկանության աշխատակիցները սխալ են համարում, որ 
հասարակությունը այս դեղորայքն արտադրելու համար աճեցնի երկրի վրա 
ամենաբուժիչ բույսը: Թե՞ իրենք իրենք չէին փնտրի այս յուղը, եթե ունենային 
սիրելի մարդ, որը մահանում էր և բուժման կարիք ուներ: Ես ակնկալում եմ, որ 
դա կանեն, ուստի գուցե ժամանակն է, որ ոստիկանությունը սկսի զենքերն 
ուղղել իրական հանցագործների վրա:
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Կանեփի դեղորայքի օգտագործումը հանրությանը մերժելը հանցագործություն 
է, և ոստիկանությունը պետք է դադարեցնի օրենքների կիրարկումը, որոնք 
կիրառվել են դեղորայքի կարիքների համար կանեփի օգտագործման դեմ: 
Կանեփը պարզապես բնական անվնաս բուժիչ բույս է: Այսպիսով, ինչպե՞ս 
կարող էր ոստիկանությունը կամ մեկ ուրիշը մտածել, որ իրավունք ունի զրկել 
լուրջ բժշկական խնդիր ունեցող մեկին այս նյութի անվճար օգտագործման 
թույլտվությունից: «Ռիկ Սիմփսոն, կանեփ. Ամենաբուժիչ բույսը

Ինչու՞ է այն կոչվում RSO:

«Ռիկը չսկսեց այն RSO անվանել, մյուսները սկսեցին: Դա լավ տերմին է, քանի 
որ այն մարդկանց տանում է դեպի մեթոդներ և նյութերի վերաբերյալ Ռիկի 
տվյալները: Ռիկին իրավացիորեն մտահոգում են այն մարդիկ, ովքեր անվանում 
են նավթ, որը պատրաստված չէ իր մեթոդներով և խորհուրդ է տալիս 
սկզբնական նյութական հատկություններ Phoenix Tears կամ RSO: Նա գիտի, թե 
ինչ է աշխատել հիվանդների բուժման իր մեծ փորձի մեջ, և ցանկանում է 
համոզվել, որ շատ հիվանդ մարդիկ կստանան այն, ինչ ինքը գիտի, և ոչ թե այն, 
ինչը «գուցե նույնքան լավ» լինի նույն անունով ... »:

«Առանց Ռիկի և նրա տեսահոլովակի, ես չէի իմանա, որ այն բուժում է 
քաղցկեղը… .. և առանց նրա համարձակության և անկեղծության մենք բոլորս 
կապրեինք դրա մասին մթության մեջ ... այդ պատճառով ես կարծում եմ, որ 
RSO- ն լավ անուն է յուղի համար ... բայց RSO- ն պետք է կատարվի RS 
հրահանգների համաձայն ... ոչ որոշ հոտերի գաղափար, թե որն է լավագույնը ... 
եթե այն չի կոտրվել, մի շտկեք այն »: Պետրոս

«Hereեք Հերերը սկսեց այն անվանել Rick Simpson Oil կամ RSO: Ռիկը 
չցանկացավ այդպես անվանել, և որոշ ժամանակ պահանջվեց նրան համոզելու 
համար, որ դա իրականում լավ գաղափար է: Խաբեությունն այն է, որ կան 
բազմաթիվ կանեփի/կանեփի յուղեր, և այնտեղ կան յուղ կամ քաղվածք 
արտադրելու բազմաթիվ եղանակներ, և շատ հիվանդներ խաբված են գնել 
յուղեր կամ անորակ որակի քաղվածքներ:

RSO- ն արտադրվում է հատուկ մեթոդով ՝ հատուկ նյութերից և հատուկ ձևով, 
ուստի այն պետք է կոչվի այն, ինչ կա ՝ RSO: RSO- ն BHO չէ (բութանի մեղրի 
յուղ), RSO- ն դեկարբոքսիլացված է և շատ ուժեղ և հանգստացնող: Լավագույն 
RSO- ն 95-98% THC է, 1-2% CBD և չափազանց հզոր և հանգստացնող: 
Արդյունահանման այլ տեսակների մեծ մասը պարզապես չի արտադրի 
դեկարբոքսիլացված և այնքան հզոր յուղ, որը պահանջում է շատ լրացուցիչ 
աշխատանք: Մենք սովորաբար վերամշակում ենք մեծ քանակությամբ կանեփ 
և Ռիկի մեթոդը շատ արդյունավետ և պարզեցված է մեծ քանակությամբ 
կանեփ մշակելու համար: Դուք կարող եք մեկ ֆունտ կանեփ մշակել և յուղը 
արտադրել երկու ժամից պակաս ժամանակում ՝ օգտագործելով 
սարքավորումներ, որոնք հեշտ է գտնել աշխարհի շատ մասերում: Բանն այն է, 
որ հնարավորինս արագ պատրաստենք դեղամիջոցը, որպեսզի հիվանդը 
ստիպված չլինի սպասել: «BԲ

«Ինձ չի հետաքրքրում, թե ինչպես է այն կոչվում !!! Խնդրում ենք այն անվանել 
այն, ինչ ցանկանում եք, բայց մի՛ թափեք Ռիկի պես մարդուն, ով հազարավոր 
կյանքեր է փրկել և իր ամբողջ կյանքը նվիրել է այդ խոսքի տարածմանը: Դա 
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պարզապես ճիշտ չէ !! »: Դոննա

«Ես այն անվանում եմ« կանեփի յուղ »անընդհատ, քանի որ դա այն է, ինչ կա, 
այն բառարանում է, ևս մեկ բառ Կանեփի համար: Դա հին նորաձևության 
տերմին է, բայց ոչ պակաս ճիշտ: Մենք բոլորս գիտենք, թե ինչի մասին է նա 
խոսում »: Դիոն

«Կախարդությունը եռագույնի գլոբուլային գլխում է: Այլուր THC գոյություն 
չունի գործարանում: Գործարանը արտադրում է THC ՝ իր վերարտադրողական 
մասերը պաշտպանելու համար: Որքան մոտենաք այդ հատվածներին, 
բողբոջներին, այնքան ավելի շատ տրիխոմներ: Հետևաբար, բողբոջների մեջ 
առկա է առավելագույն դեղամիջոցը: Դա գիտություն է, ոչ թե շահարկում: 
Կրկին շնորհակալություն Ռիկին ինձ ոգեշնչելու համար, որ պատրաստեմ 
լավագույն յուղը, որը կարող եմ: Գեղեցիկ թափանցիկ սաթի յուղ »: Տոնի

«Ինչքան եգիպտացորեն: Մենք բոլորս համաձայն չենք JB- ի հետ: Ավելի էժան 
կլիներ, բայց եկեք հիմա »: Ռիկ

- Ռիկ, եթե կանեփ աճեցվեր հազարավոր հեկտար դաշտերում, որքա՞ն 
կցանկանայիք վճարել դրա համար: 20 դոլար կիլոգրամ? Կամ պակաս?

Դուք իսկապես պետք է սկսեք մտածել տոննա կանեփի, այլ ոչ թե գրամի մասին: 
Յուղի պահանջարկն այնքան մեծ կլինի, որ ամբողջ բույսը հնարավոր չի լինի 
աճեցնել միայն «բժշկական ջերմոցներում»: Ամենահզոր և հանգստացնող 
շտամները պետք է աճեցվեն ամբողջ աշխարհում միլիոնավոր հեկտար հողերի 
վրա:

Օրինակ, երբ կանայք իսկապես հասկանան, թե ինչ կարող է անել յուղը մաշկի և 
կնճիռների հետ, նրանք կպահանջեն լավագույն յուղի 20-30% -ը իրենց բոլոր 
կոսմետիկ արտադրանքներում, և հանկարծ միլիոնավոր տոննա պահանջարկ 
կլինի: լավագույն յուղը միայն կոսմետիկայի համար: Այնուհետեւ ավելացրեք 
հիվանդանոցների համար մի քանի հարյուր միլիոն տոննա նավթ:

Յուղը կիլոգրամ արտադրելու համար անհրաժեշտ է 5-8 կիլոգրամ չոր բողբոջ: 
Յուղի մեկ կիլոգրամը կստանա 5 կգ կոսմետիկ արտադրանք, այսինքն `100 
բանկա` 50 գ թրծվածքով/սերուցքով/լոսյոնով/շրթնաներկով/դեմքի 
քսուքով/շամպունով: Եվ հարյուր բանկա կանեփի 
սալոր/քսուք/լոսյոն/շրթներկ/դեմքի քսուք/շամպուն ոչինչ է, դուք կարող եք դա 
հեշտությամբ նվիրել մեկ օրում, միշտ կգտնեք մեկին, ով կարող է դրանք 
օգտագործել:

Այսպիսով, նորից սկսեք մտածել տոննաներով, այլ ոչ թե գրամներով: Ես գիտեմ, 
որ ներկայիս գները շատ ավելի բարձր են: Ես գոհ չեմ նրանցից և կանեմ ամեն 
ինչ, որպեսզի չոր բացօթյա բողբոջի գինը դաշտից հասցվի կիլոգրամի մոտ 10-20 
դոլար: Որովհետև այդ գինը աշխատատեղեր և լավ աշխատանք կտա աշխարհի 
միլիոնավոր ֆերմերների: Եվ դա շատ դրական փոփոխություն կբերի բոլորիս 
կյանքում: JB

«Թույլ տվեք ամփոփել այն ամենի մեծ մասը, ինչ կատարվում է Rick Simpson 
Oil- ի շուրջ: Հրահանգները մարդկանց ասում են A, B, C և D. Մարդիկ կարդում 
են դրանք և հարցնում. Եթե ես B չեմ անում, A, C և D- ն դեռ կաշխատե՞ն: Եթե 
ես չկատարեմ C- ն, A, B և D- ն կաշխատե՞ն: Ի՞նչ անել, եթե ես չկատարեմ D- ն, 
A, B և C- ն դեռ կաշխատե՞ն: Իսկ ի՞նչ անել, եթե ես այլ կերպ վարեմ A, B, C և D 
տարբերակները, արդյո՞ք դա դեռ իրական բանը կտա:
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Ընդհանուր պատասխանն է ՝ ոչ, չի լինի: Եթե ցանկանում եք արտադրել RSO, 
հետևեք բառի հրահանգներին: Եթե ցանկանում եք արտադրել այլ բան, ապա 
հետևեք այլ հրահանգներին: Բայց խնդրում ենք մեզ պատասխանատվության 
մի ենթարկել, երբ դուք արտադրում եք այլ տեսակի յուղ, և բուժումը 
ձախողվում է և ավարտվում հիվանդի անհարկի մահով:

Եթե դուք կատարում եք A, B, C և D, նավթը կաշխատի հնարավորինս 
լավագույն ձևով: Ահա թե ինչու հրահանգները կան: Եթե դա չես անում, այն չի 
աշխատի կամ կարող է չաշխատել: Դա նույնքան պարզ է, այնպես չէ՞:

Անձամբ ի՞նչ կցանկանայիք ստանալ, եթե ձեզ անհրաժեշտ լիներ դեղը: Ինչ -որ 
բան, որն ապացուցե՞լ է, որ այդքան լավ է աշխատում, թե՞ մեկ այլ բան, 
պարզապես որպեսզի նա, ով պատրաստում է նավթը, կարողանա ապացուցել 
կամ հերքել իր վարկածը կամ «մեթոդը»: Ձեր կյանքն է վտանգված: Ուրեմն 
զգույշ եղեք, ինքներդ մտածեք և սովորեք նրանցից, ովքեր ձեզանից առաջ 
անցել են այս ճանապարհով:

Լավագույն բարեմաղթանքները ձեզ: Indինդրիչ Բայեր »
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Հուսով ենք, որ այս գիրքը օգնեց ձեզ: 
Այժմ ձեր հերթն է օգնել մեզ օգնել 
ուրիշներին:

Այս գրքի ստեղծումը և տեղեկատվության 
փոխանակումը սիրո աշխատանք է: 
Unfortunatelyավոք, սերը չի վճարում հաշիվները:

Մենք աշխատում ենք այս գիրքը 300+ լեզուներով 
թարգմանելու և թեմայի վերաբերյալ ևս 10 տարբեր 
գրքեր գրելու համար:

Մենք հույս ունենք, որ ձեզ նման մարդկանց 
աջակցությունը կօգնի թարգմանությունների, 
հետազոտությունների և այլնի ծախսերում:

Խնդրում ենք օգնել հիմա ՝ վերադառնալով կայք ՝ 
http://www.hempcures.work և կտտացնելով ՆՎԻՐԵԼ 
PayPal- ի միջոցով ներքևի կոճակին և նվիրաբերել այն, 
ինչ կարծում եք, որ արժե ձեզ և ձեր սիրելիներին:

Այլապես, կարող եք օգտագործել PayPal- ը ՝ 
նվիրատվություն ուղղակիորեն ուղարկելու համար 
ՆՎԻՐԵԼ@HEMPCURES.WORK կամ կարող եք 
նվիրաբերել BitCoin- ի միջոցով ՝ 

1D379NRXNqHGLd1dkM56vqZHbkHnisfDJm

190



Մենք գնահատում ենք ձեր աջակցությունը և մաղթում 
ձեզ և ձեր սիրելիներին առողջ և երջանիկ կանեփով 
թրծված կյանք:
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